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sloganı
“Esrar/kenevir  olmadan  rasyonel  olarak  bir  ekonomiyi  yönetemezsiniz,  bu  imkansız  bir
görevdir.Aynısı tıp için de geçerlidir – esrar olmadan iyi ve mantıklı bir şekilde tıp yapamazsınız,
işi en iyi şekilde yapamazsınız.Söylediğim için değil, böyle olduğu için.” JB

Neden RSO Denir?
"Jack Herer ona Rick Simpson Oil veya RSO demeye başladı.Rick, adının bu şekilde verilmesini
istemedi ve onu bunun gerçekten iyi bir  fikir  olduğuna ikna etmem biraz zaman aldı.İşin püf
noktası şu ki,  piyasada çok sayıda kenevir/kenevir yağı var ve bir  yağ veya özüt üretmenin
birçok yolu var ve birçok hasta, yağları veya düşük kaliteli özleri satın almak için kandırılmış
durumda.

RSO,  belirli  bir  yöntem  kullanılarak,  belirli  malzemelerden  ve  belirli  bir  şekilde  üretilir,  bu
nedenle,  RSO  olarak  adlandırılmalıdır.RSO,  BHO  (bütan  bal  yağı)  değildir,  RSO
dekarboksilatlıdır ve çok güçlü ve yatıştırıcıdır.En iyi RSO %95-98 THC, %1-2 CBD'dir ve son
derece  güçlü  ve  yatıştırıcıdır.Diğer  ekstraksiyon  türlerinin  çoğu,  tıbbi  olarak  güçlü  bir  yağ
üretmeyecektir ve çoğu zaman düzgün bir şekilde dekarboksilatlanmamışlardır.Genellikle büyük
miktarlarda  esrar  işliyoruz  ve  Rick'in  yöntemi  çok  verimli  ve  büyük  miktarları  işlemek  için
uygun.Dünyanın  birçok  yerinde  bulunması  kolay  ekipmanları  kullanarak  yarım  kilo  keneviri
işleyebilir  ve  çok  kısa  sürede  yağı  üretebilirsiniz.Önemli  olan,  hastanın  beklemek  zorunda
kalmaması için ilacı olabildiğince çabuk yapmaktır.JB”

“Rick  buna  RSO  demeye  başlamadı,  diğerleri  yaptı.Bu,  insanları  Rick'in  yöntemler  ve
materyaller hakkındaki bilgilerine yönlendirdiği için iyi bir terimdir.Rick, Phoenix Tears veya RSO
üretmek için kendi yöntemlerine göre yapılmayan ve önerilen başlangıç  malzemesi olmayan
petrol diyen insanlar konusunda haklı olarak endişe duyuyor.Hastaları tedavi etme konusundaki
kapsamlı  deneyiminde neyin  işe  yaradığını  biliyor  ve çok hasta insanların,  aynı  adı  taşıyan
'olabilecek kadar iyi' bir şey değil, bildiklerinin işe yaradığından emin olmak istiyor..." Matthew

“Rick  Simpson  ve  JB'yi  bulduğum  için  sonsuza  kadar  müteşekkirim…  Hayatımı
değiştirdimLaurie”

“Rick ve videosu olmasaydı kanseri tedavi ettiğini bilemezdim ... yaklaşık 27 yıldır bir kullanıcı
ve yetiştirici  olmama rağmen içinde bu niteliklere sahip olduğunu bilmiyordum ...  şimdi Rick
Simpson sayesinde yapıyorum . .. ve onun cesareti ve açık sözlülüğü olmasaydı hepimiz bu
konuda  karanlıkta  yaşıyor  olurduk  ...bu  nedenle  RSO'nun  petrol  için  iyi  bir  isim  olduğunu
düşünüyorum ...ancak RSO'nun SC talimatlarına göre yapılması gerekir ...değil başka birkişinin
neyin en iyi olduğuna dair fikri... eğer bozuk değilse, tamir etmeyin.” Peter

“Dispanserde çalışırken büyük miktarlarda kenevir  işliyorduk...  Ekstraksiyon başına yüzlerce
pounddan  bahsediyoruz!Ne  kadar  CO2  veya  tip  n  bütan  içinden  geçtiğiniz  şaşırtıcı.Akıllıca
davrandım ve  her  şeyi  önce  bubble  hash  haline  getirdim,  sonra  onu  çıkardım.Ancak  BHO
aslında THC'de RSO'dan DÜŞÜKSigara  içiyorsanız,  ciğerleriniz  için  mümkün olduğunca saf
olmasını  istersiniz.Eğer  onu  yerseniz,  vücudunuz  bir  miktar  bitki  maddesiyle  sorunsuz  bir
şekilde başa çıkabilir.Tüketim için evde yapıyorsanız, nafta yöntemi en iyi  sonucu verir.BHO
ekstraksiyonu ve herhangi bir  yabancı maddeyi çekmek için vakumla temizleme yapmak için
pek çok kişinin bir laboratuvara veya tıbbi sınıf bütana erişimi yoktur.Rick'in yöntemi benim için
çalıştı  ve  sayısız  başka  insan  için  kusursuz  çalışan  bir  şeyi  düzeltmeye  gerek  olmadığını
görüyorum!” Lee

“Adının ne olduğu umurumda değil!!!Lütfen ne derseniz  deyin ama Rick gibi  binlerce hayat
kurtaran ve tüm hayatını bu haberi yaymaya adayan bir adamı çöpe atmayın.Bu doğru değil!!”
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Donna

“Ben ona her zaman kenevir yağı diyorum, çünkü öyle, sözlükte var, sadece Esrar için başka bir
kelime.Eski  moda  bir  terim  ama  yine  de  doğru  bir  terim.Hepimiz  onun  neden  bahsettiğini
biliyoruz." dion

"Bütan  ekstraksiyonları  dekarboksilatlanmaz.Çok  düşük  bir  sıcaklıkta  çıkıyor.ISO  99
kullanıyorum ve çaresiz kaldım ve yüzde 91 ISO kullandım.İyi çalıştı ve bu sadece benim.Bunu
93'te  denaturalize  alkolle  yapmaya  başladım  ama  bu  sadece  benim,  çünkü  birçok  kişiden
biriyim.Tüm çözücünüz piştiği sürece, çoğu insanın öğle yemeğinde yiyeceğinden daha güvenli
olduğunu söyleyebilirim.

Bu ilaç ben ölüm döşeğindeyken hayatımı kurtardı.Yağ bağışlandı ve hem naftadan hem de
ISO'dan yapıldı ve tüm çözücüler piştiği sürece farkı asla anlayamazsınız.Bilgiyi paylaştığınız
için hepinize teşekkür ederim, paha biçilemez ve bilim,  tekrar tekrar tekrarlanan bir  çalışma
dizisidir.Anladığım kadarıyla, THC temelde kanser hücrelerini boğar ve diğer kanser hücrelerini
ölü olarak durdurur, ancak THCa'yı THC'ye çevirecek kadar ısıtılmış güçlü yağ aldığınız sürece
sağlıklı hücrelere zarar vermez, dolayısıyla THC'yi aktive eder ısı ile.

Sorum, tamamen dekarboksile edildiğinde nasıl bilineceği.Willow Creek Springs Ca'daki Bob ve
Ann benim Youtube videom ve bana 3 hafta ömrüm olduğu söylendikten sonra gösteriyor.İki yıl
sonra Mutlu Paskalyalar diyorum ve benim inancım hasta olsun ya da olmasın herkesin bu ilacı
önleyici olarak da alması gerektiğidir.Kanser veya başka bir hastalığa yakalanmak için beklemek
zorunda değilsiniz.Aşk." Bob

-- İyi açıklanmış ve iyi ifade edilmiş, Bob, teşekkürler.En kolay yol, yağı paslanmaz çelik bir kaba
koyup 130°C'ye ayarlanmış bir  fırına yaklaşık bir  saat  veya daha uzun süre koymaktır.Veya
yağın  yüzeyinde  kesinlikle  hiçbir  aktivite  kalmayana  kadar.Size  en  iyi  dileklerimle  ve  Mutlu
Paskalyalar.JB

“BHO ve RSO, iyileşme söz konusu olduğunda iki farklı dünyadır, iyi RSO'yu dispanserlerde
bulmak neredeyse imkansızdır, birçok kez ilgilenmelerini sağlamaya çalıştım - bazıları çok ilgili,
bazıları ise ilgilenmiyor.Kendinizinkini yapın yeterince basit, güneşli bir günde bir Pyrex pasta
tabağında  kamyonumun  kaputunda  ilk  partimin  alkolünü  buharlaştırdım.O  ilk  küçük  parti
hayatımı değiştirdi.

HASTASANIZ  VE  İYİLEŞMEK  İSTİYORSANIZ  KARŞILAŞTIRMA  YAPILMAZLAR  ---  RICK
SIMPSON  TİPİ  YAĞ  ALMANIZ  GEREKİR  -  RSO  basittir,  zaten  düzeltilmesi  gerekmez.İyi
tomurcuk malzemesi kullanın ve iyi bir ilaç elde edin.Bence ikisini yapmak için kullanılan temps,
farkın temel nedenidir.Isı, RSO iyileştirme özelliklerini harekete geçirir.” Michael

"Büyü,  trikomun küresel  kafasındadır.THC,  tesiste  başka  hiçbir  yerde  bulunmaz.Bitki  üreme
kısımlarını korumak için THC üretir.Bu kısımlara, tomurcuklara ne kadar yaklaşırsanız, o kadar
çok  trikom.Bu  nedenle  tomurcuklar  mevcut  en  fazla  ilaca  sahiptir.Bu  bilim,  spekülasyon
değil.Yapabileceğim  en  iyi  yağı  yapmam  için  bana  ilham  verdiğin  için  tekrar  teşekkürler
Rick.Güzel berrak kehribar yağı.” toni

"Sosyal medya kampanyam nedeniyle RSO olarak biliniyor." JB

Yüksek THC veya Yüksek CBD Yağı?
"Biraz kafam karıştı.Arkadaşımın akciğerlerinde 4. evre böbrek kanseri ve kanser var.Yüksek
CBD yağı mı yoksa THC yağı mı vermek en iyisidir?CBD yağında sadece THC izi mi var?Ona
on gramlık bir tüp aldım ve içinde %18 CBD ve %1'den az THC var.Bu konuda yanlış yoldan mı
gidiyorum?” Richard
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-- "Evet öyle değil, gerçek RSO'yu almalısın."Mike'lar

-- %95-98 THC, %18 CBD değil, değil mi?Bunu sana kim sağladıysa onu yapmayı bırakmasını
söyle.Yüksek  CBD  pazarlama  yutturmaca,  göründüğü  gibi  birçok  şüphelenmeyen  hastayı
öldürecek, bu üzücü.Neden gerçekten işe yarayan talimatları  takip edemiyorlar?Yüksek CBD
yağlarının kullanımı çok sınırlıdır,  cilt  koşullarında bile çok iyi çalışmıyorlar, gerçekten neden
herkesin  bu  CBD  saçmalığı  hakkında  bu  kadar  hevesli  olduğunu  anlamıyorum.Evet,  aynı
zamanda  güçlü  bir  ilaçtır,  ancak  kullanımları  gerçekten  yalnızca  gerçek  RSO  ile
karşılaştırıldığında sınırlıdır.

%95-98 THC, %1-2 CBD, son derece güçlü ve yatıştırıcı ve öforik; bu sizin en iyi yağınızdır ve
en iyi  sonucu verecek olan da budur.Önce bunu deneyin.Bunu yaptığınızda,  o yüksek CBD
yağına dokunmaz veya yaklaşmazsınız ve farkı anlarsınız ve kimse sizi soymaz.Önce RSO.JB

"Yağı %20 THC içeren belirli bir suştan yaparsak, ondan %98 elde etmek nasıl mümkün olabilir?
Bunu anlama." yükseliş

-- İyi süzülür ve kaynatılırsa %95'e varan bir yağ elde edersiniz.%98 biraz daha fazla beceri
veya son derece iyi bir zorlama gerektirir.Rakamlara çok fazla odaklanmayın, yağın olabildiğince
güçlü  ve  yatıştırıcı  olduğundan  emin  olun.Ayrıca  daha  güçlü  hale  getirmek  için  yeniden
buharlaştırabilirsiniz.Tüm bu bilgiler Rick Simpson Protokolündee-kitap.JB

"Üst kolumda doktorumun çıkarmak istediği çok büyük bir lipom vardı.Yaklaşık bir ay 2 veya 3
kez  topikal  olarak  yağ  uyguladıktan  sonra  artık  bir  kuruş  büyüklüğünde!Ayrıca  skolyoz  ve
dejeneratif  disk hastalığım var ve ağrım olduğunda topikal uygulama ile DERHAL rahatlama
yaşıyorum!Sadece beni uçuruyor!!" Jill

"Kocamın alnında yağı uyguladıktan bir ay kadar sonra tamamen kaybolan küçük bir kanserli
lezyon vardı." Gina

"Bu bitki gerçekten bir hediye." chelle

“Bu sayfadan ve ondan öğrenebileceğim bilgilerden gerçekten keyif alıyorum.Bununla birlikte,
THC'nin yanı  sıra diğer  kanabinoidlerin  ikincil  olarak bırakıldığını  duymak çok hayal  kırıklığı
yaratıyor.Bu kız ve ailesi, CBD'yi ikincil olarak görmüyor.Hayatını verdi.Bunu yapan THC değil,
CBD'ydi.Her  şeye  sıçmayı  bırak  lütfen.İnsanları,  gerçekten  yardımcı  olabilecekleri  zaman,
yüksek CBD suşlarını denemekten vazgeçiriyorsunuz.Yüksek THC her şeyin cevabı değildir ve
bu nedenle bitkide birden fazla kanabinoid bulunur.” Tina Babcock

"JB,  Dravet  sendromu  değil  akciğer  kanseri  hakkında  cevap  verdi,  kimse  bir  şeye
sıçmıyor.Kanser  için  hasta  raporları  ve  bilimsel  araştırmalar  kanseri  öldüren  şeyin  THC
olduğunu gösteriyor.CBD'nin bazı kanser türleri için faydalı olduğunu söyleyen bazı çalışmalar
var,  ancak THC ile yapılan çalışmalara kıyasla çok az.Şimdi nöbetler  ve diğer bazı  koşullar
yüksek CBD, aradığınız şey.” Kellin

--  Kellin ve Tina, kullandığımız yağlar nöbetler  üzerinde de işe yarıyor.Ve hastalar  gerçeğini
kullansalar ve sadece semptomları değil de nedeni tedavi etmeye çalışsalar kıyaslanamayacak
kadar iyi sonuçlar elde edeceklerdi.

CBD'yi bırakmıyorum, tek başına gerçekten güçlü bir ilaç ve bence çocuklar için sakız vb.Ancak
gerçek gücü istiyorsanız, en vahşi derecede güçlü RSO'ya ve çok sayıda THC'ye ihtiyacınız
var.Basitçe cilt koşullarında deneyin ve gerçek RSO veya düşük dereceli yüksek CBD versiyonu
ile bir yanık veya yaranın daha hızlı iyileşip iyileşmeyeceğini görün.Kendi gözlerimle gördüm,
kendim için yüksek CBD yağları denememe gerek yok.Hastalarım için olduğu kadar kendim için
de en iyisini istiyorum.Çoğu yüksek CBD yağı, %95-98 THC ile en iyi ve en güçlü ve yatıştırıcı
RSO ile karşılaştırıldığında ikincil kalitededir.
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Asıl  probleminiz,  Big Pharma'nın kenevir  ilaçlarından kar elde edebilmeleri  için zorladığı  tek
kannabinoid  teorisini  satın  almış  olmanızdır.Gerçekten  ilaç  istemiyorsuntek  kannabinoidlere
dayalı olarak, en iyi sonuçlar için en güçlü ve yatıştırıcı yağı istiyorsunuz.

Ve bitkileri kendin yetiştirebilirsin ve yağı kendin de yapabilirsin, açgözlülüklerinden başka bir
neden  olmaksızın  dekarboksillenmiş  kenevir  reçinesine  muazzam  bir  fiyat  etiketi  koymaya
çalışacak büyük ilaç şirketlerinden gerçekten satın almanıza gerek yok. .

Bir  gün  -  kendiniz  veya  aileniz  için  -  kilolarca  yağa  ihtiyacınız  olabilir  ve  büyük  olasılıkla
gerekecektir - gram başına ne kadar ödemek istersiniz?Bitkiler açık havada ve büyük ölçekte
yetiştirildiyse,  bir  dolar  çok  fazla.Yani  özel  vergi  yok,  öyle  bir  şey  yok.%100  yasallaştırma,
gidilecek tek yol  ve şimdi  yapılması  gerekiyor,  dünya çapında yüz milyonlarca hastanın acı
çekmesine izin vermek için hiçbir neden yok.Bu konuda tartışmaktan çekinmeyin; ama yine de
bu konuda yapabileceğin tek şey bu.En iyi dileklerimle, JB

"Bir yılda bu kadar esrar kullanmayı aklım almıyor ama denerken ölmekten çekinmeyeceğim."
susie

“Lütfen elinizden geldiğince açıklamaya devam edin, ben şahsen not alıyorum ve neyin neye iyi
geldiği hakkında sizden öğrenebildiğim kadar çok şey öğreniyorum vb. benim...Yüksek THC'ye
ihtiyaç duyduğunu söylemeseydin, her şeyin yolunda olduğunu düşünürdüm, TÜM BİLGİ için
minnettarım. Vicky

"Rick  her  zaman size  en  iyi  şansı  vermek  için  yüksek  THC'nin  yüksek  olduğunu  savundu,
açıkçası en iyi sonuçları aldığı şey bu.CBD'nin daha iyi olabileceği birçok şey vardır, genellikle
Dravet Sendromu, DEHB ve şiddetli obsesif kompulsif bozukluk için çocuklarda kullanılır çünkü
birçok  insan  hala  çocukları  uçurmaktan  korkar.THC  sizi  yükselten  şeydir.İnsanların  çoğunu
tedavi etmek için yüksek THC yağı kullanan bazı insanlar buldum, ancak hasta umduğu gibi
yanıt vermiyorsa yüksek CBD'ye geçtiler ve bu daha iyi çalıştı.

Sanırım herkes farklı  ve her  kanser  farklı.Ancak gerekli  tüm araştırmaların yapılmasına izin
verilene kadar, muhtemelen en iyisi Rick'in yöntemine bağlı kalmaktır.Yüksek THC, protokolü
izleyen baskın gösterge.Her 4 günde bir küçük ve ikiye katlanan dozlara başlarlarsa, hastanın
hızlı bir şekilde tolerans oluşturabileceği ve yağ üzerinde bir süre sonra şiddetli  uyku halinin
azalacağı söylenir.Rick'in yağı %95-98 THC'dir ancak psikoaktif etkileri size zarar vermez.

Ve kimin yöntemini takip edeceğime karar vermeye çalışırken, kimsenin bu ilaçla Rick'ten daha
fazla  deneyime  sahip  olduğuna  inanmıyorum.Hollanda  yöntemini  gördüm  ve  biri  ölüyorsa
tedaviyi neden sulandırasınız diye düşünüyorum. Nick

“Nöbetlere yardımcı olan yüksek CBD yağlarını duyduğumdan beri, bu ebeveynler çocuklarına
bir  hibrit  verirse,  ancak  baskın  indica  yağı  verirse  çocuğun  iyileşeceğini  düşündüm.CBD
yağlarının  nöbetleri  kontrol  ettiğini  biliyorum  ve  BİR ŞEY Charlotte  gibi  çocuklara  yardımcı
olabileceği için çok mutluyum, ancak THC ve bitkideki diğer kannabinoid spektrumu verildiğinde
olabilecek iyileşmeyi  hayal  edin.Böylece çocuğunuz THC nedeniyle çok uyur,  vücutları  doza
uyum sağlar.Ben sadece tam bitkinin  en faydalı  olduğunu düşünüyorum,  tek  bir  kanabinoid
değil.” sara

"Medya  kanabinoidleri  ayırmaya  odaklanmaya  devam  ediyor,  ancak  hem  THC'nin  hem  de
CBD'nin kanseri öldürdüğü ve tümörleri küçülttüğü kanıtlandı.Cannabis Indica'dan yapılan Rick
Simpson  Yağı,  Landon  ve  Cesur  Mykayla'yı  ve  diğerlerini  iyileştiren  ilaçtır  ve  herkes  bunu
yapabilir.Medyanın  size  bu  tedaviyi  beklemeniz  veya  CBD'yi  ayırmanız  gerektiğini
düşündürmesine izin vermeyin!THC, endokannabinoid sistemimizle de çalışır.” Hanan

“THC olmadan yüksek CBD yağı  sattığını  iddia eden çevrimiçi  birkaç site buldum.Şanslı  ve
sağlıklıyım  ama  bunların  önleyici  olarak  alınacak  paraya  değip  değmeyeceğini  merak
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ediyorum.Biri gerçek bilimsel yağ.Tüm 50'ye gönderdiklerini iddia ediyorlar.kimse?" Mike

"Gerçek  bilimsel  yağ,  önemli  THC'si  olmayan  endüstriyel  kenevirden  elde  edilir.benim
adımannem  ALS'si  için  CBD  yağı  ve  RSO  alıyor.CBD  yağının  faydaları  var,  ancak  diğer
kanabinoidler olmadan, hiç de etkili olmadığını düşünüyorum. Jennifer

"Çeşitli suşları ve yağ karışımlarını yapma ve kullanma deneyimimde, CBD Only tipinin etkisiz
veya daha az etkili olduğunu buldum.Bu, CBD'lerin ilaç verdiği herhangi bir sağlık sorununda
etkili  olabilmesi  için  en  azından  küçük  bir  THC  yüzdesinin  kalması  gerektiğine  inanmamı
sağlıyor." Zengin

“Çoğu zaman bu ürünler, özellikle iç kullanım açısından beklentileri karşılamayacaktır.Gerçek
RSO ile karşılaştırıldığında (yani yaklaşık %95 THC ile dekarboksile edilmiş son derece güçlü
ve  yatıştırıcı  kenevir  reçinesi),  CBD  ürünleri  çoğu  durumda  karşılaştırıldığında  soluk
olacaktır.Örneğin,  cilt  koşulları  ve  kozmetikte  topikal  kullanım  için  harika  çalışacaklar.Dahili
olarak kullanıldıklarında, çoğu durumda gerçek RSO'dan çok daha az etkili olacaklardır.

CBD yağları sadece farklı bir üründür ve gerçek RSO kriterlerini karşılamazlar.Gerçek RSO ile
karşılaştırıldığında,  CBD  yağları  çoğu  zaman  yalnızca  aşırı  pahalı  bir  sahte  umut
olacaktır.Maalesef.

Yani  yine,  her  zaman  olduğu  gibi,  mümkün  olduğunda  kendi  yağınızı  üretin,  her  zaman
bulabileceğiniz  en  güçlü  ve  yatıştırıcı  tomurcuk  materyali  ile  çalışın.%20  THC  veya  daha
fazlasına sahip son derece güçlü ve yatıştırıcı gösterge baskın suşlar en iyi sonucu verir ve en
iyi  verimi  sağlar.Sadece en iyiler  en iyi  şekilde  çalışır.Bunun farkında olun ve kimsenin sizi
soymasına  izin  vermeyin.Hayatın  tehlikede  olabilir,  çok  dikkatli  ol.Çoğu  zaman  sadece  bir
şansın olur ve ikinci bir şansın olmaz, bunu unutma.

Ne kadar  THC'ye  sahip  olduğuna  bakılmaksızın,  kenevir/kenevir  bitkisinin  yetiştirilmesini  ve
işlenmesini yasallaştırması için yasa koyucularınızı zorlayın.Mısır veya çayı düzenledikleri kadar
düzenlemelerini isteyin.THC ve reçine bitkileri korur.Ve bence son derece güvenli ve etkili bir
ilaç üretebilen bitkiler en iyi korumayı hak ediyor.Katılıyor musun?" JB

Yan etkiler
"8 Şubat'ın ne zaman olduğunu görmek için telefonumun takvimine baktım.Cuma gecesiydi ve
Pazartesi sabahına kadar uyuduğunu söyledi.Haha, yüreğine sağlık.Bir gramı doğrudan alınca
anlayabiliyorum.Onu kutsa onu kutsa." Maranda

“Yağı  almaya  ilk  başladığımda  'Korkunç'  yan  etkiler  yaşadım,  yarım  kutu  donut  yemiş
olmalıyım!!!ha  ha ha!!!Keşke  biraz  daha olsaydım harika  uyudum!Her  gün  uyuyabilmek için
geceyi  dört  gözle  bekledim.7:00'de  biraz  yağ  alıp  9:30'da  uykuya  dalar  ve  8:30'a  kadar
uyurdum.Müthiş!!!" Tom

“Her gün korku hikayesi, bağımlılık, yan etki veya ilgili ölümler olmadan esrar konsantresi alan
pek çok insan hikayesi  duymamız ironik,  ancak yerel  kanun yapıcılar  'kamu yararına'  esrar
ekimi,  kullanımı ve satışına karşı  savaşıyor.  Big Pharma'ya bağlılıklarını  ve 'Booze-Baron'un
ABD'deki  esrar  endüstrisinin  büyümesini  kısıtlamak  için  yaptığı  mali  rüşvetini  örtbas  eden
güvenlik endişeleri'...” Raphael

“Bu hafta yağı babama vermeye başladım.Kemiklerdeki bazı noktalara yayılmış gelişmiş prostat
kanseri.Şimdiye kadar çok uyudu ve iştahını geri  kazandı.Boğazındaki radyasyon ağrısından
dolayı  hiçbir  şey yemiyordu.Ayrıca endişesinin bir  kısmı kafasında görünüşte neşeli  olaylara
dönüştü!
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Her şey kontrol altına alınana kadar hastanede akut ağrıya yardımcı olan ağrı  kesici ilaçları
almaya devam ediyor.Doktorlar yağı bilmiyor.Yağı ilaçlarla birleştirme fikrini bile ima ettik, ancak
doktorlar korkunç yan etkiler üreterek geri döndüler.Bize çalışmaları göstermelerini istedim ama
babamın serbest bırakılmasını tehlikeye atmak istemedik.Onu daha da kötüleştiren aşırı ilaca
olan ihtiyacı sorgulamak için 'zor' olarak işaretlendi.

En büyük düşmanıma hastane kanseri  tedavisi  dilemem.Korku hikayelerini  duymuştum ama
sanırım bir noktada babam için her şeyin farklı olacağını düşündüm.Saygılarımla, umarım geç
değildir.” Edmund

-- Edmund, olası yan etkiler konusunda haklıydılar, ancak bunlara yağdan değil, ona verdikleri
kimyasallardan  kaynaklanacaktı.Onu  ne  kadar  çabuk  eve  geri  götürür  ve  onu  yağla
doldurursanız, şansınız o kadar artar.Yağla başlamak için asla geç değildir, tek soru, hastalığın
önüne geçmek için çok geç olup olmadığıdır.Ancak bu, ona ne kadar hızlı  ve ne kadar yağ
almayı başaracağınızla doğrudan bağlantılıdır.

Bununla  protokole  uymamanız  gerektiğini  veya  büyük  dozlarla  başlamanız  gerektiğini
söylemiyorum.Onu eve götür, protokolü takip et ve en iyisini umalım.JB

“Merhaba  Jindrich,  yağın  bazı  'yan  etkilerinden'  paylaşmak  istiyorum.İlk  olarak  bir  süredir
kendim yapıyorum ve ayrıca bir dispanserden satın alıyorum (benimki gibi daha iyi!), Herhangi
bir özel durumum veya hastalığım yok, muhtemelen 2012'den beri 30 ml'ye yakın aldım, yani…

– Artık alkol içemiyorum... bir kadeh şarap ve ben çıkıyorum!İçmeyi bırakmaya çalışmıyordum
ama gerçekten de vücudum onu  tamamen reddediyor ve aklı  başında olmak gerçekten çok
güzel!!

--  Gözlerimin  irisi  tamamen  yeşil...burda  burada  küçük  kahverengi  noktalar  yok  (iridolojiyi
biliyorsanız, bu küçük noktalar organ bozukluklarının ve hatta ölümlerin bir göstergesidir), bu
nedenle berrak gözler büyük sağlık demektir!

-- 10 yaşındaki çoban köpeğim için aynı etki, berrak gözler ve çok fazla enerji!(Yaklaşık 6 doz
almıştır).Yağ ve tüm beklenmedik yan etkiler!!Bu ilacı dünyayla paylaşma çabalarınız için size
ve Rick'e teşekkür ederiz.Çok sevgiler, Estelle”

Q.Kaliforniya veya Colorado'da yasal olarak ikamet edebileceğim ve kanserimi tedavi etmek için
petrol alabileceğim bir pansiyon var mı?Teşekkürler.

A.Bu iyi bir soru, David Carpenter.Bana söylendiğine göre, ihtiyacın olan tek şey bir motel adresi
ve sonra doktor sana esrar yazabilir.O yüzden bir yere ekstra ücret ödemeye gerek olduğunu
düşünmüyorum.Ama iş  zekası  olan  biri  bunu  okuyorsa,  dünyanın  dört  bir  yanından  birçok
insanın tedavi olmak için Colorado veya California'ya uçmayı umursamayacağını söylememe
izin verin.Bu herkes için bir çözüm değil ve parası olmayanlar bu şansa sahip olmayacak, ancak
daha  sonra  başkalarına  yardım  edecek  veya  edebilecek  birçok  kişiye  kesinlikle  yardımcı
olacaktır.JB

Kemoterapi alan hastalar yağı kullanmaya başladığında, yağın yapması gereken ilk şey vücudu
detoksifiye etmektir.Bu nedenle, kanserin kendisine saldırmaya başlamadan önce bazen 120-
150  gr  yağ  alır.Kemoterapi  almak  gerçekten  iyi  bir  fikir  değil,  özellikle  tıbbi  sistemin  esrarı
onlarca yıldır kanser tedavisi olarak bildiği düşünüldüğünde kesinlikle gereksiz olduğunda.JB

“Geçen  hafta  yağda  kusma  hakkında  yazdım.Sonunda  durdum  ve  hala  aynı  parti  yağı
kullanıyorum.Şimdi  harika  hissediyorum.Sanırım  tüm  farmasötik  ilaçları  sistemimden
arındırıyordum.Sefil bir deneyimdi ama detoks asla eğlenceli değil.” Robin

"Emin değilim ama tahminimce çok erken aldın.Çok yükselmek gibi bir şey var ve bazı insanları
kusturabiliyor.Bunu bizzat tecrübelerimden biliyorum.(Bunun kulağa biraz küçümseyici geldiğini
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fark ettim.Öyle demek istemedim.)” Tina

"Tina, bunu ben de düşündüm ve neden bu kadar hasta olduğumla ilgili birçok sorum vardı.buna
gerçekten inanıyorumGeçen Aralık ayında başıma gelenlerden dolayı detoks oldu.Onkoloğum
bana 'son aşamalarımda' olduğumu söyledi, yağım bitti ve kemiklerimi güçlendirmeye yardımcı
olmak için IV Zometa aldım.Yağın bir alerji hapı olarak çalıştığı ve beni Zometa'nın etkilerinden
kurtardığı ortaya çıktı.Petrolden kurtuldum, anoreksik oldum, Zometa kemiklerime girerken ve
kusarken çok acı çekiyordum, üşüyordum ve hastaneye kaldırıldım.

O  olaydan  sonra  Hint  usulü  bile  oturamıyordum  çünkü  eklemlerim  ve  kalçalarım  çok
ağrıyordu.Tekrar  yağa  başladığımda  ilk  başta  iyiydim  ama  sonra  yavaş  yavaş
hastalandım.Sonra gerçekten hastalandım ve günlerce sefil halde kusarken garip bir şey oldu,
tüm eklemlerim temizlendi ve 6 ay sonra eklem ağrım kalmadı.Yine esnekim.Sadece petrolün,
seninle bir yıl boyunca kalabilecek eklemlerimden o pisliği çıkardığına inanabilirim." Robin

"Mümkün olan en kısa sürede terminal  bir  hastaya mümkün olduğunca çok şey almak çok
önemlidir.Çoğu terminal hasta kemo/radyasyon, ağrı kesici vb.Düzgün yapıldığından emin olun
ve mümkün olan en kısa sürede almaya başlayın ve en azından kanser tamamen gidene kadar
almayı bırakmayacağım!” güzel

"Doktorlarınız  size  'ölüyorsunuz'  dediğinde,  orada  ne  varsa denemek istemez  misiniz?Bunu
düşün...Böyle bir teşhisten sonra ne kaybedersiniz?Bugün hayatta olan bir yeğenim var...bu yağ
yüzünden...Daha da anlatmalı mıyım?" Carol

"O benim yeğenim.Gerçekten işe yaradı.” Joanne

"Yarı maraton yaptım, kanser araştırması için 5000 dolar topladım.Zaten lanet olası bir tedavi
olduğunu  ve  bana  vermeyeceklerini  bilmiyordum....Bana  iki  kez  çok  güçlü  kemoterapi
verdiler.Karaciğerimi mahvettiler; böbreklerimi mahvettiler.Geçen yılın Nisan ayında beni ölmem
için eve gönderdiler.Altı hafta yaşamayacağımı söylediler.Ve bugün buradayım, hala hayattayım
çünkü PhoenixTears.ca'yı buldum ve Rick Simpson bugün burada olabilmem için bana kendi
ilacımı nasıl yapacağımı gösterdi.

Herkese bu tedaviyi anlatmalıyız.Herkesin bilmesi gerekiyor: Yaşamanıza yardımcı olacak ve
kanserli  arkadaşlarınızın  yaşamasına  yardımcı  olacak  gerçek  tıbbi  marihuana  ürünleri
var.Herkesin bilmesi gerekiyor: kimse kanserden ölmek zorunda değil.Bir tedavi var, her zaman
bir  tedavi  vardı.Onlar  sadece  ...Big  Pharma  bize  izin  vermiyor.Nasıl  cürret  ederler?!Kanser
araştırması  multi  milyar  dolarlık  bir  endüstridir.Ve  ne  yapıyorlar?Benim  gibi  insanları
uyuşturucularıyla öldürüyorlar.Bu saçmalık!Tedavisi var!Phoenix Tears yağı işe yarıyor!Herkese
söyle.Lütfen!" Joanne

“Merhaba Rick Simpson, yağa inancım var ve şu anda kanserli annem için kullanıyorum ama bir
sorum var, üç ayda 2 ons tüketilmesi gerektiğini söylüyorsunuz ama annem yağdan dolayı çok
zayıf. hastalık ve sadece bir ons olarak alınan ve üç ay karşılamak üzere, ama yine de alıyor ve
aynı etki olup olmadığını bilmek istiyorum, çünkü üç ay içinde olması gerektiğini söyledin.Lütfen
mesaja cevap verin çünkü endişeliyim.” Esmeralda

“Şimdiye kadar ne kadar aldığı konusunda çok fazla endişelenme.Onu biraz daha yedirmeye
çalışmaya  devam  et.Ona  her  zamankinden  daha  büyük  bir  parça  yemesini  söyle,  gece
yattığında yavaş yavaş daha fazla yiyebilecek.Geceleri  daha büyük bir  doz yediğinden emin
olun ve daha hızlı bir tolerans oluşturacaktır.Babam da ilk üç ay aynı şeyi yaptı.Günde yarım
gramdan fazla yiyebilmesi uzun zaman aldı ve günde 1/4 gram zar zor yerken bile kanser yok
oluyordu (tümör küçülüyordu).Şimdi günde yaklaşık bir grama ulaştı ve 10 ayda yüz gramdan
fazla yedi.İyi şanslar!" Jose

"Herkese merhaba, çok saygın, özel bir yağ üreticisinden satın alınan saf CO (yaklaşık %70-80
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THC ve organik tahıl alkolünden yapılmıştır) ile kronik bir lyme hastalığı vakasını iyileştirmeye
çalışan  bir  arkadaşım  var.Yaklaşık  3.5  hafta  önce  günde  yaklaşık  3/4  grama  ulaştığında,
iştahsızlık, aralıklı mide bulantısı ve çok yumuşak kaka (neredeyse ishal) olmaya başladı.günde
en az 3 kez--bu hala oluyor ve hiç düzelmedi, ama aynı zamanda kötüleşmedi, ki bu iyi.

Bir aydır her sabah, vücudu kelimenin tam anlamıyla kolondaki her şeyi boşaltıyor ve koku evin
diğer  ucunda  algılanabiliyor  (TMI  için  üzgünüm!)  Garip  olan  şey,  kakası  gerçekten  zehirli
kokmaya başladı. ..neredeyse bir kimyasal gibi, dozu bir gramın 1/2'sinden 3/4'üne çıkardıktan
yaklaşık bir hafta sonra.Koku çok garip--kaka gibi kokmuyor bile!!

Şimdi günde bir gram (son 1.5 haftadır) ve biraz daha kötü değilse de hala böyle.Başka hiçbir
sorun  veya  sorun  yok  ve  aslında  hızlı  iyileşiyor  ve  son  10  yılı  aşkın  antibiyotik,  bitkisel
protokoller vb. için olduğundan çok daha iyi durumda.Şimdiye kadar, sağlığındaki iyileşme son
derece çarpıcıydı...daha iyisi  için!!Bu zehirli  kokulu  kaka,  lyme bakterilerinin  ölmesinden mi,
detokstan mı yoksa başka bir  şeyden mi kaynaklanıyor?Aslında,  kolon kanseri  ya da yağın
ilgilendiği  başka  bir  kanser  olup  olmadığını  merak  etmiştim,  bu  korkunç  kokuya  ve  sık  sık
yumuşak kakalara neden olabilir.Herhangi bir tavsiye var mı?Bu normal mi?"

“Beklenmesi gereken bu.Petroldeyken...(düzgün yapılırsa) vücut büyük bir detoks yapar.Bunu
tanımlamanın en basit  yolu, vücuduna giren ve ilacın hoşlanmadığı herhangi bir  şey, atıkları
dışarı  atmanın  bir  yolunu  bulacaktır.Sağlayıcınız  ne  yaptığını  biliyormuş  gibi  geliyor  çünkü
sorguladığınız bu semptomlar hepimizin veya hastalarımızın başına geliyor.Bu tür bir semptom
karım ve ben 3 aydan fazla sürdü.

Beni rahatsız eden tek şey THC ve CBD'nin ürüne verdiği değer.Ürettiğimizde ortalama %93-97
THC ve  1.34  ve  %1.59  CBD arasındayız.Bu,  ancak  solventi  değiştirerek  veya  söz  konusu
ürünün dekarboksilasyonunu değiştirerek sağlanabilir.”

-- Diyete kenevir tohumu ekleyin, kakayı çok çabuk düzenlerler.Çok akıcı olduğunda, katı bir şey
eklemeniz  gerekir.Ve  işte  tohumlar.Kimyasal  hap  almadığından  emin  olun.Koku  detoks,
endişelenecek bir şey yok.” JB

"Yan etkiler şunları içerir: tüm hafta sonu çizgi film izlemek." Mat

Hangi Suşlar/Çeşitler?

"Bu konuda Richard'la birlikteyim.Çalıştığı kanıtlanmış suşların bir listesi var mı?Hangi iyi tohum
şirketlerinden  sipariş  verilebilir?Biraz  tohum sipariş  ettim.İyi  bir  gerginlikte  aramam gereken
şeyler  nelerdir?THC,  CBD,  indica  vs  sativa?Sipariş  ettiğim suşun  %18-23 THC seviyesi  ve
%0.7-1.0 arasında değişen bir CBD seviyesi var. Cisco

--  Keşke böyle bir  liste verebilseydim, Cisco,  ama bunu size söyleyebilmek için gerekli  tüm
araştırmaları  yapana kadar yakın zamanda yapamam ve yapmayacağım.Richard'a yazdığım
şey şu: Bir türe tam olarak bir isim veremem, her zaman denemeli ve ne gibi ağrı kesici etkileri
olduğunu görmelisiniz.Bu hastanın ne kullandığını bilmiyorum.Rick'in yetiştirdiği White Widow
mükemmel  bir  ağrı  kesiciydi,  European White Widows bu etkiye pek sahip  görünmüyor.Her
zaman  olduğu  gibi,  %20  THC veya  daha  fazla  içeren  en  güçlü  ve  yatıştırıcı  ve  kanepeyi
kilitleyen indica (baskın)  suşlar,  en iyi  sonuçları  elde etmek için  birkaç suştan gelen yağları
karıştırın.Birkaç  nefesten  sonra  sizi  koltuğa  kilitleyecek  gerçekten  vahşice  güçlü  suşları
arayın.En iyi dileklerimle, JB

"Erkek bitkinin yararlı bileşenleri var mı?" Fatura

-  Zenginler  için  yumuşak  giysiler  için  lif  için  genç  erkek  bitkiler  kullanıldı.Erkeklerden  ilaç
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yapmayacağım,  bazı  insanların  polene  alerjisi  olacak  ve  bu  sorun  getirebilir.meyve  suyu
yapabilirsinveya çay için kullanın (sağlıklıysa ve organik olarak yetiştirildiyse).Ama en iyi ilacı
bitkilerden alamazsınız.JB

Q.Afgan Kush petrol  yapmak  için  uygun bir  şey  mi?Sokak malzemelerinden  bir  miktar  yağ
yaptım ve son iki haftadır uyku problemim olduğu için kullanıyorum, şimdi bebek gibi uyuyorum
ve sabahları  dinlenmiş  olarak  uyanıyorum.Sorun  şu ki,  Londra'da iyi  şeyler  bulmak zor,  bu
yüzden AK sipariş ettim, şimdi sadece fikrinize ihtiyacım var.Çok teşekkürler

A.Gerçekten  türün  adına  gidemem.Güçlüyse  ve  uykunuzu  getiriyorsa,  iyi  bir  ilaç
üretmelidir.Bildiğiniz gibi, en güçlü ve en sedatif suşları (tercihen %20 THC ve daha fazlası ile)
öneriyoruz ve en iyi yağlar birkaç çok güçlü ve sedatif suşun bir kombinasyonundan üretilir, bu
yüzden eğer  gerekirse  birkaç  sedatif  suş  sipariş  etmeye çalışırdım.  tüm mümkün,  bu  ideal
olurdu.Ancak tek tür yağlar bile harikalar yaratabilir, tüm söylediğim, en iyi yağların genellikle
birkaç türün birleşiminden üretildiğidir.En iyi dileklerimle, JB

“Rick  Simpson'ın  Indica'dan yalnızca yüksek seviyeli  THC kullanılmasını  önermesinin  iyi  bir
nedeni var. Indica, her ikisi de iyileşme için gerekli olan dinlenmeyi ve uykuyu teşvik eden bir
yatıştırıcıdır.  Sativa  enerji  verir  ve  kan  basıncınızı  yükseltir.  Bazı  durumlarda  bu,  yüksek
tansiyonu olan veya sistemi zayıf olan kişiler için tehlikeli olabilir, bu nedenle tavsiye vermeden
önce LÜTFEN konuyu öğrenin. Kimseyi incitmek istemezsin. Çoğu insan için Stan'in tavsiyesi
(sabah sativa, yatmadan önce indica) iyidir, Eğer bir melez kullanıyorsanız, bunun en az %80=
%90 Indica olduğundan emin olun. İyi şanlar." Gary

“C:  Merhaba  Jindrich.....Rick  Simpson  tedavisinde  yeniyim  (kanser  oldum)...Ben  burada  bir
kenevir alıcıları kulübüne üyeyim… Yani satın almak için biraz seçeneğim var.Tedaviyi yapmak
için  en  iyi  indica  seçimimin  ne  olacağını  merak  ediyorum.Herhangi  bir  öneri  çok  takdir
edildi.Teşekkür ederim.

JB: Merhaba C, en güçlü, en yatıştırıcı göstergeyi, tercihen birkaç suşu elde edin.Seçme şansın
varsa, mevcut en ağır suşların/tomurcukların her birinden 3-4 ons satın alır ve yağı bunun bir
poundundan yaparım.

C: Tamam, teşekkür ederim...en ağır ne demek?

JB: En yatıştırıcı, süper uykulu, nakavt etkisi olan

C: Üzgünüm, ama bunların hepsi benim için yeni.

JB: Sorun değil.Son derece, neredeyse narkotik olarak yatıştırıcı, çok ağır.

C: tamam

JB:  Bu  kelimeleri  kullan  ve  yetiştiricilere  söyle,  umarım  neden  bahsettiğimi  anlarlar.
C: Kush, hash vadisi olduğunu biliyorum.Diğer isimleri hatırlayamıyorum.

JB: Yine, yanınızda deneyimli birini alın ve sizin için denemesini sağlayın.

C: tamam

JB: Ve sahip oldukları en güçlü, en yatıştırıcı türleri, %20 THC veya daha fazlasını satın alın.

C: Tamam.... yaptığınız her şey için çok teşekkür ederim

JB: Rica ederim C.

C: Ve Rick'e de teşekkür ederim...Şu ana kadar kelimenin tam anlamıyla hayatımı kurtardınız.
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JB:  Ona  senden  bahsedeceğim.Lütfen  en  iyi  sonuçlar  için  sitemizdeki  tüm  talimatları
izleyin.Yağı tavsiye edildiği gibi alın, vücudunuzun pH'ını yükseltin (limon suyu, karpuz vb.), her
gün iki  elmanın çekirdeğini  yiyin,  yaşamak istiyorsanız doktorlardan ve CT ve röntgenlerden
uzak  durun.Sizi  ölümcül  “onaylanmış”  tedavileri  konusunda  ikna  etmekte  ustalar  ve
hastalarımızın çoğu onların tavsiyelerini aldı, yağı kullanmayı bıraktı ve öldü.

C: Yapacağım....tekrar teşekkür ederim.

(dört saat sonra)

C: Merhaba Jindrich.Daha önce yardımın için teşekkürler.Indica OG Kush ve Hash Truffle'ın bir
karışımını elde ettim.Kulüpteki insanlar, ilacı yapmak için ellerindeki en iyi şeyin bu olduğunu
düşünüyor gibiydiler.

JB: Tamam.Kulağa hoş geliyor.

C: İyi :-)...Sence bu ilacı yapmak için iyi mi?

JB: Malzemeyi kendim görmeden ve denemeden gerçekten hiçbir şey düşünmüyorum.İsimler
kulağa hoş ve tanıdık geliyor, ancak tomurcukların ne kadar güçlü olduğunu ve gerçekte neye
sahip  olduğunuzu  gerçekten  bilmiyorum.
C: Ah, tamam.Yaklaşık 6 haftadır ilaç yapıyorum...bendeki değişimler inanılmaz...Beni tanıyan
herkes hayretler içinde kalıyor.Bir kez daha ty.Jindrich'i biliyorsun, benden 3 gün sonra benimle
aynı kansere yakalanmış bir kadınla tanıştım.Aynı yaştayız, aynı kanser evresine sahibiz, her
şey  aynı.Bana  da  onun  gibi  radyasyon  teklif  edildi.Olmaz  dedim,  Rick  Simpson  tedavisini
yapıyorum.Radyasyonu seçti.Jindrich,  4 gün önce radyasyondan,  enfeksiyon kapan korkunç
yanıklardan öldü.O sadece 55 yaşındaydı, güçlüydü ama “tedavi” onu öldürdü.Seçimimle doğru
şeyi yaptığımdan daha emin olmamı sağlıyor.

JB: Böyle hikayeler biliyorum.Hastalara yaptıkları gerçekten mide bulandırıcı.En iyi dileklerimle,
Ç.Ne yapacağını biliyorsun."

"Bence yağların kalitesi arasındaki farkı açıklamanın iyi bir yolu:

%95-98 THC, %95-98 tam iyileşme ve hayatta kalma şansına eşittir.

%80 THC, %80 tam iyileşme ve hayatta kalma şansına eşittir

%70 THC, %70 tam iyileşme ve hayatta kalma şansına eşittir

%60 THC, %60 tam iyileşme ve hayatta kalma şansına eşittir.Vb.

Ancak %100 THC, yağdan farklı bir madde olduğu için %100 tam iyileşme ve hayatta kalma
şansına eşit değildir.

Hasta  yağla  birlikte  kemoterapi  ve  radyasyon  kullandığında  veya  bu  tedavileri  daha  önce
geçirmişse, yüzdeleri ikiye veya üçe, belki dört veya beşe bölün, bu gibi durumlarda yağın onu
kesmeye yetecek gücü olup olmadığını asla bilemezsiniz. .Bu tür hastalar 2 veya 3 kat daha
fazla yağ (altı aylık bir süre içinde 120-180g) tüketmelidir.

Bu sadece açıklama amacıyla belirtilmiştir,Böylece insanlar yağın kalitesinin ve THC içeriğinin
önemini daha iyi anlayacaklardı.. Ana kriter, yağların yutulduğunda çok güçlü ve yatıştırıcı bir
etki üretmesidir.En iyi yağlar son derece yatıştırıcıdır, ancak öforiktir (böylece onları yersiniz,
uykuya dalarsınız ve birkaç saat sonra bir çocuk gibi kıkırdayarak uyanırsınız).

Yağınızı iyice süzdüğünüzde ve kaynatma işleminin sonunda birkaç damla su eklediğinizde (ve
dolayısıyla içinde gereksiz bitki materyali  bulunmadığında),  aynı zamanda iyi bir  şansınız da
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var.aslında  yağın  tadını  beğenecek.Bu  yüzden  tekrar  tekrar  --  tedavinin  en  iyi  sonucu  için
yağınızın her zaman güçlü ve yatıştırıcı  olduğundan emin olun.Yağı  üretirken ve kullanırken
talimatları  izleyin,  bu  şekilde  hasta  için  elinizden  gelenin  en  iyisini  yaptığınızdan  emin
olabilirsiniz.En iyi dileklerimle, JB”

“Yüzde 95 olması gerektiğine inanmıyorum.” Zengin

-- %95 THC, Zengin olmak zorunda değildir, ancak yaklaşık %95 THC içeren yağlar en güçlü
olanlardır ve yağ ne kadar güçlü ve yatıştırıcı olursa, ilaç olarak o kadar iyi çalışır.Her zaman
daha  güçlü  yağdan  daha  azını  alabilirsin  ve  bu,  düşük  dereceli  yağdan  daha  çok  işe
yarar.Gerçekten bu kadar basit.JB

“Standartlar  ve  kalite  kontrol  -  evet.Ancak  ancak  Rick,  söz  konusu  standartları  ve  qc'yi
onaylarsa.”  Dava  açmak
-- Biz asla kalite kontrole karşı olmadık, Sue.Ancak gerçek şu ki, esrarın yasa dışı olması ve
laboratuvarların  test  edememesi  nedeniyle  dünyanın  birçok  yerinde  kalite  kontrolü
imkansız.Gerçekten sadece ABD'den değil, dünyanın her yerinden insanlarla çalışıyoruz.Test şu
anda birkaç ülkede mevcut, çok az kişinin buna erişimi var.Hastalarımızın çoğu çözücü ve pirinç
pişirici almak için yeterli parayı bulmakta zorlanıyor, bu yüzden eşik onlar için ne kadar düşük
olursa o kadar iyi.

Elbette  her  şeyi  daha  karmaşık  hale  getirebiliriz  ama  yapmak  istemiyoruz.Basit  tutmayı
seviyoruz.Basit  talimatları  takip ederseniz,  çok kaliteli  yağ üreteceksiniz.İçine ne koyarsanız,
nihai üründe o olacaktır.Bu nedenle, sağlıklı bitkilerden yaparsanız, büyük olasılıkla iyi olacak ve
pestisit, herbisit ve kim bilir başka ne ücretsiz olacak bir yağ üreteceksiniz.JB

Dış Mekana Karşı İç Mekan

"Jeff,  yaygın inanışın  aksine,  THC sizi  sakinleştirir.CBD,  anandamid alımını  engeller  ve  sizi
gerginleştirir.%95-98  THC  içeren  yağların  üretilebileceğini  ve  çok  yatıştırıcı  olabildiğini
deneyimlerimizden  biliyoruz.Ama  onları  tam  olarak  neyin  bu  kadar  sakinleştirici  yaptığını
söyleyebilmek için yeterli  sonuca sahip değilim; artı  her parti  farklıdır  ve zaten onu yeniden
üretemiyoruz, bu yüzden içinde yaşadığımız koşullar nedeniyle de şu anda test etmeye çok
fazla odaklanmıyoruz.

Tedavide en iyi sonuçlar için yağların mümkün olduğunca güçlü ve yatıştırıcı/koltuk kilitleyici
olmasını  istiyoruz.Narkotik  olarak  ne  kadar  sakinleştirici  o  kadar  iyi.Gördüğümüz en yüksek
CBD suşları, çalışmayı sevdiğimiz şeyin gücüne yaklaşmadı, bu yüzden onları pek önermiyoruz,
hepsi bu.” JB

“35 yaşında karımı kanserden kaybettikten ve erkek kardeşim kanser nedeniyle son beş yıldır
karaciğer nakli beklerken, dispanserlerde RSO arıyordum.Fiyatı Washington Eyaletinde 100 $/g
ile  30  gr  arasında  değişmektedir.Sözde RSO yerlerinden biri,  daha yüksek CBD'lere  sahip,
tanrısız bir %7 THC'de petrole sahipti, buna değer mi?Bu 30 gr yağdı.Yüz dolar gram petrol
90'ın üzerindeydi,  sanırım %92.Üç psikoaktif  kimyasalın hepsinin mükemmel dengesi  nedir?
Teşekkürler." çalı

-- Heath, en iyi RSO %95-98 THC, genellikle %1 CBD ve son derece güçlü ve yatıştırıcı olup,
güçlü ve yatıştırıcı kelimelere vurgu yapılır (koltuğa kilitlenir, yutulduğunda sizi çok uykulu ve
rahatlatmalıdır.  .Olmazsa,  başka  bir  parti  deneyin  ve  enerji  verici  yağı  topikal  kullanım için
saklayın).

%7 THC içeren "yüksek CBD" yağlarına gelince, en azından şimdi bu tür yağlara neden karşı
olduğumuzu biliyorsunuz - şu anda tedarik edilen çoğu yüksek CBD yağı, çöp dediğimiz şeyle
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eş anlamlıdır,  çünkü  yüksek  dereceli  arasındaki  farkı  biliyoruz.  petrol  ve  temelde  diğer  her
şey.gerçekten  en  iyisisadece  mümkün  olduğunda  kendi  yağınızı  yapın.Dispanserlerden
tomurcuğu alın, sahip oldukları en iyisini satın alın ve ardından yağı yapın, gerçekten hiçbir şey
yok.Ben kendim kimseden yağ almam, her zaman kendim yapardım.Kendi kalite kontrolünüz
olmak  istiyorsunuz,  kimseye  bağımlı  olmak  istemiyorsunuz.Bir  fincan  kahve  veya  mojito
yapabiliyorsanız, yağı da yapabilirsiniz.JB

“Hiçbir zaman “%96 THC” yağı görmemiş olan 5 laboratuvar tanıyorum… Hiç kimse.Son 5 yılda
binlerce  test.Yakınında  hiçbir  şey  yok  –  laboratuvar  uzmanları  bir  numuneyi  tüm güçleriyle
kıyaslamaya çalışsalar bile… Alabilecekleri en temiz şey %88+.Ve bunlar, ellerinde kapsamlı
kaynaklara sahip profesyoneller.” Phil

-- Bu yalnızca üretilebilecek en güçlü yağları test etmediklerini kanıtlar, başka bir şey değil.JB

"Omg, o kadar çok çelişkili yorum var ki kafam çok karıştı?!?!" Diana

-- Ne yaptığını ve ne söylediğini bilenleri dinlerdim.Kim olduğunu seçmek sana kalmış.JB

“JB'yi öne sürdüğün iyi bir nokta.Biri için yazdıklarınıza ve tavsiyelerinize güvenirim.Nafta'nın en
çok tercih edilen (alkolün aksine) olduğu konusunda netim.Sanırım kafa karıştırıcı kısım, Rick'in
web sitesinde ve kitabında, indica kullanılması tavsiye edildi, ancak indica'nın daha yüksek CBD
içeriğine  sahip  olduğu  biliniyor  ve  yukarıda  ikisi  arasındaki  sınırın  ortadan  kalktığını
söylüyorsunuz.Benim gibi  sıradan biri  için kafa karıştırıcı.Indica, Sativa'ya karşı.THC'ye karşı
CBD, vb.Yani en az %20 THC seçmesi gerekiyorsa, Sativa'yı  seçmemeli mi?Yoksa Indica'yı
seçme fikri, ancak yüksek THC seviyesi en az %20 THC (CBD içeriğinden bağımsız olarak) mı?
Lütfen  benim  gibi  yeni  başlayan  birinin  aile  üyelerine  yardım  edebilmesi  için  tavsiyede
bulunabilir misiniz?” Jyoti

-- Evet, evet, ama mümkünse en güçlü ve yatıştırıcı olanlar.Yüksek CD propagandası, düşük
dereceli yağları itmek için kullanılmaya başlandı.Ayrıca ideal yağlarımız %95-98 THC'ye sahip
olacaktır.Yani  yine,  orada  CBD  için  o  kadar  fazla  yer  yok.Bizim  için  "güçlü  ve  yatıştırıcı"
kelimeleri "yüksek CBD" den daha önemlidir. JB

"Tamam,  lütfen  kıkırdamadan  bir  gerginlik  üretebilir  miyiz?Kocanın  saat  3'te  kıkırdaması
yaşlanıyor.Yüksek sesle gülmek." devedikeni

"Saf THC'nin in vitro olarak kötü huylu hücrelere enjekte edildiği ve bunların apoptize olduğu
çalışmaları okudum.CBD için böyle bir araştırma görmedim.Bana öyle geliyor ki, CBD yaklaşımı,
insanların temelsiz THC korkusuyla oynayarak ve “korkunç, bağımlılık yapan, yüksek indükleyici
THC” olmadan esrarın faydalarını teşvik ederek kannabinoid ilaçlardan yararlanma yolundan
biraz  daha  fazlası.  CBD'yi  bir  mucize  olarak  tanıtırken,  kenevir  yağının  KANITLANMIŞ
performansından para kazanmak veya sırtına binmek, tanrıya şükür, korkunç THC'nin karşıtıdır,
reefer  çılgınlığından  ve  bir  aldatmaca  kokusundan  yararlanmaktır.Örneğin,  CBD'nin  topikal
olarak  faydaları  olmadığını  söylemiyorum,  ancak  araştırmadan  THC'nin  en  tıbbi  olduğu
açıktır.Yasakçılara yaltaklanmak ve CBD'ye odaklanmak büyük bir  kötülüktür.Daha düşük bir
bileşiğe odaklanan araştırmayı nasıl açıklayacaksınız?Bu saçmalık." Cory

"Evet, CBD kesinlikle metastatik kanserle savaşabilir.Özellikle de THC'nin %95-98'ini içermesi
gereken Rick Simpson Oil'in bir  parçası olduğunda.Bu size, CBD'lerin öneminin muhtemelen
sunulduğu  kadar  büyük  olmadığını  söylüyor.Ancak  bir  gün  tıp  bilimcilerinin  de  RSO'yu  test
etmeye  başlayacağını  umalım.Yağın  nasıl  üretileceği  ve  kullanılacağı  konusundaki
talimatlarımızı takip ederlerse, bizimle aynı harika sonuçlara sahip olacaklar.Eğer yapmazlarsa,
yapmazlar.Bu kadar basit." JB
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Rick Simpson Protokolü
"İnsanlara yarım tane kuru kısa taneli pirinç büyüklüğünde küçük dozlarla başlayın.Yağ zararsız
olmasına rağmen, tedaviye başlayanlar  için daha azı,  fazlasından daha iyidir.Başlangıçta bu
harika maddeden her sekiz saatte bir küçük bir damla alın, ardından dozunuzu her dört günde
bir  düzenli  olarak artırın ve yakında toleransınız artacaktır.Kişi,  etkilerini  hissetmediğini  veya
sadece  biraz  hissettiğini  söylüyorsa,  bunu  yeni  başlayanlar  için  iyi  bir  doz  olarak  kabul
ederim.Sadece sistemine biraz ilaç almak istiyorsun ki alışmaya başlayabilsinler.

Kişinin nasıl tepki vereceğini asla tam olarak bilemezsiniz, bu nedenle yavaş ilerleyin ve hasta
her 24 saatte bir toplam bir gram alabilene kadar dozlarını dört günde bir artırın.Hasta yağın
kullanımına alıştıktan sonra, bunu başarmanın en iyi yolu, alıştıktan sonra her sekiz saatte bir
gramın üçte biri kadar doz almalarını sağlamaktır.Yine de zorluk yaşayanlara dozlarının daha
yavaş  artırılabileceğini  ancak  en  iyi  sonucun  alınabilmesi  için  mümkün  olduğu  kadar  hızlı
alınması gerektiğini hatırlatmak isterim.

Bunlar,  hasta  toleransını  yeterince  hızlı  bir  şekilde  oluşturabiliyorsa,  Rick'in  önerdiği  dozaj
talimatlarıdır.Bu protokol izlenirse, birçok hasta her 8 saatte bir gramın üçte birini alabilecekleri
noktaya üç hafta içinde ulaşabilir.Ancak, çoğu hastanın doz başına bu miktarı alabilmesi için
genellikle dört ila beş hafta geçmesi gerekir, ardından iyileşene veya durumları kontrol altına
alınana kadar günde bir gram almaya devam edebilirler.

Rick,  bu  ilacı  iğneleri  olmayan  plastik  şırıngalarda  vermeyi  sever,  bunun  yerine  yağın
sıkılabileceği küçük bir delik vardır.Yağın bu şekilde verilmesinin hastanın dozlarını ölçmesini
kolaylaştırdığını ve yabancı maddelerin ilaca bulaşmasını engellediğini söylüyor.

Çoğunun yemeleri gereken miktarı anlamanın en kolay yolu, onu kısa taneli kuru pirinç gibi bir
şeyle karşılaştırmaktır.Yeni başlayan birinin dozu, bu pirinç tanelerinden birinin büyüklüğünün
yaklaşık yarısı kadar veya yaklaşık sekizde biri uzunluğunda olmalıdır, bu miktar yaklaşık bir
damlanın dörtte  birine  eşit  olacaktır.Bazı  durumlarda,  çok düşük bir  toleransa sahip olanlar,
bunun başlangıçta rahat bir şekilde idare edemeyecekleri kadar fazla olduğunu bile görebilirler,
bu nedenle, gerekirse, daha da azıyla başlayabilirler.

Bu büyüklükteki dozlar sabah erkenden, öğleden sonra ve hasta yatmadan yaklaşık bir saat
önce olmak üzere günde üç kez alınmalıdır.Yeni başlayanların tek yapması gereken, plastik
şırıngadan yarım tane kuru pirinç eşdeğerini  sıkmaktır  ve bu onların dozudur.Çok küçük bir
miktardan bahsetsek ve hastaya bir  zararı  olmayacak olsa da,  bu madde etkisinden dolayı
saygıyla kullanılmalıdır.

Bu dozda dört gün sonra, bir pirinç tanesinin boyutuna eşit dozlara veya şırıngadan sıkıldığında
yaklaşık dörtte biri uzunluğunda olan dozlara iki katına çıkar.Daha sonra, dört gün sonra, dozaj
tekrar ikiye katlanır ve bu, hasta doz başına on altı tane pirinç eşdeğerini yutana kadar her dört
günde bir devam eder.Bu miktar, bir gramın kabaca üçte biri olan doz başına yaklaşık sekiz ila
dokuz damla yağa eşittir.

Bir  ml  ağırlık  olarak  bir  gramdan  biraz  fazladır,  bu  nedenle  hastalar  dilerlerse  dozajlarını
belirlemek  için  bu  ölçümü  kullanabilirler.Bu  noktada,  hastalar  genellikle  tıbbi  durumları  ile
istenen etkiyi elde edene kadar bu dozajda devam eder.Dozlarını bu kadar hızlı artıramayacak
hastalar  olacak,  ancak  Rick  onları  olabildiğince  çabuk  almaya  teşvik  ediyor,  böylece  yağ
acılarını dindirebilir.Ek olarak, bu ilacı daha hızlı alabilenler olacak ve Rick'in bununla bir sorunu
yok,  hasta  daha  hızlı  almakta  rahat  olduğu  sürece,  bu  onların  çok  daha  hızlı  iyileşeceği
anlamına geliyor.

Gerçekte, Rick, bu ilacın kullanımı söz konusu olduğunda hastaların kendi rahatlık bölgelerinde
kalmaları  gerektiğini  düşünmektedir.Ancak  yine  de  ciddi  bir  rahatsızlığı  olan  herkesin  bu
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maddeyle  oyun  oynamaması  gerektiğini  düşünüyor,  çünkü  doğru  şekilde  alınmazsa  tedavi
etmesi amaçlanan durumun üstesinden gelemeyebiliyor.

Bu ilacın kullanımı  çok güvenli  olduğu için,  genellikle  dozları  tam olarak ölçmüyoruz,  ancak
doğru ölçümleri ve yeterli doğrulukta kendi ölçeklerini sevenler için, ilk dört gün için günde üç
kez yaklaşık 0.01 g ile başlayın.Daha sonra, mümkünse, dört gün boyunca 0.02 g'a, daha sonra
dört gün için 0.04 g'a, dört gün için 0.08 g'a, 0.16 g'a ve sonra bir gramın 0.32'sine iki katına
çıkarın.Bu maddeyi hızlı bir şekilde yutabilenler için ideal doz programı bu olacaktır.

Çalışmak için yüksek dereceli indica tomurcuğu suşları elde edebildiğinizde, üretilen yağ aşırı
derecede yatıştırıcı olacaktır.Gerçek “Rick Simpson Oil”i ürettiyseniz ve endişelenecek çok az
şey  varsa,  yağın  yapacağı  etki  budur.Hastalar  sadece  uykuya  dalarlar  ve  sonunda
uyanırlar.Bazıları  başlangıçta  biraz  sersemlemiş  hissedebilir,  ancak  zarar  görmezler  ve
genellikle  kalktıktan  sonraki  bir  saat  içinde  bu  uyku  hissi  kaybolur.Yağ,  kenevir  sativa
çeşitlerinden üretiliyorsa, bela ve uzun ömürlü enerji verici bir sativa yüksek bekleyin.Kanser gibi
ciddi rahatsızlıkları olan kişilerin bu etkilerle yağ almaya çalışmasını istemezsiniz ve hasta iyi bir
göstergenin sağlayabileceği tıbbi faydaları alamaz.Herkes kafayı yemeyi sevmez ve bu madde
üzerinde aşırı sarhoş olmak tıbbi olarak amaç değildir.Ancak bazı durumlarda, hastaların hayatı
tehlikede  olduğunda,  onlara  daha  yüksek  dozlar  vermek  hayatlarını  kurtarabilecek  tek  şey
olabilir.

Amaç,  ilacı  hastaya  günde  üç  kez  almaktır.Hasta  basitçe  parmağına  koyabilir  ve  ardından
dişlerinin üzerine kazıyabilir.Ardından, bir bardak soğuk su veya çay alın ve yutması oldukça
kolay olmalıdır.Bazı türler, hoş bir tada sahip olmayan, ancak bununla başa çıkmak kolay olan
bir özü üretir.Hastaların dozunu küçük bir ekmek parçasına koyun ve katlayın, ardından ağzına
atın  ve  onlara  bir  bardak  su  verin.Aynısı  muz  veya  diğer  meyve  türleri  kullanılarak  da
yapılabilir.Buradaki fikir, yağı hastaya mümkün olduğunca çabuk vermektir, ancak Rick yine de
rahatlık bölgelerinde kaldıklarını görmekten hoşlanıyor.

Herkes farklıdır ve bu ilaca karşı toleransımız kişiden kişiye değişir, bu nedenle hastanın yuttuğu
miktar konusunda rahat olduğundan emin olun.Birçok ciddi durumda, hastaların bu ilacı hızlı bir
şekilde almaları önemlidir, bu nedenle hayatta kalma şansları daha yüksek olabilir.Daha önce de
belirttiğim  gibi,  yağ  zararsız  olsa  da,  çok  fazla  alınırsa,  çoğu  zaman  hastalar  deneyimden
hoşlanmazlar.Bu yüzden dozajlarını yavaşça artırın; bu şekilde kullanımı ile rahat olacaklar.

Yine  de,  dediğimiz  gibi,  agresif  hastalıklar  agresif  bir  şekilde  tedavi  edilmelidir,  bu  yüzden
yaşamı  tehdit  eden  bir  şey  olsaydı,  mümkün  olan  en  kısa  sürede  alabildiğim  kadar  özü
alırdım.Bence  hazırlıklı  olmakta  fayda  var,  bu  yüzden  mümkün  olan  en  kısa  sürede  yağın
etkilerine alışmaya başlamalılar, çünkü o zaman daha büyük dozlar almaları gerektiğinde ne
bekleyeceklerini bileceklerdir.

Vücudunuzu iyi  bir  sağlık durumuna döndürmek için standart tedavi,  üç aylık bir  süre içinde
alınan 60 gram yüksek kaliteli yağdır.Kemo ve radyasyon almış olanlar için, 120 ila 180 gram
yağı mümkün olan en kısa sürede yutmak iyi bir fikirdir.Genellikle 60 g ciddi bir kanseri tedavi
edebilir, ancak tıbbi sistemden zarar görmüş olanlar için, kanserin geri dönmesini önlemek ve bu
tedavilerin geride bıraktığı hasarı geri almak için genellikle daha fazlası gerekir.

Hasta tekrar sağlığına kavuştuğunda, dozu ayda bir veya iki grama veya hastanın tüketmeyi
sevdiği  miktara  geri  düşürebilirsiniz;  bizim  açımızdan  ne  kadar  çoksa  o  kadar  iyi.Sağlığı
korumak için önemli olduklarından bakım dozlarını atlamayın.Akşam işten sonra ayda bir gram
ya da günde bir  damla fazla gibi  gelmiyor ama Rick'e göre öyle olmalı.vücudunuzu sağlıklı
tutmak için yeterli olun.

Ek olarak,  hastaların  yağ tedavisi  ile  birlikte elma çekirdeği  ve buğday otu gibi  diğer  doğal
şeyleri  kullanmasını  sever.Tecrübelerime göre,  içerdikleri  yağ çok  besleyici  ve  vücut  için  iyi
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olduğu için hastalara kenevir tohumu (ve buhur, mür ve şerbetçiotu) da yemelerini isterim.

Rick  ayrıca,  hastaların  karpuz  veya  limon  suyu  gibi  şeyleri  yutarak  vücutlarının  pH'ını
olabildiğince çabuk yükseltmeye çalışmaları gerektiğine inanıyor.Bunun çok önemli olduğunu ve
bunu yapmanın hastaya hayatta kalmak için çok daha iyi bir şans verebileceğini söylüyor.

Hastalar ayrıca daha fazla çiğ meyve ve sebze yemeye başlamalı ve daha az et, özellikle de
daha  fazla  toksin  içeren  işlenmiş  çeşitler  yemelidir.Rick,  meyve  suyu  sıkma  makinelerinin
kullanımına  güçlü  bir  şekilde  inanıyor  ve  büyük  dozlarda  C  vitamininin  de  büyük  fayda
sağlayabileceğini düşünüyor.

Bu, Rick Simpson protokolüdür ve adının sonsuza kadar bilinmesinin nedeni budur.Muhtemelen
tüm  zamanların  en  önemli  keşfidir  ve  bu  adamın  bize  verdiklerinin  faydalı  etkisi  göz  ardı
edilemez.Modern tıp ve teknoloji  çalışmadığında ne işe yarar?Sonuçları  görmek istiyorsanız,
Rick'in iyileştirme yöntemini deneyin.

Bu yağa her derde deva dediğimiz için eleştirildik ama bu kadar çok tıbbi sorunu tedavi etmek
için  başarıyla  kullanılabilecek  bir  maddeye  başka  ne  diyebilirsiniz?Bazıları  her  derde  deva
kelimelerinin bu yağın sonsuz yaşam sağlayacağı anlamına geldiğini  düşünüyor ama Rick'in
amacı  bu  değildi.Elbette,  bu  ilaç  ömrünüzü  uzatabilir  ve  kullanımıyla  çok  daha  uzun
yaşayabilirsiniz, buna hiç şüphe yok.Yine de bu, sonsuz yaşamı sağlayacağı anlamına gelmez.

Bu  yağ  çoğu  kişi  için  hala  yasal  olarak  mevcut  değil  ve  bu  nedenle  kaç  yıl  daha
sağlayabileceğini  belirlemek çok uzun zaman alacak.Henüz bu ilaca ölümsüzlük iksiri  olarak
bakmıyoruz ve sizi  kurşun geçirmez hale getirmediğine kesinlikle inanıyoruz.Yine de,  Rick'in
dediği gibi, ölümsüzlüğün anahtarını bulursak, kenevirin önemli bir bileşen olacağından emin.

Lütfen  kullanırken  virüs  bulaşamayacağınızı  düşünmeyin.Yine  de  grip  gibi  şeylere
yakalanabilirsiniz,  ancak  etkileri  büyük  ölçüde  azalabilir  ve  çok  daha  çabuk  iyileşirsiniz.Bir
pandemi veya benzeri  bir  durumda,  bu bitkinin sağlayabileceği  harika yağı  alıyorsanız veya
zaten  alıyorsanız,  hayatta  kalma  şansınız  kesinlikle  büyük  ölçüde  artacaktır.”  Jindrich
Bayer,Phoenix Gözyaşları: Rick Simpson Hikayesi,ilk iki baskıya sonsöz

“JB, bir  sorum var,  kardeşim kanser,  (tıp kurumu) midesini  çıkardılar,  sonra ona kemoterapi
verdiler, o kadar kanser yaptı ki hiçbir şey yiyemiyor, sıvı bile yiyemiyor, kusuyor.Sonunda ona
reçineyi aldım; benim yeni yaptım, ancak kıvamı biraz kalın (fotoğrafa bakın).Ama o veriyor ve
alıyor.Tıkanma üst bağırsakta, kanser büyümesi.Ayrıca şiddetli ağrıları nedeniyle morfin aldığı
için  ağzı  aşırı  kurudur.Sonunda  biraz  sıvı  içti  ama  iki  kez  sıvı  kustu  ve  üçüncü  kez  kan
gelmedi.Doktorlar tarafından 2 hafta süre verildi  ve onu eve gönderiyorlar.Ne yapabilirim???
Lütfen yardım edin, onda yarım kilo beyaz dul türünden 11 gram reçine var.Lütfen onun için tüm
nitelikleri karşılayan gerçek bir RSO'yu nereden bulabileceğimi bulmama yardım eder misin?O
California,  LA'dave  ben  El  Salvador'dayım.Bu  çok  zor  bir  durum  ve  buradan  pek  bir  şey
yapamadım.Biraz  tavsiye  lütfen.”  Ricardo
-  Pekala,  yağı  ne kadar  çabuk yutmaya başlarsa,  yaşam kalitesi  de  o  kadar  çabuk iyileşir
umarım.Ona reçineyi  130°C'ye (266°F)  ayarlanmış bir  fırına yaklaşık  bir  saat  koymasını  ve
ardından  yemeye  başlamasını  söyle.Küçük  dozlarla  başlamak  iyidir,  ancak  hastalar  morfin
aldığında  onlara  daha  fazla  yağ  ve  daha  az  morfin  verebilirsiniz.İlk  birkaç  gün  etkileşimler
nedeniyle zor olabilir.En iyi dileklerimle, JB

"Annem  için  ilk  parti  yemeklik  yağımın  büyük  bir  başarı  olduğunu  ve  bir  ons  birinci  sınıf
tomurcuktan 4/5 gram iyi bir sonuç aldığını herkesin bilmesini istiyorum!İlk denemem ile ayın
üzerinde.Ve  inanın  bana  çocuklar  gerçekten  kahve  yapmak  kadar  kolay!Seni  seviyoruz
Rick.......” Mark
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Buhur ve Mür
"Frankincense,  kenevir  yağı  tedavisine  harika  bir  katkıdır.Hem  dahili  hem  de  topikal
olarak.Kenevir  yağının bulunmadığı  bir  yerde yaşıyorsanız,  buhuru düşünün,  o  da harikalar
yaratabilir.Bulabileceğiniz en güçlü ve yatıştırıcı türleri arayın.”JB

"Buhuru topikal olarak denedim, acıdan kurtulmaya yardımcı oluyor.:)” Carol

“Rick  Simpson'ın  Phoenix  Tears'ı  ile  Young  Living  Essential  Oils'den  Frankincense  yağı
kullandım.Babam 10 saat ağrısız dayanabiliyordu… 4. evre kanserdi ve hiçbir şey olmamış gibi
ortalıkta dolanıyordu.” kabuklu

"Frankincense  pek  çok  şey  için  harikadır.Cildimdeki  güneş  lekelerinde,  her  gün  esansiyel
yağlarla yıkadıktan sonra toner için salatalık ile karıştırılmış yüzümde kullanıyorum.Bu yüzden
65 yaşında çok genç görünüyorum.ÇOK KOMİK!Dalga geçmek.Ben kırk iki  yaşındayım.Ama
üzerinde  herhangi  bir  paraben  veya  kimyasal  kullanmadığım  için  düzgün  bir  cildim  var.”
Danimarka

"Bitki  dükkanlarında  diğer  adı  Boswellia  altında arayın.Temelde Advil  ile  aynı  ama daha  iyi
çalışır. Şaron

"Buhur,  mür,  zeytinyağı  ve  kenevir  gerektiren eski  bir  çare  var.Mür'e  ışık  !!Topikal  ve dahili
olarak şeker hastaları için harikalar yaratıyor!” Brian

“Doğada  yetişen  her  şey  bize  bakabilir.Zararlı  olduğu  kanıtlanan  tüm  bu  şeylerin  sentetik
versiyonları.Tüm  bu  bitkiler  (gündüz,  mür,  lavanta,  karanfil,  nane  vb.),  özellikle  kendi  yerli
bölgelerindeki  eski  bitkiler,  avcılara  ve  çevresel  kaygılara  karşı  koruyucu  ajanlarını
mükemmelleştirmek için yıllarını harcadılar ve bu şeyler kullanılabilir.  tedavi et ama iyileştir!”
Wendy

"Önümüzdeki on yılda, THC gibi çalışan ancak hastalar üzerinde "yüksek" bir etkiye neden olan
aktif  bileşen içermeyen ilaçlar  hazırlanacağından,  her türlü  koşul  için  onaylanmış tıbbi esrar
kullanımının  merkezi  olacağını  tahmin  etti.Mechoulam,  ilgisini  yalnızca  esrarla
sınırlamadı.Kudüs'teki Kutsal Tapınak'ta tütsü olarak kullanılan İbranice buhur veya Boswellia
sacra kelimesi olan levona hakkında araştırma yaptı.İbrani Üniversitesi kimyageri, o zamanki
doktora öğrencisi Arieh Moussaieff ile birlikte, Orta Doğu tütsünün önemli bir bileşeninin kaygıyı
azalttığını ve fareler üzerinde antidepresan benzeri bir etkiye sahip olduğunu gösterdi.

“Talmud,  Boswellia  reçinesinden,  ölüme  mahkum  edilenlerin  endişelenmemesi  için  'duyuları
yatıştırmak' için şaraba konan bir iksir olarak bahseder…[Bulguları] derinlere kök salmış kültürel
ve dini gelenekler için biyolojik bir temel sağlıyor.”http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-
world-is-going-to-pot-352563
-  Kenevir  yağı  ve  sığla  iyileştirici  etkileri  bakımından  birbirine  çok  benzer.Basitçe  diyetinize
yüksek kaliteli sığla (boswellia sacra) ekleyin veya günde üç kez yiyin (daha az ciddi durumlar
için günde üç kez 150 mg ve daha ciddi hastalıklar ve ağrılar için 300 mg veya daha fazla) Veya
aynı protokolü takip edebilir ve RSO kullanıyormuşsunuz gibi aynı dozları kullanın.Buhur ayrıca
vücudunuzu DNA seviyesinden düzeltebilir ve ayrıca kanseri ve diğer birçok "tedavi edilemez"
hastalığı tedavi edebilir.Bunu bilmek de güzel bence.JB

“Dün aşil tendonumu mahvettiğim için gerçekten çok üzgünüm.5k için daha fazla kanepe yokzar
zor yürümek.Hızlı iyileşme için tavsiyesi olan var mı?” Jenna

- İçeride olduğu kadar topikal olarak da bol miktarda yağ.Güçlü bir kenevir merhemine buhur ve
karanfil  yağı  ekleyin  veya  karite  yağı/hindistan  cevizi/kenevir  tohumu yağı  ile  karıştırın.Her
zaman olduğu gibi %20-30 THC merhemleri en iyi sonucu verir.Tedavinin tadını çıkarın.JB
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“Akciğerlere ve kemiklere metastaz yapan evre IV safra kanalı kanseri için saf boswellia freana
esansiyel yağı alıyorum ve 2 ay sonra karaciğerim artık normal çalışıyor, tıkanıklık yok ve 9 aylık
yaşam tanımı tersine çevirdim. , ve karaciğerimdeki tümörler küçülüyor ve biri ölüyor!!Kenevir
yağıyla hâlâ çok ilgileniyorum, ancak yayılmayı durdurmak için kemoterapi de yapıyorum ve
biliyorum ki önümüzdeki ay kemoterapi bittiğinde vücuduma yapabileceğim her şeyle sert bir
şekilde vurmak istiyorum.Kitabı  satın aldım,  şimdi  sadece yağın nasıl  yapıldığını  bilmem ve
bana yardım edecek birini bulmam gerekiyor.” Sarah

"Merhaba demek için uğramıştım. Hala devam ediyor, 17 Temmuz günde 1-2ml başladığımdan
bu yana 1 yıl, hayatım tamamen değişti ve neredeyse 200 pound'dayım, tam olarak 9 pound
kaybettim, dispanser eczanemde 179mg CBD ila 179mg THC yağı var Günde .5ml ve günde
%87 THC ve %4 CBD 1ml. Ve buhur, mür ve meyve suyu. BİLDİĞİNİZ GİBİ ÇALIŞIYOR JB,
sadece hala devam ettiğimi bilmenizi istedim!” Fatura

“Hashimoto için mür ile buhur kullanıyorum ve işe yarıyor! Ne yazık ki, yasa dışı olduğu için
yaşadığım yerde petrol alamam.” Cynthia

"Buna 3 gün önce, iki saatte bir diline sadece bir damla damlatarak beyin tümörünü küçülten bir
kızı duyduktan sonra başladım." Lindsay

“Birkaç  yıldır  buhurları  kapsüllere  koyuyorum.  Kenevir  yağına  güvenli  erişimimin  olmadığı
zamanlarda  kanserimi  tedavi  etmek  için  (kemo  veya  radyasyon  yok)  Frankincense'i  kendi
başıma  alırdım.  RSO'ya  sahip  olmadığımda  ve  lekelerin  ortaya  çıkmaya  başladığını  fark
ettiğimde, doğrudan cildime birkaç damla Kutsal Buhur damlası koydum ve lekelerin birkaç gün
içinde kaybolmasını  izledim. Kesinlikle  şaşırdım! Yıllardır  insanlara anlatıyorum.Ana tümörün
gidip gitmediğini görmek için hala kolonoskopi yaptırmam gerekiyor (CO'da sigorta aldığımda).
Kanser olsun ya da olmasın, onkoloğumun önerdiği gibi (ömür boyu) yaptığım şeyi yapmaya
devam edeceğim. Şaşırdı!” lisa

"Birkaç  ay boyunca köpeğimin  mamasına günde iki  kez buhur  reçinesi  koydum ve greyfurt
büyüklüğünde bir tümör gitti." Karen

"FRANKINCENSE - tümörleri  küçülttüğü ve kanserin ilerlemesini  durdurmasa da yavaşlattığı
söylendi. Tümörleri küçülttüğünü biliyorum, golf topu büyüklüğündeki tümörleri sıfıra indirdiğini
gördüm!” tamara

"Bunu birkaç yıl önce copaiba ve limon otu yağlarıyla birlikte metodolojimin ayrılmaz bir parçası
haline getirdim, sonuçlar kesinlikle harika. JB'yi paylaştığınız için teşekkürler." işaret

"En azından bir neden, videolarda ve blog yazılarında, buhur yağının boswellik asit içerdiğinin
söylenmesidir  -  buhur reçinesindeki antitümöral aktif  madde. Ama öyle değil  ve bunun basit
nedeni,  boswellik  asidin  çok  uçucu  olamayacak  kadar  ağır  bir  molekül.  Buhur  reçinesinde
bulunan birkaç boswellik asit vardır ve bunların moleküler ağırlıkları 450 – 500 aralığındadır.
Bununla  birlikte,  uçucu  moleküllerin  -  buharlaşma  yeteneğine  sahip  olanların  -  hepsinin
moleküler ağırlıkları 300'ün altındadır."
-- Bu yüzden buhur ve mür reçinesini çiğnemenizi ve (umarım/iddiaya göre) buhur ve mürden
üretilmiş uçucu yağları yememenizi öneririm. JB

"Frankincense Oil, bir hafta içinde Bell's Palsy'den kurtulmama yardımcı oldu! Şimdiye kadar
gördüğüm en iyi tedavi "yasal"dı." Jason

"Dört  aydır  nöbetler  için  Frankincense,  Ylang  Ylang  ve  bazen  Clary  Sage'i  Justin'de
kullanıyorum ve bir iyileşme gördüm. Başladığımda günde üç nöbet geçiriyordu ve günde bire
düştü  ve  bazen  nöbetsiz  iki  ila  üç  gün.  Angelica'nın  da  nöbetlere  yardımcı  olduğu  yerleri
okudum. Nöroloğu bunun için her şey için, ancak gerçek bir bilgi veya herhangi bir protokol türü
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yok. Aromaterapistler kullanmaya pek aşina görünmüyorlar. esansiyel yağlar da nöbet kontrolü
için.Solunum ve seyreltilmiş topikal uygulama işe yarıyor gibi görünüyor, ancak biraz rehberlik
etmek  güzel  olurdu.Kafur  bileşikleri  (biberiye,  okaliptüs,  başak)  ile  herhangi  bir  şeyden
kaçınmak için kesinlikle bazı yağlar olduğunu zor yoldan öğrendim. lavanta, İspanyol adaçayı)
veya thujone ve birkaç tane daha." Judy

"Bizim  kurtarma  ilacımız  açık  sözlü.  Onu  rafta  tutuyorum  ve  MCT  yağı  ile  seyrelterek
kullanıyorum. Rae'nin CO ile ağızdan kullandığı aynı taşıyıcı yağ.
Bir ya da iki burun altında ve sonra kulakların arkasında, şakaklarda, boyunda, bileklerde ve
ayak altlarında. Bugüne kadarki en iyi kurtarma ilacıdır. Hızlı ve etkili, ancak tüm açıklamalarla;
her zaman değil." Mark

"Frankinse  yağı,  Boswellia  serrata  ağaçlarının  reçinesinden  gelir.  Bazı  aromaterapi  yağları,
parfümler  ve  bazı  tütsü  türleri  bu  yağı  içerir.  Hindistan'ın  geleneksel  sağlık  hizmeti  olan
Ayurveda tıbbı da birkaç durumu tedavi etmek için buhur yağı kullanır. Memorial Sloan-Kettering
Kanser  Merkezi'ne  göre,  Batı  tıbbında  buhur  yağı,  anti-inflamatuar  özellikleri  nedeniyle  ilgi
çekiyor. Bazı yan etkiler mümkündür, ancak MSKCC, buhurun, steroidler ve steroid olmayan
anti-enflamatuar  ilaçlar  gibi  enflamatuar  durumları  tedavi  eden  ilaçlardan  daha  az  olumsuz
etkiye sahip olduğunu belirtiyor.

Physicians' Desktop Reference'a göre tütsü yağı alırken gastrointestinal yan etkiler mümkündür.
Mide rahatsızlığı, mide bulantısı, mide ağrısı, yanma hissi veya hoş olmayan bir dolgunluk hissi
içerebilirler. Buhur yağı ayrıca mide rahatsızlığını veya mide ağrısını daha da kötüleştirebilir.

Buhur  yağının  kan  inceltici  etkileri  vardır  ve  Maryland  Üniversitesi  Tıp  Merkezi  tarafından
belirtildiği  gibi  anormal  kanama riskini  artırabilir.  Bu,  öncelikle  kanama bozukluğu olan veya
varfarin,  heparin,  ibuprofen,  aspirin  veya  ginkgo  biloba  gibi  pıhtılaşma önleyici  etkileri  olan
ilaçlar veya diğer şifalı otlar alan kişiler için endişe vericidir. Bir cerrahi veya dişçilik prosedürü
planlayan herkes, buhur yağı almayı önceden bırakmalıdır. Shelley

Buhur ve Mür Reçinelerinin İşlenmesi
Tütsü dondurun, buz küpleri gibi bir karıştırıcıda ezin (birkaç saniye çok yüksek hızda), ardından
çok sıcak (100°C) zeytinyağını tozun üzerine dökün. Kokteyl gibi 3 dakika kadar karışmasını
sağlayın. Yağ karışımını bir  şişeye dökün ve birkaç gün bekletin,  katmanları  ayırın ve buhur
özünüzü  elde  edin.  Varsa  mür  ekleyin  –  aynı  şekilde  işleyin  –  dondurun,  ezin,  kızgın  yağ
ekleyin, bekletin, ayırın.

Daha sonra tütsü,  mür  ve zeytinyağı  karışımına kenevir  yağı  ekleyin.  Siz  de günde üç kez
yiyebilirsiniz. İçine ayrı ayrı kenevir tohumu yağı da ekleyip ayaklarıma masaj yapardım. JB

sigara esrar
“28 yaşındaki arkadaşım bugün meme kanseri ameliyatı oldu, kanserin alındığını söylüyorlar
ama  yine  de  ona  kemoterapi  yapmak  istiyorlar.Daha  önce  konuştuk  ve  ona  kemoterapiyi
reddetmesini  söyledim  ve  sadeceRSO'yu  alın.Bu  konuda  doğru  muyum?Phoenix  Tears
hakkında okuduklarıma göre bunun doğru olduğunu düşünüyorum ama bunu yanıtlamak için
yardımınızı istiyorum.Teşekkürler." Justin

-- Aferin Justin.Kemo veya tarama yok.Ameliyat gereksizdi.Önümüzdeki altı ay boyunca 120-
180 gr yağ yemesini sağlayın ve sitemizdeki talimatları izleyin.JB
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"İnsanlara pantolon giymeyi öğretmeye çalıştığınızı hayal edin...Kolay görünüyor.Ya insanlar her
gün sana pantolonlarını nasıl giyeceğini soran mesaj atsalar?(ağırlaştırıcı)  Yer domuzu günü
gibi!Pantolonumu giyersem  ve  bu  doğru  yapılırsa,  o  zaman  başka  birine  göstereceğim  yol
budur.Pantolonunu ters giyip, “Hey, çok yakışıyorlar tabii, ama bu onların ters olduğu gerçeğini
değiştirmiyor!(Kris Kross için işe yaradı).” JB bize neyin işe yaradığını söylüyor ve başka yollara
ihtiyaç olmadığı için bize başka bir yol söylemeyecek.Yönergeleri takip edin ya da pantolonunuz
arkadayken dolaşın ama size bunu yapmanın doğru yolunu gösterdiğini fark ettiğinizde JB'ye
kızmayın!Bir  kitaptaki  metni  değiştirmeye  çalışmıyoruz,  sadece  diğer  kitapları  araştırıyoruz!”
Çad

-- Teşekkürler Chad, bu harika bir açıklamaydı ve evet, haklısın.Tüm bu RSO tıbbı sorunu o
kadar rahatsız edici bir şekilde basittir ki, aslında onu daha karmaşık hale getirir.İnsanların buna
inanması çok basittir,  yani ilacı kendileri deneyemezlerse ve sadece onun hakkında okumak
zorunda kalırlarsa.

Ve bütün mesele  insanların hayatlarının  tehlikede olmasıdır.Onlarla  yüz yüze konuşuyorum,
yüzlerindeki acıyı görüyorum, bunca yıldan sonra bana ne yaptığını sormayın.Bana göre burada
doğaçlamaya pek yer yok, uzun bebop soloları veya serbest caz için zaman yok.Bu sağlam bir
eski  zamanlayıcı  on  iki  bar  blues  ve  on  iki  bar  uzunluğunda.Rick  bize  takip  etmemiz  için
talimatlar verdi ama herkes bazı ego sorunları veya diğer insan zayıflıkları nedeniyle tekerleği
yeniden icat etmek istiyor.

Bununla ilgili tek söylediğim, önce bir pilav pişirici ve bir fan ustası olun.Önce RSO, sonra esrar
ilacının diğer (daha az etkili) biçimleri.Çünkü güç önemli.Yağ ne kadar güçlü ve yatıştırıcı olursa
hasta için  o kadar iyidir.Dahili  koşullar  üzerinde test  etmenize gerek yok,  önce cilt  koşulları
üzerinde deneyin ve %95-98 THC ile gerçek çok güçlü ve yatıştırıcı RSO ile veya sizin için
cevaplaması gereken başka bir şeyle daha hızlı  iyileşip iyileşmediğini izlemeniz gerekmez.O
zaman bilin ki, bu ilacı aldığınızda cildinizde olanla aynı şey vücudunuzda da oluyor.

Bunu  yaptığınızda,  temel  olarak  daha  az  etkili  esrar  ilacı  biçimlerine  olan  ilginizi
kaybedersiniz.Bazı durumlarda yardımcı olamayacaklarından değil,  aynı paraya birinci sınıfta
uçmak ve aynı anda daha hızlı ve güvenilir bir şekilde hayatınızı kurtarmak varken neden ikinci
veya üçüncü sınıfta uçasınız ki?

RSO birinci sınıf bir ilaçtır ve benim ona bakma şeklim diğer her şey birinci sınıf ilaç değildir.Ve
birinci  sınıf  ilaç istiyorum, neden gerçek ilaç yerine seyreltilmiş  ilaç isteyeyim?Yağ ne kadar
güçlü yatıştırıcı ve etkili olursa, ilaç olarak o kadar iyi çalışır - ve bu asla değişmeyecek. JB

"En iyi RSO, %95-98 THC'dir ve son derece güçlü ve yatıştırıcıdır.Bundan başka herhangi bir
şey (ham kenevir, meyve suları, yenilebilir ürünler, yüksek CBD yağları, dekarboksillenmemiş
BHO, tentürler,  merhemler,  karışımlar,  maseratlar,  adını siz koyun) daha az etkili  bir  kenevir
ilacıdır.Esrar tıbbının tüm biçimleri elbette bir dereceye kadar faydalıdır, ancak hayatınızı daha
az etkili kenevir ilaçları üzerine bahse girmeyin.” JB

Cilt Koşulları, Yanıklar, Egzama vb.

“Pazar sabahı parmaklarımda 3. derece kaynar yağ yanıkları oluştu.Büyük kabarcıklar ve çok
acı verici.RSO'yu okumanın yanıkları  iyileştirmek için harika olduğunu hatırladım, bu yüzden
denedim.OMG Millet,  yanık  sadece  40  saat  içinde  tamamen gitti.Hiçbir  iz  yok.iyi  bir  miktar
uyguladımKabarcıkların üzerine RSO, bir taze Aloe Vera filetosu ve bir bandaj.12 saat sonra
tekrarlandı.3. uygulamaya gerek yok.SİZ RICK SIMPSON'I ROCK. Bobbi

“Yağı (hindistan cevizi yağı ile karıştırılmış) ilk yaptığımda yaşlı bir komşunun sırtının topikal
tedavisi  içindi.Her  yerinde  feci  kaşınan  yaralar  vardı.Yatak  böcekleri  dışlandı,  uyuz,  pire,
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skeeters ve benzeri, çünkü sırtından başka hiçbir yerde etkilenmedi ve yatağında hiçbir yaratık
faaliyeti belirtisi yok.Oğlunun ne yaptığını biliyor musun???Var olmayan böceklerden kurtulmak
için yatağına yoğun kimyasallar püskürttü.Püskürtülmemesi gerektiğini açıkça belirten yeni bir
şilte  verdim, ihtiyacı  olduğu sürece ona ödünç verildi.Ülser  kanaması  için  hastaneye gitmek
zorunda kaldı ve oradayken sırtındaki sorunu dile getirdi ve doktorlar ona ne yapmasını söyledi
biliyor musunuz???Saçını ve vücudunu bitler için yıka.Biti yok.Peki sence ona yardım etmek için
kimi  dinleyeceğim?Doktorlar?HAYIR.Yağı  yaptım,  sırtını  onunla  tedavi  ettim  ve  iyileşme  ve
iyileşme oluyor.” Michelle

“Kayınvalidem domuz pirzolası kızartıyordu ve temelde parmaklarını kaynayan sıcak yağa ilk
boğumuna kadar batırdı ve pişmiş tavuk gibi beyaza döndüler.Üzerlerine RSO koyduk ve ağrı
yaklaşık bir  dakika içinde kayboldu,  onları  günde 2 kez RSO ile  kapladı.Sadece birkaç gün
içinde çok çabuk iyileştiler ve hiçbir cilt kaybı ya da yara izi olmadı.Şimdi mutfak buzdolabında
biraz  saklamamız  inanılmaz,  bu  yüzden  biri  yanarsa  (özellikle  çocuklar)  RSO'yu  hemen
uygulayacağız, onunla ilgilenecek doğal bir bitkimiz olduğunda bu tür bir acı hissetmeye gerek
yok ” Debra

“Şiddetli  güneş  yanığında  kullandım.Harika  çalıştı,  bir  haftadan  kısa  sürede  bıçak  yarasını
iyileştirdiğini gördüm.Ağız kokusunu da tedavi eder.Altı aydır kullanıyorum ve nöbet ilaçlarını
tamamen bıraktım.Dışarı  çıktığımda küçük bir  nöbet  geçirdim.Böyle  bir  ilaç bulabildiğim için
şanslıyım, ayrıca sinir ağrıları için kullanılmasını tavsiye ediyorum.” Jack

“Isı için odun sobası kullanıyorum, bu yüzden bileğimdeki yanıklar bana daha soğuk aylarda
eşlik etti.Geçen sonbaharda derin bir haşlanma oldu, henüz uyanmadı.Bana daha önce RSO
yağı  verildi,  bu  yüzden hafif  bir  dokunuş uygulandı,  yanık kapatıldı  ve iki  gün içinde bölge
pembe, temiz bir yama oldu, kabarcık veya yanık görünümü hiç olmadı!%100 satıldım!” Janine

“Birkaç  yıl  önce kafamı  tıraş  ettikten hemen sonra  güzel  bir  güneş yanığı  aldım.Ertesi  gün
yaklaşık 14 saat Colorado güneşindeydim.Daha önce kafamda o kadar kötü bir güneş yanığı
olmuştu.İlkinin  iyileşmesi  aylar  sürdü  ve  tüm  zaman  boyunca  sızdı  ve  acıttı.Bu  son  kez,
güneşten yanmış kafama biraz esrarlı losyon sürdüm.3 gün sonra bir kez soyuldu ve sonrasında
tamamen iyileşti.Güneş yanığı insanları için esrar!” Nate

"Bir sorum var.Bunu zona için kullanan birini tanıyor musun?Onları özellikle stresliyken oldukça
sık alıyorum ve sadece merak ediyorum.Teşekkür ederim." üçlü

- En iyi sonucu almak için yağı ağrılı noktalara çiğ veya tentür olarak koyun ve hastanın da yağı
yemesini sağlayın.JB

"Eklemlerim  parmaklarımda  şişiyor  ve  işte,  biraz  yağ  sür,  ağrı  gitti.Geçen  hafta  yanık
namlusunda  kendimi  yaktım,  bileğimin  içinde  3  inç  siyah,  kabarcıklı  deri.Az  miktarda  yağ,
bandaj,  iki  gün sonra inanılmaz pembe bir  cilt.İki  gün sonra yine aynı  şekilde uygulandı  ve
iyileşti...Teşekkür ederim!!!" Janine

“Sabah Scot,  dün akşam kız kardeşimle konuştu ve tamamen iyileştiğini  söyledi!!!!İlaç zona
hastalığını  iyileştirdi.:)  Harika  hissettiğini  söylüyor.Sana  yazmadan  önce  %100  emin  olmak
istedim.Yardımın için çok teşekkürler."

“Oğlum da ben de zona ortaya çıktığı ilk andan itibaren sadece topikal olarak kullandım. Yeni
değilzona ortaya çıktı ve başka hiçbir belirti tespit edilmedi. Mucize." Matija

“Yüzümdeki cadı siğili  için RSO tarzı yağ kullandım.Bir yara bandı ile kaplı  iki uygulama ve
neredeyse bitti!” Leslie

“Ayrıca onunla 2 siğil de çıkardım.Tüm hayatım boyunca bacağımda onlar vardı.” Michelle
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"Yanıklarda ve kesiklerde kenevir aşılı zeytinyağı kullandım ve birkaç gün içinde iyileşiyorlar.Hiç
böyle  bir  şey  görmemiştim.RSO'nun  daha  da  iyi  olacağını  biliyorum.Hükümetimiz  açgözlü
olmadan önce her şeyi tedavi etmek için esrar kullanıldı.” David

"Yağı ısıttım ve yüz kremi kavanozumla karıştırdım.Günde 2 kez kullanıyorum ve yaklaşık 2
aydır.Eskiden aldığım derin derin sivilceler (türünü bilirsiniz, yüzeye çıkmaları bir hafta sürer ve
BÜYÜK!) artık orada değil.Bu sivilcelerin  izleri  de soluyor.Cildin sıkılaşmaya başladığını  bile
görüyorum!Komik  bu  yazı  burada  çünkü  sonuçları  bugün  gerçekten  fark  ediyordum!Bu yağ
harika ve yüz kremi birçok kullanımdan sadece biri.Teşekkürler Rick.” Jennifer

"Kendimi oldukça iyi bir egzoz borusunda yaktım ve üzüm çekirdeği özü ile karıştırılmış biraz
kenevir yağı koydum ve bir haftadan daha kısa sürede iyileşti ve neredeyse hiç acı veya tahriş
ve YARAR YOK!" Daniel

“Yanıklarda kullandım ve nerede yandığımı anlayamıyorum.Korkutma ve iz yok.Mükemmel.Bir
hafta boyunca yanığım vardı ve iyileşmedi.Yağı kullandım ve dört gün içinde yeni cildim oldu.Bir
hafta sonra nerede yandığımı söyleyemem.Harika şey." Clifford

"Evet, evet, yanıkları RSO ile iyileştirdim.Ve yara izi yok!” Erin

"Acı tam anlamıyla anında yok oluyor ve bir  gün içinde iltihap yok oluyor.Birkaç ay önce bir
yanığı tedavi ettim ve şu anda tedavi ettiğim bir yanık daha var.Bekleyen haftalar ve haftalarca
iyileşme süresini hızlandırır.Yanık ne kadar şiddetli ve nerede yandığım konusunda KORKUTMA
YOK ve hassasiyet YOK.Yağı her şeyde kullanıyorum ve her şeyi kastediyorum.Ayrıca yakın
zamanda yiyebileceğim kalitede olmayan bir parti yaptım, bu yüzden kesinlikle topikal olarak
kullanılıyor.Yüz  bakımı  yaptım,  OMGosh,  harika  sonuçlar.RSO'yu  akla  gelebilecek  her
rahatsızlık için kullanıyorum.“

"Yaklaşık 6 aydır korkunç ilaçlar aldığım bir cilt rahatsızlığım yüzünden çok fazla korkum var.Ah
sürpriz!Tedaviden  birkaç  hafta  sonra  cildim  yine  kötü.Bunu  bilmek  güzel.İlaçlara  bayıldım,
huysuz,  kuru,  pul  pul  dökülen  cilt,  terledim,  aman  tanrım  korkunçtu.Doktoru  bir  daha
görmeyeceğim.” Nikki

“Cilt enfeksiyonları, baş ağrıları, sivrisinek ısırıkları, mantar, uyku ve sadece rahatlama için yağ
kullandım.1'de çok yardımcı olduAzizyardım çantası." Silvia

"Sevgili Efendim, ben 60'lardan kalma eski bir hippiyim ve Kuzey Kaliforniya'da yaşıyorum.8-9
yıldır çeşitli Tren Batığı ve Beyaz Dul'u mükemmel sonuçlarla hibertize ediyorum.Rick'in White
Widow'u  da  kullandığını  gördüm.Şu  anda  Redding,  Ca'da  Jason  adında  bir  Darülaceze
hastasına  yardım  ediyorum.  nekahat  döneminde,  kimdi/kimdi?  eski  doktorum  Dr.  Ronald
Sand'ın yönettiği gibi MRSA'nın son evrelerinden ölüyorum...Dört ay önce hem sudan tomurcuk
ekstraksiyonuna  hem  de  sadece  tereyağı  ekstraksiyonuna  kurabiye  vererek  ve  yaptığım
tentürlerle başladım.

Unity Church'e katıldığım bir başka yetiştirici kardeş arkadaşım daha üç hafta önce beni web
sitenize  yönlendirdi.Jason'ı  “JOY  GREASE”  ile  başlattınız  ve  ilk  tüpünü  kullandı  ve  şimdi
ikincisinde.Bir aydan biraz daha uzun bir süre önce topları, bir beyzbol topundan daha büyük,
çok büyük bir kavun büyüklüğündeydi...Unlu mamüllerimi yediğinden ve doğrudan "Sihirli Gres"
yediğinden  beri,  her  gün  daha  iyiye  gidiyor  ve  Gonadları  neredeyse  normal  boyutuna  geri
döndü...MRSA'nın tedavisi yok diyorlar???

Jason'ın yanına ya da karnına yatamadığı için sırtında çok kötü büyük yatak yaraları oldu.Şimdi
bana bunların azaldığını  ve doktorumuz kasabada başka bir  ekiple birlikte ortaya çıktığında
neden  ölmediğini  veya  neden  iyileştiğini  anlayamadıklarını  söyledi.Doktora  Kenevir  Yağı
tedavimden  bahsetmedim  ama  yakında  her  gün  anlatacağım...Doktordan  yaralarını  topikal
olarak Yağ ile tedavi etmesi için gerçekten izin istiyorum, katılmıyor musunuz???Yaşamak için
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sadece ayları olan bir hastada MRSA'yı durdurabilirsek, bunun ne olabileceğini bir düşünün ya
da tıp camiasına SÖYLEMELİYİM mi demeliyim.Barış ve saygı, Craig”

"Kocamın deri grefti gerektiren bir yanıktan 30 yıllık bir yara izi vardı...Bu yüzden, aha, bu harika
ürünü denemek için başka bir yer düşündüm.Şey, her şeyi yapabileceğine dair inancı sıfırdan
daha azdı...Birkaç uygulamadan sonra dönüşüyor,  şimdi  hiç  olmadığı  yerde pigmenti  var.30
yılda hiçbirinin büyümediği saç büyümesi. ” Rebeka

"Bir evde çıkan yangında yüzümde ve kollarımda ikinci derece yanıklar oluştu.Bir ay boyunca
RSO'yu  kakao  yağıyla  karıştırdım  ve  hiç  yandığımı  zar  zor  anlayabilirsiniz.Bu  kadar  hızlı
çalışması inanılmaz ve şimdiye kadar sahip olduğum en iyi ağrı kesici." Amerikan

“Son zamanlarda kafa derimde kaşınmaya başlayan bir ben vardı.Birkaç gün boyunca günde bir
kez dab uyguladım ve ben aslında küçülmeye başladı!Muhteşem hakkında konuşun.” Amanda

"Cannabalm da hindistancevizi yağı içinde askıya alındı  ve alopesi olduğumda çok yardımcı
oldu." Matty

"Kız  arkadaşımın  2  yılı  aşkın  süredir  MRSA  enfeksiyonu  vardı  ve  mevcut  en  güçlü
antibiyotiklerden  biri  de  dahil  olmak  üzere  birden  fazla  antibiyotik  denemişti.Açık  havada
uçarken  bir  yara  bandı  üzerinde  buharlaştırıcı  hortumdan  yoğunlaştırılmış  bir  miktar  yağ
kullandık ve ağrı hemen kesilerek geçti.Onun yaşam kalitesi çok daha iyi.

2 yıl boyunca sırtımda renk değiştiren ve çok acı veren şüpheli bir şişlik vardı ve ne olduğundan
çok  şüpheliydim.RSO'yu  yara  bandı  üzerinde  kullandım  ve  kayboldu.Bunu  denedik  çünkü
Rick'in Run from the Cure videosunu gördük.Bu mesajı yaymanın muazzam bir öneme sahip
olduğuna inanıyorum ve aktivizm, sosyal medyamız ve yayın erişimimiz aracılığıyla mesajınızı
iletmenize yardımcı olmak için tüm hızıyla devam etmeye hazırım.” Robert

"Fibromiyaljim var ve ilaçlar ağrımı dindirmiyor.Ama petrol yapar.” Donna

"Ben  inanan  biriyim...gut  giderir...yin  &  yang'ı  dengeye  getirmeli  çünkü  daha  önce  mutlu
olduğumu  sanıyordum  ama  son  zamanlarda  derinlerden  yayılan  bir  mutluluk  duygusu
buluyorum...Teşekkürler Rick Simpson.” Irving

“Merhaba  Corrie,  yaklaşık  3  haftadır  ayağındaki  gut  hastalığı  için  *****  ilacı  veriyorum  ve
tekerlekli sandalyeden merdivenlerden inip çıkıp inebilir hale geldi ve 2 saatlik bir yürüyüşe çıktı.
hafta  sonu.Sadece  Kanser  için  değil...sadece  tedavi  eder.Fotoğraf  çekmeliydim...Büyük
farklılık.Normal ilaçlar ona dokunmuyordu.İlaçlardan 3 hafta önce tekerlekli sandalyede.”

“Yanıklarda kullandım ve nerede yandığımı anlayamıyorum.Korkutma ve iz yok.Mükemmel.Bir
hafta boyunca yanığım vardı ve iyileşmedi.Yağı kullandım ve dört gün içinde yeni cildim oldu.Bir
hafta sonra nerede yandığımı söyleyemem.Harika şey." Clifford

"Evet, evet, yanıkları RSO ile iyileştirdim ve yara izi yok!" Erin

"Acı tam anlamıyla anında yok oluyor ve bir  gün içinde iltihap yok oluyor.Birkaç ay önce bir
yanığı tedavi ettim ve şu anda tedavi ettiğim başka bir yanık var.İyileşme süresini haftalarca ve
haftalarca hızlandırır,  yanığın ne kadar şiddetli  olduğunu, YARARLANMADIĞINI ve yandığım
yerle  ilgili  hassasiyet  YOKTUR.Yağı  her  şeyde  kullanıyorum  ve  her  şeyi  kastediyorum.
**kısa  süre  önce  yiyebileceğim  kalitede  olmayan  bir  parti  yaptı,  bu  yüzden  kesinlikle
kullanılıyortopikal  & yüz bakımı  yaptı.OMGosh,  harika  sonuçlar.RSO'yu akla  gelebilecek her
rahatsızlık için kullanıyorum**” Michelle

“Yaptım, 18 yaşındaki oğluma uyguladım.Şu anda kanser belirtisi yok.Sana büyük bir teşekkür
borçluyum Rick Simpson.” Amanda

“Açık  yaraları  iyileştirmek  için  kullandım.Geçenlerde  diyabetik  ülserimde
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kullandım.Umduğumdan daha iyi iyileşti.Ayrıca gece boyunca iyileşen kedi çizikleri.Diğer çizikler
bir gecede.Çiziğin yarısına yağ koyun, yara bandı ile kaplayın, ertesi gün tedavi edilen taraf,
tedavi edilen açık enfeksiyon belirtisiyle kapatılır.Bu ilaç her 1. yardım çantasında olmalıdır.”
Jared

“11 yaşımdan beri (şimdi neredeyse 30 yaşındayım) cildimde, çoğunlukla boynumda, göğsümde
ve  sırtımda bir  tür  mantar  geliştiriyorum.Bu  kırmızı  yuvarlak  lekeler  her  yıl  cildimde  ortaya
çıkıyor ve cilt  durumumu tedavi etmek için alınması  gereken her şeyi aldım.Dermatologların
verdiği ilaçlarla bu lekelerin alınması 5-6 gün, tamamen yok edilmesi ise 5 gün sürer.

Geçen gün bu lekelerin  bir  kez  daha  ortaya  çıkmaya başladığını  fark  ettim,  AMA bu sefer
üzerine  biraz  kenevir  yağı  sürmeye  karar  verdim  ...ve  gerçekten  sihirdi!!!Sadece  2  kez
uyguladım ve lekeler TÜM gitti.Gözlerime inanamadım!Artık benim için haplar, kremler ve özel
şampuanlar  yok!Şimdi  kenevir  yağı  ile  karıştırılmış  hindistancevizi  yağı  yaptım  ve  lekelerin
tekrar  ortaya  çıkmamasını  sağlamak  için  bir  hafta  kadar  daha  uygulamaya  devam
edeceğim.Tüm yardım ve bilgiler için RS & JB'ye çok teşekkür ederim, sonsuza kadar minnettar
kalacağım.” yanya

"Yağ, göz yakınındaki papillomlarda veya cilt etiketlerinde işe yarar mı?" Sean

--  Evet  Sean,  ama  yağı  gözünüze  kaçırmamaya  dikkat  edin,  yoksa  bir  iki  saat  kötü
yanacaktır.Göze zarar vermez ama rahatsız edicidir.JB

“2002 yılında korkunç bir  kaza geçirdim.Her yerim yırtıklar  vardı  ve kolumda bir kemiğin bir
kısmını kaybettim.Deri ve kemik greftlerinden sonra neredeyse iyileştim ve kolumda enfeksiyon
oluştu.Bir kemik enfeksiyonu olduğu ortaya çıktı ve baştan başlamak zorunda kaldı.Bu nedenle
ne zaman kesik/yanık olsam (ben bir kaynakçıyım) her zaman enfeksiyon kaparlardı.Geçen yıl,
midemde çalışırken buhar hattından korkunç bir yanık aldım.Temiz tutarak ve yağı kullanarak bir
HAFTA  boyunca  sadece  bir  dokunuşla  iyileşti!Benim  küçük  kaynak  yanıklarım  4-6  hafta
sürebilir.Artık yağımla değil.Neosporin'i boşver, OIL kullanıyorum!” Chris

"Yağı ısıttım ve yüz kremi kavanozumla karıştırdım.Günde 2 kez kullanıyorum ve yaklaşık 2
aydır.Eskiden aldığım derin derin sivilceler (türünü bilirsiniz, yüzeye çıkmaları bir hafta sürer ve
BÜYÜK!) artık orada değil.Bu sivilcelerin  izleri  de soluyor.Cildin sıkılaşmaya başladığını  bile
görüyorum!Bu yağ harika ve yüz kremi birçok kullanımdan sadece biri!“ Jennifer

"Patronum için, bir yığın zehirli  meşenin taşınıp yakılacağı bir  ormanda çalışmayı bitirdim ve
orada  olduğuna  dair  hiçbir  fikrim  yoktu.Tabii  ki  zehirli  meşe  yakaladım.Patronum  selülitin
eşiğinde olduğunu  gördü  ve sonra  beni  Rick  Simpson yağıyla  tedaviye  başlamam için  geri
gönderdi.Birkaç  gün  içinde  kolum  bir  anda  sızmaya  başladı,  aynı  zamanda kendini  tersine
çevirmeye  başladı.BANA  BU  BİTKİYİN  HİÇBİR  ŞEYİ  TEDAVİ  ETMEYECEĞİNİ
SÖYLEYEMEZSİNİZ!” Harry

“Kolumda zehirli sarmaşık… Döküntü ve yanıklar 5 dakika içinde geçti… Darbe yok, kızarıklık
yok,  ağrı  yok… Biraz hindistancevizi  yağı  ile  bir  pirinç tanesi RSO kullanıyorum… 5 dakika
içinde GİTTİ!!!Yağımı seviyorum!!!“ Estelle

"Bu yağı  3 yıl  önce evre 4 prostat  kanserini  öldürmek için  kullandım.Başlamak için  hormon
tedavisi kullandım ve sonra RSO'yu öğrendim.İşe yarıyor.Her gün birçok rahatsızlık için kullanan
düzinelerce  insan  tanıyorum.Kanser  hastaları  için  çok  büyük  yardım,  ama  bence  en
şaşırtıcıVahiy,  birinin  vücudunun %90'ından fazlasına sahip  olduğu şiddetli  sedef  hastalığını
tedavi ediyor.6 hafta boyunca günde 1/4 ila 1/2 gram yağ tüketen bu kişi, çocukluğundan beri
muzdarip olduğu bir rahatsızlığı tam anlamıyla iyileştirdi.Bu yağın yaptığını gördüğüm şeylerden
saatlerce  devam  edebilirim.Göreceksin,  zihnini  açık  tut  ve  Rick'in  dediğini  yap,  pişman
olmayacaksın.” Dan
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“Bir aydan kısa sürede artritik sedef hastalığı…” Giulliana

“Yağı  yemeye başladıktan sonra sedef  hastalığım kayboldu...  Yağı  topikal  olarak  kullanmak
benimkine  pek  yardımcı  olmadı  -  ben  onu  ağızdan  kullanmaya  başlayana  kadar  tamamen
kaybolmadı.Henüz dönmedi.Şu anda bir bakım dozundayım, bu yüzden sedef hastalığını uzak
tutmak için yeterli olduğunu umuyorum.Neredeyse 4 aydır hiçbir belirti görmemiştim.Doktorlar
bana  bunun  asla  tamamen  kaybolmayacağını  ve  sadece  gerçekten  hasta  olduğumda  ve
bağışıklık  sistemimin  savaşması  gereken  başka  şeyler  olduğu  zaman  'ortaya  çıkacağını'
söylediler.Peki...Kendimi hasta hissetmiyorum ve saçmalık GONE oldu!” Lindsay

“Ayrıca birkaç gün içinde tendiniti iyileştirdi.7 aylık bir sakatlık bile.Ağrılı bölgeye günde bir kez
biraz tereyağı veya RSO sürün.İnanılmaz bok.RSO'yu geçen Pazar-Salı günü 3. derece yanıkta
kullandım,  40  saatlik  tedaviden  sonra  yanık  belirtisi  yok.Tabii  keşke  olay  anında
kullansaydım.Bu beni saatlerce büyük acıdan ve üzerinde buz tutmaktan kurtarırdı.” Bobbi

“Bir arkadaşım, yaklaşık iki buçuk yıl önce sedef hastalığıma yardımcı olabileceğini düşünerek
Cure'den Run'ı izlemek için beni oturttu.Yağı birlikte yaptık - ikimiz için ilk kez - üç hafta içinde
plak sedef hastalığım gitmişti.O zamandan beri yağı yapıyorum ve yutuyorum.Her gün yutarsam
ve yağı geceleri rastgele ortaya çıkan noktalara topikal olarak uygularsam, sedef hastalığı çok
kontrollü  ve  neredeyse  görünmezdir.Bu  deneyim  nedeniyle,  iki  ayağımla  atladım  ve  şimdi
Colorado'daki ilk tam devlet lisanslı Tıbbi Esrar İşletmesine sahibim.Mesleğimden bir yıl sonra
babama evre IV Melanom teşhisi kondu - akciğerlerine ve karaciğerine yayılmıştı.Onkoloğu ona
3 ila  12 ay süre verdi  ve  darülaceze bakımına hazır  olmasını  söyledi.Ona hemen bir  RSO
rejimine başladım ve beş ay sonra kanseri gitti.Gitmiş.Dünyanın en kolay şeyi!Bu harika ilacı
dünyaya yeniden tanıttığınız için teşekkürler Rick!” Erica

“Neye yardım edemez?Çalışmalarım sayesinde olasılıklar sonsuzdur.Yüzümde yanağımın sağ
tarafında  kist  var.Yağı  aldıktan  (yutarak)  beş  gün  sonra  kist  hızla  küçüldü.Yağ,  soğuk
yapraklardan ve her  zaman berrak olana batırılmış küçük tomurcuktan yapılmıştır.Karışım 2
hafta  oturdu.Yağın  ilk  gecesi  kistimde  karıncalanma  hissi  vardı.Beş  gün  sonra  gitti.Yağ
çalışıyor.Çok  fazla  kanıt  var  ve  arkasındaki  bilim  inanılmaz.Dışarıda,  sinir  sistemindeki  tüm
alıcılarımıza yanıt veren kimyasal bileşikler var, bu bir doğa işidir.Şaşırtıcı olan kısım, hepsinin
tek  bir  bitkide  bulunması.kenevirİnsanların  ne  kadar  ileri  gidebileceğini  görmenin  zamanı
geldi.Evrimin zamanı geldi.” Jeremy

“Yağı (hindistan cevizi yağı ile karıştırılmış) ilk yaptığımda yaşlı bir komşunun sırtının topikal
tedavisi içindi.Her yerinde feci kaşınan yaralar vardı.Yatak böcekleri, uyuz, sinekler, skeeters ve
benzeri  dışlandı  çünkü sırtından başka hiçbir  yerden etkilenmedi ve yatağında hiçbir  yaratık
faaliyeti belirtisi yok.Oğlunun ne yaptığını biliyor musun???Var olmayan böceklerden kurtulmak
için şilteye yoğun bir kimyasal püskürttü.Püskürtülmemesi gerektiğini  açıkça belirten yeni bir
şilte verdim.Ülser kanaması için hastaneye gitmek zorunda kaldı ve oradayken sırtındaki sorunu
dile getirdi ve doktorlar ona ne yapmasını söyledi biliyor musunuz???Saçını ve vücudunu bit için
yıka,  biti  yok.Peki  sence  ona  yardım  etmek  için  kimi  dinleyeceğim?Doktorlar?HAYIR.Yağı
yaptım, sırtını onunla tedavi ettim ve iyileşme ve iyileşme oluyor.” Michele

"Neredeyse 20 yıl önce herpes virüsüne yakalandım.Ben de bu güne kadar yılda 5-6 kez salgın
yaşayanlardanım.Tahmin  edebileceğiniz  gibi  bu  benim  için  kolay  olmadı.merak  ediyorum
eğerherhangi  bir  öneriniz  var  mı  veya  esrarla  tedavide  başarılı  olan  başkalarını  biliyor
musunuz?Zaman ayırdığınız için teşekkür ederim."

--  Uçuğun  çıktığı  yerlere  yağı  (veya  yağ  ile  birlikte  bir  tentür  veya  merhem)  sürmeniz
yeterlidir.Gerektiği  kadar tekrarlayın.En az 60g tedavi yemek de iyi  bir  fikirdir,  bazen herpes
virüsü tamamen kaybolur.Tedavi  için  yağı  kullanırsanız,  salgınlar  o kadar  sık  olmayacak ve
ağrınız vs. olmayacak.Yağ her tür uçuk için çalışır ve uçuk üzerinde yağdan daha iyi çalışan
hiçbir şey bulamazsınız.En iyi dileklerimle, JB

- 27 -



"Eski  karım  ona  doz  verdikten  sonra  virüssüz!!!Doktoru  şaşkındı  ve  şaşkındı.O  bir  DARE
mezunuydu ve şimdi kendisi için birkaç bitki yetiştiriyor...” Thomas

“Sabah Scot, geçen akşam kız kardeşimle konuştu ve tamamen iyileştiğini söyledi!!!İlaç zona
hastalığını  iyileştirdi.  :)  Harika  hissettiğini  söylüyor.Sana  yazmadan önce  %100 emin  olmak
istedim.Yardımın için çok teşekkürler."

"Zona olan kızın başına başka bir şey geldi ve aileye sorunun ne olduğunu asla söylemedi.İşte
burada, az önce bana gönderdi: “Yine merhaba, dün kardeşimin tiroidinde bir yıl önce büyüme
olduğunu öğrendim ama ailemize söylemedi.Görünüşe göre doktor ona göz kulak olacaklarını
ve büyürse ameliyat edeceklerini söyledi.Biyopsi alacak kadar büyük değildi.Her neyse, geçen
hafta  doktor  randevusu  vardı  ve  tümörün  büyümesinin  durduğunu  öğrendi.İlacın  büyümeyi
durdurduğuna inanıyor.Bu harika bir haber değil mi?Bir sonraki randevusunun yağın tümörleri
öldürdüğünü kanıtlayacağını umarak almaya devam ediyor.Bu olduğunda size daha fazla bilgi
verecek." İskoç

"Geçen baharda çenemin sol tarafında kırmızı bir iz fark ettim.Bunu kısa sürede geçecek bir
ağrı olarak reddettim.Pekala, olmadı ve sonra ben farkına varmadan ikinci bir tane belirdi; bağlı
değil,  ilk  işaretten  biraz  düz  bir  çizgide.Ecza  dolabında  bulduğum  bazı  polisporin  ve  diğer
kremleri  sürdüm  ama  hiçbir  şey  rengini  veya  görünümünü  değiştirmedi.İletişime  geçip
doktoruma  gittiğimde daha  fazlası  vardı  ama bazı  alanlarda  farklı  bir  görünüm  kazanmaya
başladı.Daha lekeli  görünüyordu.Doktorum beni  muayene ettiğinde yüzünde şaşkın bir  ifade
vardı.Sonraki iki ay boyunca farklı antibiyotik kremler ve haplar reçete etti.

Başından  beri  kanser  olduğunu  düşünmüyorum  deyip  duruyordu.Kanser  olduğunu
düşünmüyorum.Yine  de  bana  daha  fazla  randevu  alma  konusunda  endişelenmememi
söylemesi,  her hafta söylediği  gibi ofisine gelmesi ve beni hemen görmesi ve tüm muayene
odasında  değil,  kişisel  ofisinde  beni  görmesi  garip  görünüyordu.  zaman.Bunun  hiçbir  yere
varmayacağı  için  biraz  korktuğumu  söylemek  yetersiz  kalıyordu.Birden  fazla  kez  ona  bir
dermatoloğa  görünüp  görünmediğini  sordum,  o  da  "Biyopsi  yaptıracağız  ve  sonra  sizi  bir
dermatoloğa  götüreceğiz,  eğer  arabayla  Halifax'a  gitmekte  sakınca  yoksa"  diye  yanıtladı...
"Gideceğim.  bir  kalp  atışı  içinde,"  ona  yüzümdeki  bu  işaretlerin  ne  olduğunu  bulmasını
söyledim.Zaman  geçti  ve  Halifax'tan  bir  dermatolog  randevusu  hakkında  bir  haber
almamıştım.Doktoruma  tekrar  sordum…  Halifax'ta  vefat  eden  bir  dermatolog  olduğunu  ve
oradakinin  çok  meşgul  olduğunu,  yani  onu  görmeye  gelmemin  birkaç  ay  süreceğini
söyledi.Zaman topuklarını sürüklüyor gibiydi… hiçbir şey olmuyordu…

Doktorun  bana  verdiği  ilaçları  denedikten  sonra  meseleleri  kendi  ellerime  almaya  karar
verdim.Birkaç araştırma yaptım ve biraz RSO almayı başardım(Rick Simpson Oil) veya basitçe
söylemek gerekirse, iyi yapılmış Kenevir Yağı.Yağın nasıl kullanılacağına dair talimatları takip
ettim.Bir kısmını yara bandına koydum ve geceleri yüzümdeki izleri kapattım.Ben de her akşam
biraz yedim.

Okuduğum her şeye göre bu şeyler sana zarar veremez ama ilk başta çok fazla alırsan ayağını
yerden kesebilir.Şey, birkaç kez biraz fazla aldım ve birkaç gün çalışamadım.Yine de yaptığım
şey, yağı geceleri benim kadar yoğun bir şekilde uygulamaya devam etmekti.boşa harcamadan
olabilir.Bir fark yarattığını görebiliyordum.Motor fonksiyonumda herhangi bir ters tepki olmaması
için  dahili  olarak  aldığım  miktarı  ayarlamak  için  zaman  ayırsaydım  eminim  daha  hızlı
çalışırdı.çok komik

Bütün bunlar işe yarıyor ve Dr.'a yaptığım en son ziyaretlerden birinde, “Eskisi kadar agresif
görünmüyor”  dedi.  Bu  beni  çok  daha  iyi  hissettirdi  ve  biyopsi  raporu  geri  geldiğinde  doku
örneğinin  kötü  huylu  olmadığını  söyledi!Dürüstçe  söyleyebilirim  ki,  yağ  çenemde  ne  varsa
temizlemiş gibi görünüyor.
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Çoğunlukla, büyüyen kırmızı işaretler yoktur, sadece eskisinin 'gölgeleri' vardır.Bir hafta sonra
Dermatoloğa gideceğim.Umarım sahip olduğum veya sahip olduğum şey hakkında biraz ışık
tutabilir.İç  huzuru  için  kesin  olarak  bilmek  istiyorum.Daha  fazla  bilgiye  sahip  olduğumda
kesinlikle  bir  güncelleme  yapacağım.Şimdilik…  İyileşmeme  yardım  edenlere  çok  büyük  bir
teşekkür göndermeyi çok isterim!” Fatura

Q.RSO'nun annemin radyasyondan kaynaklanan yanıklarına yardımcı olup olmayacağını merak
ediyordum.“Geleneksel”  tedaviye  devam  etmeye  karar  verdi  ve  şimdi  göğsünü,  başka  bir
deyişle,  berbat  durumda.Sadece  bakmak  acıtıyor.Ya  sen  ya  da  Rick'in  bir  zamanlar  RSO
hazırlarken  yandığını  ve  yağın  yanıklarda  da  nasıl  çalıştığını  gösteren  resimler  gösterdiğini
hatırlıyorum.Peki, ona bir faydası olur mu?

A.Yağı veya kenevir merhemini göğsüne ve sırtına sürün.Tabii ki yağı yemeli ve doktorlardan ve
bunun gibi tüm gereksiz zararlardan uzak durmalı.JB

“Annemin  (72)  yaklaşık  2  yıldır  parmak  uçlarının  çoğunda  ağrılı  çatlaklar  var  ...çok  acı
verici.Doktor, "Evet, bu yaşla birlikte gelir" diyor. Dufus!!!Çok az miktarda sıvı yağı aquaphor ile
karıştırdık...Bir tedavi, bir gecede... gitti!Ağrılı çatlakları iyileşti ve bir haftadan fazla bir süredir iyi
olmaya devam ediyor!HARİKA!" bebek

"Yağı  taze  bir  açık  ameliyat  yarasında  kullandım.Eylül  2012'de  yüzümden  2  Bazal  Hücreli
Karsinom tümörü aldırdım.Biri büyüktü ve onu yayan besleyici tümördü.Ayrıca yanağımdaki bir
iç tümör biyopsi için kazındı.Eve gelip yaramı açtığımda yüzümde bir krater vardı.

İlk  4  gün  Shea  yağı  ve  yağı  karıştırdım  ve  uyguladım.Daha  sonra  düz  yağa  geçtim  ve
durmadım.Ameliyat  sonrası  randevuma gittiğimde estetik ameliyat  olacağımı düşünen doktor
iyileşmeme çok şaşırdı.Ona gerçeği, reçeteyi kullanmadığımı, onu Kenevir Yağı ile iyileştirdiğimi
söylemeye karar verdim.Rick Simpson ve Phoenix Tears'ı  duymuştu, beni yargılamadı ve iyi
çalışmaya  devam  etmesini  söyledi.Bir  ay  sonra  ikinci  ameliyatıma  gidiyorum,  bu  yarayı
iyileştirmek için eylem planım...  Kenevir Yağı.Bu cerraha söyler miyim?Post op randevumda!
Sevgi ve ışık içinde.” Patti-Jo

-- Patti, yağa devam edersen herhangi bir ameliyata gerek kalmayacak.Veya gerekirse 60 gr
daha  erteleyin  ama  mümkünse  ameliyattan  ve  doktorlardan  uzak  durun.Birçok  durumda
tedavinin başarısı için üzücü bir ön koşuldur.JB

"RSO, sedef hastalığımı neredeyse yok etti.Üç yıldır devam etmek için bir idame dozu alıyorum
ve cildim temiz, zihnim temiz ve hiç bu kadar sağlıklı olmamıştım.” Erica

"Yakınımdaki birinin Rick'in yağını kötü bir yara izi bırakacak kötü bir yanık üzerinde kullandığını
gördüm ve yağı uyguladıktan sonraki bir hafta içinde yok oldu ve hiçbir iz ya da yanmış belirtisi
yok." Janice

“Kızım şu anda petrolde.Her iki dirsekte, kolda ve bir dizinde sedef hastalığı var.Başlangıçta
fotoğraf  çekti.Şimdiye  kadar  kuru  pullu  alanlar  gitti.Cilt  kırmızı  ama pürüzsüzyükseltilmiş  ve
iltihaplı yerine.Dışarıdaki daha küçük alanlar tamamen temizlendi.Bunun işe yarayacağına ikna
olduk.Her gün veya gözle görülür bir gelişme olduğunda fotoğraf çekiyoruz.Bütün bunlar, yağı
topikal  olarak kullanmanın bir  haftadan daha kısa bir  sürede.Sonunda Rick ve JB uluslarını
iyileştirecek  olan  bu  ilaca  farkındalık  getirdiğiniz  için  çok  teşekkür  ederim.Her  gün  yazılar
paylaşıyorum ve dinleyecek herkese söylüyorum.İçine batmaya başlıyor." Ron

Q.Bu karışımlar sivilcelerde işe yarar mı?

A.Jennifer, yağ 'her türlü cilt  rahatsızlığı' için işe yarıyor.  Bu akne dahil anlamına gelir.En iyi
dileklerimle, JB

“(Yağ olduğunu öğrendim) 3 ay önce internette sivilce ve rozasea tedavisi aradım.Bunu anında
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temizledi!Günde bir kez yüzümde ve boynumda kullanmak için hindistancevizi yağına iso yağı
ekliyorum.Kocam 15  yaş  daha  genç  göründüğümü söylüyor!Bu  bilgiyi  paylaştığınız  için  çok
teşekkürler.Tanrı hepinizi korusun.İyi çalışmaya devam edin.” toni

"Yemin  ederim  bu  yüzden  kardeşlerimden  çok  daha  genç  görünüyorum.Ben  4'ün  en
büyüğüyüm.Çoğu kişi, kız kardeşimden en az 20 yaş daha genç göründüğümü söylüyor.” Mary

“Yüzdeki  batık  tüyler  için  de  işe  yarıyor.23  yaşındaki  oğlumda  2  uygulamada  başarı  ile
kullandım.ONE LOVE." Patti-Jo

"JB, herhangi bir bilimsel kanıtın var mı, yoksa sadece esrar alerjisi olduğunu söyleyen insanlar
mı  var?Mümkün  mü?Bir  insanı  kaşındıran  şeyin  trikomlar  olduğunu  düşünüyorum,  çünkü
düzeltirken, yalıtıma dokunmak gibi kaşıntıyı ellerinize alma eğilimindesiniz.Ama bana iki kişi
tarafından, esrar alerjisi olduğuna inandıklarını ve ne zaman etraflarında olsalar ya da yanlarına
duman  üflense  kurdeşen  çıktıklarını  söylediler.Ama  her  ikisinin  de  çalışmamın  bir  parçası
olmasını istiyorum, bu yüzden bir kişinin marihuanaya alerjisi olduğuna tanık olan veya bunu
bizzat deneyimleyen var mı diye merak ediyordum?

--  Bak,  kenevir  bir  bitkidir,  bu  yüzden  evet,  bazı  insanlar  elbette  bazı  bileşenlerine  alerjisi
olabilir.Ancak henüz yağa karşı alerji görmedik ve bu olursa, insanların sadece içindeki diğer
terpenlerle başka bir suş denemeleri gerektiğini düşünüyoruz.Yağ, her türlü alerjiyi tedavi etmek
için kullanılır.Ama yedi milyar kişiyiz ve her birimiz benzersiziz, bu yüzden evet diyebilirim, bazı
insanlar muhtemelen bazı yağ türlerine alerjisi olacak.JB

"Charlie  yürüyor.Ağrı  kesici  yok.O  dik  duruyor.Adımları  düz  ve  geniştir.Koşabilir  ve
zıplayabilir.Boynu  neredeyse  yüzde  90  iyileşmiş  durumda.İki  yıldır  böyle  görünmemişti.Dün
muz,  pizza,  yarım  sandviç,  kızarmış  pilav,  yoğurt  ve  daha  fazlasını  yedi.HİÇ  bu  kadar
yememişti.(…)

Charlie'nin sağ dizi en kötüsüydü.Yaklaşık yüzde 50 daha iyidir.Soldaki, geçen gece kaşınması
ve tekrar kabarması dışında neredeyse tamamen iyileşti.Ama önemli bir şey değil... En büyük
değişiklik  boynundaki  ve  koltuk  altlarındaki  yara.Boyun  ve  koltuk  altları  tamamen  iyileşmiş
durumda.

Banyodan önce g-tüpüne küçük bir  damla yağ kullanıyorum.Ayrıca diz  ağrısına da yardımcı
oldu.Dizleri  ağrırsa, o damlayı  alır.Tylenol veya ibuprofen eklemiyorum.Bu hile yapar.Ben de
kendi  merhemimi  yapıyorum.Suyu  filtreleyen  ve  alkali  suyu  asidik  olandan  ayıran  bir  su
makinem var.Asidik oksijenli su cilde çok iyi geldiği ve aynı zamanda antibakteriyel olduğu için
asidik suyu alıp metoselüloz ile karıştırarak bir merhem oluşturuyorum.

Vazelin  kıvamında  bir  merhem  yapmak  için  konsantreyi  ekliyorum.Bununla  pansumanlarını
yağlarım ve yaralarında kullanırım.Bu tek başına ağrı, kaşıntı ve iyileşme ile inanılmaz bir fark
yaratıyor.Yakında sana fotoğraflarını göndereceğim.Her değişimde onları alıyorum.Petrolün bir
ay  daha  dayanacağını  düşünüyorum,  ancak  bunu  ilk  kez  yaptığım  için,emin
değil.heyecanlandımİştahı  hiç  bu  kadar  iyi  olmamıştı.Dün  bütün  yıl  yediğinden  daha  fazla
yemek yedi.” Trişa

"Hey Rick ve arkadaşlar, bu ağrıyı yaşayan bir arkadaşım var (yakl.2 inç x 4 inç çapında) sol
omuz bıçağında 4 yıldır devam ediyor, enfeksiyon kapıyor, yerinde kabuk yok, sadece saf bir
açıklık,  yüzeyin  altında  dokunmaya  duyarlı  sert  bir  beyzbol  büyüklüğünde  yumru
hissedebiliyordunuz .

Yağı  7  ayda  8  kez  topikal  olarak  da  iç  kullanımda  yaklaşık  2  hafta  sonu  uyguladı.
Kabuklanma ve yara izi bırakan yumru gitti, açık yara yaralandı ve arkadaşım yağı kullanma
şansına sahip olduğu için kutsanmış hissediyor.” Rebeka
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"Boynumda iki yerde yumrular var, biri göğüste ve bir karnımda...son üç hafta içinde benimki
küçüldü...boynun  ve  karnımdaki  neredeyse  gitti...kulak  arkasındaki  boyutun  yarısı...GO
CANNABIS OIL!!!!!!” Şaron

“Sadece  küçük  hikayemi  anlatmak  için...bir  arkadaşım  yıllardır  derin  ven  trombozu
çekiyor.Bacağında  2  yıldır  çeyrek  büyüklüğünde  bir  yara  var...Rick  Simpson  Hikayesini
gördükten sonra yağı önerdim, her şeyi deneyeceğini söyledi...Her halükarda sigara içen biri
olarak, yağın bir kısmını aldım.Günde iki kez almasını söyledi.2 tane pirinç büyüklüğünde...2
hafta  geçti...gülümsüyordu,  bunu  bir  süredir  görmemişti...Yara  küçülmüştü?????...Yeni  cilt
başlıyor???Bu olamaz???...Ya da olabilir mi???...İki hafta daha devam etti...sonra daha büyük
bir  gülümsemeyle  geldi...yara  GİTTİ???...Yepyeni  bir  cilt  ve  acı  yok...Vay  canına...Artık
inananlarız, görmek inanmaktır...umudunu canlı tut!” Jason

-- Evet, olabilir, Jason Hildebrandt, gördünüz ve şimdi size veya herhangi bir arkadaşınıza olan
her  şeye  pratik  olarak  nasıl  davranacağınızı  biliyorsunuz.Sadece  biraz  yağ  sürün  ve  yiyin,
gerçekten bu kadar basit.Teşekkürler ve en iyi dileklerimle, JB

“Dün iş yerinde bir blenderde parmağımı kestim.Saat 3'te buz, peroksit, neosporin denediğim bir
parmakla uyandım.Hiçbir şey çalışmadı.Hâlâ zonkluyordu.Daha sonra işitme yağının hücresel
yenilenmeye  yardımcı  olacağını  ve  ağrıyı  durduracağını  ve  yara  izlerini  ve  cilt  sorunlarını
iyileştireceğini hatırladım, neden denemiyorsunuz?Bu yüzden bir damla aldım ve parmağımın
ucuna yaydım.1 dakika içinde ağrı %80 geçti.30 dakika içinde.Parmağımı sadece hafif bir acıyla
sallayabildim ama gerçek bir  acı hissetmedim.Satıldım.12 saat sonra tekrar başvurdum ve o
zamandan beri hiç ağrım olmadı.” Rebeka

"Streç işaretleri mi?" kehribar

-- Evet.JB

“Hey Rick, bunu yayınlarsan adımı gizli tutmak isterim (bu benim için sorun değil).Kız arkadaşım
gerçekten zor bir yetiştirildi ve bunalıma girdiğinde bileklerini kesmeye başvurdu, bu sorun yıllar
ve yıllar geride kaldı ama bileğinde hala çok kötü izler var.Orada son derece görünür ve oldukça
kabarcıklı, birçok insanın onunla ilk tanıştığında fark ettiği ilk şey, onlardan kurtulmaktan başka
bir şey istemiyor.

Öyleyse sorum şu ki, yağ yara izlerinden kurtulmaya yardımcı olur mu?Ya da en azından onları
daha az görünür hale getirmeye yardımcı olur mu?Yaptığın işi seviyorum ve keşke büyükbabam
kansere yakalandığında petrol hakkında bilgi sahibi olsaydım, kurtarmaya yardım ettiğin tüm
hayatlar için bir kahramansın!”

- Yağı yara izlerine topikal olarak sürmeye başlayın, büyük olasılıkla haftalar veya aylar içinde
kaybolacaklar.Ben de onu petrole götürürdüm, yaşadıklarıyla ilgili  tüm anılarından TSSB'sine
yardımcı olacak.Aynı zamanda uyku kalitesini de artıracaktır.Sakıncası yoksa fotoğraf ve video
çekin, yara izi gerçekten kaybolacak - ya tamamen ya da neredeyse görünmez olacaklar.En iyi
dileklerimle, Jindrich

"Aynı  sorun  bacak  yaralarında  da  var.Birincisi  şeker  hastası  olduğum  için.Ama  böcek  ve
sivrisinek ısırıklarına karşı çok hassas olduğumu öğrendim.Üzerlerine yağ sürüyorum ve gece
boyunca yara bandı sürüyorum ve ısırıklar iyileşiyor.” Michelle

- Yağın sivrisinek veya kene ısırıkları için yapabilecekleri tek kelimeyle harika.Bir deneyin ve
neden  üzerlerinde  yağ  olmadıkça  kimsenin  evinden  çıkmasın  dediğimizi
anlayacaksınız.Petrolün  o  kadar  çok  kullanımı  var  ki,  onsuz  yaşamaya  çalışmak
sorumsuzluktur.JB

"Yağ ye...Yağı iki aydır alıyorum, sedef hastalığım neredeyse %80 temiz ve hiç ilaç kullanmam
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gerekmiyor...Artritimi de alıp götürdü..." Giuliana

"Bir  kenevir  zeytinyağı  karışımı  kullandım  ve  bir  hafta  içinde  sedef  hastalığım  düzelmeye
başladı.Ne yazık ki sadece biraz vardı ve onu hem içeriden hem de dışarıdan almaya yetecek
kadar yoktu.TAKİP EDİN, gerçek RSO'm bile yoktu, zeytinyağından yapılmış bir kenevir yağı.
Teemu

-- Umarız yakında biraz daha yağ alırsın, Teemu.Semptomları kontrol etmek ve yağı yemek için
topikal  olarak  kullanmak  en  iyisidir,  sorunun  altında  yatan  nedeni  de  ortadan  kaldırmak
istersiniz.En iyi dileklerimle, JB

"Sivrisinek  ısırıkları  ve  diş  ağrılarında  da  işe  yarıyor.Kızım,  şaka  değil,  15  dakika  içinde
sivrisinekler  tarafından  KAPALI  İLE  en  az  50  kez  ısırıldı!  Deep  Woods  böcek  spreyi.Muz
kabuğu,  deodorant,  aloe  vera,  dermaplast  ve  hidrokortizon  denedim.Hiçbiri  şişliği  indirmedi
(sivrisinek  ısırıklarına  alerjisi  var  ve  fena  şekilde  şişerler)  ya  da  rahatlamasını
sağlamadı.Çaresizlik  içinde reçineyi  bir  buharlaştırıcıdan  kazıdım,  daha kolay  yayılması  için
biraz hindistancevizi yağı ile karıştırdım ve onunla bacaklarını “yağladım”.Yaklaşık yarım saat
içinde tüm şişlikler indi ve ısırıkların olduğu yerlerde hala kırmızı noktalar varken bunlar onu
rahatsız etmiyordu ve ona Benedryl vermekten kaçındım.

Ağzımda bir apse oluştu ve vapedeki reçineyi etkilenen dişin etrafına sardım ve yaklaşık yarım
saat  içinde  tekrar  şişlik  indi  ve  onu  iyileştirebildim,  o  zamandan  beri  hiçbir  sorun
yaşamadım.Emin  olmak  için  iki  gün  paketledim.Şimdi  söyleyebilirim  ki  reçineyi  (ekranı
değiştirdiğiniz koninin içinde bir Vapir No2 varsa, neredeyse saf hash toplar, ayrıca konsantre
olur.)  Dişimin etrafına inanılmaz derecede yükseldim, muhtemelen hayatımda hiç olmadığım
kadar yüksek .

Hatta yatak odasına gitmek için yardım istemek için oturma odasından kocama mesaj attım.Dil
altı ilaçları daha iyi çalışır, bu yüzden acil serviste kalp krizinden şüphelenirlerse dilinizin altına
nitro püskürtürler.Yine de şimdi  her  şey yolunda,  aşırı  dozdan ölmedim, korkunç bir  şekilde
akşamdan kalma uyanmadım ve en iyisi...Çok miktarda Tylenol veya Advil almam ve mideme ve
karaciğerime daha fazla zarar vermem gerekmiyordu.

Reçinenin en etkili yol olmadığını biliyorum ve işe yarayıp yaramayacağından bile emin değildim
ama yasa dışı bir ülkede yaşadığım için onunla çalışmak zorundaydım.Yine de acıtamayacağını
düşündüm.Mümkün  olan  en  yüksek  kalitede  kendi  organik  başlangıç  malzememi  özgürce
yetiştirebileceğim,  kendi  yağımı  yapabileceğim,  kendimi  ve  tüm ailemi  iyileştirebileceğim bir
durumda  yaşamak  için  sabırsızlanıyorum...Geçen  yıl  cehennemden  geçen  neredeyse  2
yaşındaki kızım da dahil çünkü kimse onun neyin yanlış olduğunu çözemiyor.

Şimdi onun bir protein bozukluğu olduğunu düşünüyorlar ama bu, etrafa saçtıkları başka bir şey
çünkü aslında neyin yanlış olduğuna dair hiçbir fikirleri yok.Onu petrole sokmak sadece hayatını
kurtarabilir.Doğru bir teşhis koymayı çok isterdim, bu yüzden ne tedavi ettiğimi biliyorum ama
sonuçta bebeğimin daha iyi hissetmesini istiyorum ve eğer bu geleneksel toplumu alt  etmek
anlamına geliyorsa, yapacağım şey bu.” sara

“Petrol  canlanıyor  gibi  görünüyor.Uygulandığında  parlıyor.Elimi  yaktım  (nasıl  olduğunu
söylemeyeceğim) ama yağla iyileştirdim.Sadece 2 uygulama için yeterli miktarda saf yağ kaldı,
ardından kullanılmış yağ infüze edildihindistancevizi  yağı.Hiç ağrı  yoktu.Ve sonunda yara izi
yok.Parafin  gazlı  bez  yok,  enfeksiyon  yok,  ağrı  kesici  yok.Bunu  dünyayla  paylaştığınız  için
tekrar teşekkürler Rick.” Carol

"Yaptıkların için teşekkür etmek yeterli  değil.Zehirli  meşe yağımla burada oturuyorum.Sensiz
ASLA denemezdim.Geçen yıl birinin çalı yangını başlatması nedeniyle vücudumun neredeyse
%100'üne dokunmak 2 aydan fazla sürdü, bu yüzden şimdi her yere ulaşacağım ve daha da
kötüsü, buna karşı bağışıklık oluşturmadığımız için derler.
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Bir  gün önce ortaya çıktı.Yani  dün geceki yağ kaşıntıyı  hiç  kesmedi.Ancak her gün yaraları
iyileştirdiğini görüyorum, bu yüzden inancım var.Bu sabah, 1. uygulamadan 24 saat sonra işe
yaradığını ve tırmalamamdan dolayı yaralanmış cildi iyileştirdiğini gördüm.Bu yüzden, yağımın
üzerine biraz çinko oksit macunu sürerek, zehirli meşe için 1# yardımı bulmuş olabileceğime
inanıyorum.Aslında, yağın bu sorunu ömür boyu onarmak için iyileşip iyileşmeyeceğini görmek
için  gelecek  sezona  kadar  bekleyemem.Seni  bilgilendirecegim.Bu  harika  olmaz  mıydı?
Yaptığınız her şey için tekrar teşekkürler.” Rebeka

-- Yağ bunu da düzeltebilir.Tüm tıbbi problemler için bir tedavi veya kontroldür.Ne kadar erken
uygulanırsa, düzeltilmesi gerekenleri o kadar çabuk çözecektir, hepsi bu kadar.JB

"Kolumda zehirli sarmaşık...kızarıklık ve yanıklar 5 dakika içinde gitti...şişlik yok, kızarıklık yok,
ağrı  yok...Biraz  hindistancevizi  yağı  ile  bir  tane  pirinç  RSO  kullanıyorum...5  dakika  içinde
GİTTİ!!!Benim yağım!!!” Estelle

“Yüzüme zehirli  meşe bulaştı,  ikinci  günden sonra alnımdan boynuma kadar, büyük kaşıntılı
lekeler,  çiğ  ve  kaşınmaktan  kanayan  bir  yerdi.Yayılmasını  kolaylaştırmak  için  biraz
hindistancevizi yağı ile biraz yağ karıştırdım.Onu giydim ve kaşıntı ve ağrıdan anında kurtuldum,
bir  saat  içinde  çürüklük  ve  iltihap  gitti,  ertesi  sabah  gerçekten  bakmadıkça
görünmüyordu.Kesinlikle birkaç kaşını kaldırdı ve sonunda bazı şüpheciler her zaman neden
bahsettiğimi anladı.Esrarın İyileştirici Gücü!” Cindy Lee

"İnsanların,  RSO'nun,  hasta olmaktan çok uzun süre  yatakta yatarken kocamın topuklarının
üzerine aldığı büyük bir kabarcığı temizlediğini bilmelerini istiyorum.Üzerine yağı sürdüm ve bir
hafta içinde gitti.Çok daha ciddi bir  şeye dönüşeceğinden tamamen korktum.Bütün topuğunu
kaplıyordu.Yaptığınız her şey için teşekkürler Rick Simpson.” suzan

"25 yılı aşkın süredir sahip olduğum kokuşmuş ayak kokumu iyileştiren balmumu, zeytinyağı,
hindistancevizi  yağı  ve  neem  yağından  bir  merhem  yaptım...Neem  kokusunu  kesmek  için
lavanta ve narenciye yağları ekledim.Ve şimdiye kadar satın aldığım tüm cilt kremlerinden daha
iyi çalışıyor.Ve karısı hiç bu kadar mutlu olmamıştı.” Robert

--  Karışıma biraz yağ eklerdim, Robert.Biraz eklemekten asla zarar gelmez, ayrıca kesinlikle
daha da iyi çalışır.Örneğin, kenevir tohumu yağı ile karıştırıldığında yağ tek başına aynı şeyi
yapabilir  ve  güçlü  bir  kenevir  merhemi  ile  ayak  masajı  bu  dünyada  yaşanabilecek  en  hoş
şeylerden  biridir.Ayaklarınızı  on  dakika  boyunca  ılık,  seyreltilmemiş  yağa  daldırsanız,
ayaklarınız için ne kadar harika olacağını hayal edebiliyor musunuz?Bunun yanıklar, diyabetik
ülserler, cilt kanserleri vb. olan insanlar için ne kadar etkili olacağını hayal edebiliyor musunuz?
Yapabilirim.JB

“Kadınlar,  yaşlanan  cildi  tersine  çevirdiğini  ve  hasarlı  cildi  onardığını  bilseydi  (bu  kişinin
durumunda olduğu gibi) esrar yasallaştırma desteği çatıdan geçerdi!Tüm ekonomi, bu şaşırtıcı
doğal ilacın baskı altına alınması sayesinde gelişti ve giderek daha fazla insan bilgilendikçe ve
basitçe  kendi  kendilerini  tedavi  etmeye  başladıkça,  hep  birlikte  bunun  parçalandığını
izleyeceğiz.” gil

“Kırışıklıkları okudum mu?KIRIŞIKLIKLARA yardımcı olur mu?” Margie

Q.Kırışıklık tedavisi için yüzünüze mi sürüyorsunuz yoksa ağızdan mı alıyorsunuz yoksa her
ikisi de mi?” toni

A.Her ikisi de en iyi sonuçlar için, ancak topikal uygulama da çok şey yapabilir.JB

“Saç dökülmesi tarifine ihtiyacım var.On kısım kenevir tohumu yağına bir kısım kenevir yağı mı?
Yardım  lütfen!Nişanlım  saçlarını  kaybediyor  ve  onu  gerçekten  bırakmak  istemiyorum…
İkizlerimiz var, bu yüzden biraz onun yanında kalmasına ihtiyacım var, ha ha.” Jenna
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--  Işe  yarayabilir.Kenevir  tohumu  yağına,  %96  alkole  veya  diğer  taşıyıcılara  %20-30  yağ
eklemeyi  seviyoruz,  ancak  bundan  daha  azı  topikal  olarak  kullanıldığında  harikalar
yaratabilir.İdeal olarak, elbette elinde bir kova yağ olurdu ve onu düz bir şekilde kullanırdı.Çünkü
seyreltilmemiş ilaç, seyreltilmiş ilaçtan daha iyi çalışır.En iyi dileklerimle, JB

"Bir  tamirci  olarak yağı  oldukça kötü bazı  kesimlerde kullandım ve %100 haklısın...cildi  her
şeyden çok daha hızlı iyileştirir.” Cory

“2 haftada sadece 3 uygulama ile genital siğillerimi iyileştirdi.Hastanedeki GUM kliniğinde, onları
daha da kötüleştiren çok acı  verici  birkaç  tedavi  görmüştüm.Her  üç günde bir  her  siğil  için
yaklaşık 10 mg kullandım (5 tane vardı).Yıkadım ama her seferinde yağ emilene kadar 3 gün
sabun  kullanmaktan  kaçındım,  sonra  banyo  yaptım  ve  tekrar  uyguladım.Siğiller  ölü  deriye
dönüştüler  ve  kesinlikle  acı  çekmeden  ovalandılar  ve  geride  yeni  sağlıklı  bir  cilt
bıraktılar.Doktoruma  bundan  bahsettim  ve  bana  yalancı  mı  dedi?Bana  gölgeden  yağ  ve
normalde atık olan tomurcuk yaprağı yapan bir arkadaşım olduğu için şanslıydım.” Mil

“Şu anda siyaha dönüşen kötü bir köstebeği tedavi etme sürecindeyim.Her sabah benin üzerine
bol miktarda sürüyorum ve sonra yara bandıyla kapatıyorum.3 hafta içinde benin küçüldüğünü
görsel olarak görebiliyorum.İşe yarıyor.Ben de her gün biraz yiyorum...enerji seviyesinde ne fark
var.KENnevir ÜZERİNDEN TIBBİ MUTLULUK !!!!!!" güzel

"Erkek tipi kellik için kafamda denemek istediğim için kendimi suçlu hissediyorum." Robert

--  Olmayın,  işe  yarıyor  ve  muhtemelen yine  de az  miktarda yağa ihtiyacınız  olacak.Elbette
üzerine bol bol koyabilirsin ve daha iyi olurdu ama bir gram veya daha fazlasını 100ml kenevir
tohumu  yağında  çözersen,  sanırım  sen  de  ne  yapacağını  görmek  istersin  Robert.Ayrıca
kullandığınız şampuan ve diğer kozmetik ürünlerinize birkaç mil  tohum yağı ve yağ karışımı
ekleyin,  yaratacağı  farkı  da  beğeneceksiniz.Fotoğraf  çekin,  başkalarına  yardım
edebilirsiniz.Elimizde  sadece  birkaç  fotoğrafı  var,  çok  da  dikkat  etmemişiz,  anlaşılır.Ama
gerçekten işe yarıyor, bir deneyin ve bundan bir an bile utanmayın.JB

"İtiraf ediyorum...Ben sakarım...Yivli çatalın dişlerini ayağıma sokmak gibi kötü bir alışkanlığım
var.RSO doğrudan yerinde, yara bandıyla örtün, ağrı saniyeler içinde geçti,  3 günde iyileşti.”
funda

"Yağın çok daha az etkili bir balsam versiyonunun sedef hastalığını günler içinde yok ettiğini, 20
dakikada adetin  ilk  gününde  yumurtalıkların  şişmesini  azalttığını  ve  küçük  yanıklara  hemen
uygulandığında yara  izi  ve  ağrıyı  önlediğini  gördüm.Petrolün  neler  yapabileceğini  gerçekten
merak etmemi sağlıyor...” Beres

“10 yaşımdayken en kötü atlet  ayağı  vakalarından birini  yaşadım, keşke yağım olsaydı.Ama
şimdi elimde.47 yıl sonra her şey yolunda.Çoğu şeyi iyileştirir.” Donald

“Kayınvalidem domuz pirzolası kızartıyordu ve temelde parmaklarını kaynayan sıcak yağa ilk
boğumuna kadar batırdı ve pişmiş tavuk gibi beyaza döndüler.Üzerlerine RSO koyduk ve ağrı
yaklaşık bir  dakika içinde kayboldu,  onları  günde 2 kez RSO ile  kapladı.Sadece birkaç gün
içinde çok çabuk iyileştiler ve hiçbir cilt kaybı ya da yara izi olmadı.

Şimdi  mutfak  buzdolabında  biraz  saklamamız  inanılmaz,  bu  yüzden  biri  yanarsa  (özellikle
çocuklar) RSO'yu hemen uygulayacağız, onunla ilgilenecek doğal bir bitkimiz olduğunda bu tür
bir acı hissetmeye gerek yok ” Debra

"Dirseğimde küçük bir  yığın yumru vardı,  onları  yağla tedavi ettim...Bir  hafta sonra dirseğim
pürüzsüz ve çarpma yok...Sanırım siğillerdi ama doktorlara inanmadığım için size kesin bir şey
söyleyemedim.” carla

-- Cildinizde sorun ne olursa olsun, yağı uygulayın, bir yara bandı ile kapatın ve her gün veya iki
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günde bir veya yara bandı düştüğünde yağı tekrar uygulayın.Yanıklar, siğiller, egzama, sedef
hastalığı…TPetrolün ne olduğu umurunda değil ve tamir edecek, sadece zaman ve yağ verin.JB

“Yaptığım yağdan 'yıkama' yaptım ve tepeden tırnağa ŞİDDETLİ sedef hastalığı olan ve 4 yıldan
fazla bir  süredir fotoğrafını çekmeyen bir  arkadaşımdan onunla yıkanmasını istedim.1 KEZ -
vücudunu yıkarken ŞOK oldum TÜM kırmızı, yamalı cildin POOF olduğunu ve vücudunun bir
bölümünü  sildiği  her  ZAMAN'dan  sonra  İNANILMAZ  sağlıklı  bir  cilt  gördüm.O  gece  onun
fotoğraflarını çektim ve yayınladım.ŞİMDİ fotoğrafının çekilmesini SEVİYOR... GÜNLÜK!

BİRÇOK  kişi  onu  nasıl  karıştırdığımı  sordu  ve  ben  mutlu  oldum  ve  MS  hastaları  ve
hastalıklardan muzdarip diğerlerinin banyolarında kullandıklarına şaşırdım ve biri hayatında ilk
kez bir BEBEK gibi uyuduğunu söyledi. traci

“Arkadaşımın  yüzünde  kist  vardı  ve  yağı  birkaç  gün  aldıktan  sonra  gitti.Ve  topikal  olarak
kullanmayarak onu yutuyordu. ” Jonathan

“Bir pirinç tanesi büyüklüğünden biraz daha fazlasını alıyorum.Aslında biraz burnumu soktum ve
alerjim hemen hemen gitti.İki köpeğimle bir karavanda yaşıyorum ve komşu bir ağaç tepesinden
gelen  polen  bombardımanına  tutulduk.Geçen  yıl  her  gün  benedryl  alıyordum.Bu  sezon  hiç
almak zorunda kalmadım ve çok daha iyi uyuyorum.” Judy

"Kanser hastası değilim ama topuğumda tedaviye yanıt vermeyen bir enfeksiyon vardı.Üzerinde
bir yara bakım tekniği çalışması bile yaptım... enfeksiyonun yayılmasını durdurdu ama yine de
iyileşmedi.Üzerine  yağı  sürdüm  ve  BİR  günde  kızarıklık  azaldı.İkinci  gün  ve  kızarıklık
gitti.Üçüncü gün ve enfeksiyon yine cilt gibi görünüyor!Harika şifalı yağ!” tammie

“Evimi  terk  etmeyeceğim  noktadaydım.Doktorun  perioral  dermatit  olduğunu  söylediği  bir
kızarıklık oldu ve bana verdikleri  her şey ya işe yaramadı ya da beni hasta etti.Buna neyin
sebep olduğunu veya ondan nasıl kurtulacaklarını bilmediklerini söylediler.Vancouver'a gittikten
sonra kızarıklığa RSO koymayı  denemeye karar  verdim ve ne olduğunu gördüm.Ertesi  gün
hemen  hemen  gitmişti.Yağı  şimdi  dahili  olarak  alıyorum ve  o  zamandan  beri  bu  acı  verici
kızarıklık yaşamadım.Bu şey harika.Şimdi, bize Tanrı'nın kendisinden başkası tarafından verilen
bu harika şeyle meme ve mide kanserini tedavi eden bir bayanı izliyorum!!!” Çay

“Bir havuz ve spa şirketinde çalıştım...Açık tenliyim, bütün gün dışarıdayım.Yüzümde, başımda
ve kolumda her zaman sürücü camından dışarı çıkan çılgın noktalar belirdi.Petrol bu lekeleri
birkaç  hafta  içinde  temizledi!Artık  herhangi  bir  hastalıkla  savaşmaya  yardımcı  olmak  ve
bağışıklık sistemimi güçlü tutmak için her gün 0,5 gram saf THC alıyorum.BTW hiç grip aşısı
olmadı!Çocukluğumdan beri grip yok." Jay

“Yanıklarda ve güneş yanıklarında harika çalışıyor.Zeytinyağı ile inceltilmiştir.” Rachel

“18  ay  önce  ameliyat  nedeniyle  bacağım  enfeksiyon  kaptı.Doktor  tüm  antibiyotikleri  ve
prosedürleri denedikten sonra, temelde vazgeçtiklerini biliyorlar ve kapanmasını beklemem için
beni  eve gönderdiler.Ancak kendimi  yüksek dozda esrarla  tedavi  etmeye başladıktan sonra
rejenerasyonun başladığını görebildim!” Ariel

“Dudaklarda  uçuk  ve  kabarcıklar  üzerinde  kullandım,  düşündüğümden  daha  iyi  çalıştı.İşe
yarayacağını biliyordum ama iyileşme süresi bir geceden 24 saate kadardı.6 saat değil 1-2 gün
düşünüyordum.” Kevin

“Annem yaklaşık 2 yıldır yüzünde olan bir lekeden 4 günde yağ ile kurtuldu!!Sonra dedik ki,
dışarıdaki kanserli noktalara bunu yapabiliyorsa, içeride ne yaptığını bir düşün!” kehribar

“Sol tarafta giderek büyüyen küçük kahverengimsi bir noktam vardı. Üzerine biraz yağ süren
erkek arkadaşımı gösterdim. Kusura bakmayın, bir şey yapacağını düşünmemiştim. Dört gün
sonra  kontrol  ettim  (unutmuştum),  noktanın  olduğu  yerde  küçük  bir  kırmızı  nokta  dışında
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tamamen gitmişti. Hiç bir şeybüyük, ama beni bir mümin yaptı.” Carol

"Merhaba  JB.Kızım  dün  fırında  elini  yaktı.Dışarı  çıktı  ve  bana  elinde  kabarmış  bir  yanık
gösterdi.Acıdığını  söyledi.Ona  eve  gitmesini,  yağı  almasını,  biraz  yara  bandı  sürmesini  ve
yanığı  kapatmasını  söyledim.Ona  iz  bırakmadan  iyileşeceğini  söyledim.Beş  dakika  sonra
çıktı.Baba ağrının geçtiğini söyledi.Evet dedim, yağın yapması gereken bu.

Yağın  neler  yapabileceği  konusunda  şüpheci  olan  ve  onu  ilaç  seçimim  olarak  kullanmamı
onaylamayan  kız  kardeşim.Petrol  söz  konusu  olduğunda  bana  ateş  etmeyi  asla  ihmal
etmedi.Ama sorun değil!Çünkü hepimiz çok uzun zamandır yalan söyledik, onların yalanlarına
inandık.Kız kardeşim karmaşık bir hastalıktan muzdarip doktorlar.Uzun lafın kısası.Yağı almaya
başladı ve son altı ayda 60 kilo verdi.O artık petrole gerçek bir inanan.Ve bunu açıkça herkesle
paylaşır.Bu amaç için yaptığınız her şey için teşekkürler.” Ron

"Buradaki  adamların  her  zaman saf  RSO'yu kullan  dediklerini  biliyorum ve  ben  bu  şeylerin
gerçekten  büyük  bir  hayranıyım.Ancak  şeker  yapraklarıyla  yapılan  bir  hindistancevizi  yağı
infüzyonunun bizim için neosporinin yerini  tamamen aldığını  insanlara bildirmek istiyorum, 2
yıldır o şeyi almak zorunda kalmadım.Daha iyi ve daha hızlı çalışıyor ve insanların ellerine ve
yüzüne  sürebiliyorum  ve  yanlışlıkla  yerse  hastalanmaları  konusunda  endişelenmeme gerek
yok.” Tina

-- Tina, hiçbir şey saf RSO'dan daha iyi ve daha hızlı çalışmaz ama ne söylemeye çalıştığını
biliyorum.Tabii  ki  daha  az  etkili  kenevir  ilaçları  da  harikalar  yaratabilir.Sorun,  başarının
seyreltilmemiş en güçlü RSO'daki kadar güvenilir olmamasıdır.

Esrar kozmetiği, yakında, yani kadınlar yağın güzellikleri için neler yapabileceğini öğrendikten
sonra, mevcut kozmetiklerin çoğunun yerini alacak.Kenevir tohumu yağı, hindistancevizi yağı ve
karite yağı benim en sevdiğim taşıyıcılardır, ancak biri yaşadıkları yerde yerel olarak popüler
olanı  kullanabilir  ve  yağı  ona  ekleyebilir.Kremlerdeki  %20-30  RSO  harikalar  yaratır,  ancak
%0.01-1 daha az ciddi koşullar ve günlük bakım için de büyük fayda sağlayabilir.JB

Üretim İpuçları
“Taraftarsız asla!!!Bu asla demektir." JB

“Bazı fanlar çok tehlikeli olabilir, bu nedenle eğer biri farkı bilmiyorsa (ben bir elektrik motoru
sarıcısıyım)  solventi  ateşleyebilir  ve  muhtemelen  ateşleyecektir.Yalnızca  belirli  fanlar
kullanılabilir.Çoğu insan bütün gün bir hayrana baksa aradaki farkı anlayamayacağından, bu iyi
bir tavsiye.Dikkat edilmesi gereken, fanın üzerindeki elektrik motoru, marş sırasında motorun
dışından  göremediğiniz  dahili  bir  kıvılcım  oluşturursa,  solventi  ateşleyecektir.İç  mekan  ilaç
yapmak  için  çok  tehlikeli  bir  yer,  eminim  çoğunuzun  bildiği  gibi!Bunun  nedeninin  herkes
tarafından  bilinmesi  gerekiyor…Elektrikli  sobalar,  lambalar,  şalterler,  fırınlar,  su  ısıtıcıları,
lambalar ve evinizdeki hemen hemen her elektrikli alet, görseniz de görmeseniz de solventleri
tutuşturacak bir  kıvılcım yaratır.Bu kıvılcımların çoğu otomatik olarak meydana gelir ve bunu
asla  bilemezsiniz!Daha  önce  evinizde  başarılı  bir  şekilde  yapmış  olsanız  bile,  birçok  kez
tutuşmayan bir saatli bomba gibidir, ancak bir noktada kaçmanız imkansız olan bir patlama ile
karşılaşacaksınız, o kadar hızlı oluyor ki!Evinizdeki herkes tehlikede olacak!Lütfen, asla, asla bu
uyarıyı  göz  ardı  etmeyin.Jindrich  Bayer  burada size  bir  tavsiye  verdi,  buna bağlı  kalırsanız
muhtemelen hayatınızı kurtaracak.Teşekkürler Jindrich.” Anthony

"Size  yüzde  100  katılıyorum,  çünkü  ben  de  bu  aynı  sonuca  daha  geçen  hafta  sonu
ulaştım.Ayrıca  nafta/yağı  süzmek  için  bir  kahve  filtresi  kullanmanın  da  en  iyi  yol  olduğunu
eklemek isterim...Tülbent veya kahve filtresi dışında herhangi bir şey kullanmak size gerçekten
daha fazla yağ verecektir, ancak daha zayıf bir yağ olacaktır, muhtemelen daha yeşil renktedir,
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bu da sizi  kanıtlıyor.İçinde çok fazla bitki  materyali  var.Sonuç olarak,  Nafta ve kahve filtresi
kullanın ve malzemeyi artık Rick'in dediği gibi ezmeyin.Bence Rick, saf kanser tedavi edici yağ
yapma sürecini mükemmelleştirdi ve bunu söylediği yoldan başka bir şekilde yapmak, değersiz
bir zaman ve malzeme israfı.” Marie

"Merhaba JB.Acilen  ihtiyacınız  varsa,  tomurcukları  kurumaya  bırakabileceğiniz  en  kısa  süre
nedir?Teşekkürler."  Priscilla
-- Kemik kuruyana kadar.Ama ben sadece hızlı kurur, örneğin 5-7 g tomurcuk, bu size yaklaşık
bir gram yağ verir, başlamak için yeterlidir ve daha sonra düzgün bir şekilde kurutulduğunda, bir
hafta  kadar  sonra  bitirebilirsiniz.Başlangıç  malzemesini  işlemeden  önce  ne  kadar  az
kullanırsanız, o kadar az reçine harcarsınız.Bu yüzden başlangıç materyalini dekarboksilasyon
yapmamak en iyisidir  (GW'nin hiçbir  sebep göstermeden yaptığı  gibi,  yağı  ısıtarak daha az
problemle dekarboksilasyon yapabilirsiniz,  ki bunu solvent kalıntısını çıkarmak için yapmanız
gerekir).Yapılacak en iyi şey, mümkün olduğunda ekstra işlem yapmadan, doğrudan kurutma
odasında işlenmek üzere tomurcuğu bir kovaya koymaktır.Tomurcuğa ne kadar az dokunursanız
o kadar iyi.JB

Bryan,  koşulların  ideal  olmadığını  biliyorum  ama  yine  de  aynı  şarkıyı  söylemeye  devam
edeceğim.Başka ne yapabilirim ve neden melodiyi değiştirip standartlarımızı düşürmeme gerek
yokken düşüreyim?Elbette çeşitli derecelerde yağlar olacak, bazıları topikal kullanım için (%60'a
kadar), bazıları eğlence için (60-90) ve bazıları tedavi için (90 ve üzeri) iyi olacak ve en iyi yağlar
%95-98 olacak. THC ve son derece güçlü ve yatıştırıcı, hepsi bu kadar.Ama şimdi insanlara
%95-98  THC  yağı  gibi  bir  şey  olduğunu  ve  işe  yarayabilecek  ama  aynı  zamanda
çalışmayabilecek vasat ürünleri değil, en iyi kaliteyi hedeflemeleri gerektiğini öğretmeliyiz.

Şahsen, bazen ve bazı durumlarda sadece elimizde hemen hemen her durumda işe yarayacak
bir ilacımız olduğunda işe yarayabilecek ilaçları araştırmakla pek ilgilenmiyorum.

Bütün bu meyve suyu iyi  ve güzel  ama insanların %10-20-30 kadarının bitki  materyallerine
alerjisi olacağını veya tadından hoşlanmayacaklarını ve bu yüzden onu ilaç olarak doğru şekilde
kullanamayacaklarını  göreceksiniz.Kenevir  yetiştiği  toprağı  detoksifiye  eder,  bu  bitki
materyallerini  çok  fazla  tüketmek  istemezsiniz.Bazen  evet,  yani  bitkinin  nerede  ve  nasıl
yetiştirildiğini bildiğinizde, ancak bu tür meyve sularını içme konusunda çok dikkatli  olurdum,
içinde  ne  olduğunu  asla  bilemezsiniz,  gerçekten  ve  ben  kenevir  yetiştirmek  için  hangi
kimyasalların kullanıldığını biliyorum.Bu yüzden meyve suyu tavsiye etme konusunda dikkatli
olurdum.

Yağın  düzgün çalışması  için  dekarboksillenmesi  gerekir,  kaynatmanız gerekir  yoksa düzgün
çalışmaz ve kan beyin bariyerini  geçemez, bu nedenle “psikoaktif  olmayan bir  meyve suyu”
oldukça mantıklı bir şekilde asla aynı şekilde çalışamaz. % 95-98 THC ile dekarboksilatlı yağlar
olarak.Yine cilt koşullarında deneyin ve farkı görün.

Temelde  aynısı  CBD  için  de  geçerlidir  -  yine  evet,  işe  yarayacaktır,  yani  bazen  ve  bazı
durumlarda ve aynı zamanda harika bir ilaçtır, örneğin çocuklar için sakızlara bir bileşen olarak
eklendiğinde,  ama bunun dışında ben her  zaman ilk  etapta  esrar  ilacının en güçlü biçimini
kullanmak isterdi.Değil mi?JB”

"Kişisel deneyimlerime göre meyve suyu veremiyorum, bu beni gerçekten çok yıpratıyor.Ayrıca
kan pıhtılaşma bozukluğum var ve yüksek K vitamini nedeniyle kanı inceltmek için ilaç kullanan
biri için ağır klorofil hayır değil.” dena

"Virginia,  birçok  yağ  gördüğümüzü  ve  çoğu  yağın  hastaların  durumları  için  kullanmasını
istediğimiz şeye yaklaşmadığını anlamalısınız.Gerçekten mantıklı olan tek strateji 'kendin yap'
stratejisidir,  yağı  sizin  için  yapması  için  kimseye  bağımlı  olmak  istemezsiniz,  kendi  kalite
kontrolünüz olmak istersiniz ve içinde ne olduğunu bilmek istersiniz. o ve nasıl yapıldı.Dışarıda
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çok fazla dolandırıcı var ve bunların çoğu yeterli kaliteyi sağlayamıyor ve bu üzücü bir gerçek ve
bunu  önlemenin  tek  yolu  insanlara  nasıl  yapılacağını  öğretmektir.farkı  anlamaları  için
kendilerininkini yaparlar.Ve bazen yağın kalitesindeki küçük bir fark, birinin hayatında büyük bir
fark yaratabilir.Bu nedenle sürekli olarak yağın kalitesini ve gücünü artırmaya çalışıyoruz.

Baktığımızda,  eğer  biri  bir  fincan  kahve  yapabilirse,  yağı  yapabilirler,  gerçekten  hiçbir  şey
yok.Ve yağı kendileri için yapamayanlar genellikle zaten yardıma ihtiyaç duyarlar, bu yüzden
gerekirse birileri her zaman onlar için yapabilir, ayrıca bu tür insanlar da bir eczaneden %95-98
THC RSO alabilmelidir.Ya da en azından içinde yaşamak istediğim dünyada.JB

“1.)  Kemik  kurusu  tomurcukları  sadece  elimle  öğüttüm,  öğütücü  kullanılmadı.Başlangıç  
malzemesi yaklaşık olarak çok küçük tomurcuklara benziyordu.5 ila 10 mm çap, yani çoğunlukla
toz yok.Artık kendi »pişirme« deneyimime sahip olduğum için, C noktası hariç tüm noktalarda
size tamamen katılıyorum.Alkolün içindeki su klorofilleri çözdüğü için genellikle çok daha koyu
olan alkolle yapılan yağlar gördüm.Yağımı laboratuvar sınıfı saf petrol eteri ile yaptım.Bu yağın
rengi  çok  daha  parlak  (altın-kahverengi)  ve  deneme  şansı  bulduğum  alkol  yağına  kıyasla
mükemmel,  lezzetli  baharatlı  bir  tada sahip.Buradaki  amacım,  Nafta'nın  alkolün yaptığı  gibi
terpen ve klorofillerin çoğunu soymadığına inanıyorum.Ayrıca alkol gibi çok daha kontrollü ve
yönetilebilir  kaynar.O  halde  burada  sorum  şu,  Nafta  ile  öğütme/yıkama  kombinasyonunun,
kaliteli bir yağ için Alkolle öğütme/yıkama kadar zararlı olmaması mümkün müdür?

-- Önce malzemeyi öğütmeyin.Kuru tomurcuk malzemesinin herhangi bir şekilde ele alınması,
THC ve diğer kanabinoidleri kaybetmenize neden olacaktır (tabaktaki ince toz, kovada kalması
gereken şeydir).Evet, öğütme ve nafta, öğütme ve alkolden 'daha iyi' olurdu - bu kombinasyon
neredeyse garantili bir başarısızlıktır, bu şekilde iyi yağ yapamazsınız.

Tomurcuğu bir kovaya koyun, nafta ile nemlendirin, bir çubukla iki ila üç dakika ezin, yağ-çözücü
karışımını bir kovaya dökün.Kaliteli malzeme ile çalışıyorsanız ikinci bir yıkama yapın ve ikinci
karışımı  ilk  yıkamanın  olduğu  kovaya  dökün.Yüksek  kaliteli  malzeme  kullanmıyorsanız,  ilk
yıkamayı  yalnızca dahili  amaçlar  için  kullanın  (ve çalışmak için  daha iyi  malzeme aramaya
devam edin).

Eter harika yağlar üretir (amber yağları koyu yağlardan daha çok severiz, ancak bazı suşların
diğerlerinden daha koyu yağlar ürettiğini unutmayın).Ayrıca pratik nedenlerden dolayı kehribar
yağlarını seviyoruz - kim siyah klorofil dişlere sahip olmak ister?Ancak eterle çalışmak oldukça
tehlikeli olduğu için pek tavsiye etmiyoruz, dünyanın birçok yerinde bulunması zor ve petrolü
üretenlerin  güvenliği  konusunda  çok  endişeliyiz.Nispeten  düşük  sıcaklıklarda  çok  kolay  bir
şekilde patlama yapabilir.Bu nedenle, çoğu insan için nafta gayet iyi çalışacaktır.Genellikle nafta
kullanırız, ancak eter bizim seçimimiz olan çözücü olacaktır.

Kişisel  olarak kullanacağımız mevcut  solvent  listesi:  1.eter,  2.saf hafif  nafta,  3.%99 izopropil
alkol, 4.gıda sınıfı alkol - tercihen %99, ancak bu genellikle elde edilmesi zor ve çok pahalıdır.
%96  alkol  ile  çalıştığınızda  kalan  %4  genellikle  sudur.10  litrenin  %4'ü  4dcl'dir,  kaynatmak
zorunda kalacağınız neredeyse yarım litre su - ve daha verimli bir şekilde harcamanız zaman
alır.

2.) Ayrıca tüm solvent kalıntılarını tamamen ortadan kaldırmak için son 60°C'lik ılık yağı 1.5 saat
vakum altında koydum.Size yazdığım gibi 35 gram sonra yenen yağı dekarboksile ettim... Yağın
dekarboksilasyon  öncesi  tadı  çok  daha  baharatlıydı,  daha  kötü  diyemem  ama  geğirme
konusunda haklısın.

--  Geçen  sefer  söylediğim  gibi,  geğirme  artık  sudandı.Ve  su,  kullandığınız  'bilimsel'  düşük
sıcaklık nedeniyle oradaydı.Yine de yağı dekarboksile etmeniz gerekiyor, bu nedenle 110°C'de
kapanacak bir pirinç pişirici gayet iyi çalışıyor.Veya, elbette, kullanılacak en iyi şey biryine de -
ama yine, birçok insan bunlara sahip değil ve nasıl çalıştırılacağını bilmiyor ve patlama riski her
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zaman mevcuttur. Birisi solventi kaynatıp çıkarmak için uygun olmayan şekilde tasarlanmış bir
damıtma cihazı kullanırsa, patlayabilir ve ciddi yaralanmalara neden olabilir ve tüm evi yıkabilir.
Ancak bir  pilav pişiricinin içindekiler bir  şekilde alev alacaksa ve işlem açık havada veya iyi
havalandırılan  açık  bir  alanda  gerçekleştiriliyorsa.O  zaman  petrolü  kim  üretiyorsa
paniklemiyorsa,  yangını  kontrol  altına  almakta  fazla  zorluk  çekmemeli  ve  evet,  yangın
söndürücü bulundurmak her zaman iyi bir fikirdir.

Vakum gelince - elbette,  neden olmasın.Ekipmanınız varsa ve doğru kullanmayı  biliyorsanız
yağı bu şekilde bitirmek kötü bir  fikir  değil,  içinde solvent kalıntısı  olmadığından %100 emin
olmak istiyorsanız veya kapağı kapatmak istiyorsanız. petrokimyasal çözücülere karşı olanların
ağızları.Bazı insanlar bunu çok başarılı  bir şekilde kullanıyor ve ben buna karşı değilim.Ama
bildiğiniz gibi, insanların büyük çoğunluğu bu ekipmana sahip değil ve hastalarımızın çoğu bir
pilav pişirici ve vantilatör alamıyor veya bile alamıyor, bu yüzden vakumu bir zorunluluk olarak
önermiyoruz.

Rick'in yönteminin ne kadar kolay ve basit olduğuna ve hala cevaplamamız gereken kaç soruya
bakın.Şimdi, petrolü üretmenin diğer yöntemleri hakkında bilgi eklediğimizde ne olacağını hayal
edin.Bu sadece daha fazla  kafa karışıklığına neden olacak ve 'kafası  karışmış'  insanlardan
gelen soruları yanıtlamak için günler ve haftalar harcamak zorunda kalacağım, zaten daha fazla
yapmayacağım.

3.) Lütfen yağı neden doğrudan tüpten, doğrudan ağza, kapsül kullanmadan almayı önerdiğinizi
açıklayın?Bazı emilim sorunu?Yağın çoğunu sigara kağıdında yerim, ancak evden daha fazla
saat  ayrılmak  zorunda  kalırsam  nadiren  kapsül  kullanırım.Ayrıca,  çıkarmak  gerçekten  zor
olduğu için dişlerimin her yerinde olmasını sevmiyorum…

-- Birkaç nedenden dolayı.Ana olan, bu yutma yönteminin hastalar için en etkili ve faydalı olduğu
kanıtlanmıştır.Ağzı  dezenfekte  ettiği  için  ağız  hijyenini  iyileştirir  ve  daha  sonra  sindirim
sistemindeki  veya  boğazınızdaki  vb.  herhangi  bir  duruma  yardımcı  olur.Aslında  boğazım
ağrıdığında  yağı  ağzımın  arkasına  sürmeye  çalışırım  ve  dayanabildiğim  kadar  ağzımda
tutarım.Çoğu durumda, grip veya boğaz ağrısı (veya semptomları) gece boyunca halledilir.

Dediğiniz gibi, bir miktar yağ dişlerinizde ve dilinizin altında kalır, bu nedenle bu yutma yöntemi
aslında yağın dilaltı  işlenmesini (ala Sativex ve insanların kullandığı diğer dil  altı  spreyler ve
tentürler) ve midede işlemeyi birleştirir ve bağırsaklar.Ana şey yağı midenize almaktır.Yani tadı
çok iyi olmayan yağınız varsa içine bir parça ekmek, muz vb. (ya da içindeki kimyasalları yemeyi
seviyorsanız sigara kağıdı) koyabilirsiniz, katlayıp mis gibi yutabilirsiniz. bir hap ve suyla, çayla
ya da ne istersen onunla yıka.On dakika kadar sonra dişlerinizi yağ ile fırçalayın, ağız hijyenine
de  yardımcı  olacaktır.Birçok  yağın  lezzetli  bir  tadı  vardır  (özellikle  başlangıç  malzemesi
öğütülmediğinde ve yağı üretmek için alkol kullanılmadığında).Klorofil  genellikle kötü bir  tada
sahiptir ve topikal olarak kullanıldığında bile çok fazla rahatsızlığa neden olabilir - koyu yağlar
kıyafetlerinizi lekeleyecektir, buna gerçekten ihtiyacınız yok veya buna ihtiyacınız yok.)

Kapsüller - a) Paranızla desteklediğiniz Big Pharma'dan satın almanız gerekiyor, b) Bazı kişilerin
alerjisi var, c) Bazıları midenizde değil bağırsaklarınızda eriyor, d) Bayiler sıklıkla bir kapsülde
olması  gerekenden daha az yağ var,  e)  pek  çok  koşul  için  çok  iyi  çalışmıyorlar,  f)  akciğer
rahatsızlıkları için eklem yapmak veya yağı buharlaştırmak istediğinizde yağı çıkarmak zor veya
yağı topikal olarak kullanmak istediğinizde.Kapsül kullanamazsınız demiyorum, tek söylediğim,
yağı doğrudan tüpten kullanmayı öğrenmenin daha iyi olduğu.Daha fazla pratik yaptıktan sonra,
yağı  hiç  rahatsızlık  duymadan  nasıl  kullanacağınızı  öğreneceksiniz.Ben  şahsen  yağı  pilav
pişiriciden  yemeyi  severim,  parmağımı  içine  daldırırım  ve  alabileceğimi  düşündüğüm  kadar
alırım.Dikkat edin, bu çok 'yağ tüketir' ve genellikle bir şırıngadan daha fazlasını alırsınız.Yağ iyi
olduğunda, bir 'aşırı doz' sadece sizi uyutur, çok önemli.Ama tabii  ki tecrübem ve hoşgörüm
sayesinde yapabilirim, yapmam ve yapmam.Bunu yeni başlayanlara veya çok fazla deneyimi
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olmayanlara tavsiye etmeyin.Senin için de en iyisi Stefan.Jindrich”

“Maliyetten endişe ediyorsanız, çoğu kanser ilacının katkı payından çok daha ucuz ve kanser
için evde aldığınız bazı ilaçlar sigorta kapsamında değil.Ailemden birinin kanser için bu yağa
ihtiyacı olsaydı bir yolunu bulurdum.İyi şanlar!!!!" lisa

-- Katılıyorum Lisa, diğer tüm maliyetler ve masraflar hesaba katıldığında petrol çok daha ucuz
bir  tedavidir.Ayrıca,  tıbbi  sistemin  sağlayabileceği  her  şeyden  kıyaslanamayacak  kadar
güvenlidir,  ayrıca  çok  daha  verimli  ve  güvenilir  bir  şekilde  çalıştığından  ve  zehir  veya
radyasyondan kesinlikle daha eğlenceli olduğundan bahsetmiyoruz.JB

Q.Kuru malzemenin öğütülmesi neden THC kaybına yol açar?Bunun için herhangi bir açıklama
var  mı?
A.Hiç  gerçekten  güçlü  bir  tomurcuk  toprakladın  mı?Eğer  yaptıysanız,  nedenini  biliyor
olmalısınız.Öğüttükten  sonra  masanın  etrafındaki  beyaz  toz  THC'dir  (veya  trikomlardır)  ve
yağda  kalması  gereken  şey  budur.Artı,  öğütüldüğünde,  o  zaman  çok  incedir  ve  yağınızda
gerçekten soymak istemediklerinizin çoğunu soyarsınız.

Kemik  kurusu  tomurcukları,  nafta  veya  seçtiğiniz  çözücü  ile  ıslattıktan  sonra  işleyin,  ancak
işlemeden önce fazla dokunmayın çünkü her dokunduğunuzda biraz kaybedersiniz.Öğütülmüş
malzemeden üretilen yağlar, nemlendirildikten sonra ezilen tomurcuklardan üretilen yağlardan
önemli ölçüde daha az etkilidir.

İlk hızlı yıkama en güçlü olanıdır ve mevcut THC'nin yaklaşık %70'ini, ikinci şeritleri yaklaşık
%20'sini  ve üçüncüsü yaklaşık  %5'ini  çıkarır.Öğüttüğünüzde,  yağınıza üç yıkamanın hepsini
(aslında dört) alırsınız ve bunu istemezsiniz.Nicelikten çok kalite.JB

Q.RSO'yu kendiniz  yapmanızı  önerdiğinizi  biliyorum ama bir  dispanserin  biraz  yereli  var  ve
bunun için adil bir fiyatın ne olacağını merak ediyordum?

A.Bir gram yağ üretmek için 4-7 gr yüksek kaliteli tomurcuk gerekir, bu yüzden 'doğru fiyat' bu
olmalıdır.Saçma sapan kenevirin fiyatlarını tartışmayalım, bana göre 60 gr'lık bir doz için doğru
fiyat 50-100 USD'dir (ya da yasal olarak açık havada büyük ölçekte yetiştirilmişse daha az).Şu
anda o fiyata nereden alacağımı bildiğimi söylemiyorum.Birinci sınıf petrol, yaşadığınız yerde
birinci sınıf malzemenin maliyeti ne kadardır.JB

“Sadece  güncellemek  ve  hala  hayatta  olduğumu  bildirmek  zorunda  kaldım!3  ayım  kaldığı
söylendikten  neredeyse  iki  yıl  sonra  harika  ve  HALA YAŞAYAN.Doktorlarınıza  inanmayın!
Hayatımı kurtarmaya yardım ettiğin için tekrar teşekkürler!” Lee

dekarboksilasyon

"Şu  anda  tüm  bitkiyi  dekarboksilasyona  tabi  tutuyorum,  ayrıca  RSO  ve  tereyağı/yağlar
yapıyorum." Cheryl
-- Tüm bitkiyi dekarboksilasyona uğratmayın.Yağı süper kuru tomurcuktan yapın (kesmeyin, çok
dokunmayın, peşinde olduğunuz THC'yi her zaman kaybedersiniz).Yağı yapın, ardından yağı
dekarboksilleyin  (yaklaşık  bir  saat  130°C'ye  ayarlanmış  elektrikli  fırına  koyun).Bitkileri  yağa
işlemeden önce hiçbir şey yapmayın.Onlara ne kadar az dokunursan o kadar iyi.JB

"Sadece 266 derece Fahrenheit'te (130 °C) bir saat boyunca fırına koymak için karbonhidratı
gidermek için,  tüm çözücüyü pirinç  ocakta veya güveçte  yaktıktan sonra  bu şekilde  toplam
dekarb elde edersiniz." Ryan
--  Yine  de  güveç  kullanmazdım.Bir  gün  yağını  yakacaksın.Bir  pilav  pişirici  kapanacak,  bu
gerçekten daha iyi bir seçenek, derim.JB
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“Doğru Dekarboksilasyon, mükemmel yağ yapımında çok önemli bir yer çünkü ham bitkifazla
saf  delta9-THC  sağlamaz  ve  CBD  yerine  asitler  THCA ve  CBDA anlamına  gelir.Karboksil
grubunu  çıkarmak  için  prosedür  ısıtmadır.Değerli  moleküllerinizi  yakmamak  için  bunu  çok
dikkatli yapın.Bir Journal of Chromatography'de, yağı ısıtmak için gerekli sıcaklık ve süre olması
gereken iyi bir not buldum çünkü pirinç pişiriciye bağlı olarak sıcaklıklar yeterli olmayabilir.Bu
nedenle  yağınızı  minimum  27  dakika  minimumda  ısıtmak  iyi  bir  fikirdir.  122  santigrat
derece.Yağınızı  aşırı  ısıtmamak  için  her  zaman  dijital  bir  ölçüm  cihazı  ile  ısıtma  plakası
sıcaklığınızı kontrol edin.Aşağıdaki tabloda, asla ulaşmamanız gereken başlıca kannabinoidlerin
kaynama  noktalarını  görüyorsunuz,  aksi  halde  onları  pişirip  uzaklaştırırsınız.Ayrıca  Rick'in
videolarında her zaman söylediğinin doğru olduğunu belirtmek isterim, yağı fazla ısıtmayın ama
şifalı yağı yapmak için ısı gereklidir.Doğru dekarboksilasyon işlemi için şemada belirtilen süre
boyunca  yaklaşık  bir  saat  boyunca  minimum  106.2  santigrat  derecelik  bir  sıcaklık
gereklidir.Yağınız  sadece  asidik  THCA  ve  CBDA  formuna  sahipse,  asitler  CB1  ve  CB2
reseptörlerine çok iyi uymadığından çok etkili değildir.Bu yüzden bunu doğru şekilde yaptığınıza
dikkat edin çünkü Rick'in dediği doğru, sadece en iyi yapılmış petrol, yaşama bağlı olduğunda
işi yapabilir.(…)

Evet, pirinç pişiricide kannabinoid çözücü sıvı karışımını ısıttığınız her zaman dekarboksilasyon
işleminin çalıştığını anlamak için bu bilim şemasına bakın ve yorumlayın.Dolayısıyla grafikler,
maksimum dekarboksilasyonu elde etmek için sıcaklığı yeterince uzun bir süre 130 santigrat
dereceye  getirmenin  çok  önemli  olduğunu  gösteriyor.En  iyi  seviyelere  ulaşmak  için  tüm bir
sıcaklık ve zaman sorunu.

Çözücünün buharlaşması için tüm süreç boyunca bir dijital sıcaklık ölçüm cihazı kullanır ve onu
pirinç pişiricinin altına koyarsanız, işlemin ancak son aşamasında su damlaları geldiğinde son
aşamada olduğunu görürsünüz. ocak, sıcaklık 100-110°C civarında geliyor.Ancak bu aralıktaki
süre çoğunlukla tüm dekarboksilasyon işlemi için yeterince uzun değildir.Bundan sonra yağı
küçük bir çelik tencerede bir ısıtma plakası üzerinde daha uzun süre ısıtırsınız.O kadar uzun
süre aktivite yok (artık gaz kabarcığı yok) ısıtır ve beklersiniz.Sıcaklığı kontrol edin ve en iyisi
yaklaşık yarım saat boyunca 130 santigrat derecenin üzerine çıkmamak.THC'nin 157 derece
C'lik bir  kaynama noktasına sahip olduğunu unutmayın, bu yüzden lütfen aşırı  ısıtarak riske
atmayın, aksi takdirde istediğiniz kanabinoidler buharlaşıp uçup gidecektir...

Çekirdekte en yüksek dekarboksilasyon miktarını elde etmek önemli değildir, o kadar uzun süre
sonra  vücudunuza  yeterince  yağ  alırsınız.İlginç  olan,  günde  BİR  gram veya  daha  fazlasını
almanız gereken değerdir.Elbette ne kadar yağa ihtiyacınız olduğu, yağda gerçekte ne kadar
delta9THC  olduğuna  bağlıdır  -  bu,  dekarboksilasyonun  ne  kadar  etkili  olduğu  anlamına
gelir.Rick'in  tavsiyesine  uyarsanız  ve  yağı  130  derece  C'ye  kadar  yeterince  uzun  süre
ısıttığınızdan emin olun - her şey yoluna girecek.Hangi solventi kullandığınızdan bağımsızdır.”
Stefan

çözücüler
"Bazı  yaygın bitkisel  yağların (kanola veya kolza tohumu) çok benzer  bir  şekilde üretildiğini
öğrenene kadar çözücüye (nafta) takıldım." Graeme

"Nafta,  petrol  eterinin  ticari  adıdır,  bu  yüzden  pet  eterin  birçok  endüstriyel  kullanımı,  boya
incelticileri için yağ çözücü olduğunu deneyin ve araştırın." Al

"THC ve CBD'nin polar olmadığını UNUTMAYIN...ve klorofil ve H2O polardır...Bu yüzden en iyi
yağ polar olmayan solventten yapılır... temizdir... klorofil içermez." Michael

"Bir  kimyager  arkadaşım  benim  için  tüm  hikayeyi  basitleştirdi  ve  nafta'nın  neden  daha  iyi

- 41 -



olabileceğini açıkladı (önemli bir şekilde düşünmese de): nafta polar olmayan bir çözücüdür, bu
nedenle  polar  olmayan  molekülleri  daha  kolay  ve  verimli  bir  şekilde  çıkarır  (THC ve  CBD
temelde polar olmayan moleküllerdir) ve polar molekülleri dışarıda bırakır.

İzopropil alkol (ve bu konuda eter) zayıf bir polar çözücüdür, bu nedenle bu amaç için çok iyidir,
ancak belki naftadan biraz daha az - çünkü JB ikisini de test ettiklerini ve bunların daha güçlü
olduğunu söylüyor.EDIT: Ah, evet, neredeyse unutuyordum: Rick Simpson tarafından sağlanan
tarifi takip ederseniz, son üründe nafta (veya iso) kalma korkusu olmadığını söyledi (arkadaşım
plastik bir  kova kullanmamanızı söyledi,  ancak, ama bir cam veya paslanmaz çelik olan) ve
emin  değilseniz,  JB'nin  her  zaman  söylediğini  yapın  -  biraz  su  ekleyin  ve  tamamen
buharlaşması  için  fırına  koyun.Yine  de  izopropil  alkol  kullanırdı,  çünkü olması  gerektiği  gibi
olduğundan eminsiniz..." Sandra

--  Sandra,  Rick'in  dünyaya  gösterdiği  yöntem  en  basit,  karmaşık  olmayan  ve  uygun  fiyatlı
yöntem.Bir T'nin talimatlarını takip etmek neredeyse kusursuzdur.Cam iyidir ama kırılır ve bunun
olmasını  istemezsiniz,  asla.Paslanmaz  tabii  ki  tamam.%99.9  iso  işe  yarıyor  ama  yine  de
mümkün olduğunda kendimiz hafif alifatik nafta kullanırdık.Veya eter.JB

“Ayrıca ekstraksiyondan önce her şeyi olabildiğince soğuk almanızı tavsiye ederim.Çoğu alkolü,
esrarı, kapları, ekstraksiyonla ilgili her şeyi 24-48 saat boyunca dondurucuya koyar.Böylece çok
daha temiz bir ürün elde etmiş olursunuz.Veriminiz daha düşük olacak ama çok fazla ihtiyacınız
olmayacak.Herhangi bir yazım hatası veya eksik kelime için özür dilerim, MS berbat ve ilacım
yok, lol.Yukarıdaki korusun." ayna

--  Chuck,  dondurmak her şey yolunda ve güzel ama kaliteli  apolar  solventler  ve başlangıç  
materyali  ile çalışırken bunu yapmak gerekli  değil.Ayrıca, ellerimizi üşütmekten hoşlanmayız,
oda sıcaklığı bizim için gayet iyi çalışır ve birkaç ay veya yıl boyunca tomurcukları dondurduktan
sonra  artrit  ile  ilgili  sorunlarımız  olmaz.Ayrıca,  genellikle  yağ,  dondurucu  olmayan  yerlerde
yapılır.Yani evet, isterseniz dondurabilirsiniz ama biz kendimiz yapmayız.

Ben de donmuş sebzeleri sevmiyorum, mümkün olduğunca onları yemekten kaçınıyorum, bu
yüzden neden bir  istisna yapıp hepsinden en çok  sevdiğim sebzeyi  dondurmam gerektiğini
anlamıyorum.Ama evet, yağı çıkarmak için alkol kullanmanız gerektiğinde yardımcı olabilir, bu
yüzden buna tamamen karşı değilim.

Sadece alkolü kendimiz çözücü olarak kullanmıyoruz (veya daha iyisi:  ilk  tercihimiz olan bir
çözücü değil), bir çözücü için devlete fazladan vergi ödemem için tek bir neden göremiyorum.
her  halükarda  buharlaşacaktır  (eğer  bir  fotoğraf  kullanmazsanız,  mümkün  olduğunda  ne
yapardık).Yaklaşık 3-4 dolara bir litre hafif  nafta satın alabilirim, bir  litre %99 alkol çok daha
pahalıya mal olur ve daha az yağ üretir ve bu yağ muhtemelen hafif nafta veya %99,9 iso ile
üretilen yağlar kadar iyi olmayacaktır. .

Peki  alkolü  çözücü  olarak  kullanmanın  avantajı  tam  olarak  nerede?Yağda  çözücü  kalıntısı
olmadığı  düşünüldüğünde,  yağ  düzgün  bir  şekilde  üretildiğinde  endişelenmesi  gereken  saf
düşük kaynama noktalı  hafif  alifatik  nafta yerine alkolün tercih  edilmesi  için  tek bir  mantıklı
neden  göremiyorum.Düzgün  üretilmediğinde  yağda  solvent  kalıntısı  vardır  veya  olabilir.Ama
düzgün üretilmeyen yağlar için bizi suçlamayın, başkaları tarafından sağlanan yağların kaliteli
olmamasından gerçekten sorumlu tutulamayız.Bu kadar basit.JB

"RSO, düzgün yapıldığında, kullandığınız çözücünün çoğunu tutmayacaktır.Ayrıca RSO kanseri
tedavi ettiğinden ve yediğiniz/nefes aldığınız her şey söz konusu kansere neden olur.Varsa,
kalan fazla artıklarla fazla ilgilenmem.RSO, sırayla, ilk alım sırasında değiştirilmiş olabilecek söz
konusu  hücreleri/DNA'yı  sabitleyebilir.Çözücü  herhangi  bir  zarar  verebildiyse,  yağın  içindeki
gerçek THC, çözücü artıklarının verdiği zararları giderecektir. Amanda

-- Amanda doğru anladı.Yağda kalabilecek birkaç ppm çözücü kalıntısına takıntılı  bir  şekilde
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takıntılı olanlar, yağı basitçe vakumla temizlemelidir.Hiç de zor değil.Bunu yapmayanların hala
çok fazla endişelenmesine gerek yok.

Yağda %0,1 solvent kalıntısı olsa bile (ki bu zaten çok fazla olurdu,genellikle birkaç yüz ppm
vardır, belki de yağ, 80-100°C civarında kaynama noktasına sahip saf hafif nafta kullanılarak
düzgün bir şekilde üretildiğinde), 60 g'lık bir yağ dozunda yenecek olan 0.06 g kalıntı olacaktır.
iki veya üç aylık bir süre boyunca.

Kişisel  olarak beni pek ilgilendirmiyor,  bu kesinlikle yiyecek sınırlarının çok altında ve zaten
yemeğinizde yediğiniz solvent kalıntısı  miktarının çok altında.Bitkisel  yağların çoğunun neyle
üretildiğini  düşünüyorsunuz?Çözücülerle,  çözücü  olarak  kullandığımız  aynı  veya  benzer
hidrokarbonlar.

Size sadece şunu sorayım -- arabanıza benzin koyarken gerçekten her zaman ellerinizi yıkıyor
musunuz?Bunu yaparsanız,  uygun şekilde üretilmiş  yağda olası  solvent  kalıntısı  konusunda
endişelenmeye devam edin.Değilse veya en az bir  kez onları  yıkamadığınızı  hatırlıyorsanız,
lütfen yapacak başka bir şey bulun, gerçekten endişelenecek çok daha ciddi sorunlar var.

Aldığınız  her  hapta  çok  daha  fazla  zehir  var,  orası  kesin.Petrol  ürünlerine  gelince,  örneğin
vitamin alıyor musunuz?Çoğunun petrol türevlerinden yapıldığını biliyor muydunuz?

Ve eğer petrolden yapılmış bir şeyi asla ağzınıza sokmayacağınızı düşünüyorsanız, o zaman
size sorayım - dişlerinizi tam olarak ne ile fırçalarsınız?Bir tahta parçasıyla mı yoksa bir diş
fırçasıyla mı?Peki ya petrol bazlı plastiklerden yapılan diğer diş bakım ürünleri ve aksesuarları?
Kullanmıyor  musunuz  veya  hiç  kullanmadınız  mı?Yaparsanız  veya  sahipseniz,  yine,  uygun
şekilde üretilmiş  RSO'da solvent  kalıntısı  hakkında endişelenmekten başka yapılacak şeyler
vardır.JB

"Hiç bitmeyen bir soruya çok basit bir açıklama...Yağ yapmak için kişisel olarak nafta, iso, alkol
ve  bütan  kullandım...Ve  açık  ara  en  iyisi…  en  temizi…en  güçlü...ve  en  lezzetli  yağ
naftadandı...İnsanların  neyi  sevmediğini  anlamıyorum…  Düzgün  yapıldığında  hiç  yakıt
kalmıyor…ve  nafta  da  bitkilerden  daha  fazla  soyuluyor  gibi  görünüyor...Çok  daha  hızlı
yapıyor...Yani daha temiz yağ...(altın)...” Peter

“Bu  insanlar  web  sitelerinde  peşimden  geldi.Erin'in  grubu,  Rick'in  yürüdüğü  yerden  nefret
eder.Ve Rick'ten bahseden herkese çete çakıyorlar.Bana göre şifacıların temsil etmesi gereken
şey bu DEĞİLDİR.

Benim için  tüm Naphtha olayı,  Rick'i  cezalandırmak için  bir  bahane.Çünkü sonunda herkes
kenevir yağının naftadaki toksinleri etkisiz hale getireceğini biliyor.Rick, naftayı savunuyor çünkü
çoğu insan için bulması kolay.Rick, tercihinin eter olduğunu açıkça belirtiyor ve bir damıtıcıyı
seviyor.Nafta güçlü bir yağ üretir – bu anahtardır – güçlü bir yağdır – karşı çıkanların dışarıda
bıraktığı bir şeydir.Tahıl alkolü güçlü bir yağ üretmez - ve Rick'i çöpe atanlar bunu bilir.Nafta,
insanların  kafasını  karıştırmak  için  bir  bahanedir  -  böylece  yağlarının  daha  iyi  olduğunu
söyleyebilirler.Bu insanlar Rick'ten önce neredeydi - neredeydin lütfen?” Tom

“Hafif  nafta,  30  °C  ile  90  °C  arasında  kaynayan  fraksiyondur  ve  5-6  karbon  atomlu
moleküllerden  oluşur.Ağır  nafta  90  °C  ile  200  °C  arasında  kaynar  ve  6-12  karbonlu
moleküllerden  oluşur.Nafta,  öncelikle  yüksek  oktanlı  benzin  üretmek  için  hammadde  olarak
kullanılır (katalitik reform süreci yoluyla).Ayrıca bitüm madenciliği endüstrisinde seyreltici olarak,
petrokimya endüstrisinde buhar  kırıcılarda olefin  üretimi  için  ve  kimya endüstrisinde solvent
(temizlik)  uygulamaları  için  kullanılır.Onunla  yapılan  yaygın  ürünler  arasında  çakmak  sıvısı,
kamp sobaları için yakıt ve bazı temizlik solventleri bulunur.

"Çözücüler,  naptha, petrol  distilatları...Met laboratuvarı  gibi zehirli  geliyor kulağa.Lütfen suyla
işlemek için bir yöntem geliştirin.Mümkün mü?" Hristiyan
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-- Bizimle aynı maddeyi üretmeyeceksiniz ve çok fazla gereksiz ekstra çalışma gerektirecek ve
çok daha kötü bir sonuçla sonuçlanacak.JB

"Bu çok kötü.Keşke bir yolu olsaydı.Çözücüler ve kalıntıları zehirli ve tehlikelidir.”Hristiyan

-- Yağ düzgün üretildiğinde endişe etmeniz gereken hiçbir kalıntı yoktur.Bunu bir gerçek olarak
kabul eder misiniz?Bitkisel yağların çoğunun neyle üretildiğini düşünüyorsunuz?JB

“Nafta, CnH2n+2 kimyasal formülüne sahiptir.Hafif nafta, Pentan ve Heksan olarak da bilinen
C5H12 ve C6H14'e inen 5 ve/veya 6 karbon atomuna sahiptir.Yani aradığınız şey, tamamen
pentan ve heksan karışımı olan bir nafta." Wouter

“Sadece solventler hakkında bir şeyler göndermek istedim.Kimya alanında birkaç doktorası ve
yüksek lisansı  olan bir  arkadaşıma gittim ve ona naftayı  yağdan tamamen çıkarmak için ne
yapabileceğimi  sordum."5  ml  izopropil  alkol  alın  ve  son  kez  köpürmesi  durduktan  sonra
karıştırın.Buharlaşacak ve naftayı da beraberinde götürecek.Toksik çözücü daha sonra toksik
olmayan çözücü haline gelir.Bu benim gerçek adım değil,  kovulma veya hemşire olarak işe
alınma korkusuyla gerçek hesabımı kullanamıyor olmam çok yazık.” Bobbie

“Birleşik  Krallık'ta  Naphtha'yı  bulmak için  'panel  silme'  veya 'hızlı  panel  silme'  arayın.Araba
kaporta  onarımlarında  metali  temizlemek  ve  kalıntı  bırakmamak  için  kullanılan  bir
üründür.Zorluk,  değişebilecekleri  için  tam  bileşenlerin  ayrıntılı  bir  listesini  bulmaktır.%99.9
İzopropanol'ü bulmak kolay olmalı." em

"VM&P Naphtha kullanarak sürecinizi takip ettik ve beklediğimizden biraz daha sıvı  çıkan ilk
birkaç şırınga çekimi dışında her şey plana göre gitti.Birkaç damla su ekledim ve tekrar denedim
ve iyi görünüyor.Tek endişem / sorum tadı.Hala çözücü gibi tadı var.Tamam mı yoksa daha fazla
bir  şey mi  yapmam gerekiyor?Bunun alıcısı,  yağı  her  aldığında yaklaşık  12 saat  uyuyor.Bir
tolerans geliştirene kadar bu doğru mu?Herhangi bir yardım büyük beğeni topluyor.” pamela

-- VM&P iyi bir çözücü gibi görünmüyor (bazı MSDS sayfaları, kullanmak istediğimiz maddeyle
aynı olması gerektiğini söylese de).Ağır nafta gibi görünüyor ve tamamen kaynamıyor ve ek
bakım gerektiriyor gibi görünüyor.

Biraz  su  ekleyip  birkaç  saat,  belki  bir  gece  veya  solvent  tamamen  bitene  kadar  130°C'ye
ayarlanmış  elektrikli  fırına  koyardım,  bazıları  solvent  kalıntısının  çıkarılmasının  dört  gün
sürdüğünü söylüyor.Yağ düzgün üretilirse solvent tadı kalmamalı ve yağ akıcı olmamalı, daha
çok  gres  gibi  olmalıdır.Çözücü  kalıntısı  bitki  materyallerine  yapışma  eğiliminde  olduğundan
yağın gerçekten uygun şekilde filtrelendiğinden emin olun.

Kullanmak istediğiniz solvent ile parmak testi yapmanız yeterlidir.Parmağınızı içine daldırın ve
30 saniye veya daha hızlı bir şekilde tamamen buharlaşıp uçmadığını görün.Film bırakmadan
ne kadar hızlı buharlaşırsa o kadar iyidir.

Saf  hafif  alifatik  nafta  (Avrupa'da  benzin  de  denir,  CAS  numarası  64742-49-0'ı  sorun)
bulamıyorsanız, arabalarda yakıt olarak kullanılan cinsten değil, solvent olarak kullanılan cinsten
çok farklı isimler altında satılmaktadır. ya da tiner), %99, hatta daha iyisi %99,9 izopropil alkol
alırdım -- bu, dünyanın neredeyse her yerinde bulmak mümkün gibi görünüyor.

Şu anda hafif alifatik (düşük kaynama noktalı, hidrojene) naftayı tercih ediyoruz, çünkü şu anda
kullanılan diğer çözücülerin çoğundan daha iyi ve daha güçlü yağlar üretiyor.Yağda ne kadar az
bitki  materyali  ve  klorofil  varsa,  ilaç  olarak  o  kadar  iyi  çalışır,  tadı  o  kadar  iyi  ve  o  kadar
güçlüdür.Bütün hüner, yağın ne kadar güçlü ve yatıştırıcı olduğudur.Ne kadar güçlü ve yatıştırıcı
o kadar iyi.JB

“ABD'de doğru nafta satılmazTractor Supply, Home Depot, Lowes ve hatta Sherwin Williams'ta
değil.Yine de Kanada'da satılıyor.Onu 100°F'ye damıtıp çıkan solventi yağ yapmak için saklayan
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bir arkadaşım var." Steve

“ABD'de yaşıyorsanız, doğru Nafta'yı  alamayacaksınız, bu tür çözücülerdeki bileşenlerle ilgili
gevşek düzenlemeler  nedeniyle  ABD'de yapılan  tüm naftalara  güvenilemez.ABD'de asla  saf
nafta elde edemezsiniz, VM&P bile bir şişeden diğerine tamamen tutarsız olabilir ve saf olarak
bile tanıtılmaz.Kanada'da saf nafta yaparlar ve ISO veya Tahıl alkolüne kıyasla kullanılabilecek
en iyi çözücüdür, çok büyük bir hata yapmayın ve ilaçları boşa harcamayın veya daha da kötüsü
yanlış çözücü kullanarak kendinizi veya başkasını daha da hasta etmeyin.Dikkat edin, ABD'de
bulunan nafta tamamen olması gerektiği gibi görünen bir petrol bile üretebilir ama yine de sizi
çok hasta edebilir.” kovalamak

-- Saf alifatik nafta ABD'de her yerde satılmıyor gibi görünmesi, CAS numarası 64742-49-0 olan
ve kaynama noktası 60-80°C olan saf alifatik nafta'nın olmadığı veya satıldığı anlamına gelmez.
doğru kullanıldığında diğer çözücülerin çoğundan daha iyi bir yağ üretmez.Saf hafif nafta elde
edemezseniz, %99 veya daha iyisi %99,9 izopropil alkol ikinci tercihimiz olacaktır.

Ama yine de vazgeçmezdim - bitkilerden yağ çıkarmak için hafif nafta veya benzeri çözücüler
kullanılır, bu yüzden bitkisel yağ üreticilerine danışır ve ne kullandıklarını görürdüm.Avrupa'da
yaşadığım  yerde  solventi  hemen  hemen  her  hırdavatçı  veya  boyahaneden  satın  alabilirim,
çocukluğumdan hatırladığım en yaygın teknik sıvılardan biridir, bisiklet zincirlerini vb. yağdan
arındırmak için kullanırdık ve hemen hemen herkesin bir şişesi vardı. evde ondan.Çözücülerle
ilgili bu bitmeyen tartışma bana biraz saçma geliyor.Doğru hafif nafta kullandığınızda, tıpkı bizim
önerdiğimiz solventin hemen hemen aynısı ile üretilen çoğu ucuz bitkisel yağda olduğu gibi,
endişe edilecek bir solvent kalıntısı yoktur, belki birkaç ppm.JB

"Pirinç ocakları berbat.Elektrikli ızgara ve 9x13 payreks fırın tepsisi çok daha iyi çalışır.Yağın
payreksten toplanması çok daha kolaydır ve teflon yoktur.Sıcaklık modülasyonu da çok daha
kontrol  edilebilir.JB  egonuzun  derinliklerindesiniz.Senden  daha  zeki  insanlarla
karşılaşacaksın.Sadece o yol var.Bilgilerini aklınızdan çıkarmak yerine onlardan öğrenin.Herkes
JB yapbozunun küçük bir parçasına sahiptir.” Jody

--  Jody,  tabii  ki,  ateş  parçası  harika,  özellikle  de  kırılana  ve  tüm  yağını  kaybedene
kadar.Bunların, dünya çapında mümkün olduğunca az ekipmanla kullanılması amaçlanan temel
talimatlar  olduğunu  anlamalısınız.Pek  çok  insan  bazı  ülkelerde  bir  pirinç  pişiriciye  parası
yetmiyor, hatta bulamıyor, herkesin düşündüğü kadar basit değil.

Elbette size petrolü üretmenin çok karmaşık ve maliyetli  bir  yolunu gösterebiliriz  ama bir  yıl
boyunca  her  gün  burada  oturup  bununla  ilgili  soruları  yanıtlayacağınıza  söz  vermeniz
gerekir.Çoğu insan henüz bir  pilav  pişiricisinde uzmanlaşmamıştır  ve çoğunlukla inançlarına
bağlı  olarak  veya  bir  şeyin  farklı  şekilde  yapılması  gerektiğini  'düşündükleri'  için  diğer
ekstraksiyon türleriyle çalışmak isterler.

RSO bu şekilde üretilmiştir, insanlar üzerinde test edilmiştir ve çalışmaktadır.Diğer yöntemlere
gelince, sanırım yıllardır denedik, denemedik sanmayın.Ama tek bildiğim bu kadar çok insan
üzerinde  bu  kadar  başarılı  başka  bir  yöntem  denenmemiş.Ve  diğerlerinin  durduğu  yerden
başladığımızı unutmayın, terminal hastalarımızın alabilecekleri en iyi yağa ihtiyaçları vardır - ve
bu RSO'dur.Beğen ya da beğenme.JB

"Hafif  alifatik nafta harika çalıştı,  tadı harika, yağımda solvent izi kalmadı.Rick'in talimatlarını
mektuba uygularsanız, hiçbir sorun yaşamazsınız.” Rick

"Naftanın 2 ana kategorisi vardır - hafif ve ağır.Hafif nafta benzen İÇERMEZ, Raina'nın kastettiği
budur (heksan değil).Esrar özü üretildikten sonra nafta kalıntısı için test edilmedikçe hafif nafta
bile  tavsiye  etmem,  ancak  bir  çözücü  için  elde  edebileceğiniz  tek  şey  buysa
kullanılabilir.Anahtar, özü kaynattığınızdan emin olmaktır.kalın bir yağ durumuna - bu noktada
naftanın çoğu gitmiş olmalıdır.Damıtma ekipmanı kullanmak, en saf, solventsiz yağı üretmenin
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yoludur, ancak çoğu ortalama insanın kapasitesinin ötesindedir.Umarım yardımcı olur." işaret

"Raina,  seninle  tartışmayacağım.Wikipedia'dan:  “Petrol  eteri,  benzin  ile  eşanlamlı  olmasına
rağmen, benzen veya benzen ile karıştırılmamalıdır ve birçok dilde benzinden türetilen bir adla
adlandırılsa  da,  örneğin  “Benzin”  (Almanca),  “  benzen”  (Hollandaca)  veya  “benzina”
(İtalyanca).Petrol  eteri,  örneğin  pentan,  heksan  ve  heptan  gibi  alkanların  bir  karışımı  iken
benzen siklik, aromatik bir hidrokarbon, C6H6'dır.Aynı şekilde, petrol eteri, RO-R' fonksiyonel
grubunu  içeren  eter  adı  verilen  organik  bileşikler  sınıfıyla  karıştırılmamalıdır.  Geçmişim
mikrobiyoloji  --  burada  organik  kimya,  biraz  biyokimya  /  biraz  inorganik  kimya  okudum...
Kesinlikle  hepsini  bilmiyorum  ama  biraz  biliyorum.Hafif  nafta  benzen  İÇERMEZ  -
periyot.Yorumunu  görmezden  geleceğim.Bilimsel  veriler  dışında  iddialarda  bulunmazsanız
herkesin yararına olur.” işaret

“Doğru değil, artık çözücüler çoğunlukla Zehirdir!THC, zehirden kaynaklanan kalp yetmezliğini
çözemez.Büyük  ilaç  şirketleri,  bu  ürünü  yapması  gereken  kişiler  veya  arka  bahçe  esrar
meraklıları DEĞİL, güvenlik konusunda bir sertifika kursu almış kişilerdir. ” Derek

--  Kendi yağlarını  özgürce yapabilirler,  bununla bir  sorunum yok.Yağın uygun şekilde üretilip
üretilmediği konusunda endişelenmeniz gereken solvent kalıntısı yoktur.JB

"JB, her gün yüzlerce tuhaf şikayet ve soruya katlandığın için bir azizsin.Ben sadece burada
olduğunuz ve bu çalışmayı baltalamaya çalışan propaganda dalgasına karşı  şifaya destekte
aktif olduğunuz için teşekkür etmek istiyorum.Yazık onlara, iyi ki varsınız!" Marilyn

"Babana ne vermek istersin?En iyinin en iyisi mi yoksa benzer görünen ancak doğru etkilere
sahip  olmayan  bir  şey  mi?İlacı  Rick'in  talimatlarına  göre  yaptığınızda,  tedavi  sırasında
başarısızlık  şansı  çok  düşüktür.Yağı  'uzmanların  ve  bilim  adamlarının'  talimatlarına  göre
yaptığınızda,  farklı  bir  ürün yapmış olursunuz.Ve deneyimlerimize dayanarak,  işi  önerdiğimiz
kadar iyi yapmayabilir.

O  halde  çenemi  kapatıp  düşük  kaliteli  çöp  sağlamalarına  izin  vermemi  ister  misin?Yoksa
hastalarımızın  bahsettiği  sonuçların  aynısını  alabilmek  için  benden/bizden  öğrenip  doğru
yapmayı mı tercih edersiniz?” JB

"JB'ye katılıyorum.Bazen onlarla aynı entelektüel seviyeye gelmeniz ve ulaşmaya çalıştığınız
insanlarla  aynı  taktikleri  kullanmanız  gerekir.İster  çekişme  olsun  ister  drama.Bazı  insanlar
sadece  drama  ve  çekişmeye  tepki  verir.Olduğu  gibi  üzücü.Çoğu  insan  hala  bu  şekilde
olgunlaşmamış durumda.” Mitzi

"Ben  %99  izopropil  alkol  kullanıyorum,  bana  en  kolay  ulaşan  buydu.%100  organik  olarak
yetiştirilen  ve böcek ilacı  içermeyen,  bakımlı  ve kemik  kurusu olan mahsul  tomurcuklarımın
kremini kullanıyorum.ibirden fazla indica suşu ile karıştırın.Hodgkin Lenfoma'lı bir hastayı tedavi
ettim, 4. evredeydi ve belirtilen şekilde yağı aldıktan sonraki 6 ay içinde artık kansersiz!Bu bilgiyi
herkesin kullanımına sunmak için yaptığınız fedakarlıklar için teşekkürler Rick Simpson!Yakın
zamanda  başka  bir  4.  evre  kanser  hastası  yardım  için  bana  geldi,  böbreklerinden  birinde
ameliyat  edilemez  bir  tümör  var.Arka  arkaya  iki  onaylanmış  tedavi  almak  için  dua
ediyorum.Tanrı sizi korusun Rick Simpson ve JB, bu harika şifalı kenevir yağı hakkında insanları
bilgilendirmeye ve insanları eğitmeye devam edin.” BüyümekTanrıça

-- Birkaç suşu karıştırmak her zaman iyi bir fikirdir.Basitçe bakın, belirli bir türün tam olarak neye
iyi geldiğini bilmiyorsunuz, bu nedenle birkaç türü karıştırdığınızda çok daha iyi bir  battaniye
elde edersiniz.Efekt.Ayrıca bu tür yağlar sizi çok daha yükseğe çıkaracaktır - 'eğlence amaçlı'
esrar içenler neden bahsettiğimi anlayacaktır.Arkadaşlarınızla oturduğunuzu ve her birinin sahip
oldukları  en  iyi  tomurcukları  sunduğunu  hayal  edin.Birkaç  saat  içinde  fazla  bir  şey
yapamayacaksınız.Ve en iyi sonuçlar için ihtiyacınız olan etki budur, bu yüzden yine, suşları
karıştırmanın  yolu  budur.En  iyi  dileklerimle  ve  teşekkür  ederim  GrowGoddess,  sadece
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yönergeleri  takip  eden  ve  konuştuğumuz  sonuçları  alan  insanları  duymaktan  her  zaman
mutluluk duyuyorum.JB

"İzopropil alkolü sıfır derece Fahrenhayt'ta kullanıyorum. Sadece paslanmaz çelik kaplarda ve
ekstraksiyon için bir elek üzerine yerleştirilmiş bir kevgir içinde. Sonra ikinci bir tava üzerinde bir
elek üzerinde bir kevgir içinde üç büyük kahve filtresinden geçiriyorum. Nihai sonuçlar, yalnızca
filtredeki trikomlardır. Hep C'yi yenmek için aldığım tarif bu." Michael

“Merhaba JB, elektrikli pilav pişiriciyle ilgili bir sorunum var, tüm gördüğüm 100ºC'ye düşüyor,
piyasadaki  tüm markalara baktım ve tüm yaptıkları,  içerik  sıcaklığa ulaştığında kapanan bir
termostata sahipler.Ne önerirsiniz?" Cristina

-- Cristina, sorun tam olarak ne?Yağı her zaman 130°C'ye (266°F) ayarlanmış bir elektrikli fırına
koyabilir ve yaklaşık bir saat orada bırakabilir ve bu şekilde dekarboksile edebilirsiniz.JB

"Sıcaklık  100°C'ye  ulaştığında,  elektrikli  pirinç  pişirici  kapanır!Çözücü  110°C'ye  ulaşmıyor.”
Cristina

--  Çözücü gerçekten o  sıcaklığa ulaşamaz çünkü sanırım kaynar.Tencere  ilk  kez  kapanana
kadar  solventi  kaynatmaya  devam  edin  (son  partiye  birkaç  damla  su  ekleyin).Ardından
soğumaya bırakın ve tekrar açın.Tüm yaptığımız bu.JB

“Tekrar açılır ve dönene kadar kaynatalım mı?Sonra kapanıyor ve yağ zaten bitmiş mi?” Cristina

-- Pirinç pişiriciyi çalıştırın, ilk kez durana kadar kaynatın, ardından soğuyana kadar beş dakika
bekleyin, tekrar çalıştırın ve ikinci kez kapanana kadar bekleyin.Ardından yağı paslanmaz çelik
bir kaba dökün ve 130°C'ye (266°F) ayarlanmış bir fırına bir saat koyun ve yağınız hazır.JB

-- Teşekkürler JB, hayatımı kurtardın.Cristina

"Yağı  yaparken  Nafta'yı  soluyorsun.Bu  şekilde  yaptığınızda  ZEHİR  soluyorsunuz.Kokusunu
alabiliyorsan  zaten  ölmüşsündür.Coleman  kamp  yakıtı,  zippo  çakmak  yakıtı  ve  parça
temizliğinde  ve  endüstriyel  uygulamalarda  kullanılan  naftayı  hayatımda  yüzlerce  kez
kokladım...Henüz ölü değil.Yüksek sesle gülmek.Gerçekten...Saf bir çözücü kullanırsanız (katkı
maddesi içermez) ve çözücüyü, iso, alkol veya nafta olsun, kaynama noktası daha yüksek olan
bir miktar suyla uygun şekilde kaynatırsanız, hepsini çıkaracaksınız.Bir yıl boyunca arabanıza
kendi gazınızı pompalayarak çok daha fazla nafta tüketirsiniz, ömür boyu düzgün bir şekilde
yapılmış yağın kullanımından alacağınızdan çok daha fazla.” Matta

“İlaç geliştirmeye yönelik tek moleküllü Big Pharm yaklaşımı sağlığa, sonuçların bilimine dayalı
DEĞİLDİR…  Patent  karlarına  dayanmaktadır  ve  bitkisel  ilaçlara  bakışımızı  tamamen
çarpıtmıştır.Çoğu,  doğal  tamponlarla  oluşur  ve  bir  bileşiği  izole  etmenin,  onları  oluştukları
formlarda kullanmak kadar  sağlıklı  olması  pek olası  değildir.Etnobotanikçiler,  yalnızca en iyi
bitkilerin tohumlarını ve polenlerini yayan hayvan toplayıcıları tarafından bile yararlı bir bitkinin
biçiminin, onun /yetiştirildiği/olduğu biçim olduğunu söylerken %100 haklıdır.İlaç için kullanılan
bitkiler, kimyasal bileşenlerin doğal oranlarında tıbbi olarak kullanıldığında en etkili olacaktır -
kenevir tohumu EFA oranlarına bakın - insan sağlığı için optimaldirler.Neden 3 EFA türünden
birini çıkarıp onu iyileştirip harika bir ek olarak adlandırıyorsunuz (ayrıca diğer 2 tanesi göz ardı
edildiğinde, bunların kombinasyonu en sağlıklı biçimdir)?Bu aptalca." alan

Q.Merhaba JB, bu Nafta'yı bölgemde buldum...(link) Hafif Nafta yazmıyor... bu yine de işe yarar
mı?Tüm yardımlarınız ve süper bilgileriniz için tekrar teşekkürler!

A.Hafif alifatik nafta olmalıdır -- katkı maddesi içermeyen saf hafif nafta, Avustralya'da shellite,
Avrupa'da (teknik veya endüstriyel) benzin olup olmadığını görmek için MSDS'yi kontrol edin
(benzin,  olumsuzlukbenzen,  ve arabalarda yakıt  olarak kullanılan tür  değil).Birçok farklı  isim
altında satılmaktadır.Boya inceltici, solvent, yağ giderici olarak kullanılır, eskiden çok yaygın bir
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ev  solventi  veya  tekstil  yağ  gidericisiydi,  çakmak  sıvısı  olarak  da  kullanılabilir  vb.60-80°C
civarında kaynama noktası, ne kadar düşükse o kadar iyidir.

Temiz  bir  Petri  kabına  biraz  sürün  veya  parmağınızı  içine  daldırın  ve  otuz  saniye  içinde
buharlaşırsa  ve yağlı  kalıntı  bırakmazsa,  kullanılması  uygun olacaktır.Pek  çok  tedarikçi  var,
hangisinin en iyisi olduğunu veya şu anda ne önereceğimizi söyleyemem, bu yüzden sadece
genel talimatlar veriyoruz.

CAS  numarası  64742-49-0,  saf,  petrol  distilat,  katkı  maddesi  içermeyen,  mümkünse  ve
kaynama noktası mümkün olduğunca düşük olmalıdır.Çoğu rafineri onu üretir, onlara sadece
bitkisel özler için ne önereceklerini sorun.

İkinci  seçenek  %99  veya  %99,99  izopropil  alkol  veya  çok  pahalı  %99  gıda  sınıfı
alkoldür.İzopropil alkol ve gıda sınıfı  alkol,  nafta kadar çözücü kadar etkili  değildir  ve yağda
daha fazla  bitki  materyali  ve  klorofil  sıyırarak  yağı  daha  az  güçlü  ve  zevkli  hale  getirir,  bu
nedenle mümkün/mümkün olduğunda her zaman nafta kullanmanızı öneririz.En iyi dileklerimle,
JB

Q.Rick, Meksika'da 'nafta' birkaç nafta tipi ürün adından biridir.Ölümcül bir hatadan kaçınmak
için kullandığınız 'nafta'nın bilimsel adını yazar mısınız lütfen?

A.Ek  içerik  içermeyen  saf  hafif  nafta  arayın.Temelde  aşağıdaki  fotoğrafta  görebileceğiniz
Coleman  yakıtı  ile  aynıdır,  ancak  Coleman  yakıtına  eklenen  pas  önleyici  katkı  maddeleri
içermeyen nafta arayın.

Ülkenizde hafif alifatik nafta yasak olduğunu öğrenirseniz (örneğin Honduras'ta durum böyleydi),
%99  veya  daha  iyisi  %99,9  izopropil  alkol  arayın,  bulması  kolay  olmalıdır.%99  alkol
kullanacağımız  üçüncü  çözücüdür,  ancak  çok  fazla  klorofil  ve  diğer  istenmeyen  bitki
materyallerini sıyırdığı için kullanmaktan kaçınmak için mümkün olan her şeyi yapardık.Bazıları
çözücü olarak izopropil alkol veya alkol kullandıklarında çözücüyü ve başlangıç  malzemesini
dondurmayı  sever.Biz  şahsen  bu  çözücüleri  gerekmedikçe  kullanmıyoruz  ve  ellerimizi
dondurmaktan hoşlanmıyoruz, bu yüzden aslında dondurmayı desteklemiyoruz, ancak bazıları
bunun yağın kalitesini artırmaya yardımcı olduğunu söylüyor.Düşük kaynama noktasına sahip
polar olmayan saf hafif nafta kullandığınızda, hiçbir şeyi dondurmanız gerekmez ve talimatları
uygularsanız yine de iyi bir ürün elde edersiniz.JB

"İnsanların  bunu  yapmanın  yeni  yollarını  araştırdıkları  için  mutluyum,  bu  da  haberlerin
yayılmaya başladığı anlamına geliyor." Alicia

-- Umarız yağın üzerinde test edileceği kişi siz olmazsınız.Özellikle çoğu hastamızın yaptığı gibi
ölümcül  bir  hastalığım olsaydı,  işe  yaradığı  kanıtlanmış  olanı  kullanmayı  tercih  ederim.Tüm
deneycilere en iyi dileklerimle.JB

"Öncelikle, Rick Simpson NAPTHA'yı kullanmayı öneriyor.Bu genellikle iyi bir seçim olarak kabul
edilmez ve çoğu insan çözücü olarak Everclear gibi yüksek geçirmezlik alkol kullanır.

İkincisi, oğlum iki yaşında, 15 aylıkken terminal beyin ve omurilik kanseri teşhisi kondu.8 aydır
yüksek  THC kenevir  yağı  kullanıyor,  kemoterapi  veya radyasyon  YOK ve  tümörleri  gidiyor!
Aslında çoğu tamamen gitti, sadece bir tanesi kaldı!!Kenevir yağı işe yarıyor!” Suzetta

"Harika!!!Tamamen iyileşmesi için dua ediyorum ve öyle görünüyor.İnsanlar neden ona kafayı
bulmak  için  bir  ilaçtan  çok  bir  ilaç  olarak  bakamıyor?Bu  bir  ilaç  ve  hükümet  iyileşmemizi
istemiyor,  ölmemizi  tercih  ediyor.Ben  de  kanser  oldum ve birçok  sağlık  sorunu yaşadım.Bu
noktada, Ağustos 2013'ten beri kanser geri gelmedi.Kanserin tedavisinin bu olduğuna gerçekten
inanıyorum.Neden herkes gerçeğe gözlerini açamıyor!!!” Linda

--  Hafif  alifatik  nafta  ile  üretilen  yağlar  genellikle  Everclear  ile  üretilen  yağlardan  daha
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etkilidir.Yağ ne kadar güçlü ve yatıştırıcı  olursa,  ilaç olarak o kadar iyi  çalışır.Yani  yerinizde
olsam kullandığınız çözücüyü yeniden düşünürdüm ve bunun yerine polar olmayan bir çözücü
kullanırdım.Sana ve oğluna en iyi dileklerimle, JB

"Everclear  kullanmak  yağa  yeşilimsi  bir  renk  verir.Şimdi  burada  saf  haliyle  Light  Aliphatic
Naphtha alamadığımız için %99,9 ISO peşindeyiz.” sara

“Çözücünüzü  dondurun  -  Everclear  190  geçirmez,  %95  ve  ISO  %99,  gece  boyunca
dondurucuda  ayarlanmalı  ve  dondurucudan  çıkarıldıktan  hemen  sonra  kullanılmalıdır.Ayrıca
tomurcukları  dondurmak  iyi  bir  fikirdir.Alkol  dondurucuda  soğutulmuşsa  ve  alkol  gerçekten
soğukken iki kez 3-5 dakika hızlı bir yıkama yaparsanız, üzerinde yeşil bir renk olmamalıdır...”
Jose

-- İçinde ne kadar az yeşil varsa o kadar iyi.Yağda ne kadar az bitki materyali varsa o kadar
güçlüdür.Bu  tür  mantıklı.Tomurcuğu  ve  çözücüyü  dondurmayı  seçerseniz,  muhtemelen
eldivenlerle çalışırdım.İyi bir polar olmayan çözücü ve iyi bir  tomurcuk kullandığınızda, hiçbir
şeyi dondurmanıza gerek yoktur ve yine de harika bir yağ üreteceksiniz.JB

"Haştan iyi yağ yapabilir miyim?Ve daha az nafta kullan? Jon

-- İyi yağ yapmayacaksın.JB

"İlginç.Doğal olarak ben tam tersini düşünüyorum.Yardım gerekli lütfen?” Tielman

--  Ne  yardımı?Öyle  değil,  konuştuğumuz  şeyi  hash'ten  yapmayacaksın.Hafif  naftada  eritip
süzebilirsiniz ve hashtan daha güçlü olur ama yine de olmaz ve zaten ondan %95-98 THC yağı
elde edemezsiniz.JB

"Jindřich Bayer,  anka kuşu gözyaşlarıyla pişirme hakkında ne düşünüyorsun?Sanki  bir  fıstık
ezmesi kabına koysaydım, bir şey olur mu?" LinZy

--  Linzy,  ben  genellikle  insanlara  yağı,  onunla  ne  yapmak  isterlerse  üstüne  koymalarını
söylerim.Bu  şekilde  yağın  nasıl  olduğunu  görebilirsiniz.Önerdiğimiz  şey  o  kadar  güçlü  ki,
porsiyon  başına  mikrogram olarak  düşünmeniz  gerekecek,  bu  yüzden  gerçekten  gerekliyse
fıstık ezmesi kabının üzerine bir damla yağ koyun.Biliyorsunuz ki insanlar yağı direkt şırıngadan
yerken  tercih  ediyoruz,  bunun  avantajları  var.Yemekle  karıştırmak  ilacı  her  zaman
seyreltecektir.JB

"Fakat fırıncılık ve tereyağı çıkarmanın iyileştirici ve çok daha az kaçamak olduğu kanıtlandığı
için  hayran  kulübünüzü  kınamayın...Hepimiz  bu  mücadelede  birlikteyiz,  lütfen  başkalarını
denemeye mahkum etmeyin.” pamela

“Pamela,  fırınlama  ve  tereyağı  ekstraksiyonu,  kenevir  yağı  DÖNEMİ  ile  aynı  iyileştirici  ve
yenileyici  özellikleri  sağlamıyor.Kanseri  tedavi  edecek,  Crohn  semptomlarını  uzak  tutacak,
diyabeti,  lyme hastalığını  tedavi  edecek,  adını  siz  koyun!MAYBE yemeklerinizde anka kuşu
gözyaşları  kullanmadığınız  sürece,  tereyağı  veya  yenilebilir  yiyecekler  hiç
karşılaştırılmayacaktır.Barış ve sevgi." LinZy

"Pamela,  daha az  etkili  bir  yöntem öneremem.En iyi  sonuçlar  için  düz yağ,  buna alışın  ve
ardından dozunuzu artırın.Yenilebilir yiyecekler genellikle tahmin edilemez, genellikle içlerinde
ne kadar yağ olduğunu bilemezsiniz. JB

“Pilav pişiricim veya güveç olup olmadığından emin değilim.Sıcaklık ayarı sadece düşük med
merhaba diyor, sıcaklığı test edebilmemin bir yolu var mı?" Jeremy

“Bu bir güveç tenceresi olurdu.Bir pirinç pişiricinin genellikle 2 ayarı vardır.Pişirin ve ısıtın.” borç
“Bir et termometresi veya lazer nokta termometresi alın ve sıcaklıkları su veya yağ gibi başka bir
ortamla test edin.Kullanılabilir bir güveç var gibi görünüyor, ancak sıcaklıkları sürekli izlemeniz
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gerekiyor, bir pirinç pişiricisi almak daha iyi olur.” Luke

"Votka kullanabilir miyiz?" Monika

-- Kokteyller için mi?Evet.JB

"Gıda sınıfı" basitçe FDA tarafından güvenli kabul edilen anlamına gelir.Orada çok yüksek bir
standart yok.Yani sadece "gıda sınıfı alkol" demek onu herhangi bir jenerik alkolden daha iyi
yapmaz.Ve eğer bir çözücü hakkında paranoyaksanız, hepsi hakkında paranoyak olmalısınız.”
Ben

“Ülkemde  izopropil  alkol  veya  nafta  bulamıyorum!Peki  ben  ne  yapacağım?Kendim
yapamadığım için bu yağı nasıl elde edebilirim?” Ayşe

--  Bulabildiğin  şeyle  yağı  yap  ve  sonra  yeniden  buharlaştır  Ayşe,  bu  gibi  durumlarda
muhtemelen en iyi yol bu olacaktır.JB

"Meyve suyu için, Jindřich Bayer fabrikada nelerin gizlenebileceği konusunda fazlasıyla haklı
olduğundan, ORGANİK hidro yükseltilmiş kenevirden başka bir şey kullanmamak tek GÜVENLİ
yoldur.Hepimizin korktuğu ve dikkat ettiği “evcil hayvan” sıcak konuları vardır, ancak sonuçta,
güvenli uygulamaları benimsersek, toplanan bilimsel verileri okursak (ANLAYARAK) ve ihtiyatın
iç sesine GÜVENİRsek, mantık dahilinde tedavilerimizi yaratabiliriz.

RSO düzgün bir  şekilde  yapıldığında,  laboratuar  sonuçları  yağda HİÇBİR çözücü  olduğunu
gösterir.Sade ve basit,  doğru çözücü ile  doğru şekilde yapmak için  yapılır.RSO için solvent,
tencere/tava, ocak/brülör vb. için gereken HER ŞEYİ içeren çevrimiçi bir kiti görmeyi çok isterim,
böylece  tek  yapmanız  gereken  esrarınızı  eklemek.Bunun  Kanser  hastalarını  kendileri  için
yapmaya teşvik edeceğini düşünüyorum.

MRSA alevlenmelerimde bile  şu  anki  sağlığım için  Tanrı'ya  şükrediyorum,  ancak  en  kötüsü
gelirse, Rick Simpson ve Jindrich Bayer'in hayatımı kurtarmak için verdiği talimatları takip etme
cesaretine sahip olacağımı biliyorum çünkü yaşamak için çok fazla şeyim var (Sevgili koca ve
bayıldığımız bir erkek bebek) korkudan yere yığılmak.

Tanrı, güçleri için Rick ve Jindrich'i korusun.Ben de Allah'tan bu yolda kendi yolunda yürüyen
herkese  bereket  vermesini  diliyorum,  çünkü  bu  kolay  bir  yol  değil,  şifa  için  doğru  yoldur.”
ornitorenkAnne

-- Çok teşekkür ederim, PlatyPusMom.Bunun gibi mesajlar, herkesin bu ilacı özgürce kullanma
hakkı  için  bu  uzun  ama  son  derece  anlamlı  mücadeleye  devam  etmem  için  bana  enerji
veriyor.Bu  tesis  dünya  çapında  tamamen  yasallaştırılana  kadar  durmayacağım,  size  söz
verebilirim.JB

"Çözücüler temizlenebilir.Bazen kimyasal üreticileri, şüpheli nedenlerle başka kirletici maddeler
ekler.Bunlar  bir  çözücüden çok daha tehlikeli  olabilir  ve  bunların  çözücülere  nasıl  eklendiği
konusunda çok az tekdüzelik  vardır.Tek başına çözücüler  meselesi  olmaktan çok uzak olan
petrol  üretiminin  karmaşıklığını  anlayanlar,  tartışmayı  gülünç  buluyorlar.Kimyasal  pestisitler
hakkında  kaç  yorum  okudunuz?Temizlenmemiş  solventlere  kıyasla  tipik  olarak  bulduğunuz
bunların  yüzdesi  nedir?O  tartışma  nerede?Birçok  insan  bu  tartışmayı  bir  çözücü  seçimine
indirgedi.Bu çok saçma!Kendi araştırmanızı yapın, şüpheci olun, alaycı olun ve gerçek olarak
kabul ettiğiniz kanıtları yüksek bir standartta tutun efendim.” Paul

“Burada kimseyle tartışmaya bile tenezzül etmeyin, petrokimyasal çözücüler kullanıyorsanız bir
vakum odası  kullanın  ve  kalıntıları  gidermiş  olursunuz,  bu  yazının  dışındayım.Kenevir  yağı
kanseri  tedavi eder ve nafta çıkarılabilir,  gıda tahıl  alkolü bir  yağı  petrokimyasal çözücülerin
yaptığı kadar güçlü yapmaz.Az önce hem petrokimya bazlı solvent (saf hafif alifatik nafta) hem
de gıda tahıl alkolünden (%95, 190 geçirmez) partiler yaptım ve her iki yağı da hastalarla test
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ettim veSonuçlar tekrar tekrar aynıydı, saf hafif nafta ile yapılan yağ aslında tahıl alkol yağından
daha güçlü ve daha yatıştırıcıydı.Eğer petrokimyasal bir solvent (nafta, bütan, hekzan, aseton)
kullanmak istiyorsanız,  MÜMKÜN OLAN EN TEMİZ YAĞA SAHİP OLDUĞUNUZDAN EMİN
OLMAK  İÇİN  İŞLEM  SONUNDA  BİR  VAKUM  ODASI  KULLANIN!!!Gıda  derecesini  de
vakumladım  ve  nafta  yapılan  yağın  tamamen  temizlenmesinden  daha  uzun  sürdü  (vakum
odasında kekleme ve kabarcıklanma) bu yüzden işte gidiyorsunuz, bir  petrokimyasal çözücü
aldınız ve kalıntılar için endişeleniyorsunuz, onların yaptıklarını yapın sanayiye götürün ve 35
psi'lik  bir  vakum  odasına  koyun  ve  kalıntıların  emildiğini  izleyin!Rantın  sonu  ve  gerçek
DENEYİM!!!!!” Ryan

“Doğru  nafta  kullanırsanız,  yağda  kalıntı  kalmaz.  Laboratuvarda  test  ettim.  Tamam,  biraz
kalıntıydı, ama yoğun bir şehir havasından ya da benzin istasyonunda yakıt doldururken ya da
bahçenizde bir şeyler boyarken elde ettiğinizden çok daha az...” Şapka

"Birkaç yıldır yağ yapıyoruz ve çoğu kişi gibi tahıl alkolü ile başladık, ancak zamanla deneyim
bize susuz çözücüler  kullanmayı  öğretti.  Uygun şekilde  işlendiğinde,  RSO 100 ppm'nin  çok
altında kalan solvent  seviyelerine sahip olacaktır  ve aynısı  tahıl  alkolü ile  gerçekleştirilebilir,
çünkü ölçülen sadece alkoldür ancak gözden kaçan kısım, tahıl alkolünün su ve suyun hayat
taşıdığıdır. ISO ile yapılan RSO'yu gördük ve mikroskop altında bakıldığında yaşam yok ama
dispanserlerden çıkan, tahılda ısrar eden bazı yağlar canlı bakterilerle dolu!

Laboratuarlarda çok zaman ve para harcadım ve muhtemelen laboratuara tahıl alkolü yağı alan
ve kalıntı çözücü ve kalıntı su seviyeleri için test ettiren tek kişi benim. Aslında eminim çünkü bir
yağda ne kadar su olduğunu ölçecek bir araç gerçekten yok. Ne kadar "gevşek bağlı" ve "sıkı
bağlı" su kaldığını kabaca ayırt etmek için çeşitli araçlarla çalışması için bir doktora götürmem
gerekiyordu ve bunun üzerine kesin bir sayı koyamasa da, yüzde olarak ölçüleceğini söyledi.
milyonda parça. Bu yüzden beni asla yağ içeren su kullanmamaya ikna eden bir laboratuvar ve
bilim  adamıydı.  Çözücünün  su  kadar  ilgili  olmadığı,  ancak  matematiği  yapması  ironiktir;
100ppm'de hastalığınızı yenene kadar iki veya üç ay boyunca 0.06 gram solvent tüketeceksiniz.
0,06 gram veya yaklaşık 1,2 damla,

Ayrıca  tedavi  planım  üzerinde  GI'm  ile  çalıştım.  Rakamları  araştırdık  ve  100  ppm  ISO'da
gerçekten endişelenmedi ve bu seviyenin 10 katında endişeleri olası gevşek bağırsaklara ve
ağız kokusuna yükseldi. Bu benim hayatımı kurtarmak için kullandığım yağ ve bugün bakım için
kullandığım yağ ama artık dispanserler bizim yağımızı istediği için biz de etil alkol kullanmak
zorundayız  ve  şimdi  test  sayıları  biraz  daha  düşük,  geri  dönüş  miktarı  ise  oldukça  fazla.
artırılmış. Bir kez daha, ilk başladığımızda, solventte iyi bir seçim olduğunu hissettiğim gibi Ever
Clear'ı geri kazanmanın da iyi bir fikir olduğunu hissettim. Bilim ve hukuk “duygularımın” yanlış
olduğunu kanıtladı;  bilim bana suyun zararlı  olabileceğini  gösterdi  ve  TTB Ever  Clear'ı  geri
almanın bir suç olduğunu belirtiyor." Sean

"Bence Rick ve JB'nin söylemeye çalıştığı şey, Rick'in petrol yönteminin birçok insanı iyileştirdiği
ve  başka  bir  ekstraksiyon yönteminin  bu  kadar  etkili  olduğuna  dair  kanıt  bulana kadar,  işe
yarayan şeye bağlı kalın." Rebeka

Yengeç Burcuve Kanıt

“22.04.2013 tarihinde kocamın en son kan testlerinin sonuçlarını aldık ve son birkaç haftadır
boğaz ağrısı virüsüyle mücadele etmesine rağmen durumu çok iyi.Bu Indica Kenevir Yağı Özü,
Lösemisini iyileştirmek için harika bir iş çıkarıyor!

Lenfosit sayısı sürekli düşüyor ve trombositleri normal aralıkta, yani endişelenmebir sonraki Oil
grubumuza devam ederken,  Blackberry Kush,  Granddaddy Purple ve Washington Red'in bir
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Indica karışımıdır.Bu Kanser Tedavisi Tıbbının her damlasına giren iyi titreşimler ve iyileştirici
düşüncelerle kutsanmış.Teşekkürler Cannabis.” Debra

"Benim için çalıştı.Hayat yine harika." Zed

“Daha iyi söyleyemezdim!” Peter

“Bilimsel  literatürü okumaya zahmet ederseniz,  Rick Simpson Oil'in  tam bilimsel  güvenilirliği
vardır” Robert Melamede, namı diğer Dr. Bob

"Hücre  hayatta  kalma  yolunun  inhibisyonu,  Bad'in  fosforilasyonuna  ve  bu  Bcl-2  proteininin
mitokondriye translokasyonuna ve ardından apoptoza yol açar." Ummmm, Layman'ın şartları
lütfen ???” Şans

-- Bu şu anlama gelir: "Esrar kanser hücrelerini öldürür," Chance.JB

"Kenevir yağı hakkında gördüğüm birçok yorum ve videodan, kenevir bitkisinin insan vücudu için
"varsayılan" veya "en uygun" ayarı içerdiğini söylemeliyim." Remi

“Omurgası olan her şeyin bir endokannabinoid sistemi vardır.Ne yazık ki nüfusun yarısının hala
habersiz  olması.Endokannabinoid  sistem  her  bilim  ve  tıp  kitabında  yer  almalıdır.Okulların
geleceğin  doktorlarına  öğretmesi  gereken  şey  bu.İnsanlar  bunu  nasıl  ciddiye  almazlar,  bu
vücudun  işleyişinin  bir  parçası.Hangi  'gerçek'  bilimin  yayınlanacağını  seçmek  ve  seçmek
yozlaşmıştır.Yanlış bir uygulama.lol" Chloe

“İşe yarıyor çünkü hasar görmüş bir  bağışıklık sistemini güçlendiren veya düzelten güçlü bir
immünomodülatör.Ayrıca ters transkriptaz inhibitörleri ve proteaz inhibitörleri gibi DNA'yı tahrip
eden ilaçların neden olduğu DNA veya mitokondriyal hasarı onarır.Sağlıksız yaşam tarzı ya da
başka sebeplerden dolayı  vücudunuzda oluşan tahribatı  düzelterek ve arv ilaçlarının verdiği
tahribatı tersine çevirerek evet “yardımcıları” iyileştirdiğini söyleyebiliriz.John

“Bu yağ ile tamamen tedavi edilmezse, sahip olduğunuz herhangi bir rahatsızlığınız yardımcı
olabilir.Hangi  hastalıkla  ilgili  sorunuz  olursa  olsun,  yanıt  her  zaman  kocaman  bir  EVET
olacaktır.” Kathy

"Arkadaşım  için  omurgadaki  dejeneratif  diskleri,  tümörleri  ve  sinir  hasarını  iyileştirdi  ve
köpeğimdeki kanserli tümörleri iyileştirdi." Sarah

“Ben  bir  tıp  öğrencisiyim,  öncelikle  kanser  hastalarıyla  tıbbi  görüntüleme  ve  radyoterapi
yönünden ilgilenen tıbbi fizik alanında okuyorum.Söyleyebileceğim tek şey, beni çok kötü bir
rüyadan  uyandırdığın  için  çok  ama  çok  büyük  bir  TEŞEKKÜR  EDERİM.Mümkün  olan  her
açıdan  sonsuz  miktarda  bilgi  araştırıyorum ve  bu  ilaç  hakkında  aklımda en  ufak  bir  şüphe
yok.Kursuma katıldım çünkü yardım edebileceğim kanser ve diğer herhangi bir  hastalık türü
olan insanlara gerçekten yardım etmek istedim, ama yine de yozlaşmış tıbbi  sistem hüküm
sürüyor.Görünüşe göre tek ilgi (BURADA İRLANDA'DA) ölmekte olan insanların son kuruşlarını
kemo  ve  rad  ile  kurutup,  para  kazanıldıktan  sonra  onları  bir  çukura  atmadan  önce  kanını
akıtmak.İnsanların öldüğünü gördüm.Hastalıkları boyunca, yavaş yavaş yok oluyorlar, yine de
hap ve benzeri kokteyller yerken midem bulanıyor.Bunu yapan bir sistemin parçası olmayı nasıl
isteyebilirim?Artık  değil.İlhamdan  başka  bir  şey  değilsin  ve  sen  (RICK)  izlemem gerektiğini
bildiğim bir şekilde hayatıma dokundun ve inan bana İrlanda'da insanların senin adını bilmesini
sağlamak için her şeyi yapıyorum.Bu ilacın inanılmaz yetenekleri hakkında yorum yapmama bile
gerek yok çünkü gerçekler kendileri için, onları araştırmak isteyen herkes için konuşuyor.

Biliyor  musun,  geçen  gün  bir  şey  okudum  ve  aklımı  mı  kaçırsam  yoksa  gülsem  mi
bilemedim.İrlanda'nın  önde  gelen  politikacılarından biri  (Micheal  Martin),  kendisine  göre  MS
veya  Kanser  ya  da  herhangi  bir  hastalığı  tedavi  etmek  için  esrar  kullanımının  (bakın)
desteklenmediğini söyledi çünkü “ORADAYARDIMCI OLACAK TIBBİ DELİL VEYA ARAŞTIRMA
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YAPILMAMIŞTIR.” İçeri girmeden önce birkaç kez okumak zorunda kaldım.Bu yerin nesi yanlış?
Tıbbi  kanıt  yok  mu?Üzgünüm  ama  buna  sinirlenmeden  nasıl  devam  edeceğimi  bile
bilmiyorum..." Brendan

--Sevgili Brendan, petrolün ne olduğunu gördüğüne ve bunu yaydığına çok sevindim.Michael
Martin'e  gelince,  tanıdığım  diğer  siyasi  tiplerle  hemen  hemen  aynı  görünüyor.Neden  böyle
yozlaşmış  aptalların  sistemimizi  yönetmesine  izin  veriyoruz?Umarım  Sn.Martin,  vaazlarını
uygulayacağı ve kemoterapiyi kendisi alacağı için kansere yakalanır.Desteğiniz için teşekkürler
Brendan ve iyi  çalışmaya devam edin.Bu kazanacağımız bir  savaş.En İyi  Dileklerimle,  Rick
Simpson

"Kannabinoidler,  laboratuvar  hayvanlarında  tümör  büyümesini  engeller.Bunu,  anahtar  hücre
sinyal yollarını modüle ederek, böylece tümör hücrelerinin doğrudan büyümesini ve ölümünü
indükleyerek ve ayrıca tümör anjiyogenezini ve metastazı inhibe ederek yaparlar.

Kannabinoidler, dönüştürülmemiş benzerlerini etkilemeden tümör hücrelerini öldürebildikleri için
seçici antitümör bileşikleridir.Kannabinoid reseptörlerinin, tümörlü ve tümör olmayan hücrelerde
hücre hayatta kalma ve hücre ölümü yollarını farklı şekilde düzenlemesi muhtemeldir.

Kannabinoidler,  uygun  ilaç  güvenlik  profillerine  sahiptir  ve  geleneksel  kemoterapilerin
genelleştirilmiş toksik etkilerini üretmez.Ancak kannabinoidlerin tıpta kullanımı psikoaktif etkileri
ile sınırlıdır ve bu nedenle istenmeyen yan etkilerden arındırılmış kannabinoid bazlı tedaviler
tasarlanmaktadır.”  Manuel  Guzman  --  Başka  bir  deyişle,  kenevir  özleri  kanseri  tedavi
ediyor.Eksik  olan tek şey insan çalışmaları.Niye ya?Hükümetinize ve onları  kontrol  edenlere
sorun.JB

“Beni kanserden kurtardı… Evre 4 beyin… Yani evet.” Kristal

"Tanja,  işe  yarıyor  ve  ben  onu  yedim.Dur,  bak  ve  dinle.Sıfır  rahatsızlığınız  olsa  bile  yağı
almanızı tavsiye ederim.Sizi eskisinden çok daha iyi hissettirerek onları bir araya getirmekten
koruyacak ve vücudunuz size teşekkür edecek.Amerikan hükümetininkiler gibi kapalı beyinler,
kemoterapi ve radyasyon gibi olumsuz tedavilerden birçok gereksiz ölüme neden oluyor.Annem
böyle bir “uygulama” için doktorlarının reçetesine uymak yerine yağı denemeye istekli olsaydı,
bugün  bizimle  olacağını  kesinlikle  hissediyorum.Öyle  olmasaydı,  bu  kadar  çok  ıstırap,  acı
çekmez ve aynı doktorlar 100.000,00$ değerinde tedaviden sonra havlu attıktan sonra kendi
çoğul sıvısında boğulmazdı.Kemo ve radyasyon klinikleri, bir hastanın tasarrufu ve rahatlığından
ziyade yalnızca parasal alt çizgileri için endişelenir.Ayakta sadece bekleme salonları iğne için
sırasını bekleyen cansız ve çoğu kel insanlarla dolu bir döner kapı zihniyeti var.Hem sizin hem
de  reçete  yazan  doktorun  zihniyetiyle  sorunum  var.Bir  tedavi  parasal  kârla  ilgili
olmamalıdır.İşlerin  hızla  değişmesi  ve  değişmesi  ZORUNLU  olan  üzücü  bir  durum.Şahsen,
herhangi bir doktorun “pratiği” için test konusu olmaktan kaçınıyorum. Hissettiğin gibi yap Tanja,
ama sana en iyisini diliyorum.Yaptığınız ve yaptığınız her şey için teşekkürler Rick Simpson.İyi
bir dövüşle savaşacağız; kanunlar ya da kanunlar yok.” lewis

"Kanseri  iyileştirdiğini  söylemek,  daha  fazla  araştırmayı  hak  eden,  aksi  takdirde  geçerli  bir
noktanın  oldukça  tehlikeli  ve  yanıltıcı  bir  abartmasıdır.Ama hayır,  hayır,  hayır.Esrar  kanseri
tedavi  etmez.Şu  anda  kanserin  kesin  ve  gerçek bir  tedavisi  yoktur  ve  yalnızca kibirli  tıbbi,
beslenme ve psikolojik çabalar kanserden ölüm riskini azaltmaya yardımcı olabilir.Esrar kanseri
tedavi etmez ve hastalar bunu bilmelidir." Davide

"RSO kanseri öldürür, dostum...Sigara içiyor, hayır, ama RSO evet.” Kevin

"Bana yardım et lütfen dostum..." Jeff

"Öncelikle,  'kanser'  kistten  nöroblastoma kadar  her  şeydir,  bu  nedenle  'kanseri  tedavi  eder'
genel, yanıltıcı ve spesifik değildir.O zaman, esrarın hücre çoğalması üzerinde çok iyi bir etkisi
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vardır,  bu dakesinlikle  yardımcı  olur,  ancak sistematik  olarak  tümörleri  iyileştirmez.Yine,  her
kanser türü farklıdır ve esrar, geleneksel tıp tarafından da yaygın ve çok etkili bir şekilde tedavi
edilen bir tip o karsinom olan meme kanserlerinde bir şekilde olumlu tepki göstermiştir.Bununla
birlikte, TAMAMEN esrarın yasallaştırılmasından yanayım, ancak alternatif terapilere çok açık
olmama rağmen kendimi bu şatafatlı iddiaya katılmamakta buluyorum.” Davide

“Jindřich Bayer, yardım edin lütfen!!!” Kevin

"Esrarın  belirli  tümör  türleriyle  mücadelede  olumlu  bir  tepki  gösterdiğini  söylemek,  kabul
edebileceğim bir iddia." Davide

-- Davide, ne istersen kabul et, benim için sorun değil.Evet, Rick Simpson yağı hakkında çok az
somut veri var, ancak bu sadece tıbbi sistemin ve onların para efendilerinin yozlaşmasından
kaynaklanıyor.Colorado  ve  Washington  verilerini  sağlamaya  başladığında  bu  çok  yakında
değişecek.Artı,  İsrail  ve  Hollanda  şimdi  petrolü  test  etmeye  başlıyor,  Çek  Cumhuriyeti
muhtemelen çok yakında katılacak.

Bildiğimiz kadarıyla ve binlerce hastayla olan pratik deneyimimizden, yağ, şu anda tıbbi sistem
tarafından  sağlanan  her  şeyden  çok  daha  iyi  tüm  kanser  türleri  üzerinde  çalışıyor  gibi
görünüyor.Kanıt  istiyorsanız, biraz yağ yapın ve cilt  kanseri  olan birini bulun ve üzerine yağ
sürüldüğünde ne olduğunu izleyin.En iyi dileklerimle, JB

“Bazı büyük hayır kurumlarının arkasındaki zenginler hakkındaki gerçeği biliyorsanız, paranızın
nereye  gittiğini  anlamaya  başlarsınız.1960'larda  çocuk  felci  aşısı  230  milyon  Amerikalıya
rahatsız  edilirken,  bu  aşılarda  maymun virüsü  sv40'ın  varlığından  haberdar  olmadıkları  gibi
tarihsel bilgilere de bakmanız gerekiyor.Daha sonra 1963'te başkan Nixon kansere savaş ilan
etti  çünkü bir  kanser  salgınının  geleceğini  biliyordu.Bakınız  SV40,  şirket  sliciyle  bu aşı  için
antikorları topladıkları maymunlardaydı.Kanser olarak ortaya çıkması 30 yılı bulabilir.Şimdi aynı
zaman diliminde Amerika'nın sağlık hizmetlerinin özelleştirilmesi vardı ve Nixon bunu kâr için
yapmak için özel bir sağlık hizmeti sağlayıcısının arkasına geçti.Gerçek şu ki, kanser adı verilen
bir endüstri yarattılar ve genel nüfusun RSO hakkında bilgi sahibi olmasını istemiyorlar.” Matta

"Kendin yap, Rick'e alabilir miyiz diye soruyorduk ve bir süre sonra fark ettik ki Amerika'dan çok
uzakta yaşıyoruz ve maddi  imkansızlıklar  nedeniyle bir  yere gidemiyoruz,  videoyu 100 kere
falan izledik. , neredeyse ezberledi, yerel bir sağlayıcıdan esrar buldu, sıcaklıktan emin olmak
için  pirinç  pişiriciyi,  alkolü  ve  hatta  bir  termometreyi  satın  aldı.Düşündüğümüzden  daha
kolaydı.KENDİ KENDİMİZ YAPTIK.Erkek arkadaşım 4 gündür kullanıyor.Bekleyip göreceğiz.Tıp
dergilerini  okuduk  ve  birçok  belgesel  izledik,  tüm  bulguları  aynı  (klinik  deneyler  UCLA,
Harvard'da yapıldı...) -- yağ kanser hücrelerini öldürür!Bu yüzden yapmaya karar verdik çünkü
sonuçta denemeden asla yapamazsınız!” yanya

"Tatlım,  komşularına  sor...  sana  yakın  birisinde  zaten  var  olabilir.Aspirin  istermiş  gibi  mi
soruyorsun?Yirmi salla." Kumlu

"Plaseboların  bazı  insanları  iyileştirdiği  gerçeği,  tıbbı  sonsuza  dek  terk  etmek  ve  plasebo
sanatını  incelemek için bir  nedendir.Etkili  bir  tedaviniz olduğunda asla bir  plasebo çalışması
yapmadığınızı söylerken, haklısınız,  bu hasta ve zalim hastalarınızın yarısını öldürmek olur.”
Christopher

-- Bu gerçekten de mide bulandırıcı ve acımasız olurdu Christopher ve bu yüzden şahsen bunu
yapmayacağım.Başkaları  isterlerse  yapabilirler  ama  ben  yapmayacağım.Tıbbi  sistemin  yağı
plasebo olarak kullanmaya başlamasını istiyorum - kullanmak istedikleri her şeyin yağdan daha
güvenli  ve daha etkili  (ve hasta için daha eğlenceli/hoş) olduğunu kanıtlarlarsa, devam edip
satabilirler.  .Değilse,  olmaz.Bence  oldukça  basit  ve  çok  mantıklı.Zaten  gelecekte  de  böyle
olacak, o halde neden bekleyelim?JB
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"Hâlâ kanıt  var mı?Esrarın kanser için herhangi bir  şey yaptığına dair gerçek, doğrulanabilir
kanıt?Anekdot hikayeleri kesinlikle bilimsel olarak hiçbir şey ifade etmez.Üzgünüm.Yayınlanan
bir kanıt eksikliği buldum ve bunun doğru olmasını o kadar çok istiyorum ki.Ancak HERHANGİ
bir türde HERHANGİ bir doğrulanabilir kanıt var mı?Klinik çalışmalar?Yayınlayabileceğin bir şey
var mı?Sadece merak.Ben bir düşman değilim.yanındayım ama...neyse...”

"Kanser hastası olan ve kenevir yağını kendilerini veya sevdiklerini tedavi etmek için kullanan
çok sayıda insan referansı  var...biraz araştırma yap,  Si.“Klinik”  çalışmalara ihtiyacınız varsa,
onları  alamazsınız,  çünkü  araştırma  yapan  şirketler,  THC'nin  etkinliğinin  doğal  haliyle
açıklanmasından para kazanamazlar.Önce bir "kimyasal" formül haline getirilmeli ve bu şekilde
pazarlanmalıdır.Her şey ya sezginizi ve sağduyunuzu kullanın ve kendi sonuçlara varın ya da
referansları görmezden gelin.Onlara inanmayı seçiyorum!” Cher

"Hey Kim, Cannabis'in toksik olmayan hayat kurtaran bir  ilaç olduğunu kanıtlaman için sana
meydan okuyorum."Bu konuda iyi şanslar.Ben de senin gibi konuşuyordum.Sonra bu 'retoriği'
patlatmaya  karar  verdim  çünkü  bu  saçmalık  olmalı...  oğlum  yanılmışım.YANLIŞ  demek
istiyorum.Bilimsel %100 DEMİR KAPLI GERÇEKLERİ inkar edemezsiniz.Ben yapamadım ve
sen  de  yapmayacaksın.GERÇEKLER  GERÇEKLER  ve  bu  bir  GERÇEK,  Kim.AMA ve  Big
Pharma  SUÇLARDIR.Bilerek,  Tanrı'nın  bu  harika  armağanının  SAF  KÂRLAR  için
şeytanlaştırılmasına  ve  yalan  söylenmesine  izin  verdiler!Aile  üyelerinin  acı  çekmesine  ve
ölmesine izin verdiler, Kim.Sattıkları bu Petro Kimyasalların İlaç olduğunu düşünüyorsanız, bir
kez daha düşünseniz iyi olur.Biraz 'retorik' keşfetmek istiyorsanız, Dr.'ınızla konuşun, Amerikan
Kanser  Derneği  ile  konuşun,  zehirli  hap  üreticilerinizle  konuşun.Lütfen  dikkat,  Kim,  İDDİA
ETTİĞİ HER HAP 'GÜVENLİ' DEĞİLDİR!Bana ZEHİRLİ olmayan bir tane bul, sadece BİR!Yine
de burada, HASTALIKLARI TEDAVİ ETTİĞİ KANITLANMIŞ DÜNYADAKİ en güçlü ilacı üreten
ZEHİRLİ OLMAYAN bir SEBZE var ve “sağlık uzmanlarımız” ve Hükümet, bu hayat kurtaran
sebzeyi bize reddetmeyi uygun gördü, acı çekmemize ve ölmemize VE kovulmamıza izin verdi.
toplumda  işleri  daha  da  güvenli  hale  getirmek  için  hapishanede...“RETORİK”  hakkında
konuşmak ister misin???Umarım bu yazı gözlerinizi GERÇEK'e açar.Değilse, RIP Kim, sizin ve
türünüz için hiç umut yok, “Klinik Endokannabinoid Eksiklikleriniz” var. Bak bu doğru." Dan

“Çok teşekkür  ederim Rick & JB… Sizin sayenizde artık  gerçeği  biliyorum.Sağlık,  huzur  ve
mutluluk.” Tina

"Rick Simpson, çok boktan birisin.Kanser tedavi edilemez!” Jason

"Jason  hükümet  için  çalışmalı.İşe  yaradığını  iki  gözümle  gördüm.”  Matta
"Chris,  Youtube videosunu RSO'da izlerseniz,  süreç oradadır.Yine de nafta yerine Everclear
kullanırdım, sadece kişisel bir şey.Matthew, Jason belki hükümet için çalışıyor VEYA çok genç
ve evrendeki her veriyi öğrendiğini düşünüyor.Ancak o zaman kapsamlı bir açıklama yapabilir,
bir şeyler yapılabilir.Her zerre veriyi bilmesi gerekir.” Judie

"Esrarın peşinden giden propaganda kadar kötüsünüz...insanlar için yaptığınız şey harika ve
kanseri  tedavi etmek dışında HAYIR!Semptomları  hafifletmek ve acı  çeken insanlara yardım
etmek  evet.Ama  özleriniz  ham  ve  saf  olmaktan  çok  uzak.Ben  hükümet  için
çalışmıyorum.Sadece saçmalıkları gördüğümde anlıyorum." Jason “20 yıldır uyku bozukluğum
var, RSO yağı ilk kez uyumama yardımcı oldu ve uyandığımda ağrım yok!Yaşasın!Jason, neden
buradasın?Bunu bilmek istemiyorsan, bırak gitsin!” bonnie

“@ Jason!!!Kanseri veya STFU'yu tedavi etmediğini kanıtlayın!!!” Jon

"Bana  kanıt  göster?Ve  Jon,  “STFU”  gibi  kaba  bir  dile  geri  dönmeniz  gerektiği  konusunda
komik.Gerçekten ne  kadar  zekaya sahip  olduğunuzu gösterir!Teksaslı  olmana şaşmamalı..."
Jason

Jason,  böyle devam etmek istiyorsan seni  bu siteden yasaklamak zorunda kalacağım.Daha
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fazla araştırma yapınkararlarını vermeden önce." JB

"Beni yasakla seni pislik!Sen bir yalancısın ve ne olursa olsun hiçbir şeye dair sıfır kanıtın var!
Biraz araştırma yap ve bu zavallı  insanlara yalan söylemeyi bırak!Yağınız pişmiş kirli  çöpler
üzerinde ham!Bir şekilde para için bu işin içindesin!Bu yüzden beni yasaklayın çünkü gerçeği
biliyorum  ve  THC,  CBD,  vb.KANSERİ  TEDAVİ  ETMEYİN,  tıbbi  esrar  topluluğu  için  bir
kansersiniz!” Jason

"Hoşçakal, Jason." JB

"Kocam haklı.Bunu kanıtlayan 4 PET taramam var.Yağda ağır olduğumda tümörlerim deli gibi
gidiyordu.Dozumu azaltmak zorunda kaldığımda, küçülmekten daha kararlılar.Malzemenin işe
yaradığına dair görünür kanıtlarım var.” Maria

“Para kazanmak için bir aldatmaca gibi geliyor.Gerçekten yasanın biraz yağ yapmak için kenevir
yetiştirmeme  izin  vereceğini  mi  düşünüyorsun?Gerçek  dostum.Ben  lösemi  oldum  ve
söylediklerinin hiçbirine inanmıyorum.Hastalar için dua eden seni lanet olasıca dolandırıcı hapse
atmalısın.Bunun işe yaradığından bu kadar eminseniz,  gerçek klinik deneyler yapın.Pek çok
ülke bunları yapmanıza izin verecek, Lame Ass FDA bahanesi kullanmayın!” Steven

--  Steven,  petrole  ne  kadar  erken  başlarsan  senin  için  o  kadar  iyi.Petrolle  ilgili  bilimsel
çalışmaların eksikliği için beni suçlama, gerçekten.Eğer tıp sistemi yapması gerekeni gerçekten
yapsaydı, yapılması gereken on veya yüz binlerce araştırmayı yürütmek için görmeleri gereken
tek şey bu seksen referans olurdu.

Rick  ve ben tüm bu çalışmaları  yürütmeye gerçekten gücümüz yetmez,  bu bizim bütçemizi
aşıyor, ayrıca bunları yasal olarak ve istediğimiz şekilde yürütemiyoruz, bu yüzden artık işlerini
yapmak gerçekten başkalarına kalmış.Bildiğim kadarıyla tıbbi esrara izin verilen eyaletler var,
neden hala bir çalışma yapmadılar bilmiyorum.Örneğin cilt kanserinde, bu sadece yağın topikal
kullanımı ile birkaç ay içinde yapılabilir.Ama olmuyor gibi görünüyor ya da bu tür çalışmalardan
haberim yok.

Ancak  söylediğimiz  her  şeyi  destekleyen  bilimsel  kanıtlar  var:  bu  çalışma  2006'da
yayınlandı.http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594ve  bu  daha  yeni
yayınlandıhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Umarım bilimsel ihtiyaçlarınızı karşılar ve umarım doktorlarınız sizi kimyasal zehirleriyle öldürme
şansı  bulamadan petrole başlarsınız,  ki  buna uygun ve etik  bir  tıbbi  çalışmada test  edilmiş
olsaydı asla izin verilmezdi.JB

"Esrar yağına olan inancımı doğruladığın için teşekkürler, Rick Simpson...TSSB'm var ve esrar
kullandığım  için  artık  ilaç  kullanmıyorum...Asıl  şey...Birçok  kişiden  muhalefet  alıyorum  ama
neyin işe yaradığını biliyorum ve bunu başkalarına tanıtıyorum…MO'da hala yasa dışı...Ama
belki tüm tanıklıklarını paylaşarak insanları eğitmeye yardımcı olabilirim...ve belki yakında yasal
olur...” Ale

"Son  zamanlarda  PTSD'den  ayrılan  12  yıllık  bir  emektar  olarak  fevkalade  işe  yarayacak
yenilebilir yiyecekler bulduğuma katılıyorum ve bu hasat mevsiminde biraz yağ yapmayı dört
gözle bekliyorum." Jon

“Yeni bir iş bulamadan 4 gün.Yan etki yok, geri çekilme yok ve insanların kafalarını ısırma!İşte
araştırman,  lol.Haberi  yayın!Buna  ihtiyacımız  var.Dünyayı  daha  iyi  bir  yer  haline  getirmeyi
insanlığa borçluyuz.Bu başlangıç.:)” Christina

"Araştırmacılar şu sonuca varmışlardır: "Burada bildirilen veriler, insanlarda PTSD etiyolojisinde
CB1 (kannabinoid) reseptörlerinin ve endokannabinoidlerin kritik rolünü gösterdiğini bildiğimiz ilk
verilerdir.Bu  nedenle,  PTSD  savunmasızlığının  bilgilendirici  biyobelirteçlerini  geliştirmek  ve
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doğrulamak için bir temel sağlarlar ve aynı zamanda rasyonel sonuçlara rehberlik ederler.TSSB
için yeni nesil kanıta dayalı tedavilerin geliştirilmesi.”

Ancak federal yetkililerin bu süreci ilerletmeye yardımcı olmasını beklemeyin.2011'de federal
yöneticiler,  Phoenix'teki  Arizona  Üniversitesi'ndeki  müfettişlerin,  PTSD'li  50  hastada  esrar
kullanımını  değerlendirmek  için  FDA onaylı,  plasebo  kontrollü  bir  klinik  çalışma yürütmesini
engelledi.

Bilimsel bütünlük?Esrar söz konusu olduğunda değil.Uzun bir atışla değil.”

--  Lütfen kenevir yağı ile ilgili  tıbbi çalışmaların eksikliğinden dolayı bizi suçlamayın.Evet, bu
dünyayı gerçekten kontrol eden bir grup insan olduğunu ve esrarın geri dönüşünü geciktirmek
için her şeyi  yapacaklarını  ne kadar  erken anlarsanız,  sizin için o kadar  iyi  olur.Bu,  kenevir
ilacını zorlamayacağımız anlamına gelmez, yalnızca gerekenden veya beklenenden daha uzun
süreceği anlamına gelir.JB

"15 yaşımdayken ilk kez esrar içtiğimde, beynim o zamana kadar ihtiyacım olan eksik kimyasalı
birdenbire almış gibi hissettim. Kaygı ve depresyonum çok daha kolay yönetilebilirdi ve bana bir
süreliğine yeni bir yaşam süresi verdi. Her zaman bizim için çok iyi olan bir şeyin neden yasa
dışı olduğunu merak etmişimdir ama kısaca cevabım bu. Harika bir iş çıkardığın için teşekkürler,
sana saygılar Rick ve JB” Miles

“Eski  bir  denizci  ve  Irak  savaş  gazisi  olan  bir  arkadaşım var.Şiddetli  bir  TSSB vakasından
muzdarip.Esrar, biraz normal bir hayat sürmesine yardımcı olan tek şey.VA'nın yaptığı veya ona
verdiği  hiçbir  şey  gerçekten  yardımcı  olmadı.Eşim  ve  ben  önemli  tıbbi  sorunlardan
muzdaripiz.Esrar  bize  yardımcı  olan  tek  şey.Bu  nedenle,  bu  harika  bitkinin  Iowa'da
yasallaştırılması için elimizden gelen her şeyi yapıyoruz.Veterinerlerimizin çoğu, kaliteli esrara
tutarlı yasal erişime sahip olmaktan büyük fayda sağlayacaktır.Toplam yasallaştırmanın tek yol
olduğuna inanıyorum.” Justin

"Birkaç koşul için kenevir yağı kullanıyorum ve hiç bu kadar iyi uyumadım ya da kendimi bu
kadar  iyi  hissetmedim.Bu  bitkinin  akla  gelebilecek  her  şey  için  harikalar  yarattığı  mesajını
ilettiğiniz için teşekkürler Rick Simpson & JB!Sadece bunu insanlar yapın ve kendiniz görün!
Gerçek bir inanan olmanın tek yolu bu, güven bana!!” Val

--  Teşekkür  ederim  Val.Petrolün  yapabilecekleriyle  ilgili  kişisel  deneyimi  hiçbir  şeyin
yenemeyeceği  doğrudur.Örneğin  bir  yanıkta veya sivrisinek  ısırığında bir  kez denediğinizde,
kaşıntı ve ağrı saniyeler içinde kaybolacaktır, herkes size ne istediğini söyleyebilir ve onların ne
istediğini söyleyebileceklerini bileceksiniz ama yağ yine de olacaktır. en iyi ilaç var.Ve bir şey
olması ihtimaline karşı evde bir kova olsun isteyeceksiniz.

Söylediğimiz  bir  kelimeye güvenmek zorunda değilsin,  sadece yağı  yap,  yanık,  cilt  kanseri,
diyabetik ülseri olan birini bul, sonra topikal olarak uygula ve ne olduğunu izle.O zaman, yağı
aldığınızda da aynı şeyin vücudunuzun içinde olacağını unutmayın ve bilmeniz gereken tek şey
bu, gerçekten.JB

“Geçen Nisan,  5 yıl  meme kanserinden kurtulduktan sonra tekrar teşhis edildim.Bu sefer 4.
evreydi,  omurga,  kaburga,  lenf  düğümleri,  sternum  ve  memeye  kadar  uzanan
terminaldi.Temelde  bana  palyatif  bakım teklif  edildi  ve  beni  çok  fazla  acıdan  uzak  tutmaya
çalışacakları söylendi...Eve gidip işlerimi halletmek için.Çok acı çekiyordum ve ÇOK kötü yan
etkileri olan daha fazla toksik ağrı kesici reçete etmeye devam ettiler (Percocet, hidromorfon ve
deksimetazon).Bunlar üzerinde çalışamadım.

Kocam  internette  bu  şeyleri  okumaya  başladı  ve  ben  en  hafif  tabirle  şüpheciydim  ama
denemekle  gerçekten  kaybedecek  bir  şeyim  olmadığını  düşündüm.Günde  3  kez  çok  az
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miktarda  White  Widow  çiğnemek.Geçen  hafta  kemik  erimemin  tamamen  geçtiği  haberini
aldım.Bugün  bana  söylendiMRG'nin  yumuşak  doku  tümörlerinde  ÖNEMLİ  Büzülme
gösterdiğini.Şimdi o kadar şüpheci değil ve harika hissediyorum, acı yok." Julia

"3  1/2  yıl  önce  meme  kanseri  teşhisi  kondu,  evre  3,  agresif.Mastektomi,  kemoterapi  ve
radyasyon vardı ve testler daha fazla kanser için negatif çıktı.Ne yazık ki kanserim metastize
oldu  ve  bu  onu  meme kanseri  için  agresif  4.  aşamaya getirdi.Şimdi  kemik  kanseriydim ve
kanserin sol  kalçamdaki kemiği  yediği  ve sol  üst  bacağımın kanserle dolu olduğu hayali  bir
kırığım vardı.RSO için doğru yönü gösterdiğimde, göğüs, karın ve pelvik bölge taramasından
harika bir haber aldım - orada kanser yok.Önceki taramalarımda sol bacakta 1, omurgada 5 ve
alt  lumbarda  2  olmak  üzere  8  kanser  noktası  görüldü,  yakında  o  bölgenin
taramasını/röntgenlerini  çekeceğim  ve  umarım  tekrar  iyi  haberler  verebilirim.Bu  hayatımı
kurtardı!Kesinlikle 16 ay önceydi doktorun “Terminalsin, işlerini yoluna koy biz sana 4 ay ömür
veriyoruz”  sözünden  çok  daha  iyi.(Şu  anda  yürüteç  yardımıyla  yürüdüğünü  ve  3  yıldır
yapamadığı bir yatakta yattığını da eklemeliyim.Bir sonraki hedeflerinden biri, benimle bir müzik
reçeline katılacak kadar iyi/hareketli olmak.)”

“Merhaba Jindrich, dün Rick'in kitabını okumayı bitirdim.Harika şeyler!Dürüst olmak gerekirse,
yağın gerçekten sihirli  gücü hakkında daha fazla kanıta ihtiyacım yok!Ben de bazı  deneyler
yaptım ve her gün bu ilacın yapabileceği yeni bir şey keşfediyorum!Harika!Ne yazık ki ben ikna
olmuş olsam da, kız arkadaşım ikna olsa da annesi bir türlü 'bırakamıyor'...ve yine de boktan
kemoterapiyi  bırakıp  bırakmadığından  emin  değil…  Sürekli  olarak  iyi  argümanlar  ortaya
çıkarmaya çalışıyorum ama onun adına karar veremiyorum!Kanserli  olan o ve hayatında ne
yapacağına karar verebilecek tek kişi o.Sonunda iyileşeceğini biliyorum çünkü ona o kadar çok
yağ dolduracağız ki ölmesi imkansız olacak.Ama yine de bu lanet olası kimyasallarla oynamanın
çok aptalca  ve tehlikeli  olduğunu  düşünüyorum,  özellikle  de  kanseri  iyileştirdiği  kanıtlanmış
doğal ilaçlara erişiminiz varken!Kanser ve tıbbi sistemle ilgili deneyimlerinizi okudum...Kaybınız
için  gerçekten  üzgünüm…  ve  şimdi  geleneksel  sözde  'tıp'a  karşı  tutumunuzu  daha  iyi
anlıyorum!” Luigi

--  Merhaba Luigi,  kitapla ilgili  güzel sözlerin için teşekkür ederim ve bunu yaşamak zorunda
olman çok yazık.Hangi tedaviyi seçeceği onun seçimi ama kemoterapiye yaklaşmayacağım -
sadece annemin hikayesini onun için okuyun, belki de zehir almanın asla iyi bir fikir olmadığını
anlar,  özellikle  de  kanıtlanmadığında  veya  gerekli  olmadığında.Yağı  alırsa  sadece
kemoterapiden kurtulma şansı büyük ölçüde artacaktır, ama yine de, neden hasta vücuduna
daha fazla zarar versin?Hiç mantıklı değil. En iyi dileklerimle, Jindrich

“Bu, pek çok iyi insanın uğraşması gereken bir savaştır; esrar, kannabinoidleri ve hastaya zarar
vermeden  kanseri  öldürme  yeteneği  hakkında  yeni  gelişen  ve  mevcut  bilgiler  üzerinde  hiç
ilerlemeden daha fazlasını bildiğini sanan cahil bir Doktor.Bu kadar güvenli bir şey için zehir
talep etmeleri bizim açımızdan ne kadar delice, neden?Cehalet mi yoksa korkup kaçıyorlar mı?

IBS'm  için  bu  yağı  öğrendiğimden  beri  5  yılda  bir  doktor  gördüm  ve  kendi  başıma
yapamayacağım bir  şeydi.Çıkık bir  serçe ve ben asla enfekte olmamak için  yağı  kullandım,
dikişleri acı çekmeden çıkardım ve her uyguladığımda, iltihap ortadan kalktığı için ağrı anında
kayboldu.Fizyoterapi yerine 2 1/2 ila 3 ayda ve iyileşme için yaklaşık 9 ay ila bir yılda tamamen
iyileşti.Kendi gözlerimle defalarca gördüm ve kimse bunu benden alamaz.” Covey

“Doktorlar bilim adamı DEĞİLDİR ve bilimi uygulamazlar.Yaparlarsa, hükümetten marihuanaya
erişmelerine  izin  vermelerini  talep  edeceklerdi.Bunun  nedeni,  vücudun  artık  kanıtlanmış  bir
parçası  olan  endokannabinoid  sistemin  Amerikan  tıp  toplumu tarafından  tamamen göz  ardı
edilmesidir.Diğer  ülkeler  esrar  ve  özellikle  kanser  hakkında  giderek  daha  fazla  araştırma
yaparkenTedavi,  Amerikan tıp  kurumu Big  Pharma,  büyük sigorta ve  büyük para tarafından
yönetiliyor.Doktorlar,  zanaatları  üzerinde  kontrolü  hekim  olmayanlara  ve  korku  temelli
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politikacılara  verdi.Potansiyel  tedavileri  tehdit  ederken,  patent  avukatlarının  kontrolü  altında
alternatifler bulmaya çalışmak için yıllarını harcayacaklar.

Esrar, okuma yazma bilmeyen bir kabile tarafından kontrol edilen derin bir ormanda saklanmış
olsaydı, üretimini ilk kontrol eden, birçok farklı kannabinoid bileşiğinin patentini alan ve ardından
onu 'reçete etmek' için doktorlara dönen ilk kişi Big Pharma olurdu.Ancak ABD'deki en büyük
kabile şimdiden gerçeği haykırmaya başladı.Big Pharma için çok kötü, bu kabile satılık değil."
Bryan

"O  delil  bizde.Ve  paylaşıyoruz.Teşvik  için  çalışan  uyuşturucu  satıcılarının  [artık  saygıyla
karşılanmayacak]  tıbbi  grubu  ifşa  ediliyor.Cüzdanlarında  kıvranıyorlar.Neler  olduğunun
farkındalar  ve oyun arkadaşları  FDA da onlarla birlikte batıyor.Bu sefer yerli  olduğunu kabul
etmeden  önce  karşılaştığımız  tiranlığın  herhangi  bir  biçiminden  farklı  değil.Bunu  kendimize
yapıyoruz.Kanserin tedavisi var, cebimizle ve oyumuzla oy kullanmadıkça şu anda TIP'ın bize
dayatılmasının ÇÖZÜMÜ YOK!” Thielman

“Akrabaların ve arkadaşların, tedavi doğrudan Toprak Ana'dan çıktığında yavaşça öldürülmek
üzere  on  binlerce  dolar  harcamak  zorunda  kaldıktan  sonra  bu  kadar  çabuk  düşüşünü  ve
ölmesini izledim.Hadi şimdi, uyan ve saçmalığın kokusunu al.Stereotiplere atlamayın ve biraz
GERÇEK araştırma yapın.” Amy

"Alzheimer'lı  yaşlı  bir  bayanım  vardı.7/24  bakıma  ihtiyacı  vardı.Yemek  yapmaya  çalışırken
mutfağını ateşe vermeye devam etti.Petrole bulaştı ve bir  ay içinde torunlarını tekrar tanıyıp
hafızasını geri kazanmaya başladı.” Janet

"Biliyorum, kemoterapi/radyasyondansa RSO'yu tercih ederim... Diğer her şeyin yan etkileri sizi
çok az yaşam kalitesiyle bırakabilirken bazı  insanların RSO'yu reddetmesi ne kadar komik."
Kerry

“Kolayca elde edilebilir olması gerekiyor.Erişilebilir olması GEREKİYOR” Ne kadar çok okursam,
o kadar büyüleniyorum.” Shelley

"Bir dahaki sefere birinin "Akran değerlendirmeli çalışmalar nerede?" dediğini duyduğunuzda:
"Esrar" terimini kullanarak tüm hakemli bilimsel makalelerin deposu olan PubMed'de yapılan bir
arama,  bitkiye  ve/veya  neredeyse  yarısı  son  on  yılda  yayınlanmış  olan
bileşenleri.Karşılaştırıldığında,  "Tylenol"  terimini  kullanan  bir  anahtar  kelime  araması  17.370
yayınlanmış  makale  verir."İbuprofen"  terimini  kullanan  bir  anahtar  kelime  araması,  10.500
yayınlanmış  makale  verir."Ritalin"  terimini  kullanan  bir  anahtar  kelime  araması  7.012
yayınlanmış makale verir ve "hidrokodon" terimini kullanan bir anahtar kelime araması yalnızca
630 yayınlanmış makale verir. Lynn

"Hükümet  tarafından  finanse  edilen  yeni  esrar/kanser  çalışması  bilim  camiasını
ŞOKLAR...Esrarın ana psikoaktif bileşeni olan THC, kanser ve iltihaplı hastalıkları önlemek için
aslında insan genetik kodunu değiştirebilir.Ne?!!!!Ne ne!!!????

Rick Simpson ve şefi Elf,  Çek aktivist Jindřich Bayer, bunu aylardır söylüyorlar ve ben kibar
davrandım ama gizlice bu fikirle alay ettim, çünkü bana bir grup hokus pokus gibi geldi (ve diğer
küçük teknik  nedenlerden dolayı).  bakış açılarıyla yaşadığım anlaşmazlıklar)....İlaçlar  DNA'yı
değiştiremez, değil mi?YANLIŞ, görünüşe göre!KUTSAL [BLEEP]!!!!!!" alan

"Tamam,  bu  ne  anlama  geliyorsa,  bu  benim  uzmanlık  alanımın  dışında.Muhtemelen
kanabinoidler  gibi  bir  şeyin  kanseri  tedavi  edebileceğini  söylüyor  ve  bunu  bir  şekilde  gen
modifikasyonu yoluyla yapıyorlar.Ve her zaman olduğu gibi daha fazla araştırmaya ihtiyaç var.

Tek söylediğim, bir maddenin düşüncesinin kendisi maddenin en küçük parçacığıdır ve yağın da
düşünceleri düzeltebileceğidir.Genler hala çok büyük.Araştırma, kannabinoidlerin vücudumuzun
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en küçük parçacıkları, atomlar, kuarklar,  sicimler vb. ile ne yaptığına odaklanmalıdır.Sorunlar
burada başlar, en küçük parçacıklarda, sorunları gerçekten düzeltmek istiyorsanız düzeltmeniz
gereken şey budur.JB

Endokannabinoid Sistem
"Endokannabinoid  Sisteme  (aka:  ECS)  sahip  her  organizma,  bu  organizmada  homeostaz
(uyum)  oluşturarak  Kannabinoidlerden  yararlanabilir/faydalanacaktır.Bu  gezegende  ECS'si
olmayan  üç  organizma  var:  süngerler,  denizanaları  ve  politikacılar.Tamam,  belki,  belki  de
sonuncusu abartılı olabilir, sadece biraz." Steve

"Tümör baskılayıcı genlerin kaybının kanserde çok önemli bir rol oynadığına ve bunun endojen
kannabinoid eksikliğinden kaynaklandığına inanıyorum." Matty

-- Genler çok büyüktür, en küçük parçacıklara gitmeniz gerekir, sorun orasıdır ve düzeltilmesi
gereken yer orasıdır.DNA bile çok büyük. JB

“Bilimi, ben olmadığım bilim adamlarına bırakacağım, gördüklerimden ve hissettiklerimden bilgi
topluyorum.Daha  iyi  olduğumu  biliyorum  ve  bilgilerimi  paylaştığım  kişiler  daha  iyi  ya  da
iyileşiyorlar ve hepsinden önemlisi, hastalıklarından ya da hastalıklarından korkmuyorlar, bu da
stres olmadan iyileşmeyi çok daha iyi hale getiriyor.” Kelee

“Saldırılarımı  yıllarca  bastırdı.19.  yüzyıldan  beri  tıp  mesleği  tarafından  migrenleri  hafiflettiği
biliniyor  ve  Russo  2003'te  altta  yatan  bir  klinik  endokannabinoid  eksikliğinin  hatalı  olduğu
konusunda spekülasyon yaptı." Tom

"PubMed'in IB, migren ve fibronun klinik bir endokannabinoid eksikliği olabileceğini belirten bir
makalesi var." Eric

-- Elbette.Baktığımızda, çoğu hastalık kanabinoid eksikliğinin belirtileridir ve insanlar doğdukları
günden beri az miktarda yağ alsalar çoğu hastalık muhtemelen hiç ortaya çıkmayacaktı.JB

Q.Neden  doktorların  esrarın  kanseri  tedavi  ettiği  iddiasını  desteklemesini  bekleyeyim?
A.Çünkü kanseri tedavi ediyor ve hepsi bu.THC apoptoza neden olur, bu nedenle şaşırtıcı bir
şekilde  tüm  kanserlerde  apoptoza  neden  olur.Niye  ya?Çünkü  dekarboksilatlı  yağ,  doğru
miktarlarda  alındığında  vücuttaki  tüm  hücrelere  bir  şekilde  girer.Endokannabinoid  sistem
bağışıklık sistemini düzenler, bu nedenle bağışıklık sistemini doğru çalıştırdığınızda kanserle de
savaşabilir.Çok fazla değil, gerçekten, gerçekten saldırgan bir şekilde basit.

Uygun şekilde üretilmiş yüksek dereceli yağ, hastanın zaten sahip olduğu en iyi şanstır (belki
birkaç hayati tehlike durumunda ameliyat gerekebilir).Ve hasta için yağdan daha güvenli, daha
etkili ve daha eğlenceli bir tedavi seçeneği biliyorsanız, bize söyleyin.Hiç yok.

Mechoulam ve Pacher'in ne dediğine bakın: "İltihap/doku yaralanması, lokal endokannabinoid
seviyelerinde hızlı yükselmeleri tetikler, bu da bağışıklık ve kritik işlevlerini modüle eden diğer
hücrelerdeki  sinyal  yanıtlarını  düzenler.İnsanları  etkileyen  kardiyovasküler,  gastrointestinal,
karaciğer, böbrek, nörodejeneratif, psikiyatrik, kemik, cilt, otoimmün, akciğer bozukluklarından
ağrı  ve  kansere  kadar  değişen  ve  CB2'yi  modüle  eden  hemen  hemen  tüm  hastalıklarda
endokannabinoid  seviyelerinde  ve/veya  CB2  reseptör  ifadelerindeki  değişiklikler  bildirilmiştir.
reseptör aktivitesi, bu patolojilerde muazzam terapötik potansiyele sahiptir.”

Ve  tüm  bunları  nasıl  yapıyorsun?Peki,  yağ  ile.Seviyeleri  dengelersiniz  veya  onları
birgerektiğinde aşırıya kaçmak.Yağı yiyebilir, ovalayabilir, buharlaştırabilir ve fitillerde alabilirsiniz
ve  bu  dört  yöntem  arasında  bu  gezegendeki  her  hastaya  yardım  etmenin  bir  yolunu
bulabilirsiniz.Daha sonra doktorlar tümörlere yağ enjekte edecek ve bu şekilde rekor sürelerde

- 60 -



küçültecekler (evde önerilmez).

Ve neden cilt kanserlerini (veya diyabetik ülserleri veya yanıkları) önerdim?Pekala, çünkü orada
neler olduğunu görebiliyorsunuz ve genellikle onları yağla tedavi etmek uzun sürmüyor, çoğu
durumda  en  fazla  birkaç  hafta.Ardından,  cildinize  topikal  uygulamadan  sonra  olan  şeyin
aynısının  yağı  yuttuğunuzda vücudunuzun içinde de olduğunu fark  edin.Yine,  rahatsız  edici
derecede basit, ama sonuçta bu çok kesin bir açıklama.Ve sonra Mechoulam'ın yazdıklarına
geri dönün: "Endokannabinoid seviyelerindeki ve/veya CB2 reseptör ifadelerindeki değişiklikler,
kardiyovasküler,  gastrointestinal,  karaciğer,  böbrek,  nörodejeneratif,  psikiyatrik,  kemik,  deri,
otoimmün hastalıklardan insanları  etkileyen hemen hemen tüm hastalıklarda rapor edilmiştir.
ağrı  ve kansere karşı akciğer bozuklukları  ve CB2 reseptör aktivitesinin modüle edilmesi bu
patolojilerde muazzam terapötik potansiyele sahiptir.

– Bütün bunları bilerek, hemen CB2 reseptör aktivitemi modüle edeceğim.JB

"Şüphe eden herkes.LÜTFEN google'da Endocannabinoid  System kelimesini  aramanızı  rica
edebilir miyim?Her insanda vardır.İnsanlar anne sütünde kelimenin tam anlamıyla kannabinoid
maddeler  üretirler,  bu  kanıtlanmış  tıbbi  bir  gerçektir.Kelimenin  tam anlamıyla  vücudumuzda,
yıllar önce keşfedilen, esrar bileşikleri için reseptörlere sahip devasa bir sistemimiz var.Bu da
kanıtlanmış bir gerçektir.Bilim, THC'nin SADECE hasarlı, sağlıksız veya kanserli hücrelerin CB1
reseptörüne  kilitlendiğini  ve  onları  Apoptoz,  programlanmış  hücre  ölümü  yoluyla  ölmeye
ZORLADIĞINI  kanıtlamıştır.Kanser  hücreleri  seramid  üretir,  THC  onu  bulur  ve  sorunu
giderir.Yine, bu, akredite üniversiteler ve diğer araştırma merkezleri tarafından çevrimiçi olarak
her yerde bulabileceğiniz tıbbi olarak kanıtlanmış bir gerçektir.Bu gerçek bilimdir.Bazı insanlar
kafayı bulmak için uydurmuyorlar.

Birkaç çocuğun esrar kullanarak kanseri iyileştirdiğini veya iyileştirdiğini biliyorum.Benim oğlum
da  onlardan  biri.Sizce  iki  yaşındaki  oğlum  kafayı  bulmak  istiyor  mu?Çocuğumu  yüksek
istediğimi mi düşünüyorsun?Hayır.AMA, ben de ona vermeyeceğim kemoterapi doktorları onu
tedavi  etmeyeceğimizi  söyledi.Ve kesinlikle  ölmesini  istemiyorum.Böyle...evet,  onun üzerinde
kullanacağım  ve  herkese  gerçeği  bildiğimi  söyleyeceğim.Ve  umarım  bazı  şüphecilere
ulaşırız...Belki bir gün bu konuşma hayatlarını kurtarır, ya da tanıdıkları...” Suzetta

Lipid metabolizmasındaki değişiklikler kanserle yakından ilişkilidir.Çeşitli biyoaktif lipid sınıfları,
neoplastik  transformasyon  ve  tümör  büyümesi  ve  ilerlemesinde  yer  alan  sinyal  yollarının
düzenlenmesinde rol oynar.Lipid türevi endokannabinoidler, bunların G-protein-bağlı reseptörleri
(GPCR'ler)  ve  metabolizmaları  için  enzimlerden  oluşan  endokannabinoid  sistemi,  kanserde
umut verici bir terapötik hedef olarak ortaya çıkıyor."

-- Endokannabinoid sistem doğrudan bağışıklık sistemini düzenler, yani evet, kanser tedavisinde
önemli bir rol oynar.Bunu anlamak için üniversite diploması gerekmiyor.

Ve  endokannabinoid  sistemin  işlevini  nasıl  düzenlersiniz?Kannabinoidlerle,  belki?
Ve en güçlü esrar türü hangisidir?Peki yağ.Ve hastalar nasıl kullanmalı?Diğer birçok ilaç gibi,
sadece yiyebilirler.Günde üç defa.Bingo.JB”

Kanser Görüşleri
Slogan: Kenevir yağı varlığında kanserin spontan remisyonu şaşırtıcı bir şekilde 
sıklıkla ortaya çıkıyor gibi görünüyor.
“Arkadaşın  kemik  kanseri  var.Geçen  hafta  yağa  başladı,  ağrı  gitti,  kendini  daha  iyi
hissediyor.onkolojiDoktorlar şokta.” Joe

"İyi bir arkadaşımın yoğun kemoterapiden sonra son bacaklarında 4. evre meme kanserinden
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ölmesini  izledim.Ona  özel  kurabiyeler  verdim,  ardından  her  4  saatte  bir  anka  kuşu
gözyaşları.İyileşti ve gelişiyor!Hiç daha iyi hissetmediğini söyledi!” Charles

"O kadar çok hayat kurtardın ki...Arkadaşlarımdan biri kemik kanserini 45 günlük kenevir yağı
tedavisinde iyileştirdi.” gyan

"Dün güzel bir haber geldi.Az önce doktorunu yere sermek için biraz yağ verdiğimiz bir adam,
birkaç  hafta  sonra  ciğerlerindeki  tümörlerin  yanı  sıra  sadece  bir  noktaya  kadar  küçülen
karaciğerindeki  tümörlerin  de gittiğini  öğrendiğinde.Bir  küçük tüp!Hareket  halindeyken birkaç
tane var ve hepsi iyi gidiyor.Umarım işler iyidir.Phoenix Tears hayatta ve iyi.” Chris

"Jose: Güncelleme - 81 yaşındaki arkadaşım yüzünden 3 tümörü (cilt  kanseri)  yassı hücreli
karsinomdan geçti.Dünyanın en iyi  ilacına karşı  şansları  yoktu.Petrolde 5 hafta  ve 15 yılda
olduğundan daha iyi hissediyor.İştahı geri geldi!Savaşı kazanıyor!!!Savaşı kazanıyoruz!

Steve: Yağı yutup topikal olarak da mı kullanıyordu?

Jose: ikisi de

Steve: Fantastik.Birinin hayatında böyle bir fark yaratabileceğimizi bilmek harika değil mi?

Jose: Yüzeye çıkmadan önce 2 hafta boyunca yanağına zeytinyağı ve hindistancevizi yağı ile
karıştırılmış %68 THC yağı sürmeye başladı.Ayrıca zeytinyağını yanağının iç tarafına sürdükten
sonra ağzına alıyor.

Jose: Doktoru dün beni aradı ve onun da cilt kanseri olduğunu ve kendi üzerinde denemek için
biraz Yağ istediğini söyledi.

Steve: Bu, doktorun yardım istemesiyle ilgili harika bir haber.Aferin dostum!!!!Ve 81 yaşındaki
arkadaşının tekrar hayattan zevk almasına sevindim.

Jose: Evet,  gerçekten harika!Dr. P diyeceğiz, birkaç kitabın tanınmış bir  yazarı ve harika bir
Naturopath Şifacı ve bir MD.Son 2 haftada 5 hastasını bana yönlendirdi.Tüm terminal kanser
hastaları.”

"İki hafta önce başka bir cilt/boğaz kanseri hastam/arkadaşımdan birine, biraz hindistancevizi
yağı  ile  birlikte  yutması  ve  topikal  olarak  kullanması  için  biraz  şifalı  yağ  verdim.Salı  bana
yanağındaki  derinin  açıldığını  ve  tümörün  açığa  çıktığını  söyledi.Yağı  uygulamaya  devam
etmesini  söyledim  ama  hindistancevizi  yağı  olmadan  sadece  saf  şifalı  yağ.İyileştirici  yağı
doğrudan maruz kalan tümörün üzerine sürdü ve “Çıkışan yumru ertesi gün kayboldu.Sürdükten
sonra dakikalar içinde akmaya başladı.Dışarı sızdı - yağ, kanseri merhem gibi çekip çıkardı.”
Kanserli tümör oradaydı, şimdi gitti...İki hafta!!!" Jose

"Merhaba  Rick  Simpson  ve  Jindrich  Bayer,  çok  MUTLU  MUTLU  haberleri  paylaşmak
istedim.Annemin taramaları karaciğer ve pankreastaki TÜM tümörlerin boyutunda "ölçülebilir" bir
azalma gösterdi.Ayrıca akciğerindeki tümör TAMAMEN, %100 GİTTİ!!!Etrafta dolaşmak için çok
teşekkür var ama en çok sevgiyi hak eden bir numaralı kişi, başlangıçta bu bilgiyi dünyayla bu
kadar açık bir şekilde paylaştığı için Rick.

Destekleyici  nezaketiniz  ve  talimatlarınız  dahil  yaptığınız  her  şey  için  teşekkür  ederim
Jindrich.Teşhisi/prognozu ile hala yumurta kabukları üzerinde yürüdüğümüzü biliyorum, ancak
işler iyileşmeye devam ederse (tümörler küçülür veya daha fazla metastaz olmadan “çözünür”
dedikleri  gibi).Sonunda  size  onu  tıbbi  raporlardan  önce  ve  sonra  göndereceğim,  böylece
dışarıda  bitki  bahçesini  eken  inanılmaz,  sevgi  dolu,  aktif,  fedakar  bir  kadının  hayatını
kurtarmaya yardım ettiğinizi görebilirsiniz.ben yazarken.Sevgiler, Barbara”

--  Merhaba Barbara,  teşekkürler,  e-postanla günümüzü güzelleştirdin.Annenize bizden selam
söyleyin  ve  başka  tarama,  röntgen veya  diğer  kanserojen saçmalıklara  gitmediğinden  emin
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olun.Nasıl  hissettiğine  baksın,  altı  ay  veya  daha  kısa  bir  süre  içinde  120-180  gr  yağ
yemelidir.Ben onun yerinde olsam, hayatımın geri kalanında her gün yağı yerdim zaten, vücutta
yağ  varken  kanserin  şansı  çok  az.Bakım  dozları  bu  yöntemin  son  derece  önemli  bir
parçasıdır.En iyi dileklerimle, Jindrich

“Arkadaşımın kocası kanserden kurtuldu ve onkologları ona 3 ayı olduğunu bildirenleri şaşkına
çevirdi.Uyarı şu: Mucize iyileşmesi karşısında şaşkına döndüklerinden her 6 ayda bir kontrast
boya ile MR çektirdiler.Son MR'ında vücudu boyaya tepki gösterdi  ve MR'da kalbi  durdu ve
neredeyse ölüyordu.JB'ye katılıyorum.Testler “tedavileri” kadar zehirlidir.Dikkat olmak."Colette

"Annem 3. evre küçük hücreli akciğer kanserini yağla iyileştirdi!!Teşhisten sadece dört ay sonra
kansersiz olduğundan bahsetmiş miydim?İşte, öyle oldu." Şafak

"Babam da kemoterapi sırasında karaciğerine ve akciğerine yayılan pankreas kanseri var, sonra
tekrar yayıldı,  çok hastaydı  ve hızla kötüleşiyordu.Petrole 3 ay önce başladı.Pazartesi  günü
yapılan son tarama, 7 noktanın hepsinin kaybolduğunu ve pankreas kanserinin küçüldüğünü
gösteriyor.%100 daha iyi hissediyor ve yaşam kalitesi geri geliyor.Yağ gerçekten harika.” lisa

"Babam  ayrıca  yedi  noktaya  yayılan  pankreas  kanseri  için  yağ  kullanıyor.5  aydır
petrolde.Kemoterapi sırasında ortaya çıkan yedi nokta, yağın başlamasından bu yana ortadan
kayboldu ve pankreas kanseri küçüldü.Petrol hayatını kurtardı!” lisa

"Merhaba,  sadece  sizi  bilgilendirmek  istedim.Babam  5  ay  önce  pankreas  kanseri  için  yağı
kullanmaya  başladığından  beri  başka  bir  tarama  yaptı.Son  tarama,  pankreastaki  kanserin
küçüldüğünü ve kemoterapideyken ortaya çıkan diğer 7 lekenin, yağın başlamasından bu yana
kaybolduğunu gösterdi.Yeni sonuçlar pankreastaki kanserin tekrar küçüldüğünü ve başka hiçbir
leke  olmadığını  gösteriyor.  Pankreas  kanserinin  yayılma  hızı  nedeniyle  bu  kadar  ölümcül
olmasının  nedeni  de  düşünüldüğünde  bu  harika.Yani  8  ay  boyunca  bu  ayın  5'inde  yağ
kullanarak baba harika gidiyor.Aslında şimdi ilk teşhis edildiği zamandan daha iyi hissediyor.Bu
nedenle,  Rick,  JB  ve  bu  bilgilerin  ortaya  çıkmasına  yardımcı  olan  herkese  tekrar
teşekkürler.Petrol olmasaydı, babam olmazdı!!” lisa

“Ekim 2013'te babama akciğer,  lenfoid  ve  pankreas kanseri  teşhisi  kondu.Pankreas kanseri
yüzde 95 ölüm oranıdır.Ona yaşaması için 2-4 ay verdiler.Bu şeyleri duyar duymaz onu hemen
petrole başladık.26 Mart 2014'te babama kanser teşhisi kondu.Harika!!Bu yağ babamın hayatını
kurtardı.Daha iyi uyuyor ve daha iyi yiyor." Melisa

"Babam da 4. evre pankreas kanseriydi.Ayrıca karaciğerinde 10 leke vardı...  Kasım 2012'nin
sonlarıydı.Şimdi  karaciğerde  1  nokta  (.08)  ve  pankreasta  (8  mm)  1  nokta  var.Bunu
yeniyoruz.Doktorları şokta.Kilo alıyor ve genel olarak harika hissediyor.Kenevir infüzyon yağı da
iyidir. ” angie

--  Seyreltilmiş  ilaçla  oynama Angie.Topikal  kullanım için  iyidir,  ancak kanser  hastalarına tek
tedavileri olarak kenevir aşılanmış yağları vermek istemezsiniz.Tam güç tam spektrum saldırısı
en iyi sonucu verir.

Özellikle "zorunda olanlar" için bir tarama yapın, bunun nasıl iyileştiğini "görmek".Bu tür insanlar,
kendilerini  nasıl  hissettiklerini  "görmek"  için  gereksiz  yere  yüksek  oranda  kanserojen  bir
prosedürden geçtikleri için protokole otomatik olarak 60 g daha yağ eklemelidir.Merak paraya
mal olur, bunun için üzgünüm.Tebrikler ve en iyi dileklerimle.Farklı düşünen insanların başarısını
görmek harika.JB

"Bu yağ sayesinde 4. evre pankreas kanserinden kurtulan biriyim.Aralık 2013'te kemoterapiye
başladım, çalışmadaki diğer tüm (200'den fazla)  öldü.Yağı  alıp doktordan saklamak zorunda
kalan tek kişi benim.Şimdi petrol hakkında açıklama yaptım ve 5 Haziran itibariyle kanserden
kurtulduğumu  ilan  etti,  hala  beni  kemoterapiye  devam  etmeye  ikna  etmeye
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çalışıyor.reddediyorum!Bu doktorun yaptığı her şey yanlış çıktı ama Rick Simpson'ın söylediği
her  şey  doğru  çıktı.Tıbbi  kayıtlarım  doktorların  söylediklerini  gösteriyor,  Ocak  ayına  kadar
ölmeliydim ama Haziran  sonunda  buradayım.Teşekkürler  Rick!Yağ  beni  kanserden  kurtardı,
umarım beni kemoterapiden kurtarır.” ahbap

"RSO'nun  MPNST  ve  NF1  üzerinde  doğrudan  bir  etkisi  olduğunun  gerçek  kanıtıyım.Tıbbi
kayıtlar, MRI, PET, CAT taramaları, tümör boyutunda ve aviditede önemli bir azalma olduğunu
kanıtlıyor." Kristyne

"Testisimde 3,7 cm'lik bir tümör vardı.Başka ilaç kullanmadan günde bir gram RSO yaptım ve
geri döndüğümde doktor şaşırdı.Tümörün gittiğini ve açıklayamadığını söyledi.Ben de ona RSO
aldığımı söyledim.Konu hakkında çok bilgili  değilim ama gitmesinin tek sebebinin bu olması
gerektiğini  söyleyeceğim”  dedi.  Kısa  süre  önce  başka  bir  açılır  pencere  gördüm ve  bunun
nedeninin bakım dozu yapmamış olmam olduğunu düşünüyorum.Bu yüzden 30 gün boyunca
günde bir gram daha yapacağım ve sonuncusu gibi kaybolup kaybolmadığına bakacağım.Sonra
da devam ettiğimden emin ol.” Brandt

"Tamam Canlarım.Bugün olmasını umduğum tek gündü.Biyopsi sonuçları geldi.Corrie Yelland,
KANSERİNİN  %100  TAMAMEN  GEÇTİĞİNE  DAİR  ONAY  ALDI!!!!BEN  KANSERE
KARŞIYIM!!!!!Bırakın büyük C'yi herhangi bir displazi bile yok.

İlacımı karşılayabilmemden toplu olarak sorumlu olan inanılmaz,  harika arkadaşlarıma = her
birinize  ne  kadar  minnettar  olduğumu  tarif  edecek  kesinlikle  hiçbir  kelime  yok.Hepiniz
harikasınız!

Beni ilk kez RUN FROM THE CURE'yi gönderen Heather'a -- Bu video tam anlamıyla hayatımı
değiştirdi.Kim tükürürdü, hey?Seni seviyorum!Kalbimin derinliklerinden Rick Simpson'a, Jindřich
Bayer'e...Bilginiz  ve  desteğiniz  için  TEŞEKKÜR  EDERİM.Bugün  hepinizin  sayesinde
hayattayım!

Böyle harika bir aileye ve arkadaşlara sahip olduğum için gerçekten kutsanmış durumdayım.”
Corrie

"Merhaba Jindrich, bugün doktorumu gördüğümü bilmen için kısa bir not.Rapor, kanserin (anal
kanal  kanseri)  artık  tespit  edilemez  olduğunu  söylüyor.Geçen  sonbaharda  radyasyon
yapmazsam  2-4  ayım  olduğu  söylendi.Radyasyon  yapmamayı  ve  bunun  yerine  RSO'yu
denemeyi  seçtim.Açıkçası,  işe  yaradı!Kalbimin  derinliklerinden  teşekkür  ederim,  Teşekkürler,
Rick'e ve kendinize TEŞEKKÜR EDERİM!!!!" Corrie

--  Corrie,  btw,  hangi  kanserdi?Yağı  yaranın  üzerine sürün,  muhtemelen o  da gidecektir.Her
neyse, doktorlardan uzak durun, daha fazla tarama vs. yapmayın ve mümkün olduğunca bakım
dozları kadar yağ yediğinizden emin olun.JB

"Yaklaşık 2 ay önce bir radyo programında Rick ile konuşma şansım oldu...Ona rso'nun bana
nasıl bu kadar yardımcı olduğunu anlatıyordum...Farrah Fawcett ile aynı kansere sahibim...Anal
kanal  kanseri...  oldukça  nadirdir...kolorektal  kanserle  karıştırılmaması  için...  ve  petrolü  hiç
durdurma niyetim yok." Corrie

-- Ben de yağı kullanmayı bırakmaya hiç niyetim yok, bu oldukça anlaşılabilir bir durum.JB

“Son başarı hikayem.Bu, 50'li yaşlarının sonlarında Evre 3 teşhisi konan, ancak Evre 4 Akciğer
Kanseri'ne çok yakın bir kadın.Bugün bunu aldım: "Annem bir ay önce BT taramasına gitti ve
birkaç gün önce sonuçlarını aldı.Tamamen gitti!Doktoru onları okudu ve daha büyük kütlenin
temiz olduğunu ve hiçbir şey kalmadığını söyledi...

Hala KOAH'ı var ama bunun üzerinde çalışacağız ve sigara içmesi lol...hepsi için çok teşekkür
ederimasla farkında olmadığımız şeylerin tavsiyesi ve bilgisi.Her şey bir  amaç için bir  araya
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geldi ve çok mutluyuz.Tanrı seni ve aileni korusun." Corrie

- Akciğer kanserinin spontan remisyonunun, esrar yağı varlığında şaşırtıcı bir şekilde sıklıkla
meydana geldiği görülüyor.JB

“Sadece 4 gramdan sonra mesane kanseri olan babamın kan raporlarında (ESR) ve böbrek
testinde  ciddi  bir  değişiklik  gördük,  iyi  uyuyor,  gülümsüyor,  umarım  normale  döner,  Rick
Simpson'a  bakarak.  özveri  ve  güven,  tüm  doktorlara  karşı  çıktım  ve  babamın  kemoterapi
görmesine  izin  vermedim,  bugüne  kadar  kararımdan  pişman  değilim.  Teşekkürler,  Rick
Simpson.” Arpit

“Az önce hepinizle paylaşmak istediğim MUHTEŞEM haberler aldım.Burada BC'de bir kadınım
var,  meme kanseri  ile  doğru  yönü işaret  ettim.Akciğerlerine,  midesine ve beynine metastaz
yapmıştı.Bir aydır tedavi görüyor ve dün onkoloğuna göründü.Tüm tümörler küçüldü ve tümör
marker testi NORMAL.Bir kez daha Peeps – CANNABIS OIL KANSERİ ÖLDÜRÜR!” Corrie

"Tamam, tüm harika Peep'lerim, bu uzun bir okuma olacak, ama sanırım dün PAYDIRT'a basmış
olabilirim.Geçen  eylülden  beri  dişçimi  görmedim.O  zamanlar,  yaşam  mücadelemin
ortasındaydım.Dişçime o  noktada kanser  olduğum söylendi.Ona radyasyon yapmadığımı  ve
“alternatif  bir  tedavi”  uyguladığımı  söylediğim olağan sohbetimiz  oldu.O sırada ne yaptığımı
sormuştu.“Katılığı”  ile  bilindiği  için  ona  söylemekte  tereddüt  ettim  ama  izlemesini
söyledim.Tedaviden  Koş.Aslında  izledikten  sonra  beni  aradı.Bir  tıp  uzmanı  olarak,  kutunun
içinde olma eğiliminde olduğunu, bir erkek kardeşi (bir doktor) ve başka bir erkek kardeşi (bir
farmakolog) olduğunu ve bazen "tüm cevaplara sahip olmadıklarını" söyledi.

Düne  hızlı  ileri  sar.Ne  kadar  iyi  göründüğümü görünce  şaşırdı  ve  ona  Kenevir  Yağının  işe
yaradığını  söylediğimde  bir  an  suskun  kaldı.Her  türlü  soruyu  sormaya  başladı.Birçoğu
cevaplayamadığım  “bilimsel  sorular”.Klinik  denemeler,  Esrar  ile  tedavi  edilen  farklı  hastalık
durumları vb. hakkında sorular sordu.Kardeşiyle benim hakkımda ve ayrıca bir kanser “tedavisi”
olarak  Kenevir  hakkında  konuşmak  istiyor  ve  ayrıca  kardeşinin  bir  ilaç  olarak  Kenevir
araştırmasını istiyor.Cep numaramı ve e-posta adresimi alsa olur mu?

İşte  burada  büyük  oluyor.Kardeşi  Dr.  Jake  Theissen,  eskiden  Dekandı  ve  Waterloo
Üniversitesi'ndeki  Farmakoloji  programına  öncülük  etti.Şu  anda  ilaç  şirketlerine  danışmanlık
yapıyor  ve  “Kanser  Tedavisinde  Yeni  Yaklaşımlar”  konusunda  uzman.  Kanada  Kanser
Derneği'ne güçlü bir şekilde bağlı.(Ayrıca, hükümet tarafından seyreltilmiş kemo skandalıyla ilgili
soruşturmayı  yönetmesi  istenen  kişidir.)  John,  erkek  kardeşinin  sık  sık,  kanser  tedavisi  için
orada  daha  iyi  bir  şey  olması  gerektiğini  söylediğini  söylüyordu.Kimyasal  değil,  doğal  bir
şey.Ona "daha fazla bakma" dedim. Esrar “doğal bir şeydir”. Corrie

"Kocam başlangıçta neredeyse 6 yıl önce prostat kanseri teşhisi kondu.Tıp camiasına güvendik
ve  geleneksel  tedavi  yoluna  girdik,  ancak  kanserin  geri  döndüğü  4,5  yılda  “felaket  bir
başarısızlık” olduğumuz söylendi.2 aya yakın bir süre boyunca kenevir yağınız da dahil olmak
üzere tüm alternatif  tedavileri sürekli  araştırdım ve 3 ay içinde kocamın kanser sayısı yarıya
düştü.On ay sonra ve PSA değeri 0,11'e düştü - tespit edilemez.

Hükümetimizin,  hastalıkların  tedavisinde  kenevir  yağı  da  dahil  olmak  üzere  herhangi  bir
alternatif tıbbı kabul etmeyi reddettiğini duymak çok üzücü, ancak sizin gibi “profesyonellerden”
ve hatta bazı aile üyelerinden alay etmekten başka bir şey görmedik.Dışarıdaki tüm “toplumlar”
büyük ilaç kontrol grupları var ama asla bir tedavisi olmayacak şekilde yılda 20 milyar dolarla
yozlaşmış  bir  sektörde  çalışan  milyonlarca  insandan  oluşan  bir  sistemin  dağıtılmasıyla  ilgili
“anlıyorum”.kasıtlı olarak!!

Tüm bu süreç beni tavşan deliğinin gerçekte ne kadar derine indiğini ortaya çıkardı ve şu anda
bulgularım  hakkında  uygun  bir  şekilde  “noktaları  birleştir”  başlıklı  bir  kitap  yazma
sürecindeyim.GDO'ların, endüstriyel  çiftçiliğin ve büyük ilaçların ve bunun her bireyin sağlığı
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üzerindeki  etkisinin  tarihsel  bir  perspektifidir.Sizi  bu  web  sitesinde  takip  etmeye  devam
edeceğim ve hepinize en iyi ve iyi sağlık diliyorum.Yaptığınız ve yapmaya devam ettiğiniz her
şey için teşekkür ederiz.Saygılarımla, K”

"Kanserin  son  aşamalarında,  lösemi  için  kemoterapi  ve  radyasyon  işkence  programıyla  acı
çeken bir  arkadaş,  dedikodu yoluyla  "Kaldan Kaçın"ı  öğrendi  ve  her  şey onun tedavisi  için
başarısız olduktan sonra yağı denemeye karar verdi. hastalık.Maalesef kendini kurtarmak için
çok geç kalmıştı  ama bilgisi  ve ilgisi  beni kurtardı.İyileşme yolumda beni başlatan, kullanma
fırsatına sahip olmadığı petroldü.” Stefan

“Kayınpederim bu sabah kontrolü için Onkolog Dr.'u gördü.Doktor susturuldu.Kayınpederim 15
yıldır lösemi hastası.Petrolün üzerine çıktı.Bugün beyaz küre sayısı normal sınırlara döndü.Ne
kanseri??KENnevir YAĞI KANSER İNSANLARINI TEDAVİ EDER!” Karen

-- "Susturulmuş bir Dr.'dan daha iyi bir şey olamaz!hehe onu seviyorum!Günümü şenlendirdin!"
Jackie

"Tekrar merhaba Rick!Umarım bu e-posta sizi iyi bulur.Bugün size bir hastanın yağda ne kadar
kalması gerektiğini  sormak için yazıyorum.Büyük bir  tümörü olan bir  hastamız var.15 Mart'ta
başladı ve şu ana kadar 40 gramı geçti.2. günden beri günde 1.5 gram veya daha fazla alıyor.60
gramlık Terapötik dozda duruyor musunuz?Para bu hasta için bir faktördür.Şimdiye kadar ilacı
için hiçbir ödeme yapmadı.Bakıcıları ilk 60 gram yağı bağışladı, ancak sonsuza kadar bedava
ilaç veremez.Giriş için teşekkürler.Anlayışınıza değer veriyorum.Saygılarımla, Janet”

"Sevgili Janet, ikinci günden beri günde 1.5 gram veya daha fazla aldığını söylüyorsun.Ürettiğim
yağ  o  kadar  güçlü  ki,  ortalama  bir  insanın  günde  1  gram  alabilecekleri  noktaya  gelmesi
genellikle yaklaşık 5 hafta sürüyor.Bu yağı üretmek için kullanılan suşla ilgili bir sorun olabilir,
kenevir  suşlarının  iyileştirme  yetenekleri  büyük  ölçüde  değişebilir,  bu  nedenle  sorun  suş
olabilir.Genellikle hasta 60 gram yağ aldığında kanser gitmiş olur.Ama değilse, onlara yağı olana
kadar  vermeye  devam  ederdim.Gereken  süre  ve  gereken  yağ  miktarı  kişiden  kişiye  büyük
farklılıklar  gösterebilir.Hepimiz  farklıyız  ve  bazı  insanlar  diğerlerinden  çok  daha  hızlı
iyileşir.Genellikle kemoterapi ve radyasyondan ciddi şekilde zarar görmüş kişiler daha uzun bir
tedaviye  ve daha fazla  yağa ihtiyaç  duyarlar.Yağ,  bu sözde tedavilerin  geride  bıraktığı  tüm
hasarı geri almak zorundadır.Benim tavsiyem, yağı başka bir güçlü indica türünden üretmeyi
denemek olacaktır, ancak elbette onu yağda tutmak, onun hayatını kurtarabileceğini bildiğim tek
şey.En İyi Dileklerimle, Rick Simpson”

"Kenevir yağı sizi ölümcül kemoterapiden kurtaramaz.Hasta kemoterapiyi reddederse yağ daha
fazla yardımcı olabilir.” Steve

“Bunun bir başarı  olup olmadığından emin değilim- Ama kesinlikle başarılı  sayıyorum!Neden
erkeksi  bir  sesim olduğunu merak eden olursa,  bunun nedeni  sigara tiryakisi  olmam ya da
başka bir şey değil - hiç sigara içmedim, tiroidimi aldırdığım için.51 yaşındayım (bir buçuk!) ve
20'lerimden beri yağ kullanıyorum.Sadece buharlaşmayı her zaman keyifli bulmuşumdur.Birkaç
yıl  önce-  Yutma  güçlüğü  çekmeye  başladım  ve  doktorlarım  tiroidimde  düğümler
buldular.Tiroidimdeki kanser testi için gitmem gereken düğümler.Bunu yaptıklarında, boğazınıza
büyük bir iğne batırırlar ve test edilecek düğümlere girerler.Konum nedeniyle size hiçbir şey -
anestezi  yok  -  vermiyorlar.Bunu  birkaç  kez  yapın  ve  hareketsiz  oturabilecek  misiniz  bir
bakın.Her neyse- 6 kez bıçaklandıktan sonra- ve tiroidim o kadar büyüdü ki, yutma ve nefes
almada  zorluk  yaşadım-  tiroidimi  aldırdım.Ailemde  onca  kanser  varken,  oyunun  önünde
olacağımı  düşündüm.Kanser  Yok.Hiçbiri.Ailemde  şimdiye  kadar  kanserden  kurtulan  tek  kişi
benim.20'li  yaşlarımdan  beri  petrol  yapıyorum.hemen  hemen  her  şeyi  yaşadımaile  öyküsü
nedeniyle kanser testi var - ve şimdiye kadar nada Tanrıya şükür!Hesabı sen yap :-)” Janet

“Rick Simpson'ın Phoenix Tears'ını birçok kez Facebook duvarımda paylaştım...sonra bir gün bir
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arkadaşım  Lenfoma  ile  ölüm  döşeğindeydi.Yağdaki  yazılarımı  görünce  hemen  yağı  almaya
başladı ve artık KANSERSİZ!Doktorları şaşkın.Ona üç aylık ömrü kaldığını söylediler… YANLIŞ
OLDULAR.” Jamie

"Ben TERMINAL kanserli bir kadını RS kenevir yağı ile tedavi ediyor ve sonunda iyileşiyor.İŞE
YARIYOR!" vudu dövmesi

"Şimdi de aynı şeyi yapıyorsun.%25 THC SKYWALKER OG, son OG yağım PSA'm 160 idi.100
gramdan sonra bugün 7. Jimmy

"Merhaba Chris, Güncelle...kanser gidiyor...dün sabah kafası karışmış onkoloğundan bir telefon
aldı.Genellikle  yüz  yüze  bir  randevumuz  olur  ama  bu  sefer  birkaç  hafta  önce  yapılan  tüm
taramaların  sonuçlarını  bildirmek  için  onu  aradı.Karaciğer  -  kanser  artık  görülemez.Akciğer
kanseri,  bir  akciğer  kanseri  gitti  ve  diğer  akciğer  kanseri  önemli  ölçüde  azaldı.Göğüsten
bahsetmedi ama...Annem onu birkaç soru için geri arıyor ve içeri girip onunla konuşmamız ve
geçmiş  ve  son  taramaları  görmemiz  için  bir  randevu  ayarlamak  için.Korkarım  Dr.  göğüs
bölgesini sormayı unuttuğu karaciğer ve akciğer kanserinin kaybolması hakkında konuşmaya
başladığında biraz şok oldu.

Tüm taramalar  yeni  bir  hormon tedavisi  denemesi  için  ön tarama içindi...ancak Dr.  artık  bir
hastanın olması gerektiği için hormon çalışması için aday olmadığını söylüyor.büyümekanserli
bölgelerde ve tüm bölgeleri  büyümüyor, ölüyor.Petrolün sonuçlarıyla ayın üzerindeyiz!!!Bir  ay
kadar önce Rick ile  annem hakkında konuştuğumda, ikinci  bir  90 günlük tedaviye gitmesini
önerdi ve biz de bunu Eylül başında planlıyoruz.Bu arada ona bir idame dozu vereceğiz. Vay!
Tedavinin  başından  beri  yağın  tümörleri  üzerinde  çalıştığını  biliyordu,  küçülüp  uzaklaştığını
hissedebiliyordu.Beni belgesel fikrinizle tanıştırdığınız ve bu tedaviyi paylaştığınız için hepimiz
çok müteşekkiriz.Sonsuza Kadar Minnettar, Cindy"

"Merhaba  sevgili  Corrie...Annemden  aldığım  yağı  bir  arkadaşımın  meme  kanseri  olan  bir
arkadaşına verdiğimi haber vermek istedim...Bir ay sürdü ve remisyonda...Bazı kanser hücreleri
tümörde öldü...Ve doktor şaşırmış ve olumluydu ve görünüşe göre bir dahaki sefere daha iyi
sonuçlar  alırsa yağ hakkında bir  şeyler yapmaya başlayacaklar.Çok mutluyum ve bu kadına
kenevir yağı hakkında bu bilgiyi verebilmeme izin verdiği için Tanrı'ya şükrediyorum..:)) Keşke
her gün annem yağı alsaydı...”

"Merhaba Rick, iyi haberlerim var.Annem, göğsünde kanser olduğu bilincine psişik olarak daha
fazla dayanamadı, bu yüzden ameliyat oldu.Bununla birlikte, dozun 30 gramını yedi ve her türlü
tıbbi  bitkiye  sahip  bir  adamdan  bazı  bitki  çayları  içiyordu  ve  bu  bitkilerden  bandajları  da
koydu.Her neyse, doktorlar o kanseri çıkardığında, 7 mm'den büyük değildi ve %100 dokudan
oluşuyordu, sadece %1'i aktifti ve kötü huyluydu ve ölme aşamasındaydı.3 doktor buna bakıp
böyle bir şey görmediklerini söylediler...Yani ameliyatsız 1 veya iki haftadan fazla kalırsa her şey
gitmiş  olacaktı.Şimdi  her  gün  1  buçuk  gram  yağ  alıyor  ve  ameliyatın  tamamen  gereksiz
olduğunu anlıyor.

Ancak  şimdi  olduğundan  çok  daha  sakin,  çünkü  çıldırıyordu,  bu  yüzden  onu  ameliyattan
vazgeçiremedik...ama şimdi her şey yolunda ve otlar  ve yağ da işini  yaptı.Her neyse,  aptal
doktorlar  ona  23  radyoterapi  verdiler,  ama  bunu  yapmayacağını  söyledi  ve  doktor  satır
aralarında  haklı  olduğunu  söyledi.Bu  doktorların  bu  kadar  ileri  gitmesi  inanılmaz.Herkes
merhaba  diyor,  Rick.Tavsiyen  için  çok  teşekkür  ederim  ve  verJindrich'e  bir  kez  daha  çok
teşekkürler.” sasa

"Rick...bir arkadaşının kafasından beyin tümörü çıkarılmış...akciğerlerinde lekeler var...kemo ve
radyasyon olmasını istiyorlar...Kemo ve radyasyon sırasında yağı  almak israf olur  mu?Beyin
tümörü alındıktan sonra nasıl olduğunu görmek dikkat çekici, kafasındaki o şeyle geçen haftaya
göre %80 daha iyi...Ona kemo ve radyasyon yapmamasını  ve yağı  yapmamasını  söylemek
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istiyorum ama bu benim seçimim değil...” Sharon

-- Sharon, hayatta kalma şansını arttırır.Ama aslında, kemoterapiyi alırsa, hasarı geri almak için
120-180 gr yağ alması gerekecek.Tabii ki, eğer zehirlenmeden kurtulursa.En iyi dileklerimle, JB

"Rick Simpson'ın bir sahtekar olduğunu düşünen tüm kıkırdaklar için, Michelle Aldrich'in 3. evre
akciğer  kanserini  Valerie  Corral  ve WAMM tarafından sağlanan kenevir  yağıyla iyileştirdiğini
bilmelisiniz!Medya ve doktorlar neden bir kez olsun doğruyu söylemeye başlayamıyor?!Esrar
kanseri  tedavi  ediyor,  kahretsin!!!Ve bu gerçeği örtbas etmeye çalışanlar  sorumsuz insanlar,
benim ve Tommy gibi dünyanın esrar ve kanser hakkındaki gerçeği bilmesini isteyen insanlar
değil.” Steven Hager

“Sadece Rick Simpson'a, JB'ye ve Rick'in yıllar boyunca yaptıklarıyla ilişkilendirilen diğer kişilere
büyük bir  teşekkür etmek istedim.Eşime yaklaşık 18 ay önce beyin tümörü teşhisi kondu ve
onkologlar zaten 4. evre 3. yılında olduğu için ondan hemen vazgeçtiler.Petrole 2014 yılının
başlarında  başladık  ve  hem  tümör  boyutlarında  küçülme  hem  de  yaşam  kalitesinde  artış
sağladık.Beyin tümörü teşhisinden yaklaşık 18 ay sonra eşim hala her gün araba kullanıyor ve
kendini  meşgul  etmek  için  haftada  3  gün  çalışabiliyor.Enerji  seviyeleri  de  yavaş yavaş geri
dönüyor ve saçlarının yeniden uzamasına bayılıyor!LOL - sizin gibi insanların sıkı çalışması ve
ısrarı olmasaydı bunların hiçbiri mümkün olmazdı.Çok teşekkür ederim ve iyi çalışmaya devam
edin.” Barry

"5 hafta önce sağ alt akciğerimde 12 mm büyüklüğünde bir tümör teşhisi kondu.Kendi yaptığım
koyu  altın  rengi  olan  1/3  g  RSO'yu  küçük  bir  jelatin  kapsül  içine  yerleştirdim  ve  bir  dişide
bulunan tüp şeklindeki “şırınga benzeri” bir alet yardımıyla günde 2 kez fitil olarak yerleştirdim.
dolabımda bulunan mantar  enfeksiyonu kremi  tedavisi.Bu,  fitil  kapsülünü  yerleştirmenin  son
derece etkili ve kolay bir yoluydu...Takip eden 4 hafta içinde yapılan birkaç taramadan sonra,
tümör 1 mm küçüldü ve hareketsiz  kaldı...yani  ÖLÜYOR!!!Bu 4 hafta sürdü ve artık kanser
Dr.Tavsiyen için teşekkürler JB...Ayrıca kesinlikle öforik değildi.Buna ek olarak günde 3 kez aynı
yağdan 1 gr aldım.1 AY ve kanserimi öldürdü!!” Gabriella

“Teşekkürler Rick Simpson!!Kenevir yağı 15 yaşındaki kızımın 8,8 yıllık beyin kanseri savaşını
aylar içinde iyileştirdi!!!!Tanrı seni korusun!!!!!!" Karen

"Herkese merhaba, harika bir haberim var.Karısı Pazartesi günü PET tarama sonucunu aldı.6
kür kemoterapi ve bir kök hücre naklinden sonra 5 yıl kanserdi, sonra yine geri geldi.6 ay önce
başka  bir  nakil  yapacaktı  ama  donör  bulamayınca  nakil  iptal  oldu.Böylece  yağa
başladı.Pazartesi  günü  doktor  bize  kanserin  gittiğini  söyledi.Yağ  için  teşekkürler,  Rick.Sen
adamsın, teşekkürler." Luc

--  Teşekkürler,  Luc.Tıbbi  belgeler  memnuniyetle  karşılanacaktır.İdame  dozunda
kalmalıdır.Mümkün olduğu  kadar  çok  yağ  tüketirdim.Mümkünse  daha  fazla  taramadan uzak
durmasını sağlayın.Bir Youtube video tanıklığı harika olurdu.En iyi dileklerimle, JB

“Kanserim için bağışlanan yağ için (xxx) teşekkür etmeyi çok isterim!!Şu an itibariyle vücudumda
kansere  rastlanmamıştır!!Gerçekten  işe  yarıyor  millet,  kanıtın  tamamı  tıbbi  kayıtlarımda!
Hepinize çok teşekkür ederim ve Tears'a büyük destek!!!” Becky

"Jindrich'e  teşekkürler,  topikal  uygulamanın  bandaj  yerine  doğrudan  cilde  uygulanması
konusunda  kesinlikle  haklıydı.Fark  gece  ve  gündüz  gibiydi.”  Ronnie  Smith
--  Elbette.%20-30-50  yağ  içeren  tentürler  de  harika  çalışır  çünkü  yüzeyin  altına  kolayca
girerler.Bazı durumlarda kenevir tohumu yağı (veya karite yağı) ve kenevir yağı karışımları da
çok faydalıdır.Ama mantıklı olarak, yaranın üzerine ne kadar çok yağ sürersen o kadar iyi.JB

“Daha önce meme kanseri tedavisinde başarılı olduğumuzu yazmıştım.Şimdi doktorlar hastaya,
sonuçlarının çok iyi olduğunu ve işe gitmesi gerektiğini söyledi.Hasta TANRI'ya şükür dedi ve
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doktor  ona  Allah'a  değil  şükretmesi  gerektiğini  söyledi  ve  ben  de  onun  neden  bir  şey
yapmadığını  soruyorum  ama  ona  kemo  ve  radyasyon  alması  gerektiğini  söyleyip
duruyorum...deli doktor...

Ama biz  bunu bir  üst  seviyeye çıkardık,  5  yıl  önce haplarla  yok edildiği  için  birinin  yüzünü
iyileştiriyoruz.Bu kişinin bağırsaklarıyla ilgili büyük sorunları vardı ve ilk başta kanser olduğunu
düşündüler  ve  ona  bazı  güçlü  haplar  verdiler  ve  yüzünü  mahvetmek  yerine  bir  kurbağa
gibiydi.Sonra bunun Crohn hastalığı olabileceğini söylediler vesaire.

Demek istediğim, bu kişi 5 yıl boyunca yüzünü iyileştirmeye çalıştı, sonuç alamadı.Yüzüne 5 kez
kenevir yağı sürdü ve yine cildinin şimdi nasıl göründüğüne inanamadık.OMG o kadar mutlu ki
şimdi tekrar kendisi olabiliyor.

Birkaç fotoğraf çekmeye çalışıyorum ama 3 günde bir ama cilt o kadar hızlı iyileşti ki daha önce
yüzünün  nasıl  göründüğünü  size  gösteremem  ama  onun  izniyle  ilerleyen  günlerde  eski
fotoğraflarını  göstereceğiz  (sadece  yüz  derisi)  ve  yenisi,  böylece  siz  insanlar  farkı
görebilirsiniz...” Jasmin

“2  yaşında  39  yaşında  bir  kadınım  ve  meme kanseri  ile  tanıştım.Bu  yağ  benim  ilacım  ve
ilacım.Bu insanlar çok açgözlülükle dolu.Bizim ve ailelerimizin çektiği acı ve ıstıraptan haberleri
yok.Sadece bencil açgözlülük.Karma." sally

"Şey,  iki  hafta...Doktor  mesanemde  2-3  cm  tümör  olduğunu  söyledi.Beni  doğrudan
ameliyathaneye götürmek istedi.14 günden daha kısa sürede gitmesini sağladı.CT taraması ile
onaylandı.2/15'te teşhis kondu, 2/29'da CT taraması yapıldı.” gersh

"Bu BT taraması,  mesanemde kapsam aracılığıyla 2-3 cm'lik bir  tümör gözlendikten 14 gün
sonra yapıldı.Sadece esansiyel kenevir yağı kullanılarak sadece 14 gün içinde mesanede tümör
görülmez.Sadece esrar ... 14 gün ...gitmiş.Milletvekilleri lütfen bunu anlasın.İlaçlarımı elimden
alma.Bu sadece sarhoş olmanın başka bir yolu değil.Bu ilaç hayatımı kurtarıyor.” gersh

"TAMAM  ...Patoloji  raporunu  aldım.Onlar  çıkarmadan  önce  mesanemdeki  tümör
küçülmüştü.Doktor  en  son  gördüğünde,  yaklaşık  2,5  cm  ölçmüştü.Çıkardıklarında  0,5  cm
küçülmüştü.Bu doktorun buna ne diyeceğini merak ediyorum.” gersh

"8 ay önce mesanemde küçük dikenli kestanelere benzeyen tümörler buldular.Patoloji raporu,
yüksek  dereceli,  çok  agresif  malign  karsinom olduklarını  söyledi.Kesilebilirler.Birkaç  lokalize
tedavi  denedim  ama  beni  çok  hasta  ettiği  için  bırakmak  zorunda  kaldım.Aralık'taki  ikinci
ameliyatımda, daha fazla tümör ve duvarda düz duran yeni ve oldukça agresif bir malign kanser
buldular, bu yüzden onu kesip çıkaramadılar.Bu tip hızla diğer organlara yayılır.

Bu yüzden dünkü ameliyat KANSER YOK olduğunu gösterdiğinde ve doktorum mesanemin bir
çocuğunki gibi bozulmamış olduğunu söylediğinde, bunun bir mucize olduğunu hissettim!Şimdi,
eğer  ilgileniyorsan,  yaptığım  şey  şu.Çıldırmayın,  sadece  yapabildiğinizi  kullanın  ve  yine  de
sevdiğiniz şeylerden ölçülü olarak zevk alın...” Michelle

“Kardeşimin 4. evre bası yarası/ülseri vardı.Sadece 4 aşamadan bu aşama tedavi edilemez.Batı
tıbbına  göre,  3.  aşamaya  geldiğinizde  deri  nakli  olmadan  iyileşemezsiniz.Kemik  ve  dokular
görülüyordu, ancak 3 gün boyunca topikal RSO yeni cilt büyümesinin ortaya çıkmasına neden
oldu!Darülaceze hemşireleri buna 'mucize' dedi. Sadece esrardı!

Günde 0,2'den 1 tam grama çıktı.5 beni gerçekten mahvedecekti ama uykuya dalmak için kemik
kanserinden  yeterince  ağrı  kesici  alması  için  daha  fazlasına  ihtiyacı  vardı.Yağı  indica  ile
yapmanız  gerekiyor,  bu  nedenle  herhangi  bir  yüksek  doz,  1  saat  ila  1.5  saat  sonra  başlar
başlamaz  kullanıcının  uykuya  dalmasını  sağlamalıdır.Sizi  derin  bir  uykuya  sokar  ve
iyileşmenizin çoğunu güzel, derin bir REM uykusu aldığınızda yaparsınız.
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Ne kadar çok alırsanız, rahatsız edici bir duygu değildir.Sadece daha hızlı ve daha derin uykuya
dalmanızı sağlar.Uykudan erken uyanırsanız, sarhoş gibi ama rahatsız edici bir şekilde değil gibi
başınız dönebilir.çok komik

RSO,  kardeşimin  hastanede  yattıktan  aylar  sonra  ilk  kez  huzurlu  bir  uyku  çekmesine  izin
verdi.Bitkiyi buharlaştırmak, 80+ mg Oxycontin ve diğer pk kokteylinden daha fazla rahatlama
sağladı.Ayrıca fentanil IV kullanıyordu, ancak hiçbir şey onu RSO kadar rahatlatmadı.Bunu asla
unutmayacağım!" Michelle

“Şu  anda  RSO  hikayemi  yaşıyorum.Nadir  görülen  bir  yumurtalık  kanseri  türüyle
savaşıyor.Ameliyat ve kemoterapi aldı ve çok daha sağlıklı bir yaşam tarzı, organik tam gıdalar,
takviyeler vb. benimsedi, ancak kanser geri döndü.Sonra tedaviden kaç'ı buldum!Esrar burada
NZ'de yasa dışı olduğu için işleri  organize etmek biraz zaman aldı.Ama küçük bir  parti  yağ
yapmayı  başardım ve kullanmaya başladım.2 hafta sonra tümör belirteçlerim 200'den 140'a
çıktı,  bir  yıldaki  ilk  düşüş!!5  hafta  sonra  yağım bitti  ve  biraz  daha  elime geçmem 2  ayımı
aldı.Tümör  belirteçleri  tekrar  yükseldi  (son  testte  262...)  ama  şimdi  3  hafta  sonrayız  ve
parmaklar geçti bir sonraki kan testinde tekrar düşecekler...

RSO'ya  inanıyorum  ve  bunu  ihtiyacı  olan  herkesin  kullanımına  sunmamız  gerektiğini
düşünüyorum!Kanserim  RSO  tarafından  tedavi  edilmese  bile  (ama  olacağına  inanıyorum!)
şimdiden bana çok şey kattı.Bana harika, dinlendirici bir uyku veriyor!Ve bağırsak hareketlerimi
düzenledi ...Rick Simpson'ın insanlık için yaptıklarına büyük bir hayranlık duyuyorum.En iyi tıbbi
yeniden  keşif  için  Nobel  ödülünü  hak  ediyor!Ve  sizin  ve  kuruluşunuzun  yaptıkları  için!Ben
sadece yasalara uyan basit bir vatandaşım ve kendimi iyileştirmek için yasa dışı şeyler yapmak
zorunda  kaldığım için  kendimi  kötü  hissediyorum.Öyleyse  devam et!Enerjimi  geri  aldığımda
harekete katılacağım!” küçük

"Rick sayesinde, RSO'nun sonuçlarını kelimenin tam anlamıyla gördüm.Kısa bir  süre klinikte
çalıştım.Oraya başladığımda dördüncü evre boğaz kanseri olan bir adam geldi.RSO'ya alındı.90
gün sonra tamamen iyileşti.” Carl

“Mesane kanseri teşhisi konan babamı yeni tedavi ettim.Tümörler 5 haftalık tedaviden sonra
öldü.Bilginiz, ilhamınız, kararlılığınız ve insanlara olan sevginiz için teşekkürler Rick Simpson.”
Christine

"Şimdi RSO'yu iki kişi için yaptım, ikisinde de harika sonuçlar elde ettim!Birinde MRSA vardı,
yağı bir hafta boyunca topikal olarak uyguladı... İYİLEŞTİ!!İkincisinde 2 hafta topikal uygulanan
Bazal hücreli cilt kanseri vardı ...İYİLENDİ!Oh, ve yüzümde bir leke vardı, belki bir tür cilt kanseri
olduğunu düşündüm, bu yüzden 6 gün boyunca topikal olarak uyguladım...GİTTİ!!!” Mariah

"Harika!Annem Şubat 2011'den beri  meme kanseriyle mücadele ediyor ve kanser,  birkaç ay
boyunca neredeyse her hafta boşaltılması gereken akciğerleri de dahil olmak üzere vücudun
her  yerine  yavaş  yavaş  metastaz  yaptı  -11  ml  kanserli  sıvı  neredeyse  her  girdiğinde
boşaltıldı.Yakın  zamana  kadar.RSO'yu  aldıktan  sonraki  bir  hafta  içinde  yüzündeki  ve
boynundaki şişlik ve rosacea'sı da gitmişti.20 yılı aşkın süredir kullandığı tansiyon ilacını almayı
bile  bıraktı  ve ciğerlerindeki  sıvı  6  ml'ye düştü!!!Tedavinin bu olduğuna inanıyorum!Sonunda
böylesine korkunç bir hastalıkta o gümüş astarı görmek harika.” Melek

"Öyleyse şuna bir bakın!

- Karısına 14 Aralık 2012'de evre III-b rahim ağzı kanseri teşhisi kondu.

- Karısı bundan bir aydan kısa bir süre sonra kenevir yağına başladı.

-  Karısı  kemoterapi ve radyasyon tedavisine Şubat  2013'ten hemen önce başladı.(Teksas'ta
fazla seçenek yok)
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- Karısına 6 Mayıs 2013'te kanser belirtisinin neredeyse hiç olmadığı söylendi.

5 aydan az bir süre ve karım, hepsi petrol yüzünden, Aşama III kanseri yendi!” tay

“Sevgili  Rick,  Tanrı  Seni  Korusun!Annemi,  anneannemi,  sevgili  teyzelerimi,  amcalarımı  ve
arkadaşlarımı  kanserden yıllar  içinde kaybettim.Ama beni  en çok etkileyen muhteşem, zeki,
harika kız kardeşim Kim'di.2010 yılının Temmuz ayında 42 yaşındayken 4. evre akciğer kanseri
teşhisi  kondu ve Şubat  2011'de öldü.Hangi  tedavileri  uyguladığını  bilmiyorum çünkü aileden
kimseye çok geç saate kadar öleceğini söylemedi ve keş eski kocası onun bakımına girdi ve
aileyi kilitledi.Geçen aya kadar petrol hakkında bir şey öğrenemedim ve o zamandan beri çok
araştırıyorum.İlk başta, diğer pek çok şey gibi bunun da yılan yağı olduğunu düşündüm, ancak
şimdiye kadar  kanserlerini  onunla iyileştirdiğini  veya önemli  ölçüde azalttığını  iddia eden 27
kişiyi listeledim.27 Kişi!!!Ve bu yalnızca YouTube'da ve yalnızca çevrimiçi bloglarda!Keşke bunu
1997'de, anneme teşhis konulduğunda ya da 2000'de büyükannem remisyondan çıktığında ya
da  2010'da  kız  kardeşime eve  gidip  ölmesi  söylendiğinde  ya  da  geçen  yıl  erkek  kardeşim
olduğunda bilseydim. -law'a ağız ve boğaz kanseri teşhisi kondu ve yüzünün yarısının alınması
ve yeniden yapılandırılması gerekiyordu.Ama şimdi senin sayende yapıyorum.Tanrı Sizi ve tüm
sevdiklerinizi korusun ve bu harika ilacı herkesin kullanımına sunmak için çok çalıştığınız için
teşekkür ederim.” Denise

--  Sevgili  Denise,  ne  diyeyim?Erken  küçük  hücreli  akciğer  kanseri  nedeniyle  annemi
kemoterapiyle öldürdüler, bu yüzden tam olarak nasıl hissettiğini biliyorum.Hoş bir şey yok.İlaç
her zaman mevcut olmalıydı ve sadece birisi para kazanmak istediği için değildi.C'est la vie,
ama herkes onu benim kadar barışçıl bir şekilde yutmayacak.Tüm yağın neyi iyileştirebileceğini
veya  kontrol  edebileceğini  ve  bunun  yerine  neyin  kullanıldığını  öğrenmek  çok  travmatik  bir
deneyimdir.

Lütfen bana bu çevrimiçi referansların listesini gönderin, Rick'le tanışmadan ve “geleneksel tıp”
alanındaki gerçek durumu öğrenmeden önce benim kadar beyni yıkanmış olan diğer kişiler için
ilginç  ve  yararlı  olabilir.  Desteğiniz  ve  bu  ilacı  yaymamıza  yardım  ettiğiniz  için  teşekkür
ederiz.Rick ile iki buçuk yıl çalıştıktan sonra söyleyebileceğim tek şey, doğru şekilde üretilen ve
kullanılan yağın tam olarak söylediği şeyi yaptığıdır.JB

“Merhaba  Corrie!MUHTEŞEM  bir  haber  yine.Los  Angeles'ta  konuştuğunuz  ve  ***'a
gönderdiğiniz  arkadaşım  *****  *****,  yaklaşık  2  aydır  Esrar  yağı  kullanıyor  ve  bugün  tıbbi
taramalarını yaptırmaya gitti ve vücudunda BAŞKA KANSER YOK !!!!!!!TEMİZ!!!!!!!Ona senden
bahsettiğim  için  bana  ve  ona  ****'tan  bahsettiğin  için  sana  minnettar  olmanın  ötesinde  o!!!
Sonsuza kadar daha fazla TEŞEKKÜR EDERİM.Tanımadığınız tüm bu insanlara yardım etmek
ve  tüm  dünyada  hayat  kurtarmak  için  çok  çok  iyisiniz!****  ile  çalışmak  için  Los  Angeles'a
gideceğim ve tüm ishalimi  durdurmaya  ve günde  60-80  kez  tuvaletten çıkmamı  sağlamaya
çalışacağım.Bir başka harika rapor için buna ne dersiniz?Bunu çok SEVİYORUZ!!”

“Bugün Doktorumdan bir yorum paylaşmak istiyorum.UZUN süredir Mesane Enfeksiyonum var!
zaman ve Dr enfeksiyonu tedavi ediyor.Bugün bir kamerayla ilk elden baktı (pek eğlenceli değil)
VE!!Görünüşe göre, yerinde ÖLDÜ (benim değil, onun sözleri) ve enfeksiyonun oyalanmasına
neden olan bir mesane kitlesi (tümör) kalıntılarına sahibim.

TEKRAR!ONUN SÖZLERİ, BENİM DEĞİL; Dr. “40 yılı aşkın bir süredir tıp yapıyorum ve bir tür
dış müdahale olmadan yerinde ölen bir  tümörü hiç görmedim” dedi.  iMart ayından beri yağı
kesip  çıkarıyorum  ama  mahsulüm  geldiğinden  beri  yaklaşık  6  haftadır  çift  doz  yağ
alıyorum.Kitlenin gittiğinden emin olmak için 8 Ekim'de küçük bir temizleme ameliyatı olacağım
(eğer o zamana kadar geçmezsem).

Yağ hakkında biraz şüphelerim vardı ama İNSANLARDA ARTIK ŞÜPHESİ YOK.Yaklaşık 5 veya
6  ons  yağ  oluşturacak  kadar  tomurcuk  malzemem  var.Kullanılan  malzeme  Sativa  Blend

- 71 -



Pineapple  Kush,  %25  THC'dir.Şu  ana  kadar  sonuçlardan  ne  kadar  mutlu  olduğumu
anlatamam.Doktoruma henüz hiçbir şey söylemedim çünkü FLa'da bazı Dr. o zaman sizi tedavi
etmeyi reddedecek.Yani şimdilik hiçbir şey bilmiyor.” John

-- Ama fazlasıyla biliyorsun, John.Tebrikler.Yağı almaya devam ederdim ve ameliyatı sonraya
bırakırdım.Mümkünse daha fazla tarama yok.Ayrıca yağı fitil şeklinde alırdım, yağı her zaman
ağrıyan yere mümkün olduğunca yakın almak istersiniz.Ayrıca, mümkünse, en iyi sonuçları elde
etmek için yağı birden fazla suştan yapmaya çalışın.Sana en iyi dileklerimle, JB

"Tam anlaşma, JB.Ve ameliyatın gecikmesinin altını çizin.Herhangi bir istilacı vücut çalışması,
enfeksiyonların sisteminize girmesine izin verir.Aceleci  alışkanlıklar  ve kendi harika ilaçlarına
tamamen saygısızlık yüzünden, artık çoğu hastanede yaygın olan antibiyotiğe dirençli et yiyen
bakterilere sahibiz.RSO bunu düzeltecek, peki ya cerrahi bir 'botch-job'?Tedaviden Koşhepsini
söylüyor." Tielman

“3 gün önce bir arkadaşın bazal hücreli karsinomunu RSO ile tedavi ettik.Bugün kontrol ettik ve
neredeyse  gitmişti.RSO'yu  yeniden  uyguladık  ve  bir  bandajla  kapattık.3  gün  sonra  kontrol
edeceğiz  ve  önceki  3  günün  sonucuna  bakılırsa  yok  olmasını  bekleyeceğiz.Bu  onun  sağ
tarafında.Daha önce tedavi ettiğimiz kanserleri sol elindeydi.Yaşasın, işe yarıyor." işaret

-- Evet öyle.Olmasaydı, yaptığımız şeyi yapmazdık.JB

"Anneme  yakın  zamanda  4.  evre  beyin  kanseri  teşhisi  kondu,  radyasyon  turunu  yeni
bitirdi.Doktorlar  onun ne kadar iyi  yaptığına şaşırıyor!Başlangıçta oldukça kötüydü,  konuşma
yeteneğini kaybetti.Ona yağı vermeye başladığımızdan beri giderek daha iyiye gidiyor,  şimdi
sadece  bir  veya  iki  kelime  yerine  cümleler  söylemek  ve  normal  yürümek  gibi  daha  önce
yapmadığı şeyleri yapabiliyor.Anlayışının çok daha iyi olduğunu da söyleyebiliriz.Ayrıca yaptığı
agresif radyasyon ve kemoterapiden hiç hasta olmadı.Bir gün mide bulantısı ya da kusma değil!
Yani kimsenin işe yaramadığını söylemesi bir hakarettir!Gerçeklerinizi net bir şekilde öğrenin!
Yapımı da ÇOK kolay!Herkes senin için esrar alabilecek birini tanıyan birini tanıyor!Tedavinin
nasıl  yapılacağına  dair  talimatlarım  var,  bu  yüzden  ilgilenen  biri  varsa  onu  bir  yorumda
yayınlayacağım! ” Diana

--  Diana,  o  kemoterapi  ve  radyasyondan  uzak  dur.Doktorlar  ve  yöntemleri  onun  yolunda
durmasaydı, petrol işi çok daha kolay yapardı.120-180g yüksek dereceli yağ, alabildiği kadar
çabuk, mümkünse kanserojen tarama yok.En iyi dileklerimle, JB

"Benim adım George ve size ifademi vermek istiyorum.82 yaşında, 22 Aralık 2010'da yemek
borusu kanseri teşhisi kondu.6 aydan 2 yıla kadar ömrüm olacağı ve radyasyon tedavisinden
sonra  yutmama  yardımcı  olması  için  muhtemelen  boğazıma  iğne  takılması  gerekebileceği
söylendi.

Teşhisimden önce nefes almakta ve yiyecekleri yutmakta zorlanıyordum, her iki bacağımda da
şişlik  vardı  ve  hafif  aktivitelerden  yoruldum.2011  yılının  başlarında  radyasyon  tedavisi
görmüştüm.Eylül  2011  itibariyle  katı  yiyecekleri  yutmakta  ve  çiğnemekte
zorlanıyordum.Boğuluyormuş  gibi  hissettim.Yemeğimin  küçük  parçalara  bölünmesi
gerekiyordu.Bunun  yerine  duygusal  yiyecekler  ve  Boost  shake  yemeyi  tercih  ettim.Ayrıca
midemde şiddetli  gaz yaşıyordum.Gaz midemi  gök gürültüsü ve şimşek gibi  delip  geçti.Baş
dönmesi  nöbetleri  nefes  almada  zorluk,  nefes  darlığı  ve  terleme  yaşamaya
başlamıştım.Dengem zayıftı  ve etrafta pek iyi hareket edemiyordum.Nefes darlığı ve terleme
olmadan süitime yiyecek taşımak zordu.

Daha sonra şiddetli bir baş dönmesi beni hastaneye gönderdi ve doktor bana ikinci bir tansiyon
hapı verdi.Hastanede kalışımdan kısa bir  süre sonra bir  yabancı bana yaklaştı  ve kanserimi
tedavi etmem için biraz kenevir yağı önerdi ve daha fazla bilgi için beni Phoenix Tears web
sitesine yönlendirdi.İlk başlarda tedirgindim ve kenevir yağı almaktan korkuyordum, her zaman
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kenevirin  bağımlılığa  neden  olacak  ve  beni  diğer  sert  ilaçlara  yönlendirecek  bir  geçit  ilacı
olduğunu düşündüm.Rick Simpson'ın kenevir yağını araştırdıktan sonra tedaviyi almaya karar
verdim.Tedavi  sırasında  ve  sonrasında  kenevir/kenevir  yağının  daha  iyi  sağlık  için  “geçiş”
olduğunu anladım.

İlk  doz  -1/2  pirinç  tanesi  Kenevir  Yağından sonra,  vücudumda hemen çalıştığını  fark  ettim.
-  Parmaklarımdan  ayak  parmaklarıma  kadar  vücudumdan  aktığını  hissettim.Bir  rahatlama,
mutluluk  ve  mizahımın  arttığını  hissettim.Bacaklarım,  6  saat  sonra  solmuş  olan  lastik
gibiydi.Dinlenirken ve uyurken nefes almak daha sessizdi.

Günler/haftalar  sonra:  Basurlarım/basurlarım  kayboldu.Omuzdaki  ağrı  azaldı.Nefes  darlığı
azaldı.İkinci günden itibaren biriken gaz ve mide rahatsızlığı yatıştı ve daha düzenli hale geldi
ve tedaviye devam edildi.Tansiyonum çok düştüğü için tansiyon haplarımı almayı azalttım ve
bıraktım.Tansiyon haplarını bıraktıktan sonra tansiyonum normale döndü.Her iki bacaktaki ve
ayak bileklerindeki şişlikler önemli ölçüde azaldı.İştahımı kestim ve kilomu düzenledim - şu ana
kadar 26 kilo verdim.Cilt rengi düzeldi.Baş dönmesi kayboldu.Kalp atışı daha düzenli görünüyor
ve  o  kadar  rahatsız  edici  değil,  doğumdan  beri  düzensiz  bir  kalp  atışım  olduğu
düşünülürse.Bağırsak hareketleri  daha düzenli  hale geldi.Daha iyi,  daha dinlendirici  bir  uyku
deneyimi.Denge  ve  Koordinasyon  iyileştirildi.Nefes  darlığı  olmadan  daha  iyi
dolaşabilir.Konuşmalarda daha belirgin hale geldi.Olaylara bakış açımı değiştirdi ve ruh halimi
yükseltti.Esrar hakkındaki görüşümü değiştirdi.

Genel  olarak,  kenevir  yağı  tedavisini  almadan  önce  yaşadığım  tüm  semptomlar  ortadan
kayboldu.
Tedaviyi  tamamlamak  3  1/2  ayımı  aldı.Bu  deneyim  o  kadar  da  tatsız  değildi.Yine  de  bir
ayarlamaydı, dozları arttırdığımda ama bir veya iki gün sonra her şey ayarlandı.Rick Simpson
tarafından önerilen doz artışlarını aşağı yukarı takip ettim.

2  aylık  tedaviden  sonra  Onkolog  ziyaretim  şaşırtıcıydı.Ten  rengimin  güzel  göründüğünü,
tansiyonumun ve kalp atışımın normal olduğunu, yutkunma sorunu yaşamadığım için iğneye
gerek olmadığını söyledi.Ayrıca, bir önceki randevunun röntgeninin iyi göründüğünü ve en az 6
ay geri gelmem gerekmediğini belirtti.Normalde 3 ayda bir Onkoloğu görmem gerekiyordu...

Kenevir  yağının  Kanserimi  öldürdüğüne  inanıyorum.Kenevir  yağından  yaşadığım  diğer  tüm
sağlık iyileştirmeleri beni yeni bir adam gibi hissettiriyor.Kenevir yağının mucizesine tamamen
hayran kaldım.Kenevir yağı almaya karar verdiğim için çok minnettarım.

Kenevir yağı sağlığımı yeniledi ve ömrümü uzattı.Sana teşekkür ederim Rick Simpson, Tanrı
seni korusun!İyi çalışmalara devam et!Kenevir yağının hayat kurtarabileceğine tamamen ikna
oldum.Teşekkür ederim." George

“George için mini güncelleme....Bugüne kadar +31 pound kaybetti, kısa bir süre önce kilo kaybı
nedeniyle (eskiden 280 pound gibi bir  şeydi) diş hekimini ziyaret etmek zorunda kaldı.Şimdi
isterse kilolarını  kolayca geri  alabileceğini  öğrendi,  ancak daha sağlıklı  bir  düşük ağırlık  ve
yaşam tarzı seçiyor), takma dişlerini yeniden oturtmak/ayarlamak zorunda kaldı.Diş hekimi ne
kadar iyi göründüğüne ve renginin de daha iyi olduğuna dikkat çekti.

George'un hala iyi nefes aldığını ve şimdiye kadar boğulma sorunu olmadığını söylediğini, bu
hafta  başında  akşam  yemeği  için  biftek,  patates  ve  sebze  yediğini  ve  yemeğinin  her
zamankinden çok, çok daha kolay azaldığını söylemeliyim. "tedavisinden" önce alışmıştı. Bize
doktorunu ziyaret  ettiğini  söyledi.(normal  doktor)  bu hafta başlarında...Doktoru,  "Vay canına!
varDaha önce gördüğüm George olduğundan emin misin?" Ayrıca doktoru renginin düzeldiğini
söyledi.George bana daha sonra doktoruna iki bacağında ne kadar sıvı kaybettiğini gösterdiğini
ve ona sıvının neredeyse gittiğini düşündüğünü söylediğini söyledi...Sonra doktor, "George, artık
ödemin yok" dedi.
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Bazı  eski  tıbbi  bilgi  kağıtlarını  temin  etti  ve  (şimdi)  bir  sonraki  randevusunda  (Haziran)
Onkoloğundan  eski  bir  röntgen  artı  BT  tarama  görüntüsünü  (bir  diskte)  alması
gerektiği/deneebileceği  söylendi.Şimdi  onkolog  randevusuna  erken  girmeye  çalışıyor...şimdi
GP'sinin yardımıyla.Bu ziyarette bir MR isteyecektir.Şimdi uzun bir yol kat etti...ancak şu anki tek
gerçek sorunu (aksi takdirde harika olacağını söylüyor!!) doğumundan beri düzensiz kalp atışı
olması ve son zamanlarda normalden biraz daha fazla yükselmesi.Kilo kaybının düzensiz kalp
atışlarını mı tetiklediğini, yoksa hayatını değiştiren bu olayın heyecanını mı tetiklediğini ya da
bunu kesin olarak yapan şeyin ne olduğunu bilmiyorum, sadece bunun onun için fazla sabit
olmasını istediğimi biliyorum.Artık kalp atışı vb. ile ilgili bir kardiyolog görmek için bir havalesi
var.Ayrıca son zamanlarda rengi daha da iyileşti, yüzü daha kırmızı/pembe, dolaşımı da daha iyi
görünüyor.Şimdilik bulabildiklerim bu kadar... Barış 1♥”Özgürlük

“Dün  sorularıma  cevap  verdiğin  için  teşekkürler  Rick/JB.Annesinde  olan  bir  adam
tanıyorum.Bakması için gönderebileceğim bir şeye sahip olmak istedim.Siz harikasınız.Keşke
daha fazla yardım edebilseydim.Bu bilgi artık birçok kişiye ulaşıyor.Bunu dünyaya anlatmakla
harika  bir  iş  çıkardın,  Rick.Modern  bir  gün  azizi  olarak  kabul  edilebilirsin.Şaka
yapmıyorum.Muhteşem adam.Tüm bunlara takılıp kalan Rick & JB hakkında yeterince iyi şeyler
söyleyemem.Rick'e yardım etmek için  her ay 5 kitap alacağımı düşünüyorum.Harika bilgileri
saklayın, çocuklar.Sen en iyisin.Herkese barış ve sağlık.RSO.Tanrı'nın ilacı." Peter

"Pekala,  Rick  ve  Jindrich,  sıkı  çalışmam  ve  RSO'ya  olan  bağlılığım  sonunda  meyvesini
verdi.2004'ten beri Rick ve Phoenix gözyaşlarını takip ediyorum ve yağın iyileştirici özelliklerine
anında inanıyordum.İnsanlar güldüğünde ve bana deli dediğinde bile haberi yaydım ve %100
arkasında durdum.Şimdi ölümcül kanserli 3 kişiyi iyileştirdim ve en son hastam, tıbbi sistemden
geçtiği  ve  oradaki  tüm  tedaviyi  reddettiği  ve  kanserini  tedavi  etmek  için  RSO  kullandığını
belgelediği için çok şey borçluyum...iki ciğerleri de kanserdi ve ilk teşhis konulduğunda ona 3 ay
ömür verdiler...5 ay önce.

Bugün resmen kanserden kurtuldu ve aslında 27 kilo aldı.Kanser doktorları,  sadece 5 ayda,
onlardan neredeyse hiç yardım almadan mucizevi iyileşmesiyle havaya uçuyor ve aslında şimdi
olduğundan  daha  sağlıklı  olduğunu  söylüyorlar.Yüksek  sesle  gülmek.Hastanede  doktorların
önünde yağı yiyordu ve içinde Phoenix gözyaşları makalesi bulunan bir Weed dünya dergisini
diğer  tüm  hastalara  gösteren  ve  RSO  hakkındaki  kelimeyi  yayan  bir  Weed  dünya  dergisi
taşıyordu.Yakında RSO'nun kanserini iyileştirdiğine dair tüm hastane belgelerinin kopyalarına
sahip olacağım...Tedavi için kenevir yağı kullandığı evraklarında yazıyor.

Mümkün olduğu kadar yaygınlaşmasına yardımcı  olmak için en kısa zamanda onun için  bir
hikaye  hazırlayacağım.Ayrıca,  RSO  mucizesinin  birçok  farklı  hastalık  için  çalıştığını  gören
yaklaşık 25 kişi daha tanıyorum ve onlar da artık kendilerini iyileştirmek için çalışıyorlar... kelime
bitti!!!!:) İyileşenler ve yakında çevremde olacak pek çok kişi adına şunu söylemek istiyorum
çocuklar,  sürekli  sıkı  çalışmanız ve her derde devanın yeniden keşfine olan bağlılığınız için
TEŞEKKÜR  EDERİM...Sizler  cankurtaransınız...Kelimenin  tam  anlamıyla!!PA'dan  BARIŞ  VE
SEVGİ” Steve

"Birine yağı cilt kanserindeki (yüzü) küçük bir noktaya sürdüm ve bir gün sonra daha da kötü
görünüyor.Tepki mi veriyor yoksa yağ aslında ilk başta bir şeyleri cildin yüzeyine mi çekiyor?
Sanki enfekte olmuş gibi tamamen yeşilimsi görünüyor.Bu normal mi?Ara sıra?" Miguel

"Evet,  bu  normal  olabilir!Kaşıntı  hissediyorsanız  ve  yağın  çalıştığını  görüyorsanız,  bu  iyiye
işarettir.üzerinde daha da fazla yağ var.Yeşilimsi  yağdan gelebilir.Yağ düzgün yapılmış mı?”
Anna

“Ah  evet,  yağdan  yeşil  değil,  benim  yaptığım  altın  bir  yağ,  bunu  evde  yaparken  elde
edebileceğiniz en temiz yağ.Gerçekten bir enfeksiyon yeşili beyazımsı gibi.Bunun işini yapan
petrol olduğundan oldukça emindim, sadece başka birinden onay istedim.Teşekkürler." Miguel
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"Merhaba,  size  dün  gerçekleşen  bir  mucize  hakkında  bir  hikaye  anlatmam  gerekiyor.Bir
arkadaşım var ve adı Shannon O'Brien.O 17 yıllık bir Beyin kanseri mağduru.Yaklaşık bir yıldır
büyüyen,  ameliyat  edilemez  bir  tümörü  var.Neredeyse  beyninin  tamamı  kadar
büyümüştü.Onunla  RSO'yu  paylaştım  ve  dün  onun  MRI  sonuçları  tümörün  neredeyse  yarı
yarıya  küçüldüğünü  gösterdi.Şubattan  beri  alıyor.14.Bunun  bir  Hail  Mary  olduğunu
anlamalısın.Ruhumun hikayeni bulduğu için çok minnettarım ve onu iletebildim.” Nadine

"Eşim 11 aydır  RSO kullanıyor.Evre  IV metastatik  meme kanserine sahip  ve  MD Anderson
Kanser  Merkezi'ndeki  onkologlar  tarafından  kemoterapi,  radyasyon  veya  ameliyat  için  çok
ilerlemiş  olduğu  söylendi.Onu  elde  etmek  için  26  saat  boyunca  yasadışı  bir  halde  bizim
evimizden yasal bir duruma gitti.Tümörleri küçülüyor.İhtiyacı olan erişilebilirliğe sahip olsaydı (şu
anda günde sadece 2 gram alıyor), şimdiye kadar kanserden arınmış olacağına inanıyoruz.RSO
karımı hayatta tutuyor ve bizim de engelli bir oğlumuz var.Tanrı biliyor ki buradaki işi bitmedi!!”
Frederik

"Pekala,  Rick,  daha  iyi  hissediyorum.Beyin  tümörü  ve  diyabet  için  yaklaşık  30  gündür
RSO'da.Kan şekerim düşüyor.2 gün önce kan şekeri çok düştüğü için insülini bıraktım.” Jeff

"Ayrıca başka bir  arkadaşın meme kanseri  1.  evresini  de temizledi.İki  hafta içinde golf  topu
büyüklüğünde bir  tümörden bezelyeden daha küçük bir  tümöre dönüştü.Günde iki  kez 0.4g,
ham yağ.Cilt kanseri olan başka bir arkadaş, doğrudan cilde sürülen topikal solüsyonla çıkardı.

Kendi  üzerimde,  çürük  dişteki  enfeksiyon  ve  şişlikten  kurtuldum,  astımlı  bir  nöbetten  sonra
ciğerlerimi  temizledim ve cildimden kanser  olabilecek ya da olmayabilecek iki  korkak lekeyi
temizledim... gitti... ayy.Kemo yok, radyasyon yok, yan etki yok, sorun yok.” bruce

“Bütün yardımları için JB'ye teşekkür etmek istiyorum!Bazılarının bildiği gibi, eşimin kemiklerine
yayılmış 4. evre meme kanseri var.Doktor, o kadar çok tümörü olduğunu ve saymayı bırakmaları
gerektiğini ve ona yaşaması için 6 ay verdiklerini söyledi!Son 5 ayda kemoterapiye başladılar,
ona 1 buçuk ay boyunca 5 pirinç tanesi RSO yağı verdim!Az önce bir hayatın mucizesine tanık
oldum!MRG'sini  yeni  aldı  ve  taramalarını  geri  aldı  ve  kansere  dair  herhangi  bir  işaret
bulamadılar!

Yağın bununla bir ilgisi olduğunu kanıtlayamam ama %99 eminim ki bu tümsekten kurtulmasına
yardımcı  olmuştur!Kemo  protokolünü  bile  bitirmedi,  tedavisine  4  ay  kaldı!2012'de  4.  evre
kanserin  tedavi  edilemez  olduğu  söylendi,  bu  yüzden  dediğim  gibi  yağ işe  yaramış  olmalı!
Kanseri olan herkesin bu RSO yağına bir an önce başlamasını tavsiye ederim.Hiçbir şeye zarar
veremez!Dediğim gibi, tüm yardımlar için teşekkürler JB!”

“Bakım aşamasında ona pirinç büyüklüğünde kaç damla vermeliyim?” Jeff

-- Ayda 1-2 gr olabilir Jeff, çoğu hastanın idame dozu olarak ihtiyaç duyduğu tek şey gece bir
damladır.Ama kemoterapiyi aldı, bu yüzden kemoterapinin geride bıraktığı hasarı gidermek için
elinden geldiğince çabuk en az 60 gr yediğini görmek istiyorum.teşekkür ederim JB

"Yağ kullandım, Rick'in video talimatlarını kullanarak kendim yaptım ve kendimi sadece 58 gün
içinde  sözde  "tedavi  edilemez"  bir  foliküler  kanser  olan  Evre  4  Diffüz  Büyük  B  Hücreli
Lenfoma'dan iyileştirdim!!

O  zamandan  beri  yağı  kendim  ve  başkaları  için  yapmaya  devam  ettim  ve  10'dan  fazla
doğrulanmış Akciğer, Göğüs, Prostat, Beyin, Kolon, Lösemi, Pankreatik vaka gördüm, hastalar
kendilerini  iyileştiriyorkoyu yeşil  yağlar  kullanarak!!YALNIZCA yeşil  yapraklarda bulunan özel
anti-inflamatuar bileşikler nedeniyle hem yaprakları hem de çiçekleri kullanarak yağ yapıyorum!

1992'de  tüm  kalın  bağırsağımı  kaybettim.20  yıldır  normal  su  tesisatı  gibi  çalışan  ince
bağırsağımdan 7 yıl önce bitmesi gereken bir 'kese' yaptırdım!PAMF'daki gastroenterologuma
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göre;  Ağır  kannabinoid  kullanımını  "20 yıl  önce ilk  takıldığı  günden daha iyi  durumda olan"
sağlıklı bir keseye borçludur. Aynı sonuçları kannabinoid kullanan birçok hastadan da duydu ve
şimdi hastalarına tavsiye ediyor!” Craig

"Sadece sana teşekkür etmek istiyorum.5 yıllık “Dikkatli Bekleyiş”ten sonra kocamın Foliküler
Lenfoması çirkin yüzünü gösteriyor.Petrolde 3 haftadır ve harika hissediyor, haftada 4 gün golf
bile oynuyor.Devam ettikçe sizi bilgilendirmeye devam edeceğim.” Joyce

“2  yıllık  taramalarım  için  gittim  ve  SON  KEZ  GÖRDÜĞÜ  KANSER  VE  RADYASYON
HASARLARINDAN TAMAMEN BERRAK.TAMAMEN HASTALIKSIZIM, RSO YAĞI.BİR TANRI
RICK  SIMPSON'UN  YAĞLARINI  BU  KADAR  ÇOK  ÇOĞUNA GÖNDERDİ...Yaptığınız  tüm
bilgileri GEÇTİĞİNİZ İÇİN TEŞEKKÜR EDERİZ.” Linda

“Arkadaşımın  karısının  ileri  evre  kolon  kanseri  var.Doktorlar  onu  eve  gönderdi,  onun  için
yapabilecekleri  başka  bir  şey  olmadığını  söylediler.Akciğerlerine  ve  beynine  sıçramış.Hangi
dozu almalı?Hoşgörü kazanması ne kadar sürer?Günde 3 pirinç tanesi büyüklüğünde damla
almak  için  mi  gelişmeli?Verdikleri  kemoterapi  onu  çok  zayıflattı...  artık  kemoterapi
vermeyecekler...Umarım  petrol  çok  geç  olmadan  verilen  hasarı  onarabilir.Ona  4-6  ay  süre
verdiler...” Simon

-- Simon, diğer her şeyle aynı protokol.Bir kez ilaca alışınca, ne kadar çok ve hızlı yerse o kadar
iyi.JB

"Dört ay önce, doktorundan sonra 2014'ü bile başarmaktan vazgeçen bir kuzenim için kenevir
yağı yapmaya başladım, yılda 4 kez, mesanesinin içinden cerrahi olarak çok sayıda kanser
çıkardı,  ona  birkaç  kemoterapi  tedavisi  verdim  ve  söyledim.  bir  sonraki  adım  mesanesini
çıkarmaktı.Yağı Ocak ayında almaya başladı ve iki hafta önce kanser olmadığını öğrendi.Artık
kendi yağını yapıyor ve günlük olarak bir bakım dozu alıyor.” Charles

"Merhaba, sizinle güzel bir haber paylaşayım dedim.Size daha önce bahsettiğim kanser hastası
yakın  zamanda  bir  CAT  taramasından  geçti.Mevcut  tümör  yok  !!!Göğsünde  beyzbol  topu
büyüklüğünde bir tümör vardı.O ve diğer tümörler tamamen gitti!Geriye kalan tek şey biraz yara
dokusu.O ve ben,  bu harika ilaç için Tanrı'ya şükrediyoruz.Kenevir,  harika bir  bitki,  Tanrı'nın
hepimize  verdiği  bir  hediye.Hepimiz  Rick  Simpson'a  ve  insanları  Tanrı'nın  bitkisinin  neler
yapabileceği  konusunda  bilinçlendirmek  için  yaptığı  fedakarlıklara  teşekkür  etmeliyiz.Hasta
verdiği 40 kiloyu geri almıştır.Hiç görmediğim kadar sağlıklı ve iyi görünüyor.Rick Simpson Oil'in
doğru yapıldığında ve kullanıldığında kanseri  iyileştirebileceğine %100 eminim ve gerçekten
inanıyorum.Şimdi bu hastalıkla 12 yıl mücadele ettikten sonra, bu hasta kansersiz.Bunun için
sadece yüceliğimizi Allah'a verebiliriz.

İnsanlar için çok büyük fedakarlıklar yapan bir stand-up adamı olduğun için tekrar teşekkürler
Rick.Bir yıldır, RSO'nun neler yapabileceğini yayıyorum.Artık videolarınızda söylenen her şeyin
gerçek mavi olduğuna %100 eminim.Başka bir 4. evre kanser hastasını alıyorum ve bir yıldan
az bir süre içinde kanserden kurtulacağına çok eminim.Elimden geldiğince duyurmaya devam
edeceğim.Ayrıca  elimden  geldiğince  çok  kişiye  yardım  edeceğim.Gerçek  galip
gelecek.Yaptığınız  ve  hala  yapacağınız  her  şey  için  teşekkür  ederim.Saygılarımla,  Grow
Goddess”

"Dr. Rondeau Noel'den önce sırtımdaki bu siyah noktanın melanom olduğunu söyledi.Kanama
başlayınca yanına gittim.Eve geldim ve sırtıma tomurcuk yağı  sürmeye başladım ve ayrıca
düzenli  olarak yağ yemeye başladım.2 haftadan az sürdü ve sırtımdaki  nokta temizlendi ve
yaklaşık  2  ons  yağ  yemeye  devam  ettim.Sırtımda  zar  zor  bir  iz  var  ve  kendimi  harika
hissediyorum.

Philip ayrıca bir yıllık muayenesini yaptırdı ve bir yıldan fazla bir süredir kansersizdi.Yani buna
kansersiz diyorlar.En az 3 yıl doktora gitmesine gerek yoktur.Kemoterapi ve radyasyon almadı,
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yaklaşık 4 ons kenevir yağı aldı ve hala neredeyse her gün biraz yiyor.Pek çok insan bağırsak
kanserini yenemez.Rick bizim kahramanımız.” Flüt Ahşap

“Kenevir yağının iyileştirici gücü hakkında eğitim alma şansı olmayan insanlara inanmak zor…
Rick Simpson'ın olduğu bölgede yaşıyorum ve 10 yıldır iyileştirici gücünü gördük.Kansere, şeker
hastalığına, kas rahatsızlıklarına, diş ağrılarına, özellikle yanıklara mucizevi bir çare (inanmak
için görmeniz gerekir).

Şu  ana  kadar,  düzgün  ve  düzenli  alındığında  işe  yaramadığını  gördüğümüz  hiçbir  şey
yok.Özellikle cilt kanserine, mide bulantısına, mide kramplarına ve ihtiyaç duyulan her şeye iyi
gelir.İyi bir gece uykusu.Kenevir yağı gibi stresi azaltan hiçbir şey yoktur ve iç problemlerimizin
çoğu  stresten  kaynaklanır.Al  işte  ozaman,  buyur.Herkese  iyi  şanslar.Gerçekten  işe  yarıyor,
sadece ona güvenmelisin.Tanrı'ya ve Rick Simpson'a güvenin." havlu

"Tek bildiğim, gitmeye hazır olduğum, daha fazla dayanamadım, hikayemi buraya koydum ve
meleğim adım attı ve beni RSO petrolüne bağladı.Yemek yemeyi bırakmıştım ve sadece birkaç
pirinç tanesi büyüklüğünde yağ ile  içimdeki değişimi  hissedebiliyordum.Ondan önce hayatım
kanepede ısıtma yastığıyla geçti,  içecekleri azalttı.Ama ikinci gün, buz dolabında yiyecek bir
şeyler arıyordum, duş aldım.Bazıları için bu çok da önemli değil, ta ki duş için yeterince uzun
süre  ayakta  duramayacağınız  zaman  gelene  kadar.Üzerinde  kaldım,  kilo  aldım,  yeniden
yaşamaya  başladım,  gerçekten  hayatımı  geri  aldım.Ameliyat  olmadan  önce  bilmediğim  için
üzgünüm.56, beyaz kadın meme kanseri kurbanı Kathleen”

“Babam şimdi 75 yaşında,  yaklaşık 18 yıl  önce babama mide kanseri  teşhisi  kondu,  midesi
alındı, 15 yılını yeniden yaşamayı öğrenerek geçirdi.3 yıl önce kanser lezyonları nedeniyle alt
bağırsaklarının ve kolonunun bir kısmının alınması gerektiği söylendi.2 yıl önce yeni kanserin
ameliyat edilemeyecek yerlerde olduğu söylendi...

Bunu  öğrendiğimde  24  saatlik  bir  parti  yağ  yaptım  (1/2  galon  Everclear'da  350  gram  üst
tomurcuk).Bir  yıl  sonra  kontrole  gittiğinde,  Dr.  kanserini  bulamamış,  anlaşılan  yağ,  kanseri
görünmez ve ölümüne etkisiz kılıyor...Şu anda tümörleri olan en iyi arkadaşı Ellie'yi, Labrador
köpeğini  tedavi  ediyor  ...ve  o  da  yağa  çok  iyi  tepki  veriyor...ABD'deki  en  büyük
hayranınım.Hayatım bu yağ.Teşekkürler Rick Simpson.” Rebeka

"Bu harika  haberi  sizinle  ve  takipçilerinizle  paylaşmak  zorundayım...Eşimin  iş  arkadaşı  ona
birkaç ay önce kocasının pankreas kanserinin ikinci kez geri döndüğünü söyledi, karım ve ben
RSO'nuzu zaten biliyorduk, bu yüzden daha fazla bilgi edinmek için onları sitenize koyduk vb.
hemen üzerinde ve dün en son testlerinin sonuçları için hastaneye geri döndü, hastane ona
tekrar kemoterapiye ihtiyacı olduğunu söylüyordu, ancak sonuçlara baktıklarında gerçekte olan
şey, kanserin kesinlikle kansere dönüştüğüydü. geri döndüğünü ilk fark ettiklerinde olduğundan
çok daha küçük,  hatta neredeyse ortadan kayboldu.Nasıl  küçülebileceği  konusunda şaşkına
döndüler (o zaman sadece zehirli  olanları  değil,  her türlü ilacı öğrenmeliler).Kalanı çıkarmak
istediklerini söylediler ama ben ona daha önce yaptığı dozlarla devam etmesini, açıkçası olumlu
bir etkisi olduğunu ve bu kasapların yanına gitmesine izin vermemesini tavsiye ettim.Yine de
haberi duyduğuma çok sevindim ve size bildirmek için sabırsızlanıyorum. :)" İşaret

-- Aferin Mark, hastanın nasıl hissettiğine bak, çoğu durumda tarama gerekli değildir.Altı ayda
120-180 gr yerse endişelenecek pek bir şeyi yok gibi görünüyor.JB

"Doktorlarla,  sadece  yağla  hiçbir  ilgisi  olmayı  reddeden  insanlarda  kanseri  gerçekten
iyileştirdiğine dair binlerce belgelenmiş kanıt var.4. evre kanserdim.Sadece 3 ayım kaldı ve bu
14 ay önceydi.” Tom

"Bilmeniz için  söylüyorum,  işte Tom amcamla ilgili  bir  güncelleme.Yeni  PSA seviyesi  0.1 ve
stabil.Bize hayatını kurtaracak bilgiyi verdiğiniz için teşekkür ederiz.4. evre prostat kanseriydi.Bir
tanıklık yapmak istiyoruz.Tanrı seni korusun." şeri
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"Tom, bu yağı 3 yıl önce 4. evre prostat kanserini öldürmek için kullandım.Başlamak için hormon
tedavisi kullandım ve sonra RSO'yu öğrendim.İşe yarıyor.Her gün birçok rahatsızlık için kullanan
düzinelerce insan tanıyorum.Bu kanser hastaları için çok büyük bir yardım, ama sanırım benim
en şaşırtıcı  keşfim,  birinin  vücudunun  %90'ından  fazlasını  taşıyan  şiddetli  sedef  hastalığını
tedavi etmek oldu.6 hafta boyunca günde 1/4 ila 1/2 gram yağ tüketen bu kişi, çocukluğundan
beri  muzdarip  olduğu  bir  rahatsızlığı  tam  anlamıyla  iyileştirdi.Bu  yağın  yaptığını  gördüğüm
şeyler hakkında saatlerce devam edebilirim.Göreceksin, zihnini açık tut ve Rick'in dediğini yap,
pişman olmayacaksın.” Dan

"Ülseratif  Kolit  ve Kanserden kurtulduğumdan beri,  Gastroenterologum artık TÜM hastalarını
Esrar  ürünleriyle  tedavi  ediyor  çünkü  onlar  bildiği  en  güçlü  anti-inflamatuarlar...ve  REÇETE
VEREBİLECEK HERHANGİ BİR İLAÇTAN DAHA DA DAHA İYİ çalışırlar!!!” Craig

"Kanseri iyileştirdiğini biliyorum...Annemi 3 kez iyileştirdim ve o artık kanserden kurtuldu.” mc jay

"Yağı 5 haftadır kullanıyorum ve dünkü evcil hayvan taraması kemik tümörlerinde belirgin bir
azalma gösterdi ve artık hiper metabolik karaciğer tümörlerine dair hiçbir kanıt yok.İlk olarak 3
ay önce 4. evre kemik ve canlı kanserle başvurdum...işe yaradığını söyleyebilirim.Ve bu sadece
ilk 8cc'ydi, sonraki 52'yi kapatma zamanı!!" Laura

--  Harika, Laura, bunu duymak harika, ama mümkünse daha fazla tarama veya röntgenden
uzak dur.Bir tümörü yaymak istemezsiniz, onkoloğunuz size bunu yapmanın neden iyi bir fikir
olmadığını açıklayabilmelidir.En iyi dileklerimle, JB

"Dinle,  bunu  aylarca  araştırdım.Harvard  tarafından  destekleniyor.İspanya'da
kullanıyorlar.Yasadışı  olduğu  için  maalesef  size  daha  fazla  bir  şey  söyleyemem.Kocamın
beyninde  met  bulunan  4.  evre  kanser  olduğunu  söyleyebilirim.RS,  sağlığınız  için  kimseye
güvenmeyin diyor.Ben de yapmadım.Bir anlamda “ayın üzerinden atladım”.Ayaklarımın üzerine
sağlam bir şekilde indim ve kocamın durumu iyi.:)” Lisa

"Sevgili CureYourOwnCancer.com, bir süre önce Rick Simpson Oil hakkında bir şeyler okudum
ve  biraz  yapmaya  karar  verdim.Çok  uzun  zamandır  marijuana  yetiştiriyorum.En  iyi
tomurcuklarımdan  bazılarını  kullandım  ve  kaliteli  kenevir  yağı  yaptım.Denedim  ve
inanamadım.O kadar güçlüydü ki, sahip olduğum hiçbir şeye benzemiyordu.

Denedikten sonra, o noktada yaklaşık 11 yıldır kanserle (Hodgkin Lenfoma) mücadele eden bir
hastayı tanıdım.Ben onun tıbbi marihuana bakıcısı olmayı teklif ettim ve yağı tavsiye edildiği gibi
alması  şartıyla  ona  hiçbir  ücret  ödemeden  yağ  tedarik  ettim.O  zamanlar,  bana  daha  az
yabancıydı.Onunla yaklaşık bir yıl önce bir şefkat kulübü toplantısında tanışmıştım ve o zaman
kanser olduğunu öğrendim.Rick Simpson'ın kitabında bahsedildiği gibi yağın kanseri tedavi edip
edemeyeceğini gerçekten görmek istedim.Tedaviden Koş.

Biz de bu hastayla temasa geçip teklifi kendisine sunduktan sonra gerekli evrakları devletimize
ileterek  tedaviye  başladık.Bitkilere  sahip  olacağı  yere  kurduk,  böylece  sonunda  yağı  kendi
kendine  sağlayabilecekti.Bu  da  anlaşmanın  bir  parçasıydı,  kendine  nasıl  yardım  edeceğini
öğreniyordu.Tedaviye başladık.İlk başta onun için zordu çünkü yağ çok güçlüydü ve günde üç
kez  almak  oldukça  zor  olabilir.
Üç ay sonra göğsünün üst kısmındaki tümör küçülmeye başladı.Beş ay sonra, tümör tamamen
gitmişti.Daha sonra bir CAT taraması için içeri girdi.Sonuçlar kanserden kurtulduğuna dair geri
geldi!Doktorlar en az 11 yıldır kanserini tedavi etmeye çalışıyor.Kemo, kemik iliği nakli vb.Tek
gereken,  dönüştürülen bir  pound premium tomurcuktu.kenevir  yağı.Diskte öncesi  ve sonrası
CAT tarama sonuçları var (yakında tarafımıza iletilecektir).Öne çıktı ve halka açık bir şekilde
konuştu.Aslında  o  artık  diğer  hastalara  şifa  veren  kenevir  yağıyla  yardım  eden  bir
bakıcı!”BüyümekTanrıça”

“Bir  yıl  önce  onkoloğum  bir  an  önce  bakımevine  başvurmamızı  söyledi,  kolon  kanseri
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ciğerlerime ve kolonuma geri döndü, 09'da kolondan ve 11'de karaciğerden çıkarıldı.Kocam bir
tur daha kemoterapi denemeleri konusunda ısrar etti.Aynı zamanda Kenevir yağını keşfettim,
yağı kemoterapiyle aynı gün almaya başladım.Tümör belirtecim 17.6 idi.BİR tedaviden (ve 2
haftalık yağdan) sonra tümör belirtecim 10.6 idi.Geçen Cuma 2 tedavi ve 5 haftalık yağdan
sonra tümör belirtecim 4.8.Hemşirem ne yaptığımı bilmediğini söyledi ama bu kemoterapinin bu
sonuçları  vermemesi  gerekiyordu.Uzun  zamandır  sahip  olmadığım  kadar  iyi  hissediyorum."
Diana

“Merhaba Jindrich, dün Rick'in kitabını okumayı bitirdim.Harika şeyler!Dürüst olmak gerekirse,
yağın gerçekten sihirli gücü hakkında daha fazla kanıta ihtiyacım yok!

Ben de bazı  deneyler  yaptım ve her  gün bu ilacın yapabileceği  yeni  bir  şey keşfediyorum!
Harika!Ne yazık ki  ben ikna olmuş olsam da,  kız  arkadaşım ikna olsa  bile  annesi  bir  türlü
“vazgeçemiyor”...ve  yine  de  boktan  kemoterapiyi  bırakıp  bırakmadığından  emin  değil…
Sürekli  olarak  iyi  argümanlar  ortaya  çıkarmaya  çalışıyorum  ama  onun  yerine  karar
veremiyorum!Kanserli olan o ve hayatında ne yapacağına karar verebilecek tek kişi o.

Sonunda iyileşeceğini biliyorum çünkü ona o kadar çok yağ dolduracağız ki ölmesi imkansız
olacak.Ama yine de bu lanet kimyasallarla oynamanın çok aptalca ve çok tehlikeli  olduğunu
düşünüyorum,  özellikle  de  kanseri  iyileştirdiği  kanıtlanmış  doğal  ilaçlara  erişiminiz  varken!
Kanser ve tıbbi sistemle ilgili deneyimlerinizi okudum...Kaybınız için gerçekten üzgünüm… ve
şimdi geleneksel sözde “tıp”a karşı tutumunuzu daha iyi anlıyorum!” Luigi

--  Merhaba  Luigi,  kitapla  ilgili  güzel  sözlerin  için  teşekkür  ederim  ve  yaşadıkların  çok
yazık.Hangi  tedaviyi  seçeceği  onun  seçimi  ama  kemoterapiye  yaklaşmayacağım  -  sadece
annemin hikayesini onun için okuyun, belki de zehir almanın asla iyi bir fikir olmadığını anlar,
özellikle  de  kanıtlanmadığında  veya  gerekli  olmadığında.Yağı  alırsa  sadece  kemoterapiden
kurtulma şansı büyük ölçüde artacaktır, ama yine de, neden hasta vücuduna daha fazla zarar
versin?Hiç mantıklı değil.En iyi dileklerimle, Jindrich

“Bir  arkadaşım  izlemek  için  beni  oturduTedaviden  Koşyaklaşık  iki  buçuk  yıl  önce  sedef
hastalığıma yardımcı olabileceğini düşündüm.Yağı birlikte yaptık - ikimiz için ilk kez - üç hafta
içinde plak sedef hastalığım gitmişti.O zamandan beri yağı yapıyorum ve yutuyorum.Her gün
yutarsam ve yağı  geceleri  rastgele  ortaya çıkan noktalara  topikal  olarak  uygularsam,  sedef
hastalığı çok kontrollü ve neredeyse görünmezdir.Bu deneyim nedeniyle, iki ayağımla atladım
ve şimdi Colorado'daki ilk tam devlet lisanslı Tıbbi Esrar İşletmesine sahibim.Mesleğimden bir
yıl  sonra  babama  evre  IV  Melanom  teşhisi  kondu  -  akciğerlerine  ve  karaciğerine
yayılmıştı.Onkoloğu  ona  3  ila  12  ay  süre  verdi  ve  darülaceze  bakımına  hazır  olmasını
söyledi.Ona hemen bir RSO rejimine başladım ve beş ay sonra kanseri gitti.Gitmiş.Dünyanın en
kolay şeyi!Bu harika ilacı dünyaya yeniden tanıttığınız için teşekkürler Rick!:-)” Erica

“2  haftalık  bir  yağ  kursu  yaptım  ...Bunu  ancak  iki  günde  bir  karşılayabiliyordum,  ancak
vücudumdaki  sedef  hastalığı  neredeyse  kayboldu.veriyorum7kartımı  bu  yıl  bir  açık  hava
yetiştiricisine verdim, böylece bu saçmalığı bir kez ve herkes için iyileştirmek için 60 günlük bir
parti yapmak için bir kerede yeterli ham madde alabiliyorum!!!” sofie

"Kenevir yağı kanseri tedavi eder.Ben 3. evre meme kanseri hastasıyım ve yağı kendimi tedavi
etmek için kullanıyorum.” Adele

"Kemo yok,  radyasyon yok...RSO ve diyet  değişikliği...RSO mide kanserimi  o boktan şeyler
olmadan iyileştirdi..." Dale

"Merhaba Rick, seninle birkaç ay önce konuştum ve o zamandan beri depresyonum için yağı
denedim.Bir ons (28g) sadece yaklaşık 10 gün yetecek kadar verdiği için etkili olup olmadığını
söylemek zor.10 günün sonuna doğru birkaç gün biraz depresyona girdim.Hayatımda bir stres
etkeni vardı ama depresif duyguyla da olsa işlev yapabildim.Kim bilir, petrol olmadan daha kötü
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olabilirdi.

Her  neyse,  arkadaşımın  (76  yaşındaki)  cilt  kanserlerinden  biri  üzerinde  de  biraz  yağ
denedim.Gerçekten kötü görünümlü bir kanserdi, yaklaşık 8 mm'lik çok sarı bir merkez, yaklaşık
75 mm çapa uzanan bir kızarıklıkla çevriliydi.Kaşıntı ve koku ona fazla geldiği için sadece 2,5
gün açık bıraktı.Ancak örtü kaldırıldığında (su geçirmez bir pansumandı), kanser neredeyse yok
olmuştu.Ne yazık ki,  çok sayıda cilt  kanseri  var  ve onları  tedavi  etmek için  gereken parayı
karşılayamıyor.Bu yüzden onları çok acıyla yaktı.Şüpheci bir yapıya sahiptir ve onun için petrolü
övmek çok önemlidir.

İYİ HABERLER.Oğlum, Üniversitenin Kimya bölümündeki son yılına katılıyor ve Organik Kimya
Profesörüne (Avustralya doğumlu Çinli bir beyefendi) sonuçları anlattı ve oldukça ilgilendi ve cilt
kanseri  olan  çeşitli  insanlar  üzerinde  yağı  araştırıp  deneyecek.Bunun  ne  kadar  süreceğini
bilmiyorum ama sizi bilgilendirmeye devam edeceğim.Bir profesörün güvenilirliği ile bürokrasinin
kapısına ayak basabiliriz.Saygılarımızla, Warwick, Avustralya”

“Yaptım, 18 yaşındaki oğluma tattırdım… Şu anda kanser belirtisi yok.Sana büyük bir teşekkür
borçluyum  Rick  Simpson.Oğluma  biyopsi  yapılmadan  önce  tümörü  çıkardıktan  sonra  Ekim
ayında  sinovyal  sarkom teşhisi  kondu...Kanserin  hala  orada  olacağı  ve  agresif  kanser  türü
nedeniyle akciğerlerine yayılmış olabileceği söylendi...En son test sonuçları, şaşkınlıklarına dair
bir iz bulamıyorlar...Kenevir yağı, teşhisten hemen sonra ona başladığım birçok şeyden biriydi.”
Amanda

"Yakın bir arkadaşıma beyin tümörü ağrısı için morfin verilirdi.Morfinin kendisi bağımlılığa, geri
çekilmeye  neden  oldu  ve  kullanımı  sırasında  işleri  daha  da  kötüleştirdi.Esrarın  kendisi,
yoksunluk  semptomları,  depresyon,  ağrı  ve  kanserin  kendisi  için  rahatlama  sağlayan  tek
ilaçtı.Arkadaşımı kurtaran şey senin mesajın.” Jasper

“Petrol konusunda çok heyecanlıyım.Geçen ay ilk kez okudum ya da duydum.büyülendim...Bay
Simpson, çoğumuz tüm insanlık için yaptığınız özverili ve sevgi dolu çalışmalarınız için teşekkür
ederiz.Sen benim İnsani tanımımsın!!!1998'den beri Darülaceze'de gönüllü olarak çalışıyorum,
kollarımda bile çok acı çektiğini ve öldüğünü gördüm.Bu ıstırabın bu kadar hafifletilebileceğini
düşünmek kelimenin tam anlamıyla akıllara durgunluk veriyor..." Cindy

--  Kesinlikle,  özellikle  de Rick  Simpson yağının "mucizevi  iyileştirici  güçleri"  hakkındaki  tüm
bilgilerin doğru olduğu düşünüldüğünde.Düzgün üretilmiş ve kullanılmış yağ, kanseri, diyabeti ve
binlerce  başka  durumu  gerçekten  iyileştirebilir.Morfinin  dokunmayacağı  acıya  gerçekten
yardımcı  olabilir.Gerçekten  vücudu  gençleştiriyor  ve  kasları  yeniden  canlandırıyor.Akıllara
durgunluk veren kelimeler sanırım tam olarak tanımlamıyor.JB

"AMAN TANRIM.Az önce Phoenix'e gözyaşı döktüğüm birinden, böbrek kanseri olan ve demek
istediğim birisinden haber aldım.90 gün boyunca yağı  aldıktan sonra en yeni PET taraması
tümörlerin gittiğini gösteriyor..Bu inanılmaz.Onunla çalıştığımdan beri  Phoenix Tears'ın birçok
kişiyi  iyileştirdiğini  gördüm.Başkalarının  iyileşmesine  yardım  etmeme  yardım  ettiğiniz  için
teşekkür ederim.” Gregg

-- Tebrikler ve başkalarına yardım ettiğin için teşekkür ederim, Gregg.Artık tarama yok, sadece
yağ.Tarama kanserojendir, kanserin geri dönmesine neden olabilir ve bunu kim ister?JB

"Merhaba  sevgili  tatlı  Rick  Simpson  ve  Jindrich  Bayer,  umarım  ikiniz  de  iyi  ve
mutlusunuzdur.Almanız  gereken  e-posta  miktarları  göz  önüne  alındığında,  beni  aylar
öncesinden  hatırlamadığınıza  eminim,  bu  yüzden  önceki  yazışmalarımızı  ekledim.Annem
yaşıyor ve çok sağlıklı!Çok minnettar olduğumuzu söylemek yetersiz kalıyor.

Şubat  2012'de  tanı  konulduğunda  (karaciğer  ve  akciğere  metastazlı  evre  4  pankreas
adenokarsinomu)  prognozu  3  ila  6  aydı  ve  bu  zaman  çerçevesinde  sağlıkta  ciddi  düşüş
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bekleniyordu.Bunun yerine yaşıyor, mutlu ve 10 ay sonra iyi durumda.İkinizin de kemoterapiye
karşı olduğunu biliyorum ve biz de öyle… Ama 3 ay dedikleri zaman kemoterapi dahil HER ŞEYİ
attık ve hemen RSO'ya başladık.Hiç kimsenin aldığı Gemzar kemoterapisi kadar anne kadar
sağlıklı kalmadığı söylendi.RSO'nun bu süre boyunca onu sağlıklı tutması gerekiyordu.Kemo, 6
hafta önce kemo hasarının başlangıcını hissedebildiğine karar verdiğinde durdu.Şimdi 6 haftadır
kemoterapi görmüyor ve kendini çok iyi hissediyor.

Şubat 2012'deki teşhisinden bu yana, ilk birikimden sonra günde bir gram RSO almıştır (şimdiye
kadar  toplamda  yaklaşık  300  gram).12-17-12  Pazartesi  günü  yapılan  en  son  tarama,  bazı
tümörlerin  BT taraması  ile  görüntülenemeyecek kadar  küçük olduğunu gösteren belgeler  de
dahil olmak üzere daha fazla tümör küçülmesi gösterdi.İnanılmaz bir haberdi!Sonra Salı günü
laboratuvar çalışmasının sonuçlarını aldık.Bu kadar iyi tarama haberini aldıktan sonra, tümör
belirteç  testinin  (CA19-9)  285'ten  2100'e  çıktığını  duyunca  şok  olduk.Bunun  daha  önce
olduğunu  gördün  mü?İşaretçilerin  neden  veya  nasıl  arttığına  dair  bir  açıklamanız  var  mı?
Herhangi bir fikir var mı?Baska öneri?Bu soru birkaç RSO üreticisine iletildi, ancak şu ana kadar
kesin bir cevap yok.

İşte bugüne kadarki CA19-9 sonuçları.Normal seviye 37'DEN AZ. Şubat ayında ilk tanıda tümör
marker testi yapılmamıştı. 4-30-12...23.568; 5-30-12...5,240; 6-18-12...4.458; 8-8-12...538; 10-
8-12...285 (Son kemoterapi 10-29-12); 12-17-12...2.100.Sahip olabileceğiniz herhangi bir girdi
ailem tarafından çok değerli olacak!Çok sevgiler, B”

"Sevgili B, BT taramaları çok yüksek dozda radyasyon veriyor ve buna neden olmuş olabilir,
ayrıca  kemoterapi  tamamen gereksizdi.Mümkün olduğu kadar  çabuk 180 gr  en kaliteli  yağı
yemesini  isterdim.Artık  CT taraması  veya  başka  kanserojen  saçmalık  yok,  sadece  yağ  ve
alabildiği  kadar.Önce kemoterapi  ve  radyasyonun  verdiği  zararı  gidermeniz  gerekiyor  ve  bu
biraz zaman alacak, sadece petrolün işini zorlaştırdı.Damarlarına zehir pompalarken panzehir
vermek gibi, bana hiç mantıklı gelmiyor.En iyi dileklerimle, Jindrich Bayer”

"Yaklaşık  4  hafta  önce  meme  kanseri  olan  bir  kadın  bana  yaklaştı  ve  onu  doğru  yöne
yönlendirmeyi başardım.Oldukça önemli  bir  tümörü var (bence birden fazla olabilir)  ve bunu
hissedebiliyor.Yağa başlayalı sadece 3 hafta oldu ve şimdiden tümör kesinlikle yumuşamaya
başladı.3 hafta için fena değil!Onun için çok cesaretlenmiş hissediyorum ve bu bayanın başka
bir başarı hikayesi olacağını BİLİYORUM.One Love." Corrie

"Babam  89  yaşında,  yüzünde  cilt  kanseri  var.Üç  kez,  bazılarını  kesmek  için  hastaneye
götürdüm,  bu  da onu  enfeksiyonlara  açıyor,  onu  huzurevinden alıp  geri  getirmek onun  için
zor.Birkaç  hafta önce kenevir  yağı  ile  başladım.Bunlardan bazıları  bebek parmağımdan baş
parmağıma kadar.Tedavi  ettiğim 11  tane  vardı,  şimdi  4  tane  var,  başparmak  büyüklüğünde
bebek parmağı büyüklüğünde.Sadece ölürler ve iyileşmiş deriden düşerler.Tüm hemşireler ve
doktorlar gibi ben de şaşırdım.”Steve

“Kayınpederimin kanser taramasının, akciğerlerde lekeler gösteren ilk taramadan sonra ikinci
kez tamamen temiz çıktığını duyurmaktan son derece mutlu olduğumu söylemek isterim.İlkinde
lekeler  görüldükten  hemen  sonra  yağa  başladık.Esrar  ciğerlerini  aldı  ve  temizledi!Kemoya
ihtiyacı  olduğu  söylendi.Biz  buna  karşıydık  ve  onun  yerine  onu  yağa  koyduk.Esrar  kanseri
tedavi eder!!!” Karen

“Rahim Kanserini de İyileştiriyor!Tedavilere gücüm yetmedi (BİR tane bile…) ve herhangi bir
tıbbi yardım almadan bir yıl geçirdim…ama neredeyse her gün sigara içiyordum...sonra bir yıl
sonra yıllık muayenemde doktor ve hemşireler  havaya uçtu...kanserin olduğu yerde hafif  bir
yara  izinden  başka  bir  şey  bulamadılar...Artık  kanserden  %100  kurtuldum...esrar
sayesinde...doktorlar değil..."ilaç" değil...tedavi değil...ama saf, bitkisel, DOĞAL bir bitki olduğu
için...Ben yaşayan kanıtım...Doktorlar herhangi bir tedavi görmeden kanser olmam gerektiğini
söylediler...ama yine de GİTTİ...onlardan HİÇBİR yardım almadan...O kadar  şaşırmışlardı  ki
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daha fazla test  için beni LITTLE ROCK'ta (UAMS) DEVLET HASTANESİ'ne gönderdiler...ve
UAMS  da  hafif  yara  izinden  başka  bir  şey  bulamadı...bir  mucize  dediler...Sanırım  sadece
Esrardı...Artık  yasallaştırın...İnsanlara  yardımcı  ol...KULLANILDIĞI  insanlık  bu  değil  miydi?”
Monika

"Baş  boyun  ve  yüzümdeki  Bazal  Hücreli  Karsinomu  tedavi  etmek  için  Kenevir  Yağı
kullandım.BAŞARILI.Bu, üzerinde araştırma yapmak için ideal bir kanserdir.Çıplak gözle açıkça
görülebilir ve meydana gelen herhangi bir değişiklik kolayca görülebilir.Burada, ABD'de buna ilgi
uyandırmaya  çalıştım,  ama  federallerin  birileri  var  ve  görünüşe  göre  herkes  dokunmaktan
ölesiye korkuyor.Neler yapabileceğini gör." Yusuf

"Uyluğumda bir yumru var, eskiden sertti, neredeyse 2 cm, şimdi boyutun yarısından daha az ve
daha yumuşak oluyor (4 hafta)." katri

"Ve 5 ay boyunca yağda kaldıktan sonra kanserden arınmış olduğumu öğrendim!!" Mimi

Q.JB, hemanjioblastom denen belirli tümör tiplerini iyileştirmekle ilgili bir şey var mı?Yazılarınızı
ve diğerlerini takip ediyorum.Bu tip bir tümör için eksizyon dışında bir tedavi görmedim.Bende
onlardan bir sürü var." Graeme

A.Şahsen değil, kesinlikle insanoğlunun kişisel olarak bildiği tüm teşhisleri tedavi etme şansımız
olmadı, ancak şu anda hakkında okuduklarıma bakılırsa, yağın yardımcı olmaması için hiçbir
neden göremiyorum.Bildiğim kadarıyla sadece CT taramaları ile teşhis koyabiliyorlar ve benim
bakış açıma göre CT taraması yapan herkes sonrasında en az 60 gr yağ yemelidir.Ve eğer o 60
gr'ı  ameliyattan  önce  yerlerse,  çoğu  durumda  ameliyat  gerekmeyeceğinden  eminim  çünkü
tümörler  orada  olmayacaktır.Bu  yüzden  kesinlikle  yağı  kendim  deneyeceğim.Tüm  iyi
dileklerimle, JB

"Plaseboların  bazı  insanları  iyileştirdiği  gerçeği,  tıbbı  sonsuza  dek  terk  etmek  ve  plasebo
sanatını  incelemek için bir  nedendir.Etkili  bir  tedaviniz olduğunda asla bir  plasebo çalışması
yapmadığınızı söylerken, haklısınız,  bu hasta ve zalim hastalarınızın yarısını öldürmek olur.”
Christopher

-- Gerçekten de hastalıklı ve acımasız olurdu ve bu yüzden şahsen yapmayacağım.Başkaları
isterlerse yapabilirler ama ben yapmayacağım.Tıbbi sistemin yağı plasebo olarak kullanmaya
başlamasını istiyorum - kullanmak istedikleri her şeyin yağdan daha güvenli ve daha etkili (ve
hasta için  daha eğlenceli/hoş) olduğunu kanıtlarlarsa,  devam edip satabilirler.  .Eğer değilse,
peki neden değil.Bence oldukça basit ve çok mantıklı.Zaten gelecekte de böyle olacak, o halde
neden bekleyelim?JB

"Esrarın  sadece  bir  ilaç  olduğu  gerçeğini  kabul  etmek  için  asla  geç değildir.Aynı  zamanda,
durumunuz ne olursa olsun veya ne kadar şiddetli  olursa olsun, yağı ilaç olarak kullanmaya
başlamak için asla geç değildir.Yağın kullanımıyla, genellikle hastanın iyileşme şansı vardır veya
yağ, onlara sonuna kadar maksimum yaşam kalitesi sağlayacaktır.Ve bu da önemli.JB”

"Kemoterapi  alan  hastalar  yağı  kullanmaya  başladığında,  yağın  yapması  gereken  ilk  şey
vücutlarını  detoksifiye  etmektir.Bu  nedenle,  bazı  durumlarda,  kanserin  kendisine  saldırmaya
başlamadan önce hastanın biraz yağ alması gerekebilir.Kemoterapi almak gerçekten iyi bir fikir
değil, özellikle tıbbi sistemin esrarı onlarca yıldır kanser tedavisi olarak bildiği düşünüldüğünde
kesinlikle gereksiz olduğunda.JB”

Q.'Terminal' Kanser hastaları: Onlara günde 1 gram agresif bir şekilde mi başlıyorsunuz yoksa iş
mi yapıyorsunuz?onları bir hafta ya da öylesine üzerinde?Deneyimlerden tavsiye?

A.Hayır, her zaman küçük dozlarla başlarız ve hemen hemen talimatları uygularız.Tabii ki, daha
önce esrarla ilgili  deneyimleri  varsa ve korkacak bir  şey olmadığını  biliyorlarsa, bazen daha
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yüksek bir dozla başlayabilirsiniz.Ancak hastanın yağa nasıl tepki vereceğini asla bilemezsiniz,
ayrıca genellikle çeşitli ilaçların bir karışımını kullanırlar, bu yüzden dikkatli olmak ve hastanın
kan basıncını vb. izlemek isteyebilirsiniz.Genel tavsiye talimatları takip etmektir, daha az resmi
olan ise - içgüdünüzü ve yargınızı takip edin ve hastanın “kaybedecek bir şeyi” olmadığında,
gerektiğinde  onlara  yüksek  doz  vermekte  tereddüt  etmem  (akut  sırt  ağrısı  vb.)  .Bir  gram
gerçekten yüksek dereceli yağ, deneyimsiz bir kullanıcıyı çok yükseltebilir, ancak yine de zarar
vermez.Bazen kenevir kaynaklı bir koma bile faydalı olabilir ve er ya da geç ameliyattan önce
anestezi  için  bu  şekilde  kullanılacağından  eminim,  ancak  şu  anda  hastaların  mümkün
olduğunca  rahat  bölgelerinde  kaldıklarını  görmek  istiyoruz.Umarım  iyi  anlatmışımdır.En  iyi
dileklerimle, JB”

“Corrie,  arkadaşım,  bana  ***  konusunda  yardım  ettin.Ona  nöroendokrin  tümörleri  için  ilaç
veriyorum.1  aydır  tedavi  görüyor  ve  küçülmeye  başladı.O kadar  büyüktü  ki  midesine  baskı
yapıyordu ama artık yemek yiyebilecek noktaya geldi ve doktoru hiç bu kadar hızlı küçülen bir
tümör görmediğini söyledi.Bu onu korkuttu ve tüm kan çalışması normale döndü, bu yüzden bir
tane daha tedavi edilmek üzere ve bu HARİKA.Ve sen HARİKA birisin ve Tanrı büyüktür.”

“Beyin kanseri olan bir arkadaşım var ve bende Cml var.Yağ ikimiz için de çalışıyor!!!Arkadaşım
bu yağın bir  mucize olduğunun benim gözümde birinci  elden kanıtı...Daha önce şüphelerim
vardı ama şimdi değil!Yağı al, ÇALIŞIYOR!” Tyler

“Kenevir yağı bir yıllık kullanımdan sonra ve sadece kenevir yağı kullanarak kanseri örümcek
ağı  türünden tümörlere dönüştürdü,  şimdi  belirli  bir  kemoterapi  formuyla hedefleyebildiler  ve
ayrıca yağ dozunu günde 3 grama çıkardı.18 ay önce ebeveynlere beyin kanserinin ölümcül
olduğu  ve  yaklaşık  18  aylık  ömrü  kaldığı  ve  kemoterapinin  ona  sadece  birkaç  ay
kazandırabileceği söylendi, bu yüzden sorunuza yanıt olarak her ikisinin de remisyona katkıda
bulunduğunu umuyorum, umarım sorunuzu yanıtlar. Michigan Esrarkanser projesi

“Geçen yıl annemin arkadaşı, annesi için en yüksek dereceli kenevirden 6 aylık bir kenevir yağı
yapıp yapamayacağımı sordu.Boyun kanseriydi.Youtube tavsiyesine uyarak ona yağı yaptım,
sonra Rusya'ya gönderdim.İlk 6 aylık kursu harika sonuçlarla kullandı ve 6 aylık bir doz daha
istedi, ona başka bir yük gönderdim ve şimdi 14 ay sonra sağlığı iyi.Harika bir iş çıkarıyorsun,
Rick.Teşekkür ederim." Gareth

“Merhaba benim adım Alysa ve 16 yaşındayım.2011 yılında bana evre 3 anaplastik astrositom
teşhisi  kondu.Biz  (ailem  ve  ben)  bir  kenevir  konsantresi  kullanmaya  karar  verdik.Michigan
Üniversitesi, birkaç yıldan fazla hayatta kalmamın muhtemel olmadığını ve kanserin örümcek
oluşumunda  olduğu  için  ameliyat  edilemez  olduğunu  söyledi.Geçen  Ocak  ayında  Michigan
Üniversitesi'ndeki normal MR'ım için gittim.Tüm tümörler gitmiş."

"Annem 4. evre akciğer kanserine sahip ve beynine gitti ama RSO kenevir yağı kullandığından
beri  iyi  gidiyor.Kan tahlili  harika  çıktı  ve size  çok müteşekkirim çünkü RSO'nun anneme bu
kanserle savaşma şansı verdiğini hissediyorum..." Shannon

“Normal, sağlıklı bir yaşam olarak kabul ettiğim şeyi büyük bir sorun yaşamadan yaşayan ve her
yıl grip aşısı ve kontrolleri ile kendimi idame ettiren 68 yaşında bir erkeğim.Vücut fonksiyonlarım
iyiydi ve bir sabah korkunç mide ağrısıyla uyanana kadar her şey yolunda görünüyordu.Karım
apandisit veya fıtık olduğunu düşünerek beni acile götürdü.Yaklaşık 2 saat sonra, 15 Ağustos
2012'de acil ameliyat oldum ve kolonumda 14 lenfle birlikte büyük bir tümör vardı.düğümler.Bir
hafta sonra içim açıldı ve beni zehirledi ve bu ikinci bir ameliyata yol açtı.

4 gün sonra kendimi  daha iyi  hissetmeye başladım, ayağa kalktım ve yavaş yavaş hareket
kabiliyetim geri geldi ve kanamam başladı.3 numaralı ameliyat için geri döndü ve bir gün sonra
hafif bir kalp krizi geçirdi.Bundan kısa bir süre sonra -33 gün yoğun bakım ünitesinde- taburcu
edildim ve bir OSTOMİ ÇANTASI taşıdım.Çanta bende 8 ay kaldı ve komplikasyonsuz bir geri
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alma ameliyatı yapıldı.Cerrah, kanserin düğümlerin ötesine yayılmadığını söyledi.

Buna  rağmen beni  Kanser  Kliniğine götürdüler  ve  Kemo ve radyasyonu  bir  “izleme”  olarak
tartışmaya  başladılar.  Standart  protokol  dediler.BULLSHIT  dedi  ben!Vücudumu  daha  fazla
Kemo  veya  Radyasyonla  yaymak  veya  zehirlemek  olmayacak.Kanser  Kliniğindeki  onkolog
tartışmadı ve bir yıl boyunca her 3 ayda bir, BT taraması ve kan çalışması gerektiren takipleri
özetledi.

Malzemeyi  Rick  Simpson  tarafından  belirtildiği  şekilde  tedarik  ettim  ve  RSO'yu
ürettim.Ekstraksiyon işlemiyle ilgili tüm talimatları izleyerek ve çözücüm olarak Nafta kullanarak,
bitmiş yağı şırıngalara koydum ve günde iki kez, her seferinde küçük bir miktar olmak üzere
almaya  başladım.Kanser  Kliniğinde  4.  takibimi  tamamladım  ve  BT  taramasının  KANSER
varlığına işaret edecek hiçbir şey GÖSTERMEDİĞİNİ belirttiler.Kan çalışması CEA seviyesini
1.4 olarak gösterdi, ama neyse ki, herkesin içinde bir veya iki kanser hücresi var.5+ olan her
şeyi endişeye neden olarak görürler.Şimdi başka bir parti hazırlıyorum ve önleyici tedbir olarak
günlük  olarak  yutacağım.Şu  anda  kanserden  muzdarip  HERKES  için  aynısını  yapmanızı
öneririm.Kaybedecek bir şeyimiz ve kazanacak çok şeyimiz yok.” Gerry

"Dördüncü evreye geçmiş, bir deri bir kemik kalmış ve güç kaybından artık zar zor yürüyebilen
birini kurtarmak için çok mu geç?" Takla

"Asla  geç  Değil.Bu  yağın  kullanımı  ile  birçok  mucize  görülmüştür.Onları  kurtaramazsa,  en
azından,  ilaçların  sert  yan  etkileri  olmadan  acılarını  hafifletir.Yüksek  dozlarda  başlarlarsa,
toleransları oluşana kadar çok fazla uyku olacağını unutmayın.Çok güçlüdür.” Nick

“Kasabamızın  yaşlılarından  birine  3.  evre  karaciğer  kanseri  yaşaması  için  3  hafta
verildi.Etrafında  toplanan  ailesi  ona  canlı  bir  uyanış  sağladı.Bu  yağı  denedi.İki  yıl  oldu,  o
iyi.Kansersiz,  doktorlar  yol  boyunca  onu  test  etti.Bunun  hakkında  konuşmazlar  bile.Tedavi
bulmak için para yok.İşe yaradığına inanıyorum.......” Bobby

"Ben de, tiroid kanseri yok!!" Michelle

"Benim hakkımda istediğini  söyle,  benimle arkadaş ol,  beni yargıla...Argümanın geçersiz!Bu,
annenin alacağı son tarama!!!KENNABİS KANSERİ ÖLDÜRÜR!” Şafak

Stacy: Annen hangi aşamadaydı?Daha önce yayınladığını biliyorum ama unuttum.Bu harika bir
rapor hemen!

Dawn: Stacy, akciğerin 3. evre küçük hücreli karsinomasıydı.Üst lenf sistemine küçük çaplı 5
tümör.

Debbi:  Bu  çok  olağanüstü!Tüm normal  protokollerde  bile  küçük  hücreyi  iyileştiren  birini  hiç
duymadım.Bu dikkate değer!Sadece annenin hayatını kurtarmakla kalmadın, bu diğer hayatları
da kurtaracak çünkü bu esrarın işe yaradığının kanıtı.Bunu paylaştığınız için çok teşekkürler!
Dawn: Debbie, hepsini yaptı, kenevir yağı - kemo - radyasyon AMA kemoterapi ve radyasyon
tedavileri  yapılmadan önce iyileşti,  bu  yüzden kalan  tedaviyi  reddetti  ve  yağa yapıştı...Hala
alıyor ve hayatının geri kalanında HER GÜNÜ alacak!

Steve:  "Bu,  radyasyon  sonrası  değişikliklerle  en  uyumlu  olanıdır"  diyor.radyasyon  var
mıydıterapi?

Dawn: Steve, evet yaptı ama asla bitirmedi...Dr yere serildi!

Hasta:  Linda  V.,  Servis  Tarihi:  16/11/2013,  Prosedür:  KONTRASTLI  CT  GÖĞÜS.Göğüs
tomografisi  çekildi...7/8/13  tarihinden  önceki  göğüs  BT'si  ile  karşılaştırma
yapılmıştır.ENDİKASYON: Bu, akciğer kanseri öyküsü olan 64 yaşında bir kadındır ...

BULGULAR: Artmış interstisyel  değişiklik ve interlobüler  septal  kalınlaşma var...hangi  önceki
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sınava göre daha iyi....Kesin bir mediastinal yumuşak doku nodülü veya mediastinal adenopati
gösterilmemiştir.Aksiller lenfadenopati veya hiller lenfadenopati ile ilgili kesin bir kanıt yoktur.Sağ
üst  lobun  medial  yüzünde  radyasyon  sonrası  değişiklikler  dışında,  ek  parankimal  pulmoner
opasiteler  veya  şüpheli  pulmoner  nodüller  gösterilmemiştir.Trakea  ve  ana  bronşlar
patentlidir.Plevral  efüzyon  yoktur.Kalp  boyutu  normaldir.Perikardiyal  efüzyon  yok.Üst  karın
görselleştirilmiş kısımları dikkat çekici değildir.Fokal olarak agresif lüsent veya sklerotik kemik
lezyonu yoktur.

İZLENİM:  Sağ  üst  lobun  sağ  hillum  ve  medial  yüzünde  radyasyon  sonrası  değişikliklerin
iyileştirilmesi.Tekrarlayan veya kalıcı hastalık olduğuna dair kesin bir kanıt yok.”

"Ameliyat edilemez Yulaf Kanseri geçirdim, bu sol akciğerimin alt lobunun küçük hücreli kanseri.
Çok pahalı kenevir yağlarını aldım ve hücreler küçülüyor. Terminal'deydim ve Noel 2013'e kadar
öleceğimi söylediler. THC sayesinde hala buradayım.” John-Michael

"Petrol tüm radyasyon hasarını tersine çevirdi ve inanılmayacak kadar iyileşti...Tıbbi Esrar beni
KURTARDI ve beni 5 ilaçtan uzak tutuyor.Sağ böbreğimi kemoterapiden kaybettim ve üzerimde
deri  olması  canımı  acıtacak  yere  tutunmaya  başladı...ve  nöbetleri  durdurup  aylarca  uzak
durmasını sağladığım tentürdeki yağları içtikten sonra dakikalar içinde...

Şaşırtıcı ve bu, glokom teşhisi konduğum yere kemoterapinin neden olduğu gözlerimdeki sinir
hasarını tersine çeviren yağlardan sadece biri ve sadece 6 ay önce yaptığım son ziyaretimde
hiç glokom belirtisi göstermiyor ve ilaç kullandığımda görüşüm daha iyi. ..” Teresa

"Çılgın gibi yayılan 4. evresi olan bir adam tanıyorum.Yıl boyunca %10 yaşama şansı verildi ve
işlerini yoluna koyması söylendi.izlemesini söyledimTedaviden Koşve ilacı denemek için.Bir yıl
içinde %100 kansersiz olduğu teşhis edildi ve şimdi birkaç hasta için bakıcı ve hepsi esrarın
harika  iyileştirici  güçleri  ve  Rick  Simpson'ın  yönlendirmesi  sayesinde.Bu  yüzden  teşekkür
ederim Rick.” James

"Evre  4  glioblastomlu  teyzem,  sadece  üç  dozdan  sonra  tekerlekli  sandalyeden  yürümeye
başladı!Sol  tarafı  bir  aydan  fazla  felç  oldu.Ama  şimdi  tamamen  işlevsel!!Çok  heyecanlı!"
Nicolette

"Ölüm oranı  yüksek  bir  glioblastom vardı.6  aylık  kemoterapi  ve  radyasyondan  sonra,  mide
bulantısı ve kusma, ağrıyan böbrekler ve her şey zehirlenmiş gibi.Sonunda yapabileceğimiz bir
şey  yok  diyerek  eve  gönderildikten  sonra,  bahçemden  organik  olarak  yetiştirilmiş  gıdaları
yiyerek diyetimi değiştirdim.Yeşil smoothie içmek, C vitamini iğnesi yapmak.Daha sonra soursop
meyvesini  ekledim.Daha  sonra  bir  arkadaşım  bana  Rick'in  yağından  aldı.Geçen  Cuma
onkoloğum  aradı  ve  bana  KANSERSİZ  olduğumu  söyledi.Kalbimden  seninkine  çok
sevgiler.Hayat kurtarıcıydı.” Tanya

“Teyzem 6 haftadır  yağı  alıyor.Terminal  tümörleri  şimdi  %50'nin  üzerinde  küçüldü.Çalışıyor."
Boosboys

"Bunu 4 ay önce bir arkadaşıma söyledim çünkü babası kemoterapideydi ve durumu kötüye
gidiyordu, şimdi kanserden neredeyse kurtuldu... ve kendini çok iyi hissediyor." Ruth

"Çalışıyor  -  kemoterapi  /  radyo  onu  yaydığında  karımın  kanserini  iyileştirdi  -  bakmamı
söyledileralternatifler için … petrolü öğrendik - kanser 3 ay / 90 gün içinde gitti - şimdi ödedi.”
Chris

"Bir  glioma  beyin  tümörünün  yeniden  büyümesini  önlemek  için  yağı  yaklaşık  bir  yıldır
kullanıyorum.Lütfen  Rick'e  teşekkürlerimi  iletin,  tedavi  genel  sağlığıma  yardımcı  oluyor  gibi
görünüyor ve yeniden büyüme olmadı.WHO derece 2 beyin tümörünün nüksetmesini önlemeye
çalışan biri için iyi bir dozun ne olacağını bilen var mı?“Standart” tavsiye, tekrar büyüyeceği ve

- 85 -



kemoterapi  gerektirmesidir.Doktorum,  birkaç  ay geride bıraktığım 3 yıl  içinde %50'nin  tekrar
büyümesini önerdi.Çok uzak çok iyi." kırk

"Bir  arkadaşından,  bir  arkadaşının Evre  IV akciğer  kanserinden kurtulduğu haberini  aldım.9
doktor,  yaşamak için  haftaları  olduğu ve bunun kemiklerine ve beynine yayıldığı  konusunda
hemfikirdi.4-5 hafta yağda kaldı ve şimdi doktorlar yanlış teşhis koyduklarını söylüyorlar, küçük
bir  akciğer  enfeksiyonuydu.Kanında  tümör  veya  kanser  belirtisi  yok.Onu  Phoenix  Tears'a
yönlendirdim  ve  ona  daha  küçük,  daha  uygun  miktarda  bitki  kullanarak  nasıl  bir  parti
yapılacağını  gösterdim.Bunu  kullanmaktan  çekinmeyin,  sadece  beni  anonim  tutun.Teşekkür
ederim ve Tanrı korusun."

“Yıllarca bir  kolektifte çalıştım ve araba kullanırken camdan sarkıttığım için sol  kolumda cilt
kanseri vardı.Artık kimsenin bana inanması gerekmediğini biliyorum ama her gün üzerine RSO
yağı sürmeye başladım ve yemin ederim ki gitti.Birkaç ay sürdü ama gerçekten yıllardır olduğu
yerden gitti.” Randy

"Hayatını tehdit eden kemoterapi ve radyasyon yerine yağ kullanmayı seçen bir hayatta kalanla
tanıştım... bir yıldan az bir süre verildi...şimdi 5 yıldan beri kansersizdi ve hiç saçını kaybetmedi
ya  da  zayıftı  ve  tedavilerden  hasta...doğal  kimyasal  olmayan  ilaç!!Dolandırıcılık  değil!!”
Gwendolyn

"Az önce Peep'lerimden biriyle mesajlaştım.Hodgkin Dışı lenfoma 4. evre ve üçlü vuruş (yani 3
sürücü  olduğu  anlamına  geliyordu  ve  kanserlerden  birinin  aslında  diğerini  kemoterapiden
koruduğunu söyledi), bu yüzden tek tıbbi seçeneği kemik iliği nakliydi.Bugün gördüğü onkoloğu,
bir  nakli  reddettiği  için  “kanserinin  şimdiye  geri  döneceğini”  söyledi.Bu  onun  mesajı:
“Onkoloğumu yeni gördüm.Kanım iyi.Doğru olanı  yapıyorum.Hooragh,  iyi  sonuçlar,  iyi  haber,
kanser yok." Esrar Kanser Milletini Öldürür!” Corrie

"Rick  bana  mesane  bölgemdeki  4  farklı  kanser  türüyle  savaşarak  3  yıldır  nasıl  hayatta
kalacağımı  gösterdi.  Şimdi  2'ye  düştüm  ve  RSO'yu  kullanarak  her  gün  savaşıyorum  Bunu
kazanabilecek miyim bilmiyorum, ama bu iyi bir dövüş oldu ve şimdi orakçıyı 3 yıl geçtim ve hala
savaşıyorum... Teşekkürler Rick ve mürettebat… Tanrı korusun...” Gregory

"Kocam için RSO yapıyoruz.Romatoid Artrit  hastasıdır.Ayrıca Hodgkins Lenfoma'yı da yendi.
%99,9 İzopropil kullanıyoruz.Çözücü içinde 3-5 dakikadan fazla bırakmıyoruz.Bu şekilde klorofil
ile yeşil değildir.Kocam RA'sı için herhangi bir ilaç almak zorunda DEĞİLDİR.Şişmiyor ve acı
çekmiyor.Tanrı, bu harika ilacı paylaştığınız için sizi ve arkadaşlarınızı korusun!” Janice

“Bir amcamda her iki cilt kanserini ve 4. evre prostat kanserini iyileştirdiğine bizzat şahit oldum.
Lenfoma ile başarılı bir şekilde savaştığını da gördüm. Köpeğimizdeki tümörleri de büyük bir
başarı ile tedavi ediyoruz. İki aylık topikal uygulamadan ve onu yemeğiyle birlikte aldıktan sonra
tümörlerin yaklaşık %85'i gitti.  Ayrıca artrit  için 9 yaşındaki Alman çobanımıza da verin. Onu
seviyor ve yaşam kalitesini gerçekten geri getirdi, özellikle de veterinerin birkaç yıl önce reçete
ettiği Rymadil'den daha iyi!” Jason

"Dördüncü evre kemik ve karaciğer kanserimi iyileştirdim, kolumdaki kötü bir yanığı iyileştirdim,
kan basıncımı düzenledim, varislerimin kaybolmasını izledim, 90 kilo verdim, ağrı kesici ilaçları
almayı bıraktım, topikal bir yağla güneş yanığını hafiflettim, arkadaşlarımın köpeğini iyileştirdim.
kemik  kanseri...  hmmm,  başka  ne...parmaklarımda  artrit,  bende  olduğunu  bile  unuttum.  Bu
bitkinin büyüsünün yasa dışı olması ÇILGINDIR. Git şekil." Laura

"Bu,  yaklaşık  bir  yıl  önce  KML (kronik  miyeloid  lösemi)  teşhisi  konduktan  sonra  hayatımı
değiştirdi  ve videoyu izledim.Tedaviden Koşkenevir  yağının terminal  kanser  hastalarını  nasıl
iyileştirdiği hakkında.Ben işe yaradığının yaşayan kanıtıyım.Kanser seviyemi değiştirdi.Henüz
tedavi edilmedi ama umarım yakında bir gün kurtulduğumu söyleyebilirim, bu yüzden herhangi
bir kanser hastasının ayakkabılarında bir mil yürümediyseniz, hakkında hiçbir şey bilmediğiniz
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bir şeyi dayak yemeye başlamayın.” Denise

"İnanıyorum.Arkadaşıma 3 çeşit kanser teşhisi kondu.Yaşamak için 3 hafta verildi.Şimdi 2 yıl
sonra, 1 türe indi ve iyilik yapıyor.” Sandra

“Hepiniz annemin hayatını kurtarmaya yardım ettiniz.Bir yıl kansersiz!” harika

“Annemin hikayesi: “2010 yılının Eylül ayında anneme 4. evre yumurtalık kanseri teşhisi kondu
ve tedavisiz 6 ay ve tedavi ile bir buçuk yıl yaşaması için süre verildi. Hemen kemoterapiye girdi
ve kanser, Guillain Barre Sendromundan yalnızca %85'i iyileşen 70 yaşındaki vücudunu harap
etmesine rağmen oldukça iyi yanıt verdi.

Daha  fazla  kemoterapiye  devam  etti  ve  GI  ve  jinekolojik  sistemleri  iç  içe  geçtiği  ve  ciddi
enfeksiyona  neden  olduğu  için  Aralık  2011'de  acil  bir  ameliyat  olması
gerekiyordu.Çıkarılabileceği kadar kanser çıkarıldı; ölümün eşiğine çok yakındı ve bir şekilde
ameliyat ve iyileşme sürecini atlattı ve kanserden arınmış olmasa da eve gidebildi.

Bu arada bir arkadaşım bana marihuana/kenevir yağı ve kansere karşı kullanımı hakkında bilgi
vermeye başladı.Yavaş yavaş dinlemeye ve kendi araştırmamı yapmaya başladım; Bulmaya
başladığım şey beni şaşırttı ve araştırmaya devam ettim…

Sonraki  yıl  boyunca  annem  daha  fazla  kemoterapi  gördü;  ağrı  için  morfin  ve  oksikodon
alıyordu."Asla pes etme, Tanrı'ya karşı dürüst, Muscogee'den Okie, tutumu" gibi yaşam kalitesi
de kötüleşiyordu.

2013 yılının Ocak ayına kadar beşinci  kemoterapi raundunu geçirmişti.Önceki yılı  savaşarak
geçmişti; bitkindi, dövüldü, incindi ve kemoterapinin artık iyileştirici etkisi yoktu.

Bize kanserin mesanesine ve karaciğerine yayıldığı ve onu yapanın karaciğer kanseri olacağı
söylendi;  durduramadılar  ama  yavaşlatıp  ona  biraz  zaman  kazandırabileceklerini
umuyorlardı.Orijinal  teşhiste  bize  verilen  zaman  çizelgesini  geçmiştik,  ancak  yine  de  daha
fazlasının yapılması gerektiğini hissettik.

Bitirdi ve pes etmeye hazırdı; kemoterapi ile yapıldı; "daha fazla yok!" dedi.Onu görmeye gittim
ve geçen yıl boyunca öğrendiklerimi ve ayrıca kenevir yağı ve kansere karşı kullanımı hakkında
konuşmaya  başladım.1950'lerin  fakir,  dindar,  Teksas  tarım  arazileri  ve  her  türlü  dilenci
ortamında sıkı bir şekilde yetiştirilmesine rağmen, petrol hakkında çevrimiçi olarak bir veya iki
belgesel  izlemeye  ve  rapor  edilen  başarı  hikayeleri  vb.  hakkında  daha  fazla  şey  duymaya
açıktı.Uzun bir tartışmadan ve sadece ölmekte olan bir annenin oğlunun verebileceği bir satış
konuşması yaptıktan sonra, yağı denemeyi kabul etmesini sağladım.

Bir  pirinç  tanesinin  yarısından  daha  küçük,  boş  vitamin  kapsülleri  içinde  yutulmaya
başlandığında, iki gün içinde narkotik kullanımının %50 azaldığını gördü ve bu azalma bu ilacı
kullandığı süre boyunca devam etti.

Annem hayatında hiç THC ürünü kullanmamıştı  ve bu onun için büyük bir  değişiklikti.Bazen
etkiler çok olumluydu, ama çoğunlukla sadece çok yatıştırıcıydı.Ara sıra biraz fazla güçlüydü,
ama  aşırı  dozdan  zarar  görmezsiniz,  bu  yüzden  yatar  ve  geçene  kadar  dua  ederdi.Uyku,
iyileşme sürecinin bir parçasıdır, bu nedenle yatıştırıcı doğası gereğidir.

Kısa süre sonra,  annemin BT tümör sayısı  455'e  yükselmeye başladı  ve o da yağ dozunu
kaldırabildiği kadar hızlı bir şekilde artırmaya başladı.Doktorunun tavsiyesi üzerine bir jinekolojik
kanser cerrahı gördü ve o da içeri girip mümkün olduğu kadar çok kanseri çıkarmaya çalışmayı
kabul  etti.Ameliyat  Haziran  ayı  sonlarında  planlanmıştı  ve  geldiğinde  tümör  sayısı  405'e
düşmüştü ve annem 100 gramdan fazla yağ yutmuştu.

Cerrah babamla konuşmak için ameliyattan çıktığında, tam olarak “Bu daha iyi olamazdı!” idi.
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Orada  olduğunu  bildikleri  büyük  kanseri  çıkardılar,  ancak  görmeyi  bekledikleri  daha  küçük
kanserli  tümörler  yoktu.Annem  ameliyattan  kurtuldu  ve  tümör  sayısı  Temmuz  2013'ten  beri
20'nin altında (normal 34) kaldı; Aralık ayındaki en son kedi taraması, Temmuz 2014 itibariyle
hala kanserden arınmış olduğunu doğruladı.” harika

"Kardeşim lenfoma hastasıydı, midesi omurgasına metastaz yapmış.Verdikleri ilaçlar onu her
gece ve gündüz uykusuz tuttu ve haftalarca ne uyuyabildi ne de yemek yiyebildi.Bir gram yağ
hapı  ve  18  saat  uyur  ve  doyasıya  yemek  yer.Bir  hafta  sonra,  %78  kansersiz.Doktor
şaşkındı.Tıbbi  olmayan  bir  durumda olduğu  için  ona  söylemedik  ama esrar  onun  ve  bizim
hayatımızı kurtardı.Şimdi bir yıl sonra KARDEŞİM LENFOMA ATTI!Kimse bunu yapmaz...esrar
olmadan.” Errl

“Bir  süre  önce  büyük  bir  aşağılık  yaşadım.Günde  bir  damla  alırdım.Bana  veren  kişi  geri
istedi.Sonunda kanserden ölmek üzere olan bir  kadına verdi.Bırakın yaşayamıyor,  yiyemiyor,
içemiyor.70  kilodan  azdı.Arkadaşım  ona  yağı  verdi...  işte!Yemeye,  içmeye  başladı  ve
mücadelesine devam etti...başarıyla.Kenevirdeki  iyileştirici  özelliklere kesin  olarak inanıyor.  ”
Tara

“Yazdığınız  her  şeyi  okumaya  çok  sadık  kalıyorum.Babam  kanser  olduğu  için  öldü.Sadece
radyasyon yapacaklardı.Bir tedavisi vardı ve orayı kaçırdılar, yani temelde onu kızarttılar.2 gün
içinde öldü." anita

“Bugün  büyük  miktarda  bağışta  bulunduğum  bir  adamdan  haber  aldım.Boğazında  kanser
tümörü  vardı.Nisan  2013'ün  başından  beri  tüple  besleniyor.Hasta  adamın  karısı  herkesi
gözyaşları  içinde  arar.4  hafta  günde  2  kez  yağ  aldıktan  sonra  gitti.Tamamen  gitti...Katı
yiyecekler yemiş...Yeni tedavi veya yeni ilaç yok, sadece RSO.Bilgiyi paylaş, bir hayat kurtar.”
Jared

“Ben 4.  evre kanserden kurtulan biriyim ve kemoterapiyi  uygularken (bir  daha ASLA),  mide
bulantısı, uykuya yardımcı olmak vb. için reçete edilen tüm ilaçları size söyleyebilirim, beni daha
da hasta etti!!Sadece tıbbi THC'ye geçtiğimde yemek yiyebildim, uyuyabildim, rahatlayabildim
ve dayanabildim!!Tanrıya şükür, yasal olduğu yerde CA'da yaşıyorum, kalbim erişimi olmayanlar
için dışarı çıkıyor!” Heinz

“Lütfen  paylaşın  ki  başkaları  bizim  yaptığımız  gibi  hatalar  yapmasın.Diyet  çok  önemli!!!!Ve
sonra, bazıları için, 4 yıl önce Evre 4 küçük hücreli karsinom teşhisi konan ve yaşaması için 2-3
ay  verilen  Saint  John'daki  hanımefendi  gibi,  onunla  telefonda  görüştüm,  o  iyi!  !!!!!Ve  o  73
yaşında!!!2 kız kardeşini akciğer kanserinden kaybetti.Ve...Bize bunu oğlu anlattı, ÇÜNKÜ, biri
ona anlattı!!!!” Bronwen

“Beyin  kanseri  dahil  yaklaşık  6  kez  RSO  ile  kanseri  iyileştirdim,  birinin  kanserini  en  hızlı
iyileştirdiğim süre 13 gündü!!!Lol, beni gıdıklıyor.Ayrıca diyabet, katarakt, IBS, artrit, gri saçlar ve
yüksek  tansiyonu  iyileştirdi.Bu  şeylerden  ne  kadar  şüphelendiğimi  düşünmek  delice!!!Artık
hemen hemen her şeye inanacağım.” yeşim taşı

“Evet,  gri  saçları  iyileştirebilir.Daha  önce  balsam  yapıp  saçıma  ve  yüzüme  uyguladım.Vay
canına, malzeme harikalar yaratıyor.” Britney

“Yağla  iyileşen  üç  kişi  gördüm.Doktoru  ayağının  kesilmesi  gerektiğini  söyledikten  sonra
ayağındaki diyabetik ülserden biri.Karaciğerin “terminal” kanserinden biri.ve birVietnam'da Agent
Orange  uygulandıktan  sonra  gelişen  hipersensitivite  pnömonisi.VA  doktoru  ona  durumun
"yönetilebilir"  olduğunu,  ancak  sonunda  onu  öldüreceğini  söyledi.Birkaç  ay  sonra  bu  adam
gripten  hastaneye  kaldırıldı  ve  doktoru  bir  CAT  taraması  istedi.İlkinin  başka  bir  hastayla
karıştırıldığını düşündükten sonra ikinci bir tarama istedi.Sonra arkadaşıma "neler oluyor" diye
sordu -- ciğerlerindeki yara dokusu iyileşmişti ve "aslında normal bir insanın ciğerlerine" sahipti
-- geri döndürülemez olması gereken bir durumdan. Çardak
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“Kocam, şimdi kansere yakalanmış olması için yağı almaktan farklı hissetmediğini söylüyor.3
aydır üzerinde çalışıyor ve şimdi bakım seviyesine geliyor ve her şey harika!Ne mucize bir bitki!”
Deborah

"Pankreas  başında  Evre  IV  nöro  endokrin.Teşhis  tarihi  Mayıs  2012.Petrol  Aralık  2013'te
başladı.Tümör %20 küçüldü.Tümör belirteçleri 73'ten 23'e düştü (normal aralık 0-30). Joanna

“Kenevir yağı yüzünden TERMİNAL kanserinden kurtulan biriyim.2008 yılında yumuşak doku
sarkomu teşhisi kondu.5 haftalık radyasyon, 8.5 saatlik bir operasyon geçirdim.ve 8 hafta sonra
kanserin ciğerlerime çok hızlı  yayıldığı  için  terminal  olduğum söylendi.25-40 metre arasında
olması nedeniyle çalışmaz hale geldi.Kemo bir seçenek değildi.Bana bir yıla 3 ay verildi.1 ay
sonra yağa başladım ve 1 yıl sonra CT taraması akciğerlerimde kanser belirtisi göstermedi.Bu
şey işe yarıyor!Rick Simpson hayatımı kurtardı!” salobrena

"Kasım 2012'de 4.  evre kolorektal  kanser  teşhisi  konduğu için  23 Aralık  2013'ten beri  RSO
alıyorum.Tümörlerim son 3 aydır büyümedi.Petrolün işe yaradığından eminim.” suzan

“Yağı  kullandıktan  bir  ay  sonra  remisyondayım.Teşekkür  ederim!Kelimeler  nasıl  hissettiğimi
açıklayamaz.Tekrar seyahat edebilirim.Ve çok daha iyi  yemek.Hayat kurtaran sensin....Tekrar
teşekkürler.Babam Yengeç'ten öldü, keşke o zaman bilseydim.

Ayrıca,  sadece  belirtmek  için.Ben  iki  kez  Kanserden  kurtulan  biriyim.Neredeyse
başaramadı.Keşke  o  zaman  da  bilseydim.Beni  neredeyse  öldüren  geleneksel  yoldan  asla
gitmezdim.Kemo,  Radyasyon,  3  ameliyat  ve  ters  cerrahi  ile  bir  iliostomi.Uzun  süre  yemek
yiyemiyorum  ve  evden  çıkamıyorum.Teşekkür  ederim!Teşekkür  ederim!Ve.Tekrar
teşekkürler.Yeniden yaşıyorum.” Karin

“Kannabis reçinesi kullanarak lösemi, kanser, Lymes hastalığı, boğaz kanseri, cilt kanseri, her
türlü insanı kişisel olarak iyileştirdim.Ben her zaman kenevir reçinesi kullanırım ve bunu kimin
bildiği  umurumda değil.Evet  polis,  dinliyorsan ben her  zaman kenevir  reçinesi  kullanırım ve
senin ne düşündüğün umurumda değil.” Max Igan

"Kişisel olarak evre 4 lupus ve birkaç ameliyat edilemeyen tümörle kanser gördüm; iki aydan
kısa süre önce verildi,  iyileşti,  3 yıl  sonra hala burada.Nöbet bozuklukları  gitti.Diyabet tedavi
edildi,  Crohn  hastalığı  ve  diğer  bazı  bağırsak  hastalıkları  tedavi  edildi.Hep  C.Karaciğer
yetmezliği,  böbrek  yetmezliği.Fibro  ve nöropati  dahil  tüm ağrı  bozuklukları.YouTube'da  değil
binlerce referans.Ama tanıdığım insanlar kurtardı.İyileşti ve yaşam kalitesine geri döndü.

Çeşitli  hastalıklar  için  tıbbi  esrar  kullanan  hastaları  tedavi  eden  bir  organizasyonun
üyesiyim.Hepimiz Rick Simpson kenevir yağı bulduk ve kullandık.Esrar çıkarma.Bunun tedavi
ettiği  ve iyileştirdiği  sayısız  koşul  vardır.Tüm yasal  hallerde trim ve tomurcuklarınızdan elde
edilebilecek  bir  şeydir.Ve  süreçler.Şahsen  ben  dispanserleri  kullanmıyorum  ya  da
umursamıyorum ama her birinin kendine ait.Sadece kendime ve sevdiğim diğer insanlara bu
yaşamı onaran tıp yoluyla bakabilmeyi seviyorum.

Bu bitki  İncil'de var.Ülkemizin üzerine kurulduğunu iddia ettiği bir  şey.Yine de onu alır  ve ilk
etapta iyi olan her şeyi değiştirmek için gezegen kaynaklarımızı yok eder.Bulmaksesin.Konuş ve
tamamen yasal olana kadar durma.Tüm tıbbi olmayan kullanımlar için restore edilen kenevir
tarlaları  ve  insanlara  yeniden  insan  gibi  davranılıyor.Herkesi  kutsa.Keşke  bu  ilk  protokol
olsaydı.Başlangıçta  tedavi  edildiğimden  daha  fazla  sağlık  sorununa  neden  olan  kemoterapi
veya büyük ilaç değil.Mutlu şifa.Neden denemiyorsun?” kıllı

"Bir arkadaşım kemoterapiyi bıraktı ve yağı almaya başladı ve o daha iyi.Doktorlar tedavisinin
olmadığını söyledi ama şimdi onun temiz olduğunu söylüyorlar!!!!” Katie

“Birisi  bana  Rick  Simpson  yağı  hediye  etmeden  önce  18  ay  kemoterapi  yaptım.Tedavisi
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olmayan  ölümcül  hastalık  ortadan  kalktı.Hala  kemoterapinin  verdiği  zararları  yağ  ile  tedavi
ediyorum.Yaklaşık üç yıl önce kemoterapiyi bıraktı.Kemoterapi sağlığımın kaybıydı.” Hanok

"Teşekkür ederim Rick, tam zamanında aldım ve bugün kanserden kurtuldum ve hiç olmadığım
kadar iyi görünüyorum." Randa

"Vay  canına,  Rick  Simpson  Oil  İNANILMAZ!!Bu  harika  tedaviyi  herkese  nasıl  yapacağınızı
dünyayla  paylaştığınız  için  teşekkür  ederiz.Arkadaşım  Carmen'e  Hodgkin  Lenfoma  Kanseri
teşhisi konduğunda yağı içmesini sağladım.Bir yıldır KANSERSİZ!Ve Addison hastalığım hiçbir
iz bırakmadan GİTTİ ve doktorlar bunun daha önce HİÇBİR ŞEKİLDE OLMADIĞI için nasıl ve
neden olduğunu açıklayamıyorlar.AMA yapabilirim ve YAPACAĞIM!!!Esrar TEDAVİLERİ!!!” Amy

“1 yıl önce bugün bana çok yakın biri bana ölümcül kanser olduğunu söyledi.8 ay ömrü kaldığı
söylendi.5 gün içinde ona yarım pirinç tanesi büyüklüğündeki yağı yiyerek yutması için biraz
kenevir  yağı  verdim.6 hafta içinde tümörünün boyutunda bir  azalma oldu ve söylendiği  gibi
yayılma belirtisi yoktu.

Tümörün  büyük  bir  greyfurt  büyüklüğünde  olduğunu  ve  bugün  bir  meşe  palamudu
büyüklüğünde olduğunu söylemekten mutluyum.Kenevir yağı hayatını kurtardı.Yağı bitene kadar
yemeye devam edecek.Sadece ölümcül kanserini iyileştirmekle kalmıyor, aynı zamanda sağlığı
üzerinde de inanılmaz bir etkisi oldu.Diyabet öncesi ve obezdi ve şimdi mükemmel kiloya geldi
ve  her  zamankinden  daha  mutlu!Herkesi  kenevir  yağı  tedavisine  bakmaya  teşvik
ediyorum.Lütfen  Youtube'da  RICK  SIMPSON  “RUN  FROM  THE  CURE”  Videosunu
izleyin...Sadece hayatınızı  veya tanıdığınız birini kurtarabilir.Onlara yaşam armağanını verin!”
Jose

"Evet....Teşekkürler  Bay Simpson,  harika icadınız kanseri  yenmeme yardımcı  oldu.7/2007'de
%20 veya daha az hayatta kalma şansıyla teşhis edildim, sonra tedavilere Rick'le bir etkinlikte
tanıştıktan sonra başladım.Yağ kullanımı hayatımı kurtardı.Lösemim remisyonda ve hala her
gün daha iyi  oluyorum ve yağ sayesinde gerçeği sizinle paylaşabiliyorum.....Barış ve sevgi."
Michael

“Dün, Janice (Büyükanne) için hayat kurtaran ilaç yapmak için güzel bir gündü.Yaklaşık 6 aydır
RSO alıyor.Tümörü gitti, gözlerinin arkasındaki şişlik gitti, 106 lbs kaybetti, böbrek taşları gitti,
tansiyon normal.Ancak genel sağlığındaki dönüş, bir mucizeden başka bir şey olmadı.6 ay önce
evime  geldiğinde  merdivenleri  zar  zor  çıkabiliyordu,  şimdi  merdivenlerden  inip  çıkıyor  ve
etrafımda  daireler  çiziyor!Yalancı  Tümör  Serebri'nin  Esrar  Yağı  ile  nasıl  tedavi  edileceği
hakkında daha fazla bilgi edinmek isterseniz, Janice veya ben sizinle bu konuda konuşmaktan
çok mutlu oluruz!One Love.barışaşkıCURE.Seni seviyorum Büyükanne!!" Debra

“Doktorlar  kemoterapi  tedavisi  görmezsem  6  ay  ömrümün  kaldığını  söylediler..........11  yıl
önceydi...Yağ olmasaydı muhtemelen tozu ısırırdım.Artık bir öküz kadar sağlıklıyım ve saçımı
kaybetmek zorunda kalmadım!!Bunu dünyaya getirdiğiniz için teşekkürler.” Craig

“Sonbaharda sadece 6 ayı daha olması gereken en iyi arkadaşım şimdi neredeyse kanserden
kurtuldu!!!Karaciğerinde  kolon  kanserinden  40  metastaz  vardı.Tüm  araştırmalarınız,
deneyimleriniz ve paylaştığınız için teşekkürler Rick!Hollanda'da da bir hayat kurtarmaya yardım
ettin!Sizden ilham alan bir natüropattan sevgiler.” Marloes

"Arkadaşım 3 yıl önce 4. evre akciğer kanseri teşhisi kondu ve durumu çok iyi.Bu şeyler üzerine
yemin ediyor.” Richard

“RSO çalışıyor.Ben bir anekdot değilim.” Tielman

“Rick Simpson, çok teşekkür ederim. Bilgi sayesinde hayattayım. Karaciğer, kemik ve prostat
kanserini yenmek.Yağlı karaciğer ve kemik kanseri başladıktan sonraki aylar içinde remisyona
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girdi, taramada daha fazlasını göremedi.Louis

“Kanser  araştırması  koleksiyonculuğuma  geldiğinde  onlara  paradan  fazlasını  vereceğimi
söyledim, Rick Simpson'ın adını yazdım ve Google'a söyledim. Tanrı seni korusun." Jane

"Yalnızca insanlar, kendilerini doğal yollarla tedavi etmelerini engellemekten başka birine izin
verecek kadar aptal olabilir...Demek istediğim, bu ne kadar saçma?Cehalet insanın en büyük
düşmanıdır.” Sol

Akciğer Kanseri Hastaları İçin Ek İpuçları
Q.Bu bir süredir yağdaydı ve hala ağrı kesici kullanmak zorundaydı, bu yüzden hastaya nasıl
yardım edebileceğimizin daha fazla yolunu arıyorduk.

A.1) Başka bir parti yağ yapın ve elinizdekiyle karıştırmaya çalışın, mümkün olan en yatıştırıcı
yağı arayın, hastaya enerji vermek istemezsiniz.

2) Yağı aynı anda birden fazla suştan üretmeye çalışın, genellikle bu şekilde daha iyi bir örtü
etkisine sahiptir ve birçok durumu daha etkili bir şekilde tedavi edebilir. Yine, mümkün olan en
etkili ilacı üretmek için mevcut farklı indica suşlarından %20 THC veya daha fazla içeren en
güçlü yatıştırıcı Indica tomurcuk malzemesini arayın.

3) Yağı kapsüllerde kullanmayı bıraksa daha iyi olur.Ek dil altı emilimi için bir kısmını ağzında
istersiniz (böylece daha iyi bir ağrı kesici etkisi olduğunu görebilirsiniz)

4) Kakao yağı ile 0,3-0,5 g fitiller yapın ve günde en az iki kez kullanmasını sağlayın, hem anal
hem de ağız yoluyla kullanabilir.

5)  Günde  birkaç  kez  yağı  buharlaştırmasını  sağlayın  -  öksürük  arzu  edilir,  akciğerlerine  ait
olmayan ne varsa, bu tümörler de dahil olmak üzere öksürmesi gerekir (büzülmeleri ve sonra
parçalanmaları gerekir ve onları öksürür).

6) Alkollü bir yağ tentürü yapın (ne kadar yağa sahip olduğunuza bağlı olarak %20-30-50; 1-2ml
yağdan 4ml %96-99 alkole) ve ameliyat edilen bölgeye uygulayın. bir damlalıkla, genellikle bir
veya iki damla yeterlidir ve bu şekilde çok fazla yağ tasarrufu yapabilirsiniz.Tabii ki, doğrudan
bölgeye  biraz  yağ  sürüp  bir  bandajla  kapatabilir  ve  üç  günde  bir  veya  bandaj  düştüğünde
tekrarlayabilirsiniz.

7) Karite yağı ile bir merhem yapın veya biraz yağı ılık kenevir tohumu yağı veya yüksek kaliteli
sızma  zeytinyağında  eritin  ve  günde  birkaç  kez  bölgeye  sürün.Bu,  kaburgalarındaki  ağrıyı
gidermeye yardımcı  olacaktır  ve ayrıca yatak yaraları  ve cildindeki  herhangi  bir  şey için  de
kullanabilirsiniz.

8)  Diyetine  kenevir  tohumu,  kenevir  kalbi  ve  kenevir  tohumu yağı  ekleyin  -  en  az  bir  avuç
tohum/kalp veya 1-3 yemek kaşığı kenevir tohumu yağı.

9) Ağrı  kesicileri ve yamaları  mümkün olan en kısa sürede yağ ile değiştirmeye çalışın.Yağı
topikal  olarak  uygulamaya  başlarsanız,  çok  yardımcı  olacaktır.Fitiller  ayrıca  akciğer
rahatsızlıkları için harikalar yaratır.Ne kadar çok yağ alırsa ve ne kadar hızlı yaparsa o kadar
iyi.Hastalığı  yenene kadar günde bir gram veya daha fazla kalmalı  ve ardından ayda 1-2 g
idame dozunda kalmalıdır.” JB

Artrit, Ağrı, Kaslar

“Arkadaşım bir  kazada elinde parmaklarına giden tendonlardan birkaçını  kesmiş.Ameliyattan
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hemen sonra üzerindeki yağı kullanarak iyileşmesine yardımcı oldu ve o kadar hızlı iyileşti ki
dikişleri erken almak zorunda kaldılar, bu onun için gerçekten acı vericiydi çünkü zaten derisine
yapışmışlardı,  eriyen  dikişler  değildi.Cerrahı  ve  fizyoterapisti  tamamen  şaşırmıştı  ama  son
randevusuna  kadar  ne  yaptığını  ona  söylemedi.İnanıp  inanmadıklarını  bilmiyorum ama ben
kendi gözlerimle gördüğümü, o da yaşadıklarını biliyor.” Tina

"Bir  kanıta  ihtiyacın  var  mı?Kız kardeşim birkaç  aylık  ömrüyle  eve gönderildi.Ciğerlerinde o
varken yatağından çıkamadı.5 hafta önce yağa başladı.3 hafta önce ve tüm bu hafta ve geçen
hafta  şimdi  arabasını  sürüyor,  bahçesini  yapıyor  ve  lol  o  hepimizden daha şişman,  diğer  4
kardeşinden daha şişman.Bu Rick sayesinde gerçek.Seni seviyorum adamım." Andy

"Güncelleme: Geçen hafta, bir  Kardeşin, onun zayıflatıcı  Romatoid Artritini  tedavi etmek için
Rick  Simpson  Oil'i  yapmak  için  gerekli  materyali  alarak  Kardeşine  yardım  etmesinden
bahsetmiştim.2 günlük bir kar fırtınası ve Super Bowl'da epeyce uyuduktan sonra kardeşinin
yemek yediğini,  güldüğünü, arkadaşları  ve ailesiyle telefonda konuştuğunu söylemek için bu
gece aradı.Hiç böyle davranmadığı için ona çok fazla verip vermediğini bilmek istedi.DOSTUM!
(gülüyor) Bana Super Bowl olayı dışında çok iyi gidiyormuş gibi geliyor, uzun bir nefes veriyor ve
“Teşekkürler dostum, kardeşimin geri gelmesi güzel, yine gülüyor” diyor. (Bu her şeyi değerli
kılıyor millet)

Bu  sadece  üç  günün  ardından,  KESİNLİKLE  OLAN  BİRİSİNE  GERÇEKTEN  YARDIM
ETMEDİĞİMİZİ bilmek çok iyi hissettiriyorELÜTFEN UMUT YOK.Bu, Rick Simpson Oil'in yardım
ettiği gerçeğiyle yüz yüze bir yüz yüze tanıdığım, Romatoid Artritli ikinci kişi.Biz eğitimli doktorlar
değiliz - biz sadece petrolü duyan, bazılarını deneyen ve işe yaradığını öğrenen adamlarız, biz
sadece sizin gibi sevilen birine yardım etmek için harekete geçen sıradan insanlarız - başka bir
şey değil.” Michael

“Şimdi petrolde 78 gün var ve bazı olumlu sonuçlar görüyorum!!!RA'm var ve bu kenevir yağı
tedavisine başladığımdan beri alevlenme olmadı.Astım krizi yok, kurdeşen yok, şikayet yok!!!”
Beverly

“Yıllardır RA hastasıyım.Onu kenevir yağı ile tedavi ettiğim için alevlenme yaşamadım ve eklem
hasarının bir kısmı gerçekten gitti.Ağrılarım var ama medibles keşfetmeden önceki gibi bir şey
yok.Zaten uzun zamandır tokerdim ama kronik hastalıklar ve şiddetli ağrılar için sigara yeterli
değil.” işaret

“Bir adama balık verin, bir  günlüğüne yiyecektir  (gerçekten balık değilse, sadece balık yağlı
soya köftesi değilse).Bir adama balık tutmayı öğretin ve ömür boyu karnı tok olsun.Bize en çok
neye mal olacağını verdiğiniz için teşekkür ederiz.Şu anda finansal nedenlerden dolayı RSO
kullanmıyorum,  ancak  yapabildiğimde  sinir  bozukluğumu  (RSD)  tamamen  kontrol  altına
aldı.Tedavi edemedim ama semptomları kontrol etmekten mutluydum.Günde 9 hap alarak yerini
aldı.Teşekkür ederim." Güvenli

"Merhaba Rick & JB, yağı kişisel olarak almanın başka bir iyi sonucunu bildirmek istedim: Bu,
petrolde yaklaşık 8. gün ya da öylesine.Günde en az iki kez, günde yaklaşık 1/4cc ila 1/2cc
alıyorum.Topuk/ayak/ayak bileği  ağrısında olağanüstü bir  başarı  elde ettim -  her  geçen gün
daha da iyiye gidiyor!Esneklik yaralı omzuma geri dönüyor ve dün gece – Bir masaj sırasında,
sol omzumda/boynumda o omzumda çok fazla ağrıya neden olan BÜYÜK düğümün aslında bir
fıstık  boyutuna  AZALDIĞINI  fark  ettim.  ceviz  büyüklüğünde.Omuz  ağrımın  bu  kadar  çabuk
azalmasının  nedeni  bu  olabilir.Düğümün  ne  olduğundan/ne  olduğundan  emin  değilim,  ama
gitmesine  sevindim.Testler,  kannabinoidlerin  aslında  doku  iltihabını  azalttığı  ve  eklem
hareketliliğini ve kas elastikiyetini artırdığı sonucuna varıldı mı?Testlerin ne dediği umrumda bile
değil-- satıldım ve kendimi hiç bu kadar iyi hissetmedim.yıllar!!!

Enerjim  olmayacağından  tamamen  endişeliydim  ve  sadece  uyumak,  uyumak,  onu  alırken
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uyumak istiyorum.Ama---benim için  tam tersi--gündüz saatlerinde enerjim arttı  ve uyuşukluk
yaşamıyorum.Keşke sana kocaman bir kucak verebilseydim!!!” funda

"Romatoid  artrit  için  kullandığım  kemoterapi  ilacını  bırakmayı  başardım.Gerçi  buraya  nasıl
geldim, uzun bir yolculuktu.1997'de ciddi bir MVA'daydım ve beni engelli ve ilaca bağımlı hale
getirdim.14 yıldan fazla bir süredir her iki bacağımda 10'dan fazla ameliyat geçirdim, depresyon,
öfke,  fibromiyalji  (doktorların  geleneksel  ilaçları  olmadan  benimkini  iyileştirdim),  yıllarca
fizyoterapi, alternatif meditasyon yöntemleri, akupunktur, Reiki vb.Beni tekrar kısa yürüyüşlere
çıkabildiğim,  havuzda  yüzebildiğim  ve  fiziksel  olarak  başarabileceğim  düzenli  bir  egzersiz
programında  geri  döndüğüm  fiziksellik  noktasına  getirdi.On  yıldan  fazla  bir  süre  boyunca
steroidler, her türlü ağrı kesici ilaçlar, iltihap önleyici ilaçlar ve devam ettim.İki yıl önce ağrı arttı
ve  osteoartritim  ile  yaşadığım  ağrıdan  farklıydı,  vücudumun  çeşitli  yerlerinde,  boynumda,
sırtımda ve belimde, hem bacaklarımda hem de dizlerimde yaralanmalarımdan farklıydı.Ellerim
ve ayaklarım çok ağrılı ve şişmişti, ayrıca ellerim romatoid artritin verdiği hasardan deforme oldu
ve bir romatologa yapılan birçok test ve geziden sonra teşhis kondu ve hemen başlamayı içeren
bir  ilaç denemeleri  ve protokolleri  barajına koyuldum. RA'yı  tedavi  etmek için bir  kemo ilacı
Methotrexate üzerinde, bundan 6 ay sonra beni kemo ilacının yanı sıra korkunç yan etkileri olan
başka bir ilaca verdiler, ancak daha iyi ve daha pahalı bir ilaca geçmeden önce protokolden acı
çekmek  zorunda  kaldım  (Big  Pharma'nın  kafasında)  tüm  bu  süre  boyunca  hala
kemoterapideydim, bu yüzden bir buçuk yıl kemoterapi ve ek RA ilaçlarından sonra, beni RSO
hakkında bir hikaye olan "Run from the Cure" adlı videoyla tanıştıran bir arkadaşım vardı. .Bu
videoyu ilk izlediğimden beri benim için ve daha birçokları, hayatımı tamamen değiştirdi.Geçen
haftaya Kasım 2012'de başladım ve çok  geçmeden sağlığımda bazı  kesin  değişiklikler  fark
etmeye başladım, yağdan çok uyuyordum ama bu sadece iyileştiğim anlamına geliyor, iştahımın
geri gelmesi biraz zaman aldı. ama sonunda oldu, saçlarımda büyük bir gelişme oldu, yeniden
parladı ve incelme ve dökülme olmadı.” Wendy

“Yağ gutumu 5 saatte iyileştirdi.İşte bununla ilgili!DAHA FAZLA ACI YOK!" Michael

“Bunu bir beyin hasarının olumsuz etkilerini ve ayrıca Vücudumdaki Kronik Ağrıyı tedavi etmek
için kullanıyorum.Stres semptomlarımı  daha da kötüleştiriyor  ama esrar  stresle çok etkili  bir
şekilde başa çıkmama yardımcı oluyor.Hem zihnimi hem de bedenimi sakinleştirmeye yardımcı
olur  ve  görevlere  daha  iyi  odaklanmamı  sağlar  ve  ajite,  sinirlilik,  öfke  nöbetleri,  depresyon
vb.Ruh halimi iyileştirdiğini ve dış uyaranlara verdiğim tepkilerin dürtüsel bir eylemden ziyade
daha ölçülü ve kısıtlı olduğunu düşünüyorum.Umarım bu bilgi size biraz yardımcı olur.Ehliyetim
yok ve  aranarak  ve uyuşturucu bağımlısı  gibi  davranılarak  iftiraya  uğradım.Bu  kendi  içinde
depresyonumu besliyor ve iyileşip işe dönmemi imkansız kılıyor.” Fred

“İşte genel olarak karma yağın benim için yaptığı şey.Dört yıl içinde, her anksiyete hapı ve ağrı
kesiciyi  (eroin  dahil)  almaktan,  sadece  1/8  almaya  başladım. incigünde  iki  kez  bir  ağrı
hapı.Bıçaklanıyormuşum gibi gelen kas spazmlarım var ve yakın zamanda yağım bitince nöbet
geçirmeye başladım.Ayrıca migren baş ağrıları çekiyorum ve bir takım psikiyatrik bozukluklar
teşhisi kondu.Bir doktorun bana kaç tane sentetik ilaç yazacağını bilmiyorum.Ama yağ her şeyi
halleder.Ayrıca,  haşhaş  yağının  etkisi  ile  ve  etkisi  olmadan  IQ  testleri  yaptığımı  da
belirtmeliyim.148  puanlı,  122  puansız.Bu,  daha  akıllı  hale  geldiği  anlamına  mı  geliyor…
neredeyse bir  dahi  seviyesine mi?Belki  DEHB ile  neredeyse dahiyim ve hash yağı  durumu
tedavi  ediyor?Çevrimiçi  dersler  aldığımda üniversitede  kesinlikle  daha  iyiydim,  böylece  ders
sırasında ilaç verebilirdim.Her neyse, dünyanın birçok sorununun çözümü esrar yağıdır.” Jimi

“Topuk/ayak/ayak bileği ağrısı için yağın alınmasıyla ilgili başka bir güncelleme.4 gün ağızdan
yağ alma 3xdayağrımdan kurtuldu ve sağ ayağım/topuğum/ayak bileğimle tekrar tam hareket
açıklığı verdi.Dün sabah ve öğleden sonra dozumu almayı unuttum ve günün sonunda zar zor
yürüyebiliyordum, eklemlerim tekrar sertleşiyordu ve perişan oldum.Eve geldim, biraz yağ yedim
ve  15  dakika  içinde  bu  esnekliği  geri  kazanmaya  başladım  ve  ağrı  azaldı,  topallama
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durdu.Şaşırtıcı bir şekilde, 20 yıl önce bir araba kazasından kaynaklanan eski bir yaralanmadan
omzumdaki  tüm  sertliğimi  alıyor  ve  omuzdaki  ağrıyı  hafifletiyor,  sonra  tüm  boyun  ağrımı
omzumdaki kaslardan alıyor, gergin ve omurgamı hizadan çekiyor. .Omzumdaki sertlikten de
artık baş ağrısı yok.Bu, yağın diğer birçok sihirle birlikte ağrı yönetimi için çalıştığının benim için
tam bir onayıydı.”

"Bu  bir  kanser  tedavisi  ya  da  başka  bir  şey  değil,  ama  Rick'e  neredeyse  bir  yıldır  sağ
topuğumda  topalladığımı,  neyin  yanlış  olduğundan  emin  olmadığımı  ve  doktorun  bana
vermediğim ilaçları vereceğini bilmesini istedim. Alırken rahat hissetmiyorum, bu yüzden sadece
acıyla uğraştım.

Yakın  zamanda bir  arkadaşımız  Charles  aracılığıyla  RSO ile  tanıştırıldık  ve  bunu  yapmaya
başladık.Son  iki  gündür,  yağı  günde  birkaç  kez  aldım  ve  bu  sabah  uyandım  ve
topallamıyordum.Kocam  hemen  fark  etti.Yağın  sihrini  çalışıyor  olması  gerektiğini  not  etti!
Teşekkürler Rick Simpson![:)] Harika hissediyorum!" H

--  Sevgili  H,  iyi  haber için teşekkürler,  her zaman onlardan haber almak isteriz.Yağı kenevir
tohumu yağı veya zeytinyağı ile karıştırıp tentür yapıp yağı topikal olarak da kullanırdım.Tabii ki
yağı  yemek  gerçek  şifanın  anahtarıdır  ve  yağın  nasıl  kullanılacağına  dair  tüm  talimatlar
sitemizde yer almaktadır.En iyi dileklerimle, JB (bir FB mesajından)

"İki  hafta  önce  bacağımı  kırdım  ve  Big  Pharma'nın  benim  için  hiçbir  faydası  olmadığını
söyleyerek, köylü afyonlarından daha fazla petrol ve esrardan daha fazla rahatlama elde ettim."
Michael

“1987'de iki yerden sırtımı kırdım.1994 yılına kadar alkollü olarak içti ve hap attı.Partiyi bırakıp
NA ve AA şeyini yaptı, uyuşturucu ve alkol danışmanı oldu.Kronik sırt ağrısı, ağrı kesici ilaçları
yeniden değerlendirmemi sağladı.Los Angeles, morf ve eroin bağımlısı oldum.Kötü amfizem için
esrar içmeye başladı ve tüm afyonları  bıraktı.Şimdi araştırmalar,  esrarın afyon bağımlılığının
geri  çekilmesini  azalttığını  ve esrarla  birlikte  kullanıldığında gereken miligramı  yarıdan fazla
azalttığını gösteriyor.Hepsinin tedavisi harika bir şey.:)” John

“20'li yaşlarımın başında sırtımı incittim.Yaklaşık 2 yıldır siyatik hastasıydım.En son 5 yıl önce
ağırlaştırdım ve şimdiye kadarki en kötüsüydü.4 aylık bir süre boyunca beni o kadar ikiye katladı
ki  artık  tuvalete  gidip  gelemeyecek  hale  gelmek  üzereydim.2  aydan  fazla  bir  süredir  ağrı
seviyesi  10'daydım  ve  yastıklara  dayalı  kanepede  kalmak  zorunda  kaldım.Yatakta  yatacak
kadar doğrulamıyordum.

Oğullarımla arkadaş olan genç bir bayan bana tıbbi esrarı denemem gerektiğini söyledi çünkü
annesine MS hastalığında yardımcı  oldu.Ona güldüm ve bunun kanser hastaları  ve benden
daha kötü insanlar için olduğunu ve kalifiye olamayacağımı söyledim.Bilmiyordum ama bu genç
bayan konu  hakkında  biraz  bilgi  sahibiydi  ve  birkaç  hafta  daha kötüleştikten sonra  sanırım
gereksiz yere acı çekmemi izlemekten bıktı ve benimle konuşmak için annesini getirdi.Annesi
bana kolayca kalifiye olacağımı söyledi,  daha sonra yaptım ve yardımcı  olacaktı.Bana biraz
yağda pişirilmiş tost tostunu düşük ısıda yememi söyledi.Çaresizdim ve yaptım.Ailem, keneviri
yedikten yaklaşık 15 dakika sonra uyuduğumu ve salyalarımın aktığını söyledi... lol.

Ertesi  sabah  uyandım,  bu  biraz  garipti  çünkü  2  ayı  aşkın  süredir  unutulmaz  bir  uyku
çekmemiştim ve ilk fark ettiğim şey ağrıda önemli bir azalma oldu, diyebilirim ki yaklaşık %20 ve
hemen hemen aynı. hareket aralığında iyileşme.Heyecanlandım ve çok şaşırdım.Esrar yemeye
devam ettim ve sonraki ay tekrar dimdik ayaktaydım.Rick Simpson'ı  bu şekilde buldum.Ben
sadece  Google'da  kenevir  anti-inflamatuar  ve  Tedaviden  kaç,  konuyla  ilgili  yaptığım  ilk
araştırmalardan bazılarındaydı.5 yıl sonra ve sırtım böyle hissediyormeli.Düzenli olarak kenevir
yiyorum ve iltihaplanmayı hiçbir şey yapmıyor.Yara hala orada.Bir deliğe basarsam ya da başka
bir şeye basarsam acıyor ama iyileşmesi uzun sürmüyor ve aptalca bir şey yapmadıkça sırtım
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hiç ağrımıyor.” Jody

"Artritimi ve kan şekerimi, kaygımı, depresyonumu ve uykusuzluğumu düzelttim. Artrit diyorum
ama onun ciddi dejeneratif  disk hastalığı. Kelimenin tam anlamıyla yağsız yürüyemiyorum (2
yıldır  kullanıyorum).  Her 14 günde bir  120 narkozdan geçiyorum. Bir  yıldan fazladır  bir  ağrı
kesici bile içmedim. Başlangıçta sadece artrit ve yan etkiler için aldım (harika uyku ve kırışıklık
yok). Hayatımın en iyi halindeyim. 45 yaşında büyükanne. 3 çocuk annesi." Everglade

"Oksikodondan 3 yıl boyunca fentanil yamaları kullanmaya ve ardından iki yıl boyunca günde
160 mg morfine kadar her şeyi aldıktan ve ardından bir ağrı pompası implante etmem gerektiği
söylendikten sonra, yeterli  olduğuna karar verdim.Soğuk hindiyi durdurdu (bunu yapmayı hiç
tavsiye etmem) ve esrarla başladı.Ağrının hala kontrolden çıktığı günler bile, ki bu çok az, aklım
buna aldırmıyor bile.” Michael

“1981'de MVA'daydım.Sağ omzum çıktı.Sağ kolum gerilmiş olan omurgaya kadar sinirden felç
oldu.Çektiğim korkunç acıdan bir türlü kurtulamıyordum.Gecenin bir yarısı acı içinde ağlayarak
uyanırdım.Tırnaklarımın  altına  iğne  batırılmış  gibi  hissettim  ve  dümdüz  kolumdan  yukarı
çıktı.Sigorta eksperinin bana verdiği ilk 400,00 doları aldım ve kuzenimden bir MJ ile hastaneye
bir  arkadaşını  getirmesini  istedim.MJ'yi  içtikten  sonra  ağrı  tamamen  geçti  ve  tekrar
uyuyabildim.Bu söyleniyor.Her ikisini de yapmaktan zevk alsam da, Rick'in yağı yutma şeklinin
sigara içmekten veya buharlaşmaktan daha iyi olacağını düşünüyorum.Şerefe." Ron

"Biliyorum,  3  günlük  bir  RSO tedavisinden  sonra  koşabilirim...  ağrısız!Kalıcı  sinir  hasarı  ve
sürekli  ağrı  bırakan  bir  spinal  füzyon  nedeniyle  15  yıldır  ilk  kez.Hindistan  cevizi  yağı  ile
aşılanmış kapsüller de harika çalışıyor.Yağ kapsülü rejimine başladığımdan beri Percocet'imi
almadım ve almadım.Hatta kapsülleri alarak marihuana içme dürtüsünü de kesti.” havlu

“Güncelleme, ahbap!Oğlumla güreştim!Oğullarımla, özellikle de en küçük oğlumla her zaman
güreşirdim.Kelimenin  tam  anlamıyla  yıllardır  onunla  güreşemedim!O  şimdi  22,  ben  52
yaşındayım.Artrit  nedeniyle vücudun her yerindeki ağrı  nedeniyle hareket  etmek son derece
zordu, daha az güreş!Ama bugün yaptım!Ben de neredeyse ona sahip olacaktım ama gülmeye
başladım, lol.Bunun ne kadar heyecan verici olduğunu size anlatamam!!Sonrasında bile ağrım
yok, harika hissediyorum!!!” Casey

“Siyatik sinirime baskı yapan ve sırtımdan sol bacağımdan ayak parmaklarıma kadar şiddetli
ağrıya neden olan fıtıklaşmış bir diskim var.Yataktan kalkıp yürüyebilmek için her dört saatte bir
3  ibuprofen  alıyordum.Ağrı  ve  iltihaplanma  için  neredeyse  iki  hafta  önce  yağı  almaya
başladım.Artık  ibuprofene ihtiyacım yok,  hiç  olmadığım kadar  iyi  uyuyorum,  iş  arkadaşlarım
daha iyi ruh halim ve genel mutluluğum hakkında yorum yaptı.İYİ HİSSEDİYORUM!" Jennifer

“Kanseriniz olmasa bile vücudunuzda önleyici bakımı düşünün.Günlük olarak kullanılan küçük
miktarlardaki  RSO.Vücudunuzun  her  türlü  kötü  virüs  ve  böcekle  savaşmasına  izin
veriyorsunuz.Esrar ve tüm iyileştirici özellikleri nedeniyle 15 yıldır  “birinci basamak hekimimi”
görmedim.Bende ne yanlış giderse gitsin, RSO ulaştığım ilk öğelerden biri.

Bu arada, 3 kez sırtımı kırdım.Omurlar ve diskler L-4'ten S-2'ye değiştirildi.Omurgamı pelvik
bölgeme yeniden tutturmak zorunda kaldım... AC Eklemimi aldırmak zorunda kaldım.Karaciğer
kanseri  ve  Hep  C ile  ilgilendi.Kendimi  %100 esrarla  tedavi  ediyorum.RSO,  cephaneliğimde
sadece bir araç.” Rick

"Çalışmalarınız için çok teşekkür ederim.25 yıllık omurilik yaralanması yaşıyorumbacaklarımda
ve ayaklarımda yaralar ve şişliklerle ilgili sorun.Ayağımın üstündeki kötü bir yarada küçük bir
miktar  denedim  ve  birkaç  gün  içinde  belirgin  bir  iyileşme  oldu.Şişlik  de  o  kadar  kötü
görünmüyor.Sorum,  partinin  yapıldığı  başlangıç  malzemesiyle  ilgili.Reçine  içeriği  yüksek  ve
yeterince olgundu,  ancak tam olarak sertleşmemişti  ve biraz küf  kokusu vardı  (güçlü suşlar
olmalarına  rağmen)  Bunun  yağın  genel  kalitesini  etkileyeceğini  düşünüyor  musunuz?Ayrıca
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kalan yağı bir kahve fincanı ısıtıcısında “birkaç saatten” çok daha uzun süre bıraktım, orada
yaklaşık  7  saat  bıraktım.Sizce  bu  kaliteyi  de  etkiler  mi?Bitmiş  ürün,  olması  gerektiği  gibi
görünüyor.Tıpkı koyu altın kehribar kalıntısı olan aks yağı gibi.BTW, çok acı çeken ve etrafta
dolaşmakta  zorlanan  yaşlı  köpeğime  vermeye  başladım.O  da  önemli  bir  gelişme
gösterdi.Yaptığınız ve paylaştığınız her şey için tekrar teşekkürler.İlk başta biraz şüpheciydim,
ama şimdi şaşırdım!” XXX

-- Elinizdekiyle çalışın ve daha iyi malzeme arayın.JB

"RA'mın tedavisi için Esrar yağı kullanmaya başladığımdan bu yana neredeyse bir yıl geçti ve
olumlu  sonuçlar  almaya  devam  ediyorum  ve  dürüstçe  söyleyebilirim  ki,  bence  RA'mın
remisyonda  olduğunu  söyleyebilirim.Ayrıca  kilo  kaybı,  normal  kan  basıncı  seviyeleri  (kan
basıncı 30 puan düştü), 50 ila 60 BPM arasında nabız hızı, artık depresyon yok ve hepsinden
iyisi artık toksik reçeteli ilaçlar yok gibi başka olumlu yan etkiler de gördük.” Tom

“Artık 90 yaşındaymış gibi hissetmek yerine uyanır uyanmaz yataktan kalkabiliyorum.Eklemler
çok  daha  kolay  hareket  eder,  artık  acı  çekmez.Bazı  ilaçları  tamamen  bırak!KÖTÜ olmakla
suçlanmayı bırakması gereken gerçekten harika bir bitki.” Carol-Ann

“Bedenlerimizin  yeniden  inşa  etmek  ve  iyileşmek  için  buna  ihtiyaç  duymasının  yenileyici
olduğuna inanıyorum, artritten çok çektim, ağrıyı hafifletti ve ellerimin esnekliğini yeniledi bir yıl
önce ciddi ağrı  olmadan yazamıyordum bile.O gitti  artık ellerim normal ve esnek yine yazıp
dikebiliyorum.Ve göz doktorum, her gittiğimde gözlerimin gerçekten daha iyi olmasına şaşırdı.”
Kelee

"Sırtımın  bir  noktasında  ameliyatlar  ve  sayısız  omurilik  darbesi  geçirdim.Bütün  bunlar
hissedilebilen  kalın  bir  yara  izine  neden  oldu  ve  omurlar  iltihaplandı  ve  bu  gerçekten  acı
verici.Çok acı çekiyorum, çaresizce çare arıyorum.Böylece, Gayle olay yerine biraz (1 damla)
RSO (kenevir yağı) sürdü ve ıslanması için beni orada yatırdı.Yağ biraz karıncalandı ama bunun
dışında pek işe yaradığını düşünmedim.20 dakika sonra ağrı gitti ve sabaha kadar kendimden
geçtim!Harika uyudum ve uyandığımda sırtım daha iyi hissetti  ve yara dokusu o kadar kalın
değildi.Bana göre çılgınca ama yağ eski yara dokusunu parçalıyor gibi görünüyor.Kenevir yağı
harika ve buna benzer başka hikayeler okumamış olsaydım delirdiğimi düşünürdüm!” Mickey

“Kız arkadaşımın büyükannesinin şiddetli artriti var ve ellerini açamıyor.Biraz Rick Simpson yağı
ile  küçük bir  deney denedik  ve  ona ellerine  sürmesini  söyledik.Uygulamadan birkaç  dakika
sonra elleri gevşemeye başladı ve birkaç tane daha verildiğinde parmaklarını ağrısız bir şekilde
tekrar hareket ettirmeye başladı.Böyle bir şeyin olduğunu görmek gerçekten şaşırtıcıydı.” Duane

"Kafamda çalıştığına dair en ufak bir şüphe yok.Hemen sonuçları fark ettim.Plan A'yı çoktan
yapmıştım.Yağ  tedavisi  Plan  B  idi.Keşke  önce  yağı  deneseydim.Yıllarca  yaşamak  zorunda
olmadığım acılardan geçtim.4 saatte bir ağrı kesici alıyordum.Sadece iki haftalık yağ tedavisi
oldu ama kendimi çok daha iyi hissediyorum.Alkali su kullanımı da cabası.Harika!!!" James

“Rick Simpson Yağı özeldir.Yıllardır ağrı semptomlarını yönetmek için Esrar kullandım, ancak
semptomlarımı  ancak  zar  zor  kapatabiliyordum.Yaramın  tam  olarak  iyileşmediğini
biliyordum.Rick Simpson Oil'i almaya başladığımda, zaten Esrardan yapılan farklı özleri yemeyi
denemiştim ve hepsinin kısa vadeli etkileri oldu, ancak daha sonra beni ya yüksek ya da yanmış
ya  da  tükenmiş  hissettirirdi.sadece  yeterince  uzun  sürmezdi.Hiçbir  zaman  mükemmel
hissetmedim.Bana Rick Simpson Oil olarak satılan, kötü ve etkisiz olan bir ürünü bile denedim -
hiçbir şey yapmayacak düşük kaliteli  özlere dikkat edin ve bu konuda cesaretiniz kırılmasın,
çünkü  gerçek  anlaşma  basitçe  bir  mucizedir.Hızla  artan  miktarlarda  afyon  alıyordum.Rick
Simpson yağı, afyonların emilmesine yardımcı olur ama aynı zamanda kendi başına çok güçlü
bir ağrı kesicidir.Bütün gün sürüyor ve artık aldığım dozdan herhangi bir yüksek veya yan etki
görmüyorum.Ağrısız bir  insan olarak çok daha fazlasını  yapabiliyorum ve hareket  aralığımın
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arttığını hissedebiliyorum ve iyileştiğimi biliyorum.Aslında genel sağlığım inanılmazdı - bu yağı
kullanmaya başladığımdan beri her zaman çok sayıda hastalık veya enfeksiyon geçirdim ve
dikkat çekici derecede temiz bir sağlık raporum oldu.Şimdi hala daha iyi hissederken afyonlu
ağrı  kesicilerime devam ediyorum.Bu arada, zaman zaman hash yağı veya yenilebilirler gibi
diğer farklı türde özler denedim.Rick Simpson Oil'in ağrı kesici etkisinin, yenilen veya içilen diğer
esrarlardan  çok  daha  güçlü  olduğunu  buldum.En  güçlü  kenevir  mumu  özleriyle
karşılaştırıldığında  bile,  kendi  semptom  rahatlama  ligindedir.Bir  gün  afyondan  tamamen
kurtulmaya niyetliyim.” Mike

"Ben bu yağı  kullanıyorum.Kas distrofisine sahibim ve Stevens Johnson Sendromu/TEN'den
devam eden sağlık sorunlarım var.Bu işe yarıyor.Piyasadaki HERHANGİ bir  ilaçtan daha iyi
çalışır.Güvenli  ve  etkilidir.Onsuz  çalışamazdım.Üretken  olmamı  sağlıyor.Tam  zamanlı
çalışıyorum.Yağı almadan önce, beni çok sayıda yan etkisi olan bir zombiye dönüştürmekten
başka hiçbir şey yapmayan ağır hizmet ilaçları kullanıyordum.

“Rantımı” bitirmek için şunu söyleyeyim: İnananlar için hiçbir açıklamaya gerek yok.Bilmeyenler
için  hiçbir  açıklama  yeterince  iyi  değildir.Bunun  etkinliğinin  canlı  kanıtıyım.Ve  yasal  hale
getirilmeli ve herkese açık hale getirilmelidir.” Laurie

Şeker hastalığı
"Yağ pankreası gençleştirir ve ister inanın ister inanmayın, yıllarca hareketsiz kaldıktan sonra
bile  sıklıkla  insülin  üretmeye  başlar.Birçok  hasta,  yağda  birkaç  hafta  sonra  insülin  atmayı
bırakabilir.Yağ  ayrıca  vücuttaki  diyabetle  ilgili  diğer  tüm  sorunları  iyileştirmeye  veya  kontrol
etmeye yardımcı olur.

Yağı  yerdim ve /  veya bir  fitilde  kullanırdım.Sigara  içmek veya buharlaşmak  da kan  şekeri
seviyesini  düşürmeye  yardımcı  olabilir,  ancak  etkileri  yağın  yutulmasına  kıyasla  çok
sınırlıdır.Yağı  diyabetik  ülserler  için  topikal  olarak  kullanırdım,  sadece  yağı  uygulayın,  bir
bandajla kapatın ve ülser iyileşene kadar bunu üç günde bir tekrarlayın.Kenevir tohumu yağını
özü ile karıştırır ve onu kan dolaşımını hızlandıracak ve şişlik ve diğer rahatsızlıkları önlemeye
yardımcı olacak masajlar için kullanırdım.Diyetime kenevir tohumu ve kenevir tohumu yağı da
eklerdim.JB”

"İkinci tip neredeyse bitti, neredeyse tüm ilaçları bıraktı, sarkoidozla savaşıyor, işe yarıyor." Jeff

“Hindistan cevizi yağı ayrıca Diyabette kan şekeri seviyelerinin dengelenmesine yardımcı olur!!
Yerel dükkan sahibim denedi ve dedi ki bir cazibe gibi çalışıyor!Ayrıca zihinsel olarak çok daha
iyi hissediyor [daha fazla enerji] ve ayrıca kilo veriyor!!Hepsi iyi!!" Robin

"Kan şekerim çılgına dönüyordu (aylarca 400+'e kadar - çok tehlikeli) ve bu beni kelimenin tam
anlamıyla  bayılttı.Direksiyon  başında  başım  dönüyordu  -  bu  yüzden  sürmeyi  bıraktım  -
gerçekten kötü şeyler!Doktorlar NY'a uçmamı bile yasakladıNoel'de annemi görmeye.

Pekala - doktorlar bir insülin denedi, sonra iki - kesinlikle hiçbir şey yapmadı.Yani - sonunda
onlara söyledim - yeter!!Yağa devam ediyorum (doktora daha önce yaptığımı hiç söylemedim)
ve  dozumu  her  2  saatte  bir  artırdım.Şey,  tahmin  ettin  -  şekerim  normal  aralığa  geri
döndü.Doktorum,  Harvard'ın  ukala  adamlarından  biri  -  ve  hayrete  düştü.Barbarlar  için  bir
puan!!!!Yani  -  şimdi bir  hayatın kurtarıldığı,  tamamen belgelenmiş bir  Diyabet  vakamız var -
Ben!!!!!!-- :)” Janet

“Dramatik  değişim,  neredeyse  tüm  insülini  bıraktım.Ara  sıra  uzun  süreli  Lantus  kullanmak
zorunda kalacağım.etkili  insülin,  ancak sık değil.RSO'yu birçok nedenden dolayı  kullanmaya
başladım,  ancak  bir  tanesi  insülini  bırakabileceğimi  ve  sonunda  daha  sabit  bir  kan  şekeri
seviyesi görebileceğimi umuyordu.Günde 300 ünite Novolog, kısa süreli  insülin ve 200 ünite
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Lantus  ve  günde  4  Metformin  hapı  kullanıyordum.Hala  hap  kullanıyorum  ama  artık  insülin
kullanmam gerekmediği için bununla yaşayabilirim.Artık günde 6-8 defa midemi iğneyle sokmak
yok!Şeker  seviyelerimi  kontrol  etmek  daha  kolay  ve  artık  2  ila  5  yüzlerce  okuma
görmüyorum.Ayrıca  artık  30'ların  dramatik  düşük  şeker  seviyelerini  görmüyorum.Tanrı
tarafından gönderildi ve şeker seviyemi gerçekten koruyan ilk şey oldu.” dena

“Diyabet  öncesi  kan  şekeri  seviyelerim  140'ın  üzerindeydi  ve  şimdi  100'deyim.Biraz  yağ
yapmadan önce  kanınızı  kontrol  edin,  yaklaşık  10  dakika  verin  ve  tekrar  kontrol  edin,  çok
düşmüş olacaktır.Benimki  o  kadar  çok  şey  yaptı  ki,  dengemi  sağlamak için  biraz  Gatorade
içmem gerekti.” Michelle

"İnsüline  bağımlı  şeker  hastasıyım ve  60  gramlık  bir  yağ  ile  günde  100  üniteden  50  ünite
insüline geçtim." Leslie

“Seviyelerimi tamamen dengeledi.Ağızdan almam için “METFORM” verildi ve ilkinden beri hiç
hap almadım ve tekrar uyandım ve “Hayır, Tip II Diyabet teşhisi konduğuma göre şimdi yağı
artırın” diye düşündüm. Seviyelerim 3.4 ile 7.2 arasında zıplıyor.Bir deney olarak, kelimenin tam
anlamıyla bir çikolata içeren bir torba şeker yedikten sonra, şeker seviyemi yükseltebildiğim en
yüksek seviye 8.1 idi.8.1'e ittiğimde son derece küçük bir yağ damlası yaptım ve düşmelerini
sağlayıp  sağlayamayacağımı  görmek  için  her  10  dakikada  bir  seviyelerimi  kontrol  etmeye
başladım.Yağdan 10 dakika sonra 7.3'e düştüm ve yağdan 20 dakika sonra test ettiğimde 4.8'e
düştüm." Michelle

“Sadece küçük dozlarda yağ kullanabilirim.Tam güçte hipoglisemi yaşamama neden oluyor.Ama
bu iyi bir  şey çünkü sekiz yıl  önce 45/10 uzun ve kısa etkili  insülin iğnesi ile başladım.Yeni
rahatsızlığım hakkında biraz araştırma yaptım ve marihuana tarçın gibi diğer baharatlarla birlikte
sürekli olarak doğal bir çare olarak ortaya çıktı, bu yüzden “gerçek” yağ bulunana kadar karma
kapaklar kullanmaya başladım.O kadar güçlüydüler ki, ilk kez bir hash cap yediğimde öleceğimi
sandım.RSO  yükleme  dozundan  bahsetmiyorum  bile.(Ama  RSO  o  zamanlar  benim için  bir
seçenek bile değildi) Ama bir zamanlar yağ kullanımı (günde tahıl) vücudumun günde iki kez
insülin  enjeksiyonlarına  aşırı  duyarlı  olmasına  neden  oldu  ve  seçim  yapmak  için  bir  yol
ayrımında kaldım. RSO veya çekimler.Çekimleri durdurdum ve yağa devam ettim.

Diyet değişikliği ve artan günlük aktivite (egzersiz) ile birlikte artık 5,7 A1C'ye sahibim, 60 kilo
verdim ve artık hayali  yanma ağrılarım (diyabetik nöropati)  yok.Birkaç aylık tedaviden sonra
gliserin  ve  alkol  tentürlerine  geçmek  zorunda  kaldım  ve  sadece  yıllık  yağ  tedavileri
yaptım.Çünkü şekerim çok düşmeye başladı.

Mucizevi diyabetik iyileştirme yeteneklerine sahiptir.Esrarın vücudun endokrin sistemi üzerinde
nasıl çalıştığı not edilmeli ve kapsamlı bir şekilde incelenmelidir.730 atış genetiği değiştirilmiş
domuz DNA'sı yapmaktansa, yılda bir ay yağ tedavisine maruz kalmayı tercih ederim.Yağlarımı
çıkarmak ve tentürlerimi yapmak için sativa bitki çeşitlerini kullanıyorum.Belirtilerim için en iyi
şekilde çalışıyor.İndica'yı denedim ve sadece çalışamadığımı ve daha fazla yemek istediğimi ve
her zaman üşüdüğümü fark ettim.Sativa metabolizmamı ve kalp atış hızımı hızlandırdı, iştahımı
bastırdı ve isterik kahkaha nöbetleri geçirmeme neden oldu (en sevdiğim yan etki).

Şekeriniz yüksekse, düşük tutarlı dozlarla başlayın.Hala vücudunda neler olduğunu hissetmek
istiyorsun.(Karşılaştığım bir problem, yağdan mı yoksa düşük şekerden mi başım döndüğünü
bilememekti,  bu  yüzden  ne  hissettiğinizi  anlayana  kadar  ilk  ay  bazı  test  şeritlerinden
geçeceksiniz).Ve çok susamış bir insan olacaksın.Bu tedavilerde su dostunuzdur.Yüksek şeker
her zaman susamanıza neden olur ve yağ da öyle, o yüzden bunu da göz önünde bulundurun.

Ve ilk başta şekerinizin düşmesi konusunda çok fazla endişelenmeyin.Zorla insülin damlası gibi
değil.Yağ içeri giriyor ve tüm organlarınızı harekete geçirdiğine inandığım şeyi yapıyor ve bu da
onların kanı temizlemesine yardımcı oluyor ve ayrıca sinir sistemiyle harika bir ilişkisi var ve
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beyninizin vücudunuz için daha iyi  bir  his  olduğuna inanıyorum. bu kanallar  aracılığıyla tüm
doğal iyileştirme yeteneklerini stresli bölgelere göndermeyi bilir.(Benim durumumda pankreasım,
böbreklerim ve kanım.) Şimdi bunun sadece benim teorim olduğunu ve bilim adamı değilim,
sadece  benim için  nasıl  çalıştığı  ve  etkilerini  en  iyi  nasıl  mantıklı  hale  getirdiğim  hakkında
konuşuyorum.Bir günlük tutmak ve ilerlemenizi işaretlemek için düzenli sağlık kontrolleri ve kan
tahlili  yaptırmak  iyidir.A1C'niz  kontrol  altına  alındığında  ve  böbrek  fonksiyonunuz  daha  iyi
olduğunda, doğru yolda olduğunuzu bileceksiniz ve o zaman çalışacağınız seviyede kalıyor ve
hiçbir şekilde oraya ulaşmak kadar güçlü değil.Büyük olasılıkla sadece düşük sabit dozlar ve
şeker hastalarının yabancı olmadığı bir yaşam tarzı beslenme değişikliği gerektirecektir.(A1C'nin
11'den 7'ye inmesi yaklaşık altı ayımı aldı ve onu 5 aralığına çıkarmak için diyet ve egzersizde
birkaç ayar daha yaptı.(Su egzersizi düşük etkili ve benim için harika çalıştı).” Anthony

“Şiddetli  dejeneratif  periferik  nöropati  için  günde  1  gram  yağ  kullanıyorum  ve  rahatlama
inanılmaz!” Laurie

“Kocam, Diyabeti için yıllardır Esrar ve son zamanlarda RSO yağı alıyor.Sadece kan şekerini
stabilize etmekle kalmadı, aynı zamanda Kronik Böbrek Hastalığını da Tersine Çeviriyor.Evre 3
KBH teşhisi kondu ve onu bir böbrek bağışçısı listesinde yer alması için ayarlıyorlardı.Tentürler
ve  RSO  yağı  almaya  başladı  ve  şimdi  1.  aşama  CKD'de.Doktorlar  ona  bunun  mümkün
olmadığını  söylediler.O  doktorlardan  kurtulduk  ve  yeni  bir  tane  aldık!RSO  yağı  ayrıca  kan
basıncını düşürdü, anemisini ve Diyabetik Retinopatisini stabilize etti (şimdiye kadar tamamen
kör olması gerekiyordu, diyor Batı Tıbbı).Güzel Kenevir bitkisi ve sağladığı her şey için Büyük
Ruh'a teşekkür edin!Esrar Esansiyel Yağının nasıl yapılacağı hakkında bilgi ve bunu yapanların
referansları için teşekkürler Rick Simpson!” Julie

"Eşim  tip  1'e  sahip  ve  az  miktarda  yağ  yemek,  şeker  seviyelerini  dengelemeye  yardımcı
oluyor.Bu gerçekten bir Hediye…” Spaceleaf

“Günde 4 metformin ve 4 diamicron kullanıyordum, 12 saatlik hızlı kan şekeri testinden sonra
kan  şekerim %12 idi.Biraz  hayal  kırıklığına  uğramış  görünen  doktorum,  "Eh,  sanırım  şeker
hastalığın için daha fazla hapa ihtiyacın yok" dedi. Tedaviden 9 ay sonra.Tüm semptomlarım,
böbrekler, artrit, kolesterol, tansiyon, hepsi yağda haplardan çok daha iyi.Bu bir mucize.

Tedavinin  6.  haftasında  kan  şekerim  kaya  gibi  düştü.Bir  gece  kendimi  komik  hissederek
uyandım, kan şekerim %4'ün, yani %3.2'nin altındaydı.Tip 2 diyabet için kullandığım günde 8
hapı almayı bıraktım.17 ay önceydi.Toplamda günde 15 hap kullanıyordum, şimdi yok.Michael,
tedavi  seviyesi  tedavisini  yap.3  ay,  60  gram  [Rick'in  sitesindeki  talimatları  izleyin],  şeker
hastalığınız gitmiş olacak. Peter

"Nöropatimin  acısını  durduracak  tek  şey  kenevir  yağı.Oxycontin  bile,  kremaya  karıştırılmış
kenevir yağındaki CBD'lerin yaptığı gibi tüm acıyı ortadan kaldıramadı.Her türlü tıbbi kullanım
için harika bir bitki ve sonunda insanlar onu tanıyor.” zincir

"Rick, kalp uzmanlarıyla yaşadıklarımdan sonra dolaylı olarak beni ölümden beter bir kaderden
kurtardı.14 ay, 4 hastane ve bir tıp merkezinde 22'den fazla farklı test."Sen en kötü senaryosun,
kalbinin bir tarafı öldü, kalp nakline ihtiyacın olabilir." 14 ay sonra daha fazla test yapamadılar,
bypass yaptılar.

2 yıl sonra yeni bir kardiyologdan kontrole gittim, dedi ki, “Kalbinde hiç bir hasar yok, kim sana
hasar olduğunu ve kalp krizi geçirdiğini söyledi?Bu doğru değil."  Bir  enayi için oynandım.Bu
yüzden doktor beni bir böbrek uzmanına gönderen bir diyabet uzmanına gönderdiğinde, bir kar
bankasında şekerleme yapmayı ve sonra oradan geçmeyi tercih ederdim.yine sağlık uzmanları
gibi bir şey.Sonra yağ gelir.Şimdi 20 yıldır olmadığım kadar sağlıklıyım.” Peter

“79 yaşında bir bayanım ve Fransa'da yaşıyorum.Kenevir yağı ile ilgili kişisel deneyimimi sizinle
paylaşmak  istiyorum.Kocam  Jerome'un  birkaç  ay  önce  düşme  nedeniyle  kuyruk  kemiği  ve
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kalçası kırıldı.O andan itibaren her şey ters gitti, büyük acı çekiyordu ve ıstırap onu şiddetle
sardı.Torunum,  bu  acılı  durumda  size  yardımcı  olabilecek  çok  etkili  bir  doğal  ilaç  bildiğini
söyledi.Yaralarında kenevir yağı kullanıyoruz ve iyileşti ama şişti ve günlük olarak az miktarda
ağızdan verdi.

İyileşmenin harika olduğunu söylemeliyim, ama bilmeniz gereken bir şey daha var, kocam uzun
zaman önce erektil iktidarsızlıktan muzdaripti, bu yüzden yağa ek olarak vermeye karar verdim,
penisine sürmeye karar verdim, sonuç en şaşırtıcıydı. Bunu hayatım boyunca gördüm, şimdi
kocam günde birkaç kez yoğun seks yapma yeteneğine sahip,  ayrıca penisinin boyutu, ben
gençken kocamın sahip olduğum boyutuna göre çok şey yapıyor.Benim yaşımdaki birinin bu
ifadeyi  vermesi  alışılmadık  gelebilir  ama  bence  sağlık,  iyi  bir  cinsel  yaşam  kadar
önemli.Teşekkürler Rick.” Rochelle

-- Teşekkürler, Rochelle.Evet, sağlık iyi bir cinsel yaşam kadar önemlidir ve evet, yağ tam olarak
tarif ettiğiniz şeyi yapar.JB

"Hangi türler erkek iktidarsızlığına yardımcı olur, JB?Erkeklerin bunu bilmesi gerekiyor..." Tomas

-- Bu güzel bir soru Tomas.Basitçe bir tür inceleme sitesine gidin ve bildirilen afrodizyak etkileri
olan türleri arayın.Sonra biraz alın, sigara ile test edin ve etkiyi beğendiyseniz yağı yapın ve
kullanın.Hepsi  bu  kadar.Bazı  suşlar  sizi  diğerlerinden  daha  azgın  yapar  ve  bazı  suş
kombinasyonları,  diğer  suş  veya  yağ  kombinasyonlarından  daha  etkili  olacaktır.Şu  anda
söyleyebileceklerim bu kadar.Yağı deneyin, aradığınız etkiye sahip değilse, doğru olanı bulana
kadar başka bir parti yapın veya alın.Böyle olması gerekiyor.JB

"Nöropati nedeniyle ayaklarım son on yılda hiç olmadığı kadar iyi." Leon

“Herhangi  bir  esrar  kullanımından önce var  olan zihinsel  sağlık  sorunlarının  şans olduğunu
söyleyebilirim; akıl hastalığının rahatsızlığının onları kendi kendine ilaç almaya ittiğini söyledi.C-
PTSD'm var ve (en azından) 12'den 33'te temizlenene kadar aktif bir bağımlılık içindeydim.Yani
5.5  yıl  önce.Hemen  hemen  her  ilacı  denedim  çünkü  “doğru”  hissetmiyordum.  Benim  için
temizlenmek, psikiyatrik ilaçlar, rehabilitasyon ve birkaç yıllık terapi anlamına geliyordu.

Bir yıl ve biraz önce (tekrar) esrar bulduktan ve onu disk sorunları için kullandıktan sonra, en az
3 yıldır kullandığım psikiyatrik ilaçlara artık ihtiyacım olmadığını öğrendiğimde şok oldum.Ayrıca
tıbbi  esrarı  keşfetmeden kısa  bir  süre  önce  tip  2  diyabet  teşhisi  kondu.Bazı  psişik  ilaçların
doğrudan bir  sonucuydu!Şimdi  düzenli  kan şekerim var ve 2 yıl  içinde son 2 ilacı  (yavaşça
kesilmesi gereken antidepresanlar) bırakmaya çalışıyorum. Jenn

"Ben de tip 2 diyabet hastasıydım.Günlük olarak esrar kullanmak, beni içten dışa öldüren birkaç
reçeteli ilacı kullanmayı bırakmamı sağladı.Bu değişiklik bana enerji ve uzun zamandır sahip
olmadığım bir  netlik  hissi  verdi.Artan  enerji,  aslında yürüyüşe çıkmak İSTEDİĞİM anlamına
geliyordu.Aquafit kurslarına gitmeye başladım.

Diyetimde birkaç kolay değişiklik yaptım.Bir değişiklik, daha fazla esrar yemeye başlamam.Tipik
olarak,  kenevir  ile  karıştırılmış  hindistancevizi  yağı  ile  yapılan  çikolata  formundadır  (süper
sağlıklı yağ, karaciğeri detoksifiye etmek ve kilo vermeye yardımcı olmak için çok faydalıdır).

Günlük esrar kullanmanın ilk yılında 40 kilodan biraz fazla kaybettim.Biraz geri kazandım, ama
benBu  konuda  hiç  endişe  duymuyorum  çünkü  son  zamanlarda  biraz  daha  stres  altında
olduğumu biliyorum ve her gün esrar kullanarak (özellikle yemek yerken!) Jenn

“Bunu biliyor muydunuz bilmiyorum ama 2011'de diyabetim çok kötüydü, böbreklerimden günde
12 gram protein sızdırıyordu, dizlerim o kadar ağrıyordu ki yürümekte bile zorlanıyordum.85'te
kalçamda yırttığım tendonlar neredeyse dayanılmaz bir ağrıyla geri döndü.220 kiloydum.Doktor
beni bir  diyabet uzmanına gönderdi, o da beni bir böbrek uzmanına gönderdi.Artık gitar bile
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çalamıyordum.umursamayı bıraktım.

Mike'ın bu yazı üzerine biraz araştırma yaptım, bana Rick Simpson adında bir adamın bir grup
insanı çömlek yağıyla iyileştirdiğini söyledi.ben düşündümama inceledim.Ve ayrıca tip 2 diyabet
üzerinde de işe yaradığını öğrendim - sahip olduğum şey.

Rick  Simpson'ın  sitesinde  nasıl  yapılacağı  ve  ne  kadar  alınacağına  dair  talimatlarını  takip
ettim.beni hasta etti, grip olduğumu düşündüm, yapmaya devam ettim ve 6. hafta civarında kan
şekerim düştü, kullandığım günde 8 hapı almayı bıraktım ve kan şekerim hedefte kaldı.

30 kilo verdim, sırtım o kadar kötü ağrımıyordu.3 aylık kontrolüm için gittim ve doktorum ağzı
açık  orada  duruyordu.Tüm hayati  değerlerim  normaldi.Bu  2  yıl  önceydi,  173  libreydim,  kan
şekerim hala normal, hap yok, böbreklerimin nasıl çalıştığını görmek için 24 saatlik bir idrar testi
daha yaptım, doktorumdan alabildiğim en fazla şey "Neden senin böbrekler çok daha iyi hale
geldi.”  Aşırıya  kaçmadığım  sürece  dizimde  veya  sırtımda  ağrı  yok  ama  birkaç  gün  sonra
normale dönüyor.Artık pek ot  içmiyorum, içmeyi pek sevmiyorum.Petrolün benim için yaptığı
buydu.” Peter

"Beni hatırladığından emin değilim, şiddetli idiyopatik nöropati için günde 1 gr alıyorum.Bir gün
High Noon'u arayan Rick ve Janet,  sizi  bilgilendirmemi istediler...3 ay oldu ve bu gece çok
şaşırdım...kanepede  otururken,  aniden  köpeğimin  altımda  olduğunu  fark  ettim,  onu  ne
zamandır, baldırlarımın arkasıyla sevişiyordum, bilmiyorum.VE YUMUŞAK HİSSETTİ!!!Son 10
yılda, hissedemediğim için anestezisiz, diz altı ÜÇ ameliyat geçirdim.O ameliyatlardan biri de
SÜRAL SİNİR BİYOPSİSİ idi!BU, insanları şok eder ve korkutur!!” Laurie

"RSO yağı benim için harika bir şeydi, tekrar yemek yiyebildim, ağrım şu an için yönetilebilir
durumdaydı  ve  narkotik  yok,  çok  sayıda  sorunum  var  ve  çok  fazla  isim  var,  narkotikler
yapışıklıklarımı alevlendiriyor.  bağırsaklarım birbirine yapışmış,  doktorlar  bir  engel olmadıkça
hiçbir şey yapmıyorlar, iki gün öncesine kadar sıvı dışında hiçbir şey yiyemiyordum, 4 gün önce
RSO, ızgara peynirli sandviç yedim ve dün yarım ton balığı yedim sandviç, doktorlar benim için
bir şey yapamıyor,  bu yüzden kendi başımayım, 110 kiloyum ve bu benim için normal veya
sağlıklı bir kilo değil, 98'e kadar düştüm, ilaçları ile yaptılar, yaptılar Beni 7/24 çay kaşığı yemle
büyüt, tatlım, istediğimiz gibi yemeyi tercih ederim...Tanrı'nın bize verdiği bitkiyi özgür bırakın..."
Joyce

"Hakikat.Kan şekeri seviyelerim artık normal aralıkta ve günde 2000 mg Metformin'den çıktım ve
şimdi sıfıra yakın glüten yiyorum ve diyetimi izliyorum.Yağsız saçmalık, diyet saçmalığı veya
donmuş  Weight  Watcher  yemekleri  de  yok.Dondurulmuş  yemeklerdeki  sodyum  içeriğini
gördünüz mü?Çirkin!” Cheshire

-- Yağda denediğinizde o yiyeceklerin tadını beğendiniz mi?JB

"Onları  daha  önce  sevmiyordum  ama  yağından  ya  da  yaşımdan  beri  glütene  duyarlı  hale
geldim.Daha  fazla  migrenim  var,  daha  fazla  fibro  alevlenme,  akne,  mide  krampları,  birkaç
isim.Ayrıca sodyum beni bir balon gibi şişiriyor.Esas olarak kenevir kullanıcısı olduğumdan ve
yağla  birlikte,  şimdi  daha  fazla  kenevir,  meyve  ve  sebze,  daha  az  yağ,  daha  az  ot
yiyorum.BAYILDIM!AncakMakarna ve ekmek gibi glütenle ilgili  yiyecekler, yağda olsun ya da
olmasın  SEVİYORUM.Sonuç  olarak  vücudum  bundan  hoşlanmadı  ve  ben  bununla  iyiyim.”
Cheshire

"Merhaba Greg, mesanemde temiz bir sağlık raporu var.Doktor Kemo sayesinde böyle diyor.Şu
anda tamamen remisyondayım diyor.Ancak işin gerçeği 13 Ekim 2012'de başlayıp 19 Aralık
2012 Perşembe günü toplam yaklaşık 19 gram RSO aldım.Prostatımdan mesaneme bir penis
dürbünü için gittim ve şimdi mesane kanserimin tamamen gerilemesi var.Hepsi sağlıklı pembe
ve kanser belirtisi yok.Doktorum daha önce hiç kanser olmamış gibi göründüğümü söylüyor.Ne
kadar  iyi  göründüğüme  şaşırdı.Hâlâ  bu  narkotiklerle  savaşıyorum  ve  RSO'nun  beni  bu
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haplardan  önce  almama yardım edebileceğini  biliyorum.Yine  de  sağ  ve  sol  böbreğimin  her
birindeki kistlerimi azaltmayı umuyorum.

Son  birkaç  aydır  uyku  ilacım  muazzam ölçüde  azaldı  ve  şimdi  Cymbalta'mdan  TAMAMEN
ayrıldım ve Baclifin, Lyrica ve OXYCOTIN'imi de kestim ve hala onlardan tamamen kurtulmaya
çalışıyorum, bu da Doktorlarımı hayrete düşürüyor Ne kadar HIZLIYIM Kesiyorum ve bunun
bana nasıl bir şekilde NORMAL HAYAT yaşama şansı vereceğini.

Hayatımın  bu  narkotik  kısmında  beni  hayatta  tuttuğu  için  tıbbi  esrar  içtiğime
güveniyorum.Doktorlar beni UZUN zaman önce sildi.Bu RSO, geçen Ekim'de 6 ft boyunda tüm
zamanların en düşük seviyesi olan 135'e ulaştıktan sonra kilo almaya başlamama izin verdi ve
şimdi 149 kilom -- bu, tam RSO'yu alırken 14 libre KAZANÇ anlamına geliyor.Sert sırt ağrım
azaldı  ve  son  birkaç  ay  içinde  daha  fazla  hareketim  oldu,  boynumun  CERRAHİSİ  de  bu
sonbaharda RSO alımımdan bu yana askıya alındı.

Ayaklarımdaki  psoriatik  artritim  de  azaldı  ve  artık  ayaklarımda  daha  fazla  steroid  iğnesi
olmaması için dua ediyorum ve aynı şeyi sırtım için de dua ediyorum, omurgamdaki son spinal
tap  epidural  steroid  çekimlerim  geçen  sonbahardı  ve  ağrımı  umuyorum  Daha  fazlasının
olmasını önlemek için seviyeler düşük kalır.

Doktorum, vücudumun daha fazla kaldıramayacağını söylüyor (YAŞAMAK İSTİYORUM) yaşam
kalitesi için iğneler ve haplar takas ediyor.KÜÇÜK, DİYORUM.Tüm rahatsızlıklarınıza yardımcı
olması ve ağrı kesici ilaçlarınızı azaltmak ve kanseri sonsuza dek öldürmek için RSO alın.Çok
fazla almadım ve çok uzun sürmedi eğer bunu benim için bu kadar kısa sürede yapabiliyorsa,
bir düşünün tüm dünya bunu biliyor olabilir mi?Allah'ın dermanı!!!" Tony

"Babama 6 ay önce pankreas kanseri teşhisi kondu.Kemoterapi sırasında böbrek ve akciğerlere
yayıldı.Her  yerde  lekeler  çıkıyordu  ve  çok  çabuk  kötüleşiyordu.Petrol  hakkında  bir  şeyler
okudum ve kaybedecek  bir  şeyi  olmadığına  karar  verdim.Biraz  yaptık  ve  üç  aydır  her  gün
üzerindeydi.Tarama sonuçları  dün geldi.Doktor  şaşırmıştı.Pankreas kanseri  küçüldü ve diğer
lekeler tamamen kayboldu.Babam çok daha iyi.Mide bulantısı  yok, kilo aldı,  artık bütün gün
uyumuyor ve yine dışarıda.Gerçekten şaşırtıcı.Ayın üzerindeyiz.” lisa

--  Harika  Lisa,  ama daha fazla  tarama yapma lütfen,  sadece yağ.İyi  olduğunu görmek  için
gerçekten kanserojen bir taramaya ihtiyacınız yok.Dediğin gibi, kaybedecek bir şeyin yoktu, o
yüzden kolayca daha da kötüleştirebilecek gereksiz taramalar yaparak bu oyunu kaybetme.

Radyasyon etkileri vücutta birikir.Kanserli bir hasta ne kadar az tarama yaparsa o kadar iyidir.Bu
sadece sağduyu,  başka bir  şey değil.Genel  olarak,  %100 sağlıklı  olup olmadığınızdan emin
değilseniz 60 gr daha yağ yemek gerçekten daha iyidir.

Ayrıca, tüm bu testler ve doktor ziyaretleri genellikle hastaları çok gerginleştirir ve onları çok
fazla stres altına sokar.Bir hastalıkla uğraşırken stres ve kaygıdan kaçınmak zordur, bu nedenle
stres ve kaygıdan mümkün olduğunca kaçının - ve yağ, bildiğim diğer maddelerden daha iyi
stres ve kaygıya yardımcı olabilir.JB

“Şeker  hastalığım için yıllarca esrar  kullandım.Kendimi  hep bok gibi  hissettim.Ailemde anne
tarafından  şeker  hastalığı  kötüydü,  ayak,  bacak,  görme  kaybı  ve  ardından  ölüm.Halalarım,
amcalarım,  büyükannem.Ve  annelerin  hepsi  şeker  hastalığından  geçti.Annem  55
yaşındaydı.Bugünkü yaşım.Küçük kız kardeşim burada puanlar günde 570'in üzerinde, günde 3
atış, ama kendime gelince, uzun yıllardır diyabet yok.oldukça sağlıklıyım.

70'lerinde iyi  bir  arkadaş.Yaklaşık  yedi  ay  önce bana geldi.Puanları  500'lerin  ortalarındaydı,
gerçekten  hastaydı.RSO'yu  kullandıktan  sonra,  sadece  düzeltmeden  sonra  180'lere
düştü.Sadece  birkaç  ay  içinde.Günde  iki  kapsül  alınan  kenevir  yağı  ile  aşılanmıştır.Şimdi
avlanmaya,  balık  tutmaya  ve  odun  kesmeye  geri  döndü.76  yaşında  ve  15  yaş  daha  genç
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görünüyor.Bugün  çekim  yapmamamın  sebebinin  esrar  olduğunu  biliyorum.Hala  şeker
hastasıyım.Ailemde  tek  kişi  benim.Keşke  kız  kardeşim kendini  eğitse,  kendini  çok  daha  iyi
hissedecekti.Her sabah bir Grizzly'ye binmek gibi." Ron

"Gerçekten söyleyebilirim ki, benim durumumda Kenevir yağı ve tatlandırıcı olarak bala geçişin
bir kombinasyonu şeker seviyelerimi kabul edilebilir  (normal oku) seviyelere düşürdü.Sadece
uzun taneli pirinç büyüklüğünde bir  miktar eşdeğerini  kullanmam gerekiyor.Periferik nöropati,
uykusuzluk, kronik boyun ve eklem ağrısı, berbat bir karaciğer (görünüşe göre tıbbi bir terim),
düşük  trombosit  sayısı,  kronik  EBV  ve  ekmek  kutusundan  daha  büyük  bir  dalaktan
muzdaripim.Aşırı kan kaybım olmadan ameliyat olamam (olacağımdan değil).

Şimdi  bunu kimseye tavsiye  etmem ama ben on yıldır  hastayım.Bana  uyguladıkları  ilaç  ve
prosedürler arttıkça daha da kötüleşti.Sonunda "YETER" dedim.OTC yok, ticari ilaç yok, tamamı
bitkisel veya gıda bazlı.ND'mi benim için testler istemek için kullanırım, sonra onunla gözden
geçiririm ve önerilen modaliteleri isteyebilirim.Ancak!Son söz bende.Ve daha iyisini yapıyorum.”
kapüşonlu

"Tip 1 diyabetli olsun ya da olmasın kan şekerim her zaman hızlı yükseldi.Yağ kullandığımdan
beri şekerim normal kalıyor.20'de aldığımdan beri ilk kez a1c testim şimdi 6.8." Eugene

“Birden fazla arkadaşım var ama şekeri 20+ idi.35+ yıl uzun bir süre sigara içtik, bu yüzden
biraz yağ aldık.Doktorun yaptığı hiçbir şey çalışmıyordu.Şu an şekerleri 10.Hâlâ yüksek ama
Pepsi'yi seviyor." Donald

“Yağ, her gün daha da güçleniyormuş gibi görünen kemik mahmuzları ve zayıf akciğerlerden
kaynaklanan ağrımı tamamen öldürdü!Ve son zamanlarda petrole başladım!Hem şaşırdım hem
de müteşekkirim!” dökmeyen

"İnanılmaz.Mucize bir bitkidir.Sorun ne olursa olsun sisteminizi normalleştirmeye çalışıyor gibi
görünüyor.” Zed

"Karımın ayaklarında artık nöropati yok.Yaklaşık iki ay önce petrolümüz bitmişti ve bu 20 gün
boyunca, son birkaç gün içinde nöropati geri dönmeye başladı.Dört gün önce yağa döndük ve
artık iğneler ve iğneler yok.Artık yüksek tansiyonu yok ve rutinine sadece kenevir yağı ekleyerek
neredeyse 30 kilo  verdi.Ayrıca atriyal  fibrilasyonu var.Yağın başlangıcından beri  aritmi  yok."
ahbap

"Şekerlerim kontrolden çıktı.Maksimum insülin miktarları ve boşuna oral ilaç kullanıyordum.Bu
ilaçlardan bir ton kilo almıştım ve mutsuzdum.İyi olduğumdan emin olmak için yağ kullanmaya
başladım, damla damla yükseldim, günde 8 kez kanımı test  ettim.İşe yaradı!Hafif  bir  dozda
şekerim normale düştü.İki yıl sonra hayattayım, 67 kilo verdim, diyet değişikliği yapmadım ve
Rick'e yardım ettim.Rakamlarım yükselirse (bazen kötüyüm) petrolümü yükseltirim.” Janet

“Merhaba Bay Simpson, ben Aaron, 17 yaşındayım.Tip 1 diyabetime yardımcı olması için tarif
yağını  kullanıyorum.Günde  dört  kez  yüksek  dozda  insülin  iğnesi  almalıyım  ama  sizin  yağ
tarifinizi  kullandığım  için  geceleri  sadece  bir  tane  almam  gerekiyor  ve  size  kişisel  olarak
teşekkür  etmek  istiyorum.Bu  gezegende  senin  gibi  pek  fazla  insan  yok  ve  şimdi  bir  tane
var.arkanızda daha fazla destekçi.Saygılarımla, Aaron”

"Bu  anlatının  amaçları  doğrultusunda  benim  adım  Alexis.1994  yılından  beri  şeker
hastasıyım.2010 sonbaharında sol ayağımda basit bir yırtık bağ gibi görünen bir acı vardı ve
tıbbi tedavi mümkün değildi ve aldığım çok az tedavi ihmal edilebilir düzeydeydi.Özellikle akut
dönemde, ciddi komplikasyonlar ortaya çıkana kadar, genellikle fark edilmeyen Charcot ayağına
sahip olabileceğim konusunda bilgilendirildim.Erken tanı ve teşhis, anında immobilizasyon ve
önleyici bakım programı, diyabetik nöropatinin bu yıkıcı komplikasyonu ile ilişkili morbiditeyi en
aza indirebilir.Yanlış yönetilirse, Charcot ayağı ampütasyon dahil feci sonuçlara yol açabilir.
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Aralık  ayına kadar,  çok  şişmiş  ayağımın dibinde ülserli  bir  yara vardı.Acil  ortopedik  bakıma
başvurması üzerine doktor çabucak "Kronik Charcot ve osteomiyelit" teşhisi koydu. Ayağımda
hava cepleri ve kemikte ciddi bir enfeksiyon vardı.Bana tek uygulanabilir tedavinin ayağın derhal
kesilmesi olduğunu söyledi.Fiziksel, duygusal ve ruhsal olarak şiddetli acı çekiyordum.Doktor
psikolojik olarak halletmek için bana bir hafta verdi.Ayağımda tam ağırlık taşımama talimatları
olan bir tekerlekli sandalye verildi.

Hepimiz  Tanrı'nın  gizemli  ve  harika  şekillerde  çalıştığını  biliyoruz.Bana  uzun  zaman  önce
sağladığı  ilaçlarla  insan “şifa  meleklerinden”  ikisini  getirdi.Ayağımdan başka kaybedecek  bir
şeyim olmadan,  sevgiyle  bana getirdikleri  ilacı  hem dilaltına  hem de doğrudan açık  yaraya
uyguladılar.Haftanın sonunda,  ben ve bana bakanlar,  yaranın sadece dış  kısmında iyileşme
görebiliyorduk.Doktoru  tekrar  gördüğümde,  “OMG…”  anı  olarak  adlandırdığı  nelere  dikkat
etmem gerektiğine dair uzun bir dizi tavsiyeyle bana bir hafta daha verdi.Önerilen ilaç dozunu
sadakatle uygulamaya devam ettim.Daha iyi hissetmeye başladım ve daha da önemlisi ülserli
yara iyileşmeye başladı.Nisan ayına kadar günde 10 dakika ayağımın üzerinde yürümeme izin
verildi.Oluşmakta olan bazı bozulmuş kemik kütlesini çıkarmak için küçük bir cerrahi prosedür
gerekliydi.

İlaç  tedavisine  devam  ediyorum  ve  doktorum  ayağımı  tutabileceğim  konusunda  ihtiyatlı  bir
şekilde iyimser.Kemiğimdeki enfeksiyon çok ciddiydi ve temizlenmesi biraz zaman alacak ama
iyileşiyor.Şu  anda  doktor,  iyileşmeye  devam  ederse  bir  yıl  içinde  ayağıma  olası  bir  yapıcı
ameliyatı düşünüyor.” Alexis

"Alexis'in  bahsettiği  arkadaşlardan  biriyim.Ona  bu  gönderiye  bir  bağlantı  gönderdim  ve
gördüğünde  kendini  ifşa  etmek  isteyebilir,  bunu  ona  bırakacağım.Esrarın  eğlence  amaçlı
yasallaştırılmasının uzun süredir  savunucusuyum ve bunun ağrı  ve kaygıyı  etkili  bir  şekilde
giderebileceğinin farkındaydım.Bununla birlikte, esrarın iyileştirici gücünden gerçekten haberdar
olmam sadece son 8 veya 9 ay oldu.Şubat ayında Alexis ile konuştuğumda ve bana önerilen
ampütasyondan  bahsettiğinde,  Rick'in  “Tedaviden  Koş”  video  ama  gerçekten  şüpheci
oldu.Ortağım ve ben kenevir yağı yapma ve onu bir tedavi olarak deneme olasılığını tartışmıştık
ve ortak arkadaşımız Alexis en iyi aday gibi görünüyordu.Kabul etti ve o gece bir parti yağ yaptık
ve  ertesi  gün  vermeye  başladık.İlk  sonuçlar  umut  vericiydi  ama  yine  de  oldukça
şüpheciydim.Ama  Alexis'e  söylediğim  gibi,  "Kaybedecek  neyin  var?ayağın  mı?doktor  zaten
almak istiyor!” Oturma odama girdiği günden daha fazla gurur duymadım.Ve ameliyatı nedeniyle
yine  bir  süre  tekerlekli  sandalyede.doktoru  ona,  Alexis'in  önümüzdeki  Mayıs'taki  düğününde
dans  etmesinin  "birinci  öncelik"  olduğunu  söyledi.Bu,  dört  ay  önce  ayağını  kesmek  isteyen
adamdan." Çardak

"Teşekkürler Rick, yağı iyileştirme yeteneği hakkında hiçbir fikri olmayan insanlara yardım etmek
için yaptım.Birinci  vaka -  diyalizde diyabetik,  haftada 5 gün,  bir  seferde 6 saat.%13 böbrek
fonksiyonu ve büyük ağrı.Ağrı ilk gün geçti.Tedaviye üç ay diyalizde haftada 2 kez, 3 saat.Ve
%54  böbrek  fonksiyonu  geri  döndü.Tedaviden  beş  ay  sonra  artık  diyaliz  yok  ve  böbrek
fonksiyonlarının  %98'i  geri  döndü  ve  reçeteli  ağrı  kesici  ilaçları  yok  ve  25  yaşından  sonra
hayatına geri döndücehennem yılları.Oh yah, yağ için ücret yok ve ona yardım edebilmenin her
dakikasını seviyorum.Tedavi ettiğimiz diğerlerinin de benzer başarıları var, bu yüzden bunun bir
parçası olmama izin verdiğiniz için teşekkür ederim.” Dan

“Kocam tip 2 diyabet hastası ve esrar kullanıyor ve günde 3 çekimden, gece 5 üniteden gece 5
üniteye düşürüldü, bu yüzden yardımcı oluyor.Sadece bir buçuk aydır alıyor." Gladys

“Ben de 5 kişiyi iyileştirdim.Arkadaşlarım.2 tip diyabet.Yumurtalık kanseri.Obezite.Cilt kanseri.Ve
HGG  şiddetli  sabah  bulantımı  tedavi  ediyor.kendim  yaparımArka  bahçemde.4  yaşındaki
çocuğuma öğretiyorum.Bunun ne kadar önemli olduğunu anlıyorum.” KenevirKız
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Sindirim ve Crohn Hastalığı
"Yağ,  Crohn  hastalığına  yardımcı  olur.Bağırsaklarınızdaki  iltihabı  durdurur.Yağı  öğrenmeden
önce bir  tümörüm vardı  ve  karaciğerimin  1/3'ü  ve  safra  kesesi  alındı.Şimdi  yağ,  hep C ve
ameliyatlarım için kemoterapinin tüm kötü etkilerinden sonra iyileştirdi.18 kilo verdim ve kendimi
harika hissediyorum.” Michelle

“Denemem için bana küçük bir  miktar  verildi.Vay.Yıllardır  yemediğim gibi  yedim!İştahım geri
geldi!Şimdi  ucuz olmadığını  biliyorum ama her türlü sorun için  işe yarıyor.Teşekkür ederim!"
Danny

"Aynı  şeyi  buldum!60  pound,  bir  yıl  önce  205'ten  biraz  fazla.Şimdi  180'e  döndüm  ve
stabil.Kesinlikle aç oluyorum, sadece munchies değil.Aslında şimdi günde bir tam öğün yemek
yiyorum.Önce?2 ısırık ve ben istedim ...Pekala, fazla grafik almayalım.” kapüşonlu

"Ve tabii ki diyet değişikliğine de RSO neden oldu...Artık hiç olmadığım kadar sağlıklı yiyecekler
istiyorum...Çikolata sorunum vardı...şimdi 1 parça yetiyor ve çoğu zaman buna ihtiyacım bile
olmuyor!!!Sağlıklı beslenmek istiyorum, sağlıklı YAŞAYIN!!!” Laurie

"Bir  Crohn  Hastalığı  Forumunda,  bu  "RSO"nun  ne  olduğunu  bulmak  için  pratikte  "zorbalık"
hissettim.Ve bundan sadece iki hafta sonra hayatımı kurtardı ve bunu her gün yapıyor.12/29/12
keşfedildi.Hayat kurtarıldı 1/11/13.” Sarah

"Umarım kapanmadın,  seni  yeni  buldum!Geçen  ay,  daha  önce  hissettiğim gibi,  vücudumda
kesin  bir  ölüm hissi  ile  yattım.Bundan sadece 2 hafta önce adınıza rastladım ve bir  Crohn
forumunda çalıştım.Bu adam adınızı o kadar çok tekrarladı ki,  neredeyse adınızı silmek için
"zorbalık" hissettim.Bir süre sonra adınızı ve yağı araştırdım.Bir sürü bilgi geldi, bu yüzden “Red
Ice Radio” adlı bir internet radyosu talk-show'u ve Rick ile petrol konusunda bir röportajın kaydı
ile başladım.Bittiğinde ağladım.Eve gittim ve kocama her şeyi anlattım.

FF'den Ocak'a11. Ölmem gereken gün.Kocam, 10'unda, petrol yapmak için ihtiyacımız olan şeyi
yeni satın almıştı ve bir gün içinde petrol yapmayı planlamıştı.11'inde, sabahları kendimi hasta
hissettim... çoğu sabah yaptığım gibi.Hastalık beni hızlı ve güçlü bir şekilde yıkadı.Ölmek için
yatağa  yattım...Kocamı  işte  aramaya  cesaret  edemediğimde  bunun  kötü  olduğunu
biliyordum.Eve geldiğinde hemen yağa başladı.Yulaf ezmesi büyüklüğünde bir top yedim ve bir
saat içinde vücudumun geri döndüğünü hissederek bir top daha yedim ve bundan 2 saat sonra
kendi başıma banyoya yürüyebildim.Ertesi sabah, önceki günün semptomlarını zar zor hissettim
ve işe gittim!(hafta sonu işi-yavaş ve kolay) 15'inde kapsandım ve ekstra gün ve son dakika
haftanın geri kalanını kapsaması istendi.DÜNYAYA RSO HAKKINDA ANLATACAĞIM!

Akciğerlerimden  aşağı  Crohn  hastalığı,  kolit  ve  biyokimyasal  yanıklar  (apendiks  sızıntısı)
olduğunu söylemeyi unuttum.Apandistim Aralık ayının sonunda 5 1/2 ay boyunca sızdırıldı.2008
- 19 Mayıs 2009.1 galon bulaşıcı atığın çıkarılması.

Bu yağı 39 gün boyunca her gün yulaf unu tanesi büyüklüğünde bir topta günde 3x aldım.Artık
herhangi bir ilaca ihtiyacım yok ve neredeyse hiç sigara içmiyorum.Ben de %95 Aloe Vera suyu
içerim.Yağın daha da iyi çalışmasını sağlar.Her şeyi günlüğe kaydederim.Bir daha asla başka
bir insan yapımı madde almayacağım.” Sarah

"Pot, şiddetli Crohn Hastalığımı remisyona sokan tek çare.Kenevir kürleri.” Alicia

“Esrarın Crohn'ları  iyileştirdiğini  söylediğimde, ciddiyim.Benim bilmediğim bu hastalıkla 30 yıl
yaşadım ve ancak tüm eğlence amaçlı esrar kullanımını bıraktıktan sonra öğrendim.Uzun bir
ara oldu ve esrar kullanmaya devam edene kadar Crohn'larım kontrol edilebilir seviyelere geri
dönmedi.Başlangıçta  sadece  mide  bulantımı  öldürüyordum,  ama  sonra  Crohn's  tarafından
yardımcı buldum.Arkana bakmadan!” Sean
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"İyi iş!Dispanserde çalışırken, Crohn'ları oldukça ilerlemiş genç bir adam (18) ile tanıştığım için
şanslıydım.O sırada RSO kullanmıyordu, sadece taşıdığımız bazı tıbbi ürünler.Keşif ameliyatı
için girdi ve esrarını kullanamadı.Hastanede oldukça hastalandı,  ateş, enfeksiyon, zaten çok
ince olan bir çerçevede hızla kilo verdi.Doktoru sonunda bize gelip ilaç alabilmesi için ona bir
günlük izin vermeyi kabul etti.

Ertesi sabah onu kontrole gittiğinde doktoru şaşkınlıktan çok şaşırmıştı ve yatakta parlak gözlü
ve  gür  kuyruklu  oturuyordu,  önceki  gece  güzel  bir  yemek  yemiş  ve  kahvaltısını
yapıyordu.Hastayla  son  konuştuğumda,  RSO'yu  yeni  duymuştu.Crohn'un  tüm  sorunlarından
kısa sürede tamamen iyileşeceğinden şüphem yok." Jenn

"Crohn'larım var.Rick Simpson sayesinde hayatımı geri aldım!” Kathleen

“Crohn'ları  tedavi  ediyor,  ilk  elden biliyorum.Onu yutmak zorundasın.Acıyı  dindirmek için  de
yıllarca sigara içtim... Yağı yutana kadar şifa gelmedi.Deneyin, dayanılmaz bir hastalıktan başka
kaybedecek bir şeyiniz yok.” sara

“Esrar  yağı,  Crohn'larımı  iyileştirmeme  yardımcı  oldu,  böylece  onu  yönetebilirim!Artık  Rick
Simpson yağı ve Shona Banda yağı  sayesinde yeniden kaliteli  bir  yaşam sürüyorum.Geçen
sene bu zamanlarda ASLA böyle bir şey yapamazdım... Banyoya yakın olma korkusu olmadan
zar  zor  bakkal  alışverişine  çıkabildim.Crohn'larım  ne  kadar  kötü  olduğu  için  sanat
gösterilerinden ve canlı  resim konserlerinden sürekli  geri  çekilmek zorunda kaldım.Neyse ki
kenevir yağıyla tanıştım ve sonunda benim için doğru yağı buldum.Yeniden yaşıyorum ve hayatı
seviyorum...Cidden geçen sene bu zamanlar çiftçi pazarına bile gidemiyordum...hayat berbattı!
KENNABİS İYİLEŞTİRİR!!!!

Shona  Banda'nın  ~  Live  Free  or  Die  kitabını  okumak  bana  ayağa  kalkma  ve  ÜCRETSİZ
YAŞAMA ve iyileşme cesareti  verdi.Rick Simpsons kitabını  okuyun!Bilmeniz gereken değerli
bilgilerle dolu harika bir otobiyografi.Her iki kitap da zihninizi uyandırmaya yardımcı olur, böylece
artık koyunların bir parçası olmanıza gerek kalmaz.Gerçeği öğrenin.Google'da Ara." Linzy

“Uzun  zamandır  hissetmediğim  en  büyük  duygulardan  biri,  pho'da  sriracha  ile  jalapeno
yemekten MUHTEŞEM sıcaklığı hissetmek…..Midemde ağrı olmadan!CANNABIS OIL için çok
şükür!Eskiden en sevdiğim yemekle kendimi tedavi edebilmek için acı çekerdim…..Bugünlerde
onu  yiyebilirim  ve  AĞRI  HİSSEMEZİM  çünkü  kenevir  yağı  Crohn  hastalığımı  yönetmeme
yardımcı  oluyor!!!Ah,  pho'nun  tadını  ve  sıcak  baharatlardan  gelen  sıcacık  yanığı  nasıl  da
özledim!Yağımı almayı asla bırakmayacağım.Mmm mmm mümkün değil!” Linzy

“Crohn'um var ve harikalar yaratıyor!!!Bana verdikleri tüm haplardan daha iyi çalışıyor.” Andrew

"Şu anda RSO ile oda arkadaşımı Kolit  için tedavi ediyorum.Motosikletini mahvettiğinde fena
halde dağıldı  ve bir  ay hastanede kaldı.Hastanedeyken kolonunda bir  kitle olduğu ve büyük
olasılıkla  kanser  olduğu söylendi.O zamandan beri  kolitten acı  çekiyor.17 yaşında,  şimdi  29
yaşında.

Ölümüne  korktuktan  ve  neler  olduğunu  bilmeden  arkadaşımla  RSO'yu  denemek  hakkında
konuştum.Arkadaşım için Rick Simpson Oil yaptı ve Ekim ayından beri alıyor.Doktorlar kitlenin
kendini  düzenlediğini,  normal  rengin  geri  döndüğünü  ve  artık  bunun  kanser  olduğuna
inanmadıklarını  söylüyorlar.Bağırsaklarındaki  kanamayı  Ekim ayından beri  tek  bir  alevlenme
olmadan etkili  bir  şekilde  durdurduk!Enflamasyon minimaldir.Ailemde RSO kullanmayı  ASLA
bırakmayacağız!!!” Chris

“Kolit için yağ kullanıyorum.İşe yarıyor.Tek sorun, uygun bir gerginliğim olmaması, bu yüzden
biraz başım dönüyor.Ama kimin umrunda, bu konuda iyi hissediyorum." İgor

"Kolitli  bir  arkadaşım var  ve  inanılmaz  bir  oranda  yardımcı  oluyor.Onu  oradaki  her  genetik
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ilaçtan  aldılar,  sanırım,  bir  şartlı  torbaya  çok  yakındı.Birden  fazla  doktor  görmüş,  konuya,
detaylara vs. çok açık.Biraz daha ayrıntı almaya çalışabilirim.” Justin

"Radyasyon tedavilerinden kaynaklanan kolitim var...uyuşturucu işe yaramaz.Esrar, bana acıdan
herhangi bir rahatlama sağlayan TEK şey." Lee

"Kolitis ile çalışan suşları arayan insanlar için, onu kullanan tanıdıklarım için en iyi işe yarayan
şey, bir çok Peynir ve Chemdogg eğimli haçlardır." Chris

“Ülserik  Kolitin  ilerlemesini  önlemek için 20'li  yaşlarımın başından beri  RSO kullanıyorum.41
yaşında tamamen normal bir sindirim sistemim var.Babam Crohn hastalığından birkaç kez acı
çekti  ve  benim  naçizane  görüşüme  göre  benim  de  aynı  kaderi  yaşamamı  engelleyen  şey
petroldü.” Todd

"Ben  divertikülit  alevlendiğimde  esrar  kullanıyorum,  bana  gerçek  rahatlama  sağlayan,  mide
ağrısına büyük ölçüde yardımcı olan ve karın kaslarının gevşemesine yardımcı olan tek şey,
ağrıyı maskeleyen reçeteli ağrı kesicilerden daha iyi. bir süre!" David

"RSO'yu Crohn'larım için de kullanıyorum.Benim için bir mucize oldu.” Bobby

Kalp, Tansiyon
“Kalp  hayati  bir  organdır  ve  yağ  hayati  organları  gençleştirir.Hastalar  yağı  kullanmaya
başladıklarında,  genellikle  kalp  ilaçlarının  dozlarını  düşürürler  ve  çoğu,  kullanmayı
bırakabileceklerini  hissettikleri  anda ilaçları  kullanmayı  bırakırlar.Yağın kalbe çok faydası  var
ama bence hasta kendisine yazılan bu ilaçları bırakırken mutlaka bir doktora başvurmalı.

Yağ, kan basıncını ve bazı  durumlarda aritmiyi  çok etkili  bir  şekilde düzenleyebilir.Genellikle
tansiyonu  düşürür,  bu  nedenle  tansiyon  ilacı  kullananların  alışana  kadar  yağın  kullanımına
dikkat etmesi gerekir.Tansiyon ilaçları ve yağın bir kombinasyonu, basıncı çok düşürebilir ve bu
nedenle,  bir  kan  basıncı  test  cihazı  kullanarak  kan  basıncını  izlemek  iyi  bir  fikirdir.Birçok
durumda hastalar, yağın kalp atış hızını da biraz artırdığını göreceklerdir.

Bu  alan  çok  daha  fazla  araştırma  gerektirmektedir,  bu  nedenle  hastalar  yağa  başlarken
sağduyularını takip etmelidirler, ancak bu ilaçları bırakırken bazı sorunlar yaşayabilecekleri için
doktorlarıyla da iletişim halinde kalmalıdırlar.Kalp hastaları evlerinde veya işyerlerinde elektrik
kablolarını  kontrol  etmelidir.Kalp,  elektromanyetik  darbeler  üzerinde  çalışır  ve  bu  nedenle
mümkün olduğunca elektromanyetik alanlarda kalmaktan kaçınmalıdır.

Yağı yerdim ve fitillerde de kullanırdım.Topikal uygulamaya gelince, asla acıtmaz ama şu anda
gerçekten  ne  kadar  faydalı  olduğunu  söyleyemem.Her  zaman  olduğu  gibi,  kenevir
kullanırdımtüm yollar mümkün.Diyetime kenevir tohumu ve kenevir tohumu yağı da eklerdim,
hem  tohumların  hem  de  yağın  birçok  kalp  rahatsızlığı  üzerinde  çok  faydalı  etkileri  olduğu
biliniyor.

Ben doktor olsaydım ve kalp ile ilgili bir ameliyat veya nakil vb. yapacak olsaydım, önce organı
en az 60 gr yağ ile gençleştirmeye çalışırdım.60 gr hastayı yeterli sağlık durumuna getirmese
yine de yağı vermeye devam ederdim.JB”

"Tansiyonum çok düştüğü için tansiyon haplarımı almayı azalttım ve bıraktım.Tansiyon haplarını
bıraktıktan sonra  tansiyonum normale  döndü.Kalp  atışı  daha düzenli  görünüyor  ve  o  kadar
rahatsız edici değil, doğumdan beri düzensiz bir kalp atışım olduğu düşünülürse." George

“2 Nisan 2012 doğum günümden bir gün sonra kalp krizi geçirdim.Doktor bana hepsinin Artrit
olduğunu söylemeye çalıştı ve sadece Kalp kriziydi.Esrar kullanmamdan hoşlanmıyorlar, burada
sadece eczacı olan ve hapları iten bir doktor ile natüralist bir eczacı arasında büyük bir darbe
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oldu, reg Doktorum da beni öldürdü, bir tarafta %100 bloke oldum ve Diğer tarafta %80, sakat
kalacağımı sanıyordum, geçen hafta yardımını istiyorum ve sahip olduğum tek rahatlık esrardı,
hala yağ arıyordum, artritim var, dul dediler maker, şanslıydım, acil servise gittim, bana bir stent
yerleştirdiğimi ve diğeri hakkında ne yapacağımı beklediğimi söylediler, teşekkür ederim Rick,
harika bir şey yapıyorsun ve çok takdir ediliyorsun.Hey, ben hala buradayım ve bir not daha:
Kocam  doktora  gitmiyor,  içki  içmiyor  ya  da  sigara  içmiyor,  bunca  yıldır  sadece  esrar
kullanıyor.Tıpkı bir genç gibi tansiyonu var, sağlıklı, Tanrı seni ve hepimizi korusun, Barbie hala
acı çekiyor (@ O@ ).” Barbie

“Konjestif  kalp yetmezliği olan köpeğim hala devam ediyor ve o da Mart ayından beri petrol
kullanıyor.Barış sevgisi ve RSO!!” Jenna

“Kan  basıncım  139/99'dan  114/80'e  çıktı,  hiç  bu  kadar  düşük  olmamıştı.Teşekkürler  Rick.”
Jayson

Q.Merhaba,  bir  sorum  var.ARTERYAL FİBRİLASYONA yardımcı  olan  yağ  için  herhangi  bir
referans olup olmadığını merak ettim.Düzensiz bir kalp atışı türü.Teşekkür ederim!!!!" Mary

A.Sevgili Mary, evet, elbette.Yağın bizim talimatlarımıza göre üretildiğinden ve kullanıldığından
emin olun ve kalp ilaçları ile birlikte kullanılmasına dikkat edin.JB

“Şimdi  herkesle  hikayemi  ve  Yüksek  Tansiyon  (Hipertansiyon)  ile  uzun  savaşımı
paylaşacağım.25 yaşımdan beri her zaman yüksek tansiyon sorunu yaşadım, ancak 2008'de
hayat sigortamın primini zamanında ödemedim.İşe iade edilmek için fizik muayeneye ihtiyacım
olduğu söylendi.Şirket beni tansiyonumu ölçen yerel bir hemşireye gönderdi.180/120 idi.Bana
“yürüyen  felç”  olduğumu söyledi  ve  acil  servise  gitmemi  önerdi.Pekala,  özellikle  hastaneleri
sevmiyorum,  bu yüzden eve gittim ve doğal  ilaçlardan oluşan bir  disipline girdim -  bunların
hiçbiri hiçbir şey yapmadı.Egzersiz dahil neyin işe yaradığını görmek için BP'mi sık sık kontrol
ettim.Hala oldukça yüksekti ve orada kaldı.

Bir  yıl  sonra  ve BP 180'in  üzerinde,  bir  arkadaşım bir  doktora gitmemin daha iyi  olduğunu
söyledi, ben de gittim.Çok az işe yarayan ama aynı zamanda başımı döndüren ve sisli yapan
bazı  ilaçlar  aldım.İlaçları  bıraktım ve atardamarları  bir  ayda temizlemesi  “garantili”  bir  MLM
ürünü  buldum.Pekala,  dört  doz  yaptım  ve  9  ay  sonra  hala  şiddetli  yüksek  tansiyonum
vardı.Geçen Ekim ayında tansiyonum 235/135'e çıktı (tehlikeli derecede yüksek)ve solup gitmek
üzere olduğumu hissettim, bu yüzden sonunda pes ettim ve hastanenin acil servisine gittim.Beni
bağladılar ve iki ilaç denediler: Lisinopril ve Diltazem, tansiyonu 150/110'a düşürdü.Bir ay içinde
bitene kadar ilaçları  kullandım.Bir ay içinde kontrol için doktoruma geri  döndüğümde ve kan
basıncım hala 160/110 civarındaydı.Çok hüsrana uğradım çünkü hala “yürüyen felç” idim.

Ocak ayında, özellikle Cannabis Oil ile çalışan Colorado'lu Aamann ile tanıştım.Bana yağın MS
hastaları  ve eşimin sahip olduğu ağrı  üzerinde harikalar  yarattığını  söyledi.Ayrıca bana filmi
izlememi söyledi -Tedaviden Koşbirçok kanserin iyileşmesi için özellikle kenevir yağını kullandı.

Karım satıldıktan ve biraz daha açık fikirli olduktan sonra hala almaya isteksizdi, bu yüzden kan
basıncım için ne yaptığını görmek için dozumu aldım.Aamann çok küçük bir dozla başlamamı
ve  toleransıma kadar  ilerlememi  söyledi.Bir  pirinç  tanesi  büyüklüğünde  başladım ve  sabah
başka  ilaç  kullanmadan  tansiyonum  138/90'daydı  –  büyük  bir  gelişme.Başladığımda  eski
ilaçlarım da bitmişti.Düşük dozda devam ettim, ancak dozu iki taneye çıkarana kadar dramatik
etkiler  oluşmayı  bıraktı.Şaşırtıcı  bir  şekilde  BP geri  döndü.Hala  kendi  vücudumda deneysel
moddayım ve son birkaç gündür kan basıncım normaldi  ve yatmadan önce yaklaşık 3 tahıl
alarak ve reçeteli ilaç kullanmadan bunu sürdürdüm.Ben de herhangi bir yan etki fark etmedim
ve bunu “yüksek alma” eşiğinin altında tutmaya niyetliyim.

Tıbbi  kart  için  başvurduğumda  doktor,  daha  önce  tansiyon  için  kenevir  yağı  ilacının  tıbbi
geçmişinin olmadığını söyledi.Yıllardır çektiğim eklem ağrıları nedeniyle hala onay alabildim.Bil
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bakalım ne oldu?Başka bir büyük yan etki/fayda daha vardı - eklem ağrısı yok.

Ben dahil birçok kişi sigarayı sevmez.İşleyemeyen ve bu düzeni kötüye kullanan “Pothead'ler”
endüstrinin gözünü kararttı.Umarım devlet  bu harika ilacın üzerindeki  banyo suyuyla bebeği
dışarı atmaz” dedi.

Q.Günlük tansiyon kontrolü için ne kadar alıyorsunuz?Joe

A.Talimatlara göre en az 60 g tedaviyi almak ve ardından idame dozuna düşürmek her zaman
en iyisidir.JB

“Kanser için aldığım süre boyunca, tam ölçekli bir kan testi yaptırdım… doktorlar kolesterolüme,
kan  şekeri  seviyelerime  ve  kan  basıncıma  hayran  kaldılar!Ergenlik  gibi  dediler.Ve  ben  49
yaşındayım!” Lindsey

“240 lbs ve diyabet  öncesiydim.Koku ve tat  duyusunun kaybolması,  alt  bacak ve ayaklarda
iltihaplanma ve şişme, parmak uçlarında karıncalanma.Ayrıca şiddetli  OA var.Günde RSO 2
pirinç  çekirdeği  ile  yaklaşık  6  ay  sonra,  diyabetin  tüm  semptomları  kaybolur  ve  OA'dan
kaynaklanan kronik ağrı olmaz.40 kilodan fazla kaybetti.Yağı kendim yaptım.” Ron

“Kolesterolümü  bilmiyorum ama bir  hafta  her  gün  değerinde  bir  pirinç  tanesinden  daha  az
yedikten sonra kilo vermeye başladığımı biliyorum.İkinci haftada göbek yağım gitti  ve cildimi
kaybettim.Üçüncü hafta, gevşek cilt yeniden gerilir...” Daniel

"Kolesterolüm  normal  değerlere  düştü  ve  doktorlardan  aldığım  ilaçları  bıraktım.Daha  önce,
hayatımın geri  kalanında ilaç kullanacağımı söylediler.Şekerim de normal,  126 yaşındaydım,
şimdi 80'ler 90'lar.” Jose

"Birkaç ay önce bir kan testi yaptırdım ve Dr, yaklaşık 10 ay önce bıraktığım kolesterol ilaçlarımı
almadığım konusunda kızdı.Ona kolesterol seviyemin nasıl olduğunu sordum ve alçak bir sesle
sorun olmadığını  söyledi  ama peşimden geldi,  benim kötü kolesterolüm iyi  kolesterolümden
yüksekti  ama bu hep böyle oldu,  sanırım vücudum böyle.  .Bir  yıldır  RSO'dayım ve 30 libre
kaybettim ve şeker seviyeleri çok fazla endişelenmeden düştü ve diğer birkaç ilacı bıraktım, bu
yüzden yağı beğendim. Al

“İnternette referansları okurken çok şüpheciydim.Ama iki arkadaşım düzenli olarak kullanmaya
başladıktan  sonra  sağlık  problemlerini  daha  önceden  biliyordum  ve  bunu
görüyorum.hayatlarında  ve  sağlıklarında  inanılmaz  bir  iyileşme,  esrarın  yasak  maddeler
listesinden çıkarılmasını gerçekten diliyorum.Herkesin kendi yetiştirmesine izin verilmelidir.

Geçmişte  marijuanaya  çok  karşı  olduğum  zamanlar  oldu  ama  bazı  arkadaşlar  fikrimi
değiştirdi.Biri uzun süredir yüksek tansiyondan acı çekiyordu - biri onu bir haftalığına denemeye
ikna edene kadar tablet kullanıyordu (o da çok uzun süredir buna karşıydı).Yaptı ve etkisi onu
sersemletti, normal yaklaşık 200 birimden 140 birime düştü.

Başka bir arkadaşım 4 yıldan fazla bir süredir boğaz ve mide ağrısı ve ülserle ilgili sorunlarla
boğuşuyordu.Çay, duman ve damla olarak birkaç hafta düzenli marihuana dozundan sonra, çok
daha iyi görünüyor.Daha iyi uyuyor, artık ilaca ihtiyacı yok.” Alex

Astım, Solunum, Akciğerler
“Mükemmel bir sağlığım var, astım yok, egzersiz yapmadan fazla kilo verdim ve her gün harika
hissediyorum.Bunu yapabilen bir hap söyle?” Edward

"Yağ için teşekkürler, şiddetli bir zatürreyi yenmeme yardımcı oldu.Yağ, NyQuil'in ve doktordan
alınan  antibiyotiklerin  yapamadığını  yaptı.Ve  bir  gecede  iyileştim!!!Rick  Simpson  hayatıma
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rahatlama ve şifa  ekledi  ve bunun için  Rick  Simpson'ın çalışmaları  ve yağı  için  her  zaman
minnettar olacağım.İyileşmeye devam et!” Joe

"Yağı  buharlaştırmanın  astım  ve  diğer  solunum  problemlerinin  tedavisinde  etkili  olması
beklenir.Ancak şaşırtıcı  bir  şekilde, kenevir yağı fitillerinin hava yollarını açmada son derece
etkili  olduğunu  bulduk.Genellikle  bir  hasta  fitil  aldıktan  sonraki  30  dakika  içinde  ciğerlerinin
açıldığını hissettiklerini ve çok daha rahat nefes aldıklarını bildirirler.Tabii ki, diğer hastalıklarda
olduğu gibi, üç ay boyunca standart bir 60g doz alırdım ve tamamen sağlıklı hissedene kadar
günde bir gram kalırdım.O zaman, elbette, hayatımın geri kalanı için bir idame dozu alırdım.Yağı
ağızdan, topikal olarak boğazımda ve göğsümde ve fitil şeklinde kullanırdım.JB”

“2002 yılında kronik amfizem teşhisi kondu.90 yaşında bir hastanın ciğerlerine sahip olduğum
söylendi.Tütün içmeyi bıraktı ve sadece iyi esrar içti.Akciğer fonksiyonu bugün iyi.Spinal hasar
ağrısı için günlük olarak da yağ kullanmaya başladım. ” John

“21 yıldır astımım var, 14'ten beri sigara ve mmj içiyorum.93'te marihuana denediğimden beri
solunum cihazımı kullanmak zorunda kalmadım.Hala bir  kurtarma solunum cihazım var ama
buna gerek YOK.Ayrıca migren için kas gevşetici, 800 mg ibuprofen, antidepresan veya diğer iki
ilacımı almayın.MMJ'yi seviyorum.Hayatımı kurtardı.” Kari

"RSO ile ilk kez bir hap olarak 1,7 gram aldım.Düz yürüyemiyordum, kendimi zihinsel engelli gibi
hissediyordum ama bunun sonucu ertesi gün şiddetli bir zatürreden iyileştim!!Tekrar yapardım,
lol.” Joe

"Egzama ve astımım için Kenevir yağı kullanmaya başladım ve hepsi gitti!Artık steroid inhalerimi
veya  steroid  kremlerimi  kullanmıyorum.Milyonlarca  yıl  geçse  asla  ortadan  kaybolacağını
düşünmemiştim.ZAFER  İÇİN  kenevir!Her  zaman  kullanmamam  gerektiği  söylenen  bitkinin
benim için kötü olduğunu, aslında benim için iyi olduğunu öğrenene kadar sorunlarıma çare
bulacağımı hiç düşünmemiştim doğrusu!” Mat

“Yağ akciğerler için çalışır!Buharlaştırma da yardımcı olur.Yağı aldıktan sonraki ilk 5 gün içinde
ciğerleriniz balgam çıkarmaya başlayacak ve akciğer  kanseri  ile savaşıyorsanız,  yağ kanser
hücrelerini  öldürürken  tümörler  küçülmeye  başlamalıdır.Tümörlerin  %60-80'i  Candida  ile
doludur,  bu  nedenle  THC'nin  antifungal  özellikleri,  bağışıklık  sisteminizdeki  kimyasal  süreci
tetikleyen kannabinoidlerle birlikte bu sürece yardımcı olur!Esrar, sigaranın aksine ciğerlerinizi
açar  ve  ağzınızı  genişletir.vücudunuzu  homeostaz  durumuna  geri  getirirken  bronşiyal
tüpler.Akciğer  sorunları  ve  diğer  pek  çok  rahatsızlığı  olan  birçok  insan,  buğday  ve  şekeri
diyetlerinden çıkarmalıdır çünkü günümüz buğdayı %95 GDO'ludur ve insan vücudu onu nasıl
işleyeceğini bilmediğinden depolar ve bağışıklık tepkisine neden olabilir. vücudun herhangi bir
yerinde iltihaplanma veya histamin!Düşünce için yiyecek!” Matta

Q.Merhaba JB, KOAH'tan muzdarip olan herhangi birini yağı kullanarak tedavi etme fırsatınız
oldu mu?Amfizem?Astım?Shawn

A.Evet, bunların hepsi.KOAH'lı ve anjina pektorisli ilk hastalarımdan biri altı basamağı çıkamadı
(altı  kat  değil,  nefes  alamadığından  zar  zor  yürüyebildi).İki  ay  içinde  tekrar  badminton
oynuyordu.Yağ,  tüm bu koşullara çok etkili  ve güvenli  bir  şekilde yardımcı  olur.Yağı  yerdim,
fitillerde  kullanırdım  (akciğer  rahatsızlıkları  için  de  harika  çalışırlar),  yağı  günde  birkaç  kez
buharlaştırırdım  (öksürüğe  neden  olur  ve  istediğiniz  de  bu,  tüm  kontaminasyonu
uzaklaştırmanız gerekir) akciğerler ve bunu öksürerek yaparsınız) ve ben de yağı boğazımda,
göğsümde ve sırtımda topikal olarak kullanırdım.En iyi dileklerimle, JB

"KOAH'ım var, son aşamadaydım ve fişi çekmeyi düşünüyordum.Bir aydır kenevir yağı alıyorum
ve şimdi iyileşme yolundayım!” Gordon

"Görünüşe  göre  Büyükbabam  şefkatten  yararlanabilen  tek  Büyükbaba  değil!
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Bu  yaşlı  adam  amfizemini  Kenevir  Yağı  kullanarak  iyileştirdi.Büyükbabam  ayrıca  kenevir
bitkisinden  elde  edilen  uçucu  yağı  kullanarak  oksijen  ve  astım  inhalerlerinden  (son  dönem
akciğer  kanserinden  ölmesine  rağmen)  kurtulmayı  başardı.Büyükbabamın  hayatının  son  8
haftasında kullandığı  tek  ilaç  bu...KOAH, amfizem ve Akciğer  Kanseri  olmasına rağmen bir
şekilde zatürreyi antibiyotik kullanmadan tekmeleyebildi.Büyükbabam, solunum makinelerinden
veya  ek  ilaçlardan  HİÇBİR  YARDIMA ihtiyaç  duymadan  %100  oksijen  seviyeleriyle  geçti."
Lindsay

“Kendim sonuçları gördüm: Çocukluk ve Yetişkin Lösemi ~ Karaciğer Hastalığı ~ Kronik Ağrı ~
Diyabet ~ Obezite ~ Astım ~ Kronik Bronşit ~ IBS ~ Enflamasyon ~ Topikal olarak Artritli ellere
uygulandı - ağrı yaklaşık bir dakika içinde kayboldu.Yanık parmaklara uygulandı ve ağrı birkaç
dakika  içinde geçti...GONE O derinin  tamamen döküldüğünü düşündüm ve orta  parmaktaki
sadece bir nokta cildi kaybetti.Şimdi o parmaklar o kaynayan kanola yağından çıktığında deri
pişmiş tavuk gibi  beyazdı!Yanıklar için daha iyi  bir  şey yok.Bundan sonra mutfakta kavanoz
tutacağım!Teşekkürler Esrar!” Debra

--  Teşekkürler,  Debra.Yağın  yanıklar  için  neler  yapabileceğiyle  ilgili  bir  deneyim,  mantıklı  bir
insanın mutfakta bir kavanoz yağ istemesi için gereken tek şeydir, katılıyorum.Her sobanın, açık
ateşin, fırının vb. yanında yağın olduğu bir kavanoz olmalıdır.Her ihtimale karşı.JB

“70'lerin sonlarında ve 80'lerin tamamında, Dr.'a (Hashmi) gidip yılda en az iki kez (sonbaharda
ve ilkbaharda,  havanın  her  zaman olduğu zamanlarda)  bronşit  atakları  için  hap almalıydım.
nemli).1990'da sigarayı bıraktım ve çok daha fazla pota içmeye başladım (o zamanlar çok daha
fazla büyümeye başladım ve kendime yaklaşık 5 libre tomurcuk tutardım, şimdi yağ yapmak ve
yemek pişirmek için çok daha fazla kullanıyorum. AMA 1990'dan beri bronşit hapları için doktora
geri  dönmedim.BU  22  YIL  BRONŞİT  HASTALIĞINA İHTİYAÇ  OLMADAN...BANA SİGARA
SİGARANIN AKCİĞERLERİNİZ İÇİN İYİ OLMADIĞINI SÖYLEMEYE ÇALIŞMAYIN...ANNEME
SORUN, KİMSE İÇİN YALAN SÖYLEYEMEYECEĞİNİ GARANTİ EDERİM...” Flüt

"KOAH'ım  için  günde  bir  gram  RSO  alıyorum  ve  fena  halde  işe  yarıyor.Kapsüller  haline
getiriyorum ve her altı saatte bir 250 mg alıyorum.60 yıl tütün içtim.Eczane solunum cihazları,
aslında  durumu  daha  da  kötüleştiren  önemsiz  şeyler.Doktorum  aptal  çünkü  bana  tedavisi
olmadığını  ve  baloncuklar  artık  çalışmadığında  oksijene  başlayacağımı  söyledi.Ne  demek
istediğimi  anlıyorsan,  içinde  çivi  olan  bir  sopayla  kıçına  sok.Aralık  ayında  yağa
başladım.Eskimiş  ve  zavallı  olmak  yerine  tekrar  normal  bir  insan  gibi  hareket  etmem
inanılmaz.hızla  dönüştüğüm  yaşlı  yaratık.2011  yılının  Kasım  ayında  teşhis  konduğum
radyasyona  maruz  kalmamış  ve  kemoterapi  uygulanmamış  mide  kanserim  için  RSO'yu
kullandıktan  sonra  bu  tedaviye  bir  nevi  tökezlemiştim.O  sahneden  ancak  “İrlandalıların
Şansı”nın  iş  başında  olduğunun  kanıtıyla  kurtulabildim.Avukatım  içinde  bulunduğum  kötü
durumu  duymuştu.Kendi  halime  bırakıldığında,  muhtemelen  bu  dünyadan  ayrılmak  üzere
olduğumu gayet haklı bir şekilde düşündü.RSO vb.'nin farkına varmıştı.Beni bilgilendirdi ve işte
buradayım.Avukatım bu konularda şarlatanımdan çok daha fazla eğitimlidir.Her neyse, Rick'e ve
bize yardım eden herkese tekrar teşekkür ederim." vadi

"KOAH'ım için RSO kullanıyorum...Alkol ve H202'nin 2 gün içinde yardımcı olmadığı bir uçuk
geliştirdim.Sabah ve günün ilerleyen saatlerinde üzerine bir nokta yağ koydum ve bu sabah gitti
mi?Sıska,  yaşlı  dudaklarımın  her  yerinde  hissettim  ve  orada  hiçbir  şey  yoktu...deliriyor
muyum???Banyoya giriyorum ve yeri ışıkla dolduruyorum ve sonunda esnetip çektikten sonra
onu kırıyorum, hemen iyileştiği yerden AÇIYORUM... Üzerine bir nokta daha koydum ve ona hiç
bilinçli olarak baktığımı sanmıyorum tekrar... Çok şaşırtıcı bir ilaç RSO...” Dale

"Anne  akciğer  kanseri.Kemoterapi  yapmadığımı  söyledi.O  zaman  ne  kullanacaksın
dedim.RSO.Ha dedi?Bana bağlantıyı verdi ve oradan devam etti.4 ayda 60 kilo vermiş.Eczane
ilaçları  almıyor  ve  iyi  görünüyor  ve  şimdi  şehirde  uğultu!Amfizemi  olduğundan  bahsetmiş
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miydim?Artık oksijen tüplerine bile ihtiyacı yok.Paylaşan herkese teşekkürler.Rick -- benim Fkn
kahramanım şaka değil!JB -- durma kardeşim.Bu olacak." Fatura

“JB,  kocama  PT  videosu  gösterdim  ve  son  2  yıldır  onunla  binlerce  tanıklığı
paylaşıyorum.Temelde petrolün yaptığı her şeye katılıyor.Yine de geçen hafta sonu hararetli bir
tartışma  yaşadık.Sigara  kenevir  konusunun  nasıl  ortaya  çıktığını  bile  bilmiyorum...Sigara
içmiyorum ya  da  içmek  istiyorum.Sigara  içildiğinde  ve  solunduğunda  akciğerlerde  amonyak
salındığını iddia ediyor (ve bu b/c'yi nereden duyduğuna dair hiçbir fikrim yok, kendini eğitecek
hiçbir şey okumaz!) Bunu hiç duymadım ve onun için bir geri dönüş olmadı.Düşünceler?" pam

- Sigara içmek ciğerleriniz için yapılacak en iyi şey değildir.Sigara keneviri,  sahip olabileceği
olumsuz etkileri kolayca geride bırakan sağlık yararlarına sahiptir, ancak yine de yağı yutmak en
iyisidir.Birisi yağı eğlence veya diğer tıbbi amaçlar için buharlaştırmak isterse, bu onlara kalmış
olmalıdır.Yağı  buharlaştırmak,  kanser  dahil  akciğer  rahatsızlıklarının  tedavisine  yönelik
protokolün bir  parçasıdır,  hastaların akciğerlerinde olmaması gereken her şeyi  öksürmelerini
istiyorsunuz.Bana göre, eğer kenevir içmek zarar veriyorsa, yağı yemek sorunu çözebilir, peki
sorun tam olarak nerede? JB

“Annemde  pulmoner  akciğer  fibrozu  var…  70  libre  kaybederse  nakil  olabilir  ama  egzersiz
yapmak için nefes alamıyorsanız neredeyse imkansız…Yaptığım araştırmalara göre onun tedavi
edilebileceğine inanıyorum ama doktorlar tarafından değil ve zamanımız azalıyor...Bu konuyu
konuşacak  birini  arıyorum...Onu  yenmek  için  RSO'yu  kullanan  aynı  durumdaki  insanların
videosunu  gördüm...Annemi  kurtarmak  için  her  şeyi  yaparım...Doktorlar  ona  “ailenle  zaman
geçir” konuşmasını yaptılar ama dünyaya verecek çok şeyi olduğunu biliyorum, o sadece 55
yaşında ve kalbi dolu harika bir hanımefendi.” Angela

-- Angela, ona yağı ver, kilo verecek ve yağ muhtemelen akciğer durumunu da düzeltecek.Onu
yemesini,  fitillerde kullanmasını  ve ayrıca günde birkaç kez yağı  buharlaştırmasını  sağlayın,
ciğerlerine ait olmayan şeyi öksürerek çıkarmasını istiyorsunuz.JB

“2009 yılında idiyopatik peritoneal fibrozis teşhisi kondu. Son aşamalarda yoğun bakıma girdim.
Kan basıncı 130'un üzerinde 223, böbrek yetmezliği %90, aort sızıntısı, düzensiz kalp 140-40.
Lifler mide duvarımın arkasında toplandı ve tüm gövde organlarıma baskı yaptı ve aşırı ağrıya
neden oldu.  Hayatta  kaldım.  Sonraki  12 ay başarısız  çeşitli  kemoterapi  ilaçları.  Sonra  Rick
Simpson Oil'e başladım. İmkanım olmadığı için bana hediye edildi. 6 ay daha yavaşyağı alırken
kemoterapiden çekilme. Aniden durmak bağışıklık sistemimi çökertir. Yağ ile bile. Hızlı ileri ve
çok  şey  bırakarak.  İki  ay  önce  doktorlarım  dedi  ki;  vücudumda  idiyopatik  liflerin  izini
bulamıyorlar.  Kemoterapinin mideme ve bağırsaklarıma yaptıklarıyla ilgili  hala sorunlarım var
ama  bu  da  giderek  çözülüyor.  Doktorlar  buna  tıbbi  bir  mucize  diyor.  Rick  Simpson  Oil
kullanımımdan bahsettiğimde farkında olmalarına ve harika notlar almalarına rağmen. I. Ayrıca
bir  bitkisel  gliserin  tentürü  yapın  ve  alın.  Birinci  basamak  doktorum,  terminal  teşhisimin  ilk
ayında Esrar önerdi. Aslında bildiği tek umudun bu olduğunu söyledi. Bu cevaba koymak için
çok fazla ayrıntı var. Umarım bu yardımcı olur." Hanok

"Weed  hayatımı  astım  krizinden  kurtardı.Yıllarca  güldüm  çünkü  bundan  bahsettim  -  sigara
astıma nasıl yardımcı olabilir, derlerdi?Nasıl bilmiyorum, bilim insanı değilim ama işe yaradı ve
onun sayesinde yaşıyorum.” David

"Pek çok insan bu ilacın önünde duruyor.Keşke kendilerinin ve ailelerinin bu kadar çok hastalıkla
savaşmak veya bu kadar kolay önlemek için kendilerine ihtiyaç duyduklarını bilselerdi.Keşke bu
ilacın birçok harika etkisi hakkındaki gerçek gerçeği öğrendiklerinde aile üyelerinin onlara ne
söyleyeceğini bilselerdi.Petrolün yokluğunda kendilerinin ne kadar acı ve ıstırap çektiklerini bir
bilselerdi.Bence çok daha hızlı hareket edeceklerdi ve sonunda buna karşı değil, bu konuda bir
şeyler yapacaklarını düşünüyorum.Bu kadar çok kullanımı olan bir ilaca ancak bir aptal veya
bilgisiz bir kişi karşı çıkabilir.JB”
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“Mide  Kanseri  teşhisi  konduğum  2011'in  sonundan  bu  yana,  KOAH'ım  için  de  RSO'da
çoğunlukla sabit kaldım... İlgilendiği diğer şeyler harika...Görme, işitme ve cilt 75'lilerin çoğu gibi
değil...Varisli  damarlar  en  azından  %50  azaldı...Kızların  hoşuna  gidiyor...Bu  beni  sağlıklı
hissettiriyor...” Dale

“Daha  fazla  kadın  yaşlanma  karşıtı  özelliklere  sahip  olduğunu  anladığında  parlamentoya
saldıracaklar.Yüksek  sesle  gülmek."  Lupus
-- Kesinlikle yapacaklar, Lupus, bundan hiç şüphem yok.JB

"Kullandım ve KOAH'ı yenmenin yanı sıra tüm ilaçları bıraktım.Artritim bana çok fazla ilaç verdi,
nefesim kötüydü.5 yıldan fazla oksijen kullandım ve tüm ağrı kesicileri bıraktıktan sonra nefesim
harika.Hala artrit var ama hayat şimdi yaşamaya değer.” Defne

"Hayatının çoğunu geçirdiği annemin sırtında iki hafta içinde yavaş büyüyen bir cilt  kanserini
öldürdü...Daha da anlatmalı mıyım!Tanıdığımız birçok insana birçok farklı rahatsızlıkta yardımcı
oldu ve şimdi de KOAH'ta muazzam bir şekilde yardımcı olduğunu izliyoruz!Bu mucize bitki için
Tanrı'ya şükredin!” güzel

-- Cilt kanseri gitti, kronik obstrüksiyon akciğer hastalığı gitti.Tek bildiğim, doktorların genellikle
her  ikisini  de  tedavi  etmekte  büyük  sorun  yaşadıkları.Kayıtlı  tarihteki  en  eski  geleneksel
ilaçlardan  biri  olan  esrarı  kullanamadıklarında  işleri  için  doğru  araçlara  sahip  olmamalarına
şaşmamalı.İlk talep edenler onlar olmalı.JB

Hepatit
"Hep C gitti, yüksek tansiyon ve bağırsak sorunları gitti." Janet

“Teşhis Hep C -  2006.Klinik çalışma.Dünya çapında 1000 kişiden 1'i.Albuferon + Ribavirin -
Temmuz 2007-  Aralık  2007.Bu kimyasal  kokteyli  başlattıktan sonraki  bir  hafta içinde şiddetli
ağrım vardı ve morfin kullanıyordum, kilo vermeye, kızarıklıklara vb.Duruşmanın sonunda 47
kilo vermiştim ve 7 gün 24 saat şiddetli ağrı çekiyordum.47 yaşında emekli olmaya zorlandım ve
şirketim için iki yıl, Kanada Hükümeti için dört yıl sakatlık için savaştım.Geçen yıl klinik deneme
ilacının ölümler ve yan etkiler nedeniyle durdurulduğu konusunda bilgilendirildim.

Geçen Yaz 2012, Haziran ayında da nöbetler, yutkunma, denge kaybı başladı.Uzun lafın kısası,
tekerlekli  sandalyeye  mahkum  oldum.Bu  noktada  tüm  taramalar,  röntgenler  ve  testler  için
gönderildim ve nörolog MS'i düşündü???MR önemsiz...

Aile doktoru belki de küçük felç geçirdiğimi söyledi.İkisi de daha fazla test yapmayacakları için
beni  onunla  yaşamam  için  eve  gönderdi!İkisini  de  kovdum.Daha  sonra  bir  arkadaşım  beni
Mr.Geçen  yılın  ağustos  ayında  Rick  Simpson  ve  ben  indica  tomurcuğu  için  avlanmaya
başladım.29 Aralık, 60 gramımı aldığım gündü ve o gece son nöbetimi geçirdim ve ertesi sabah
Ağır Yağ Programına başladım.

Kemoterapimden beri hiç bu kadar iyi uyumamıştım, şanslıydım 1-2 saat uyuduğum için...Şimdi
7-8.Kendi  içinde  gerçek  dışı.Reçeteli  ilaç  kullanmıyorum  ve  her  afyon,  uyku  ilacı  ve  anti-
depresan kullanıyordum, hepsinin kötü yan etkileri vardı.Ayrıca ağrımı her şeyden daha iyi idare
etti.

Şimdi bitirdim ve ömür boyu idame dozum için bir  sonraki suşu arıyorum.Kovulduğum Batılı
doktorlardan aldığım teşhisler şöyle...Hep C, Fibromayalgia, Raynauds, IBS, CFS, depresyon,
aşırı  anksiyete,  MS???Reçeteli  ilaç  kullanmıyorum,  nöbet  yok  ve ağrımı  yönetiyorum...Bunu
haplarla dene!Güçlü Kalın - Mücadeleye Devam Edin.” Roy

“Kariyerimde başarılıydım ve harika bir hayatım vardı… güzel bir ev, arabalar, tekneler vb.Ruh
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Sağlığı alanında lisans derecem var ve bunun için hala 28.000,00 borcum var.Çok büyük hatalar
yaptım...  BÜYÜK!Ve  sonuçlarına  katlandım.Kimsenin  üstünde  ya  da  altında  olduğumu  ilan
etmiyorum.Hepimizin bir hikayesi, bize özgü bir yolculuğu var.

Hasta olmayı ben seçmedim.Ama yaptım.SSD'de olmayı seçmedim, ancak kullanmak zorunda
olduğum bir  seçenekti.Utanmıyorum,  gurur  duymuyorum.Ayda sadece 980,00 ile  yaşıyorum,
birçoğundan az, bazılarından fazla.Şikayet etmemeye çalışıyorum ama yapıyorum.Yemek pulu
ve Medicare alıyorum.Yavru köpeğimle yalnız yaşıyorum.Bazen kendimi umutsuz, değersiz ve
çaresiz hissediyorum.Sevdiğim şeylere ilgimi kaybediyorum, günler birbirine karışıyor ve çoğu
zaman yataktan çıkmak istemiyorum.

Bununla  birlikte,  ben  de  sevgi  dolu,  kibar,  şefkatli  biriyim  ve  insanları  gerçekten
önemsiyorum.Dostlarıma sevgi ve destekten başka verebileceğim çok az şey var ama yine de
benden  çalan  ve  beni  kendi  çıkarları  için  kullananların  kurbanı  oldum.Ben  sızlanmıyorum,
sadece  ifade  ediliyor.
Her gün kronik ağrı ve yorgunluk çekiyorum.Her gün, kalkıp yataktan kalkmak için bir sebep
bulmaya  kendimi  zorlamam  gerekiyor.Bunu  yapan  genellikle  benim  köpeğimdir.Ama
arkadaşlarım  harika!Ve  muhtemelen  onlar  yüzünden  uyandığımı  bile  bilmiyorlar.Evet,
depresyondayım.Ağrı, kronik ağrı bunu size yapacak.

Ben hiperim, biraz deliyim… ama ben benim, ALLAH çöp yaratmadı.Sana bunu söylüyorum,
sana  şunu  söylemek  için…..Alkol,  hap,  uyuşturucu  denedim…..Aşağıdakileri  reçete  ettim:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  sayısız  anti-inflamatuar,  Celebrex,
Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin ve Tanrı bilir daha kaç tane unuttum.

BEN  TIBBİ  MARJUANA  HASTASIYIM.Niye  ya?Kafayı  yemek  istediğim  için  değil.
Bakıcımla  benim  için  çalışan  ilaçlar  üzerinde  çalışıyorum.Bu  bir  süreçtir.Taşlanmak
istemiyorum.Açıkça düşünmek ve acıdan kurtulmak istiyorum.Karaciğerime daha fazla  zarar
vermek istemiyorum.Hepatit C hastasıyım ve yıllardır var.Yani, tüm bu reçeteler… sadece daha
fazla  zarar  veriyorlar.Rick  Simpson  Oil  alıyorum  ve  iltihabımı  azaltmaya  ve  rahatlamama
yardımcı  olan  med-edibles  kullanıyorum.Ağrıdan  nadiren  uyurum.Ancak  bakıcımla  çalışmak
daha iyi  bir  uyku uyumamı sağlıyor!Esrarın faydalarını keşfediyorum ve şefkatli,  sevecen ve
kibar insanların yardımıyla acıdan kurtulmanın bir yolunu buluyorum!Reçeteli ilaçların kurbanı
olmak zorunda değilim.

Bu  nedenle,  geleneksel  olmayan  tıbba  kapalı  olanlarınız,  yargılamadan  önce  kendinizi
eğitmelidir.Birçoğunuzun sadece olumsuzları görebildiğini biliyorum.Anladımo.Ve belki de tıbbi
marihuana sana göre değil… ve sorun değil.Ama geleneksel tıbbın daha fazla zarar görmesini
istemeyenler  için…pekala,  lütfen…kararımızı  destekleyin  ve  yargılamadan  önce  kendinizi
eğitin.Ben  bir  taşçı  değilim,  acı  çeken  bir  insanım…  ve  esrarın  birçok  kullanımından
faydalanıyorum.

MM  topluluğunda  sevgi  dolu,  kibar  ve  gerçekten  ilgilenen  insanlarla  karşılaştım  ve  çok
kutsandım.Ayrıca, içinde paranın karşılığı olan topluluk üyelerinin verdiği zararı da gördüm… ve
bu  sokak  davranışından  başka  bir  şey  sağlamadı.Mükemmel  bir  dünya  değil.
PS  Ben,  bunu  göndermek  için  korkuyorum.Ama  topluluğumuzun  iyiliği  için…  Onu  oraya
koyuyorum.Barış." Cathy

"Yağ,  Crohn  hastalığına  yardımcı  olur.Bağırsaklarınızdaki  iltihabı  durdurur.Yağı  öğrenmeden
önce bir  tümörüm vardı  ve karaciğerimin  1/3'ü  ve  safra kesem alındı.Şimdi  yağ,  hep C ve
ameliyatlarım için kemoterapinin tüm kötü etkilerinden sonra iyileştirdi.18 kilo verdim ve kendimi
harika hissediyorum.” Michelle

"35 yıldır Hep C'ye sahibim.İnterferon enjeksiyonları ve diğer korkunç tedavilerden geçti.Ertesi
yıl  hemanjiyomu ve karaciğerimin 1/3'ünü de aldılar.Ve çıkardıkları  hastalıklı  bir  safra kesem
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vardı.Yağı 3 yıldır kullanıyorum.Hala virüssüz, karaciğer yenileniyor ve yağ kan şekerimi normal
tutuyor.Ayrıca Mayıs'tan beri yaklaşık 45 kilo verdim.Ayrıca yağı diyabet yaralarıma da sürdüm
ve hepsi iyileşti.Hiçbir yara izi olmadan." Michelle

“Kendi  versiyonumu  yapıyorum,  en  iyi  tomurcuk,  daha  fazla  ağrı  kesici  ve  bazı  iyi  CBD
sayılarıyla  birlikte biraz  daha psikoaktif  THC.Ağrı  kesici  90  mg morfin  durdurulamadı.Yağım
ağrıyı  3  dakikada  kesiyor.Morfin  gibi  20  değil.Ve 4  saat  sürer  ve  2  morfin  gibi  değil.Ancak
sürümünüzün başka özellikler eklediğini kabul edin.Ama benim için daha iyi çalışıyor, RSO'yu
da denedim.Benimkinin bir kısmını dilin altına bir kürdan üzerine koyup 5 saatten fazla ağrısız
dans edebilirim.İhtiyacı olan herkes için iyi bir ilaç benim düşüncem.” Jim

“Kocamın hayatını kurtardı.Hep C tedavisi onu öldürüyordu.Yemek yiyemedi, 70 libre kaybetti,
mide  bulantısı  için  5  senaryo,  hiçbiri  işe  yaramadı.Tanrıya  şükür  Arizona'da  yaşıyoruz  ve
kooperatifte 24 saat içinde bize yardım eden çok ilgili insanlarım vardı.Yiyecekleri aşağıda tuttu
ve  tedaviyi  bitirebildi.Hep  C  içermez  ve  iştah  için  hala  damla  kullanır.İlaçlar  iyi  şeyleri
öldürdü.Tedavi sırasında yemek yemek önemlidir.İşe yarıyor ve çok yardımcı harika insanlara
sahip olduğumuz için minnettarız.Esrar, Arizona ve iyi insanlar için Tanrıya şükürler olsun.” Julie

"Günaydın Rick, sadece Teşekkür etmek istiyorum.Hep c'den karaciğer sirozu oldum ve 6 oz'luk
chemdog'dan  biraz  yağ  yaptım  ama 4  litre  izopropil-alkol  kullandım.Çok  güçlü!Pirinç  tanesi
büyüklüğünde bir parçam vardı ve Tanrım bir bulutun üzerinde yüzüyordum...çok komik.Sadece
miktarlarımı  ayarlamam  gerekiyor.Her  neyse,  18  aydan  fazla  süren  korkunç  karaciğer
ağrısından  sonra  ilk  kez  Ağrım  Yok.Bu,  yağı  almanın  1.  gününden  sonraydı.Bu  gerçekten
Tanrı'nın İnsana Bir Hediyesidir...Avustralya'dan selamlar...:-))” Nigel

"İyi  haberler.Babamın karaciğer enzimleri  normal ve 10 yılı  aşkın süredir HEP C hastası.2.5
aydır  RSO alıyor,  Dr  HEP C'nin  gittiğini  söylemedi  ama karaciğer  enzimleri  normal,  bu  bir
gelişme!Ve babam, son 1-2 yılda Hep C ile sıkı bir içiciydi, karaciğeri vuruldu ve şimdi iyileşti!”
Roger

“Kanseriniz olmasa bile vücudunuzda önleyici bakımı düşünün.Günlük olarak kullanılan küçük
miktarlarda  RSO'yu  alarak.Vücudunuzun  her  türlü  kötü  virüs  ve  böcekle  savaşmasına  izin
veriyorsunuz.Esrar ve tüm iyileştirici özellikleri nedeniyle 15 yıldır  “birinci basamak hekimimi”
görmedim.Bana  ne  olursa  olsun.RSO,  ulaştığım  ilk  öğelerden  biri.Bu  arada,  3  kez  sırtımı
kırdım.Omurlar ve diskler L-4'ten S-2'ye değiştirildi.Omurgamı sırtıma yeniden takmak zorunda
kaldımpelvik  bölge...  AC Eklemimi çıkarmak zorunda kaldım.Karaciğer  kanseri  ve Hep C ile
ilgilendi.Kendimi %100 esrarla tedavi ediyorum.RSO, cephaneliğimde sadece bir araç.” Rick

"Sadece kanser için işe yaramadığını biliyorum, hep c oldum ve dört aydır yağdaydım.Artık hep
C yok, karaciğer yeni gibi, doktorlar şaşırıyor.Bu hediye için teşekkürler Rick, sen gerçekten bir
hayat kurtarıcısın.” Jason

"Hep  C  ve  Kenevir  yağı:  Akrabamda  Hep  C  var,  13  Mayıs'ta  yeni  öğrendi.Ameliyat
sırasında/sonrasında  kirli  bir  hastaneden  sözleşmeli.Onu  sonuna  kadar  çıldırttı.Gerçekten
kafası  karıştı.Hemen yağa  gitti  ve  o  zamandan beri  yağı  almayı  bıraktığı  bir  süre  boyunca
üzerindeydi!Ve bu konuda gerçek bir dürtme yapıyordu.İnterferon yapacağını düşünmek (bunun
üzerindeki  yan  etkilere  bakın!Korkunç!Ve  bu  onu  iyileştirmiyor!!!),  ölmekten  ve  'gelecek  yıl
burada olmamaktan' bahsetmek.Akıl çok güçlüdür.

Karaciğer sayılarının nerede olduğunu görmek için 5 kan testi yaptırdı.Mayıs '13'ten bu yana
sayıları yüksek 108'den şu anda 63'e düştü (normal aralık 0 - 41'dir)!Bu inanılmaz bir haber!Ayın
üzerinde ve yavaş yavaş geç Güz'ün üzerinde ve şimdiki zamana, ruhları yükseldi.

Size petrolün üzerinde olmanın ne yapmaya başladığını göstereceğim, sonra o ondan ayrıldı ve
sonra gerçek bir zevkle ve yönergeleri izleyerek geri döndü.Bu sayılar ALT (normal aralık 0-63) /
ve AST'dir (normal aralık 0-41).Bu enzimler karaciğeri şu enzimler için test ediyor: Mayıs '13:
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99/93,  Temmuz  '13:  84/79  (hızlı  düşüyor!İyi  haberler).13  Ağustos:  108/99!(İyi  değil.Yağı
tamamen bıraktığı ve çok depresyonda olduğu 4 haftayı görebilirsiniz).Kasım '13: 87/78!(108
onu korkuttu!hahahaa!yağa geri dönün).Şubat '14: 72/63!!!(Neredeyse evdeyim!).

Bu rakamlar olağanüstü!Tüm dünyaya haykırın, sizde veya sevdiğiniz birinin Hep C'si varsa,
onları  en  kısa  sürede kenevir  yağından alın.Sadece Interferon'a  HAYIR deyin!Mayıs  2014'e
kadar (tanı tarihinden sadece 1 yıl sonra) kesinlikle normal aralıkta olmasını bekliyorum!Sonra
ömür boyu idame dozu.” Kathy

Çocuklar
"Jayden  harika  gidiyor,  onu  22  haptan  8  hapa  indirdik.Ve  onu  günde  10'dan  1  topamax'a
indirdik.CBD'den önce bu harika, onu 1 topamax'tan çıkarırdık ve bir  hafta boyunca bir  saat
boyunca nöbet geçirirdi.Çok mutlu ve çok daha iyi anlıyor, farklı sesler çıkarıyor ve çok daha iyi
göz teması kuruyor.Bu hafta 1 nöbet geçirdi ve sadece 1 dakika sürdü ve valium kullanmam
gerekmedi.Tanrıya  şükür.Önümüzdeki  birkaç  gün  içinde  Jayden'ı  son  topamax  hapından
alacağız, bu 4 yıl sonra ilk kez onsuz olacak.Lütfen Jayden'ı bu çöpten çıkardıktan sonra iyilik
yapması için dua edin.Teşekkür ederim."

"3 ay önce internette akne ve rozasea tedavisi için arama yaparken yağı öğrendim.Bunu anında
temizledi!Hindistan cevizi yağına iso yağı ekliyorum ve günde bir kez yüzümde ve boynumda
kullanmaya  devam  ediyorum.Kocam  15  yaş  daha  genç  göründüğümü  söylüyor!Bu  bilgiyi
paylaştığınız için çok teşekkürler.Tanrı hepinizi korusun.İyi çalışmaya devam edin.” toni

"23.6 haftalık gebelikte doğan ve sadece bir poundun biraz üzerinde olan ikizlerim var.Onlar
mucizeler ve hayatta oldukları  için şanslılar!Şimdi 2 yaşındalar  ve tüm tedavilerine (mesleki,
konuşma,  fiziksel,  haftalık  gelişim)  rağmen gelişimsel  olarak  yaklaşık  1 yıl  geciktiler.Kenevir
yağının kanser ve beyin yaralanmaları  da dahil  olmak üzere birçok rahatsızlığa iyi  geldiğini
okudum...Sorum şu - kenevir yağı mucize bebeklerimin gelişimine yardımcı olabilir mi?!?Ve eğer
öyleyse, günlük ne kadar veririm?Yardımın için çok teşekkür ederim!" Jenna

-- Sevgili Jenna, günde üç kez küçük dozlarla (0.005 - 0.01g) başlayın.Doktorlar ne yaptıklarını
bilselerdi,  çocuklar  ilk  günden  beri  yağda  olmalıydı.eminim  göreceksinçok  yakında  büyük
gelişmeler.Diyetlerine kenevir tohumu ve kenevir tohumu yağı da eklerdim ve ayrıca banyolarına
bir çay kaşığı kenevir tohumu yağı ve kenevir yağı karışımı eklerdim - ciltleri için harika bir iş
çıkarır ve egzama ve kızarıklıkları uzak tutar.JB

"Merhaba,  merak  ettim kızım için  aldığım şırıngada kaç gram yağ var?"  Marie  --  Bir  gram
yaklaşık 0.9 ml'dir.JB

“Sonunda Cashy'nin annesiyle temasa geçtim ve o radyasyona gitmemi önerdi ve ben de yağ
henüz etkisini göstermediği ve nefes nefese kaldığı için yaptım.Böylece 4 radyasyon tedavisi
gördü ve küçüldü ve sonunda tekrar nefes alabiliyor.Yağı  bırakmıyorum hala ona günde bir
gram veriyorum.Şimdi umarım çalışmaya başlar...Radyasyon yok dediğinizi biliyorum ama ben
ne yapacaktım?Radyasyon olmasaydı şu an ölmüş olurdu...Tümör boğazında büyüdüğü için…”
Marie

--  Merhaba  Marie,  yapman  gerekeni  yaptın.Önümüzdeki  altı  ay  boyunca  120-180g  yüksek
dereceli  yağ, hasarı  geri  alacaktır.Hastayı günde beş ya da on gram yağla beslemeyi tercih
ederdim ama yine de geri alamayız.En iyi dileklerimle, JB

"Eh, o sadece 7 aylık.Günde 10 gram bir bebek için çok fazla görünüyor çünkü günde 1 gramı
taşımakta zorlanıyor.”Marie

--  Biliyorum,  Marie.Hastayı  görmeden,  yağın  kalitesini  bilmeden  vs.  internet  üzerinden  bu
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danışmanlığı vermek gerçekten çok zor.Sen yapman gerekeni yaptın, benim için sorun yok.Tek
söylediğim, verilen hasarı geri almak için bol bol yağ yediğinden emin olun.JB

"Merhaba, merak ettim kızımın tümörüne biraz yağ enjekte edebilir miyim?Tekrar büyüdüğü için,
tümörü alt  dudağında ve iki  yanağının iç kısmında...İyi haber şu ki,  sonunda hidromorfinden
kurtuldu ve yeniden büyümeye başlasa bile ağrısı yok...Bu yüzden meme kanseri hastaları için
biraz  yağ  enjekte  ettiklerini  gördüm  ve  bu  bana  aynısını  Kaylie  için  mi  yapsam  diye
düşündürdü.Eğer öyleyse ona ne kadar enjekte etmeliyim ve yine de ona ng tüple biraz mı
vermeliyim?”Marie

-- Merhaba Marie, topikal olarak kullanırdım, yeterli olur.Bir tentür iyi bir iş çıkarır veya doğrudan
üzerinde.Gerçekten  gerekli  olmadıkça  tümör  bölgesine  çok  fazla  enjekte  etmem.Tabii  ki  ne
kadar çok yağ alırsanız ve tümöre ne kadar yakınlaşırsanız o kadar iyi ama bu durumda topikal
kullanımın  işe  yarayacağını  düşünüyorum.Lütfen  fotoğraf  veya  video  çekin  ve  en  iyi
dileklerimle.Jindrich

"Yağın Kaylie için işe yarayacağını sanmıyorum.Yine çok büyüyor...Yakında geçen seferki gibi
olacak, tümör nefes almasını engelleyecek...Şimdi günde 2 gramdan fazla alıyor ve hala bir
değişiklik yok...Günde 5 ila 10 grama tahammül edemiyor çünkü günde 2 grama bile tahammül
edemiyor...ve ayrıca bize 2 günde bir 200$'a mal oluyor, günde 5 gram almamız mümkün değil,
hala sağlamamız gereken 2 kızımız daha var...Bir kabus yaşıyoruz…”

- Kaybedecek bir şeyin yok, dozu geri al ve o zaman enjekte etmeye başla.Çabuk küçülür, bu
yüzden ne yaptığınızı biliyorsanız zaman kaybetmeyin ve umarım yaparsınız.En iyi dileklerimle,
JB

“Nasıl enjekte edileceğine dair daha fazla talimata ihtiyacım var, bunu yapmak için yağı neyle
karıştırırım vb.?...Yapabilirsen tüm talimatları benim için yazarsan çok sevinirim.”

-- Dürüst olmak gerekirse bunu kendim hiç yapmadım - hala talimatlarımı istiyor musunuz?JB

"Evet ...Deneyen birini tanıyor olmalısın?”

--  Yağı  eritmezdim,  tümörün  yanına  enjekte  ederdim.Yağın  akması  için  şırıngayı  ısıtmanız
gerekecek.O zaman alabildiğiniz kadar enjekte edin, belki yarım gram deyin, kim bilir.Veya daha
azıyla  başlayın.Ama  yine  -  bir  doktor  bunu  ideal  bir  durumda  yapmalıdır,bunu  ikimiz  de
biliyoruz.JB

"Tamam...Kaylie'nin  doktorları  onun  yağda  olduğunu  bilmiyorlar...İlaçları  geri  çekmem  için
hemşirelerin verdiği iğneler var burada...Tümörünün yanına biraz enjekte edersem, yine de ona
ng tüpüne biraz vermem gerekir mi?”

--  Deneyin,  nasıl  tepki  verdiğini  görün  ve  ikisini  birleştirin.Günde  bir  enjeksiyonun  yeterli
olacağını düşünüyorum ama bu çevrimiçi tavsiyenizi vermek gerçekten zor.İçinde ne kadar fazla
yağ varsa, şansı o kadar iyi, bazı hastalar bütün bir tüp aldı ve üç dört gün boyunca uyudu ama
bu arada tümörleri kapsüllendi, gerçekten ne söyleyeceğimi bilmiyorum.JB

“Yağ  tedavisi  sırasında  Robunol  verilebilir  mi?Çünkü  mukusu  çok  kötü  ve  eğer  Robunol'u
vermezsem sanırım mukusuyla boğulacaktı.Ama korkarım ki  yağ,  tümörünü küçültmüyor,  bu
yüzden…”

-- Yağ mukusunu halledecek, bu yüzden ona Robunol vermem.JB

"Henüz olmadı, o zaman iyi kalitede bir yağ almıyor olmalıyım çünkü hiçbir şey çalışmıyor..."
-- Bu da mümkün.JB

"Kızım Cuma günü saat 4'te vefat etti."
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-- Marie, elinden gelenin en iyisini yaptın.Jindrich

“BEYİN TÜMÖRÜ OLAN 4 YAŞINDA.Ah evet, bir kez daha bu NEDEN Esrar Yağının kanseri
öldürdüğü konusunda susmuyorum.Aşağıdakiler,  omuriliğine  sarılmış  son evre beyin  tümörü
olan 4 yaşındaki bir erkek çocuğunun annesinin bir güncellemesidir.Yaklaşık 6 hafta önce R.2
ay yaşama süresi verildi.Tümör nedeniyle belden aşağısı felçli.Önceki bir raporda, annem sol
ayağını biraz hareket ettirdiğini söylemişti.Aşağıdaki, az önce aldığım bir güncellemedir.==

Selam Corrie, nasılsın?Burada her şey iyi!!R.iyi gidiyor gibi görünüyor!Kilosunu iyi yemeye ve
biraz  acı  çekmeye  devam eden  S.ve  ben  ve  fizyoterapist  bunun  gövdesindeki  zayıf  kaslar
olduğunu düşünüyoruz!!Rahatça uyuyor ve tekerlekli sandalyesinde birkaç saat oturabiliyor.Her
şeyin doğru yönde gittiği konusunda çok olumlu hissediyorum!!

Bir  seferde 3 saat  oturuyor ve ağrı  çok az!!Geceleri  uyanıp bazen onu yuvarlamamızı  veya
ayaklarına masaj  yapmamızı  isteyebilir  ama o kadar.Tümörün olduğu yerde ağrıdan şikayet
etmiyor ve şişkin bir şey görmüyoruz!!!Ona dozunu verdikten yaklaşık 3 saat sonra dışarı çıkıyor
ve 4 saat kadar uyuyor.Hala günde 1 gram almaya çalışıyoruz ama yolun yarısını geçtik!!!Biz
seninle tanıştığımız için çok şanslıyız!!Gerçekten olması gerektiğine inanıyorum!!R.22 Nisan'da
MR'ı çekilecek!!!İnançlı insanları koruyun.KENNABİS KANSERİ ÖLDÜRÜR.” Corrie Yelland

“Anneler  yağı yemelidir,  bu hem kendileri  hem de çocukları  için daha iyi  olur.Bu ilacı  içmek
neredeyse o kadar etkili değildir, tıbbi etkilerin %90'ı dumanda artar.Ve bana çocukların yağı ilaç
olarak kullanıp kullanmayacağını sorarsanız, kesinlikle, tercihen her gün evet derim.Bir çocuğa
ilaç olarak başka ne vermek istersiniz?JB”

“Oğluma çay ağacı yağı ve içine kanna yağı karıştırarak sırt masajı yaptım.Alt ağrılardan şikayet
ediyordu.Böylece  ilaç  çıktı.İki  dakika  içinde  çalıştı.Ağrının  tamamen  geçtiğini
söyledi.Traktörleriyle bir inşaat projesi yapmak için geri döndü.” Jose

“Kızım epilepsi hastası,  ilk nöbetini 13 yaşında geçirdi.Şu anda 31 yaşında ve günde 3 kez
büyük dozlarda aldığı 5 çeşit ilaç kullanıyor.Ayrıca Nisan 2000'de aldığı bir VNS implantı (vagal
sinir stimülatörü) var.O sırada nöbetleri o kadar kötüydü ki, tekerlekli sandalyeye bağlı olması
gereken,  işlevsiz  bir  kişiydi.VNS'yi  kabul  etmeliyimbu  konuda  çok  yardımcı  oldu!Ama  hâlâ
nöbetleri var ve bunlarla ve tüm ilaçlar arasında bir hayatı olamaz.Hiç kimsenin uğraşmaması
gerekenden daha fazla zımba teli, dikiş ve kırık kemiği vardı.

Her neyse, umarım resmi alırsın.Oğlum ve erkek kardeşim hem bipolar hem de ağrı için Esrar
kullanıyor.Bana birkaç kez, onu nöbetler için kullanmayı içeren herhangi bir araştırmaya bakıp
bakmadığımı  sordular.Sonunda  araştırmaya  başladım  ve  o  zaman  anka  gözyaşlarını
buldum.Yağın onun için işe yarayacağından tam olarak emin değilim, ancak geçen Pazar tüm
vücut ağrısı ve yoğun uykusuzluk için kendim almaya başladım.Bana söyleyebileceğimden daha
fazla yardımcı oldu!

Ama  araştırmamda  Jason  ve  Jayden  hikayesine  de  rastladım.Buna  aşina  olduğunuzu
varsayıyorum, ancak her ihtimale karşı, bir adam oğullarının nöbetlerini yüksek CBD tentürüyle
tedavi  ediyor.Ben  de  bunu  araştırmaya  başladım  ve  kızım  için  denemeye  karar  verdim.İlk
dozunu  30  Aralık  2012  Pazar  günü  aldı.Bugün  itibariyle  ona  günde  5  defa  1/2  damlalık
veriyorum.Bir haftadan kısa bir süre içinde, son iki gün içinde hemen hemen her gün birkaç
nöbetten hiç nöbet geçirmeye başladı!Her şeyi yazıyorum ve amacım onu ilaçları ve kesinlikle
tentürü  bırakmak.Belgelerim  herhangi  bir  şekilde  yardımcı  olacaksa,  memnuniyetle  size
gönderirim.Senin ve Rick Simpson'ın yaptığın iş için son derece minnettarım!Teşekkür ederim."
Casey

--  Merhaba  Casey,  haber  için  teşekkürler.Bu  oldukça  tipik  bir  durum,  insanlar  petrol
üzerindeyken  çok  fazla  nöbet  geçirmezler.Sitemizdeki  talimatları  izleyerek  tedaviyi  uygun
şekilde alması  en iyisi  olacaktır.Tabii  ki,  belgeler  harika olacak,  ayrıca Youtube klipleri  veya
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bunun gibi bir şey.En iyi dileklerimle, Jindrich”

Q.Buna başlayabilecekleri bir yaş var mı?Oğlum 3 yaşında ve kötü egzaması var ve burası yılın
önemli bir bölümünde soğuk oluyor.” Roxanne

-- Roxanne, özellikle kenevir tohumu yağı veya karite yağı ile topikal olarak kullanıldığında yağı
çocuklara,  hatta  yeni  doğanlara  vermek  kesinlikle  güvenlidir.Kenevir  tohumu  yağını  yağla
karıştırmak iyi bir stratejidir (%1'lik yağ yeterlidir, ancak %20-30'u idealdir) ve ardından her gün
banyoya birkaç damla ekleyin.Tüm vücutta ince bir  film bırakır ve genellikle gerekli  olan tek
şeydir (veya en azından bakım için).Fotoğraf ve video çekin,  iyileştirme çok hızlı  bir  şekilde
başlamalı.Kaşıntı ve tahriş saniyeler veya dakikalar içinde kaybolacak ve egzama bir hafta veya
daha fazla bir süre içinde kaybolacaktır.En iyi dileklerimle, JB

“RSO, dövüldüğüm ve evim yıkıldığı için grup evine bağlı olan otizmli oğlum için açık ara en iyi
terapi oldu.Diyetler, şelasyon tedavisi, hiperbarik oksijen, metil b 12 iğneleri ve birçok farmasötik
öldürücü ilaç denedim ve hiçbir şey kenevir yağından daha iyi sonuç vermedi.

Sadece arayıp otistik bir reşit olmayana kart verip vermeyeceklerini sorarsanız, reşit olmayanlar
için sağlık kartı almak zordur.Zor zamanlar geçiren ebeveynler için, çocuğunuz öfkeliyken arayın
ki  durumun  ne  kadar  ciddi  olduğunu  ilk  ağızdan  duysunlar.Duvarlarına  delikler  açıp  çığlık
atarken aramaya karar vermeden önce 3 kez geri çevrildim...sonra ona bir kart vereceklerini
söylediler.” Robin

"Teşekkürler Rick Simpson yağı...Sana yeterince teşekkür edemedim!Akut Lenfoblastik Lösemi
hastası yedi yaşındaki küçük kızıma devam etme gücü veriyorsun!Bil bakalım başka ne var?
Yağı kapsül şeklinde aldıktan bir hafta sonra remisyona girdi!!!(Doktorunun önerdiği lösemi için
yasal olarak esrar kullanmak için bir OMMP kartı var)

Küçük kızımızın vücudunu hayat değiştiren vücut değiştiren narkotik ilaçlarla doldurmama fırsatı
verdiğiniz  için  teşekkür  ederiz.Ona  munchies  verdiğin  için  teşekkürler...normal  çocuklar
midelerini bulandırdığında!Yüzünü gülümsettiğin ve uzun bir aylık yüksek doz steroid tedavisi
sırasında tek bir sinir krizi geçirmemesine izin verdiğin için teşekkürler.

Bizim  için  Rick  Simpson  yağı  kullanmanın  tek  dezavantajı...hayatında  daha  önce  hiç
bulunmamış, onunla aynı fikirde olmayan ve onun velayetini almak isteyen kinci  bir  biyolojik
babadır.Ama sahip olduğun iyileştirici güçlere inanıyorum ve bizim için ve tıbbi esrar için dik
duracağım  ve  bunun  küçük  kızlarımın  tedavisinin  en  önemli  parçası  olduğu  gerçeği  için
savaşacağım." Erin

"Pazartesi  günü  Cesur  Mykayla,  kemoterapisine  devam  etmek  için  yeterince  yüksek  olup
olmadıklarını görmek için laboratuvarlarını kontrol ettirdi (4 Haziran'dan beri düşük nötrofil sayısı
nedeniyle gecikiyor)...üzüntüm için hala çok düşüktüler.

onun için endişeleniyorum...onun vücudu...onun sağlığı...onun geleceği...onun refahı.Onun için
en  iyisini  istiyorum  ve  vücudunu  bu  kadar  kötü  durumda  görmek  kalbimi  kırıyor.Hepiniz
gülümsemeler ve enerjik yarı sağlıklı görünen mutlu 8 yaşında bir çocuk görüyorsunuz (ki bu
harika ve bundan daha mutlu olamazdım) ama gerçekte onun laboratuvarlarını gördüyseniz...ve
kemoterapinin  vücuduna  ne  yaptığını  hissettiğimi  hissedeceksin.Yüzümden  renk  kayarken,
paramparça olan kalbimin küçücük parçaları parçalanıyor...boğazımda bir yumru oluşuyor...ve
gözlerim yaşlarla şişer.O kadar güzel ki...o çok mutlu ve sağlıklı görünüyor...kanseri YOK...ve
kanserle  savaşmak  için  en  iyi  doğal  ilaca  sahip...Buna  ve  bunun  ona  yaptıklarına
dayanamıyorum.Bunun bir an önce yapılmasını istiyorum...ama Hawaii'ye gitmeden önceki gün
tedavisinin bitiş tarihini 13 Kasım 2014 olarak aldık.Düşündüğümden 8 ay önce bittiği için çok
müteşekkirdim ama gerçekte...1,5  yıldan fazla  bir  süredir  her  gün  kemoterapi  almayı  hayal
edebiliyor musunuz?!Ve ondan önceki 10 ay boyunca yoğun haftalık kemoterapi?!
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İdame kemoterapi bize kemoterapinin daha kolay bir dönemi olarak anlatıldı...ve hiç de kolay
olmadı.Bir  virüsle  savaşırken  nötrofil  sayılarının  uzun  süre  düşük  kalabileceğini
söylüyorlar...yine de virüs kapmadan onu devlet okuluna mı göndermem gerekiyor?!Bu imkansız
olacak...muhtemelen  virüs  taşıdığını  söylediler  *ancak  hiçbir  belirti  göstermedi...küçük  kız
kardeşi çok hastaydı* ve 20 gün sonra hala çok düşük bir sayıyla buradayız.

Arkadaşlar  lütfen  bu  uzun  süreli  düşük  sayım  dönemine  neden  olan  her  şeyin  üstesinden
gelecek  gücü  bulması  için  Cesur  Mykayla'ya  dua  edin.Lütfen  Tanrım  vücudunu  iyileştir  ve
kemoterapiye  hiçbir  yan  etkisi  veya  uzun  vadeli  yan  etkisi  olmadan  dayanacak  enerjiyi
ver.Lütfen  tanrım  onu  benim  için  koru...Onun  güzel  gülümsemesi  ve  sıcak,  rahatlatıcı
kucaklaması  olmadan  bir  günü  asla  hayal  edemezdim.Önümüzdeki  hafta  Salı  günü  tekrar
laboratuvarları kontrol edeceğiz... ve hepinizi güncel tutacağım.barış sevgisiCURE.” cesur anne

-- Bunu okumanın bana ne yaptığını tarif etmek zor.Ve tüm bu zehrin Mykayla'ya ne yaptığını
hayal  etmek zor.Toplumumuzun en üst  seviyelerindeki  açgözlülük ve yolsuzluktan başka bir
sebep yok.

Mykayla'nın  bağışıklık  sistemini  güçlendirecek  bir  ilaca  ihtiyacı  var,  onarılamaz  uzun  vadeli
hasarlara neden olacak bir zehir değil.Doktorları gerçekten bunu bilmiyor mu?Zehiri sebepsiz
yere vermek için hangi niteliklere sahipler?Çocuklara zehir vermekten kâr eden gangsterlerin de
öldürme ruhsatı var mı?Onlara kim verdi?

Dün kadınları  harekete geçirmekten bahsetmiştik.İşte  sebebin.Doktorlar  işlerini  gerektiği  gibi
yapmadıklarında  pratikte  böyle  görünüyor.Ve  bunu  değiştirmek  sizin  elinizde.Tüm  hayatın
boyunca  çocuklarını  koruyorsun,  o  yüzden  yapılması  gerekeni  yap.Şimdi  harekete  geçin,
beklemeyin, her gün önemlidir.JB

"Biliyorsun...Geçen  gün  Mykayla'yı  doktorlara  götürdük  ve  her  zamanki  laboratuvarları
yönettiler...Hemoglobini çok kritik bir düşük 5.2'deydi (bu teknik olarak vücudunuzun çalışması
için  zar  zor  yeterli  kan...doktor  bize  ortalama  bir  çocuğun  bu  kadar  düşük  bir  seviyede
neredeyse  HAYIRSIZ  olduğunu  söyledi)  Mykayla  duvarlardan  sekiyordu,  hiper,  yatağında
zıpladığı  için  başı  belaya  girdi,  konuşkan,  güler  yüzlü  ve  mutlu!!!Doktorlar  nedenini  merak
ediyor...peki doktor farklı olan neMykayla ve diğer çocuklarınız arasında...esrarı var!!!

Tabii  ki  doktorlar  ASLA  böyle  şeyleri  esrara  bağlamazlar...ama  yapmalılar.Doktorlar,  tıp
araştırmacıları  ve  ilaç,  ırkımızın  gereksiz  acı  çekmesine  neden  oluyor  ve  bu  yıkıcı.Birisi
herhangi  bir  nedenle  tedavi  edilemese  bile...yaşam  kaliteleri  esrarla  büyük  ölçüde
iyileştirilebilir.Büyükbaban kanserinin çok ilerlediğinin ve vücuduna yayıldığının kanıtı...ama bak
esrar onun için ne yaptı!

Mykayla  bebekken  büyükannesi  kanserden  öldü...çok  hızlı  ve  agresif  bir  kanser.Esrar
kullanmadı.Onu  bir  bakımevine  koydular  ve  ona  morfin  pompaladılar...aslında  bize  acısını
dindirmek ve ölüm sürecini  hızlandırmak için  olduğunu söylüyordu.Bu zalimce...sıradışı...  ve
ortalama...ve STANDART TIBBİ TEDAVİ olur.Ölene kadar acı çekmek için bir morfin damlasına
takılıp kalmayı asla istemezdim.Bu zalimce...ve bu yozlaşmanın sona ermesi için her gün dua
ediyorum.” Cesur Mykayla

“Son iki paylaşımım birçok soru ve “kanıt” için birkaç talep üretti…Esrar ve bağışıklık sistemi
kanserleri  (lösemi/lenfoma)  arasındaki  tüm bilimi  sizinle  paylaşmak istiyorum.Bu bilgi  Jurkat
lösemi  hücre  hatlarına  özeldir...CD4+  t  hücreli  akut  lenfoblastik  lösemi  olan...Mykayla'nın
lösemisiyle TAM aynı soydan.

Cesur  Mykayla'nın  spesifik  kanser  türü,  esrarın  etkili  bir  tedavi  olmasının  arkasında  aşırı
miktarda  kanıtlanmış  bilime  sahiptir  çünkü  bilim  adamları,  bağışıklık  sistemi  hücrelerinin
üzerlerinde apoptoza (hücre ölümü) neden olan ÖZEL bir cb2 reseptörü olduğunu keşfettiler.
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THC,  Jurkat  (t-hücreli  akut  lenfoblastik  lösemi)  hücrelerinde  üç  farklı  mekanizma  yoluyla
apoptozu indükler.(1)  THC,  CB1 ve CB2'ye bağlanır  ve serin palmitoiltransferaz ile  seramid
sentezine yol açar.(2) Seramid mitokondriye girer ve sitozole sitokrom c sızıntısı ile sonuçlanır.
(3) Sitokrom c Apaf-1, kaspaz 9 ile birleşir ve apoptozomu oluşturur.(4) Apoptozom, procaspaz
3'ü aktif kaspaz 3'e dönüştürerek apoptoz ile sonuçlanır.THC ayrıca ekstrinsik yolu (kaspaz 8 ve
10) aktive eder ve Raf/Mek/Erk yolunu inhibe eder.Hücre hayatta kalma yolunun inhibisyonu,
Bad'in  fosforilasyonuna  ve  bu  Bcl-2  proteininin  mitokondriye  translokasyonuna  ve  ardından
apoptoza yol açar." Cesur Mykayla

-- İçine ne kadar çok yağ girerse o kadar iyi, özellikle de hala sahip olduğu ve geçmek zorunda
olduğu  gereksiz  tıbbi  tedaviler  göz  önüne  alındığında.Hawaii'ye  en  iyi  dileklerimle,  Cesur
Mykayla, hayalinizin gerçekleştiğini görmek harika.Yağdan biraz yardım alarak.JB

"Bu duman çocuklar veya anneler için sağlıklı  DEĞİLDİR...aptal anneler ve çocuklarınıza ne
söylüyorsunuz?Yağ ya da nada!Özellikle çocuklara!" Naia

-- Bu kadar radikal olmazdım, sigara içmenin veya buharlaşmanın da faydalı etkileri var, örneğin
hamile kadınlarda mide bulantısına karşı.Çocuğa zarar vermez.JB

“Duman o kadar iyi değil...özellikle alerjiye eğiliminiz varsa...sadece söylüyorum.Dumanla baş
edemiyorum!Ayrıca, çocuklar ne zaman duracaklarını bilemezler... şeker mi, kafein mi, yiyecek
mi, vs.Onların rehberi olmalısınız.Esrar içmeyi savunmanın gençler için harika bir fikir olduğunu
düşünmüyorum.Sadece söylüyorum.Sadece gördüklerimden yola çıkarak fikrim.Ayrıca dikkati
okul işlerinden ve önemli konulardan uzaklaştırabilir.” Naia

-- Eskiden okul ödevlerinden ve önemli konulardan da dikkatim dağılırdı ve elimizde hiç esrar
yoktu.Benim için tek gereken etrafta bir  yerlerde güzel  görünen bir  kız görmekti  ve bu okul
çalışmaları ve başkaları için önemli olan ama benim için değil meseleler içindi.

Çocuklarınızın ne kadar çay içeceğini kontrol ediyorsanız, elbette devam edin ve ne kadar esrar
kontrol  edin.alacaklar  veya  yutacaklar.İyi  şanslar.Bu  boşuna  bir  çaba  ama  eminim  ki
önümüzdeki birkaç yıl boyunca pek çok insanı esrarın ne kadar güvenli olduğunu ve ölümcül
dozda aşırı  doz almanın gerçekten pratik  olarak imkansız olduğunu anlayana kadar meşgul
edecektir.

Öyleyse kimin ne kadar yuttuğu kimin umurunda?Yapmıyorum.İnsanların günde kaç bardak çay
veya kahve içtiği umrumda bile değil, bir düşünün.Neden yapayım?Bu benim işim değil.Ve bu
hayat kurtarıcı ve koruyucu tıbbın ne kadarını birinin yuttuğu kimseyi ilgilendirmez.

İçinizde ne kadar fazla yağ varsa ve o kadar sık sağlığınız için o kadar iyidir.Gerçekten geçerli
olan  tek  kural  bu.Çocuklar  ve  hamile  anneler  dahil  her  yaştan  insana.Bu  fikirden
hoşlanmıyorsan,  üstesinden gel,  onunla yaşamayı  öğren,  yapabileceğin en iyi  şey bu.Hiçbir
esrar düzenlemesi işe yaramaz, zaten düzenlenemez.Ayrıca, onu düzenlemek için gerçek bir
neden yoktur.JB

“Tüm  hamileliğimi  doğumdan  4  haftaya  kadar  içtim.Doktorum  da  her  doktor  ziyaretinde
uyuşturucu testi  yaptı.Yani  tomurcuk içtiğimin farkındaydı.Bebek doğduğunda sağlıklı  doğdu,
10.6 kilo ve THC için negatif test edildi.Ben de emziriyorum ve tomurcuk kullanmaya devam
ediyorum.Ve bil bakalım ne oldu, her kilometre taşında mükemmelleşiyor.Beyin hasarının tam
tersi.Beynin sağlık için kaba motor gelişimi için kanabinoidlere ihtiyacı var,  bu yüzden nefret
etmeyi bırakın.” nessa

“Oğlum 8 lbs 1 oz doğdu.Son ödeme tarihinden 5 gün AŞIRI.Bunlar hamilelik, düşük doğum
ağırlığı  ve  erken  doğum  sırasında  esrarla  ilgili  bulduğum  en  önemli  iki  "endişe".Oğlum
neredeyse 9 aylık, bilişsel gelişiminin yanı sıra motor işlevini ve dilini değerlendirmek için bir
bayley  değerlendirmesi  yaptı.Tüm kategorilerde  yüksek  ortalama  ve  çok  üstün  puan  aldı.O
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yüzden saçmalığını al ve kıçından patlat.“ Ashley

"Burada  suçlu  olan  hükümettir...Benim multipl  sklerozum var  ve  oğlum da öyle...beynindeki
sinirlerindeki ağrıyı öldürmek için her hafta beynine 26 enjeksiyon yapması gerekiyor...

3 torunum var ve 'UYUŞTURUCU' DEĞİLİM VE SINIFINDA BİRİNCİ mezun olan ve zekası
nedeniyle sınıf öğretmeni olmak için para alan OĞLUM DA DEĞİL.Böbrekleri kapandı, kolonu
çalışmıyordu ve ağrı o kadar yoğundu ki hareketsizdi.MS geliştirmeden önce hayatında sadece
ara sıra uyuşturucu kullanmamış veya içki içmemiştir.

Kuzeni,  onu  hiç  tanımadığı  akşam  yemeğine  getirdiğinde  keklerinin  arasına  biraz  çömlek
attı...ve bil bakalım ne oldu?Böbrekleri tekrar çalışmaya başladı, titremeleri azaldı ve geceleri
tentürü  aldığında  gerçekten  uyuyabiliyordu.Sarsıntıları  yatıştırır  ve  geceleri
uyuyabilir...Beynindeki  sinirdeki  ağrıdan  dolayı  yine  de  her  hafta  beynine  26  iğne  batması
gerekiyor...

Sen kim oluyorsun bu inanılmaz ilacı yargılıyorsun...?????ve bu arada, Hepatit B aşısı olmadan
önce bir çocuğum oldu ve o MS'siz, ama aşı olduktan sonraki bir hafta içinde gözlük takmak
zorunda  kaldım ve  2  hafta  içinde  sol  gözüm tamamen  kör  oldu.  ...17  yaşındaydım ve  kör
oluyordum.Korkmuş?Evet...Bu ilaç olmasaydı, hala tekerlekli sandalyede olurdum...

Bu hastalığı asla kimseye dilemem...ama kararını başka yerde vermelisin...Sence ALLAH neden
bu ilacı gezegene koydu?Yoksa Tanrı'nın bir hata yaptığını mı düşünüyorsunuz?

Umarım  çocuklarınız  benim  ailemin  yaşadıklarını  yaşamak  zorunda  kalmaz...Çocuğunun
gözlerinin önünde ölmesini izlemek...resmi al, bayım...Harper bahçenizde bir bitki yetiştirmeyi
suç  olarak  kabul  etti...Sanırım  ailesi  de  hiç  MS ya  da kanser  geçirmedi...ya  da  RCMP.İlaç
şirketleri yerine halkın lehine değişen kanunların zamanı geldi.” Defne

"Yani kızım bu hafta esrar konusunda en derin duygusal iyileşme deneyimini yaşadı.Duygusal
bir  mizacına sahip olduğunu söylemek büyük bir  eksiklik olur.Aşırı  zorlukları  olan bir  doğum
kusuruyla doğdu.Mahremiyetine saygımdan dolayı detaylarından bahsetmeyeceğim ama hadi
aşırı olduğunu söyleyelim.Ve onunla yaşamak, dünyamı sık sık sarsan bir meydan okuma.Sahip
olduğu  fiziksel  zorluklardan  biri  migrendir.Geldiklerinde  gerçekten  yapabileceği  tek  şey
uzanmak, yorganın içinde koza yapmak ve uyumak.Gerçekten yardımcı olan tek şey bu.

Birkaç ay önce,  ona sonunda kenevir  yağı  aşılanmış bir  gofret  denemesini  sağladım ve 15
dakika  içinde  migreni  geçti.Bu  hafta,  bir  gece  erken  yatacaktım  ve  migrenin  geldiğini
hissedebildiği için daha sonra migreni olabileceğini  düşündü...Ben de ona yatağının yanında
tutması için içinde biraz gofret olan küçük bir kap verdim, böylece ben uyurken bir tanesinin
geldiğini hissederse, bir tane alabilir.O gece dört tane aldı.Birbirlerine yapışmışlardı ve o hepsini
aldı.Ve bir deneyimi vardı.Ve bir yarım.

Ertesi  gün  ve  gecenin  çoğunu  ve  ertesi  sabahı  uyudu.Bir  tür  deneyim  yaşadığını
biliyordum...Düşüncelerinin  etrafta  uçuştuğunu  görebiliyordum  ve  bir  şeyler  yaşadığını
biliyordum.Hazır olmadığım şey, kızımın yaşadığı 180'in tamamıydı.O mutlu, tatlı, düşünceli ve
etrafta olmaktan keyif alıyor.Kabul, ben de durumla ilgili bazı büyük değişiklikler yapıyorum.Ama
bu ertesi gündü, bu yüzden esrardan geçişin ne kadar şaşırtıcı olduğu inkar edilemez.Onu bu
kadar  çok  almaya  ikna  etmemin  hiçbir  yolu  yoktu.Bundan çekinecekti.Ve sana  karşı  dürüst
olacağım aklıma bile gelmezdi.Sadece takdirle eğilmek istiyorum.Onunla bir ipte yürüdüğümü
söylediğimde, hiç şaka yapmıyorum.Bizim için bir “kaza” nedeniyle meydana gelen kayma ve
açılma tesadüf değildir.Ona ilaç alması için bir şişe hiçbir şey vermedim.O gece yaptığım şey bir
mucize.”

"Sonunda tatlı oğlumun kemoterapi ve radyasyonun yan etkileriyle savaşmak ve yeni tümörler
oluşturmamasını sağlamak için esrar kullandığını duyurabildiğim için çok mutluyum!Bu ilaç ona
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çok yardımcı oldu.Bu ilacı almadan önce sürekli kusuyordu, yemek yemiyordu, çok uyuşuk ve
huysuzdu...şimdi yemek yiyor, yemeğini azaltıyor, kilo alıyor ve etrafında olan herkes onun ne
kadar mutlu olduğunu biliyor.”

--  Pekala,  vücudundaki  zehir  olmasaydı  çocuk  çok  daha  iyi  durumda  olurdu.Yağla  birlikte
kemoterapi  ve  radyasyon  kullanmak  gerçekten  mantıklı  değil,  hastaya  damarlarına  zehir
pompalarken panzehir vermek gibi.Sadece en iyi sonuçlar için yağlayın.Doktorlar şunu bilmeli,
gerekmediğinde çocuklara zehir vermenin iyi bir fikir olmadığını anlamak o kadar da zor değil.JB

Q.29 yaşında bekar bir anneyim.Oğlum şimdi 8 yaşında ve orta derecede otizmle yaşıyor.Mini
me'mi  bu  dünyadaki  hiçbir  şeye  değişmem,  onun  hayatını  biraz  daha  kolaylaştırmak
dışında.Merak ediyordum, sana yağ soran başka anne baban oldu mu?Ya da otizm/Asperger ile
ilgili herhangi bir başarı öyküsü?Bu rotaya gitmeye karar verirsem, ne tür bir dozaja bakardım?
Tüm  bilgileri  takdir  ediyorum!Teşekkür  ederim.Hayal  kırıklığına  uğramış  bir  anne  ve  küçük
çocuktan.

A.Bunu ona okuduğumda Rick, "İşe yarayabilecek tek şey petrol," dedi.Yağın nasıl üretileceği
ve kullanılacağına dair dozaj talimatları ve diğer bilgiler sitemizde ve orada bulunan kitaplarda
bulunmaktadır.Geçmişte  epeyce  otistik  çocuğa  yardım  ettim  ve  bu  ilaç  onlar  için  harikalar
yaratıyor.Çocuklar bu ilacı almayı çok seviyorlar, ön yargılı değiller, “yanlış bir şey yaptıklarını”
bilmiyorlar  ve  ebeveynler  kendilerine  vakit  ayırdıklarında  bundan  çok  keyif  alıyorlar.En  iyi
sonuçları  elde etmek için,  her  zaman olduğu gibi,  standart  60 gramlık  bir  tedaviyle,  hapsız
başlardım ve sonra çocuğu, uzun ve huzurlu hayatının geri kalanında kendi seçeceği miktarda
idame  dozunda  tutardım.Ve  videodaki  çocuk,  eğer  varsa,  tam  olarak  aynısını
yapmalıdır.olası.En iyi dileklerimle, JB

"Mary Jane hamileyken bana çok yardımcı oldu ve iki bebeğimi asla etkilemedi." Samantha

"Merhaba Rick, geçenlerde sol mememde orta ila yüksek riskli bir kitle olduğunu keşfettik.Ben
34 yaşındayım ve kızım sadece 1 1/2 yaşında -  Çok korktum!Ben de kızımın doğumundan
sonra  Doğum  Sonrası  Depresyonu  yaşadım  -  bu  yüzden  tüm  bunlar  bana  çok  fazla
geldi.Bununla  birlikte,  neyse  ki,  hala  yasadışı  olmasına  rağmen,  kenevirin  (ya  da  burada
adlandırdığımız şekliyle dagga) burada bolca yetiştiği ve makul bir fiyata iyi otu ele geçirmenin
oldukça kolay olduğu Güney Afrika'da yaşıyorum.

Hemen yağı yapmaya başladım - 2 ay sonra bir sonraki kontrolüm için geri döndüğüm için jüri
hala  göğsümdeki  yumru  ile  ilgili  değil  -  ancak  Doğum  Sonrası  Depresyon,  bir  ay  sonra
neredeyse gitti. sıvı yağ.Kendimi güçlü, motive olmuş hissediyorum ve çok uzun zaman önce
olmayan  bir  rüya  olan  günlük  şeyleri  başarabiliyorum!Güney  Afrika'da  çoğunlukla  yalnızca
Sativa türleri veya karışık sativa türleri elde ederiz.Sadece hikayem hakkında sizi bilgilendirmek
istedim, çünkü dışarıda gereksiz yere depresyondan muzdarip, onları olumsuz etkileyen kötü
ilaç  ilaçları  alan  çok  fazla  insan  var,  aslında,  yağ  hiçbir  kötü  tarafı  olmadan  zahmetsizce
düzeltilmesi  gereken  her  şeyi  düzeltiyor  gibi  görünüyor.  Etkileri!Tekrar  eski  halim  gibi
hissediyorum ve bu harika hissettiriyor!İyi çalışmaya devam edin ve bu tarafa haberi yaymaya
devam edeceğim!Çok sevgiler, Kelly”

-- Bu harika referans için teşekkürler, Kelly.Eminim diğer birçok anneye yardımcı olabilir.Benim
bakış açıma göre, anneler hamilelik sırasında yağı küçük dozlarda almalı ve eğer çocuklarına
gerçekten  en  iyisini  vermek  istiyorlarsa  doğumdan  sonra  da  kullanmaya  devam
etmelidirler.Tartışmalı  görünebilir,  ancak  bir  anneye  ve  çocuğuna  yağ  gibi  doğal  bir  şeyden
başka hangi ilacı vermek istersiniz?JB

"Hamileliğim boyunca sigara içtim ve yedim ve oğlum şimdiye kadar tanıştığım en zeki ve en
sağlıklı küçük çocuklardan biri.Sabah bulantısı hapları ve baş ağrısı için olanları denedim ve
hiçbir  şey yardımcı  olmadı.Siyatiğim sürekli  sıkışıyordu ve vücudum ağrıyordu (muhtemelen
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doğum yaptığımda 10 libre 23 inç uzunluğundaydı, bu nedenle büyümeyi engellediğini söyleyen
şüpheciler için çok çok yanılmışsınız.) Şekerlemeler yedim ya da yedim. küçük puf neredeyse
anında  rahatlama  alırdım.Bunun  mevcut  en  güvenli  ilaç  olduğu  konusunda  hemfikir  olmak
zorundayım.” Sarah

“2.  çocuğumla  hamilelik  işkenceydi!1.  trimesterin  sonunda  20  libre  kaybetmiştim,  her  gün
kusuyordum, hiç iştahım yoktu.Onu kaybediyordum şüphesiz.Sigara içmeyi denedim ve suçluluk
duygusuna kapıldım!Ancak hayatını kurtardı...Her zamankinden daha iyi yiyor ve dinleniyordum!
O sağlıklı, mutlu ve kesinlikle güzel!Şimdi 9 yaşında, hiçbir sağlık sorunu yok.” Jennifer

“Anne yemeği aşağı tutamaz.Bunun gelişmekte olan fetüs üzerinde ne etkisi var?Fetus için çok
zararlıdır.Peki, annenin yiyecekleri düşük tutabilmesini nasıl sağlarsınız?Zarar verme olasılığı
en düşük olan ilacı kullanırsınız.esrar.Doktorların kullanabileceği diğer mide bulantısı önleyici
ilaçların yan etkileri vardır.Esrarın tek yan etkisi, kendini iyi hissetme ve uykudur.” gersh

Q.Karım 7 aylık hamile olduğu için şiddetli bel ağrısı çekiyor, bunu aşırı derecede ağrılı bir sinir
seğirmesi  olarak  tanımlıyor.Sitenize  ve buraya  bakmayı  denedim.RSO,  acıya önemli  ölçüde
yardımcı olacak mı?Bu konuyla ilgili daha önce açılmış bir konunun linki var mı?Ona kodein
verirlerse bebeğe zarar vereceğinden endişeleniyorum.

A.Yağı küçük dozlarda almasını sağlayın ve yağı topikal olarak sırtına uygulayın.Yağ ve kenevir
tohumu  yağı  karışımıyla  ona  masaj  yapın.Evet,  kodeinin  bebeğe  zarar  verme  olasılığı
yüksektir.Yağ bebeğe hiçbir şekilde zarar veremez ve vermeyecektir.JB

"Oğluma biyopsi yapılmadan önce bir tümörü çıkardıktan sonra Ekim ayında sinovyal sarkom
teşhisi  kondu.Kanserin hala orada olacağı  ve vücuduna yayılmış olabileceği söylendi.Agresif
kanser  türü  nedeniyle  akciğerler.En  son  test  sonuçları,  şaşkınlıklarına  dair  herhangi  bir  iz
bulamıyorlar.Kenevir  yağı,  teşhisten  hemen  sonra  ona  başladığım  birçok  şeyden  biriydi.”
Amanda

“RSO ile tedavi edildiğini bildiğiniz en genç kişi nedir?Pediatrik tedavi protokolü var mı?Şimdiye
kadar  büyükannenin  fikrini  değiştirmede  ve  büyükbabayı  iyileştirmede  başarısız
olduk.Bilinmeyen  mide  sorunları  olan  2  yaşında  bir  çocuğum  var  (evet,  bir  yıldan  fazla  bir
süredir “tıbbi” tedavi görüyor ve tüm haplar, kremler, losyonlar ve Büyük İlaç iksirleri başarısız
oldu.Şimdi  bir  protein sendromuna doğru eğiliyorlar.Açıkçası  25 lb'lik  bir  çocuk 175 lb'lik  bir
adamla  aynı  dozu  kaldıramaz,  bu  yüzden  pediatrik  uygulamalar  için  hiç  tavsiye  ediyor
musunuz? sara

-- Hamile anneler yağı kullanmalı ve doğum yaptıklarında dozu artırmalıdır.Doğumdan sonra,
çocuğun optimal bir şekilde gelişmesini sağlamak için anneler küçük dozlarda yağ yemelidir.

Yani, bana sorarsanız, en küçük hastam eksi sekiz aylıktı ve hala harika gidiyor, anaokulundaki
en  gelişmiş  çocuk  ve  diğerlerinden  daha  erken  konuşmaya  başladı.Annesi  yağı  onu
doğurmadan önce kullanmış ve tehlikeli kimyasalların vücudundan mümkün olan en kısa sürede
temizlenmesini sağlamak için çocuğa bir heksavaksin aşısı sonrasında da yağ verilmiştir.

Kenevir  yağı,  her  yaştan insan için  güvenli  bir  ilaçtır.Bunu kavramakta güçlük  çekiyorsanız,
yağın egzama veya bebek bezi döküntüsü için ne yaptığını görün ve sonra geri dönün ve bana
çocuğunuza asla esrar vermeyeceğinizi söyleyin.Benden tek duyacağınız şey, çocuklarına ilaç
olarak  esrar  vermeyen  bir  ebeveynin  ya  çok  yanlış  bilgilendirildiği  ya  da  başkalarının  acı
çekmesini izlemekten zevk alan psikopatik sadistler olduğudur.

Yağın diş ağrılarına karşı ne kadar etkili olduğunu biliyor musunuz?Çocuğa dişlerin büyümesiyle
ilişkili ağrıyla savaşması için yağ verir misiniz?İsterim.Hiç tereddüt etmeden.

Çocuklar için dozaj,  ciddi bir  şeyi tedavi ederken temelde yetişkinlerle aynıdır.Günde üç kez
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küçük bir dozla başlayın, hastayı buna alıştırın, dozu her dört günde bir veya uygun olduğu
şekilde artırın ve her zaman hastaya mümkün olan en kısa sürede mümkün olan en kısa sürede
ilaç almaya çalışın, bu arada ilaç kalmadığından emin olun. onların konfor bölgesinde.JB

“Çocuğunuz  varsa  ve  “önerilen”  aşıları  yaptırmayı  reddediyorsanız,  yaşadığınız  eyalet
tarafından çocuğunuzu sizden zorla aldırmaya hazır  olun.Daha sık,  endişe verici  bir  oranda
oluyor.Google'da bulun ve eyaletinizin "gereksinimlerine" bakın. Sosyal hizmet uzmanları her
gün daha fazla “Tanrı kompleksi” sergiliyor ve her çocuk için neyin en iyi olduğunu herhangi bir
ebeveynden  daha  iyi  bildiklerine  inanıyor.Aile  doktorunuzla  konu  hakkında  konuşurken  bile
dikkatli olun.” ornitorenk

“Çocukları hiç aşı yaptırmamış iki kişi tanıyorum.Her ikisi de kiropraktördür.Çocuklardan biri özel
okula gidiyor.Bence evde okula gitmen önemli değil.Emin değil." lorinda

“Kanserli küçük çocuklar ve bebekler görüyorum, tedaviden önce iyi görünüyorlar, ameliyat ve
kemoterapiden  sonra  ölüyor  gibi  görünüyorlar  ve  sıklıkla  yapıyorlar.Bu  yağ  bu  kadar  çok
iyileşirken insanların nasıl erken acı çekip ölmesine yol açıldığı kalbimi kırıyor.Bir haftadır yağ
kullanıyorum ve kendimi harika hissediyorum, böbrekteki tümörümü küçülttüğüne inanıyorum,
henüz bir kanıtım yok ama yakında yapacağım.” Lannah

"Bir hemşire arkadaş, bir gecede kaybolan 3. evre bebek bezi döküntüsünde kullandı!" Alice

--  Çocukların  esrar  kullanmaması  gerektiğini  düşünenler  için.başka  ne  ilaç  istersinOnlara
binlerce yıldır kullanılan en eski, en güvenli doğal ilacı vermek ister misiniz?Yoksa çocuklarınızın
sebepsiz yere tüm o egzama ve kızarıklıklardan acı çekmesini mi izleyeceksiniz?Bu yaptığın
hoş bir şey değil, derdim.Hele ki tüm bu cilt sorunlarına bu kadar basit bir çözüm varken.

Onlara  sadece  bir  damla  yağ  verip  acıdan  kurtulabilecekken,  çocuklarınızın  acıdan  çığlık
atmasını izlemek sorun olur mu?hm?JB

"Yönetici, ölmek üzere eve gönderilen 8 yaşındaki bir çocuğa ne tür bir doz verilmesi gerektiğini
söyleyebilir mi lütfen?" Ricardo

--  Küçük bir  dozla başlayın,  çocuğun nasıl  tepki  verdiğini  görün ve ardından dozu çocuğun
alabildiği  kadar  hızlı  artırın.Günde  üç  defa.Genellikle  eve  ölüme  gönderildiklerinde  haplarla
doludurlar, bu yüzden önce onları detoksifiye etmek istersiniz çünkü etkileşimin ne yapacağını
bilmiyorsunuz, genellikle bu ölümcül kimyasallarla etkileşimin yaptığı  şey pek hoş değil.Ama
bunun nedeni, yağın, çalışmaya başlayabilmesi için masayı temizlemeye çalışmasıdır.

Veya kaybedecek bir şeyiniz yoksa, çok miktarda yağ ile de başlayabilir ve hastayı bu şekilde
kontrollü  komaya  sokabilirsiniz.Muhtemelen  bunu  yapardım,  ancak  hangi  tedavi  yönünü
seçecekleri ebeveynlere kalmış.

Tek bildiğim, agresif  hastalıkların agresif  bir  şekilde tedavi edilmesi gerektiğidir.Ayrıca,  genel
olarak, hastaya ne kadar çok yağ sokmayı başarırsanız ve bunu ne kadar çabuk yaparsanız,
başarı ve hayatta kalma şansının o kadar iyi olduğunu da biliyorum.Ancak dozaj talimatlarının
bir nedenle belirtildiğini de biliyorum.

Benim  çocuğum  olsaydı,  onu  yağla  doldururdum,  eminim  ki  çocuk  içinde  yüzerdi  ve
muhtemelen hiçbir doktorun yanına gelmesine izin vermezdim.Ama bu benim ve ne yapacağımı
biliyorum.En iyi dileklerimle, JB

"Tamam,  şu  anda  çıldırıyorum.Dave'in  Dr.,  Zona  ağrısını  tedavi  etmesi  için  onu  Lyrica'ya
koydu.Son iki  gündür  (ve daha da kötüleşti),  Dave halüsinasyon görüyor.İçinde olduğu gibi,
"Kızıl saçlı adam buraya teslimat yapmamalı" dedi. "Ne?" dediğimde Dave'in yanıtı, "Ah, boş
ver,  burada  olmadığına  eminim"  oldu.  Az  önce  onunla  konuştum  ve  ters  giden  bir  şeyler
olduğunu fark ettiğini çünkü gözlerinin ucuyla dışarı baktığında penceremizin dışında bir orman
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gördüğünü  söyledi.O  NE  LAN!!!Bir  süredir  Esrar  Yağı  alıyor  ve  hiç  böyle  bir  şey
yaşamamıştı.Lyrica'da bir  haftadan az ve neredeyse tüm motor kontrolünü kaybetti  ve şimdi
halüsinasyon  görüyor.Zona  lezyonlarına  (DMSO  ile)  biraz  Kenevir  Yağı  koydum  ve  ağrı
durdu.Dr.'u aradım ve PAZARTESİ GÜNÜNÜN İLK ŞEYİ Dave'i getiriyorum.BTW, Lyrica sitesini
yeni kontrol ettim, “anormal düşünme” ve “halüsinasyonlar” yan etkilerden biri.” kim

“Spencer  herkes  için  harika  bir  hafta  geçirdi!!İlk  kez  bir  kuzeniyle  tanışmış  ve Georgia'dan
amcası  ve  teyzesiyle  tanışmış!!Sara  teyzesiyle  tamamen  AŞK oldu,  hatta  onu  bana  ya  da
babama  tercih  etti!!En  iyi  yanı,  teyzesinin  kucağındayken  ELİNDE  VE  RENKİNDE  BİR
MEMBEBE  TUTUŞUNU  görmekti!Hatta  sağ  elinden  sol  eline  transfer  bile  yaptı!!Ayak
parmaklarını  kullanarak  tam  bir  hassasiyetle  ahşap  bir  araba  boyadı!Yakında  videosunu
yüklemeye çalışacağım!Yeni kelimeler söylemeye ve tamamen çekici olmaya devam ediyor!Çok
fazla  destekle  bacaklarına  ağırlık  vermesini  sağladık!En  iyi  zamanını  yürüteçle  çekilerek
geçirdi...Bebeğimin  bunu  yapmasını  izlerken  hissettiğim  sevinçli  kalp  kırıklığını  tarif
edemem.Büyük çocuklarla  oynayabilmenin  yüzündeki  saf  mutluluk...hepsi  bisiklet  ve scooter
kullanıyorlardı ve tek yapabildiği özlemle izlemekti...Yüzünde katılma arzusunu görebiliyordum
ve neden koşup onlarla oynayamadığını anlayamıyordum...Sonra altın kalpli kuzeni Jason, diğer
çocuklara daha hızlı sürmelerini, yoksa polislerin onları yakalayacaklarını, Spencer'ı yürüteçle
peşlerinden çekip siren çalarak onları yakalayacaklarını söyleyerek onu hemen yanına çekmeye
başladı.diğerleri  etrafta  dolaşırken  sesler.Yüzünü  bir  görebilseydiniz...  sonunda,  sonunda,  o
çocuklardan  biriydi!Kalbimi  milyarlarca  parçaya  böldü  ve  sonra  gözlerinin  bir  pırıltısı  ve
sesindeki kıkırdama ile tekrar bir araya getirdi.Uzun zamandır en iyi hafta.Spencer büyük bir
çocuk olmalı ve buna bayılıyorum!Spencer dediğimiz bu küçük mucize için daha çok zorlamak,
daha çok savaşmak, daha uzun süre dua etmek istememi sağlıyor.”

"Ve tümörleri yüksek THC kenevir yağı kullanarak küçülüyor!!Spencer, Loma Linda onkolojisi
tarafından terminal olarak kabul edildi.Ancak, yakın tarihli bir MRI, tümör boyutlarında azalma
olduğunu gösterdi!!Yüksek THC yağı onun tek ilacıdır!Yüksek CBD tentürü, kol fonksiyonunu
iyileştiren,  esasen beyin ve omurilik  ameliyatı  sırasında tahrip olan sinirleri  iyileştiren şeydir.
Suzetta

“Yağın  bana  yaptıklarına  hala  inanamıyorum.Diyabet,  böbrek  hasarı,  artrit,  siyatik,  yırtık
tendonlar,  obezite  hepsi  gitti  ve  kesinlikle  bir  miktar  nörojenez  gerçekleşti.Artı,  şimdi  çocuk
olsaydım DEHB'm olduğu söylenirdi.Ben manyak, kendine zarar veren bir  canavardım.Okula
zarar  vermekten  sonra  sınıfa  gitmek  için  daha  fazla  zaman  harcadım.Ailemi  cehenneme
attım.Ben esrar içmeye başlayana kadar.Okulda ortalama 30 iken, birkaç derste 80'lerin, hatta
90'ların üzerine çıktım.Ve daha fazla vandallık yapmak yok.Esrarın çocuklar için kötü olduğunu
düşünmeleri tuhaf.Aynı fikirde olmam gerekirdi.” Peter

"6  yaşındaki  oğlumuza  AA3  beyin  tümörü  ve  nadir  görülen  bir  genetik  bozuklukla  tedavi
ediyoruz.Doktorlar bir şey öneremezler ve sadece birkaç ay ömrü kaldığını söylediler.Şimdiye
kadar nöbet yok ve bir  sonraki MRI bize daha fazlasını anlatacak.Son kontrol,  beyin tümörü
dışında, MÜKEMMEL sağlıkta.Kemoterapi, radyasyon ve ameliyat geçirmedi.SADECE petrol!!!”
Penne

"OMG, gözlerim dolmuş burada oturuyorum,  az önce aldığım bir  telefondan gelen haberleri
özümsemeye çalışıyorum.2 haftadan biraz daha uzun bir süre önce doğuda, 5 yaşındaki kızı
nükseden bir babayla konuştum.**** Evre 4 Yüksek Riskli Nöroblastom (Çocuk Kanseri) - kötü
prognoz  (MYCN  Amplifiye)  teşhisi  kondu.Onlara  hiçbir  umut  olmadığı  ve  temelde  onu  eve
götürmeleri ve onunla son günlerinin tadını çıkarmaları, çok az zamanı olduğu söylendi.Babam
beni aradığında anlaşılır bir şekilde son derece perişan oldu.Onu doğru yöne doğrulttuk ve onlar
da tedaviye başladılar.Hastanedeki onkologlarla olan randevularını yeni bitirdiler.****'nin tümör
belirteci  idrar  tahlili  TAMAMEN NORMAL!!!80'den gitti,  sonraki  hafta 90'a  tırmandı  ve  şimdi
8.7'ye düştü.(2 ile 9 arası normaldir).Bu doğru millet, KANSER BELİRTİLERİ YOK.2 hafta içinde
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bu çocuk ölümcül/kritik hastadan net bir sağlık raporuna geçti.Onkolog, daha önce hiç böyle bir
şey görmediklerini söyledi.” Corrie

"11 yaşındaki oğlum son 10 aydır kemoterapi görüyor (ve bu süre içinde 6 haftadır da radyasyon
tedavisi görüyordu) ve son 4 aydır ona yağı veriyoruz ve bu gerçekten birçok yönden yardımcı
oldu. ” Angela

"Yağ  hayatımı  kurtardı.Kelimenin  tam  anlamıyla.Şiddetli  kalp  yetmezliğim,  osteoporoz,
osteoartrit, gevşek bağ sendromu ve bölgesel ağrı sendromum var.Başka ilaç kullanmıyorum ve
sağlığım giderek iyileşiyor.11 yaşındaki  otistik/epileptik  oğlum aylardır  ilaç almıyor ve Rick'in
petrol  konusundaki  eğitimi  nedeniyle  yüksek  düzeyde  çalışıyor.Hayatımızı  kurtardığınız  için
teşekkür ederiz.” Maria

“Birkaç şey yaptığını fark ettim, küçüğüm için taş atma veya herhangi bir şey nedeniyle kafasını
çarptığında ve bir  yumru aldığında, yağ bir  gün içinde dağılıyor!Ayrıca akne,  çıban ve hatta
kistlerin bıraktığı derideki delikleri kapatmak için de işe yarıyor.Bazen yüzümde çıbanlar oluyor
ve biraz ihtihammolum merhemi ile boşalıyorlar ama bazen bir delik kalıyor.Geçenlerde deliğe
kenevir yağı koymaya başladım ve yaklaşık bir milimetre çapında büyük bir deliği kapattığını
bilmiyor muydunuz?Ve şimdi bölge tenimle aynı hizada!Yapmadığı tek şey, cildimin biraz daha
koyu olan alanını soldurmak, ancak bunun için kullanabileceğim başka şeyler de var.Sadece
cildi kapattığı için mutluyum!” Mehdisa

“En iyi arkadaşım onu oğluna verdi ve nöbet geçirmeyi bıraktı.Arkadaşım senden şüphelendiğim
için özür dilerim.Çocuğunuz için en iyi şeyin ne olduğunu biliyordunuz ve haklıydınız.” Mary

"Derimin  altına  ne  giriyor  biliyor  musun?Bu ebeveynler  böbrek  yetmezliği,  koma,  gelişimsel
gecikmeler ve muhtemelen ölüm gibi yan etkiler konusunda sorun yaşamazlar.Ancak olası yan
etki  "yüksek"  olduğunda  herkes  çıldırır.Bu  kadar  kötü  beyinleri  yıkanmış.Ölüm  bir  şekilde
yüksekten  daha  kabul  edilebilir  bir  yan  etkidir.Çoğu  zaman,  bunlar  da  eğitimli,  zeki
insanlardır.Bu inanılmaz." hanımefendi

"Yine, çocukların ilaçlarında da THC'ye ihtiyacı var.Esrarı, tıpkı mısır veya çayı düzenlediğiniz
gibi düzenleyin.Tüm gerekli olan bu.Ekstra vergi yok, özel lisans yok, hiçbir şey yok.Tek mantıklı
yol  budur.%30  THC  kozmetik  ürünleri  en  iyi  sonucu  verir,  "esrarın  nasıl  düzenleneceğini"
düşünmeye  başladığınızda  bunu  unutmayın.  Bunu  “düzenlemeye”  çalışmak  bile  zaman  ve
emek kaybıdır. Zaten yeterince fazla denetlendik, diyebilirim.”JB

fitiller
“Rick Simpson Oil (RSO) içeren fitiller, hemoroid, Crohn, bağırsak ve bağırsak sorunları vb. olan
herkes için olduğu kadar PMS ile ilgili sorunları olan tüm kadınlar için bir nimettir.Ayrıca solunum
ve akciğer rahatsızlıkları için harikadırlar, grip kontrolünden bahsetmiyorum bile.Vücutta çok hoş
ve uzun süreli bir his yaratırlar.İlk baştaki tereddütlerini yendikten sonra almaktan hoşlanmayan
kimseyi görmedim.”JB

“Merhaba JB, bunun kimse için yararlı olduğunu bilmiyorum, bu yüzden bunun yargıcı olmanıza
izin vereceğim.Son zamanlarda bir  tür  bağırsak tıkanıklığı  sorunu yaşadım, asla tam olarak
teşhis  edilmedi.Bağırsakları  tıkayan,  çok  acı  veren  bir  iç  şişlik.En  kötü  durumda,  ağrıdan
oturamaz  hatta  ayakta  duramazdım  ve  rahatlamak  için  sadece  yanıma  yatabilirdim.GP
görünüşe göre ekspres kan testlerinden kanseri dışladı, ancak birkaç hafta içinde bir danışman
randevusu dışında bana yardımcı olacak hiçbir şeyi yoktu.Aptalca, kısa bir yatıştırmadan sonra
işleri daha da kötüleştiren eczane yığın tedavilerini denedim.

Bundan  bir  ay  kadar  önce  eBay'den  bir  fitil  kalıbı  satın  almıştım  ve  denemeye  karar
verdim.Hindistan cevizi yağını (oda sıcaklığında katı halde) RSO ile karıştırdım ve birkaç damla
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çay ağacı yağı ekledim.Yatıştırıcı anında oldu ve 24 saat içinde iyileşmeyi hissedebiliyordum,
kesin bir iyileşme hissi ve şişlik azaldı.7 gün içinde normale döndüm ve tamamen iyileştiğimi
hissettim, fitilleri kullanmayı bıraktım.Bu biraz erken oldu ve 7 gün sonra şişlik geri geldi.Direkt
fitilleri kullanmaya geri döndüm ve bu sefer şişlik gittikten sonra 14 gün (mümkün olduğunca
uzun) devam etti.Bunu söylerken elim ayağım karıştı  ama bu işe yaramış gibi  görünüyor ve
petrol  beni  bir  uzmana görünmek için  beklerken yaşadığım korkunç,  acı  verici  deneyimden
kurtardı.Artık buzdolabında bir tüp yağ olmadığında kendimi çok savunmasız hissediyorum.

Acımı  dindirmek  ve  kendimi  çabucak  iyileştirmek,  uzman  bir  doktorun  değerli  zamanını
kurtarmak için görünüşe göre kanunları çiğneyen bir suçluyum!Ne garip bir dünya!” m

Fitiller Nasıl Yapılır?
Kakao yağını eritin, sıvı yağ ekleyin, ilk olarak 100 gr erimiş kakao yağına yaklaşık 1-2 gr yağ
ekleyin.Ardından, hasta her fitilde yaklaşık 0.33 g yağ kullanana kadar her dört günde bir dozu
artırın.Çocuklar için 1 gr (toplam ağırlık) fitiller, yetişkinler için 2 gr,  vajinal sorunlar için 3 gr
(toplar).0.01-0.02g  yağ  yeni  başlayanlar  için  iyi  çalışacaktır.Bir  supoda  0,05  g  olan  birine
başlarsanız, muhtemelen onlar da fazla hissetmeyecektir, ancak küçük bir dozla başlamak daha
iyidir  (geçmişte  keneviri  hiç  denememiş  olanlar  için  vb.).Gerçek  RSO  çok  güçlüdür  ve
aslaHastanın nasıl tepki vereceğini tam olarak bilin (tansiyon vb.), ancak fitiller insanları yağa
alıştırmak için iyi bir yol olabilir.

Fitillerle ilgili ilginç olan şey, ciğerleri nasıl açtıkları ve örneğin 20 dakika içinde nefes almayı çok
daha  kolay  hale  getirdikleridir  -  KOAH  veya  astım  vb.  olan  birçok  kişi  için  bir  rüya
gerçekleşir.Hastalar ayrıca onları sedef hastalığı, yüksek tansiyon, Crohn's, PMS krampları vb.
tedavi etmek için kullandılar.

Ayrıca fitillere başka doğal yağlar da ekleyebilirsiniz, bu onları ne için istediğinize ve amacın ne
olduğuna bağlıdır.Basitçe bazı doğal tıp sitelerine gidin ve farklı uçucu yağların neler yaptığını
okuyun ve gerekli gördüğünüz kadar deney yapabilirsiniz.

Ayrıca fitiller, yağı yiyemeyen veya herhangi bir nedenle midesinde tutamayan hastaları tedavi
etmenin  harika  bir  yoludur.Kanaatimce,  etkilerine  bakılırsa,  yağı  fitil  içinde  almak  kenevir
kullanmanın en iyi ve en keyifli yolu.İlk başta kulağa komik geliyor ve komik görünüyor, bunu
kabul ediyorum, ancak deneyenler aynı fikirde.Belki çakraları aşağıdan yukarıya açar, kim bilir,
ama kesinlikle harika hissettiriyor.

Kadınlar  fitiller  almayı  çok  isterler  -  ayrıca  her  türlü  bakteriyel  ve  viral  enfeksiyona,  "ortak
mikrobiyolojik  bilgi  alışverişine",  prezervatiflere  alerjilere  ve  bunlarda  kullanılan
kayganlaştırıcılara  vb.  yardımcı  olurlar.Yağın  hormonal  dengesizliklerle  (düzeyleri)  ne  kadar
etkili bir şekilde ilgilendiğinden bahsetmiş miydim?En iyi dileklerimle, JB

"RSO'lu  fitiller,  maya  enfeksiyonları,  HPV,  kondilomlar,  uçuklar  ve  mutlaka  maruz  kalması
gerekmeyen diğer birçok hastalık veya enfeksiyon dahil ancak bunlarla sınırlı olmamak üzere
her  türlü  vajinal  sorun için  de kullanılabilir.Hele  ki  yağ kullanılıyorsa bakımı  bu kadar  kolay
yapılabiliyorken.JB”

"RSO  kenevir  yağı  fitilleri,  her  türlü  anal  veya  vajinal  problemler,  hemoroidler,  Crohn'lar,
bağırsak  veya  bağırsak  problemleri,  lösemi,  astım,  beyin  tümörleri,  kan  basıncı,  hormonal
denge kontrolü vb. dahil olmak üzere akciğer rahatsızlıkları için harika çalışıyor.JB”

“Bana kenevir  yağının hamilelik  sırasında güvenli  olup olmadığı  konusunda tavsiye verebilir
misiniz?Orada bulabileceğim çok fazla bilgi yok.Arkadaşıma, bebeğinin ölümüne yol açan kan
pıhtılarına  neden  olabilecek  bir  göbek  kisti  olduğu  söylendi.Kenevir  yağının  etkilerini  ve
yapabileceği iyi şeyleri gördüm, hamilelik sırasında güvenli olup olmadığından emin değilim.”

- 128 -



Christine

--Sevgili Christine, tabi ki kullanmakta sakınca yoktur, kenevir yüzyıllardır hamilelikte ve doğum
sancılarında  kullanılmaktadır.Her  birinde  0.01-0.06g  yağ  bulunan  fitiller  yapmasını  tavsiye
ederim  (100g  kakao  yağı  başına  1-2g  yağ  ile  başlayın).Kist  genellikle  birkaç  hafta  içinde
kaybolur.Günde üç kez ve merak etmeyin, yağ bebeğe zarar vermez.En iyi dileklerimle, JB

"Migren mi çekiyorsun?Bir pirinç tanesi büyüklüğünde kenevir yağı alın, akaRSO ve birkaç göz
kırpma alın.Daha iyisi yok, sana söyleyeyim!” Sarah

-- Harika bir tavsiye Sarah.Gerçekten işe yarıyor.Fitillerde denemeyi önerebilir miyim, hemen
rahatlamaya oldukça yakın ve ayrıca her gün dini olarak alırsanız önleyici olarak çalışır.Migren
çok zayıflatıcı olabilir.(Jindrich beni fitiller konusunda eğitti ve her konuda haklıydı.)” Tracey

"İstediğimi  aldım teşekkür  ederim.Gücü  ne  olursa  olsun  yağın  şifalı  olduğunu  kabul  etmeni
istedim.Yağın tıbbi değeri olması için %95-98 olması gerekmez.Mümkün olan en yüksek yüzde
değilse, basitçe “bok” değildir.Bana göre bu kadar çok insanın esrarın saçma olabileceğine dair
yanlış bilgi almak için bilgi almak için buraya dönmesi zararlı  görünüyor.Kutsal bir  bitkidir  ve
kesinlikle herhangi bir biçimde değeri vardır.

Hafifçe ısıtılmış yağ içeren yağlanmış bir  şırınganın (elbette iğnesiz)  doğrudan bağırsakların
içine  sokulabileceğini  ve  uygulanabileceğini  düşünürdüm.Direk  oraya  vur.Geniş  alanlardaki
topikal uygulamalar için seyreltme daha mantıklı görünüyor.” Blake

-- Eğer istediğin buysa, o zaman hala asıl noktayı kaçırıyorsun, Blake.%45 THC yağı, en son
derece güçlü ve yatıştırıcı %95-98 THC RSO ile karşılaştırıldığında saçmadır ve hiçbir zaman
aynı veya karşılaştırılabilir etkilere sahip olmayacaktır.Duymak istediğin bu muydu?

Şimdi, amacınızı daha da iyi kanıtlamak istiyorsanız, lütfen rektumunuza biraz yağ sürmekten
çekinmeyin, bu şekilde onu nasıl doğru şekilde kullanacağınız konusunda daha pratik deneyim
kazanacaksınız.Yağ,  fitil  şeklinde  kullanmanın  neden  daha  iyi  olduğunu  ve  iyi  niyetli
tavsiyelerden daha iyi  dinlemenin  neden daha iyi  olduğunu size  çabucak gösterecektir.Hala
ipucunu almadıysanız, yağ tutkal gibi çalışabilir.Deneyin tadını çıkarın, lütfen bunun hakkında bir
video yapın, böylece başkaları bu yeni başlayanların hatasını tekrarlamak zorunda kalmasın.En
iyi dileklerimle, JB

"Karaciğer, kan kaynağının çoğunu sindirim sisteminden alır, böylece proteinleri, diğer besinleri
ve  toksik  maddeleri  daha  fazla  işleyebilir.Bu  nedenle,  Simpson  Oil'i  almak,  karaciğere  ve
ardından kan dolaşımına ve vücudun geri kalanına emin ve hızlı teslimat sağlar.Ek olarak, yağın
bir  kısmı,  kan dolaşımınızdaki  ilacı  desteklemek için  doğrudan kolona gidecektir.İyi  şanslar!"
Steve

"Dostum,  bir  kenevir  yağı  fitili  SONUNDA yoğun mide ağrımı  hafifletti!Ben de hiç  taşlanmış
hissetmedim!(Bununla bir seçeneğim olmasını tercih ederim) Sonunda ağrısız uyuyabildim ve
çok daha iyi hissederek uyandım.Bir arkadaşım, farklı uygulama yöntemleri için kenevir yağının
biyoyararlanımını açıklayan bir makale verdi.Uzun ve bilimsel ama hepsini okudum.

Ağızdan alındığında mide asitleri  emilim oranını  azaltır.İnsanlar  yağı  yuttuklarında gerçekten
'kafalı'  veya  'kafalı'  bir  duyguya  kapılırlar  ve  karşılığında  yağın  'gerçekten  işe  yaradığını'
düşünürler.Ama oral yolla, aslında daha yüksek oranda emilmiyor, sadece psikoaktif bir şekilde
deneyimleniyor.

Yaklaşık 2 yıldır ağızdan kenevir yağı alıyorum ve çok iyi şifalar aldım.Popo (amaçlanan), 2 gün
fitil denedikten sonra ikna oldum!Çok daha iyi hissediyorum!Eklemlerimde daha az iltihaplanma,
o kadar sert değil, sinir ağrısı ve kas spazmları çok daha iyi ve mide ağrısı yok!En sonunda!
Hastalık  ve  kronik  ağrı  korkunçtur.Şimdi  bu  yağ  hakkında  daha  da  olumlu

- 129 -



hissediyorum.Gerçekten  onunla  biraz  umuda  ihtiyacım  vardı.Yapabileceği  her  şeyi  yaptığını
düşünmeye başlamıştım, şimdi bu konuda umutluyum.”

"Rektal  yolun  biyoyararlanımı,  daha  yüksek  emilim  ve  daha  düşük  ilk  geçiş  metabolizması
nedeniyle oral yolun yaklaşık iki katıydı." Mickey

-- Varsayımlar pek çok koşul için harikadır.Onları hazır yanıtta popüler hale getirdim ve binlerce
insan bunları büyük bir başarıyla kullanıyor.Tebrikler, Mickey.;)

“Fitil  ile  çok  daha  büyük  dozlar  alınabilir  ve  olumsuz  bir  psikoaktif  yanıt  alınamaz  gibi
görünüyor.Rektal  yoldan absorpsiyon için  bir  doygunluk oranı  var  mı?Yani,  daha büyük doz
fitiller yaparak iyileşmemi hızlandırabilir miyim?” Mickey

- Dozaj konusunda oral kullanımda olduğu kadar dikkatli olun.Deneyimsiz olanlar için destek
başına  5  mg'a  kadar,  yaklaşık  10  mg  genellikle  çok  iyi  tolere  edilir.Daha  yüksek  dozlarda
hastanın nasıl tepki vereceğini asla bilemezsiniz, bu nedenle dozu kademeli olarak artırmak da
en  iyisidir.Ancak  toleransınızı  bir  kez  geliştirdikten  sonra  özgürce  deney  yapabilirsiniz.Ben
şahsen 0,3-0,5 g yağ içeren suppo'ları severim - ama bu çoğu kişi için çok fazla olur, bu yüzden
ne yaptığınızı  bilmiyorsanız denemeyin  ve iki  günlük  bir  uykuya ya da bunun gibi  bir  şeye
aldırmayın.;)

"Yağın size hissettirdiği şey yüzünden neden biraz korktuğunu anlıyorum.özellikle daha önce hiç
yaşamadıysanız.Annem, daha önce hiç esrar içmediği yağa başladığımızda 62 yaşındaydı.Çok
halsiz ve başı dönüyordu ve bir süre yemek yiyemedi AMA bu yağın yan etkileri.Şimdi fitiller
yapıyoruz ve aradaki fark inanılmaz.Artık tam gramını günde 3 kapsüle bölebilir.Başladığında
hala hissediyor ama ağızdan aldığı zamanki kadar ağır değil.Aynı oranda kenevir tohumu yağı
da karıştırıyoruz ve şimdiye kadar iyi çalışıyor.Umarım bir anlam ifade edebilmişimdir." Nikkita

“Merhaba JB, annem Akciğer kanseri (3. evre) ve ben ona yağ sürüyorum, bugün 10. günü ve
neredeyse günde 1 gramdayız.Haklısın, alıştı ve gündüz Zombi efektleri daha iyi, gece 10-12
saat uyuyor.Annemle de fitil almalı mıyım?Teşekkür ederim." Rio E

-- Evet,  Rio,  neden olmasın.Onları  almaktan zevk alacak, vücutta gerçekten çok hoş bir  his
yaratıyorlar.Ağızdan almaya alışkın olduğu dozda kakao yağı ile karıştırın.Alabiliyorsa, dozlar
arasında ek olarak veya oral  doz yerine kendisine kadar alabilir.Rektal veya vajinal  yolla bu
konuda kadınlar erkeklere göre biraz daha avantajlıdır.

Ve  kadınlar,  yağ  içeren  fitillerin  adet  öncesi  ve  hormonal  sorunlara  ne  kadar  yardımcı
olabileceğini bilselerdi, hepsi onları alırdı, bundan hiç şüphem yok.

Ayrıca, içlerinde 0.005-0.01g yağ bulunan fitiller, yeni başlayanlar için bir tedaviye başlamak için
mükemmel bir yoldur, hastalar genellikle içlerinde küçük dozlarda yağ bulunan fitiller üzerinde
kafa yormazlar  ve bu deneyimden çok keyif  aldıkları  görülmektedir.Ancak, öğrendiğimiz gibi,
fitiller almak genellikle yağı genel olarak kullanmaktan daha tartışmalı bir konudur.

Yine de gerçek şu ki, hemoroidler er ya da geç sizi yakalayacak ve yakaladıklarında, bir veya iki
kenevir  yağı  fitili  almaktan  mutlu  olacaksınız,  bunu  size  garanti  edebilirim.Çünkü  rahatlama
anında gerçekleşir ve inan bana, bu gibi durumlarda fitil almayacak kadar sert olan çok az insan
vardır.Esrar karşı önyargılar için çok fazla, hemoroid onları çok hızlı bir şekilde sıralayabilir.JB

Hormonal sorunlar demiştin...Estrogel kullanıyorum çünkü büyük ameliyatım için hormonal bir
nedenim yok.Bunun için yardımcı olur mu?” Elizabeth

"Tabii ki yapar...55 yaşındayım ve her gün kullanıyorum.” Christy
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Besleme Tüpleri
"Annemi  tedavi  ediyorum.Boğaz kanserine yakalanmış ve bunu besleme tüpünden art  arda
uygulamış.Biraz ısıtın ve hindistancevizi yağı ile karıştırın!Tüpü asla tıkamadı!” Steve

“Oğlum yutmadığında besleme tüpünden veriyorum - bir  kaptaki yağın üzerine çok sıcak su
döküyorum, sonra dağılıyor, sonra biraz daha soğuk su ekliyorum (çok fazla değil) bu yüzden su
çok sıcak değil, sonra tüpe dökün.Oldukça iyi çalıştı, ancak bazen yağ boruyu biraz kaplıyor
ama asla tıkanmadı.Hala çok sıcakken dökmenin sırrı.” Angela

“Kenevir yağının bir besleme tüpü aracılığıyla birine nasıl verileceği konusunda herhangi bir fikri
olan  var  mı?O  kadar  kalın  olmasın  diye  zeytinyağı  ile  karıştırdım  ama  yine  de  tüpü
tıkamasından korkuyorum.Herhangi bir fikir?" Steven

-- Steven, seyreltilmemiş yağın nasıl uygulanacağını bulmak her zaman en iyisidir, gidilecek en
iyi  yol  budur.Bir  yolunu  bulamadığınızda  hastanın  yemeğine  karıştırıp  o  şekilde  yemesini
sağlayabilirsiniz.Evet, yağın yoğun bir kıvamda olması durumunda boruyu tıkayabilir.Bazı yağlar
kalın, bazıları daha akıcı.Ancak onları  vücut sıcaklığına kadar ısıttığınızda tüpü tıkamayacak
kadar akıcı olmaları gerekir.

Başka bir yol, hastalara kakao yağı ile fitiller vermektir.Yine de, yağı yemek, mümkün olduğunda
bu ilacı  almanın tercih edilen yoludur.Yağı  uygulamanın birçok yolu vardır  ve genellikle  çok
bireyseldir, bu nedenle hastaya en uygun yolu bulmaya çalışın.En iyi dileklerimle, JB

"Kulağa korkunç geldiğini  biliyorum,  ancak viskoz madde uyguladıktan sonra  ya da sadece
tıkanıklıkları temizlemek için tüpten biraz koka kola iyi çalışıyor.Eski bir RN bekleme durumu."
Ellen

Cerrahi, Kemo veya Yağ?
"Ben RSO'yu yiyebilecekken göğüslerimi asla almazsın!!" Chloe

“Meme kanserinin “yüzde risk” olduğu fikri tamamen yalandır.Gerçekte, ben de dahil herkesin
vücudunda  kanser  mikro  tümörleri  var.Kanser,  rastgele  yıldırım çarpması  gibi  “aldığınız”  bir
hastalık değildir.D vitamini takviyesi, beslenme, süper gıdalar, sebze suları ve kansere neden
olan kimyasallardan ve radyasyondan kaçınmayı içeren bir yaşam tarzı seçimi yoluyla her gün,
öğün yemek “yönetmeniz”  veya “önlemeniz”  gereken bir  şeydir.  Yani bir  doktor kanser olma
“şansınızın” olduğunu söylediğinde, kanser üzerinde hiçbir kontrolünüz olmadığını ima eder ve
bu tamamen yalandır.Başka bir deyişle kanser şarlatanlığı.”

--  Kansere  yakalanma  “şansınız”  olduğunda,  sadece  petrole  başlayın.Çok  daha  sağlıklı  ve
güvenli bir seçenektir.JB

“Kansere veya diğer ciddi hastalıklara bir yangınmış gibi bakın.Yangın ne kadar büyükse, onu
söndürmek için o kadar fazla güce ihtiyaç duyarsınız.Peki, kendi eviniz yanıyorsa yüz kova su
(RSO) veya bir bardak su (diğer yağ türleri) kullanmayı mı tercih edersiniz?Yoksa profesyonel
itfaiyecilerin gelip size yardım etmesini mi istersiniz?Ben de bunu tercih ederdim ama şu anki
itfaiyecilerin,  yani  doktorların  tüm  bu  yangınları  söndürmek  için  su  kullanmalarına  bile  izin
verilmiyor ve onca onca yıldır beyin yıkamaya, beyin yıkamaya ve esrar kullanmamaya rağmen
suyu nasıl kullanacaklarını bile bilmiyorlar. ilaç.

Birinin şehirdeki büyük bir yangına uzman itfaiyeciler gönderip, yangınla mücadelenin en temel
ve  geleneksel  şekli  olan  suyu  kullanmasına  izin  vermemesi  size  mantıklı  geliyor  mu?Bana
değil.Ama yine de, iktidardakilerin bugün sahip olduğumuz tıbbi sisteme tam olarak yaptığı şey
buydu.
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Yangın çok,  su yok,  yani  işlerini  en iyi  şekilde yapamayan itfaiyeciler/doktorlar  için  bir  sürü
ekstra iş.Böyle olmamalı bence.İşleri için en iyi donanıma ve en iyi araçlara sahip olmalılar, değil
mi?Yöneticileri/hükümetleri olsaydım bunu yapardım.Bu şekilde bakmanın bir sakıncası var mı?
Ben öyle düşünmüyorum.” JB

Bayan Jolie, "Bunu okuyan herhangi bir kadın için, seçenekleriniz olduğunu bilmenize yardımcı
olacağını  umuyorum"  dedi.
- Bayan Jolie, kanseri önlemenin en iyi yolunun çift mastektomi olduğunu düşünüyorsa, buna
kesinlikle katılmadığımı söylememe izin verin.Ve ben onun yerinde olsaydım, her gün yağı yer
ve şüpheli bölgelere sürerdim, bu onun yaşadıklarından çok daha güvenli bir seçenek.İşin komik
yanı, yağı yine de yiyecek çünkü yemek zorunda kalacak.

Örneğin,  ameliyattan  önce  ve  sonra  kaç  tane  BT  taraması  yapması  gerekiyordu?Bir  BT
taraması  200-500  akciğer  röntgenine  eşittir  veya  buna  eşit  olabilir  ve  radyasyonun  etkileri
kümülatiftir.Yani  aslında  “koruyucu  cerrahi”  onu önlemek yerine  büyük  ihtimalle  kansere  yol
açacaktır.Oh iyi.

Harcayacak çok şeyiniz olduğunda ve geleceğinizi tahmin etmek için bir gen testi yaptığınızda
elde  ettiğiniz  şey  budur.O  dolandırıcılar  ona  meme kanseri  olacağını  söylediler,  bu  yüzden
“harekete geçti” ve şimdi memesiz yaşayacak, buna üzülecek, her zaman düşünecek, bunun
sonucu olarak başka birçok hastalığa yakalanacak. bu ve o almak için daha olasıdırzaten başka
bir yerde kanser ve muhtemelen doktorların ona yaptıklarından ve ona söyledikleri onca kötü
şeyden sonra olacak.

Evde  oturup  yağı  yemek  ve  hiçbir  şey  için  endişelenmemek  gerçekten  daha  iyi.Ya  da  en
azından ben öyle düşünüyorum.Gelirse, gelir, neden bundan yirmi yıl sonra olacak bir şey için
endişeleniyorsunuz ve en üst düzeyde basit yolsuzluk ve hırsızlık dışında hiçbir sebep olmadan
göğüslerinizi kesip attırıyorsunuz.JB

“JB  konusunda  haklı  olduğuna  inanıyorum!2005  yılında  sağ  mememi  aldırdım,  RSO'yu
bilseydim  asla  bu  ameliyatı  olmazdım.Bildiğiniz  gibi  artık  akciğer  kanseriyim  ve  RSO'nun
gitmenin tek yolu olduğuna inanıyorum." bonnie

"Çok  doğru  JB,  1.  evre  meme  kanserinden  sonra  önleyici  histerektomi  geçirdim  ve  şimdi
pişmanım.RSO'yu o zamanlar bilseydim, ameliyat veya radyasyon almazdım!Ayrıca radyasyon
protokoldü!!!!!RSO'ya  o  kadar  çok  inancım  var  ki  bir  sonraki  mamogramımı  iptal
ettim.Danışmanımı son bir kez göreceğim ve ona kanser endüstrisiyle işimin bittiğini, tedaviyi
bildiğime  inandığım  için  hastane  notlarıma  RICK  SIMPSON  PHOENIX  TEARS  yazacağımı
söyleyeceğim.:)  Yardımınız  ve  özveriniz  için  ne kadar  teşekkür  etsem az.Kanser  bağışlarım
şimdi anka gözyaşlarına gidiyor.Ben kutsanmışım!!!BARIŞ dostum.:)” Tina

"Kanserle OLASICA hayatınızı  riske atmak zorunda kalmamak için hayatınızı  mastektomi ile
riske  atmak  çok  aptalca.Ve  sonra  tüm  bu  taramalarla  kanser  olma  riskini  alın!Tüm  bu
taramalardan  sonra  akciğerlerinizde  kanser  olsa  ne  kadar  aptal  hissederdiniz?Yoksa
ameliyattan kaynaklanan bir komplikasyon sırasında öldü mü?Kanser teşhisi konulduktan sonra,
kenevir  yağı  ile  BİRLİKTE mastektomi ve ben yargılamazdım,  ancak bunu kanser  olmadan
yapmak kansere yakalanmak kadar risklidir.Basit mantık.” carla

“Ne  yazık  ki  kadınların  bunu  her  zaman  'önleyici'  olarak  yaptığını  görüyorum.  Ve  bundan
korkuyorlar çünkü tek seçeneklerinin bu olduğunu düşünüyorlar.Biz daha iyisini biliyoruz ama
Allah aşkına daha kaç kişinin bu boktan hastalığa yakalanması gerekiyor??!!Hükümetlerimiz işe
yaramaz.Burada serbestçe kullanmak için esrarımız olsaydı,  çoğu yukarıdaki hanımefendinin
bulunduğu pozisyonda olmazdı.Çok çok üzücü ve aslında beni kızdırıyor.” Gürcistan

"Yani  kendini  katletti  ve  buna  önleyici  tedbir  mi  dedi?Bu  çılgınca...Ayrıca,  genetik  böyle
çalışmaz.Hepimiz  temelde  her  şey  için  tüm  genlere  sahibiz...Bazı  genlerin  aktivasyonunu
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tetikleyen ÇEVRESİMİZDİR.“Ailede çalışır” dedikleri zaman, aslında aynı genetik tetikleyicilere
neden olan bir  nesilden diğerine aktarılan  alışkanlıkların bir  işaretidir.Bu sadece bir  genetik
vakası değil.Bu tamamen cahilce bir şey..." Alistair

"Bir doktorun birini ikna edebileceği şey...Dinleyin millet, genetik tarama "Oh, o gene sahipsin,
yani kanser olma şansın %87"den çok daha karmaşık. Çoğu kişinin bilmediği bir gerçek daha
var: Herkesin kanserli hücreleri vardır; Hayati bir fiziği korumak ve çevresel toksinleri en aza
indirmek,  sağlıklı  kalmak  için  herkesin  en  iyi  şansı...Bu  çok  abartılı  görünüyor.Doktor/hasta
ilişkisinin ciddi şekilde kötüye kullanılması.” Jack

Acaba Brad Pitt şimdi testis kanserini önlemek için taşaklarını mı kesiyor? Mike

"JB,  bunu  seninle  ve  Rick'le  paylaşmak  istedi.Bahsettiği  yağ  hapı  RSO'dur.Bunun  ilgini
çekebileceğini  düşündüm.Senin  için  de  fotoğraflarım  var.Bu,  bir  çalışan  ve  doğal  bir  tıbbi
kullanıcı tarafından gönderildi.” Rick

"Tamam,  bunu  dünyaya  ilk  kez  söylüyorum,  bu  yüzden  biraz  gevezelik  ettiysem  kusura
bakmayın.
Şiddetli  bir  endometriozis  vakası  yaşıyorum.Normalde  rahmin  içini  kaplayan  endometrium
denilen dokunun rahmin dışında büyümeye başlaması bir  hastalıktır.Genellikle yumurtalıkları,
bağırsağı  ve  pelvis  astarındaki  diğer  organları  ve  dokuları  kaplar.Tıpkıendometrium
menstrüasyon  sırasında  reaksiyona  girer,  yer  değiştirmiş  endometrium  da  uterusun  dışına
çıkar.Her  adet  döngüsünde  kalınlaşır,  parçalanır  ve  kanar.Yer  değiştiren  dokunun  vücuttan
çıkma yolu yoktur, sıkışıp kalır.Bu da çevredeki dokunun tahriş olmasına ve iltihaplanmasına
neden  olur,  sonunda  yara  dokusuna  ve  yapışıklıklara  (organları  birbirine  bağlayan  anormal
doku) dönüşür.

Bu  korkunç  yan  etkilere  neden  olur.Ağrı  Kb  sürekli  bir  günlük  mide  bulantısı.Dismenore,
genellikle  tüm bir  döngüyü  sürebilen  ağrılı  adetler.Aşırı  kanama,  kısırlık,  yorgunluk,  bulantı,
kabızlık vb.Artık endometriozis için modern tıbbi bakım esas olarak hormonlar ve ağır ağrı kesici
ilaçlardır.Şiddetinize  ve  tedavi  planlarınıza  bağlı  olarak  en  çok  önerilen  ve  etkili  tedavi
histerektomidir.

Ben  sadece  21  yaşındayım.Sürekli  bir  günlük  acı  savaşı  ve  gelecekteki  bir  aile  ve  sağlık
umuduyla uğraşıyorum.Bu da günlük yaşamı o kadar olumsuz etkiliyor ki bazen yataktan zar zor
kalkabiliyorum.Hormonları ve beni çok hasta eden tonlarca ilacı denedim.Şimdiye kadar hiçbir
şey işe yaramadı ...yaklaşık bir ay öncesine kadar.Sahibi ve yaratıcısı veya MOTH (bitkinin ilacı)
beni "yağ hapı" adı verilen bu harika ilaçla tanıştırdı. Diyetimi değiştirmenin yanı sıra, geçen ay
büyük gelişmeler gördüm.Tam 8 saat uyuyorum, bu benim için tabu!Acıda çok büyük bir azalma
gördüm, aslında çok az ya da hiç yok.Mide bulantım tamamen geçti ve doktorlardan aldığım
ağrı  kesici  ilaçların  etkisinin  aksine,  artık  sorunsuz  bir  şekilde  sindirebiliyor  ve  yemek
yiyebiliyorum. Dürüstçe söyleyebilirim ki, 15 yaşımdan beri bu kadar harika hissetmemiştim!”

"Birinin  beni  hastanede  çelik  bir  masanın  üzerinde  oymasına  izin  vermektense,  doğal
sebeplerden ölmeyi  tercih  ederim.Cerrahlar  her  zaman %100 başarı  oranına sahip  değildir,
arkadaşım  Margie  histerektomi  geçirdiği  için  öldü,  ameliyat  masasında  kanaması  oldu.”
DeYoung

"Kardeşlerimin  safra  taşlarıyla  ilgilendim.Yağı  almaya  başlar  başlamaz  korkunç  ataklar
geçirmeyi bıraktı.Daha önce hiç olmadı ve ameliyatını iptal etti!!!!Sağlığım da 180 yaptı.” kelly

"19 ay önce kolonumda kanserli bir tümör çıkarıldıktan sonra, taburculuk günü Kanser Kliniği
geldi.Kemo  ve  radyasyonun  önümüzdeki  hafta  başlaması  planlanıyor  -  standart  protokol
dediler.Saçmalık ben dedim!!!Esrar yağı benim standart protokol versiyonum olacak.Geçen ay
bir  yıllık  kontrol.KAN  TEMİZDİR  -  Cerrahım,  Alıntı,  Gerry  tarafından  bana  dikte  edilen  CT
TARAMA sonuçları - kolonunuz lekesiz." Gerry
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"Merhaba  JB,  tıbbi  bir  acil  sorum var.Babam düşmüş,  kafasını  çarpmış  ve  beyninde  değil,
beyninin dış zarında kan pıhtısı var.Hastaneden taburcu edildi ve baş ağrıları için çalışmadıkları
için  ağrı  kesicileri  durdurdu.Doktorlar  zamanla kan pıhtısının boyutunun azalacağını  umuyor,
aksi takdirde ameliyat etmeye çalışacaklar...Kan basıncı için Coversyl 2.5mg, prostat büyümesi
için Flomackstra alıyor ve ayrıca kanında trombosit eksikliği olan ve Gammophacy'ye neden
olan  bir  durumu  var.80  yaşında  ve  RSO'yu  hiç  denemedi.Bir  yıldır  buzdolabında  bir  kapta
durmasına rağmen biraz var...Bu tür kan pıhtılarını azaltmakla ilgili  herhangi bir  deneyiminiz
oldu mu?Ağrı bölgesinde başa topikal uygulamanın herhangi bir faydası olur mu yoksa yutmak
en iyisi mi?E-kitabınızı bugün kesinlikle satın alacağım, ancak herhangi bir ÖZEL tavsiyeniz çok
takdir  edilecektir...Muhtemelen,  yutma ve/veya  topikal  uygulama için  RSO'yu  hindistancevizi
yağı  veya İtalyan olduğu için  tercih  edebileceği  zeytinyağı  ile  karıştıracağım.Sanırım bilmek
istediğim asıl şey - RSO'yu yutmanın kan pıhtısı üzerinde herhangi bir olumsuz etki olasılığı var
mı?Her yerde tümörleri azaltmakla ilgili bir sürü şey var ama beynin dış zarındaki kan pıhtılarıyla
ilgili tek bir şey bulamıyorum???!!!Lütfen yardım edin.” Ross

--  Merhaba Ross,  işte size e-kitap.Yağ,  kan pıhtısı  ile  de yardımcı  olacaktır,  kolay.Düşüşten
hemen sonra vücuduna esrar  almış olmalı.Ve şimdi  onu o kadar  çabuk işe alabilirsinbaşarı
şansı o kadar iyi.İstenmeyen yan etkilerden kaçınmak için yağa başladığınızda ilaçları yarıya
indirirdim ve sonra, dediğiniz gibi, dahili ve topikal olarak.Yağlı bir fitil harika çalışır - farz edelim
ki akciğer ve beyin rahatsızlıkları için harikadır. JB

“Yaklaşık  yarım  ons'u  60  ml  zeytinyağı  ile  karıştırdım  (ne  kadar  kaliteli  yaptığımı
bilmiyorum).Oraya  gitti,  ölüm  ısınmış  gibi  görünüyordu  (sadece  topikal  olarak  kafasına
uygulamama izin verirdi).Bir pipette 0,5 ml test ettim ve hala işlev görüyorum, ancak hafifim.En
az iki  katını  kafasına sürdüm.Yarım saat  sonra her şeyin geçtiğine karar verdi  ve başını bir
havluyla sildi....Getirdiğim somon füme yedik, sonra ekmek ve süt için dışarı çıktım ve onu her
zamanki haline geri döndürmekten mutlu olan diğer çocuklarıyla telefonda cıvıldadığını duymak
için geri döndüm.Yadayada, çalışmalarınız için teşekkürler çocuklar!...Ross

“4x  Kanserden  Kurtulan  biriyim,  son  teşhisim  Agresif  İnvaziv  Evre  4  Meme Kanseriydi,  bu
yüzden Şubat 2014'te çift mastektomi geçirdim. Bu sefer Kemo ve Radyasyondan vazgeçtim ve
kendimi iyileştirmek için THC ve CBS Yağları  kullandım. Şimdi 2 yıldır  remisyondayım. Evet
tatlım işe yarıyor. Herhangi bir sorunuz varsa PM bana tamam. Sanırım sana yardım edebilirim.
Daha önce 3 kez Radyasyon ve Kemo terapileri  gördüm ve bu sefer reddettim ve alternatif
yöntemlerimi kullandım. Bu sefer en iyi yaşam kalitesini yaşadım. Her zaman hasta ve mide
bulandırıcı değil. Ağrı seviyem THC ve CBD Yağları ve konsantreleri ile kontrol ediliyor. Bu sefer
ilaç değil. Opioid yok. Tanrıya şükür." Tina

“Biraz  önce  bir  beyefendiyle  tanıştım,  bana  yetmişlerin  başında  hükümet  için  çalışan  özel
projelerin  direktörü  olduğunu  söyledi.O  zamanlar  tıbbi  kenevir  yağı  okuduklarını  söyledi  ve
bıraktılar.NEDEN?ÇALIŞTI  çünkü!!Evet,  "yaşamda  para  olmadığını,  sadece  ölmek  olduğunu
bilen  güçler"  dedi.  Hepimizin  bildiği  gibi  ülkemizde  ve  ABD'de  politikacıların  kemoterapi
laboratuvarlarına, ilaç şirketlerine yatırımları var.Uzun bir tartışmadan sonra bana kendisinin ve
tüm  ekibinin  o  zamandan  beri  tıbbi  kenevir  yağı  kullandığını  ve  bu  güzel  beyefendinin
altmışlarının başlarında gibi  göründüğünü söyledi,  aslında yetmişlerinin sonlarında ve harika
görünüyor !!Ekibinin diğer üyeleri de hala yaşıyor, şimdi bu düşünülmesi gereken bir şey!!Ve
hey, gezegenimizdeki yaşayan en yaşlı insanın 131 yaşında olduğunu, tüm hayatı boyunca tıbbi
kenevir yağı içtiğini ve hala her gün çiftliğine gidip çalıştığını biliyor muydunuz… Güvenmemiz
gereken insanlar tarafından ihanete uğruyoruz! !” Brian

PMS, Menopoz
"Bu, özellikle kenevir ve kenevir yağının en iyisi olduğu bir şey, hiçbiri değil.Kenevirden daha iyi
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yardımcı olabilecek veya yardımcı olabilecek hiçbir şey bulamazsınız.Hormonal dengeyi geri
kazanmaya yardımcı olacak ve saldırganlık, ruh hali değişimleri vb.Ayrıca adet öncesi ağrı ve
krampları, huzursuz duyguları, kaygıyı vb. hafifletmeye yardımcı olacaktır.

Bir  kadının  vücudundaki  PMS ile  ilgili  hormonal  dengesizlikler  nedeniyle  garip  davranmaya
başladığını görseydim, keneviri hemen her şekilde veya herhangi bir şekilde verirdim.Kimsenin
gereksiz  yere  acı  çekmesi  için  bir  neden  göremiyorum.Adet  öncesi  bir  kadınla  uğraşmak
zorunda kalan herkesin onaylayabileceği gibi, bir kişi acı çektiğinde çevresindeki herkesin de acı
çektiğinden bahsetmiyorum bile.Yağı  yedirir,  fitil  içinde kullanır  ve  karnına ve sırtına  topikal
kullanımı  ihmal  etmezdim.Bunu  sevecek  çünkü  acıyı  giderecek  ve  cildini  o  kısımlarda
iyileştirecek.Onunla  birlikte  biraz  yağ  da  içerdim,  böylece  “yalnız  olmadığını”  ve  birinin
umursadığını bilsin.Kenevir ile menstrüasyon, ilgili herkes için sinir bozucu ve tatsız bir deneyim
olmak zorunda değildir.JB”

“Esrar yağı benim menopoz ilacım ve 1985'te Annemi alan Yumurtalık Kanseri için koruyucu
ilacım.Eğer  yağı  bilseydim  annem  beni  görürdü.büyüyün  ve  çocuk  sahibi  olun!Menopoz
semptomlarımı iyileştirdi.48 saat içinde çalıştı!Tekrar yaşayabilirim!Bu bilgiyi elimden geldiğince
her yerde paylaşıyorum.Tedavinin herkesin kullanımına açık olması gerekiyor!Haberleri yaydığın
ve insanları sağlıklı yaptığın için teşekkürler Rick!” şelağ

"Hormonlarımı  çalıştırdığı  için  50 libre kaybettim -  hemen hissedebiliyorum -  artık  genellikle
bütün gün ve gece devam eden sıcak basması yok.37 yaşında hastalandığımda ben de hemen
menopoza  girdim  ve  hastalık  her  hormona  bulaşıyor.Hastalandığımdan  beri  100  libre
kazandığıma ve çok az bir kullanımla 50 kilo verdiğime inananlardanım.” Joann

“Bir süredir Rick'in sayfasını takip ediyorum ve orada edindiğim bilgiler sayesinde astımım ve
çok  zorlu  menopoza  bağlı  ÇOK ŞİDDETLİ  gece  terlemeleri  ve  sıcak  basması  artık  yok.İyi
çalışmaya devam edin.” lize

"Kanserim  ve  uyku  apnesim  var.Sadece  harika  bir  uyku  çekmekle  kalmıyorum,  sıcak
basmalardan da uyanmıyorum.Bu bir nimettir.” Stephanie

"Yağın menopoz semptomlarını hafifletmek için gerçekten iyi olduğunu bildiren başka biri var
mı?Yağı  alırken  sıcak  basmalarım  ve  gece  terlemelerim  neredeyse  tamamen  kayboldu.
Solungaç

Q.Kahretsin,  JB...  o  östrojen  karşıtı  çekimlere  KADAR harika  gidiyordu.Onu  ölümcül  hasta
ederler.
A.Sürpriz, sürpriz Valerie.“Doktorlardan uzak dur” şu an oyunun kuralı maalesef.Bunu zevkten
söylemiyoruz,  bu bir  gerçek.Hastalar  genellikle,  tıp  uzmanları  müdahale  edip  bazı  gereksiz,
oldukça alternatif ve deneysel kimyasal ilaçlarla onu mahvedene kadar yağda başarılı olurlar.Bu
nedenle, doktorlar bu ilacı nasıl doğru kullanacaklarını öğrenene kadar, onlardan uzak durmak
gerçekten  en  güvenlisidir  (elbette  koşullar  izin  veriyorsa).Aşılara  ihtiyacı  yok,  önceki  tıbbi
tedavilerin verdiği hasarı geri almak ve durumunu kontrol altına almak için olabildiğince çabuk
yağ alması gerekiyor.Yağ yardımcı olmazsa, başka bir şeyin olması pek olası değildir.JB

Vücut Ağırlığı Düzenlemesi
"Kenevir yağı vücut ağırlığını düzenler ve sizi kesinlikle sağlıklı bir kiloya getirir!Aynı zamanda
abur  cubur  yemek  istememenizi  de  sağlar.Gerçekten  inanılmaz  bir  ilaç.Bu,  piyasadaki  tek
GERÇEK kilo verme ilacıdır.” Rick

"Ben de kilo veriyorum --- gidip bir kemer almam gerekiyor.:) Tartıya bastım ve şimdi 139# --
Liseden beri bu kiloyu görmedim.Şaşırdım ve insanların bana kilo vermenin ne kadar belirgin
olduğunu söylemeye devam ediyorum.Ayrıca neredeyse hiç iştahım yok ve normalde daha önce
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asla vazgeçemeyeceğim bazı yağlı tatlıları verme dürtüsünü hissetmek biraz garip.Yabancı.Bir
nano  saniye  için  çok  fazla  yağ  falan  aldığımdan  endişelendim,  ama  çabucak  anladım  ki
vücudum iyileşiyor... oraya gitmemesi gereken şeyleri atıyor ve diyetimi organik olarak ne kadar
çok değiştirirsem,  o  kadar  sağlıklı  oluyor.Diyet  yok,  aşırı  egzersiz  yok,  sadece  ata  binmek,
bahçe işleri ve anne olmak.Bunun RSO'nun doğal bir yan etkisi olduğunu düşünüyorum.:)”

“2  aydır  yağdayım  ve  kilo  kaybını  da  fark  ediyorum…tamamen  reçetesiz  ilaçlar...Tansiyon
haplarını  bıraktım...az  önce  tansiyonumu  ölçtüm  (yağ  aldığımdan  beri  2  ay  içinde  hap
yok)...sonuçlar  124/80  oturma  nabız  hızı  79...AMAN  TANRIM...bu  harika!!!Yakında  kan
çalışması yapılacak ve ardından HERKESİN görmesi için MÜKEMMEL sayıları bildireceğim…
Teşekkürler RS, YEŞİL Meleğim.” Suzanne

“İyi  iş  Suzanne!!Bir  yıldan  fazla  bir  süredir  her  gün  esrar  yiyorum ve lise  kilomu korumak,
reçeteli  ilaçlar kullandığım askeri kariyerim boyunca hiç bu kadar kolay olmamıştı!Esrarla ne
kadar kolay olduğunu da seviyorum!!!” tammy

"Biraz yağ içtikten sonra kan şekerimin gerçekten hızlı  düştüğünü fark ettim.Ve tomurcuktan
daha fazla yağ içiyorum ve biraz kilo verdim ve sindirim sistemim gerçekten sakinleşti." Michelle

“Bir  süredir  petrolün  içindeyim.Kan şekerimi  normal  tutmakta  gerçekten işe  yarıyor  ama bir
sorunum var.Yeni ağrı yönetimi doktorum idrar yaptı ve pozitif çıktı.İnsülin kullanmak zorunda
kalmamak  için  kullandığımı  söyledim.Testlerimin  pozitif  çıkması  durumunda  diğer  ağrı
kesicilerimi  keseceğini  söyledi.Şimdi 40 kilo  verdim ve kan şekerim artık normal ve kendimi
harika  hissediyorum.İlaçlarımı  keserlerse,  sırtım  ve  dizlerim  bozulduğu  ve  egzersiz
yapamadığım için verdiğim kiloları geri alacağım.Eczaneler sayesinde petrolün daha kolay elde
edilebildiği  Oregon'da  yaşıyorum.Doktoruma  ne  diyeceğimi  bilmiyorum.Onlarla  ön  plana
çıktım.VA ilaçlarımı  reddediyor  ve  sürekli  dejenere  edici  acı  içinde  olan  bizimle  uğraşmak
istemiyor.Ne dağınıklık." Michelle

"Kiropraktörüm, şu anda beni RSO hakkında duyuyor.Şimdi 5 ayda hiçbir egzersiz yapmadan 65
lb  kaybettiğime  göre,  kendime  insülin  ile  ateş  etmeyi  bırak,  şimdi  haplarımı  1/2  oranında
al.Yakında  onları  da  bırakacak.Ona  Rick'i  ve  hikayesini  anlattığımda  kalbi  açıldı.Diğer
hastalarını  istedi,  o  sevgili  adam,  ona  RSO'dan  onun  için  bahsettiğimi  hatırlattım!lol  Bunu
beğendi, çok ty ty ty, devam edin, hepimiz!” Dave

“Hedefim kilo kaybı olan kenevir yağı yiyorum, diyetimi ve düzenli egzersizimi izliyorum.Şimdiye
kadar 8 haftada 8 kilo verdim.bu etkileyici mi?Henüz emin değilim, ama sana haber vereceğim.6
ay boyunca her gün yapmaya kararlıyım.Neredeyse hiç aç olmadığımı ve tatlılar için (iyi çikolata
hariç) hiçbir arzum olmadığını ve tatlı bir şeyler yediğimde sadece az miktarda yiyebildiğimi fark
ettim.Bunu  yayınladığınız  için  teşekkürler.Başkalarının  yağdan  bu  şekilde  faydalanıp
faydalanmadığını görmek isterim?” Robin

"Selamlar  JB.Umarım bu mesaj  sizi  iyi  bulur.Sadece  günlük  ek  olarak  kenevir  yağı  ile  ilgili
deneyimlerimi paylaşacağımı düşündüm.Kenevir yağının faydalarını ve insan vücudu için neler
yapabileceğini  Rick  Simpson  ve  kendiniz  aracılığıyla  öğrenmeden  önce,  halihazırda  sahip
olduğum sorunlarla birlikte yaklaşan bazı tıbbi sorunlar yaşıyordum.

Sağ  dizimi  mahveden  bir  ağaç  kesme  kazası  nedeniyle  şiddetli  OA'den  kronik  ağrı
çekiyorum.Bu sakatlık nedeniyle artık tam zamanlı çalışamadım.Ayrıca sağ omzumda, kolumda
ve brakiyal pleksustan sağ omzuma kadar olan ve bir yıl boyunca sağ kolumda felce neden olan
OA'dan ağrı çekiyorum.Parmak uçlarımda karıncalanma, her iki bacağımda da iltihaplanma ve
şişme  yaşıyordum.Doktorum  parmaklarımdaki  karıncalanmadan  6  ay  önce  yaşam  tarzımı
değiştirmezsem şeker hastası olma yolunda ilerlediğim konusunda beni uyarmıştı.

O zaman 260 kiloydum.Ayrıca koku ve tat alma duyumu da kaybettim.Bunların hepsi diyabetik
olmanın belirtileriydi.Doktor kan şekerimi test ettikten sonra 1-10 üzerinden iyi yolda olduğumu
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söyledi @6.5.Yaklaşık 6 ay önce yağ almaya başladım.Sabahları ve tekrar yatmadan önce bir
pirinç  tanesi.Şimdi  203  libre  ağırlığım var,  parmak uçlarımda karıncalanma yok,  koku  alma
duyum geri geldi ve yeniden tat alabiliyorum.Alt bacaklarımdaki ve ayaklarımdaki şişlik ve iltihap
ile OA'dan gelen ağrı gitti.Bu şifalı bitki hakkındaki gerçeği insanlığın geri kalanına yaydığınız
için çok teşekkür ederim.Sen ve Rick, ihtiyacı olan bizler için gerçek bir nimetsiniz.

Ah!Kızım, evimizde yağ topları olarak bilinen (dozluk küçük ekmek parçasına yuvarlanan) yağ
topları tükendi.Kendim yapmak için çok tembeldim ve aptalca bir hafta boyunca dozumu almayı
bıraktım.217  kiloya  geri  döndüm.Yağı  almaya  devam  ettiğimde  kilom  203  libreye  düştü  ve
düşmeye devam ediyor.Boyum 5'8 ”bu yüzden beni evlilik öncesi 175 libre ağırlığıma geri getirip
getirmediğini  yakında  öğreneceğim.çok  gerginim.Ders  öğrenildi.Yağı  almayı  asla
bırakmayın.Hayat güzel!Çok teşekkürler." Ron

“Oğlum  Crohn'ları  için  Simpson  yağı  kullanıyor  ama  kilo  vermeye  yardımcı  olabileceğini
duydum.Öyleyse  nasıl?"  kristal
-- Evet yapabilir, yağı yerseniz fazla kiloluysanız kilo verir, zayıfsanız kilo alırsınız.Bana nedenini
sorma, nasıl mümkün olduğunu sorma, cevabını bilmiyorum.Bu sadece olur.Petrolde kendim 50
kilo verdim ve inanın bana Rick'i çürütmek için elimden geleni yaptım.Ama başarısız oldum ve
yağ kaslarımı da yeniden canlandırdı.Garip ve inanması zordu, kabul ediyorum.Ama bütün o
kiloları bir damla ter atmadan ve egzersiz yapmadan vermiş olmam umurumda değil.Aslında
oldukça keyifliydi ve yağı kullanmanın kayda değer tek yan etkisi olarak gelen iyi uykuya aldırış
etmedim.JB

"Hey Rick, hayatımı kurtardığın için sana gerçekten teşekkür etmek istedim.Hindistan, Delhi'den
17 yaşındayım.Gerçekten kiloluydum.Ve geçen Mayıs ayında RSO tüketmeye başladığımdan
beri 10 ayda 40 kg (88 pound) verdim.O zamandan beri kardeşim de 23 kilo verdi ve annem 15
kilo verdi ve bunun nedeni onlardan çok daha fazla yağ yemem çünkü bir gram tüketsem bile
hiç kafam iyi değil.

Yani yağı ne kadar çok ve hızlı yerseniz, sonuçlar o kadar hızlı ve iyi olur.Gerçekten herkesin,
dünyadaki en büyük hastalıklardan biri olan obeziteyi tedavi edebileceğini bilmesini istiyorum.

Her  ihtiyaç  duyulduğunda  bize  bilgi  sağladığı  için  JB'ye  teşekkür  ederiz.İkiniz  de  benim
kahramanımsınız ve size ne kadar teşekkür etsem azdır.” Shobhit ve Shashank

Kaygı, Paranoya

"Dürüst ama yanlış yönlendirilmiş bir tavsiyenin ne kadar can yakabileceğine bir örnek: Birisi
yüksekten  şikayet  etti  ve  kendisine  CITICOLINE  alması  söylendi.  CITICOLINE'ın  bir  KAN
TİNER'i olması ve tavsiye edilen kişinin kan incelticiye tahammülü olmayan biri olması dışında
sorun yok. Tavsiyeyi veren kişi iyi niyetliydi, ancak bu hayati bilgiyi ifşa edemedi. Yardım etmek
isteyen birçok iyi niyetli  insan olduğunu biliyorum ama LÜTFEN hem yaşamı hem de ölümü
etkileyebilecek  bilgiler  verirken  LÜTFEN DİKKATLİ  OLUN.  Bu  arada,  yüksekliği  azaltmanın
kolay yolu ağzınıza birkaç tane karabiber atmak... güvenli, ucuz ve etkili.” Gary

“Ayrıca warfarin aldığım için sitikolin hakkında bilmek harika. Tıpkı kanınızı incelten zerdeçal
gibi.” Randy

"Sitokolin, metastatik hücrelerin kendi kan kaynaklarını geliştirmelerine neden olur/yardımcı olur.
Kanser için pek iyi değil.” Jim

"Dün bir kadına ilaca başladım.Bu onun ilk günden raporu.Tek kelimeyle muhteşem!İşte ilk gün
raporum:

Dün sabah dudağımda egzama ile uyandım ve üzerine biraz yağ sürdüm.Yaklaşık 10 dakika
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sonra batma durdu.Ağrı  30 dakika  içinde  geçti.Birkaç  saat  içinde  şişlikler  indi.Dudağımdaki
kabarcıklar bugün yaklaşık yarısı gitti - normalde iyileşmeleri 2 hafta sürer.Dudağımdaki yağın
buharını solumak.Birkaç haftadır sağ sinüsümde olan ağrının durduğunu fark ettim.Ve burnum
akmayı bıraktı.Dünden beri sadece bir kez hapşırdım.Yorgunluğumun her zamanki kadar derin
olmadığını fark ettim.Rahatladığımı ve o endişeli halimin kaybolduğunu fark ettim.

Akşamları vücut ağrısının azaldığını fark ettim - normalde akşamları o kadar çok vücut ağrım
oluyor  ki  yerimde  duramıyorum  (ayak  bileği  sinir  ve  kas  ağrısı,
diz/omuz/dirsek/bilekler/başparmak ağrısı önemli ölçüde azaldı).Ayrıca, her dozda çok hafif bir
parıltı  alıyorum.Çalışırken  veya  odaklanmakta  zorluk  çekmiyorum  ve  araba  kullanmakta
tereddüt  etmem.Bu sabah  Citicoline'ı  almayı  unutmuş  olsam da  kafam çok  net.Bir  Craisen
üzerine yarım tane yağa eşdeğer miktarda yağ koyuyorum ve o şekilde alıyorum.”

“Kenevir  yağına  2012  yılının  Aralık  ayında  genel  bir  tonik  olarak  başladım.Tip  2  ile  acı
çekiyordumzamanda  diyabet.Kan  şekerim  100'ün  normal  olduğu  300'lerdeydi.Her  aldığımda
beni  hasta  eden  Metformin'e  konuldum.Başka  bir  diyabet  ilacına  geçmemi  istedim  ve
Metformin'den çıkarıldım ve Januvia'yı giydim.Kan şekerim tek başına ilaçla makul bir şekilde
düştü.Rakamlarım günün büyük bölümünde 100'lerdeydi.Yağı rejimime eklediğimde, sayılarım
normalin biraz üzerine çıktı.Sonra Januvia'nın pankreas kanserine neden olduğu keşfedildi.Bu
ilacı durdurmak istedim ve doktorumdan Metformin'e geri dönmesini istedim.O kabul etti.Tabii ki
Metformin'de, her aldığımda hastaydım.

Yağa  alışmak  benim  için  çok  zor  oldu.Esrarın  bana  verdiği  yükseklikten  nefret  ettim.Yağ
kullanmadan önce 35 yıldan fazla esrar kullanmamıştım.Yağa toplu iğne başı büyüklüğünde bir
damla  ile  başladım  ve  bu  bile  çok  fazlaydı.Corrie  Yelland'ın  önerisiyle  yağın  yüksekliğini
azaltmak  için  Citicoline  almaya  başladım.Bu  işe  yaradı  ve  bir  yıldan  fazla  bir  süredir  bu
yoldaydım.2013  yılının  Mayıs  ayında  safra  kesem için  acil  ameliyata  alındım.5  gün  yağsız
hastanede  yattım.O  sırada  magnezyumumun  düşük  olduğu  keşfedildi.Hastanede  bana  ek
magnezyum vermeye başladılar.Eve geldiğimde tekrar yağa başladım.Şaşırtıcı bir şekilde, bir
hafta boyunca magnezyum takviyesi aldıktan sonra yağdan çok hoş bir artış yaşadım.Bu benim
deneyimim  olmaya  devam  etti.Yüksekliği  hafifletmek  için  Citicoline  kullanmayı
bırakabildim.Daha  sonra  yağ  dozumu  günde  1  taneye  çıkarabildim.Çok  fazla  kan  şekerim
düşmeye başladı.Metformini günlük rejimimden çıkardım.

Yağ dozumu günde 1 tane pirinç tanesine yükselttiğim için şekerim tamamen normal.a1c'm bir
yıl ve 1/2 önce 7.2'den 6.1'e düştü.Doktorumeczacım kadar şaşırıyor.Petrolün yasa dışı olduğu
bir eyalette yaşadığım için başarımın nedenini onlarla paylaşamam.Bu hikayenin ilginç bir yan
notu, acilen ameliyata girdiğimde anestezi uzmanıyla özel olarak konuşmak istememdi.Yağın
güvenli  bir  prosedür geçirmemi engelleyeceğinden korktum.Anestezi  uzmanı,  yağın üzerinde
olduğum  konusunda  tamamen  endişesizdi  ve  herhangi  bir  şey  olursa  ameliyatımı
kolaylaştıracağını  çünkü  kan  damarlarım  genişleyeceğini  ve  ben  altındayken  nefes  almanın
daha kolay olacağını söyledi.Bütün bunlar boyunca Aamann benim yanımda oldu.Her zaman
ihtiyacım  olan  cevaplara  sahip  değil  ama  bana  sormamı  ve  bedenime  ve  sezgilerime
güvenmemi söyledi.Benim için kolay değil ama sonunda tip 2 diyabetimin sadece yağ ile başarılı
bir şekilde tedavi edildiği büyük bir başarıya ulaştık.Şimdi 2014 Mayısı.Saygılarımla, Alice”

"Heck,  diğer  yağlarla  karıştırılmış  kenevir  yağında  bile  banyo  yapıyorum.Acı  ve  endişeye
yardımcı olacak bir banyo kimin aklına gelirdi.Yüksek sesle gülmek." Tonya

“13 gündür alıyorum ve depresyonum artık sinir sıkışması ağrıları yok, normal bir uyku döngüsü
geliştirdim  ve  Irak'tan  TSSB'nin  etkilerini  hissetmek,  öfke,  depresyon,  endişe  ya  da
hissetmedim.Amaç, Irak'taki patlamadan ve zehirli  partikülleri solumaktan kaynaklanan fosfor
dumanından  ciğerlerimdeki  deliklerden  ve  maruz  kaldığım  tükenmiş  uranyumdan  gelen
kanserden kaynaklanıyor.Irak'tan üç yıl  sonra bazal hücreli  karsinom geliştirmeye başladım."
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Yeremya

"Teşekkür ederim!Arkadaşlarla birkaç parti yağ yaptım ve diğer arkadaşlara şırınga verdim.Farkı
inanılmaz  hissediyorum!TSSB'm azaldı,  ağrı  azaldı  ve  eklemlerim  bir  WD-40  fışkırtmış  gibi
hissediyorum.Anksiyete  kötüleştiğinde,  biraz  yağ  içiyorum ve  gitti.Aksi  takdirde,  yaklaşık  üç
haftadır günde üç kez doz alıyorum.Bu üç haftada son üç yılda olduğundan daha fazla yürüyüş
yaptım!Phoenix Tears'taki hepinize sevgi ve hayranlığımla!Size Bay Simpson, hayatımın geri
kalanı  için  minnettarım.Artık  bir  hastane  yatağında  olmak  yerine  bundan zevk  alabileceğimi
biliyorum.” Fred

"Ağrı  azaldı  ve  eklemlerim  bir  WD-40  fışkırtması  almış  gibi  mi  hissediyorum?Bakire
hindistancevizi yağı daha güvenlidir” Hunter

"RSO'yu kesmek için organik saf hindistancevizi yağı kullanıyorum.Yağın dişler dahil her şeye
yapışmasını  önlemenin yanı  sıra daha iyi  bir  emme oranı  sağlar.Ayrıca  ağzımda 20 dakika
boyunca bir çorba kaşığı çevirerek ve çöpe tükürerek toksinleri çekmek için kullanıyorum.” Fred

“Hayatımın sağlığımın berbat olduğu bir noktadaydım ve çok acı çekiyordum.İntihar ettim çünkü
hayat  çok  iç  karartıcıydı.Sonra  tökezledim"Tedaviden  Koş”  O  zamandan  beri  hayatım,
öğrendiğim bilgileri  uygulamakla  büyük ölçüde gelişti.Sağlığım şu anda harika  ve çok daha
iyimserim çünkü esrarın vücudumu zararlardan koruyacağını biliyorum.O zamandan beri intihar
düşüncelerim  olmadı  ve  kenevir  yağının  farklı  tıbbi  özellikleri  hakkında  daha  fazla  şey
öğrendikçe hayat daha da güzelleşiyor.” Peter

"Kaygımın  nasıl  kontrol  edildiği  gerçek  dışı...Ben  kroniktim…  Normal  hisset,  eğer  normal
mutluysa ve çok daha fazla yaşıyorsa… Teşekkürler, Rick.” ahbap

Depresyon

"Travma  Sonrası  Stres  Bozukluğum  var  ve  esrar  rahatlamama,  yememe,  uyumama,
odaklanmama  ve  konsantre  olmama  yardımcı  oluyor.Artık  klinik  olarak  depresyonda
değilim...vb...Antidepresanlar, duygudurum düzenleyiciler, duygudurum arttırıcılar, uyku ilaçları
alırdım...ki  onları  çalmıyorum...Sadece  yan  etkilerini  sevmiyorum...ve  artık  onlara  esrar
yüzünden  ihtiyacım  yok...İnsanların  TANRI'nın  verdiği  BİTKİ,  esrar…  sahip  olduğu  birçok
kullanım ve tıbbi mucize hakkında kendilerini eğitmeleri için gerçekten dua ediyorum...sadece
söylüyorum..." Ali

"Bu gerçekten harika bir ilaç.Dozumu yutmak için bir kapsülün içine koydum.Ağrıma ve TSSB
semptomlarıma yardımcı oluyor.Nöbetler, Crohn'lar, yoksunluk semptomları vb. için de bundan
yararlanan epeyce hasta tanıyorum.Bazı dispanserler taşıyor.” Ümit etmek

"Başkaları adına konuşamam ama benim için bipolar bozukluk, geç diskinezi, geç distoni, majör
depresyon,  kronik  ağrı,  TSSB,  keder  ve  kaygı  semptomlarını  yönetmektir.Eylül  ayından beri
zehirsizim  (ilaç)  ve  iyileşiyorum ve  harika  hissediyorum.Bu  mucize  tedavi.Köpeğim,  yağ  ve
topikal  maddelerden  neredeyse  kansersizdir.Bu  bitki  Allah  tarafından  çevreyi,  canları  ve
ekonomiyi kurtarmak için yaratılmıştır.Toplumun bilgilendirilmesi gerekiyor.” Kathy

"Sadece teşekkür etmek istiyorum, Rick. 50 yıldır depresyondayım, 8 gündür petroldeyim ve
yeniden doğmuş gibi hissediyorum. Çok teşekkür ederim!" Dava açmak

Multipl Skleroz (MS)
"Sadece hızlı bir güncelleme Jindrich...Karısı [59] uykuya ve genel sağlığa yardımcı olmak için
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günde  bir  doz  pirinç  tanesi  büyüklüğünde  yağlı  pirinç  kullanıyor  ve  30  libre  daha  düşükte
stabilize olana kadar kilo verdi.O da benim gibi yağı kullanırken harika bir deneyim yaşıyor.Hem
matematik  becerilerinin  hem de  MS ile  teori  tefekkürindeki  kayıplar  birçok  durumda tersine
döndü ve gençken olduğu gibi yine kafamda büyük matematik yapıyorum.Bu ilk kullanım yılında
hem hayatta büyük hedefler için çabaladık hem de bu hedeflere ulaştık.Rick ve sana teşekkürler
arkadaşım.Oh,  ve  Betty,  Golden  Retriever  hala  her  zamankinden  daha  iyi,  sağlıklı  ve
Veterinerler hala tamamen inkar ediyor. işaret

"İyi  bir  arkadaşım,  MS'li  bir  kıdemli,  MS'sini  hafifletmek için  Esrar  kullanıyor.Bunun  üzerine
yemin ediyor.” Ron

"İş yerindeki eski bir arkadaşım bana karısının MS hastası olduğunu ve ne kadar kötü olduğunu
anlattı.Ona  zar  zor  dokunabiliyordu  ve  o  her  zaman acı  içindeydi.Ona  petrolden  bahsettim
çünkü denedikleri başka hiçbir şey işe yaramıyordu.Denediler ve çalışıyor!Kendini çok daha iyi
hissediyor ve yapabiliraslında ayaklarını hissediyor (daha önce hissedemiyordu), şimdi zeminin
sıcak olup olmadığını anlayabiliyor ve çok gerginler.İşe yaradığı için yasallaşana kadar yasa dışı
petrol  almaya  devam  edecek.Başka  hiçbir  şey  MS'i  iyileştirmez,  neredeyse  pes
edeceklerdi...Kenevir yağı onlara hayata yeni bir bakış açısı ve birlikte gelecekleri için çok fazla
umut  verdi.Bu  tıbbi  mucizeyi  yaymaya  devam  edeceğim!Teşekkürler  Rick,  Phoenix  Tears
olmasaydı bu bilgiyi kimseye vermezdim.” (Ontario'dan)

"Günaydın Rick, seni Facebook'ta takip ediyorum.Sizden çok şey öğrendim ve sıkı çalışmanızı
ve bağlılığınızı takdir ediyorum.Esrarın tıbbi amaçlar için olduğunu düşünmemin nedeni sadece
benim  durumum  olan  Multipl  Skleroz  içindi.Ancak  MS  ve  Kanser  dahil  olmak  üzere  diğer
hastalıklar için faydalarını bulduğum araştırma ile, başkalarını bilgilendirmek için üzerime düşeni
yapmazsam, üzerime düşeni tam olarak yapmamış olacağıma karar verdim.Arkansas halkını
2014'teki bir sonraki seçimde Tıbbi Esrar konusunda evet oyu vermeye ikna etmede yardımcı
bir savunucu olmayı umuyorum.Bu sene çok yaklaştık.Tekrar teşekkürler.Saygılarımla, Nancy”

"Simpson  yağı  versiyonumuzun  ve  topikal  kutsal  yağların  MS  hastasından,  cilt  sedef
hastalığından,  kanser  hastalarından  hemen  hemen  her  şeyi  iyileştirdiğini  ve  hatta  felçli  bir
hastanın  o  zamandan  beri  sahip  olmadığı  birden  fazla  kelime  ve  cümleyi  konuşmaya
başlamasına yardımcı olduğunu gördük. felç!Yaptığın her şey için teşekkürler!" -- Teşekkürler
Michael,  ama  hiç  kimsenin  RSO'nun  "kendi  versiyonunu"  yaptığını  görmekten
hoşlanmıyorum.Lütfen talimatları mümkün olduğunca takip edin.Her zaman olduğu gibi, birisinin
hayatı tehlikede olabilir ve her zaman mümkün olduğunca hastalara bu ilacın en güçlü formunu
sağlamak istersiniz.JB

“Orada her  türlü  kanıt  ve  kanıt  var,  araştırın.MS'li  bir  arkadaş  tanıyorum,  yıllardır  var.Yağla
tedavi  ediyor,  yürüyebiliyor  ve  benim  kadar  iyi  çalışabiliyor.Sonra  MS'li  başka  bir  adam
tanıyorum,  Dr'ların  ve  modern  tıbbın  ona yapmasını  söylediği  her  şeyi  yapıyor.Ve tekerlekli
sandalyede ve vücudu kapanıyor.” Jeff

"MS'im de var ve 13 senaryomu almayı bıraktım.Haftada 108 hap ve 3 enjeksiyon...Ve şimdi
sadece Esrar kullanıyorum.” John

"Beş  hafta  önce  doğuda  MS  hastası  bir  kadından  bir  telefon  aldım.15  yıldır  tekerlekli
sandalyede  yaşıyor.Hiçbir  gelişme görmemek için  tartışmalı  CCSVI  tedavisi  de  dahil  olmak
üzere  düşünebildiği  her  şeyi  denedi.Onu  doğru  yöne  çevirdik  ve  yağı  almaya başladı.Bana
yaptığı  son  telefon  görüşmesi  şöyle  oldu,  “Merhaba  Corrie.Tekerlekli  sandalyemin  garajda
olduğunu  bilmeni  istiyorum.”  (Bu  yüzden  kırıldığını  düşünüyorum  çünkü  sadece  5  hafta
oldu)."Ayağa  kalktım  ve  yürüyorum!büyülendim.Bağımlılıklarımdan  kurtuldum  ve  alışverişle
geçen bir günden yeni döndüm.Corrie, 3 yıldır alışverişe gidemiyorum.” Bu noktada ağlamaya
başladı ve "Corrie, hayatımı bana geri verdin" dedi. Corrie
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Haplar, Sigaralar ve Detoksifikasyon
“Sigarayı  bırakmak  istiyorsanız  Rick  Simpson  Oil  kullanın.Sadece  geri  çekilme  boyunca
uyuyun.Diğer  hastalıklarla  aynı  protokol  ve  aynı  doz,  sitemizdeki  talimatları  takip  etmeniz
yeterlidir.Uygun şekilde üretilen ve kullanılan RSO, örneğin eroin, kokain, alkol, morfin, yüksek
oranda bağımlılık yapan ve güçlü farmasötikler vb. gibi diğer tüm madde ekleme türleri için de
çalışır.JB”

“Bu mucize yağı halka sunduğunuz için size ve her yetiştiriciye, distribütöre ve siyasi makam
sahibine  kişisel  olarak  teşekkür  etmek  istiyorum.Kısa  keseceğim,  korkunç  spazmlar,  mide
bulantısı  çekiyorum  ve  bu  ve  diğer  hoş  semptomlar  nedeniyle  çok  uzun  süredir  afyon
bağımlısıyım.Sağlığımla amansız bir savaştan sonra savaşmaya karar verdim.Haplar ağrıya hiç
yardımcı olmadı, beni geri çekilmekten alıkoyacaklardı.Sigara içme ilacı iyiydi ama hiçbir şey
yağın benim için yaptıklarının yanına yaklaşamaz.Bu kadar minnettarlıkla doldurmadan bunu
yazmak benim için çok zorGözyaşlarından göremediğim.

Yağ ile tamamen detoks yaparak savaştım!Bunu daha önce birkaç kez yapmak zorunda kaldım
ve her seferinde daha da kötüleşiyor ama bu sefer neredeyse hiç problem yaşamadım.Vücut
kasılmaları  yok,  cilt  kaşıntısı  yok,  terleme yok...afyondan  kurtulmanın  olağan  kabuslarından
hiçbiri.Bence yağ bir mucize!Hayatımı kurtardı!

Opiatları  bıraktığımdan  beri,  diyetimi  çoğunlukla  glütensiz  olarak  değiştirdim.Buğday  bir
sorundur, ancak diğer bazı tahıllar değildir.Ama diyetimin büyük bir kısmı yağ pastillerim.Onlarla
başa  çıkabilirim,  çalışabilirim,  düşünebilirim,  yapmak  istediğim  her  şeyi  yapabilirim,  bunun
yerine ilacı içmiş olsaydım çok daha fazla enerji ve uyanıklıkla.

Kısa tutacağımı söyledim, gerçek şu ki bu mucize yağı ve benim için yaptığı her şeyi öven bir
kitap yazmayı düşünüyorum.Bu yüzden size Rick Simpson'a derin bir takdir ve sevgiyle teşekkür
ediyorum.Mahalo, Lois”

“Opiyatlara alerjim olduğunu görünce… (En az toksik???) Esrar alacağım, lütfen.” funda

“Özellikle afyon kullanıyorsanız, temelde 1+1=3 anlamına gelen 'sinerji' olacağını anlamalısınız,
çünkü bir afyonla birlikte alınan yağın, yeni aldığınızdan daha fazla etkisi olacaktır. ya da diğeri,
birbirlerinin  etkilerini  arttırırlar,  böylece  normalde  ihtiyaç  duyduğunuz  kadar  ağrı  kesiciye
ihtiyacınız olmaz.Aldığınız ilaç miktarını azaltmak hakkında doktorunuzla konuşun, çoğu hapla
kendinize zarar vermeden soğuk hindiye gidemezsiniz.” Jim

“Kocam ve ben petrole yılın başında başladık.Pulmoner embolisi var ve tip 2 diyabet teşhisi
kondu.Günde iki kez sadece bir pin damlası tüketiyoruz, çünkü şimdilik elimizdeki tek şey bu.Bu
arada, talimatları takip etmek kolaydı ve harika çalıştı.Ben yapabiliyorsam herkes yapabilir.Nafta
burada,  Kanada'da  Home  Hdw'den  satın  alınabilir  ve  kokusuz  boya  inceltici  olarak
etiketlenmiştir.Üzerindeki MSDS'yi isteyin.

Kocama yardımcı olup olmadığından hala emin değilim, belki hala iki CT taramasının etkilerini
iyileştiriyor?Benimle çok kısa sürede dikkate değer bir fark yarattı.Laktoz intoleransı tedavi edildi
(yağı  bırakırsam geri  gelir  mi),  ama kesinlikle  şu anda gitmiş.Koku alerjimde de belirgin bir
değişiklik oldu.Hatırlayabildiğim kadarıyla kronik bir  sinüs enfeksiyonu geçirdim, antibiyotikler
hiçbir  şey  yapmadı  ve  onlardan  yıllar  önce  vazgeçtim.Sinüslerimin  temizlendiğini  ve  nefes
alabildiğimi  söylemekten  memnunum!Hala  kokudan  etkileniyorum  ama  eskisinin  yanına  bile
yaklaşamadım.

Bu bilgiyi  halka sunduğunuz için  Rick ve JB'ye teşekkür  ederiz  ve yazmaya ve hikayelerini
paylaşmaya  devam  eden  herkese  teşekkür  ederiz.Keşke  çatıdan  bağırabilsem  ama
muhtemelen tutuklanırdım ;-))  Esrar  çevresinde  böyle  bir  damga var  ve  insanlar  (buradaki)
sadece dinlemek istemiyorlar.Ne yazık ki,  yardımcı olabilecek o kadar çok şey biliyorum ki.”
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Clemmie

“Lisa, izlediğim birçok referans ve belgeselde, bu insanların bazılarının belirli bir hastalık için
yağ almaya başladığını ve sonunda faydalar elde ettiğini ve hatta olmadıkları diğer hastalıkları
temizlediğini de bilmeliyim. Yağı kullanmadan önce farkında olun.

Örneğin, yağı diyabet için aldığınızı varsayalım ve yağı kullandıktan sonra kolesterol seviyenizin
normale döndüğünü, deri  döküntülerinizin veya egzamanızın düzeldiğini  ve sahip olduğunuz
garip bir yumru veya sinüs enfeksiyonu aniden düzelir.Araştırmalarımda çokça görüyorum.

Ayrıca,  birçok  kişi  aşırı  kilolu  olduklarında  genellikle  kilo  verdiklerini  veya  genellikle  diyet
yapmaya  çalışmadan  normal  kilolarına  döndüklerini  bildirmektedir.Ve  çiğ  kenevirin  suyunu
sıkıyorsanız, kilo ve sağlık üzerindeki sonuçlar daha da belirgindir.

Rick Simpson'ın da bitki temelli bir diyeti desteklediğini biliyorum.Tıbbi esrar kullanmanın yanı
sıra, diğer birçok çalışmada, bitki bazlı bir diyete geçmenin sağlığa çok fazla faydası olduğunu,
bu  insanların  çoğu  zaman kendilerini  hayata  adamış  olduklarını  ve  bitki  bazlı  diyete  geçişi
övdüğünü ve teşvik ettiğini görüyorum. kelimenin tam anlamıyla hayatlarını kurtardı.” Donna

"Merhaba  Jindrich,  rahatsız  ettiğim  için  üzgünüm  ama  Brad  bugün  beni  düzeltmek
isteyebileceğiniz  bir  konuda  düzeltti.Diyabet  kan  şekeri  ölçümlerinin  normalleşmesi  sadece
ertesi gün değil, 7-10 gün sürdü...yine de dikkat çekici.Bu aynı zamanda bana e-postasının geri
kalanını iletme fırsatı da veriyor, ki bunu PT'de de yayınlamak isteyeceğinizi düşünüyorum:

"Sol kolumda 5 cilt kanseri vardı, bunların yıllar içinde dalış yaparken kolumu pencere pervazına
dayaması  sonucu oluştuğunu biliyorum.Onları  7/24 yağda tuttum ve büyük olan hariç  hepsi
gitti.Büyük olanı zar zor algılanıyor ama yine de hafif  bir  yükseltilmiş alan hissediyorum, bu
yüzden  yağı  her  gün  üzerinde  tutuyorum.Çok  yakın  olduğu  için  hafta  sonuna  kadar  gitmiş
olacağını  düşünüyorum.Bunları  geçmişte  birkaç  kez  dondurduğumu  ve  her  zaman  geri
döndüklerini  unutmayın,  bu  sefer  yapmayacaklarından  eminim,  eğer  öyleyse  tam olarak  ne
yapacağımı biliyorum.Sana ve Rick, Dale için en iyisi."

-- Teşekkürler Dale, tam olarak ne yapacağınızı bildiğinizi bilmek güzel.JB

"Ağrı kesici ilaçları ve sigarayı bırakmak için yağı aldım...Ve başarılıyım!İkisi de olmadan bir
aydan fazla oldu!” Randy

-- Tebrikler, Randy.Yağın kullanımıyla, sonunda o kadar da zor olmadı, değil mi?JB

“Bazı insanlar sadece cahil ve korkuyor.Rick Simpson sayesinde ağrı kesicilerimi önemli ölçüde
azaltabildim, yani sabahları 60 mg OxyContin 3 ve yatmadan 3 tane alıyordum ve onları 8 yıldan
fazla bir süredir alıyordum...Berbat!

Şimdi petrole başladığımdan beri sadece sabah 1 ve öğleden sonra 1 alıyorum!Bir mucizeden
bahset en azından ben öyle görüyorum!Doktorlar bana asla aşağı inemeyeceğimi veya onları
almayı  bırakamayacağımı  söylediler.Oğlan  "Rick  Simpson"  yaptı  ve  ben  de  doktorlarımın
yanıldığını kanıtladım.

Yapıyorum ve o lanet zehirli hapları aldığımdan daha iyi hissediyorum!OxyContin'in bu kadar
yüksek  dozunu  almama rağmen hala  her  gün  ağrı  çekiyordum,  uyuyamıyordum  ve  yemek
yemiyordum...Bugün  ağrısız,  normal  uyuyor  ve  daha  fazla  yiyorum!Ve  bu  hapları  bırakma
arayışımı bırakmıyorum, umarım bir aydır petrole bağımlı olduğumda tamamen bitmiş olurum!
Bana şans Dile!" Nancy

"İnsanların her türden afyondan kurtulmalarına yardım ediyordum ve çabucak...RSO ile...artı
uyku  hapları  ve  diğerleri.Geri  çekilme  yok,  kramp  yok.Harika.Bir  adam,  uyumak  ve  temiz
kalkmak gibi  olduğunu söyledi,  hiçbir  şey için  dürtü yok.Harika hissediyorlar,  duyduğum her
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sabah bir boz ayıyla mücadele etmek gibi.Yeniden genç ve sağlıklı hissediyorlar.Tüm bu Detoks
problemlerinin  üstesinden  gelmek  için  bir  “RSO  Detoks  Merkezi”ne  ihtiyacımız  var.Herkese
barış." Ron

"Merhaba Jindrich, yağ kesinlikle komşumun yırtılmış testisini kurtardı.Bir buçuk haftadır kanlı
idrarı  ve  dayanılmaz  bir  ağrısı  vardı.Doktor,  bu  tür  bir  ağrıya  yardımcı  olacak  hiçbir  şey
yazamayacağını  söyledi  ve  kanamayı  durdurmazsa  testisleri  çıkarmadan  önce  ona  üç  gün
verdi.RSO ağrı için saatler içinde çalıştı ve 3-4 gün içinde kan idrarını tamamen durdurdu.Şimdi
iki hafta oldu ve o iyi.Hâlâ bir referans yapması için onun üzerinde çalışıyorum ama o bunu
yapmaktan biraz korkuyor (“Video çekersem gelip beni alacaklar”) ve gerçeği hakkında pek bir
şey bilmiyor. RSO'nun gücü, bu yüzden yağın erkekliğini kurtardığı konusunda biraz şüpheci,
lol.Gördüğüm kadarıyla yağın kesinlikle işe yaradığı, ancak %100 belgelenmemiş olduğu, tek
bildiğim onu ilk gördüğümde yağı çıkarmak üzereydi ve birkaç gün içinde yağı yedikten sonra
daha  iyi  oldu,  topikal  olarak  kullandı.  ve  olarakfitilgece  şapkası,  lol,  ama  bunu  kabul
etmeyecek.Hala  ona  her  gün  söylüyorum,  "Dostum,  fındıklarını  kurtardım!"  lol  Her  neyse,
sadece nasıl gittiğini size bildirmek istedim ve eğer onun bir referans vermesini sağlayabilirsem,
size haber vereceğim.” Steve

"Yağ ile Cashy'yi metadon, fentanil,  Clonapin, Versed, Ativan ve Oxycodone'dan iki haftadan
daha  kısa  bir  sürede  kesmeyi  başardık!Geri  çekilme  belirtisi/semptomları  olmadan.Harika
çalışıyor! ” Kalli

“2012 yılının Ağustos ayında oğlum “Pnut” nöbetler, katapleksi, aşırı salya akması, her gün sıvı
aspirasyonu ve genel bir yorgunluk yaşamaya başladı.Zihinsel yetenekleri gözlerimizin önünde
hızla  azaldı.Sadece  bir  yıl  önce  futbol  oynamış,  futbol  oynamıştı  ve  izciydi.Sonuç  olarak,
Ağustos 2012'ye kadar normal bir küçük çocuktu.

2013 yılının Mart ayına atlayın ve sonunda Niemann Pick tip C teşhisi kondu.NPC, en temel
anlamıyla bir lizozomal depolama sorunu olan bir terminal hastalıktır.Ben buna devam eden bir
beyin hasarı olarak bakıyorum.Doktorlar bize aklınıza gelebilecek her türlü nöbet ilacını verdi,
klonazepam,  tegretol,  Dilantin,  lamictal,  keppra,  acil  durum kümeleri  için  Diastat  jel,  vb.  ve
HİÇBİR  ŞEY  işe  yaramadı.(Yaptığı  tek  şey,  bize  yanlış  bir  umut  vererek  işleri  daha  da
kötüleştirmekti.Her  işe  yaramadığında,  Dr  dozu  arttırırdı.Onları  suçlamıyorum  çünkü  tek
bildikleri bu.) Kanepeye uzanırdı, belki ondan bir gülümseme alırdın, belki de değil.Orada öylece
uzanacak ve salyaları akacaktı.Hareket edemiyordu.Çok aktif bir küçük adamdan bir zombiye
geçmişti.Ona  bir  tekerlekli  sandalye,  epilepsi  servis  köpeği  almamız  gerekti  ve  bakımevine
alındı.

2014 yılının Ocak ayında, gerçek bir arkadaş olan “S Amca” olan gerçek bir yabancı devreye
girdi ve bize Rick Simpson Oil şeklinde yardım teklif etti.Bir buçuk saat telefonda konuştuk ve
bütün bitki  tıbbı  konusunda  o  kadar  tutkuluydu ki,  Rick'in  yağının  başkalarına yardım etme
konusunda kendi eylemleriyle neler yaptığına gerçekten inandı ve bize yardım etmek zorunda
hissetti.Kalbinin nezaketi sayesinde, umutsuzca ihtiyacımız olan ilacı almamız için bir yol buldu.

31 Ocak'ta oğlumuz uyanıkken en az 15 nöbet geçirdi, bunların hepsi Clonazepam ve Diastat'ta
bile.Bazı günleri diğerlerinden daha iyi geçirmişti, bazı günler nöbet ve korkuyla doluydu.Bunu
yaşamış bir ebeveyn / sevilen biri değilseniz, içinde bulunduğunuzu hissettiğiniz karanlık yeri
anlayamazsınız.

Rick'in yağının ilk dozunu 1 Şubat'ta aldı.O gün sadece 3 nöbet geçirdi.Aylardır ilk kez yatakta
doğruldu ve tam bir  cümle söyledi.Kendi  kendime düşündüğüm bir  şanstı.Ama yine de çok
sevindim.4. günde, aylar sonra ilk kez karıma “Anne” dedi.O gün sevinç ve gözyaşları hakkında
konuşun.Ertesi  gün,  5.  gün,  hiç nöbet  geçirmedi.Bu yazı  itibariyle  sadece 2 nöbetle 58 gün
geçtik ve bunlar dış etkenlere bağlanabilir.
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Bugün  oğlumuz  daha  çok  konuşuyor,  aktif,  başkanlardan  birkaçını  yüzlerine  göre
adlandırabiliyor, kendi özel bisikletini kendi başına sürebiliyor.Gözümüzün önünde yaşananlar
bir mucizeden başka bir şey değil.Ben en dindar adam değilim ama Tanrı'ya inanıyorum.O “S
Amca”yı  bize  onun  gönderdiğine  gerçekten  inanıyorum.Rick'e  bunu  nasıl  yapacağını
gösterdiğine ve JB'ye haber vermeniz için size rehberlik ettiğine inanıyorum.

Bütün bunlar  için,  oğlumuzu bana,  bize  geri  getirmeye yardım ettiğiniz  için.Karımı  en derin
depresyondan  geri  getirdiğin  ve  aileme  yardım  ettiğin  için.Rick  Simpson,  JB  ve  “S  Amca”,
sonsuza kadar sana borçluyum.Teşekkür ederim!!!" Kevin

bağımlılıklar
“Yakın zamanda, ölümcül derecede hasta olan morfine bağımlı bir kanser hastasının morfinden
“COLD TURKEY” çıktığını gözlemledim.Morfini bıraktıktan sonra acıktı; artık kabız değildi; çok
rahat uyudu ve ağrısı çok daha iyi kontrol edildi.Ayrıca bir kez daha tutarlı hale geldi.HARİKA.Bu
180  derecelik  değişikliği  kendim  görmeseydim,  buna  ASLA  inanmazdım.Daha  önce  hiç
marihuana yanlısı olmadım ama bu kişisel gözlem beni bir inanan yaptı.” Janice

"3  aydır  RSO  alıyorum  ve  şimdi  fark  ettiğim  bir  şey,  neredeyse  alkol  isteğimden
kurtulmasıydı.Eskiden her gece bir ya da 2 içki içerdim ama şimdi nadiren içmek istiyorum ve
içtiğimde çok fazla içmem, ayrıca pantolonumun çok daha gevşek olduğunu fark ettim.10 kilo
verdim.Daha az yaptığım tek şey alkol içmek.

Hala aynı şeyi yiyorum ve geceleri munchies yediğimde karışık kuruyemişleri, kurabiyeleri vs.
kemiriyorum ve hatta Yağ'dan öncekinden daha fazla yiyor olabilirim.Evet, Yağ sizi acıktırabilir.

Yani ya alkol ya da yağ eksikliği 3 ayda 10 kilo vermeme neden oldu.Ve gerçekten fazla kilolu
değildim,  5'  10”  ve  yaklaşık  198  libre.Ben  gençken,  her  zaman  yaklaşık  186  libre  ve
formdaydım.Şimdi son kontrol ettiğimde 187 libreye düştüm.Her iki durumda da, yağ veya alkol
eksikliği kilo vermeme neden oldu.Sadece mutlu bir yan etki." Scott

"Opiyatlar beni kabız yapıyor, midemi bulandırıyor, etkili bir rahatlama için doğru dozu almak
zor.Beni  "sersemletiyor",  araba  sürmeyi  güvensiz  hale  getiriyorlar  ve  devam  ediyor.Esrar
yok.Yeterince söylendi." Fred

“Yağla  tedavi  edilen  15  yıllık  afyon  bağımlılığı.Rick  olmasaydı  denemezdim.Ona  gerçekten
hayatımı  borçlu  olduğumu  söylemeliyim,  bu  yüzden  şimdi  onun  en  büyük  destekçilerinden
biriyim.Her  zaman sigara  içmiştim  ama bu,  hap  kullanmaktan  çektiğim acıya asla  yardımcı
olmadı.Sadece  defalarca  ölmek  istedim  çünkü  artık  hayatımdan  sorumlu  değildim.RSO
nedeniyle söyleyebilirim.Morfin, oksi, perk, vic veya suboxone kullanmıyorum... beni her şeyden
kurtardı!!!!!Ve ben 40 yaşındayım, tekrar 20 hissediyorum.Eskiden her sabah hissettiğim artritim
artık  GİTTİ.Yağı  dahili  olarak 10 kez aldım ve hayatım yeniden başladı.Ne kadar  minnettar
olduğumu ifade  edecek  kelimeler  yok.Hap  kullanıyorsanız,  sadece  uyumak için  bir  haftanız
yoksa, yağınızı gece alarak başlayın, o zaman o yoldan giderdim.” Rebeka

"Esrar, 15 yıldan fazla bir süre önce 30 yılı aşkın bir süredir devam eden bağımlılığın ardından
beni Benzo'dan kurtardı, onsuz, olduğum gibi devam et, şimdi ölmüş olurdum..." Phil

“Suboxone'dan kurtulmalarına yardımcı olmak için esrar kullanan birini tanıyorum. Esrar ona çok
yardımcı  oluyor.Söylediği  acıya yardımcı  oluyor.Ama bence hapların birçokları  için bağımlılık
yapan kısmı “üst” kısım… bu kısımda esrar çok fazla “üst” değil… ama bence, eğer buna en
baştan  devam  edersen  ve  inşa  edersen  bir  tolerans  aşırı  yorgunluk  hissi  ortadan
kalkacaktır.TOLERANS anahtardır.” Erin

"Ağrı kesici ilaçları bıraktım ve artık işlev görebilirim - keşke daha fazla insan doğanın gücüne
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güvenebilse!" Dava açmak

“2000 yılında kırılan bir omurilik sinirim var ve yıllarca, sonunda bundan sakat kalacağım fikrini
kabul ettim ve esrar denemeye karar verene kadar yaklaşık on yıl boyunca Oxycontin'de sıkışıp
kaldım.Şimdi, MRI'larımı karşılaştırırken, doktorlar sinirdeki miyelinin nasıl iyileşmeye ve yara
dokusu  dökmeye  başladığını  merak  ediyorlar.Son  iki  yılda,  duruşum  ve  hareket  açıklığım
düzelmeye ve nöbetleri azaltmaya başladı.” Anne

Q.Peki ya metadon?RSO metadondan kurtulmaya yardımcı olur mu?Kesinlikle bırakılması en
zor uyuşturucudur.Birkaç kez birkaç farklı  şeyle denedim!Para çekme işlemleri o kadar uzun
sürüyor ki, bu kadar uzun süre idare edemeyecek kadar korkunç!Alabama'daki Bradford Rehab
bile detoks yapmanın en zoru olduğunu söyledi!harun

-- Aaron, metadon bağımlılığı,  özellikle bizim talimatlarımıza göre üretilip kullanıldığında, yağ
için çocuk oyuncağıdır.Evre 4 kanserli hastalarımızı hayal edin - genellikle hayal edebileceğiniz
en  kötü  şeylerden  oluşan  bir  kokteyl  içerler  ve  yine  de  genellikle  herhangi  bir  şeyi  almayı
bırakabilirler.bir  veya  iki  hafta  içinde  alıyorlardı.Yine,  bu  güzelliklerle  karşılaştırıldığında,
metadon petrol için çocuk oyuncağı.Bağımlılık uzmanlarına yıllardır bunu anlatıyorum, inanmak
istemiyorlar ve onlara basitçe gösterebilmem için asla ortaya çıkmadılar.JB

“Kardeşimin  eroin  bağımlılığı  için  esrar  kullandım.İş  başında  öldürüldü  ama ölümüne kadar
esrarla harika sonuçlar gördük.” Laura

- Doğru şekilde kullanılan RSO, insanoğlunun bildiği tüm madde bağımlılıklarını yenmek için
kullanılabilir.Hastanın bağımlılık yapan ilaçları/hapları  almayı bırakması genellikle bir  veya iki
hafta sürer ve genellikle önemli bir yoksunluk belirtisi görülmez.Bu güzel, yani hastalar ve onlara
bakanlar için.JB

"Bana göre, tüm pilotlar güne indiklerinde yağı yemeliler.Bu şekilde iyi bir dinlenme ve iyi bir
uyku  alacaklar  ve  ertesi  gün  tekrar  iyi  çalışabilecekler.Ayrıca,  kendilerini  radyasyon
hastalığından ve pilotların onlarca sağlık probleminden başka nasıl koruyacaklar?

THC  testine  katılıyorum,  kişinin  sağlığına  karşı  sorumlu  veya  sorumsuz  olup  olmadığını
anlamanın iyi bir yolu.Önce sağlık.Bana göre sistemlerinde THC olmayanlar sadece hayatlarıyla
oyun  oynuyorlar.Ya  da  çevre  kirliliği,  Fukuşima  ve  chemtrails  inkar  sendromundan
muzdaripler.Bilinmesi gereken iyi şey, yağın buna da yardımcı olabileceğidir.JB”

“Ben iyileşmekte olan bir eroin bağımlısıyım.Danışma merkezimde her hafta bir gün esrar, BHO
veya esrardan değil, valium ve diğer reçeteli ilaçlar gibi xanax ve benzodiazipenlerden insanlar
görüyorum ve ertesi  gün  ölüyorum.Bunların  çoğu  yasadışı  yollardan  satın  alındı!Esrar  tarih
boyunca hiç kimseyi incitmedi ve öldürmedi.Siyasi partiler ağ geçidi teorisini ve şizofreni teorisini
lanse ettiğinde.Anlamadığın şey, açıkça yalan söylüyorlar!Şizofrenisi olan esrar içicileri, eklem
almadan önce şizofreniye sahipti.Ve büyük olasılıkla, teşhis edilmemiş bir sorunu tedavi etmek
için kullanıyorlardı.Ve ağ geçidi saçmalık.marijuana'da sizi daha sert uyuşturuculara iten hiçbir
şey yoktur!Gerçek “geçit”, “Ot seviyorsanız buna bayılacaksınız” diyerek başka bir ilaç sunan
yasa dışı  satıcılardır  çünkü  otun birini  her  gün  veya saatte  yüzlerce  dolar  harcamaya  ikna
etmeyeceğini  bilirler.Ama  eroin  ya  da  kokain  günde  7  kez  kapısını  çalmanıza  neden
olur.Büyümemizin  zamanı  geldi.Gözlerimizi  açın  ve  hükümetin  bize,  bizim onlara  ve onların
yalanlarına ihtiyacımız olduğundan çok daha fazla ihtiyacı olduğunu anlayın.” Che

"30 yıldan fazla bir süre önce, içmeye gittiğimde ve çok fazla içmekten yatağımın dönmesinden
korkarsam (bunları  hatırla)  uyumadan hemen önce bir  bardak esrar  içeceğimi  öğrendim ve
bunun bana gerçekten yardımcı olduğunu düşünüyorum. hastalanmaktan ve/veya akşamdan
kalmamın, o darbeyi almamış olsaydım olacağı kadar kötü olmamasından. Scott

"THC kan beyin bariyerini geçer ve alkol ve diğer uyuşturuculara olan bağımlılığın amigdalasını
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düzeltir...Bu  genellikle  kişinin  alkol  kötüye  kullanımından  etkilenmesine  ve  afyonların  kendi
bilişsel  yeteneklerini  yeniden  kazanmalarına  ve  kötüye  kullanımlarını  kendi  başlarına
durdurmalarına neden olur.” Robert

"Bunu fark ettim.Artık hiç içmiyorum.Ya da herhangi bir arzunuz var.” Britney

"Çok doğru.Bunu yaşadım.Karaciğerimi mahveden o zehirli zehri içmeye hiç niyetim yok.Ondan
uzak  durdukça  tüm  kültür  daha  da  tuhaflaşıyor.Etrafta  duran  insanlar  boğazlarından  zehirli
sidikler  akıtıyorlar.Benim  için  tuhaf.:)  Yine  de  şifalı  otları  kullanmak  büyük  bir  nimet.Harika
hissettiriyor, HANGOVER YOK!!!” camuche

“Kimin  veya  hangi  hayvanların  endokannabinoid  sistemine  sahip  olduğunu  nereden
biliyorsunuz?Ve endokannabinoid ne anlama geliyor?” Trişa

"Böcekler  hariç  tüm  hayvanların  endokannabinoid  sistemi  vardır.kannabinoidreseptörler
cildimizde,  beynimizde,  bağışıklık  sistemimizde,  bağırsaklarda,  karaciğerde,  omurgada,
kaburgalarda,  beyaz  kan  hücresinde  ve  kemik  iliğinde  (kök  hücreler)  vb.600  milyon  yıllık
endokannabinoid sistemi olmasaydı, "kök hücreler sürücüsüz bir araba gibi davranırdı." Dr. Guy,
GW Pharmaceuticals Yönetim Kurulu Başkanı, Londra, Birleşik Krallık.Vücudumuzdaki her işlevi
düzenler.Omega  yağ  asitleri  (3,  6,  9)  endokannabinoidleri  oluşturur,  bu  yüzden  bizim  için
önemlidirler.Esrar yağı (RSO) temel olarak endokannabinoidler sistemini güçlendirir, bu yüzden
hemen hemen her sağlık sorununu iyileştirebilir veya tedavi edebilir." Rick

Yaşam kalitesi
“Kenevir yağının yüzlerce tıbbi özelliği olduğunu öğrendiğinizde çiçeğe aşık olacaksınız.Aslında,
kenevir yağının bu kadar güçlü olduğuna inanan ve henüz aşık olmayan biriyle hiç tanışmadım.”
Peter

"Petrolden  önce  ön  3  basamağı  zar  zor  inebiliyordum,  şimdi  4  saatlik  bisiklet  turları
yapabiliyorum.Sadece daha iyi olacak." Peter

"Bu bilgi için teşekkürler!TSSB'den kaynaklanan kendi panik ataklarımı RSO ile tedavi ettim ve
aynı sonuçları buldum.Lyme hastalığı aynı zamanda sıtmayı pek çok insanın enfekte bir kene
tarafından  ısırıldığında  fark  etmedikleri  bir  çok  şekilde  taklit  eden  başka  bir  hastalıktır.Bu
gönderileri  MİLYONLARCA  görüntüleyelim!!!Bu  Facebook'u  bir  kez  olsun  iyi  bir  şekilde
kullanalım!!!!” Linnea

“Kardeşimin kötü ve ağrılı bir dişi vardı.Ben de üzerine biraz yağ sür dedim ve iki hafta sonra
hala  acımadığını  ve  şu  anda  enfekte  gibi  görünmediğini  söyledi.RSO'yu  tekrar  kurtarmaya
gidin!!" Steve

“Hey, bunu hiç duydunuz mu bilmiyorum ama yağın AYRICA İYİLEŞTİĞİNİ veya daha doğrusu
iki ön dişimde bulunan büyük bir boşluğu iyileştirmeye başladığını keşfettim. Oraya kazara biraz
yağ bulaştım ve boşluk deliği yağla DOLUydu ve birkaç gün sonra boşluğun küçüldüğünü ve
şimdi  yarı  boyutunda  olduğunu  fark  ettim!Bunu  daha  önce  kimse  söylemiş  miydi?RSO  diş
macunu GERÇEKTEN iyi bir fikir gibi geliyor!Çürükleri iyileştirmek zordur ve eminim ki herkes
dişlerini  çektirmek  yerine  onları  iyileştirmeyi  tercih  eder!Petrolle  mutlu  bir  kaza  olduğunu
söylemekten memnuniyet duyuyorum. ” kim

“Esrar Yağı ne YAPMAZ?Bu dişler hakkında duymak harika bir haber.Shona Banda'nın ağzında
ölü bir dişin çekildiği enfekte bir apse nedeniyle nekroz vardı.Nekrozu iyileştirmek için doktora
veya dişçiye gidecek parası yoktu.Bunun yerine her zaman üzerine RSO koydu ve asla dişçiye
gitmek zorunda kalmadı, hiçbir zaman antibiyotik veya iltihap önleyici ilaçlara ihtiyaç duymadı ve
temiz tutmak için herhangi bir özel ürün kullanması gerekmedi.Nekrozun durması Rick Simpson
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Oil sayesinde oldu ve şimdi tekrar pembe diş etlerine sahip!

Ayrıca kenevir yağına başladığımdan beri HİÇ BİR BOŞLUĞUM OLMADIĞINI fark ettim.Ağzım
eskiden  o  kadar  asidik  ve  oyuklarla  doluydu  ki,  çürükler  /  boşluklar  olmasaydı  garip
bulurdum.Sean da geçen gün bundan bahsediyordu.

Yağ  hakkında  görüşler  duymayı  SEVİYORUM!NEYİ  DÜZELTEMİYOR?Jindřich  Bayer'e  bu
kişinin dişleriyle ilgili görüşlerini paylaştığı için teşekkür ederim, insanların yaygın rahatsızlıkları
tedavi etme veya homeostazı sürdürme konusundaki deneyimlerini paylaşmalarını seviyorum.”
LinZy

"Her gün bir doz alarak kanser öncesi poliplerden kurtuldum." Donna

“Esrar bir kadının yaşam döngüsünde nasıl bir rol oynayabilir?Annem mutlu olduğunda, herkes
mutlu”,  tüm bildiğim bu.Ve  yağ,  döngünün hangi  aşamasında  olursa  olsun  bir  kadını  mutlu
edebilir.JB”

“Petrol hangi durumlarda yardımcı olmadı?İçlerinde bir kalıp var mı, yoksa daha fazla test mi
var?nedenlerini anlamak için gerekli mi?” Danny

-- Yağın, doktorların ilk önce batırdığı şeyi düzeltmede sorunları var, aklıma gelen tek model
bu.JB

"Kız arkadaşımın sivrisinek ısırıklarına karşı son derece alerjisi var ve dün gece şakağında bir
tane vardı... çok büyüktü, yine de bir yara bandı alıp kenevir yapraklarından yaptığımız RSO'yu
ısırığın üzerine koymayı önerdim.Bu sabah uyandığımızda tümsek tamamen kaybolmuştu.”

-- Teşekkür ederim Jimmy.Eminim bu bilgi bir çok kişiye yardımcı olacaktır.Sivrisinek mevsimi
geldi.Ve yağ da bir  kovucu olarak  çalışır,  bir  deneyin.Yağ ile  düzeltmek çok  kolay  olsa  da,
sorunların oluşmasını önlemek her zaman daha iyidir.Yağ, kaşınan, yanan veya acıtan herhangi
bir şey üzerinde topikal olarak kullanılabilir.Yağı ne kadar erken uygularsanız, sorunlar o kadar
çabuk ortadan kalkar.Bunu hatırlamak.JB

"RSO, büyük mal nöbetlerimi tamamen durdurdu.Keşke kocam ölmeden önce bilseydim, başka
bir  insan yapımı  ilacı  asla  kullanmayacağım.Hodgkin  lenfomasından geçti.Belki  hala  burada
olurdu.O zaman bize %70 iyileşme oranı olduğu söylendi.İki yıldan kısa bir süre içinde gitti.“
Kelly

"Bir eczacı bana bunun saçmalık olduğunu söyledi!!Bu mayısta babamı kanserden kaybettim,
Cleveland Clinic ve Geauga Hastanesi'ndeki en iyi  iki  doktor onda vardı!!Babam sadece 62
yaşındaydı,  benim kitabımda hala bir  bebekti!!Bana şimdi kanserle uğraşan kuzenim babam
olduğunu kanıtlayın.Babamı ve bunları da kayınvalidemi kaybettikten sonra öğrendim.” tammy

"Açıkçası bir eczacı size bunun saçmalık olduğunu söyleyecektir çünkü dünya kenevir yağının
kanseri iyileştirdiğini öğrenirse işini kaybeder." Moni

"Kararına hayran kaldım JB.Biri benden kanıt "talep etse" nereye gideceklerini söylerdim ama
burası  Youtube olmazdı!Aynı  zamanda,  eğer  biri  bunu kendisi  araştırmamışsa ve ana akım
medyaya bağlıysa, gerçekleri bilemez ve sanırım bu saçmalığı düşünebilir.Asker JB ve Rick!
notEczacınıza "endüstrisinin" bir sürü saçmalık olduğunu söyleyin!!" Gord

“Ağrı,  uyku,  kronik  sindirim  sorunu,  mide  bulantısı,  kaygı/depresyon  için  kullandım.Ağrı
kesicilerden, kas gevşeticilerden, antiemetiklerden, uyku haplarından ve tranklardan başarıyla
kurtuldum.MMJ hayatımı kurtardı.MMJ yüzünden, doktorumun dehşetiyle hayatımı geri aldım.”
merhamet

“Sürekli olarak yağı alırken, arkadaşımın 4 ay boyunca migreni olmadı, biz düştüğümüzde geri
geldiler ve günlük olarak çok fazla yağ alamıyorlardı ama ayda 2-4'ten tüm b/c'de SIFIR'a gitti.
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RSO, o sırada Norco, Baclofen, kronik yorgunluk için prozac'ı da bıraktı, seviyeler birkaç ay
sonra henüz düzelmemiş olsa da tiroid ilacını bile bıraktı, pes etmiyor ve yeterince iyi hissettiği
için ben levotiroksini teşvik etmeyerek, tutarlı RSO kullanımıyla sonunda tiroidinin normalleşip
düzelmeyeceğini çok merak ediyorum, sadece malzeme için tutarlı bir kaynağa ihtiyacımız var!
Şahsen ben RSO kullanarak ağrı kesiciler ve kas gevşeticiler kullanıyorum.” Whitney

"Cleveland'daki en iyi 2 Doktor olsaydılar, o zaman ne ters gitti?Geleneksel Kanser tedavisi işe
yaramaz!Kemo,  ÇALIŞMAZ,  radyasyon,  ÇALIŞMAZ...  ve Eczacınız,  başka ne derdi?RSO'yu
yasal olarak dağıttığında ona tekrar sorun.Babanız nur içinde yatsın, size ve ailenize başsağlığı
dilerim.Lütfen eleştirel bir araştırma yapmak için başka bir ölümü beklemeyin...nimetler.” Laurie

"Sigara  içmezdim  ama  kahretsin  1990'dan  beri  yaşadığım  korkunç  migrenlerden
kurtulabilseydim, yağ ya da başka bir şey denerdim." Rebekah

--  Yağı  ne kadar  çabuk alırsan migren ağrılarından o  kadar  çabuk kurtulursun Rebekah.Bu
kadar basit.JB

"Eh, prostat sorunları olan 63 yaşındaki bir adama biraz yağ verdim.Yağ birkaç gün içinde ona
yardım  etti,  sorunsuz  bir  şekilde  işeyebildi  ...yağdan  önce  her  gün  bir  kateter  yerleştirmek
gerekiyordu, acı verici ve korkunç bir prosedür.Barış." Jürgen

“Doğal  olarak  şüpheciyim  ama Jennifer'ın  hayatı  için  bu  kadar  kısa  sürede  neler  yaptığını
izledikten  sonra  tamamen  SATILDI.30  yaşında.yaşlı  ama  depresif  70  yaşındaki  biri  gibi
davrandı.Doktorun tek tavsiyesi, herhangi bir rahatlama için seve seve yapabileceği ameliyattı,
ancak sağlık sigortası yok.Bu şekilde yaşamak zorunda kalacağı gerçeğini kabul etmişti.

Annesi olarak, onun acı çekmesini izlerken kalbim kırıldı.Bırakın onlara ayak uyduracak enerjiyi,
annelerinin tahammülü olmadığı için çocukları da acı çekti.Diğer kızım lisanslı bir masaj terapisti
ve acısının bir kısmını hafifletmek için gayretle çalıştı.Masajlar yardımcı oldu, ancak sadece çok
kısa bir süre için.

Bu yağ bir nimettir!!Jenny şimdi gülümsüyor (uzun zamandır görmemiştik). Ona nasıl hissettiğini
soruyorum ve “Anne, bu kadar iyi hissettiğimi hatırlayamıyorum” diyor.

Elimden geldiğince daha fazla malzeme almayı ve bu yağı olabildiğince depolamayı planlıyorum
(sonsuza  kadar  süreceğini  söylüyorlar).Kocam  ve  ben,  günlük  işlerimizi  yaptıktan  sonra
akşamları  kullanmaya  başlayacağız,  böylece  çağımızın  birçok  rahatsızlığını
önleyebiliriz.SATILDI... TEŞEKKÜR EDERİM RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

“Yeni teşhis edilmiş prostat hastası, 60 yaşlarında, avcı tipi.Ona bir gram yağ verdim, açıkça
itiraf ediyorum.Bugün daha fazla yağ istediğini söyleyerek aradı.Kendini çok iyi hissediyor, yağı
almakta hiç sorun yaşamıyor, daha iyi yapıyor vs.Ayrıca 1. günden itibaren "somut sonuçlar"
hissettiğini  söyledi.Bunu  söylediğinde  kahkaha  ve  mutlulukla  patladım.Ve  ona  biraz  daha
vermekten mutlu olacağım - bu tür hikayelerden çok zevk alıyorum.JB”

"Prostat  sorunlarımın  2  haftalık  yağ  tüketiminden  sonra  basitçe  VANISHED  olduğunu
öğrendim  ...Ben  kendi  yağımı  yapıyorum.Artık  eminim  ki  THC  seviyesi  yukarı  çıkmak
zorunda...Birkaç suşum var.Hepsi çalışıyor ve ben onları birleştiriyorum.Üroloğum şok ve korku
içindeydi,  röntgen  ve  ultrason  test  sonuçlarına  bakarken...Herkesi  yetiştirme  çadırı  almaya,
kendi bitkinizi yapmaya davet ediyorum, içinde kişiliğinizin bir parçası olacak...Sonunda kendi
benliğinle tanışma şansın olacak...Ve kusursuz bir şekilde iyileş.Ve sarsıntı ve benzeri şeylerden
değil.Sadece BUDS.Düzgün ve doğru zamanda hasat edildiğinden emin olun...Bu yağ sadece
cennetsel bir tedavidir.Aslında...Bunu artık biliyorum.” Gagi

“16 yaşımdan beri migren ağrısı çekiyorum.Şimdi 56 yaşındayım.Benim ve küme migrenim için
işe yarayan tek tedavi ilaçtır.Her gece yatmadan önce 1/4 tane pirinç tanesi alıyorum.İlaç tam
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anlamıyla  tüm  küme  ve  küme  dışı  migrenleri  ortadan  kaldırır.Ben  bittiğinde  migren  geri
geliyor.Oradaki her migren ilacını denedim ve hiçbiri ilacın yaptığı kadar iyi çalışmıyor.Kodein
beyni  ya  da  herhangi  bir  yan  etki  ile  acı  çekmem  gerekmiyor.Bu  benim  için  bir  tanrının
gönderisiydi.”

"Migrenimin  başlangıcından,  biraz  yağ  aldıktan  30-45  dakika  sonra  iyileşti.Acı
yok.Bulantı/kusma yok.Işık/ses hassasiyeti yok.Gitmiş!RSO gitmenin yoludur.One Love." allen

"Lupusuma,  fibromilajime,  migrenime,  kaygıma  yardımcı  oluyor.Onsuz  yaşayamazdım.Tüm
haplarda daha kötü hissettim.Bu ilaç beni her gün kurtarıyor.” Jessyca

“Ayrıca  cildimdeki  lupusumu  da  temizliyor!Doktorlarım  bana  hiç  söylemedi,  sadece  steroid
reçetesi  önerdiler.Ama  tümsekleri  sakinleştirdi  ve  hiçbir  olumsuzlukla  ortadan
kayboldular.Etkileri." çobanpüskülü

"Ben migren için kafatasımın, şakaklarımın ve alnımın tabanında hindistancevizi yağı bazında
yağı kullanıyorum...saniyeler içinde çalışır.” Shirley

"Aslında şizofrenim var ve durumumla ilgili kaygı ve uykusuzluk gibi yan etkiler için tıbbi esrar
kullanıyorum.İlaç  işe  yarıyor,  daha  sık  ilaca  başladığımdan  beri  daha  önce  uyuyamadığım
uyuyabiliyordum.Uykusuz  kaldığımda  semptomlarımın  çoğu  ortaya  çıkıyor.Esrar  kullanırken
sesleri hiç deneyimlemedim, aslında beni onlardan koruduğunu hissediyorum..." Jose

--  Katılıyorum Jose, uyku yoksunluğu birçok zihinsel durumun nedenidir.Oldukça mantıklı  bir
şekilde,  kişi  yeterince uyumadığında,  yağı  yedikten sonra  on  saatlik  ferahlatıcı  bir  uykudan
sonra hissedeceği kadar iyi hissetmez.JB

"Lyme'ı  kenevir  yağıyla  tedavi  ediyorum.Ağırlıklı  olarak  şu  anda  Bartonella.Onsuz
uyuyamazdım, onsuz yemek yiyemezdim ve onsuz sürekli terlerdim.Daha pek çok tatsız şey
olduğundan  eminim  ama  bunu  öğrenmek  için  başından  kalkmak  istemiyorum!Ve  eklemek
gerekirse,  ilk  haftayı  ya da öylesine ürktüm ama oradan sonra  sorunsuz bir  şekilde  yelken
açtı!!!” Maggie

“RSO VE BAL ALERJİSİ.Bir  arkadaşımı  görmeye gittim.Boğazı  üşütmüş ve doktorundan bir
sürü antibiyotikle yeni dönmüş.Bu yüzden dün ona bir  damla yağ verdim, biraz boynunu ve
boğazını  ovuşturdu  ve  yatmaya  gitti.Genelde  çok  konuşur,  bazen  konuşmaya  başladığında
nefes alıp almadığını merak ediyorum, bu sefer onu gördüğüm en sessiz kişiydi.

Sabah ona çay yaptım ve beyaz bardağı almasını söyledim çünkü diğerine bal koydum.Bala
alerjisi  var,  bir  damlası  acil  tıbbi  müdahale  gerektiren  büyük  bir  alerjik  reaksiyona  neden
olabilir.Yarım saat sonra odasında nasıl olduğunu kontrol ettim ve mutfak lavabosundaki beyaz
fincanı ve yatağının yanında içinde üç kaşık bal bulunan diğerini kesinlikle gördüm.Neyse ki
vücudunda  herhangi  bir  sorun  hissetmedi,  boğazında  herhangi  bir  kaşınma  olmadı  (bu
genellikle alerjik reaksiyonun başlangıcının işaretidir).Bu yüzden ona bir büyük damla daha yağ
verdim.Hala yatakta, film izliyor, mutlu bir şekilde sırıtıyor ve bunun hayatının en iyi “hastalık
dönemi” olduğunu söylüyor.

Bana göre bu, uygun şekilde üretilen RSO'nun her türlü alerji üzerinde ne kadar etkili olduğunun
bir  başka  teyididir.Ayrıca  hastanede  bir  yerde  oturup  ballı  çaydan  sağ  çıkıp  çıkmayacağını
merak etmek yerine burada oturup bunu paylaşabildiğim için mutluyum.JB”

“2 gün içinde dişimdeki apseyi çözdüm, gitti!!” suzanna

“Bu gerçekleri okurken bile sinirleniyorum çünkü onların gerçek olduğunu biliyorum.Anksiyete ve
şiddetli mide bulantısı ile birlikte bipolardan muzdaripim ve devlet aracılığıyla bir sağlık kartım
olmasına rağmen.Sigara  içemiyorum çünkü  çoğu iş  bugünlerde uyuşturucu testi  yapıyor  ve
rastgele yapıyor.Esrar  zihnimi  rahatlatıyor  ve gerçekten tekrar  nefes alabildiğimi  hissetmemi
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sağlıyor.

Bu öfke ve kaygıdan dolayı kendimi gerektiği gibi tedavi edemeden ve bizden almaya çalıştıkları
her  şey  için  hükümeti  kesinlikle  küçümsüyorum.Psikolojik  durumum için  korkuyorum.Tam bir
çıkmazdayım ve bundan sadece ben etkileneceğim, hükümet değil.”

-- Bu duyguyu çok iyi anlıyorum Amanda.Kenevir de çay kadar regüle edilmelidir.JB

"Kendimi daha iyi hissetmemi ve hayatımda hiç olmadığı kadar iyi uyumamı sağladı.Belimde
nadir  görülen  bir  epilepsi,  fibromiyalji,  dejeneratif  disk  hastalığı  evre  2  ve  bir  sürü  sindirim
sorunu var.Kalıcı olarak kullanmaya gücüm yettiğinde, sadece mevcut semptomlarımı azaltan
tüm ilaçlarımı bırakmayı umuyorum.” Melek

"Babam öldü, tedavisi varken neredeyse 2 yıldır kalbim kırık, keşke bunu bilseydim." Anne

"Aynı, ama benim annemdi.Nasıl hissettiğini bil." Robert

"Ben kansere yakalanırken bu petrol sayesinde kurtulan birinden insanların uyanması gerek!!
Günde 52 hap kullanıyordum!Neredeyse beni öldüren tedaviler yapmak!Bir arkadaşım biraz yağ
aldı ve bana getirdi!%100 karşıydım!!Hiçbir yolu olmadığını düşündüm ve hapse atılacağım!!
Talimatları Google Rick Simpson'a bıraktı.

Birkaç  gün  geçti,  tamamen  acı  çekiyordum  ve  bu  tedavilerin  neden  olduğu  yan  etkileri
düşünmemeye  çalışıyorum,  kucağıma  bindim!!Bildiğim  sonraki  şey  11  saat  sonraydı!!!Vay!!
Tedavileri durdurdum, bu ilaçların neredeyse tamamını almak için giderek daha az ilaç aldı ve
yağa başladım!Kahretsin, bir yıldır bu kadar iyi hissetmemiştim!Arkadaşımı aradım ve mücadele
etti ama bana daha fazla yağ getirebildi!Bunun işe yaradığının yaşayan kanıtıyım!!Olabilseydim
hala üzerinde olurdum ama bu finansal bir şey!Oh ve hala kanserim ama o kadar kötü değil ve
hiçbir tarama yapmadım hiçbir şey sadece yaşa!BRCA genine sahibim, bu yüzden her zaman
kanser olacağım ama bu yağ yüzünden Hayattayım!Teşekkür ederim." Celia

“Ray Peat'in uzun yıllar süren araştırmalardan sonra tam olarak ulaştığı tezi, mide asidi için
şeker, nişasta, tuz alımının nispeten yüksek olması gerektiği, proteinin yüksek olması gerektiği,
ancak  buna  göre  4:1  gibi  bir  oranda  olması  gerektiğidir.  karbonhidratlar,  doymamış  yağlar
gerekli  değildir  ve  ayrıca  mitokondriye  zarar  verir,  kafein  yamyamlaşan  proteinlerin  veya
yağların  hücresel  stres  döngüsünü  ve  bu  doymamış  yağları  östrojene  dönüştürmek  için
aromataz  kullanımını  durdurur.Progesteron,  uygun  hücresel  metabolizmanın  ana  koruyucu
hormonudur  ve  E  vitamini,  halihazırda  vücutta  bulunan  doymamış  yağların  oksidasyonunu
önleyebilir.Ray Peat ve Rick Simpson'ın birlikte çalışması, bilinen tarihte tasarlanmış en büyük
ponzi sefalet şemasını kesinlikle mahveder.” Andrew

"IBS'me  yardımcı  oluyor  ve  sahip  olduğum  kolon  ağrısı  için  doğal  bir  antispazmotik  gibi
davranıyor.Doktorun  bana  vermek  istediği  haplardan  daha  iyi,  reçete  etiketinde  bu  ilacın
zamanla  kullanıldığında  doğal  sindirimi  engelleyebileceği  ve  sindirim  için  ona  bağımlı
olabileceğim yazıyor?Buna bağlı mı?Ancak Dr, faydaların risklerden daha ağır bastığını belirledi
mi?ha!?Hayır, teşekkürler!" Marie

"Günde  sadece  1.5  pirinç  tanesi  büyüklüğünde  kişisel  olarak  elde  ettiğim  kullanımlar  ve
başarılar - kanser tedavisi için gereken bir grama yakın bir şey değil.

1 - tansiyonumu 189/99'dan 145/84'e düşürdüm ki bu harika.

2 - sadece 2 kullanımda topikal olarak kullanılan 3. derece yanıkta tedavi edilen enfeksiyon!

3 - şişmiş bir lenf düğümünün bir aydan uzun süre şiştikten sonra normale dönmesi 3 gün sürdü

4 - burun kanseri olan 14 yaşındaki köpeğime çok yardımcı oluyor, burnuna mikro bir rso ve
zeytinyağı püskürtüyorum - ayrıca enerji, pire kontrolü ve artrit ile ona yardımcı oluyor
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5 - Çok fazla kilo vermeye başlamadım ama bir ayda 4-5 kilo verdim, hiçbir değişiklik olmadı
ama umarım düzelir

6 - artık uyku yardımına gerek yok, kolaylıkla derin uykuya dalın

7 - dinlenerek sıkışan bir siniri iyileştirmeye yardımcı oldu, ancak hiçbir otc ilacının yapamadığı
ağrıya  dokundu.
Bu yağı sev...gerçekten bir hayat kurtarıcı.” hayatta kalma

“Rick  Simpson  hayatımı  sonsuza  dek  değiştirdi.Esrar  hakkında  bildiğimi  sandığım  her  şey
yalandı.Ekim  2012'den  beri  RSO'dayım  ve  hayatımda  daha  iyi  hissetmedim.benim
metabolizmam varnormalleştirilmiş.Yüksek  tansiyon  haplarını  yıkadım.Midem liseden  beri  ilk
defa normal çalışıyor.Hepsi Rick Simpson'a teşekkürler.Denemeden 30 kilo verdim ve denesem
de tekrar giyemedim.Ağızdan 1-2 gram/gün tüketiyorum.Ben petrol  alıp hasta insanlara Rick
Simpson yöntemiyle bedavaya dağıtıyorum ve rahmetli  babam Solomon Marsden'ın onuruna
bunu yapmaya devam edeceğim.RSO gerçek bir  ilaçtır  ve bunu anlamayan herhangi bir  Dr.
okula geri dönmelidir.” Wilhelm

“İki kutuplu kaygı ve uyku sorunları için beni tüm ilaçlardan çıkardı !!! Doz önemlidir ve doğruyu
bulmaya çalışmak biraz zaman alır!!” Kara

"Parkinson'a neden olan ilaçları almaya zorlandım - ama tanrının verdiği gerçek ilacım diyabetin
öldürücü  etkilerinin  üstesinden  gelmeme yardım  etti.RSO  kesinlikle  bir  tedavidir.Teşekkürler
Rick!” David

“Parkinson  hastasıyım…  ve  4.  evre  kolorektal  kanserden  geçtim.Rick  Simpson  yağı  ile
DÜŞÜRDÜ.Toplam maliyet 2000,00 altında.Tipik bir kanser hastası, tıbbi kuruluşa 200.000,00'a
yakın verecek.Bunun ortaya çıkmasını istememelerinin bir nedeni var ve bu yüzden hastane ilaç
şirketlerine ait  ve bu şirketler  tarafından yönetiliyor.KENARİK YAĞI İŞLERİ!!!Doktorlarım ilaç
şirketlerinden korktukları için bunun hakkında konuşmayı bile reddettiler!” Lee

"Evet.Parkinson hastalığına yardımcı  olur.Bunu kullanan bir  adamın videosu var ve değişimi
daha  iyi  görebilirsiniz.Büyük  teyzemde  Parkinson  var  ve  ona  beyin  tümörü  teşhisi
kondu.Büyükannem ve büyükbabamla birlikte yaşamak için Ohio'dan Pennsylvania'ya taşınıyor
ve biz de onu en kısa sürede petrole başlıyoruz." Darlene

Uykusuzluk, Uykusuzluk
"Ah evet uykusuzluk. Kötüydü, şimdi bir kaya gibi uyuyorum. ” Laura

“En muhteşem uykuyu alıyorum.Yaklaşık iki haftadır RSO kullanıyorum ve sayılarım iyi, sağlıklı
hissediyorum ve uyku harika.Çoklu tümörün boyutunu kontrol  etmek için 3 hafta sonra evcil
hayvan taraması...Kendime güvenim var." Laura

"Aaryn: Sanırım biraz fazla büyük bir parça yedim...ama bu kötü bir şey değil!Belki de uyuma
vakti gelmiştir.

-- Uyku nasıldı, Aaryn?JB

Aaryn:  Harika!Hala  dinleniyorum!Zaten  depresyonum  ve  endişeme  yardımcı  olduğunu
görüyorum.Yağ beni güldürüyor, lol.

Burada yağın nasıl yapıldığını gösterdiğim bir hastam daha vardı ve onun da endişesi var.O da
gülüyordu.Harikaydı.

Son 2 gündür  günde 4  kez pirinç  büyüklüğünde yiyorum ve ilacı  daha az sıklıkta  solumak
zorunda kaldım ve çok az ağrım var.”
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-- Ciddi bir hastalığın tedavisi böyle olmalı, değil mi?Hasta uyuyor, tazelenmiş uyanıyor, kendisi
ve tüm durumun aptallığı hakkında çok gülüyor, stres, endişe veya kimyasal ilaçların yan etkileri
vs. yaşamıyor.Şahsen ben bunu kesinlikle çok isterim.JB

"Birkaç koşul için kenevir yağı kullanıyorum ve hiç bu kadar iyi uyumadım ya da kendimi bu
kadar  iyi  hissetmedim....Bu bitkinin akla gelebilecek her  şey  için  harikalar  yarattığı  mesajını
ilettiğiniz için teşekkürler Rick Simpson & JB!Sadece bunu insanlar yapın ve kendiniz görün!
yapacağın tek yol bugerçek bir mümin ol, güven bana!!”Val

--  Teşekkür  ederim  Val.Petrolün  yapabilecekleriyle  ilgili  kişisel  deneyimi  hiçbir  şeyin
yenemeyeceği  doğrudur.Örneğin  bir  yanık  veya  sivrisinek  ısırığı  gibi  bir  kez  denediğinizde,
kaşıntı ve ağrı saniyeler içinde kaybolacaktır, herkes size ne istediğini söyleyebilir, ancak yağ
hala  var  olan  en  iyi  ilaç  olacaktır.Ve  bir  şey  olması  ihtimaline  karşı  evde  bir  kova  olsun
isteyeceksiniz.

Söylediğimiz  bir  kelimeye güvenmek zorunda değilsin,  sadece yağı  yap,  yanık,  cilt  kanseri,
diyabetik ülseri olan birini bul, sonra topikal olarak uygula ve ne olduğunu izle.O zaman, yağı
aldığınızda da aynı şeyin vücudunuzun içinde olacağını unutmayın ve bilmeniz gereken tek şey
bu, gerçekten.JB

Tıbbi esrar konusunda herhangi bir araştırma yapılmadığını düşünenler için.Bugün esrarı yasal
hale getirmek için fazlasıyla yeterli bilgi var, tıbbi değeri olmadığı ve etkilerinin bilimsel olarak
kanıtlanmadığı sadece bir yalan.Esrar etkisiz olduğu için tıpta kullanılmamaktadır, asıl sorunu
çok etkili (ve ucuz) olmasıdır.JB

“Şu  anda  esrarın  psikoza/şizofreniye  neden  olup  olmadığı  konusunda  bir  tartışma
içindeyim.Çünkü  onlar,  alıntı  yaparak,  "çok  fazla  esrar  içen  ve  şimdi  çeşitli  zihinsel  sağlık
sorunları olan çok fazla yetişkin tanıyorlar." Sana bunu diyen birine sen de ne derdin?Tartışma,
çocuklarına  esrarın  faydalarını  anlatan  ebeveynlerin  karikatür  resmindeki  beğen  düğmesine
tıklamamla tetiklendi!!”

--  Kathy,  onlara  Rick'in  kitabını  okumalarını  söylerdim.Yağ,  yenildiğinde  psikozu/şizofreniyi
iyileştirir ve tedavi ettiğinde oldukça mantıklı bir şekilde buna neden olmaz.Yapılması gereken
tek  şey,  bu  durum  için  doğru  suşu  veya  suşları  ve  yağı  veya  yağları  veya  bunların
kombinasyonlarını bulmaktır.Hepsi bu kadar, gerçekten.JB

"Ne kadar sakinleştirici o kadar iyi.Gece yatmadan önce kullanıyorum ve işe yarıyor.Şimdi tam 8
saat uyuyorum.Dinlenmek benim için en iyi  şeydi.%80 ve üzeri güce alışmanız biraz zaman
alıyor  ama  oraya  ulaşacaksınız.Belirtildiği  şekilde  0,01  ml  ile  başlayın  ve  oradan
çalışın.Başlamak için bir 0.025 denedim ...bir dahaki sefere sadece 0.01 ml aldım.0.025 ml beni
10 saat kanepeye yatırdı.Dikkatli olun ama almayı unutmayın.Dediğim gibi Gece vakti benim
için doğru zaman.Gündüz işlev görebilir ve geceleri DİNLENEBİLİR.” John

"MS hastasıyım ve her yerde aşırı derecede kötü baş ağrıları da dahil olmak üzere sürekli ağrı
çekiyorum.Bacakların verdiği titremeleri alıyorum vesaire.Hala ağrıya yardımcı olacak bir şey
elde edemiyorum.Uyuşturucu bağımlısı olmak istemediğim için beni güçlü bir şeye sokmalarına
izin vermeyeceğim.Bu yüzden acı çekiyorum!!Belki bunu deneyeceğim, uykunun nasıl olduğunu
unuttum, sürekli ayakta.” Donna

-- Donna, yağı bir dene, kesinlikle uyumana izin verir.JB

"Birkaç koşul için kenevir yağı kullanıyorum ve hiç bu kadar iyi uyumadım ya da kendimi bu
kadar  iyi  hissetmedim....bu  bitkinin  akla  gelebilecek her  şey  için  harikalar  yarattığı  mesajını
ilettiğiniz için teşekkürler Rick Simpson & JB!Sadece bunu insanlar yapın ve kendiniz görün!
Gerçek bir mümin olabilmenin tek yolu bu bana güven!!” Val
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Yağı  nişanlıma  veriyorum  ve  fazla  bir  şey  almadı  ve  bu  onu  çok  yoruyor.Günün  çoğunda
uyuyor.Ne  gibi  değişikliklere  yol  açtığını  görmek  için  onu  bir  iki  günlüğüne  ondan
uzaklaştıracağım...sonra belki ona 1/2 pirinç tanesi gibi küçük bir parça verebiliriz (en azından
bizim okuduğumuz buydu) belki onun için çabucak toparladık.” glioblastoma savaşçısı

--  Jason,  uyku  hissi  normal  ve  sen  hastanın  mümkün  olduğunca  uyumasını
istiyorsun.Sakinleştirici  etkisi  birkaç  hafta  içinde geçer  ama tam tersi  istenmeyen bir  durum
değildir.En iyi dileklerimle, JB

S: Beyaz önlüklerin iki hafta ömrü kaldığını ve onun için yapabilecekleri başka bir şey olmadığını
söylediği  bir  adam  için  bugün  biraz  yapıyorum.Umarım  yakında  herkes  için  güzel  haberler
alırım.Ayrıca  onu  sigarayı  bırakmaya  ve  diyetini  değiştirmeye  ve  daha  fazlasını  bağışıklık
sistemine savaşma şansı  vermeye çalışıyor.Bilginiz  ve bize  gerçek bir  tedavi  verdiğiniz  için
teşekkürler Rick ve JB.

C: Dave, bırak sigara içsin, yağı yemesi fark etmez.Ayrıca, çok uyuyacak, bu yüzden zaten çok
fazla sigara içmeyecek.Şimdi diyeti değiştirmeye gelince, onu makul bir şekilde değiştirmeli ama
şiddetli değil, nasıl hissediyorsa yemesine izin vermeli.Mutlaka bir sosis değil, ama makul bir
şey.Vücudunun pH'ını yükseltin, her gün iki elmanın tohumlarını yemesini sağlayın.En önemli
şey, mümkün olduğu kadar çabuk, mümkün olduğu kadar çok yağ almaktır.Hala bir şans var.En
iyi sonuçlar için yağı yemeyi, fitilleri, buharlaştırmayı ve topikal kullanımı birleştirin.Başaramasa
bile sonuna kadar maksimum kalitede bir hayat yaşayacak ve bu da çok önemli.İki haftadan
fazla olacağına eminim, ama göreceğiz.Petrol devreye girdiğinde doktorlar tahminlerinde her
zaman haklı çıkmıyorlar.En iyi dileklerimle, JB

“Çok  sağlıklı  ve  normalden  daha  uzun  uyuyorum.Kalktığımda  çok  dinlenmiş  hissediyorum,
sigara içerken olduğu gibi sersemlik hissetmiyorum.” havlu

"İyi uyuyorum ve rüya görüyorum ama sersem bir şekilde uyanıyorum.Gelmesi saatler sürer ve
sonra  uzun,  uzun  sürer.Her  gece  kullanıyorum.Artrit  ağrımı  alıyor  ve  uyumamı  sağlıyor.”
Katherine

"Kanserim  ve  uyku  apnesim  var.Sadece  harika  bir  uyku  çekmekle  kalmıyorum,  sıcak
basmalardan da uyanmıyorum.Bu bir nimettir.” Stephanie

"Mutlu bir şekilde ölmüş gibi hissettiriyor!" mal

"Onsuz zihnim New York trafik sıkışıklığı gibi.Bununla birlikte - normal bir seviyede çalışmaya
devam ederken onu bir Zen bahçesi haline getirir.” Andris

"20 yıldır  uyku bozukluğum var,  RSO yağı  ilk  kez uyumama yardımcı  oldu ve uyandığımda
ağrım yok!Yaşasın!" bonnie

“Siyatik sinirime baskı yapan ve sırtımdan sol bacağımdan ayak parmaklarıma kadar şiddetli
ağrıya neden olan fıtıklaşmış bir diskim var.Yataktan kalkıp yürüyebilmek için her dört saatte bir
3  ibuprofen  alıyordum.Ağrı  ve  iltihaplanma  için  neredeyse  iki  hafta  önce  yağı  almaya
başladım.Artık  ibuprofene ihtiyacım yok,  hiç  olmadığım kadar  iyi  uyuyorum,  iş  arkadaşlarım
daha iyi ruh halim ve genel mutluluğum hakkında yorum yaptı.İYİ HİSSEDİYORUM!" Jennifer

"14 yaşındaki Pit'ime kanser için 4 haftadır yağ veriyorum.Ona çok fazla verdiğimde bazen biraz
'seğiriyor'  ve  sarhoş  oluyor,  ama  telaşı  geçtiğinde  bir  köpek  yavrusu  gibi  uyuyor.Veteriner
ilaçlarını almayı reddetti, biz de onun yerine biraz yağ aldık.Hala erken günler ama ilerlemesini
kaydediyorum.Yağa  alışması  ve  tekrar  iştah  açması  yaklaşık  bir  hafta  sürdü.Kıskanıyorum,
çünkü  bu  aşamada  sadece  onun  sevgisi  için  petrolü  karşılayabiliyoruz,  herkesin  güzel
hikayeleri!”

"Sosyal  fobim  (daha  çok  sosyal  anksiyete  bozukluğu  olarak  adlandırılır),  depresyonum  ve
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uykusuzluğum  var.Yağı  hiç  almadım,  çünkü  burada  yaşadığım  yerde  bulamıyorum,  ayrıca
kendim  yetiştirip  çıkaramıyorum...ama  yaklaşık  on  kez  sigara  içtim,  ilk  seferden  sonra
hissettiğim şey, artık ne zaman yorgun hissetsem uyuyabiliyordum, hayatım boyunca depresif
olmayan bir ay geçirdim, hiç bu kadar mutlu hissetmedim (depresyon yok) ve tüm bu canlılık ile
(beni başka sağlık sorunlarına götüren) en etkili ilaçları almak bile, sosyal kaygım (fobim) çok
azaldı ve bunu hissetmek için “yüksek” olmama gerek yoktu. 1, hatta 2 gün önce sigara içmiştim
ve dışarı  çıkıp  diğer  insanlarla  konuşmam, halka  açık  bir  yerde kalmam gerekiyordu (ki  bu
rahatsızlık bunu imkansız kılıyor), ŞİMDİ BUNU YAPABİLİRİM, “normal bir insan” olarak yeniden
yaşadığımı hissettim, hiçbir ilaç bunu yapmadı.Sorun şu ki, yasalar, otun önceliği, artı toplumsal
önyargı  ve  bitki  hakkındaki  cehalet  nedeniyle,  benartık  onu  bile  içemiyorum,  “kaşmak”
istemiyorum,  sadece yaşamı sınırlayan sorunlar  olmadan yeniden yaşamak istiyorum.Benim
gibi bir tür fobi ve diğer rahatsızlıklarla yaşayan birçok isimsiz insan var ve bence petrol çözüm
olabilir.” pablo

"Rick  ve/veya  JB'ye  sorabilirsiniz,  %20-30  sativa  içeren  bir  ürün  kullanmanın  kaygıyla  ilgili
sorunlar için en iyi kombinasyonlardan biri olduğunu bulduk." bira üreticisi

-- Tam da bu nedenlerle, %20 THC veya daha fazla indica baskın sativa çaprazları ile çalışmayı
seviyoruz.En iyi yağların etkileri son derece güçlü ve yatıştırıcıdır, ancak öforik ve hatta daha iyi
afrodizyaktır.Bir  hastaya  bu  tür  etkileri  olan  bir  ilaç  verdiğinizde,  onu  almaktan  zevk
alacaklarından neredeyse emin olabilirsiniz.Kim istemez?İyi uyursun, iyi dinlenmiş, coşkulu ve
birini mutlu etme arzusuyla uyanırsın.Bundan kim hoşlanmaz ki?JB

“Tebrikler,  bu  çok  iyi  bir  haber!Birçok  şey  için  çok  etkili...Amcamın  akciğerinde  greyfurt
büyüklüğünde bir tümör vardı.6 ay ömür verdiler...Esas olarak göğsüne ve sırtına sürdü çünkü
yediğinde çok fazla uyumasına neden oluyordu...çok komik.Bu muamele onu bir ceviz boyutuna
küçülttü...neredeyse gitmişti...ve aradan bir buçuk yıl geçmişti...doktor şaşırmıştı ama yine de
kemoterapi istedi...Aynı gece amcam kalp krizi geçirdi...birkaç kalp krizi geçirdi ve kanserden
değil onlardan öldü... kemoterapi çok sert...Doğal ilaçlara bağlı kalın ve iyi olacaksınız!” Doug

“INDICA iyi  bir  şekilde  yatıştırıcıdır!Uyku  sırasında  göz  ve  boğazın  kuruması  nedeniyle  bol
miktarda florür içermeyen saf su (limon sıkarak ekliyorum) içerseniz.Sonunda doğruyu bulmam
iki ayımı aldı, bu yüzden bütün gece uyudum ve yenilenmiş olarak uyandım!Artık hastalık yok!
Ben kendiminkini yapan mutlu bir inananım!” Linnea

"Kıçını  uyuttuğun  gibi  yatıştırıcı,  sakinleştirici.Ağrı  yok,  acı  yok,  sadece  sağlığa  keyifli  bir
yolculuk.” John

"Her gün RSO'yu ve onun insanlar/hayvanlar için neler yaptığını öğrenmekten memnunum.Bu
petrol dediklerini yapıyorsa, susturulmak yerine en yüksek dağdan haykırılması gerekir.Bununla
ilgili kişisel deneyimim olmadı, ama ben veya değer verdiğim biri buna ihtiyacımız olduğunu fark
ederse  kesinlikle  yapardım.
Bu arada, mümkün olduğunca çok yazı okudum.Henüz "Teşekkürler Rick Simpson - tamamen
kafam karıştı, harikaydı, Ahbap" yazan bir yazı okumadım. debbie

-- Desteğin için teşekkürler Debbie, eminim çok yakında tam olarak bunu söyleyecek bir yazı
yazacaksın.Kişi  onlar  için  doğru  RSO dozunu aldığında vücuttaki  duygu ancak “çok  havalı”
olarak tanımlanabilir. Ya da son derece havalı.Ya da belki inanılmaz derecede havalı.Bir insanın
yaşayabileceği en hoş duygulardan biridir, çok doğal, sakinleştirici ve yatıştırıcıdır.

Dediğimiz gibi, en iyi yağlar yutulduğunda çok yatıştırıcı, ancak öforik bir etkiye sahiptir.Böylece
iyi uyursun ve sonra bir çocuk gibi kıkırdayarak uyanırsın.Ve iyi uyuduğunuzda ve kıkırdayarak
uyandığınızda,  iyi  uyumadığınız  ve  kıkırdayarak  uyanmadığınız  zamana  göre  daha  iyi  ve
dinlenmiş  hissetmeniz  daha  olasıdır.Ve kendinizi  iyi  ve  dinlenmiş  hissettiğinizde,  vücudunuz
mantıksal olarak iyileşecek ve daha iyi performans gösterecektir.Her zaman olduğu gibi esrar
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tıbbında roket bilimi yok.JB

"Uyuyor??Petrolde  bir  hafta  geçirdim  ve  çoğunu  uyudum.Rick'in  vücudun  böyle  iyileştiğini
söylediğini okudum, bu normal mi?Kullandığım yağın iyi bir şey olduğunu kanıtlıyor mu?” Şaron

“Hiç  sorun  değil…  :)  Aslında  ondan  oldukça  iyi  bir  uyku  çekiyorum.Bir  parça  ince  tuvalet
kağıdına  koyup  bir  topun  içinde  yuvarlayarak  hap  gibi  patlatıyordum  ya  da  ekmek  içinde
yuvarlıyordum.Sonra biri tp'nin tehlikeli olduğunu söyledi, ben de herkesin ne yaptığını bilmek
istedim.;) Teşekkürler beyler.@jb Gooooood uyku ve uyandığımda biraz yavaş mo dışında hiç
sorun yok. Christina

“PTSD, uyku bozukluğu, bel ağrısı (paraşüt kazası nedeniyle), anksiyete ve böbrek hastalığı
olan  bir  askeri  gazi  olarak  RSO,  esrar  alabileceğim  tek  yöntem/biçimlerden  biri.Sonunda
geceleri uyuyorum, kaliteli uyku nedeniyle 20+ kilo verdim ve dün itibariyle iki yılda bir böbrek
laboratuvarlarım düzeldi.Laboratuvarlarım çok gelişti, şimdi tansiyonum çok düşük olduğu için
ilaç dozumu azaltmak zorundayım.Tüm olumlu işaretler, geceleri RSO almanın yaşam kalitemi
ne kadar iyileştirdiğini gösteriyor.” Corwin

“Kardeşim şiddetli  öfke  sorunları  yaşıyor  ve  borderline  kişilik  bozukluğu  teşhisi  kondu.Esrar
çiçeklerinin yanı sıra özlerin günlük rejimi aracılığıyla söylendiği gibi, bir kuruşun damlasını bile
kırabilir, bunu yaparken ruh halini dengeleyebilir ve ara sıra bir olay dışında her şeyden arınmış
normal bir mutlu hayat yaşayabilir. mükemmel ama şahsen söyleyebilirim ki kenevir olmasaydı
kardeşim muhtemelen tamamen farklı bir yerde olurdu.

...Esrar tüketiminden dolayı paranoyadan muzdarip kişilerin, doğal zihin açma yetenekleri ve
bilinçaltınızın farkında olma duygusuyla baş edememeleri nedeniyle bundan muzdarip olduğuna
inanıyorum.Esrar kullanımıyla ilgili pek çok paranoyanın kesinlikle plasebo olduğunu ve erken
esrar  yasağı  dönemi  Reefer  Madness  propagandasından  kaynaklandığını  hissediyorum.
çekirdek

"Karışık...Bazılarına  yardımcı  oluyor,  ancak  diğerleri  daha  da  kötüleşiyor  gibiydi.Kesinlikle
endişeme yardımcı oluyor!Seğirmeye neden olan çok stresli bir işim vardı, ben kaslarım...Yağ
alınca hepsi geçti.Artık o boktan işe ihtiyacım olmadığını anlamam beni yeterince rahatlattı ve
istifa ettim.” funda

"Ben Bi-polar'ım ve ne zaman biraz RSO yağı alsam, basitçe söylemek gerekirse, artık Bi-polar
değilmişim gibi hissediyorum, bu iyi bir duygu." Yusuf

“TSSB ve anksiyete hastasıyım.Artık saldırıları kontrol etmek için xanax almam gerekmiyor.Hâlâ
onu bastıran bir  ssri alıyorum, ancak biraz yağdan bir şey geldiğini hissedersem, bir  boruyu
veya vape'yi sürükleyin ve ben iyiyim. ” JR

"Evet, doğru alındığında TSSB ve hafif  manik davranış ve panik bozukluğu için duygudurum
düzenleyici olarak çok şey yapıyor." Jennifer

"Evet, çok çok çok.Hem Fabry hastalığı hem de nörofibromatoz ile birlikte, kaygıya da neden
olan  çok  fazla  sinir  hasarı  vardır.Hayata  tamamen farklı  bir  bakış  açım  var.Esrar  hayatımı
değiştirdi ve bana hayatta olmanın ne kadar güzel olduğunu gösterdi.” James

“Hayatımda hiç zihinsel olarak daha iyi olmamıştım.İki yıldır RSO kullanıyorum ve tüm ilaçlarım
bitti ve arada bir sadece yağa ihtiyacım var.Birkaç nokta alacağım ve hiç iki kutuplu olmadığımı
hissediyorum ...ve bununla çok uzun zamandır acı çekiyorum...Hayatımı kurtardığına ve diğer
birçok  rahatsızlığa  da  yardımcı  olduğuna  inanıyorum...Büyüme  ve  kendi  GERÇEK  ilacımı
yapma bilgisine ve yeteneğine sahip olduğum için kendimi kutsanmış hissediyorum.

İki yıl  önce bu Haziran'da başladım ve günde sadece 65 mg aldım.CBD'de indica hakim ve
yüksek ve THC'de daha düşük olan bir Blue Cheese suşu kullandım.Ayrıca çok güçlü olan ve
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beni  biraz  fazla  endişelendiren  bir  sativa  lekesi  denedim,  bu  yüzden  indica  lekesine  geri
döndüm  ve  harikalar  yarattı...30  gün  boyunca  her  gün  aldım  ve  şimdi  sadece  biraz  kötü
hissetmeye başladığımda almam gerekiyor...Ayrıca  kocamın  şeker  hastalığında ve babamın
nöbetlerinde ve arkadaşımın kanserlerinde remisyonda çok işe yaradı ...Hayatımda gerçekten
harika şeyler yaptı.İyi şanslar ve umarım sizin için iyi çalışan bir tür bulursunuz." sara

"Kesinlikle.Anksiyete  ve  TSSB  konusunda  bana  yardımcı  olan  tek  şey  bu.Kendimi  4  anti-
depresan  reçeteli  ilaçtan  (mevcut  her  ant-depresan  ile  on  yıl  denedikten  ve  zayıflatıcı  yan
etkileri  olmayan  bir  tane  bulamadıktan  sonra)  bıraktım  ve  artık  alkolle  kendi  kendime  ilaç
kullanmıyorum.2007'de kötü  bir  araba kazasından sonra  yıllarca  Anksiyete  ve TSSB ile  acı
çektim.4 yıl  hiç  araba kullanmadım.Şimdi  Evde Bakım Ajansı  için  çalışmaya geri  döndümve
hayatımı bu bitkiye borçluyum.” Donna

“Kronik hastalığa eşlik eden depresyona son derece yardımcı olur.Lisede kalmak için konsantre
olamadım ama esrar kullanarak üniversitede 9-12 Gr.'dan 6 ayda 'yükseltebildim'.Düzenli olarak
esrar kullanmam dışında, yıllarca şiddetli  fiziksel istismardan neden TSSB'm olmadığına dair
hiçbir fikrim yok, bu yüzden belki de bununla bir ilgisi var.Bunlar sayılır mı?” Laurie

"Evet.DEHB,  TSSB,  depresyondan  acı  çektim.Şu  anda  yağ  yüzünden  ilaç  kullanmıyorum.”
Jerissa

“Anksiyete, panik atak ve depresyon.Yağdan çok çiçekler.İyi bir saldırının ortasındaysam, sigara
içen Indica çiçekleri kaygıyı daha da kötüleştirme eğilimindedir.Ancak, yağ ile aşılanmış şifalı
bitkiler bunu asla yapmadı.Yağın hangi suştan elde edildiği önemli değil.” Sarah

"Babam veteriner ve TSSB'den muzdarip.Yağ ve tomurcuk ona çok yardımcı oluyor!” Jenny

“Kızımın anksiyete ataklarına yardımcı oluyor.Sıklığı ve yoğunluğu azaltır.” Suzanne

"Bipolar bozukluğum var, TSSB (1991 Kuveyt'te savaş) ve kaygı ve uykusuzluk çekiyorum.Esrar
tüm bu  semptomlara  yardımcı  oldu  ve  doktorlar  bana  semptomları  daha  da  kötüleştirdiğini
söylese  de  (bull-hokey)  Kendimi  kontrol  etmemde  bana  yardımcı  olduğunu  ve  çok  zor
zamanlarda  başkalarının  birçok  yaralanmasını  önlediğini  biliyorum.  .üzerine  yemin  ederim.”
Adrian

"Kesinlikle  iki  kutupluluğun dengelenmesine yardımcı  olur,  doktordan aldığınız ilaçlar  ya sizi
öldürür ya da cinsel hayatınıza zarar verir." Andrew

“TSSB ve anksiyete sorunlarım için ağrı ve sativa için indica kullanıyorum.İki türün karışımının
sorunlarımı  dengelediğini  ve  hiperaktivitemi  kendim  için  tehlike  oluşturmamı  engelleyen  bir
düzeye kadar yavaşlattığını görüyorum.” Stuart

“Şu anda, iki kutuplu için psikotrop ilaçlarını azaltmak için yavaş yavaş çalışıyoruz.Doktorları
buna  şiddetle  karşı  çıkıyor.Reçeteli  ilaçların  zihnini  “yaştırdığını”  görüyorum.RSO  ile  zaten
inanılmaz bir başarı elde ettik, bu yüzden şimdi buna bakıyoruz.

Kocam maniye çok önem veren iki kutuplu biri.Uzun yıllar alkolle kendi kendine ilaç kullandı
ama  4  yıl  önce  ayık  olduğunda  o  zamandan  beri  mani  ile  savaştı.Sadece  rahatsız  edici
çeşitlilikteki  ilaçlar  çılgınlığı  uzak  tutar.Ama  aynı  zamanda  Alzheimer'lı  gibi  görünmesini  de
sağlıyor.Alkolle  kendi  kendine  ilaç  tedavisi  uzun  yıllar  yardımcı  oldu,  ancak  alkolizm  de
uğraşılması gereken bir konudur.Artık ilaçlardan bıktık.Bu yüzden bir kez daha meseleleri kendi
elimize alacağım.

İlaçlara göre yaşam kalitesi berbat.Günde birçok hapından birini azaltmak bile bir fark yaratıyor
(azaltmaya yeni başladım, bu nedenle manik atak korkusu için kademeli olmalıdır).En inanılmaz
sonuçları  olan  diğer  sorunlar  için  yaklaşık  2,5  aydır  RSO'da  bulunuyor.Bu  yüzden  ilaçlarını
yavaş  yavaş  azaltarak  kendimi  güvende  hissediyorum.Bu,  şimdi  bu  diğer  sağlık  sorununa

- 156 -



saldırmayı mümkün kıldı!” Deborah

“Kimyasal madde bağımlılığından dolayı 12 ay kullandım.Sadece uyumama yardımcı olmakla
kalmadı, aynı zamanda TSSB, depresyon, anksiyete ve diğer birçok zihinsel sağlık sorunu gibi
yaşadığım  “ders  kitabı”  yoksunluk  belirtilerine  de  yardımcı  oldu.THC  ve  medibles'ın  tedavi
sırasında akıl  sağlığımı  ve akıl  sağlığımı  bir  arada tuttuğu gerçeğini  paylaşmaya çalıştığımı
söylememe gerek yok." chantelle

“Alkolizm  /  Madde  bağımlılığı  sorunlarının  bu  tür  tıbbi  yasalara  sahip  eyaletlerde  “nitelikli
koşullar” olarak kabul edilmesi gerekir.Tıbbi Esrar birçok alkoliğin hayatını kurtardı.” Jim

"Yaklaşık beş ay boyunca günde bir pirinç tanesi, endişe ve depresyonumu kesinlikle iyileştirdi...
Yağı almayalı neredeyse 2 yıl oldu ve hiçbir semptom geri gelmedi." Daniel

"Yağı aldıktan sonraki bir hafta içinde anti-depresan anti-anksiyete ilaçlarımdan ve afyonlardan
ayrıldım.Sanırım  bilyelerimi  kaybetme  tehlikesiyle  karşı  karşıyaydım.Anka  gözyaşları  için
Tanrıya şükür.” Edie

"Depresyonuma yardımcı  oluyor ve ciddi şekilde engelli  olmak, aktivite ve ağrı  eksikliğinden
oldukça fazla depresyona giriyor." Rick

“Oğlum doğduktan sonra kötü bir dönem geçirdim, ayrılık depresyonundan sonra ve anne ve
babamı kaybettim.Esrar Tanrı'nın gönderdiği bir şeydi!!" loren

“Son  birkaç  yıldır  stres  ve kaygımın bitmesine  yardımcı  oldu,  aslında  tam anlamıyla  iyi  bir
süreliğine ortadan kayboldu.Hiçbir ilaç aynı şekilde çalışmadı..." Stuart

“Gece yatmadan 1 saat önce alınırsa anksiyete ve panik ataklara bağlı uyku kayıplarına karşı
yardımcı  olur.Bu  bir  rahatlama,  aylarca  uykusuzluk  çeken  herkes  bunun  ne  kadar  yorucu
olduğunu bilir.Ayrıca günün büyük bir bölümünde sizi sakin bir ruh halinde tutar.” kat

"Migren baş  ağrıları,  obsesif  kompulsif  bozukluk,  anksiyete,  güvensizlik,  aşağılık  kompleksi,
hepsini özetlememe yardımcı oldu ve 3 hafta içinde depresif bir varlığı iyileştirdi." Riddhi

“Yüksek kan basıncına neden olan kronik stres sorunları.Stres seviyelerim esrar yoluyla anında
sakinleşir.Vaping, kötü anlarda yardımcı olur.Sadece yenilebilir ürünlere doğru ilerliyorum ve bu
yöntemin  dezavantajı,  sistemimin  emmesini  beklemek  zorunda  kalmam.Yarım  saati  sabırla
bekleyebileceğim  kadar  pratik  yaptım  ve  özellikle  stresli  bir  ansa  vaporizatörüme  geri
dönüyorum.” Andie

"Sırtım kırıldı ve sinir hasarım var ve esrar uyumama ve günümle başa çıkmama yardımcı olan
tek ilaç!" Leslie

"Geceleri bayılmama yardımcı oluyor, böylece işe gitmek için gerçekten erken kalkabiliyorum."
Mat

Nadir veya Çok Yaygın Olmayan Hastalıklar ve Hastalıklar
"Rick  Simpson  yağı,  uyanmak  ve  başka  nelerin  iyileştiğini  görmek  için  sizi
heyecanlandırıyor.Ben buna biraz takıntılıyım.” Natalya

Q.Merhaba Rick/JB, hiç nadir görülen bir Porfiri hastalığı duydunuz mu?Eğer öyleyse, herhangi
birine RSO uyguladınız mı ve sonuçlar ne oldu?

A.Hayır  bende  yok.Ama  hakkında  okuduklarıma  bakılırsa,  yağın  onu  iyileştirmemesi  veya
kontrol  altına almaması için bir  neden göremiyorum.Bu nadir  ve kesinlikle çok rahatsız edici
durumun semptomlarına kesinlikle yardımcı olacaktır.

Sitemizdeki  protokolü  uygulardım,  yağı  yerdim  ve  fitil  olarak  kullanırdım  (bu  şekilde  kana

- 157 -



karışır).Yağı  topikal  olarak  cilt  koşulları  için  bir  tentür  veya merhem içinde kullanırdım (tüm
kaşıntı ve diğer rahatsızlıkları giderir).

İki  ya  da  üç  ayda  en  az  60g  yerdim,  herhangi  bir  kimyasal  kullanmazdım,  sadece  Rick
Simpson'ın talimatlarını  takip ederdim.60g tedavi  etmezse veya kontrol  altına almazsa 120g
daha yerim.Ve eğer bu tatmin edici sonuçlar getirmezse, o zaman basitçe içimdeki yağı, günde
bir iki üç gram ya da eğer alabilseydim daha fazla vurmaya başlardım ve mümkün olduğunca
çabuk  yiyebildiğim kadar  yerdim.  .Niye  ya?Çünkü  yağ  size  yardımcı  olmadığında,  yardımcı
olacak başka bir şey bulmanız pek olası değildir.Ayrıca, agresif hastalıklar agresif bir şekilde
tedavi edilmelidir.En iyi dileklerimle, JB

"Bu iğrenç olabilir ama yine de söylemek zorundayım ve pek de sağduyulu değilim.Yani yağ için
henüz ihtiyacım olan her şeye sahip değilim ama küçük adımlar oraya ulaşacak.Bununla birlikte,
her zaman geri gelen bu hemoroidim var.5,3,1 yaşlarında üç çocuğum oldu ve ilk bebeğimde
hemoroid yok ikinci bebeğimde sadece bir hemoroidde üçüncü kuyuda bir hemoroiddi ve gidiyor
ve  geri  geliyor  ve  gidiyor  ve  geri  geliyor.Güneşin  altında  her  şeyi  aldım,  hiçbir  şey  işe
yaramadı.O yüzden ne olur dedim.Yaklaşık 1/8 çay kaşığı şefin 1/4 çay kaşığı hindistancevizi
yağı bir tutam kuru lavanta ve bir tutam kuru papatya ve iki yaprak nane aldım.Hepsini birlikte
toprakladım.Dün bir kez uyguladım saniyeler içinde artık ağrım kalmadı, bu sabah sönmüş bir
balon gibi hissettim.Tekrar uyguladım, eminim bir iki gün içinde tamamen geçecektir.Her neyse,
demek istediğim, evde hükümet versiyonundan daha hızlı ve daha sağlıklı olanla tedavi ederek
para biriktirdim ve bunun kanıtı  esrarın çılgın iyileştirici  güçleri  var ve sadece yağ kullanıyor
olsaydım çoktan gitmiş olacağını hayal edin.Üç yaşındaki çocuğum daha kamyondan düştü,
seyahat ederken üzerimde merhem yoktu peroksit yoktu üzerimde hiçbir şey yoktu.Bu yüzden
karışımımı  çıkardım  dizine  biraz  vurdu  ve  sabaha  kabuk  bir  ay  önceymiş  gibi
görünüyordu.Neosporin'e veda et, kuruşlarımı kurtar!Barış Sevgisi ve Esrar.” Moni

"Sevgili  Bay.Rick  Simpson,  öncelikle  ailemin  senin  harika  biri  olduğunu  düşündüğünü
söylememe izin  ver  ve  keşke sana daha yakın  olabilseydik  ve  bu harika  çalışmanda sana
yardım edebilseydik.Politeistik Over Sendromu ve artrit nedeniyle kronik ağrı için 14 yıldır tıbbi
esrar kullanıyorum.10 yıllık eczane zehirleri nedeniyle daha çok hastalandım, 90 libre kazandım
ve Dr. tarafından reçete edilen Fentynol'e korkunç derecede bağımlıydım.Petrole 7 hafta önce
başladım ve tüm söyleyebileceğim mucizeler  oluyor!Altı  hafta  içinde,  kan şekerim artık  hap
gerekmeyecek şekilde kontrol ediliyor, hiç çaba harcamadan 28 libre verdim.Her zamankinden
daha iyi  hissetmeme rağmen, daha da hastalandığım için paniklemeye başladım!Doktorların
kafalarını kaşıdıkları ve bunun bir mucize olduğunu söyleyen birçok testten sonra!Artık sadece
yeni  miyomlar,  tümörler  veya kitleler  yok,  aynı  zamanda önceden var  olan miyomlar  vs.  de
GONE!Hastalığın var olduğuna dair hiçbir işaret yok!Böbreklerden de çıkıp çıkmadığını görmek
için  hala  testlerim  var  ama  kalbimde  biliyorum  ki  onlar  da  gitmiş  olacak.Teşekkürler  Rick
Simpson, Tanrı'nın işini yapıyorsun, sayfanı bularak Tanrı beni korusun. Annie

“Çok iyi haber JB & RICK!!!Bugün test sonuçlarım için doktora gittim!22 yıldır az çalışan ve ilaç
kullanan tiroidim artık aşırı aktif!Bir aydır sadece RSO'yu tam zamanlı olarak alıyorum, ayrıca
boğazıma  bir  tentür  sürüyorum  ve  RSO'yu  da  buharlaştırıyorum!Bunun  için  çok  mutluyum!
Orada bulunan ve tüm bunlar boyunca beni destekleyen gerçekten harika bir doktor ve çok iyi
biliyor, GERÇEKTEN RSO YAĞI KULLANIYORUM!Doktor olduğu için, hala herhangi bir nodül
olup olmadığını  kontrol  etmek için  tiroidimde ultra-ses yapmak istiyor!Ultra ses hakkında ne
düşünüyorsunuz?Bu  yağı  günlerimin  geri  kalanında  her  zaman gururla  alacağım,  bu  doğru
geliyor,  bütün  mesele  bu!Reçeteli  ilaçlar  KÖTÜDİR!Ayrıca  şu  anda  bu  harika  yağla  tedavi
ettiğim başka sağlık sorunlarım da var!

Beyin sapının Chiari Malformasyonu tip 1 ayrıca şiddetli karpal tünelim var ve çok daha fazlası!
Bugün 45 yaşındayım, eskisi gibi dövülmüş ve incinmiş hissetmiyorum!Ben de 7 ay önce beyin
ameliyatı geçirdiğimi ve ilaçlardan karaciğer yetmezliği nedeniyle ameliyatımdan beri uyuşturucu
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kullanmadığımı söylemiş miydim!Ben gerçekten bu yağın ALLAH'tan olduğunun kanıtıyım!İlaç
olarak almamız gereken tek şey bu!Kalbimin derinliklerinden yaptığınız her şey için JB ve Rick'e
teşekkür ederim!Artık tiroid ilacı yok, YAY!!!!!!!!” Margene

-- Tebrikler, Margene.Ultrasona gelince, bence cevabı biliyorsun.Ne kadar az tarama o kadar iyi,
tüm söyleyebileceğim bu.Şahsen bana 22 yıl boyunca petrol hakkında bilgi vermeyen kimsenin
yanına gitmem ama bu insanların hala size söyleyecekleri olduğunu düşünüyorsanız, onlarla
konuşmaktan  çekinmeyin,  yani  gerçekten  ne  söyleyecekleri  ile  ilgileniyorsanız.  tıp
hakkında.Ancak,  sadece  konuşarak,  yapmalarına  izin  vereceğim  tek  şey  bu,  böylece  sizi
seçtikleri  bazı  hapları  almaya ikna etmekte başarılı  olsalar,  size yapabilecekleri  kadar  zarar
veremezler.En  iyi22  yılını  sana  yanlış  öğüt  verenlerden  dile  ve  uzak  dur.“Tedavilerinden”
kurtulduğunuz için mutlu olun, diğerleri o kadar şanslı değildi.JB

“Ayrıca hipotiroidim var (Graves Hastalığı).17 yıl önce hamileyken keşfettik ve kızımı bu nedenle
15  haftalık  premmie  olarak  dünyaya  getirdik  (alt  sırtımda  ileri  derecede  Dejeneratif  Disk
Hastalığı ve üst omurgamdaki Skolyoz / hipertiroidi için 3 narkotik ağrı kesici dahil olmak üzere
toplam 14 İlaç kullanıyordum. (Graves Hastalığı) / Diyabet (Tip II) / Mavi Sklera / Sedef Hastalığı
ve Egzama / Hipertansiyon / Böbrek sorunları / Huzursuz Bacak Sendromu (Bunu başka bir
ilacın yan etkisi olarak güzel bir  şekilde kazandım) / Yüksek Kolesterol seviyeleri / fazla kilo
(kaybettim) İlaç kokteylini bıraktığımdan beri 100 lbs ~ geçen yaz) **DİYET YAPMIYORUM** &
kırmızı et içermeyen ~ organik sebzeler vb. dahil her zaman sağlıklı beslendim...günlük sıkma
vs...16 yıldır kesintisiz hap patlatan ilaçlar, artık günlük SIFIR hap miktarına ulaştı!!!!

Rick'in özel talimatlarına göre kendi ev yapımı Rick Simpson Oil'den günde yaklaşık bir çeyrek
ila yarım gramın biraz altında alıyorum ~ **ŞUNUN İÇİN YORUM YAPMALIYIM...BAŞLANGIÇ
MALZEMELERİNİN  KALİTESİNİ  YAPMAYIN,  TEKRARLAMA  YAPMAYIN,  UCUZ  ÇEKİN  >
YEDİĞİNİZ  YAĞLAR  ŞEFFAF  VE  AMBER  RENKLİ  OLMALIDIR  >>  YOKSA TIBBİ  BESİN
KALİTELİ DEĞİL**” Michele

"Esrar yağı kuduz tedavisinde kullanılabilir mi?" ami

-- Aami, evet, ama özellikle ileri vakalarda, muhtemelen hastayı çok yüksek dozda yağ ile bir
süre komaya sokmayı gerektirecektir.JB

“Dün hastaneye  giderken  suçiçeği  geçiren bir  arkadaşıma biraz  yağ verdim.Bu kişiye  biraz
zeytinyağını ısıtmasını, bunu RSO'ya ve ardından bu kişinin kullandığı kremaya karıştırmasını
önerdim.Bu kişi az önce bana şunu söylemem için mesaj attı: “Peter, bu harika yağ için sana ne
kadar müteşekkir olduğumu anlatamam!VAY BE.Yalan söylemeye gerek yok: sahip olduğum en
kötü "pock", ilk ortaya çıkan ve hasta olduğum süre boyunca en büyük ve en iğrenç kalan "sıfır
noktası" - sadece kurudu ve kabuklar çıktı TEMİZ yağı uyguladıktan yaklaşık iki saat sonra.Ben
bir  dönüştürücüyüm!Yüce  cehennem!Saç  derimin  her  yerinde  ve  vücudumdaki  en  kötü
noktalarda  kullandım  -  saçlarım  biraz  yağlı  görünüyor,  ama  şimdiden  çok  çok  daha  iyi
hissediyorum.Gerçekten  inanılmaz.VAY!Birini  gerçeğe  ikna  etmek  çok  fazla  zaman  almaz.”
Peter

-- Teşekkürler Peter, aferin.Kenevir tohumu yağı ve RSO da harika çalışıyor.Piyasada pek çok
zeytinyağı zeytinden üretilmiyor, dünya çapında üretilen ve satılan tüm “zeytinyağı” için dünyada
yeterli zeytin yok, bu nedenle kenevir tohumu yağı satın aldığınızda dolandırılma şansınız daha
düşük. .Ayrıca, cilde nüfuz eder ve dokuya yaklaşık bir buçuk inç derine iner, bu da iyileşme için
harikadır.Ve zeytinyağı kadar yağlı değil.JB

"Disleksi  listede  yoksa,  belki  de  olmalı.Kendimi  başka  şeylerden  iyileştirmeden  önce
yaptığımdan 100 kat daha iyi heceleme yeteneği fark ettim.Kendimi tip 2 diyabetten kurtarmanın
korkunç yan etkisi: Artrit, siyatik, obezite veya disleksi yok.Hahah!!" Peter

"Kanser  tedavisi  falan  değil  ama  Rick'e  neredeyse  bir  yıldır  sağ  topuğumda  topalladığımı

- 159 -



bildirmek  istedim.Sorunun  ne  olduğundan  emin  değilim  ve  doktorun  bana  ilaç  vereceğini
biliyorum,  rahat  hissetmiyorum,  bu  yüzden  sadece  acıyla  uğraştım.Yakın  zamanda  bir
arkadaşımız Charles aracılığıyla RSO ile tanıştırıldık ve bunu yapmaya başladık.Son iki gündür,
yağı  günde birkaç kez aldım ve bu sabah uyandım ve topallamıyordum.Kocam hemen fark
etti.Yağın  sihrini  çalışıyor  olması  gerektiğini  not  etti!Teşekkürler  Rick  Simpson![:)]  Harika
hissediyorum!" H

--  Sevgili  H,  iyi  haber için teşekkürler,  her zaman onlardan haber almak isteriz.Yağı kenevir
tohumu yağı veya zeytinyağı ile karıştırıp tentür yapıp yağı topikal olarak da kullanırdım.Tabii ki
yağı  yemek  gerçek  şifanın  anahtarıdır  ve  yağın  nasıl  kullanılacağına  dair  tüm  talimatlar
sitemizde yer almaktadır.En iyi dileklerimle, JB

"Altı  gün  önce  Karaciğer  kanseri  ve  Diyabet  hastası  iki  erkeğe  yardım  ettim.Bir  arkadaş,
kemoterapi, ağzını yaktı, dudakları yandı.225 kiloydu şimdi 139, yemek yiyemedi, uyuyamadı,
çok yorgundu.Bana RSO hakkında çok şey soruyor.Onu her zaman eğitiyorum.6 aydır onun
içindeyim.Ama 6 ay önce iki kuzeni öldükten sonra, ikisi de Yengeç, 1. Karaciğer beyin.Ve tiroid
kanseri.Her  iki  aileyle  de  konuştum,  RSO'yu  denemek  istediler  ama  Hükümetin  evlerini
almasından  veya  onu  hapse  atmasından  korktular.İkisi  de  vefat  etti.HUZUR  İÇİNDE
YATSINKardeşler.

Ama bu adamlar 6 gündür RSO'dalar, ona söz verdiğim gibi onu kontrol etmeye gittim.Tekrar
yiyebildiğine  şaşırdı  ve  yemekten  vazgeçemeyeceğini  söyledi.Bu  iyi  birşey.Çünkü  petrole
başladığı zaman kemikti.Hasta görünüyordu.Ama 6 gün sonra...ağrıyan ağız gitmişti."Haklısın,
çok  daha  iyi  hissediyorum"  dedi.  Yeniden  enerjisi  var,  çok  fazla.Çok  iyi  ve  çok  renkli
görünüyordu.RSO.Rick  Simpson'a  tekrar  teşekkürler.Birkaç  mutlu  kanser  hastası
daha.Yaşamak ve harika hissetmek.Barış, Sevgi ve Esrar Tedavileri” Ron

"Bakıcımın  vücudunda  Lupus  ve  cıva  zehirlenmesi  teşhisi  konan  bir  hastası  var.Ev  yapımı
yağını  kullanarak yaklaşık bir  yıl  sonra,  cıva zehirlenmesi tamamen ortadan kalktı  ve Lupus
neredeyse  gitti.Başarısının  güncellemeleri  için  vücudunda  tam olarak  ne ve  ne  kadar  zehir
olduğunu  görmek  için  2  haftada  bir  saç  kökleri  alındı.Doğal  olarak  tedavi  edilebilen  şey
gerçekten şaşırtıcı.Biraz pahalı ama yine de daha sağlıklı ve bir hayata değer!” Jesse

“Birincil miyeloid fibrozis teşhisi kondu, artan ağrılar ve iştahsızlık ve kan sayımının düşmesi,
dalak büyüklüğünün artması, uykusuzluk nedeniyle yardımcı olan ancak tatmin olmayan ilaçlar
aldım.Bu  ilacı  bir  yıl  boyunca  aldıktan  ve  gerçek  bir  temel  değişiklik  hissetmedikten  sonra,
RSO'yu denemeye karar verdim, sadece 1 ay yağda, ağrım yok, iştahım döndü, kan sayımı
artıyor, bir kaya gibi uyuyor. aguae

“Bunu  tıbbi  anomalimi  tedavi  etmek  için  kullanıyorum… Bölgemdeki  birkaç  hastane  bunun
mümkün  olmaması  gerektiğini  söylüyor…  ama  RSO  harika…  Vücudumdaki  bir  VP şantını
reddediyorum, bağ dokusu hastalığım var ve diğer birkaç nadir sorunlar… 36 günde 4 beyin
ameliyatı  ve  ben  narkotikleri  doldurmayı  reddettim……sadece  tıbbi  esrar,  RSO  ve  nefes…
Hayatımda hiç bu kadar çabuk iyileşmemiştim… Laboratuvarlarım vücudumun bu kadar berbat
olduğunu gösterse bile ağrım artıyor aslında o kadar da kötü değil…..” Katie

"Esrar yağı PCOS'umu (Polikistik Over Sendromu) iyileştiriyor.Belirtilerimin çoğu kontrol altına
alındı.Bunun için kullandığım 7 ilacın hepsini bıraktım.Sahip olduğum Periferik Nöropati gitti ve
his tekrar ayaklarıma geldi.Metabolik sendromum kontrol altına alındı.130 kiloya kadar kilo kaybı
yaşıyorum.

PCOS  ve  Metabolik  sendromun  birçok  semptomu  ortadan  kalktı:  Hormonlar  dengelendi
(testosteron  180'de  çok  yüksek,  şimdi  40'a  düştü).İnsülin  direncim  (kan  şekerim)  kontrol
altında.Leptin  direnci  (doyduğunuzu  söyleyen  hormon)  kontrol  edilir.15  yıllık  adet  görmeme
(adet görmeme) ve anovülasyon (yumurtlama olmaması) sonrasında aylık adet görür.Diyabetik
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sinir ağrısı gitti.

İştahım kontrol altında.Yağ, şeker bağımlılığının üstesinden gelmeye yardımcı oldu.Bir yılda 120
libre kaybetti  (10 libre/ay) - PCOS semptomları  arasında obezite, üst vücut obezitesi ve kilo
vermede zorluk  bulunur.Kollarımın  altındaki  ve  bileğimdeki  kistler  gitti.Artrit  nadiren  ağrır  ve
ağrıyorsa, daha fazla yağ alma zamanı demektir.

Hidradenitis  Suppurativa  (deforme olmuş foliküller,  kistik  akne,  siyah noktalar)  kontrol  altına
alınır/azaltılır.Acanthosis nigricans (koyu cilt lekeleri, pürüzlü cilt, cilt etiketleri) gitti.Viseral yağ
hemen kaybolur (organların etrafındaki tehlikeli yağ, kalp ve karaciğer).Daha az akne, kist ve
batık tüyler.Daha İyi Cilt (daha küçük gözenekler, göz çevresindeki koyu halkalar gitti.) Hirsutizm
(kadınlarda yüz, boyun, göğüs, sırt ve midede istenmeyen tüyler.)azaldı ama gitmedi.Daha derin
ve gece boyunca daha iyi uyu.Artık Topuk Spurs ve Plantar Fasiit'ten ağrı yok.Artık Baş Ağrıları
Yok Kafa  içi  Hipertansiyon rahatladı,  kas  ve sinir  ağrıları,  omuzlardaki,  boyundaki  ve  başın
arkasındaki basınç önemli ölçüde azaldı.Vertigo benzeri sürekli baş dönmesi ve baş dönmesi
semptomları ortadan kalkar.Ruh hali değişimleri kontrol edilir.Artık hemoroid yok.

Kronik boğaz ağrısı (asit reflüden tekrarlayan boğaz ağrısı) iyileşir ve gider.(yiyecekler günlük
olarak etkilediği için asit reflü kalır).Mevsimsel alerjiler ortadan kalktı (burun akıntısı/tıkanması,
sabahları  aşırı  balgam  ve  gözlerde  kaşıntı).Gıda  alerjileri  azaldı  (yanlışlıkla  karides  yedi,
reaksiyon normalden daha yavaştı,  ancak yine de benadril  almak zorunda kaldı).Sırt  ağrısı
giderici.Tetik  parmağı  gitti.İrritabl  bağırsak  sendromu  IBS  semptomları  kontrol  altında.Kan
Basıncı düşürüldü.Karpal tünel ameliyatı olduğumdaki yara izi tamamen iyileşti.

Kenevir yağı ve hindistancevizi yağı kombinasyonuyla birkaç yanığı iyileştirdim.Erkek arkadaşım
elini  fena  halde  yaktı  ve  yağı  kullandıktan  bir  gün  sonra  hiçbir  iz  yoktu.Kolesterolüm  hala
yüksek.Yağdan geri çekilmem gereken bir detoks/herxing döneminden geçtim, yoksa daha da
kötüleşirdim.Aynı  doza  geri  dönüyorum.Ailemde  zayıf  karaciğerler  var  ve  PCOS,  candida
albicans  ile  ilgili  ve  maya  karaciğer  yoluyla  aşırı  işleniyorsa,  birçok  insan  bir  herxheimer
reaksiyonu ile uğraşmak zorunda kalıyor.Ayrıca organik gıdalara geçtim ve rafine şeker yemeyi
bıraktım, bu da detoksun bir parçası olabilir.Yağ kolesterolümü etkilemiyor gibi görünüyor, ancak
ne kadar çok araştırma yaparsam, kolesterolün insanların düşündüğü kadar kötü olmadığını o
kadar  çok  görüyorum ve iltihaplanma olduğu  sürece kolesterol  olacaktır.Vücudun  ona  karşı
savunma mekanizmasıdır.O yüzden endişelenmiyorum.” Aamann aracılığıyla

“Oğlumun FSGS adı verilen nadir bir böbrek hastalığı var ve son 2 yıldır bu ilacı kullanıyor.Kan
çalışması  her  zaman düşük albümin gösterdi  (protein,  kandaki  albümin seviyelerini  düşüren
idrara dökülür).İlaca başladığından beri (PM'de 1/4 pirinç tanesi) kan çalışması o kadar iyileşti ki
nefroloğu  şaşırdı.Geri  gelen  son  sonuçlar,  'normal'  bir  kişinin  albümin  seviyelerini
gösterdi.Nefrolog, “Ne yaptığını bilmiyorum ama devam et” dedi. Bu tür böbrek hastalığında, bir
hasta genellikle teşhisten sonraki 8 yıl içinde nakil bekleyebilir.Oğluma 2 yaşında teşhis kondu
ve şimdi neredeyse 25 yaşında.Halen her iki böbreği de var ve ikisi de böbrek hastalığı olmayan
'sağlıklı' bir insan gibi çalışıyor.Nefrolog başını kaşıyor.Ayrıca bir naturopath görüyoruz ve bunu
son  17  yıldır  yapıyoruz.O  da  çok  yardımcı  oldu  ama  albümin  çıkışını  düzelten  şeyin  ilaç
olduğunu BİLİYORUM.Bununla tedavi edilebilecek birçok hastalık var ve bu ilacın hem bana
hem de oğluma yardımcı olduğuna gerçekten inanıyorum ve biliyorum.Teşekkür ederim!!"

“Oğlumuzda  Niemann  Pick  C  tipi  var  ve  1  Şubat'tan  beri  Rick'in  yağ  yöntemini
kullanıyoruz.Uyanıkken günde  15+  ortalama nöbetten son 56  günde  sadece 2  grand mal'a
uyurken  sayısız  nöbet  geçirdik.Artık  küçük  fokal  nöbetler  yaşamaya başlıyoruz.Yeni  bir  yağ
yapmayı ve suşları değiştirmeyi önerir misiniz?” Kevin

-- Evet, Kevin.

"Başka bir yüksek THC suşu ile yapışmak mı yoksa Harlequin gibi yüksek bir CBD suşu ile
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Candy Kush gibi başka bir yüksek THC suşu ile karıştırmak uygun mudur?"

-- İki ayrı yağ yapardım, RSO'mu CBD ile seyreltmek istemezdim.Ne kadar güçlü ve yatıştırıcı
olursa, ilaç olarak o kadar iyi çalışır.JB

"Bunu  bir  süredir  yaptığınız  için,  daha  yüksek  CBD  yağlarının  aksine  daha  yüksek  THC
yağlarına  yapışmayı  önerir  misiniz?Charlotte's  Web'in  yoluna  gitmek  istemiyorum  çünkü
kullandığımız  daha  yüksek  THC  suşunda  harika  sonuçlar  gördük.Ama  Harlequin'i  merak
ediyorum.ya daCW'ye bu kadar mı benziyor?"

--  Yine Kevin,  RSO'yu alabileceğim en güçlü ve yatıştırıcı  indica baskın suştan yapardım.O
zaman belki ayrı ayrı yüksek bir CBD yağı yapardım ve sonra hastanın kendileri için en iyi olanı
seçmesine  izin  verirdim.İdeal  bir  durumda  hastalar  yüzlerce  çeşit  yağ  arasından  seçim
yapabilecektir.Tıpkı  bir  şarap dükkanında olduğu gibi  -  herkes sevdiği  şeyi  sever ve en çok
hangi şarabı seveceğini söylemenin bir yolu yoktur.

Görüşü geri yükleme
"Birkaç  gece  önce  bir  miktar  'kenevir  yağı'  ve  bir  miktar  tereyağı  yaptım.Bir  beyin  tümörü
hastasına yağı verdim, yağı almadan önce neredeyse kördü, yağı aldıktan bir ay sonra görüşü
neredeyse  tamamen  düzeldi.Aynı  sonuçları  tereyağından  alamazsınız.Tereyağından  tıbbi
sonuçlar alırsınız, ancak yağ çok daha konsantre bir ilaç şeklidir ve hemen hemen her şey için
işe yarar, her şey harika.” dion

“Ağızdan alındığında annemin görme yeteneğini  düzeltiyor.Sol  gözünde yasal  olarak  kör.Bir
yaralanma onu lenssiz bıraktı ve birkaç ameliyat onu glokomla bıraktı.Bir buçuk yıldır RSO'da ve
her gün kullanıyor.Biraz göz makyajı yapana kadar gözlerinin ne kadar geri döndüğünü hiç fark
etmemişti.40 yıldır o gözü kör olduğu için gözleri kapalı göz makyajı yapmayı kendi kendine
eğitmiş.Sağlam gözüne uygulayabilmesinin tek yolu sağlam gözünü kapatmak ve onu tamamen
kör  bırakmaktı.En  son  sağlam  gözünü  kapattığında,  kör  gözünden  gerçekten  görmeye  ve
odaklanmaya  başladı.Sadece  ara  sıra  makyaj  yapıyor,  bu  yüzden  görüşünün  geri  gelmeye
başlamasının ne kadar sürdüğünü tam olarak bilmiyor,  ancak bir  yıldan fazla bir  süre yağda
kaldıktan sonra artık görüntüleri, renkleri seçebiliyor ve hatta bazı şeyleri okuyabiliyor. onun kötü
gözü!Bir torba Lays Chips tutuyordum ve masanın karşısından Lays'i  okuyabiliyordu.Yeni bir
lensi olsaydı görüşünün tamamen düzeleceğini  düşünüyor.Yeni bir  lens alabilmesi için organ
bağışı listesine alınması gerekiyor- Sigortasının böyle bir şeyi karşılayacağından emin değilim, o
yüzden şimdilik- Bu yağ ona bir mucize verdi- bir zamanlar sadece karanlığın olduğu yerde bir
görme mucizesi !Bu yüzden DAMLA İHTİYACI YOK diyebilirim - Sadece sabit bir tedarik!Şimdi,
tedavinizi dikmeye başlayın!Ah evet- GLOKOM İLE İLGİLİ HİÇ BİR KANITI YOK!” Lindsay

"Glokomum için kanna yağı kullanıyorum ve 10 dakika içinde çalışmaya başlıyor.Gözümdeki
uyuşmuş yumurta hissi kayboluyor ve sisli çift görüşümü temizliyor.Hiç vücut ağrım olmadı, bu
yüzden ağrı için işe yarayıp yaramadığını bilmiyorum, ama olacağına eminim.47 yaşındayım ve
ağrım  yok,  belki  de  zaten  kanna  yağı  kullandığım  içindir.Artık  Wellbutrin  veya  Adderall'a
ihtiyacım yok, esrar depresyonumu ve ADD/DEHB'yi iyileştirdi.Ayrıca endişeme yardımcı oluyor,
doktor beni Klonopin'e koymak istedi.Hahahaha vay." Rebeka

“Bugün  makula  dejenerasyonundan  muzdarip  ve  iki  gözü  de  neredeyse  tamamen kör  olan
babam, son 6 aydır Phoenix gözyaşlarımı aldıktan sonra tekrar Doktora gitti.Bugün doktorlar
şaşırdı  çünkü  daha  da  kötüye  gitmekten  başka  bir  şey  yapmayan  vizyonu  düzelmeye
başladı.Sinir  uçları  yeniden  bağlanmaya  başladı  ve  bugün  SAĞ  GÖZÜNDE  20/20  ile  test
yaptı.kenevir  tedavileri.Ona  Rick  Simpson'dan  yapmayı  öğrendiğim  Phoenix  Gözyaşları
vermiştim.Bu çok iyi bir gün.Esrarın gücünü kanıtlıyor. ” Gregg
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“Tamam, sanırım okuyucularımızın çoğu, özellikle doğru şekilde üretildiğinde ve kullanıldığında
ve  hasta  Rick  Simpson'ın  talimatlarını  takip  ettiğinde,  kenevir  yağının  kanseri  tedavi  ettiği
gerçeğine alıştı.O zaman benim diyabet, artrit, Crohn's, MS ve diğer her türlü hastalık hakkında
konuştuğumu gördünüz.Bazıları  bunu çoktan aştı  ve yağın muhtemelen gerçekten bir  tedavi
olduğunu biliyor ya da en azından öyle görünüyor, bazıları değil.Sonra yanıkları tedavi etmeyi ve
eski yara izlerini ortadan kaldırmayı bulduk - kanıtlaması basit, çoğu bunu yaptı.Sonra yağın kel
noktalarda  saçları  yeniden  çıkardığını  söyledik  -  veyapmak.Sonra  erektil  disfonksiyonlardan
bahsettik  ve  çoğu  kişi  bunun  aşırı  olduğunu  düşündü.Ancak  bu  referansı  okuyana  kadar
bekleyin:

“İfadelerinin kayda alınması gereken 2 ebeveynim var!Annem gözünü kör etmiş gözüne geri
dönüyor, (petrolde kaldıktan sonra) artık gözleri kapalıyken bile renkleri ve şekilleri görebiliyor ve
babam şeker hastalığını iyileştirdi. Lindsay

--  Teşekkürler,  Lindsay Bunn Rogers,  bu bizim günümüzü güzelleştirdi.Söyleyebileceğim tek
şey, görüşünün muhtemelen daha da iyileşeceği ve ayrıca yağı fitillerde de kullanmasını tavsiye
ederim.Göz koşulları için fitiller?Elbette.JB”

"Bir  yıldan  fazla  bir  süredir  kanser  için  RSO  alıyorum...  sadece  tümörlerimi  küçültmekle
kalmıyor, aynı zamanda görüşüm -650'den -400'e yükseldi.Göz doktorum görüşümün ne kadar
geliştiğine inanamadı.Gözlüklerimi şimdi iki kez değiştirmek zorunda kaldım. ” Debby

Hayvanlar - Görüşler
“Boğa mastiffimizi iyileştirdi.Hemanjiosarkom teşhisi konulduktan sonra yaklaşık 11 ay önce 4 ay
ömür verildi!Rick Simpson ve kenevir yağı bulduğumuza çok sevindim!” Amanda

“Tıbbi esrar hakkında hiçbir fikrim yoktu.14 yaşındaki köpeğimiz süper itaatkar ve yere bir biftek
koyabilir, odadan çıkabilirsiniz ve siz tamam demedikçe ona dokunmaz.Ateşin yanında birkaç
dakikalığına yumuşayan demlenmiş tereyağı vardı ve Dusty Dog bunun iyi olduğunu anlamış
olmalı,  çünkü  o  çok  yedi!Bir  oturuşta  yaklaşık  30  güçlü  insan  dozuydu.Kendimi  çok  kötü
hissediyordum, özellikle  de bacakları  koptuğunda ve yarı  komaya girdiğinde.Sonraki  iki  gün
boyunca onunla kaldım ve ağzına şekerli su şırınga ettim, sonra uyandı, yeşil kusmuk kustu,
büyük bir yeşil bok yaptı, sallandı ve o zamandan beri yeni bir köpek gibi oldu.Köpek yavrusu
gibiydi.İlk  başta  bunu  hayatta  olmaktan  mutlu  olmaya  bağladım,  ama  bundan  daha
fazlasıydı.Sanki biri onu fabrika ayarlarına sıfırlamış gibiydi.Bu, tıbbi özellikleri araştırmamıza ve
Rick Simpson hikayesini keşfetmemize neden oldu.” Adem

“Bazı Çocukların lenfoma T hücresi CLCT-1 kanseri GONE!

Veterinere yalnızca CBC'lerin  kalsiyum seviyelerini  ve FNA'yı  kanser  t-hücreleri  için  kırmızı-
beyaz kan sayımını izlemek için testleri için gideceğiz.Artık reçeteli ilaçlara ihtiyacı yok ama onu
hayatının geri kalanında her gün kanseri iyileştiren Rick Simpson Oil'de tutacağız.Biz Minnettar
Bir Aileyiz.” bazı çocuk

"Köpeğimde osteosarkom (kemik kanseri) var.Bir hafta önce bacağını kestim ve bir hafta içinde
kemoterapiye başlayacak.Kanseri ile genellikle akciğerlere yayılır, köpeklerin %95'i bir yıl içinde
akciğer kanserinden ölür.Senin köpeğin olsaydı, şimdi yağa başlar ve yine de kemoterapi yapar
mıydın yoksa kemoterapi ve düz yağ mı yapmazdın?İnsanlar  için 70 lb'lik  bir  köpekle pirinç
tanesiyle başlarsınız,  günde iki  kez bunun 3'te 3'ü ile  mi başlarsınız?Bunu okuduğunuz için
teşekkürler ve yanıtınızı sabırsızlıkla bekliyorum.” Eda

“Eda,  yağ  kıymetli  köpeğimiz  Sophie'yi  kurtardı.O  ölüyordu.Köpeğinize  bir  an  önce  yağı
verin...Kemoterapi onu öldürecek.Dualar seninle...” Brewster

"Köpeğimin kulağındaki tümörünü RSO ile tedavi ettim...BÜYÜKtü ve şimdi GONE !!!!” Andrea
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"Köpeğimde  veterinerin  ameliyat  etmek  istemediği  bir  tümörü  vardı!!Sürekli  bölünüyor  ve
enfekte oluyor.RSO yağımı koko yağı ile karıştırdım ve tümör yok olana kadar günlük olarak
topikal olarak uyguladım.Oğlumun içinde veya dışında büyüme yok!!” Boris

"Önleyici bir önlem olarak her gün RSO ile ilaç verdiğim 10, 9 ve 8 yaşlarında üç kürk bebeğimiz
var.Ayrıca  çeşitli  yaralarını  ve  topikal  lekelerini  büyük  bir  başarıyla  tedavi  ettim.Teşekkürler
Rick!” Virjinya

“Arkadaşlarımın köpeği hakkında paylaşmak zorunda olduğum harika haberlerim var!Birkaç ay
önce  pitbull'u  Maximus'un  arka  bacaklarından  birinin  içinde  kontrolden  çıkan  bir  tümör
vardı.Veteriner  arkadaşıma,  bacağını  kesmek  için  3  bin  dolardan  fazla  ödemesi  gerektiğini,
yoksa yayılacağını  ve  bir  yıl  içinde  öleceğini  söyledi.Bu yaklaşık  4  ay  önceydi.O zamanlar,
planladığı ameliyatla ilgili durumunu görünce, ona mesaj attım ve ona kenevir yağı vermesini
önerdim.Ampütasyon gibi sert ve geri dönüşü olmayan bir şey yapmadan önce doğal tedaviyi
denemeyi düşündü.Neyse ki onun (ve Maximus) için, California'da yaşadığından beri zaten bir
Esrar kartı vardı.Bu yüzden bir Esrar dispanserine gitti ve biraz aldı.Yemekleriyle birlikte günde
iki kez bezelye büyüklüğünde 1 damla yağ verdi.Hemen, daha az acı çektiğini fark ettiğini ve
kendini  çok  daha  rahat  hissettiğini  söyledi.Ayrıca,  yeme alışkanlıkları  normale  döndü.Birkaç
hafta  sonra  topallamadan  bile  koşabildi,  bu  yüzden  ameliyatını  iptal  etti  ve  doğal  tedaviye
devam etti.Bugün bir  Veteriner  kontrolünden eve geldi  ve tümörünün TAMAMEN GİTTİĞİNİ
öğrendi.Geride  tümörden  eser  kalmamış.Veteriner  ona  onu  nasıl  iyileştirdiğini  söylediğinde
gerçekten şok oldu.

Bilginize: Bu, Kenevir yağı tarafından kurtarılan bildiğim 3. köpek.Ayrıca kurtarılmış birçok insan
da  tanıyorum.HALA  Esrarın  kanseri  tedavi  etmediğini  düşünüyorsanız,  o  zaman  dikkat
etmiyorsunuz demektir.Gerçeği yıllardır biliyorum ve kenevir yağının kurtarmayı başaramadığı
hayvan ya da insan hiç kimseyi görmedim.” lara

"Köpeğindeki  tümörleri  bir  ay  içinde  ilacı  ona  besleyerek  başarıyla  çıkaran  bir  komşum
var.Devam edin ve evet, Rick'in metabolizmalarının çok yüksek olduğunu ve bizden çok daha
hızlı iyileştiklerini belirttiği gibi çok küçük dozlar. Covey

“Evet, köpeğinize yardımcı olacaktır.Köpeğim nöbet geçirdi ama onu yağa başladıktan sonra bir
tane değil! ” şelağ

"Sevgili  basset  hounds  glokomumuzu  tedavi  etmek  için  kullanıyoruz.12  yaşında  ve  göz
tansiyonu 60 ila 70 arasındaydı ve 80'e çıkarsa gözü çıkarmaları gerekebileceğini söylediler, bu
yüzden yağı son birkaç ayda kullanmaya başladık ve en son göz tansiyon testi  SADECE 8
olarak ölçüldü! !!Bu, normal göz basıncı seviyesinin altındadır ve göz doktoru, bunun glokom
tedavisinde iyi belgelendiği konusunda hemfikirdir.Ona günlük sadece çok küçük bir iğne başı
miktarı veriyoruz ve daha büyük olan her şey gerçekten sarhoş oluyor ama sadece iyi bir uyku
çekiyor ve uyandığında gözlerindeki iyileşmeyi görebiliyorsunuz.Yağ aynı zamanda çok nefret
ettiğim ve her gün aldığım ve daha iyi hissetmediğim Warfarin kan inceltici ilaçları bırakmama ve
mümkün olduğunda GDO'suz diyet ve genel olarak iyi beslenme ve biraz egzersiz yapmama
yardımcı oldu ve ben gerçekten yeni bir insanım.Bu MUHTEŞEM Petrolün gücü ve Rick'e ve bu
harika şifalı bitkinin tanıtımını yapan herkese teşekkür ediyorum." dekan

“Size  en  çok  ihtiyacı  olan  insanlara  olan  sadakatiniz  için  ALLAH  JB  ve  Rick  Simpson'ı
korusun.Çaresizce  ihtiyacı  olan  tanıdığım  insanlara  yardım  etmek  için  elimden  geldiğince
kendim yapacağım.Kızım köpeğindeki bir tümör için biraz süs yaptı.Dört gün kullanımda sanki
düşmek  üzereymiş  gibi  göründüğünü  söyledi.Hala  nihai  sonuçları  bekliyorum.TANRI  bir
KİMYAİST'ten önce!" Greg

"Muhteşem hikaye!Ailemde çok fazla kanser olduğu için sağlık bakımı için RSO yapıyorum ve
alıyorum.Her ikisinin de küçük tümörleri olduğu için köpeklerime vermeye başladım ve Shetland
çoban köpeğimde bir tür köpek lupusu olan Discoid Lupus var.Bu inanılmaz!Birkaç hafta içinde
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köpeğin tümörlerinden biri %70 küçüldü ve lupuslu diğer köpek harika gidiyor!Yıllardır ilk kez
kırmızı, şiş ve ağrılı burnu iyileşiyor!Reçeteler, steroidler, diyet denedim ve hiçbir şey yardımcı
olmadı.RSO köpeğimin lupusunu iyileştiriyor, insanlara da yardımcı olabileceğini biliyorum!♥♥♥
“Ashley

“Hayvanları iyileştiren HERKESİ korusun!!HER İKİ köpeklerimi de kanserden iyileştirdim.Birinde
rahim kanseri.Bir yanda cilt kanseri.HER İKİSİ de tamamen iyileşir.Ve sol kolumdaki büyük 3.
derece yanıkları da RSO ile iyileştiriyorum.MUTLULUK RS & JB!!!!!!” cin

"Köpeğimi  topalladığı  için  veterinere  götürdüm.Doktor  röntgen  çekti  ve  bana  gösterdi
(omzundaki kitleyi gördüm) ve iki haftası olduğunu söyledi.Ona bir sürü ağrı kesici verdiler ve bu
onu çok hasta etti ve sanırım bir şeyler görüp duyuyordu.

Her neyse, bir arkadaşım THC yağı ile şeker enayileri yapıyor, bu yüzden ağrı kesici ilaçları
bıraktım ve ona her 4 saatte bir enayi 1/4'ünü veriyordum ve o harika bir şey yaptı, hatta tekrar
yemeye başladı.Uzun lafın kısası, 2 hafta sonra geri götürdüler ve tekrar röntgen çektiler ve gitti
doktor daha önce hiç böyle bir şey görmediğini söyledi...resim koyacağım...YAĞ GERÇEKTEN
ÇALIŞIYOR...BOĞA YOK ___" Tammy

“Sen ve bilgin olmasaydı, çaresizce muhtaç durumdaki arkadaşlarıma ve diğer insanlara yardım
edemezdim.Onlara nasıl yardım ettiğinizi görmek içinizde çok güzel bir duygu.Bilgiyi yaymaya
devam  et,  yapacağım.Köpeğimin  artritinde  bile  yardımcı  oluyor.2  gün  içinde  topallamasını
durdurdu.” kristal

"Köpeğim Ellie'nin yüzündeki kanserli bir tümörü çıkardım.O benim en iyi arkadaşım olur.Rick'i
tanımlamak için üç kelime... bencil olmayan ilerici lideri."

"Rick'in  bildiği  gibi,  RSO'yu  kendimizle  birlikte  köpeklerimizde  ve  atlarımızda  da
kullanıyoruz.Bize öyle geliyor ki hayvanlar insanlardan çok daha fazla tepki veriyor.Bunu sadece
sahip oldukları reseptör sayısına değil, gerçekten masum bir hasta olmalarına bağlıyoruz.” bira
üreticisi

“Köpeğime alışana kadar geceleri günde yarım boy pirinç tanesiyle başladım.Köpeğin uykusunu
getireceğini  ve  sersemleyeceğini  unutmayın  ama  JB'nin  dediği  gibi  buna  hızlı  tepki
veriyorlar.Onu doğrudan tümörün üzerinde bir  tümör için tedavi ettim ve ayrıca günde 2 kez
ağızdan verdim ve bir aydan kısa sürede çalıştı, tümör gitti.İyi şanlar!" Anka kuşu

"En iyi yol, onu dilleriyle silmektir - bazı köpekler tadı sever - onları sakinleştirebilir ve hatta idrar
kaçırmaya neden olabilir,  bu yüzden iyi  oldukları  için endişelenmeyin.Köpekler  için çiğ et ve
kemik diyeti de idealdir ve kansere karşı yardımcı olacaktır.Homeopatik bir veteriner de bulun.”
Whitney

“Her iki köpeğim de günlük olarak yağ alıyor (bakım).Köpekler için tehlikeli olsaydı, o zaman
kesinlikle daha önce tecrübesi olmayan yaklaşık 1.5 gram yağ yiyen bir  köpeğin uyumak ve
yatağa işemek dışında ciddi yan etkileri olurdu.Yağ ile tedavi ettiğim 5 köpekten her biri daha
fazla enerjiye sahipti ve tedaviye olumlu yanıt verdi.Yaşları 4 ay ile 10 yıl arasında değişiyordu
ve  kesiklerden  kansere  kadar  her  şeyi  tedavi  ediyorlardı.Köpeklerimin  aldığı  tek  ilaç  bu,
Bütünsel Veteriner kullanıyorum ve o benim arkamda onları tedavi ediyor.

Her köpeğe (20 libre ila 80 libre) doz başına yaklaşık 1/4 tane pirinçle başladım.Tıpkı insanlar
gibi  hepsinin  farklı  toleransları  var  ama  bundan  daha  düşük  bir  dozla  başlamaya  gerek
görmedim.Olabilecek en kötü şey, kafayı sıyıracaklar, eğer rahatsız görünüyorlarsa, yanlarına
yatın,  rahatlayacaklar  çünkü  siz  rahatlayacaksınız  ve  onlar  da  uyuyacaklar.Sonra
uyandıklarında enerji dolu olacaklar, bu her köpekle tutarlıydı.Dozlar birkaç günde bir oldukça
hızlı bir şekilde artırılabilir.

Köpekler  bundan  duydukları  şeyden  hoşlanmasalardı,  üzerine  koyduğum  ikramları  veya
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yiyecekleri  almazlardı.Üzüm  çekirdeği  ekstraktını  kaselerinde  bırakarak  yemek  yeme
konusunda hiçbir sorunları yok gibi görünüyor, ancak üzerinde yağ bulunan yiyecek parçası asla
geride kalmıyor.” Jay

"Birkaç yıl önce, "Rick Simpson Oil" hakkında giderek daha fazla referans görmeye başladım ve
uzun  süredir  Esrar  kullanıcısı  olarak  ilgimi  fazlasıyla  çekti.Bu  süre  zarfında  Golden
Retriever'ımızı,  Golden'ların  kaptığı  bilinen  Hemanjiyosarkom  adı  verilen  kanla  bulaşan  bir
kanserden kaybettik.Veterinerimizin teşhisinden 3 hafta sonra onu öldürdü.En iyi ihtimalle Kötü
Hızlı Kanser.

Bu süre zarfında karım ve ben hem Multipl Sklerozumu hem de omurilik sinir hasarını kontrol
etmenin  bir  yolu  olarak  RSO  yapmaya  ve  kullanmaya  başladık.Arkadaşlarımızdan  birinin
Golden Retrieveraniden hastalandı ve Hemanjiyosarkom teşhisi kondu ve Veteriner tarafından
en fazla 2 hafta yaşaması verildi.Sahiplerine danıştım ve köpek Betty'ye günde yaklaşık bir
"pirinç tanesi" boyutunda RSO dozunu yemekle birlikte vermeye başladık.

3  ila  5  gün  içinde,  sadece  YUKARI  ve HAKKINDA değil,  aynı  zamanda tekrar  koşuyor  ve
oynuyordu.Bütün gün yerel toprak yollarda ustaları Dağ Bisikleti'nin peşinden koşuyor ve hiç
olmadığı kadar sağlıklı görünüyor.Veterinere yaptığı dönüş ziyaretinde, ilk başta önceki teşhisi
nedeniyle kafası karışmıştı ve doğru şekilde teşhis ettiği diğer tüm hayvanlar gibi onun da hızla
ölmesini beklemişti.Daha sonra hemen yüzünü döndü ve durumunu KESİNLİKLE yanlış teşhis
ettiğini açıkladı, ancak RSO ile tedavisinin söylenmesi üzerine fikre kaka yaptı ve etkinliğine dair
tıbbi bir kanıt olmadığını söyledi.Gerçek bir “Tıp Mucizesi”ne inanmayı reddetmesi, Sert Kafalı
İnanmayanlar Derneği'ne [Doktorlar] üyeliğinin kanıtıdır.

RSO'nun MS'im üzerinde dramatik bir etkisi olduDevam eden testler tarafından kanıtlandığı gibi,
hastalıkların ilerlemesini takip etmek için yapıyorum [bilgisayar oyunları, aynı oyun, aynı sürüm,
farklı yıl,  aslında daha hızlı ve daha doğru yapıyor].15 yıldır tıp camiasının bana verdiği tüm
Farmasötik İlaçları tamamen soğuk hindi bıraktıktan sonra kilo verdim ve her zamankinden daha
sağlıklıyım.Ve  belki  doğrudan  bir  sonucu  değil,  ama  yine  de  RSO'nun  kullanımıyla  güç
kazandım, 50 YIL Tütün içtikten SONRA, 60 gün önce nihayet son sigaramı söndürebildim ve
tüm kül  tablalarını  dışarı  atabildim.Bu gerçekle ÇOK GURUR duyuyorum ve RSO'nun bana
günlük iblislerimle savaşmam için verdiği  güç için  minnettarım.Ancak dünya şimdi  daha çok
kokuyor!!!!!Ayrıca, tütüne ayda harcanan yaklaşık 250$, artık daha kaliteli  gıda maddeleri ve
daha iyi bir YAŞAM derecesi için kullanılabilir.Teşekkürler Rick ve JB.Ailemin hayatını daha iyiye
doğru değiştirdin!!!!!Kitabınızı Sevdim!!!” işaret

“Kedimin  kronik  inflamatuar  UTI'sini  tedavi  etmek  için  günde  2-3  kez  1/4  -1/3  tane  pirinç
boyutunda, birden fazla sıvı, antibiyotik ve ilaç turu yapamadığı zaman, onu çiğ bir diyete koydu
ve sahip olmadı.  tekrar eder.Elbette kanser  için  daha yüksek bir  doz kullanırsınız.Genellikle
onları çok fazla etkilemeyen dozu bulmaya çalışırım - bu onlara asla zarar vermez ama bir mal
sahibi  uyku  hali,  idrar  tutamama,  muhtemelen  biraz  sarhoşluk  fark  eder.Tabii  ki  kanserde
umursamıyorsunuz - onları olabildiğince hızlı bir şekilde kademeli olarak daha yüksek dozlara
çıkarın.

Bu "bakım" içindir - örneğin, bir gözü glokomdan çıkarılmış (ve MÜKEMMEL yapıyor) köpeğimin
diğer  gözünün  glokoma  gitme  riski  vardır,  bu  yüzden  ona  günde  en  az  iki  kez  biraz  yağ
dozladım ve iyi  bir  sonuç buldum. inkontinansa neden olmayan bir  doz ama yine de yağını
alıyor.Acı  için  gözün  önünde  daha  fazlasını  almasını  sağladım.Yağın  ona  ameliyat  sonrası
geleneksel ağrı kesicilerden daha fazla yardımcı olduğunu gerçekten hissediyorum - 1. veya 2.
gün 1-2 doz veteriner rx'd ağrı kesici ilaçları vardı, sonra sadece RSO'ya gittim, ameliyatından
sonraki gün zaten tekrar top oynamak istedi ve mutlu bir  kızdı.Chloe aslında parmağımdaki
RSO'yu yalayacak - ondan nefret eden kedimin aksine.ÇOK KOMİK (…)

RSO'nun hayvanlarda kaygıya neden olduğunu düşünmüyorum -  daha yüksek dozlarda ışık
hassasiyeti fark edilebilir.
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Gelinciğimde  RSO  bile  kullandım  -  çok  yaşlıydı  ve  bir  gün  çok  zayıf  uyandı,  belki  felç
geçirdi.Sadece uyumasını  sağlamak için  gün boyunca ona küçük dozlarda RSO verdim -  o
akşam uyanıyor  gibiydi  -  başını  sallayıp  köpeklerim esrar  yerken yaptıkları  gibi  davranarak,
vücudunun ne yapacağını düşünerek onu uyuya bıraktım en azından acı çekmiyor ya da ıstırap
çekmiyor - uyanacağına dair yarım bir fikrim vardı tamam- ne yazık ki öldü ama o son güne
kadar  yaşam  kalitesi  harikaydı  bu  yüzden  RSO'nun  ona  geçen  gün  en  iyisini  verdiğini
hissediyorum olası.Ağrısı olmadığını ve çok huzurlu bir şekilde uyuduğunu biliyorum ve sabah
ve öğleden sonra erken saatlerde doz aldığı için çok fazla RSO olmadığını biliyorum, sonra
hiçbir  şey yoktu ve o akşam çok geç saatlerde onu kontrol  etmiştim,  o sadece uyuyordu -
uyanabilirdi ama sadece uyumak istiyordu. Whitney

--  Sonuna  kadar  en  iyi  yaşam  kalitesi,  işin  içine  yağ  girdiğinde  de  çok  önemli  olan  şey
budur.teşekkür ederim JB

"Eminim bu soruyu  daha  önce  cevaplamışsındır.Yaklaşık  135  pound  ağırlığındaki  bir  İngiliz
Mastiff köpeği için önerilen doz nedir?Kasık bölgesinde çok büyük bir büyüme var.Dürüst olmak
gerekirse 3. top çuvalı  gibi  görünüyor.Yaklaşık 12 yaşında ve RSO tedavisinin bu büyümeyi
karşılayıp karşılamayacağını görmek istiyorum.Teşekkürler!"

-- Janette, temelde her zaman aynı, günde üç kez küçük dozlarla (yarım pirinç tanesi veya daha
az, 1-2-5 mg) başlıyorsunuz, hastanın nasıl tepki verdiğini görün ve ardından her dört ayda bir
dozu artırıyorsunuz. gün veya köpeğe/hastaya yağı her verdiğinizde.Daha sonra %100 iyileşene
kadar günde bir gramda tutuyorsunuz ve ardından idame dozlarını yemeye devam etmelerini
sağlıyorsunuz.JB

"Dün Chloe, 8 yaşındaki kısır dişi Heeler tilki teriyerimin bir gözünde glokom teşhisi kondu.Tek
gözünde basınç çok yüksekti ve kalıcı olarak kör olabilir.IV sıvı ve mannitol ile acil tedavi yaptık
ve birkaç ilaç kullanıyor.Baskı biraz azaldı ama çok fazla değil ve şu anda yarı kör olarak hayata
uyum sağlamaktan zevk almıyor.Sevgilim ve kendi acım için inanılmaz olduğu için ona RSO ile
tedavi etmek istiyorum ve petrole gerçekten inanıyorum ve insanların burada anlattığı hikayeler
inanılmaz.Chloe'nin  diğer  gözünde  glokom  olmasını  istemiyorum  ve  etkilenen  gözde
yapabileceğim  her  şeyi  iyileştirmek  istiyorum.Petrolün  birçok  evcil  hayvana  yardım  ettiğini
anlıyorum ve Chloe görüşünü, hatta etkilenen gözündeki bir  miktar görüşü düzeltebilirse çok
mutlu olurum...Herhangi yardımınız veya öneriniz için teşekkürler!" Whitney

--  Whitney,  onu yağa bağla.Bazı  yağlar  glokom için  diğerlerinden daha iyidir.Ne kadar  etkili
olabileceğini öğrenmenin en kolay yolu, sabahları bir  doz alıp gözlerini izlemektir.Temizlerse,
başka bir suş veya suş kombinasyonu arayın.Üzerinde temizlemeniz gereken çok şey varsa, bu
büyük olasılıkla göz içi basıncını düşürmek için iyi bir zorlamadır.En iyi dileklerimle, JB

“Teşekkürler JB!Dün inanılmaz bir  ilerleme kaydettiğimizi  düşündüm, göz temizdi (bütün gün
onlardan sakız çıkardım) ve göz bebeği tamamen genişlemedi ve diğer gözün göz bebeğiyle
eşleşmemesine  rağmen  ışığa  tepki  verdiğini  düşündüm,  ama  bu  sabah  yine  bulutlu
görünüyor.Belki  dün  gibi  parlak  ışıkta  daha  iyi  görünür...Ona  ne  kadar  ve  ne  sıklıkla  doz
vermemi önerirsiniz?Şimdiye kadar çok küçük bezelye boyutunda doz alıyorum, o sadece 30#
ve  bu  onu  etkiliyor  gibi  görünüyor,  bu  köpekler  her  zaman  sapları,  yaprakları  veya
hamamböceklerini  yemeyi  severdi,  dumanı  alır  vb.  Böylece  onun  ne  zaman  etkilendiğini
anlayabilirim.  yağ  da  ve  onu  biraz  etkiliyor  gibi  görünüyor,  eğer  sap  yemişse,  bu  beni
endişelendirmiyor, bunun 'işe yaradığı' anlamına geldiğini hissediyorum.” Whitney

-- Whitney, ona günde iki ya da üç kez iyi bir şey verirdim.Onun içine ne kadar çok girersen ve o
kadar  çabuk,  o  kadar  iyi.Bir  iki  gün  uyuması  gerekse  bile,  kimin  umurunda.Biraz  kenevir
kaynaklı koma zarar veremez.JB

"Bana uyar!Bunu bugün yapacağım.Dün de oldukça dalgındı.Bu kadar hızlı yanıt verdiğiniz için
teşekkürler JB!” Whitney
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“Arkadaşlarımın 1/2 kurdu 1/2 husky haşhaş yemeyi severdi ve oturma odasında saksı bitkisi
olduğunda  köpek onu  korurdu.Onu oradan  uzaklaştırmak  için  ona ikramlarla  rüşvet  vermek
zorunda  kaldılar.Düşündüğümüzden  çok  daha  fazla  vahşi  hayvanın  esrar  yiyici  olduğunu
hissediyorum.” Peter

“Boston  teriyerim/köpeğim,  saklamazsam  benimkini  çalıyor!!LOL...  yanından  kaçtığında
sallanan bir kafaya benziyor." Sarah

"Benim çukurum da otu sever!Kesiyorum, orada yapraklar için yalvarıyor..." Melody

"Husky'm  her  fırsatta  yağlı  keklerimi  çalıyor...Ne  etki  yapacağını  bildiğinden  oldukça
eminim.onunda  da  var...Belki  de  yavruyken  çiğnemesi  için  ona  bütün  hisselerimi  verdiğim
içindir.” Brian

"Hayvanlar neye ihtiyaçları olduğunu bilir ve ihtiyaç duyduklarını kullanırlar - akıllıca!" şeri

"Küçük dozlarda başlayın, çok fazla ve ilmekli ve gevşek kas kontrolü elde ediyorlar." Zac

“Köpeğim dün bir bitkinin bir parçasını yedi çünkü akşam yemeğinden arta kalan tavuk yağını
aldıktan ve bir demet yedikten sonra midesine yardımcı olacağını biliyordu, çok hızlı yürüdü ve
sonra kustu ve sonra rahatça dinlendi.Bil bakalım kusmuğunda ne vardı -- saksı yaprakları.Akıllı
Köpek." Donna

"70'lerde FDA'nın esrarın kanser hücrelerini öldürdüğünü ilk bildirdiğini düşünün...tek bildiğim
kedimin mide kanseri gitmiş gibi görünüyor, şimdi iyi yemek yiyor, kilo alıyor ve yeni bir kedi
yavrusu gibi etrafta koşuyor..." Tony

“19  yaşındaki  kedime Aralık  2011'den  beri  öğütülmüş  dekarboksilize  kenevir  veriyorum.Çok
uyuşuktu, akan kaka, kedi yaşlılık belirtileri...Veterinerde çalışan bir tanıdık ona 1/4 aspirin, 1/4 t
metamucil vermemi önerdi...bunu birkaç gün yaptı, sonra esrarı denemeye karar verdi...Birkaç
günde bir ıslak yemeğine az miktarda serpiyorum...o hala bizimle!!!” Lori

"Evet, veterinerin onu bırakmamı söylediği Haziran ayında kanserden kedimi iyileştirdim.Ona
sadece Petrol yedirdi ve 10 gün içinde ölümcül tümör gitti!Veteriner bunun bir mucize olduğunu
söyledi!” Charlie

"Kedinin tümörünü tedavi eden bir müşterim vardı ve aynı şey oldu - birdenbire ortaya çıktı ve
arkasında parlak yeni bir deriden başka bir şey bırakmadı." sita

“Yağı bir kediye beslersiniz, tıpkı bir insanın ...>YİYECEĞİ!14 yaşındaki kedimi bir buçuk hafta
boyunca  kenevir  yağı  ile  besleyerek  ağzındaki  tümörü  iyileştirdim...sonra  POOF!...>GONE!
Veterinerim "Mucizeler olur" dedi.

- Haklıydı Charlie, petrolün varlığında mucizeler beklenmedik bir şekilde sıklıkla gerçekleşir.Size
ve kedinize teşekkür eder en iyi dileklerimi sunarım.JB

"12 yaşındaki laboratuvarım, büyüyen topaklar ve artrit ile aynı sorunu yaşadı, 6+ aydır Simpson
yağı alıyor ve neredeyse 20 libre kaybetti (fazla kiloluydu) ve çok daha iyi hissediyor ve çok
daha kolay hareket ediyor.Tümörleri de gitmiş!Şimdi ne kadar aldığından emin değilim ama 3
taneden fazla pirinç tanesi büyüklüğünde.” Andrea

“JB, günde 1 cc aldığı için her 2 ayda bir yeni bir parti yaptığımız için ona birkaç grup yaptık.2
farklı suş kullandık.Şu anda kedimin kanserini iyileştiren ilacı kullanıyor.” Charlie

"Rick, sana teşekkür etmeliyim.14 yıllık sevgili kedime 1 Haziran'da skuamöz hücreli karsinom
teşhisi kondu.Onu RSO ile BİR HAFTA içinde iyileştirdim!Veteriner bunun bir mucize olduğunu
söylüyor.8  Haziran'da  onu  geri  götürdüm  ve  bana  aynı  kedi  olup  olmadığını  sordu  çünkü
ağzındaki  tümör  neredeyse  yok  olmuştu  ve  benim  onu  bırakmam  için  geri  gelmemi
bekliyordu.Şimdi  neredeyse  tamamen  iyileşti.Onu  çok  seviyorum  ve  ilacı  nasıl  ÜCRETSİZ
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olarak doğru şekilde yapacağınızı paylaştığınız için teşekkür etmek zorunda kaldım!”

“Kedime geçen Haziran ayında 'hızlı büyüyen, agresif, tedavi edilemez, ameliyat edilemez' bir
kanser  türü,  septumunda göründüğü kadar  çirkin  olan skuamöz hücreli  bir  karsinom teşhisi
kondu.En  fazla  1-3  ay  verildi  ve  veterinerim  nazikçe  'şimdi  gitmesine  izin  vermemi'
önerdi.Ağladım,  düşündüm  ve  ölmesini  izleyemeyeceğime  karar  verdim.İnternete  girdim,
kanserin pek çok tedavisi olduğunu keşfettim.Ona bir dizi takviye vb. vermeye başladı.Durumu
iyiydi ama kanser hala büyüyor ve nefesini etkiliyordu.Tümör nihayet burnunun diğer tarafına
doğru büyümeye başladı ve Aralık ayında yokuş aşağı inmeye başladı.Tamam, şimdi zamanı
geldi diye düşündüm.

Sonra  esrarı  ve  kanseri  nasıl  öldürdüğünü  keşfettim.Uzun  lafın  kısası,  Ted  RSO'yu  Aralık
ayından  beri  alıyor.Doğru  küçük  bir  doz  almak  başlangıçta  biraz  bir  durumdu,  çünkü  o  bir
kedi.Ve bir insandan çok daha küçük.ÇOK daha iyi uyuyor, uyurken nefesi daha iyi, iştahı eskisi
gibi olmasa da geri geldi.Bunların hepsi devam eden bir yolculuk ve nasıl biteceğini bilmiyorum.

Bununla birlikte, tümör çok yavaş da olsa düzleşiyor gibi görünüyor.Bence bu kadar kötü bir
kanser olmasaydı,  muhtemelen aylar önce iyileşmiş olurdu.Veterinerim nasıl yaptığından çok
memnun ve etkilendi.Bu yüzden sadece günden güne alıyorum ve o günlerin çoğunun iyi günler
gibi  görünmesinden  mutluyum.Maksimum  son  kullanma  tarihi  geçen  Eylül'dü,  bu  yüzden
durumu iyi." Anne-Marie

"Yaşasın!!!!Benim  de  bir  kenevir  kedim  var.Yüksek  kaliteli  kenevir  yağı  beni  veterinerlere
kasaplık yapmak için 4800 dolar harcamaktan kurtardı...yani...bir tümörü çıkarmak için kedimin
kulağını ameliyat et.Yaşasın Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

"RSO benzeri madde 40 librelik bir köpeğin hayatını kurtardı - 'komşunun antifrizi' içen köpeğimi
kurtarmak  için  kullanılan,  aksi  halde  RSO  ile  aynı  olan  etil  özütlenmiş  bir  yağ.Veteriner
telefonda, işinin çok geç olduğunu ve ötenazi için 40 dakikalık sürüşten sağ çıkamayacağını
söyledi ve bana onu rahat ettirmem önerildi.

Sadık  arkadaşımın ağzı  köpürüyordu,  sık  sık  nöbet  geçiriyordu,  aşırı  derecede ısınmıştı  ve
boğazı o kadar şişmişti ki zar zor nefes alıyordu, bilinci kapanıyor ve çıkıyordu. Kesinlikle ölüyor,
soru yok.Bu dünyadan geçişini  kolaylaştırmak için  1/2 gram yağı  bir  çay kaşığı  tereyağında
ısıttım ve kelimenin tam anlamıyla parmağımla boğazına bastırdım ve şişmiş boğazında bir delik
açtım.On dakika içinde artık ağzı köpürmüyordu, ateşi yükselmişti, normal nefes alıyordu, tüm
kasılmaları ve nöbetleri durmuştu.

Hevesle su içti, sonra 12 saat uyumak için uzandı ve uyandıktan sonra dakikalar içinde koşarak
ve oynayarak görünüşte mükemmel bir durumda uyandı.Veterinerime söyledim ve olayı bir vaka
incelemesinde  yayınlamasını  istedim  ve  esrarın  köpekler  için  zehirli  olduğunu  iddia  ederek
reddetti!” alan

“Aynı şeyin başına gelen bir köpeğim var.Göğsünde beyzbol topu büyüklüğünde bir Tümör vardı
ve göğsündeki tüm deri iltihaplıydı.Burada acı içinde yaşamasına izin verirsem 3 veteriner ona 6
hafta verdi.Biri iğneyi onu öldürmeye hazır hale getirdi.Onu eve getirdim ve tedaviye başladıktan
3 gün sonra patladı.İki gün sonra kendine döndü ve mutlu oldu.” Zengin

“Nöbet geçiren 14 yaşındaki chihuahua'mızda kullanıyoruz.Birkaç ay önce uzun sürmeyeceğini
düşündük, bu yüzden neden biraz yağ denemeyeyim diye düşündüm.Bir gün içinde yepyeni bir
köpek gibiydi!Daha iyi yiyordu ve cılız hissediyordu ve oynamak istiyordu!Bu şeyler gerçekten
birçok şey için işe yarıyor!” Mindy

"Çok iri  bir  insan tarafından çiğnenmiş bir  köpek yavrusu aldık.O bir oyuncak chihuahua, alt
yarısının tamamını kaplayan dört x dört inçlik bir şerit vardı.Gerçekten kötüleşti ve soğumaya
başladı, bu yüzden gözyaşlarını denemenin ona fazla zarar vermeyeceğine karar verdim.
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Ona ilk doz verdiğimde, başını zar zor hareket ettirebiliyordu.Bununla birlikte, bir hafta boyunca
günde  üç  kez  gözyaşı  döktükten  sonra  onun  mutlu,  sağlıklı  ve  cıvıl  cıvıl  küçük  bir  popo
olduğunu söylemekten son derece mutluyum.Bizi gerçeğe maruz bıraktığınız için teşekkürler
Rick ve JB.Karım ve ben, gözyaşlarının onu kurtardığına inanıyoruz.

Bir pounddan daha az olan bir oyuncak chihuahua'yı günde 3 kez bir gram RSO ile dozladığımı
unutmayalım.Bu,  bir  kilodan daha hafif  olan ve 300 librenin üzerindeki  bir  çocuk tarafından
üzerine basılması nedeniyle ölümün eşiğinde olan bir köpek yavrusu için günde 3 gramdır.Esrar
gerçekten  zehirli  olsaydı,  kaimana  hâlâ  bizimle  olmazdı,  çılgınca  koşar  ve  ot  dumanı  için
zıplarlardı.” Yeşu

“Köpeklerimde  kullanıyorum.Ama  kendi  üzerimizde  kullanacağımızdan  biraz  daha  az.12
yaşındayımbu  ezildi  ve  kalçasının  çıkarılması  gerekiyordu,  değiştirilmedi...kaldırıldı!4  hafta
içinde...Ameliyattan yara izi yok, yürüyor, hala topallıyor ama gayet iyi gidiyor ve ağrı kesiciler
yerine yağı kullandım...harika çalıştı!” bebek

"Arka bacaklarında ve kalçalarında artrit olmasına yardım etmesi için 13 yaşındaki çocuğumuza
verdim...Sürpriz, sadece yaylı bir köpeğimiz değil, aynı zamanda 4 yavrumuz da oldu.Hâlâ bir
litresi olmamasına imkan yok ve hepsi sağlıklı ve harika gidiyor!RSO'yu sevin!” Julie

"Köpeğimin bir cilt sorunu (kürkünü yırtmasına neden olan bir kızarıklık) ve tekrarlayan bir kulak
enfeksiyonu vardı.RSO'm yoktu ama ona arkadaşımın yaptığı  bir  tentür  verdim.Kürkü tekrar
uzadı ve kulak enfeksiyonu temizlendi.Tentür bu kadar işe yaradıysa, RSO ile onu tamamen
iyileştirebileceğimi düşünüyorum.Bu yüzden evet diyebilirim ki, RSO insanlar üzerinde olduğu
kadar bir köpeğin kanseri üzerinde de işe yarayacaktır.Seni ve Rick'i kutsa, JB."

-  Teşekkürler,  Bette.Düşünceniz  mantıklı  ve  doğru.Hayvanlar  daha  hızlı  bir  metabolizmaya
sahiptir ve bu nedenle yağ onları insanları iyileştirdiğinden çok daha hızlı iyileştirir.Hayvanları
yağla tedavi etmek bir zevktir, onu almayı severler.JB

"Ben de zorbalarımı seviyorum.Merak edenler için Smokey hala bizimle.Aşama 4 kütle hücresi
bir zorbayı durduramaz.Özellikle yağdayken.Şimdi hayat için.Çok saygı." Bocaj

“Köpeklerimde  kullanıyorum.Sadece  bizim  yapacağımızdan  biraz  daha  az.12  yaşında  bir
çocuğum  var,  ezildi  ve  kalçasını  aldırmak  zorunda  kaldı.Değiştirilmedi...  kaldırıldı!4  hafta
içinde...Ameliyat izi yok, yürüyor, hala topallıyor ama gayet iyi gidiyor ve ağrı kesici yerine yağı
kullandım...Harika çalıştı!(…) 9 yaşında kalp kurdu, korkunç alerjisi olan, enerjisi çok düşük ve
kuyruğunda  saçı  dökülen  bir  Rotty  var.Bugün  ona  başlamak...Az  önce  3  tümörü  olan  10
yaşındaki bir Chihuahua'yı kurtardım ve bunun onu hemen düzelteceğini biliyorum!!!” bebek

"Köpeğimiz burnunda büyük bir yırtıkla geldi.Bir çiftlikte yaşıyoruz, bu yüzden nasıl olduğundan
emin  değilim.Yara  temizlendi  ve  RSO  ile  doldurulmuş  kesim.Uyumaya  gitti.Yara  tamamen
iyileşti.Ve evet, çok su içti.Rick için bir tane daha!!” bal arısı

"RSO OIL Köpek Bisküvileri  ve bacağındaki kanserli  yaralar üzerinde topikal merhem ile bir
dolarlık  banknotun  ½  büyüklüğündeydi.Ayağa  kalkarken  ağlamaya  başlamıştı  ve  titremesi
kötüydü.RSO'nun işe yarayacağını biliyordum...Ertesi gün hiç ağlamadan ve titremeden kalktı
ve birkaç gün sonra küçük dostu Nugget, sıçan teriyeri ile bahçede koşuyordu.6 ay önceydi.O
şimdi 6 yaşında bir köpek gibi, 12 yaşında değil.Son 2 yılda tanık olduğum birçok hikayeden biri
bu.

Benim hikayem çok daha uzun...RSO hayatımı kurtardı.Artık Opiat yok.Ve çoğu zaman çok az
ağrı.Teşekkürler Rick Simpson...Barış seninle olsun." Ron

"Başka  bir  arkadaşımı  tedavi  ediyordum,  o,  sırtında  büyük  bir  tümör  olan  bir  Jack  Russell
teriyeri. 'Dr Jay bunu binlerce kez gördüğünü ve fark edildiğinde erkek köpek için iyi olmadığını
söyledi..Ben de ona damla RSO vermeye başladım, ayrıca tümöre RSO koydum.Birkaç gün
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içinde  gideceğini  sanıyordum.Aynı  tümörü  daha  önce  bir  arkadaşımın  köpeğinde  gördüğüm
gibi.Birkaç gün sonra geçti.

Nugget harika gidiyor, tümör cilde yassı ve rengi yok.Gerçekten iğrenç siyah, mor kırmızı ve
kanayan  görünüyordu.Bir  gün  içinde  tümördeki  çatlak  yarı  yarıya  küçüldü,  iki  gün  sonra
tamamen gitti ve durmuş olan kanama kabuklandı.Bu iki hafta önceydi.1/2 ga gününde ve iyi
alıyor.İlk birkaç gün çok uyudu, şimdi geliyor, yalıyor ve iyi.Titreyen bacaklar yok, Nugget harika
gidiyor.Sanırım Kanseri zamanında yakaladım.Tümör hızla küçülüyor ve o yeni bir köpek.Yine
çok oynak.Tekrar teşekkürler Rick S.” Ron

“Bence ana  akım insanların  beyni  yıkandı  ve  ilaç  şirketleriçoğu  insan  elinden yemek yiyor,
açgözlü insanlar.Muhtemelen hastanede veya herhangi bir batılı  tıp doktoru aracılığıyla esrar
kullanmayacaklar.Patenti alınamazsa ilaç firmalarına para kazandırmaz.Şans eseri, bunun kabul
edildiği ve benimsendiği Kaliforniya'da yaşıyorum.

Geçen ay ilk  RSO partimi yaptım.Her ikisinin de küçük tümörleri  olduğu ve Shetland çoban
köpeğimin bir tür köpek lupusu olduğu için her iki köpeğime de veriyorum.Birkaç hafta içinde
tümörlerden sadece biri %50 küçülmekle kalmadı, her ikisi de gün içinde daha fazla enerjiye
sahip  görünüyor  ve  geceleri  gerçekten  iyi  uyuyorlar.Ve  hatta  Shetland  Çoban  Köpeğime
lupusunda yardımcı oluyor gibi görünüyor.Bir muamele kullanarak onlara küçük bir pirinç tanesi
RSO veriyorum.Ayrıca lupus onu yerken RSO'yu doğrudan burnunun üzerine koydum.Bir hafta
içinde burnu en az 4 yıl içinde sahip olduğu en iyi görünüme kavuşuyor!

Geçenlerde  biraz  RSO  ile  de  bir  yüz  kremi  yaptım,  Rick'in  kitabında  bundan  bahsettiğini
hatırlıyorum.Bayıldım!Cildim  her  gün  daha  pürüzsüz  ve  pürüzsüz  görünüyor.Hatta  önleyici
olarak ağızdan alıyorum.

Son zamanlarda, hamstringimden çıkarılmış Tendon Kılıfının iyi huylu bir Dev Hücreli Tümörü
vardı.Portakal büyüklüğündeydi ve siyatiğimin etrafını sarmıştı.Doktorum çok nadir görülen bir
tümör olduğunu ve neden ortaya çıktığından emin olmadığını söyledi.Ameliyattan önce yaklaşık
üç  hafta  boyunca  yağı  aldım.Tümörün  ölçümüyle  birlikte  son  patoloji  raporunu  almak  için
sabırsızlanıyorum.Gerçekten RSO'dan küçüldüğünü düşünüyorum!

Hayatını  bu  amaca  adadığın  için  teşekkürler  Rick,  birlikte  bir  fark  yaratabileceğimizi
biliyorum.Kendilerini  “tedavi  eden”  kişilerin  tüm tıbbi  kayıtlarını  toplaması  ve  bunu  yayması
gerekir.İyi belgelere sahip yeterli kanıt varsa, bir gün RSO'nun kanser öldürme faydalarının ana
akımını kanıtlama ve ikna etme şansımız olabileceğini düşünüyorum.

Bir  kez  daha  teşekkür  ederim  Rick.Bana  insanlığa  olan  inancını  veren  senin  gibi
insanlar.İnancınızı ve kararlılığınızı sürdürün ve bilin ki tutkunuz birçok insanı iyileştirdi ve birçok
insanı mümin kıldı.Güzelsin." Ashley

“Kitaba eklenecek bir hikaye daha!İğdişim kaydı ve düştü (sadece varsayabilirim, ne olduğunu
görmedim) ve iki  ayağını  da yırttı.Atın ipi,  sarmak ve temiz tutmak için  en kolay şey değil,
aslında  boşuna!En  pahalı  sargıları  satın  alabilirsin  ve  yine  de  kayar  ve  yaraya
yapışırlar.Yaklaşık  4  gün  çoraplarını  sardıktan  sonra  pes  ettim.Yumuşatmak  için  bir  su
hortumuyla  ıslanırken  yaralarındaki  bandajları  soymak  zorunda  kalmamın  bir  faydası
olmuyordu.O mutlu değildi, ben de değildim, zavallı adam!!Çoğu şeyi iyileştirmek için bildiğim
tek  şeye  döndüm...RSO!Uyumamıza  yardımcı  olması  için  topikal  olarak  veya  pipomuzda
kullandığımız bir kavanoz 'artık' RSO var.O kavanozu aldım ve hocks'a yöneldim!!Ayak bileğini
yağla sıvadım.Onları  sardı ve en iyisini  umdu.Sabah oldu,  sargılar durak katındaydı (sürpriz
değil)  ve  ilk  düşüncem,  bunun  bir  RSO  kaybı  olduğuydu!Ancak  daha  fazla  incelemenin
ardından, RSO hala ayak yaralarına yapıştırılmıştı ve katran benzeri bir maddeye sertleşerek,
sinekler ve yaraları  kapatmak için bir  bariyer oluşturdu.Onu bıraktım.Yeniden sarmayı ya da
başka bir şeyi denemedim.Ertesi gün... aynı şey.

Yağ çok iyi  bir  yara bandı yaptığı için dizlerinde herhangi bir  şeyi  yeniden yapmak zorunda
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kalmadan en az 4 gün önceydi!

Bugün  sakatlığının  yaklaşık  3.  haftası,  dizlerini  hortumla  yıkadım ve eski  RSO'yu dizlerden
çıkarmam yarım saatimi aldı ve alttaki yeni iyileşmiş/debride edilmiş cildi açığa çıkardı.RSO'yu
yeniden  uyguladım  ve  4  günün  bize  ne  getireceğini  göreceğiz.Resimleri  yükleyip
paylaşacağımdan emin olabilirsiniz.

Teşekkürler  Rick  --  İlk  RSO  partinizi  yaptığınızda  bunun  at  dünyasına  bile  taşacağını
düşündünüz mü?Harikasın!!" funda

- Teşekkürler, Heather.Yağ, diğer tüm hayvanlar için harikalar yarattığı gibi, atlar için de harikalar
yaratır.Her at sahibi, atları için kullanışlı bir kova yağa sahip olmalıdır.Onlarla nasıl olduğunu
biliyorsun - seni nasıl şaşırtacaklarını asla bilemezsin.JB

“Köpeğim  kemik  kanseriydi.Veterinerin  yapmamı  söylediği  tüm  tedavileri  reddettim,  hatta
omzunu ve bacağını çıkardım.Bana 2 haftası olduğu söylendi ve çok fazla ağrı kesici verildi.Onu
çok hasta ettiler ve bir bok görüyordu.

Bir arkadaşımı aradı ve yağdan enayiler yaptırdı.Ağrı için ona veriyordum ve harika çalıştı.Daha
önce yürüyemiyordu.

Pekala, bir ay sonra doktor hala burada olduğuna inanamadı ve daha fazla röntgen çekti ve
KANSER  GEÇTİ...İsterseniz  önce  ve  sonra  röntgenlerini  çekip  sizin  için  yayınlarım.Gerçek
Kenevir KANSERİ ÖLDÜRÜR...” Tammy

"JB, geçen yıl bana atımın 3 ayı kaldığını, esrarın onu hayatta tuttuğunu söylediler ama ben
RSO yapmak için  tavuk olduğum için  sadece  yapraklarını  besliyorum.Yapacaktım,  sonra  8.
sınıftan beri arkadaşım olan Jeannie Herer, bir keşiş olduğum ve bu şekilde sevdiğim için biri
yanımda olana kadar yapmayacağıma söz verdirdi.Her neyse, sadece yapraklar bir tümörü yok
etti  ve  onun  melanomu  olduğunu  asla  bilemezsiniz.Geçen  Temmuz  2011'de  ölmesi
gerekiyordu.Sağlıklı  ve  mutlu  ama  her  sabah  onu  besleyecek  tencerem  olmazsa
sinirleniyor.Tanrıya şükür, bölgemde onun için ürün bağışlayan bazı bakıcılar tanıyorum!Biraz
övüneceğim  ve  Jack  Herer'in  son  gözden  geçirilmiş  kitabında  bana  bir  özgürlük  savaşçısı
olduğum için teşekkür ettiğini  söyleyeceğim, 40 yılı  aşkın bir  süredir  esrarın iyiliği  hakkında
bağırıyorum!Dövüşü kazanacağız, sanırım görünürde!Umut umut!" JoAnn

-- Güzel, JoAnn.Onu kızdırmayın ve RSO'yu onun için yapın, göründüğü kadar zor veya tehlikeli
değildir  ve  bunu  bir  veya  iki  ons  ile  yapmayı  deneyebilir  ve  bu  şekilde  güveninizi
artırabilirsiniz.En iyi dileklerimle, JB

“Kedim için aynı sonuç!!!Ama yine de tümörü ameliyatla aldırdım.3-4 yıl önceydi.Herhangi bir
tümörün  yeniden  ortaya  çıkması  yok!16  yaşına  giriyorincigelecek  ay  doğum  günü!Parti
yapmaktan daha çok “ot” olduğunu biliyordum!” Ryan

"16 yaşındaki kedimin gözündeki kanseri iyileştirdi." Dan

Q.Sevgili  arkadaşlar,  umarım  bu  sizi  iyi  bulur.8  yaşındaki  40  lb.  köpeğime  vücudunun  sağ
tarafında  büyüyen  tümörler  için  RSO  veriyorum.Bugün  tedavisinin  ilk  günü  ve  bayılmış  ve
uyuyor.Ona bir pirinç tanesi kadar verdim.Bu çok mu fazla?Yağı ne kadar süreyle ve ne sıklıkla
vermemi önerirsiniz?Ben kendim petroldeyim.Zaman geçtikçe “yüksek” e daha çok alışıyorum.
Önümüzdeki  ay  ameliyat  olmam  gerekiyor  ve  ağrım  ve  iyileşmem  için  RSO  kullanmayı
planlıyorum.Çalışabilirsem,  hayatımın  geri  kalanında bunun üzerinde olacağım.Bereketler  ve
Çok Teşekkürler

A.Katherine, eğer mümkünse, günde bir gram (veya daha fazla) 180 gr yağı üç doz halinde
yiyene kadar ameliyatı  ertelerdim.Köpeğe şu anda sahip olduğu şeyden memnun olmadığını
düşünüyorsanız, bunun yarısını verin.Uyumak iyileşme sürecinin bir parçasıdır, endişelenecek
bir şey değildir ve yağın yatıştırıcı olduğunun bir işaretidir, istediğiniz budur.Ne kadar güçlü ve
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yatıştırıcı olursa o kadar iyi.En iyi dileklerimle, JB

"Merhaba Jindrich!9 Temmuz'da sizinle, sağ ön bacağının arkasında büyüyen (yaklaşık 1 inç
çapında) çıkıntılı  bir tümörü olan oğlumun evcil  faresi (1,5 yaşında) hakkında konuştum.Ona
günde 3 kez RSO vermeye başladım ve 1 hafta sonra tümör zar zor görüldü.2 hafta sonra gitti!
Ona günde 3 kez doz vermeye devam ettim ve kız kardeşi de idame dozu alıyor.İkisi de çok
mutlular ve onlar ve ailem adına, en önemli  bilgiyi  sağladığınız için Rick'e ve kendinize çok
teşekkür etmek istiyorum!Esrar kanseri tedavi ediyor!”

"Köpeğimin kemik kanseri teşhisi konduğuna dair güncellemeyi size gönderiyorum.1 Haziran 7
ay oldu, son röntgenlerde akciğerlere yayılma yok.Bacaktaki tümör bölgesinin yakınında sağlam
bir kırık buldular, bundan ne yapacaklarını bilmiyorlar.Normalde mola veren bu köpekleri, onları
yere  yatırmanız  gerekir.Zometa  adlı  ilacın  aylık  infüzyonlarının  onu  sağlam  tuttuğuna  karar
verdiler,  bu  yüzden  onu  denemeye  devam  edecekler,  oysa  aylık  Zometa  infüzyonları
alacak.Ama  Kanser  Yayılmaz  ve  7  ay  önce  orada  olan  tümörü  alamazlar.Sadece  bilmek
isteyeceğini düşündüm.Bu agresif kanser normalde köpeğin hayatını teşhisin ardından 4-6 ay
içinde alır.İşte burada, 7 aylık,  kanser yayılımı YOK.Sağlam bir kırık ama yine de hiçbir şey
yokmuş gibi yürüyor.” Linda

“9 hafta sonra köpeğimdeki cilt kanserleri TAMAMEN ortadan kalktı!!Şimdi hayatının geri kalanı
için bakım dozu.Hissettiğim şey şimdi onun için sadece daha rahat değil, aynı zamanda daha
uzun bir yaşam olacak.MUTLULUKLAR RS & JB!!>;-)” Yeşil

“Köpeğim  başlangıçta  toplu  iğne  başı  büyüklüğünde  başarılı  oldu,  sonra  1-2  pirinç
büyüklüğünde  parça  alana  kadar  arttı.O  80  kiloluk  bir  çukur.Ne  yazık  ki,  alabileceğim  yağ
yeterince  yüksek  bir  yüzde  değil  (%82),  bu  yüzden  iştahını  artırmasına,  artritine  yardımcı
olmasına, ceketini ve cildini iyileştirmesine rağmen, muhtemelen burun kanseri olan sümüklü
burnuna yardımcı olmadı.Buradaki herhangi biri WA'daysa ve %90+ petrole sahipse, bunun için
seve seve bağışta bulunurum.” hayatta kalma

-- Yağı burnuna da topikal olarak sürmeye çalışın ve sizi ısırmazsa, Q-ucu veya benzeri bir şey
kullanarak burnunu biraz yukarı kaldırmaya çalışın.Ayrıca yağı 130°C'ye ayarlanmış bir fırına
yaklaşık  bir  saat  koymayı  deneyebilir  ve  bu  şekilde  daha  konsantre/güçlü  hale  getirmeye
çalışabilirsiniz.Ya da sabırlı olun ve petrole daha fazla zaman verin.” JB

“Köpeğimin yaşamak için  3 haftası  vardı.Safkan pit  bull  vücudunun her  yerinde kitle  hücreli
tümörler...3 hafta sonra tümörler ISO/RSO'da küçülüyor.Yemin ederim.Kendine birkaç kez işedi
ve  sarhoş  gibi  davrandı  ama  bunun  daha  iyi  olacağını  biliyordum.Hala
üzerinde.Kaybolduklarında bile onu ilacı yapacağım.Seni seviyorum, JB ve Rick.” Bocaj

"14 yaşındaki Pit'ime kanser için 4 haftadır yağ veriyorum.Ona çok fazla verdiğimde bazen biraz
'seğiriyor'  ve sarhoş oluyor,  ancak etkileri  geçtiğinde bir  köpek yavrusu gibi  uyuyor.Veteriner
ilaçlarını almayı reddetti, biz de onun yerine biraz yağ aldık.Hala erken günler ama ilerlemesini
kaydediyorum.Yağa  alışması  ve  tekrar  iştah  açması  yaklaşık  bir  hafta  sürdü.Kıskanıyorum,
çünkü  bu  aşamada  sadece  onun  için  petrolü  karşılayabiliyoruz.Herkesin  güzel  hikayelerini
sevin!” Janine

“Köpeğinizin yan etkileri oldu mu?Köpeğimi de üzerinde istiyorum.O bir beagle." Marie

"Yan  efektleri  olmayan.Otları  ya  da  öğürmeye  yardımcı  olacak  herhangi  bir  şeyi  çiğnerken
köpeklerin  yaptığı  gibi,  kendilerini  temizlemek  için  yaptı.Hiç  kimse  (evcil  hayvanlar  dahil)
olumsuz yan etkiler veren herhangi bir şey üzerinde kendi kendine ilaç vermez.Biz sadece bu
şekilde çalışmak için inşa edilmedik.” Tielman

"Köpeğimin hayatını,  steroidlerin  üzerinde çalışmayı  bıraktığı  bir  oto bağışıklık hastalığından
kurtardı.Yan efektleri olmayan!" John
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"RSO alan bir köpeğin etkilerini ilk elden gördüm ...İlk birkaç gün Ruby (12 yaşında bir köpek)
hala hastaydı ve biraz titriyordu, konuyla ilgili şüpheniz varsa endişe verici belirtiler vardı, ancak
sizi temin ederim tedaviye 1 ay kaldı ve köpek zıplıyor ve hayat dolu. merdivenlerden yukarı
koşmak, yatakta zıplamak ve her zaman enerji dolu sandalyeler yine çok eğlenceli.Eskiden sulu
olan ve gri bir örtüye sahip olan gözler artık tamamen normale dönmüştür.Ruby'nin bacağının iç
kısmında  yıllardır  var  olan  oldukça  büyük  bir  büyüme  vardı  ve  şimdi  yağ  yedikten  sonra
neredeyse düşüyordu!!!Rick Simpson xxx sayesinde bu yağı korusun, gerçekten işe yarıyor,
neden işe yaramadığını söyleyen HİÇBİR referans yok..?” Brett

“Bugün köpeğimde birçok ciddi rahatsızlığın tıbbi tedavisi için bir kenevir konsantresi olan RSO
(Rick Simpson Oil)  tedavisinin 3.  günü.O 13 yaşında ve yaklaşık 7aylar  önce aşırı  sümüklü
olmasına, büyük mukusuna ve bazı günlerde uyuşukluğuna neden olan bir şey aldı.İnternetten
araştırdım,  "köpek  kulübesi  öksürüğü  veya  soğuk  algınlığı"  dedi,  bu  yüzden  burada  biraz
antibiyotik içtim ve ona bir kursa başladım.Hiç yardımcı olmadı, biz de onu veterinere götürdük.

Elbette kan tahlili, röntgen ve mukus taraması yapmak istediler.Veteriner faturalarında yaklaşık
500, reddettim, bu yüzden ona bir ay içinde dokunmayan geniş bir antibiyotiğe başladık.Onu
geri aldı ve iki daha güçlü antibiyotik aldı, dini olarak onlara bir ay sürdü.Ona da dokunmadı!

Sonra  veteriner  bir  mantar  ilacı  denedi...HASTALIĞINA HALA DOKUNMADI!!13  yaşında  bir
köpeğe  para  harcamanın  ne  kadar  haklı  olduğunu  belirlemek  zor...Bu  yüzden,  vücudunun
toparlanmasına izin vermek için yaklaşık bir ay önce tüm ilaçları bıraktım ve sadece 3 gün önce
toplam 6 doz olmak üzere RSO'ya başladım ve o tamamen yeni bir köpek!

Sümük  yok,  öksürük  yok,  midesi  bulanıyor  ve  genel  olarak  MUHTEŞEM  bir  gelişme
gördük.İnanılmaz gerçekten.Kişisel deneyimime göre, bunun harika bir gerçeküstü ilaç olduğunu
onaylayabilirim.Kalbimin derinliklerinden teşekkür ederim!” hayatta kalma

“Boksörüm dumanı  yakalamak  için  beni  arıyor.O  da  tütsümüzün  üzerinde  dururken  vızıltıyı
yakalamaya çalışırken yakalandı...Her dumanın dostça olmadığını öğreniyor.Umarım köpeğiniz
yakında yağı deneyimler!!” Ağustos

"14 yaşında bir golden Newfie'ye giden 13'üm var (%50 golden retriever %50 yeni buluntu arazi)
ve o çok ağlıyordu çünkü kalçaları onu çok incitiyordu çünkü belli ki artriti vardı (yaşlı köpek +
parke zeminler) ve benim babası ve erkek kardeşi onu veterinere götürmeyi reddetti, bu yüzden
köpeğime 40 dolarlık bir çanta alırdım ve ağrımaya başladığında onu biraz tüttürürdüm ve köpek
yavrusu gibi davranırdım.Sızlanma, sızlanma, yürümede, bir şeyler yapmada sorun yaşamaz ve
huzur içinde uyur.

Bu süre zarfında da bir  tümörü vardı.Sonunda babamı onu veterinere götürmeye ikna ettim
(eğer  yatırılması  gerekiyorsa yaparız  dedim ama randevu almadan önce VETS'in  görüşünü
almak istiyorum) oraya varıyoruz ve o köpeğimi muayene ediyor.Randevunun sonunda, yaşında
gördüğü en sağlıklı köpek olduğunu söyledi!

KÜÇÜK artriti var ve nasıl daha kötü olmadığı ve tümörünün beyzbol topu büyüklüğünde olduğu
hakkında hiçbir fikri olmadığını söyledi.Evet, şimdi bir sakız topu büyüklüğündeydi!Aldığı artrit
ilacının içeriğinin korunmasına yardımcı olması gerektiğini, 30 günlük bir reçete için 150 dolar
olduğunu ve SHIT yaptığını söyledi.İlacın buna değip değmediğini görmek için onu içmeyi bile
bıraktım.Hayır.Onları almak için savaştı, onu kabız etti ve sürekli acı çekiyordu!

Otla,  doğrudan  bana  gelir,  orada  oturur  ve  ne  elde  ettiğini  bilir  ve  onu  severdi!Tümörünün
kaybolmasına yardımcı oldu, artritinin neredeyse hiç içmememi sağladı,  çünkü onu içmeden
önceki  miktarın  yarısına  yakın  bir  yerde  bile  rahatsız  etmiyor.Esrar  mucize  bir  bitkidir  ve
köpeklerimin ömrünü daha uzun ve sağlıklı hale getirdi!Bebeğim için her şeyi yaparım!O benim
gururum ve neşe kaynağım!” Bethany

“Köpeğim 13 yaşında bir Belçika Çobanı.Birkaç yıl önce yanında küçük bir yumru belirdi.Birkaç
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ay önce aniden endişe verici bir oranda büyümeye başladı.Ne yazık ki kansere yakalandı...ve
sadece bir yumru değil.Muayenede çok vardı.Onun da başka sorunları vardı...Esas olarak artrit
ve kalça disfazisi.Anesteziden kurtulacağı şüpheli olduğu için ameliyat bir seçenek değildi.Onun
acı çekmesini  izlemeye dayanamadım...  zar zor yürüyordu ve yemek yemeyi bırakmıştı.Ona
yardım  etmek  için  son  bir  girişim  olarak  ona  kenevir  yağı  vermeyi  denemeye  karar
verdim.Partnerim Pat  ve ben ona küçük bir  miktar  (yaklaşık  bir  pirinç tanesi  büyüklüğünde)
kurabiye  üzerine  verdik.Onu  gerçekten  etkiledi...ayakları  üzerinde  duramıyor  ve  saatlerce
uyuyordu.

Önümüzdeki birkaç gün içinde dozu ayarladık ve iştahının hemen düzeldiğini fark ettik.Ayrıca
çok daha kolay hareket etmeye başladı ve tavrı çok daha parlaktı.Günler geçtikçe dozunu yavaş
yavaş  artırdık.3  hafta  oldu  ve  onu  aynı  köpek  olarak  zar  zor  tanıdım.O  mutlu!Kuyruğunu
sallamak, oynamak, yemek yemek ve hepsinden iyisi,  tümörün boyutu biz yağa başlamadan
öncekinin  yarısı  kadar!!!!!Tedavisine  devam  edeceğim  (kendi  yağımızı  sağlayabilecek  kadar
şanslıyız) ve sizi bilgilendireceğim.Bu tümörlerin tamamen yok olmasını bekliyorum!!!!!!!!” Josie

"Küçük pomeranianımı yağa başladım çünkü çökmüş bir trakea ve doğuştan kalp yetmezliği
var.Yazdan beri düzenli ilaçlarını kullanmıyor ve yazdan beri ilk defa neredeyse hiç öksürmüyor
(sürekli öksürüyor, doktorun verdiği ilaçları bile ağzına veriyordu).Daha fazla enerjisi var ve ilaç
kullanırken olduğundan daha iyi yapıyor." Karen

"Köpeğimde de topaklar var ve ben ona yağ verdim, ama sanırım biraz fazla titriyordu uykulu
eğik çizgi sarhoşmuş gibi görünüyordu o bir Rottweiler 135 libre, bu yüzden ona verdiğim miktarı
ayarlamam gerekiyor. .Ama bunun ona yardımcı olacağına inanıyorum." Peter

Q.Merhaba, sadece arka ayaklarından biri kırılmış ve şimdi yeni ampute edilmiş bir kurbağa için
topikal RSO'nun uygun olup olmayacağını merak mı ediyorsunuz?Belki de açıkta kalan kemiğe
küçük bir dokunuş bu küçük adamın kurtulmasına yardımcı olabilir?Ya da belki böyle küçük bir
yaratık için çok güçlü?Teşekkürler ve mesajı aldığınız için Tanrı korusun!

A.Bir kurbağaya asla yağla tedavi etmediğimi itiraf etmem gerekse de, ona bakma şeklim ne
kadar fazla yağ ve ne kadar hızlı olursa o kadar iyi.Ben de yemeğine biraz koyardım.En kötü
senaryo, zavallı kurbağanın taşlanmasıdır.Önemli değil.En iyi dileklerimle, JB

“Köpeği glokom olan bir arkadaşım vardı ve “bir deney” yaptı, köpeğine bir hafta esrar verdi ve
göz tansiyonunu kontrol ettirdi... Veteriner hiç bu kadar hızlı düşüş görmediğini söyledi...sonra
görmedi' Bir hafta boyunca ona hiç vermedim ve onu içeri aldı...veteri ne yaptığını sordu, çünkü
basınç o  kadar  yüksekti  ki,  aslında görüşüne zarar  verdi...veterinere  “deneyine”  ilişkin yanıt
verdiğinde, veterineri onu esrar tedavilerine devam etmesi için cesaretlendirdi !!!!!” Garrett

“Yaşlı  köpeğime  birçok  kez  esrar  verdim.Acıya  çok  yardımcı  oldu  ve  son  günlerini
kolaylaştırdı.Onu  yatırdığım  gün,  bifteğini  birkaç  kenevir  bağcıklı  köpek  mamasıyla
güneşlenmesine izin verdim.Benimle son zamanının tadını çıkardı ve zamanı geldiğinde huzur
içindeydi.” Samantha

“Hayvanlarım ve ben bilinmeyen bir Böcekle, korkunç yaralarla, esrarla kurtarmaya mücadele
ediyoruz.Evcil hayvanlarım taş heykel gibi taşlanmış olsa da benim gibi iyileşiyorlar.Bu her ne
korkunçsa, veterinerler veya doktorlar bunu çözemediler." -- Soğuk ve ölü olmaktansa bir kaya
heykeli gibi taşlanmak daha iyidir.Tek bildiğim bu, JoAnn.merhaba, JB

“Asla yağlara çok fazla dikkat etmedim.Sonra bir tentür denedim ... lanet olası moly ...Köpeğime
veriyorum,  12  yaşında  ve  gerçekten  yemesine  yardımcı  oluyor,  oynuyor  ve  eskisi
gibi.Glukozamin denedi ama acısına dokunmuyor bile...Burada başkalarının yaptığını görene
kadar  onu  köpeğime  vermeyi  hiç  düşünmemiştim  ...ama  evet  yağ  çok  iyi...Köpeğim  size
teşekkür ederse herkese teşekkürler, eminim o da eder...barış.. ”Kariye

"İnsülinoma'nın  yarattığı  pankreas  kanseri  gelinciğimizi  iyileştirdim.Haydi  bakalım,  'tüylü
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ailenizin' size ihtiyacı var.İşte Çiçek tedavisi sırasında, burada biraz şaşı ve huzurlu bir uykuya
hazır..!” kenevir

"İki köpeğimden birinin artık kenevir yağı nedeniyle epilepsisi yok." Charles

"Bir Rottweiler'ım var ve Noel'de mide kanseri olduğu söylendi ve hiçbir şey olmadı.yapabilirlerdi
ve en fazla  2 ay ömrü kaldı.Bu yüzden onu kendim yaptığım yağda denedim.2 hafta önce
tarandı.Kanser tamamen gitti. ” Ian

“13 yaşındaki laboratuvarıma veriyorum.Sonra 2 yaşındaymış gibi bir topun peşinden koşuyor.”
Stephanie

"Pitbull'umun melanomunu iyileştirdi." Brandon

"Rottweiler'ımı 2. ameliyatından sonra "ilk seferde alamadığımız kanserin geri kalanını almak"
için  veterinerden  aldım.  Bir  aydır  ona  RSO  veriyorum  ve  kesi  bölgesine  kenevir  balsamı
sürüyorum.Bil bakalım ne oldu?Cerrah “GÖRÜLEBİLİR KANSER YOK” gördü.Emin olmak için
laboratuvar sonuçlarını beklemek zorunda kalacağım ama kendi 100 kiloluk mucizeme sahip
olduğumu söyleyebilirim.” joni

“Kuzenimin kedisi Parkinson'un kedi formuna sahipti.Onu sakinleştiren, spazmlarını durduran ve
kesinlikle hayatını uzatan ve iyileştiren tek şey Weed'di.Ölümünün nedeni olmaktan ya da onun
için zehirli  olmaktan uzak!Bu arada, kuzenim o sırada epilepsisini kontrol altında tutmak için
kullanıyordu!Hem insanlar hem de hayvanlar için etkili ilaç!” Enñio

“Peynir veya et üzerine çok az bir miktarla başlayın!Benim çürüğüm 100 libre ve yarım pirinç
tanesi yeterli!Bir pirinç tanesi büyüklüğünde onu 4-6 saat boyunca salyaları akıyor." Greg

"Köpeğim, çok uzun bir uyku dışında hiçbir yan etkisi olmayan bir aylık uzay keki yedi." Ned

"Çok doğru.Dört ayaklı aile üyelerimizden birinin dirseğinin hemen altında beş yıl boyunca deri
tümörü vardı.Hangisi her yıl daha da büyüdü.11 yaşına bastığında. yaşlarında kalça diplasisi
belirtileri göstermeye başladı.Ona karaciğerini ve böbreğini mahvedebilecek ağrı kesici ilaçlar
vermektense.Yemeğine  veya  ikram  olarak  yeniden  buhar  tomurcukları  serpmeye
başladık.Hafifçe  kızarmış  çiçeklerin  lezzetini  severdi.Daha  sonra  daha  aktif  olmaya
başladı.Birkaç yıl boyunca ona yeniden buharlaştırılmış esrarla dini bir şekilde tedavi ettikten
sonra,  dirseğindeki  tümörü  sadece  gevşek  bir  cilde  azalmaya  başladı.14  yaşına  kadar
yaşadı.Bize sevgi dolu gözlerle bakmayı asla ihmal etmedi.Artık koşabilen ve zıplayabilen bir
köpek olamayacak olana kadar.Bu yüzden, on yılı aşkın bir süredir birlikte çalıştığımız nazik ve
sevgi dolu bir aile veterineri aracılığıyla acısını sona erdirmek için en zor kararı verdik.Noel'den
birkaç gün önce veteriner ve karısı,  geçiş sürecinde bize yardımcı olmak için eve dönerken
evimize  geldi.*gözyaşları*  Sonuç  olarak,  esrar  pek  çok  acının  tedavisidir.Bizim  sevgimiz  ve
gerçek bir kutsal ayin sevgimiz yüzünden olgun yaşına kadar yaşlandı.... ESNEĞİ.

"Evet, biliyorum, köpeğim Nisan sonunda öldü ve birlikte yaptığımız son şey onunla biraz ot
içtim ve sonunda acıdan kurtuldu.Huzur içinde uyumaya gitti.” morganna

"Bunu  bildiğim  iyi  oldu.Omurilikte  insan  evcil  hayvanlar  için  de  işe  yarayacağını  mı
düşünüyorsun? Brenda

"İnsan evcil hayvanın var mı?" Colin

“Bu insan evcil hayvanlarından birini nereden alabilirim?Kulağa ilgi çekici geliyorlar.Bahçıvanlık
yapmak için benimkini eğitmek istiyorum.Bunu yapacak kadar akıllılar mı, sence?” saşa

"Evet, insan evcil hayvanlar üzerinde de işe yarıyor.Bunun için teşekkürler - beni güldürdü.” JB

“Bir  gözünün  üzerinde  bir  büyüme  olan  tavşanımda  saksı  tomurcukları  (küçük  miktarlarda)
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kullandım.Büyüme  gitti  ve  vizyonunu  korudu.Sadece  bir  aylık  tedavi  ve  her  şey  temizdi.
(Veteriner  gözetiminde).Şimdi  beyin  sorunları  ve  nöbetleri  olan  harika  bir  Danimarkalı
var.Lupusum için sigara içiyorum (dr senaryoları yok, sadece marihuana ve Dr. biliyor) ve büyük
Danimarkalı  yanımdaki kanepede uyuyor.Nöbet  ilaçları  ve evimde olması  (6 hafta önce onu
evlat edindim) yaptığımda yanımda 5 1/2 haftadır nöbet geçirmedi ve kilo alıyor, daha iyi yürüyor
ve daha rahat .Ayrıca rutinine günde 2 yemek kaşığı hindistancevizi yağı ekledim ve hareketliliği
ve hastalığında olağanüstü ilerleme gösteriyor.” Sisli

"9 yaşındaki boksörümün sırtında bir "atıcı" bilyesi büyüklüğünde bir tümör vardı... bir pinpon
topu kadar  değil.Onu 3  gün sözlü  RSO ile  başlattım.Dozu iyi  tolere  etti  ve  tümör sonunda
deriden dışarı çıktı ve temelde bir delik bıraktı.Tamamen kapanana kadar devam eden bir RSO
ve antibiyotik rejimi.Hiçbir tümör ve yan etkisi olmadan yeni gibi iyi.Ancak Doberman'ım RSO'yu
çok iyi tolere etmez ve önemli ölçüde daha küçük dozlar alması gerekir.Ama o da ondan şifa
buldu.” Karen

"Yaşlı köpeğimin kulağına duman üfleyerek ilaç verirdim.Onu sevdi ve kötü kalçaları ve artriti
olan 21 yaşındaki köpek (insan yılları) yerine bir köpek yavrusu gibi davrandı.” Gina

"Kenevir  yağı  Alman  Çoban  Köpeğimi  dalak  kanseri  teşhisi  konduğunda  kurtardı,  şimdi  9
yaşında ve remisyonda ve iyi durumda." Paul

"6 yaşındaki  erkeğim şiddetli  artrit  geliştirdi.Onu tekrar  çalışır  hale getirmek 3 hafta sürdü.3
köpeğime haftada iki kez koruyucu doz veriyorum...Hiç veteriner faturam yok...Onları her gün
zirvede  görüyorum...Esrar  yağı,  bana  göre  diyetimizin  gerekli  bir  parçası...O  bitkiye  hayran
kaldım...her zaman..." Kıvılcım

Çözüm 

«Jindrich Bayer: HEMP OLMADAN BİR EKONOMİYİ AKILLI OLARAK YÜRÜTÜLEMEZSİNİZ.

Rick Simpson: Bu doğru!

JB:Bu basitçe yapılamaz.

Basit bir örnek… Eğer ilaca bağlı kalırsak.Çek Cumhuriyeti sadece şeker hastalarına yaklaşık
bir milyar dolar harcıyor.800.000 tane var!

[Şimdi JB, Rick ve onun solunda oturan JAKA'ya -müzisyen, kenevir aktivisti, DİYABETİK- hitap
ediyor...]

Yağın  diyabet  için  ne  yaptığını  kendin  biliyorsun.GÜNDE 4  GRAM YEMEK İSTİYORSANIZ
İNSÜLİNE HİÇ İHTİYACINIZ OLMAYACAKTIR.

Ve her yıl bir milyar dolar harcıyoruz...ve para Çek Cumhuriyeti'nden ayrılır ve bir yere gider...Ve
asla geri gelmez!

[İnanamayarak kıkırdar…]

Ve bu sadece diyabet!Ardından, Rick'in dediği gibi yakıt ekleyin… Tamam [size...belki...], tüm
arabalar değil, her şey değil… Ama %50 ise… Eğer [sadece] tüm traktörler o [KENAR YAKITI]
ile çalışıyorsa… Neden olmasın???

Sonra, gıda fiyatları mantıklı olarak düşüyor...Çünkü bir kamyona/traktöre yakıt sağlamak için bir
litre benzine 1, 2, 3 Euro ödemek zorunda olmadığınızda… O zaman, mantıklı olarak, yiyecek
daha  ucuz  olabilir.
Ve insanların parası yok…
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Devlet, halkın yemesini ve hayatta kalmasını sağlamalıdır.Öldüklerinden değil...

rS:Sadece  bu  da  değil,  çiftçilerin  varlıklarını  sürdürmelerine  yardımcı  olmak  için  bu  ürünü
yetiştirme  hakları  var.Tarih  boyunca  bu  bitkinin  çiftlik  hayvanları  için  harika  bir  yem  olarak
kullanıldığı bilinen bir gerçektir, kenevir tohumu yağı tohumlarından çıkarıldıktan sonra bu tohum
kekleri  hayvanlara  yedirilir.Gezegendeki  en  iyi  hayvan  yemlerinden  bazıları!Yani  bu  onlara
sadece hayvanlarını tedavi etmek için ilaç sağlamakla kalmayacak, aynı zamanda hayvanları
için bir besin kaynağı da sağlayacaktı.

Ve Jindrich'in  dediği  gibi...Herhangi  bir  ülke için,  kenevir  kullanmadan ekonomiyi  yönetmeye
çalışmak… Veya herhangi bir çiftçinin bu mesleği gerçekten icra etmeye çalışması ve kenevir
yetiştirmesine izin verilmemesi,sadece boşuna bir alıştırma olurdu'!Çiftçinin bu bitkiyi yetiştirme
hakkına  ihtiyacı  var.Ve  herkes  kendi  gereksinimlerini  karşılamak  için  aynı  hakka  sahip
olmalıdır.Hepimizin bu özgürlüğe ihtiyacı var...

JB:Sağlıksız  yiyeceklerle  beslenen  ve  antibiyotik  enjekte  edilen  hayvanların  etini  mi  yoksa
kenevirle  beslenmiş  ve  hiç  antibiyotik  gerektirmeyen  hayvanların  etlerini  mi  yemeyi  tercih
edersiniz?

Kenevir tohumu ile beslenmiş ve sağlıklı - tüm bu kötü koşullardan etkilenmeyen - tavuk mu
yemeyi tercih edersiniz, yoksa endüstriyel ürünü mü yemeyi tercih edersiniz?Sazan mı yoksa
kenevir tohumundan besleneceği için Omega-3, 6, 9 açısından zengin olan balık mı yemeyi
tercih  edersin,  yoksa  öğütülmüş  yapraklarla  beslenen  balıkları  mı  yoksa  ölü  hayvanları  mı
yemeyi tercih edersin?Bu kadar basit… EKONOMİ… Çok fazla ödüyorsunuz ve para ülkeyi terk
ediyor.Parayı burada istiyorsun.VE EN İYİSİ - PARA HARCALAMAK ZORUNDA OLMADIĞINIZ
ZAMAN...[o  zaman]  PARA  KAZANMAK  ZORUNDA  DEĞİLSİNİZ…”  (danEsrar
Manifestosubelgesel,Youtube'da mevcut)

“Rick Simpson Oil çevresinde olup bitenlerin çoğunu özetlememe izin verin.Talimatlar insanlara
A, B, C ve D'ye söyler.İnsanlar onları okur ve sorarlar - A yapmazsam B, C ve D yine çalışır mı?
B yapmazsam, A, C ve D yine çalışır mı?C yapmazsam, A, B ve D çalışır mı?Ya D yapmazsam,
A, B ve C çalışmaya devam edecek mi?Peki ya A, B, C ve D'yi farklı şekilde yaparsam, yine de
gerçek şeyi üretecek mi?

Genel  cevap:  hayır,  olmayacak.RSO'yu  üretmek  istiyorsanız,  talimatları  izleyinKanser
Tedavisinde: Rick Simpson Protokolüe-kitap mektuba.Başka bir şey üretmek istiyorsanız, diğer
talimatları  izleyin.Ancak farklı  bir  yağ türü ürettiğinizde ve tedavi başarısız olduğunda ve bir
hastanın gereksiz yere ölümüyle sonuçlandığında lütfen bizi sorumlu tutmayın.

A, B, C ve D yaparsanız, yağ mümkün olan en iyi şekilde çalışacaktır, bu yüzden talimatlar
oradadır.Eğer yapmazsan, işe yaramayabilir.Bu kadar basit,  değil mi?İlaca ihtiyacınız olsaydı
kişisel  olarak  ne  almak  isterdiniz?Bu kadar  işe  yaradığı  kanıtlanmış  bir  şey  mi  yoksa  tıbbi
nitelikleri bilinmeyen başka bir şey mi ki, yağı yapan kişi hipotezini veya 'yöntemini' ispatlasın
veya çürütsün?” JB
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